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Alle regte voorbehou.

Jindřich Bayer het sy reg om geïdentifiseer te word as die outeur in ooreenstemming met die
Wet op Outeursreg, Ontwerpe en Patente van 1988, bevestig.Alle regte voorbehou.Geen deel
van hierdie publikasie mag gereproduseer, gestoor of in 'n herwinningstelsel ingebring word, of
in enige vorm, of op enige manier (elektronies, meganies, fotokopiëring, opname of andersins)
versend word sonder die voorafgaande toestemming van die skrywer Jindřich Bayer nie.

Ek wil graag wat ek tot hierdie boek bygedra het opdra aan die nagedagtenis van my ma en my pa,
wat waarskynlik vandag nog by ons sou wees as ek toe geweet het wat ek nou weet.Ek hoop net
hierdie inligting sal verhoed dat ander families deurgaan wat ons s'n moes verduur.

Die  doel  van hierdie  samestelling  is  om die  huidige status  quo van kennis  aangaande die
gebruik  van  dagga-olies/-ekstrakte  in  medisyne  aan  te  bied.Alle  inligting  word  aangebied
virslegs  opvoedkundige  doeleindes,  en  dit  isnie  aangebied  met  die  bedoeling  om die
gebruik van gevaarlike verslawende middels hoegenaamd te bevorder nie, Inteendeel.Ons
dra geen verantwoordelikheid vir enige misbruik van die inligting wat in hierdie boek ingesluit is
nie.

Jindrich Bayer, Maart 2022
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Leuse
"Jy  kan  nie  'n  ekonomie  rasioneel  bestuur  sonder  cannabis/hennep  nie,  dit  is  'n  missie
onmoontlik.Dieselfde geld vir medisyne – jy kan nie medisyne goed en rasioneel doen sonder
cannabis nie, jy kan eenvoudig nie die werk doen op die beste manier waarop dit gedoen kan
word nie.Nie omdat ek sê nie, maar omdat dit is hoe dit is.” JB

Waarom word dit RSO genoem?
“Jack Herer  het  dit  die Rick Simpson Oil  of  RSO begin noem.Rick wou dit  nie so na hom
vernoem hê nie en dit het my tyd geneem om hom te oortuig dat dit eintlik 'n goeie idee is.Die
truuk is dat daar baie hennep-/cannabis-olies daar buite is en daar is baie maniere om 'n olie of
uittreksel te vervaardig en baie pasiënte is mislei om olies of uittreksels van minderwaardige
gehalte te koop.

RSO word vervaardig met behulp van 'n spesifieke metode, van spesifieke materiale, en op 'n
spesifieke  manier,  so  dit  moet  genoem  word  wat  dit  is  -  RSO.RSO  is  nie  BHO  (butaan-
heuningolie) nie, RSO is gedekarboksileerd en baie kragtig en kalmerend.Die beste RSO is 95-
98% THC, 1-2% CBD en is uiters kragtig en kalmerend.Die meeste ander tipes ekstraksies sal
eenvoudig nie 'n olie produseer wat medisinaal so kragtig is nie en dikwels is hulle nie eers
behoorlik gedekarboksileer nie.Ons verwerk gewoonlik groot hoeveelhede cannabis en Rick se
metode is baie doeltreffend en vaartbelyn vir die verwerking van groot hoeveelhede.Jy kan 'n
pond dagga verwerk en die olie in 'n baie kort tyd vervaardig, deur toerusting te gebruik wat
maklik is om in die meeste wêrelddele te vind.Die punt is om die medisyne so vinnig moontlik te
maak sodat die pasiënt nie hoef te wag nie.JB"

“Rick het dit nie RSO begin noem nie, ander het.Dit is 'n goeie term, want dit lei mense na Rick
se inligting oor metodes en materiaal.Rick is tereg bekommerd oor mense wat olie noem wat
nie gemaak word volgens sy metodes nie en het beginmateriaal aanbeveel om Phoenix Tears of
RSO te vervaardig.Hy weet wat gewerk het in sy uitgebreide ervaring met die behandeling van
pasiënte, en hy wil seker maak dat baie siek mense kry wat hy weet werk, en nie iets wat 'so
goed kan wees' met dieselfde naam nie...” Matthew

“Ek is ewig dankbaar dat ek Rick Simpson en JB gevind het … het my lewe veranderLaurie”

“Sonder  Rick  en sy video sou ek  nie  geweet  het  dit  genees kanker  nie  ...  alhoewel  ek  'n
gebruiker en kweker is vir ongeveer 27 jaar, het ek nie geweet dit het hierdie eienskappe in
nie  ...  nou  doen  ek  dit  te  danke  aan  Rick  Simpson  .  ..  en  sonder  sy  vrymoedigheid  en
openhartigheid sou ons almal in die duister gelewe het daaroor ... om daardie rede dink ek dat
RSO 'n goeie naam vir die olie is ... maar RSO moet gemaak word volgens RS instruksies ... nie
n anderpersoon se idee van wat die beste is ... as dit nie stukkend is nie – moenie dit regmaak
nie.” Petrus

“Toe ek in die apteek gewerk het, het ons groot hoeveelhede dagga verwerk...Ons praat in die
honderde ponde... per ekstraksie!Dit is ongelooflik hoeveel co2 of tipe n butaan jy deurgaan.Ek
het verstandig geword en eers alles in bubble hash gemaak en dit dan onttrek.Die BHO is egter
eintlik LAER in THC as die RSOAs jy dit rook, wil jy dit so suiwer as moontlik vir jou longe hê.As
jy dit eet, kan jou liggaam 'n bietjie plantmateriaal hanteer sonder enige probleem.Die nafta-
metode  werk  die  beste  as  jy  dit  tuis  maak vir  verbruik.Nie  baie  mense  het  toegang tot  'n
laboratorium of mediese graad butaan om 'n BHO-ekstraksie en vakuumsuiwering te doen om
enige onsuiwerhede te verwyder nie.Rick se metode het vir my gewerk en talle ander mense
wat ek nie nodig het om iets reg te maak wat foutloos werk nie!” Lee

“Ek gee nie om wat dit genoem word nie!!!Noem dit asseblief net wat jy wil, maar moenie 'n man
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soos Rick wat duisende lewens gered het en sy hele lewe daaraan gegee het om die woord te
versprei, vermors nie.Dit is net nie reg nie!!” Donna

“Ek noem dit heeltyd hennepolie, want dit is wat dit is, dit is in die woordeboek, net nog 'n woord
vir Cannabis.Dit is 'n outydse term, maar 'n korrekte term nietemin.Ons weet almal waarvan hy
praat.” Dion

“Butaanekstraksies word nie gedekarboksileer nie.Dit kom teen 'n te laag temperatuur uit.Ek
gebruik ISO 99 en was desperaat en het die 91 persent ISO gebruik.Dit het goed gewerk en dit
is net ek.Ek het dit in 93 begin maak met gedenaturaliseerde alkohol, maar dit is net ek, want ek
is een van vele.Solank al  jou oplosmiddel afgekook is,  sou ek sê dit  is  veiliger as wat  die
meeste mense vir middagete sal eet.

Hierdie  medisyne het  my lewe gered toe ek  op my sterfbed was.Olie  is  geskenk en dit  is
gemaak van beide nafta of ISO en solank al die oplosmiddel uitgekook is, kon jy nooit die verskil
sien nie.Dankie almal vir die deel van kennis, dit is onskatbaar en wetenskap is 'n reeks studies
wat oor en oor herhaal word.Van wat ek verstaan, versmoor die THC basies kankerselle en keer
dat die ander kankerselle dood is, maar dit doen geen skade aan gesonde selle nie, solank jy
sterk olie inneem met die THCa wat verhit is tot 'n punt om dit na THC te verander, dus aktiveer
die THC deur hitte.

My vraag is hoe om te weet wanneer dit volledig gedekarboksileer is.Bob en Ann by Willow
Creek Springs Ca is my Youtube-video en wys my nadat daar vir my gesê is ek het 3 weke om
te lewe.Twee jaar later sê ek Geseënde Paasfees en dit is my oortuiging dat almal, siek of nie,
hierdie medisyne ook as 'n voorkomende middel moet neem.Jy hoef nie te wag om kanker of
een of ander siekte te kry nie.Liefde.” Bob

--  Goed verduidelik  en  goed gestel,  Bob,  dankie.Die  maklikste  manier  is  om die  olie  in  'n
vlekvrye staalbeker te sit en dit in 'n oond wat op 130°Celsius gestel is vir ongeveer 'n uur of
meer te plaas.Of totdat daar absoluut geen aktiwiteit op die oppervlak van die olie is nie.Beste
wense en Geseënde Paasfees vir jou.JB

“BHO en RSO is twee verskillende wêrelde wanneer dit by genesing kom, goeie RSO is byna
onmoontlik  om in apteke te vind,  ek het  al  baie keer probeer om hulle te laat  belangstel  -
sommige stel baie belang, ander nie.Maak jou eie is eenvoudig genoeg, ek het die alkohol van
my  eerste  bondel  op  die  enjinkap  van  my  trok  op  'n  sonnige  dag  in  'n  Pyrex-tertbak
gedamp.Daardie 1ste klein bondel het my lewe verander.

Ek maak beide RSO en BHO HULLE IS GEEN VERGELYKING AS JY SIEK IS EN BETER WIL
GAAN --- JY MOET DIE RICK SIMPSON TIPE OLIE VAT - RSO is eenvoudig dit hoef in elk
geval nie reggemaak te word nie.Gebruik goeie knopmateriaal en jy kry goeie medisyne.Ek dink
die temps wat gebruik word om die twee te maak is die belangrikste rede vir die verskil.Hitte
aktiveer die RSO-genesende eienskappe.” Michael

“Die magie is in die bolvormige kop van die trichoom.Nêrens anders bestaan die THC op die
plant nie.Die plant produseer die THC om sy voortplantingsdele te beskerm.Hoe nader jy aan
daardie dele kom, die knoppe,  hoe meer trigome.Daarom het knoppe die meeste medisyne
beskikbaar.Dis wetenskap, nie spekulasie nie.Nogmaals dankie Rick dat jy my geïnspireer het
om die beste olie te maak wat ek kan.Pragtige helder amber olie.” Toni

"Dit staan bekend as RSO vanweë my sosiale media-veldtog." JB

Hoë THC of hoë CBD-olie?
“Ek is nogal deurmekaar.My vriend het stadium 4 nierkanker en kanker in sy longe.Is dit die
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beste om die hoë CBD-olie of THC-olie te gee?Die CBD olie het net 'n spoor van THC?Ek het
vir hom 'n buis van tien gram gekry en dit het 18% CBD en minder as 1% THC.Gaan ek op die
verkeerde manier hieroor?” Richard

-- "Ja, dit is nie dit nie, jy moet die regte RSO kry."Mikees

-- 95-98% THC is nie 18% CBD nie, is dit?Sê vir wie dit ook al aan jou verskaf het om op te hou
om dit te doen.Die hoë CBD-bemarkingshype gaan baie niksvermoedende pasiënte doodmaak
soos dit lyk, dit is hartseer.Hoekom kan hulle nie bloot die instruksies volg wat regtig werk nie?
Die gebruik van hoë CBD-olies is baie beperk, dit werk nie so goed nie, selfs op veltoestande,
ek verstaan regtig nie hoekom almal so snaaks is oor daardie CBD-snert nie.Ja, dit is ook 'n
kragtige medisyne, maar die gebruike daarvan is eintlik net beperk in vergelyking met die regte
RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, uiters kragtig en kalmerend en eufories; dit is jou beste olie en dit is
wat die beste sal werk.Probeer dit eers.As jy dit doen, sal jy nie aan daardie hoë CBD-olie raak
of naby gaan nie en jy sal die verskil ken en niemand sal jou afskeur nie.RSO eerste.JB

"As ons die olie van 'n spesifieke ras wat 20% THC bevat, hoe is dit moontlik om 98% daaruit te
kry?Verstaan dit nie.” Ascen

-- As dit goed gefiltreer en afgekook is, kry jy redelik maklik 'n olie met sowat 95%.98% vereis 'n
bietjie meer vaardigheid of 'n besonder goeie spanning.Moenie te veel op die getalle fokus nie,
maak  seker  dat  die  olie  so  kragtig  en  kalmerend  is  as  wat  dit  kan  wees.Jy  kan  dit  ook
herverdamp om dit  kragtiger  te  maak.Al  daardie  inligting  is  in  die  Rick  Simpson-protokole-
boek.JB

“Ek het 'n baie groot lipoom op die bo-arm gehad wat my dokter wou verwyder.Na ongeveer 'n
maand van 2 of 3 keer olie plaaslik aangewend is, is dit nou die grootte van 'n sent!Ek het ook
skoliose  en  degeneratiewe  skyfsiekte  en  ek  kry  ONMIDDELLIKE  verligting  met  aktuele
toediening enige tyd wat ek pyn het!Dit blaas my net weg!!” Jill

“My man het ’n klein kankerletsel op sy voorkop gehad wat heeltemal verdwyn het ná ’n maand
of wat van die olie toegedien het.” Gina

"Hierdie plant is werklik 'n geskenk." Chelle

“Ek  geniet  hierdie  bladsy  baie  en  die  inligting  wat  ek  daaruit  kan  leer.Dit  is  egter  so
teleurstellend  om  te  hoor  dat  ander  cannabinoïden  behalwe  THC  as  sekondêr  afgeskryf
word.Hierdie  meisie,  en  haar  ouers,  sien  nie  die  SSK  as  sekondêr  nie.Dit  het  haar  lewe
gegee.Was nie die THC wat dit gedoen het nie, was die CBD.Hou op om alles daaroor te kak
asseblief.Jy ontmoedig mense om hoë CBD-stamme te probeer wanneer hulle werklik daardeur
gehelp kan word.Die hoë THC is nie die antwoord vir alles nie en daarom is daar meer as een
cannabinoïde in die plant.” Tina Babcock

“JB het geantwoord oor longkanker nie Dravet-sindroom nie, niemand kak oor enigiets nie.Vir
kanker  rapporteer  die  pasiënt  en  wetenskaplike  studies  dui  daarop  dat  THC  kanker
doodmaak.Daar is 'n paar studies wat sê CBD is voordelig vir sommige soorte kanker, maar min
in vergelyking met  die studies wat  met  THC gedoen is.Nou is aanvalle  en sommige ander
toestande met 'n hoë CBD waarna jy soek. Kellin

-- Kellin en Tina, die olies wat ons gebruik werk ook op aanvalle.En pasiënte sal onvergelyklike
beter resultate kry as hulle die regte ding gebruik en probeer om die oorsaak te genees en nie
net die simptome nie.

Ek sit nie CBD af nie, dit is 'n baie kragtige medisyne op sigself, en ek dink dit is byvoorbeeld
wonderlik in kougom vir kinders, ens.Maar as jy die regte krag wil hê, het jy die mees brutaal
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kragtige RSO en baie THC nodig.Probeer dit eenvoudig op veltoestande en kyk of 'n brandwond
of 'n wond vinniger sal genees met die regte RSO of met 'n laegraadse hoë CBD-weergawe
daarvan.Ek het dit met my eie oë gesien, ek hoef nie self met hoë CBD-olies te eksperimenteer
nie.Ek wil die beste vir myself sowel as vir my pasiënte hê.Die meeste hoë CBD-olies is van
sekondêre gehalte in vergelyking met die beste en mees kragtige en kalmerende RSO met 95-
98% THC.

Jou grootste probleem is dat jy ingekoop het by die enkele cannabinoïde-teorie wat Big Pharma
dryf  sodat  hulle  voordeel  kan  trek  uit  cannabismedisyne.Jy  wil  nie  regtig  medisyne  hê
niegebaseer op enkele cannabinoïden, wil jy die kragtigste en kalmerendste olie hê vir die beste
resultate.

En jy kan die plante self kweek en jy kan die olie ook self maak, jy hoef dit regtig nie by groot
farmaseutiese  maatskappye  te  koop  wat  sal  probeer  om  'n  enorme  prysetiket  op
gedekarboksileerde cannabishars te plaas sonder enige ander rede as hul hebsug .

Jy mag en sal heel waarskynlik eendag kilos van die olie nodig hê - vir jouself of jou gesin -
hoeveel wil jy per gram betaal?’n Bok is te veel as die plante buite en op groot skaal gekweek
is.Dus geen spesiale belasting nie, niks soos dit nie.100% wettiging is die enigste manier om te
gaan  en  dit  moet  nou  gedoen  word,  daar  is  geen  rede  om  honderde  miljoene  pasiënte
wêreldwyd te laat ly nie.Voel vry om daaroor te stry; maar dit is in elk geval omtrent al wat jy
daaraan kan doen.Beste wense, JB

"Ek kan nie dink om soveel dagga in 'n jaar te gebruik nie, maar ek sal nie huiwer om dood te
probeer nie." Susie

“Asseblief hou aan om te verduidelik net soos jy het, ek neem aantekeninge en leer soveel as
wat ek kan by jou oor wat goed is vir wat en so aan, ek wil gereed en voorbereid wees met die
regte kennis vir my en myne...As jy nie vertel het van die behoefte aan die hoë THC nie, sou ek
gedink het enige is ok, ek is dankbaar vir ALLE INLIGTING.” Vicky

“Rick het nog altyd volgehou dit is hoë THC wat noodsaaklik is om jou die beste kans te gee, dit
is natuurlik waarmee hy die beste resultate behaal het.Daar is baie dinge waarvoor CBD beter
kan  wees,  dit  word  gewoonlik  op  kinders  gebruik  vir  Dravet-sindroom,  ADHD  en  ernstige
obsessiewe-kompulsiewe versteuring omdat baie mense nog steeds bang is om kinders hoog te
kry.THC is wat jou hoog maak.Ek het 'n paar mense gevind wat hoë THC-olie gebruik om die
meeste mense te behandel, maar as die pasiënt nie reageer soos gehoop het nie, het hulle
oorgeskakel na hoë CBD en dit het beter gewerk.

Ek dink almal is anders en elke kanker is anders.Maar totdat al die vereiste navorsing toegelaat
word om gedoen te word, is dit waarskynlik die beste om by Rick se metode te hou.Hoë THC,
dominante indica volgens die protokol.Daar word gesê dat as hulle klein begin en dosisse elke 4
dae verdubbel, kan die pasiënt vinnig 'n verdraagsaamheid opbou en die erge lomerigheid sal
afneem na 'n rukkie op die olie.Rick se olie is 95-98% THC, maar die psigo-effekte sal jou nie
benadeel nie.

En wanneer ek probeer besluit wie se metode om te volg glo ek nie iemand het meer ervaring
met hierdie medisyne as Rick gehad nie.Ek het die Nederlandse metode gesien en dink net as
iemand besig is om te sterf, hoekom sal jy die kuur verdun?” Nick

"Sedert ek gehoor het van die hoë CBD-olies wat aanvalle help, het ek altyd gedink dat as
daardie ouers hul kind 'n baster sou gee, maar indica-olie sou oorheers, die kind sou genees.Ek
weet die CBD-olies beheer aanvalle en ek is so bly dat IETS kinders soos Charlotte kan help,
maar  stel  jou  die  genesing  voor  wat  kan  gebeur  as  THC  en  die  ander  spektrum  van
cannabinoïden in  die plant  gegee word.So jou kind slaap baie as gevolg van die THC, hul
liggame  sal  aanpas  by  die  dosis.Ek  dink  net  die  volle  plant  is  die  nuttigste,  nie  een
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uitgesonderde cannabinoïde nie.” Sara

“Die media fokus steeds daarop om die cannabinoïden te skei, maar dit is bewys dat beide THC
en CBD kanker doodmaak en gewasse krimp.Rick Simpson Olie gemaak van Cannabis Indica
is die medisyne wat Landon en Brave Mykayla en vele ander genees en enigiemand kan dit
maak.Moenie dat die media jou laat dink dat jy moet wag vir hierdie kuur, of die SSK moet skei
nie!THC werk ook met ons endokannabinoïde stelsel.” Hanan

"Ek het 'n paar webwerwe aanlyn gevind wat beweer dat hulle hoë CBD-olie verkoop sonder die
THC.Ek  is  gelukkig  en  gesond,  maar  wonder  of  dit  die  geld  werd  sal  wees  om  as  'n
voorkomende middel te neem.Een is ware wetenskaplike olie.Hulle beweer dat hulle na al 50
gestuur word.Enigiemand?” Mike

“Egte wetenskaplike olie word uit industriële hennep onttrek, wat geen substantiewe THC het
nie.My stapma neem CBD-olie en RSO vir haar ALS.Die CBD-olie het voordele, maar ek dink
sonder die ander cannabinoïden is dit nie so effektief, indien enigsins nie.” Jennifer

“In my ervaring met die maak en gebruik van verskillende soorte en mengsels van olies, het ek
gevind dat die CBD Only-tipe ondoeltreffend of minder doeltreffend is.Wat my laat glo dat daar
ten minste 'n klein persentasie THC oor moet wees, sodat die CBD's effektief kan wees op
enige gesondheidskwessie wat dit medisyne behandel." Ryk

“Daardie  produkte  sal  baie  dikwels  nie  aan  die  verwagtinge  voldoen  nie,  veral  wat  interne
gebruik betref.In vergelyking met die regte RSO (dws gedekarboksileerde uiters kragtige en
kalmerende cannabishars met ongeveer 95% THC), sal die CBD-produkte in die meeste gevalle
bleek  in  vergelyking.Hulle  sal  uitstekend  werk  vir  veltoestande  en  aktuele  gebruik  in
skoonheidsmiddels, byvoorbeeld.Wanneer dit intern gebruik word, sal hulle baie minder effektief
wees as die regte RSO, in 'n meerderheid van gevalle weer.

CBD-olies is bloot 'n ander produk en hulle voldoen nie aan die kriteria vir die regte RSO nie.In
vergelyking  met  die  regte  RSO,  sal  CBD-olies  baie  dikwels  net  'n  te  duur  valse  hoop
wees.Ongelukkig.

So weer, soos altyd, produseer jou eie olie waar moontlik, werk altyd met die kragtigste en
kalmerendste  botmateriaal  wat  jy  kan  kry.Uiters  kragtige  en  kalmerende  indica  dominante
stamme met 20% THC of meer werk die beste en lewer die beste opbrengs.Net die beste werk
die beste.Wees bewus daarvan en moenie dat iemand jou afskeur nie.Jou lewe is dalk op die
spel, wees baie versigtig.Baie dikwels het jy net een kans en jy sal nie 'n tweede een kry nie,
moenie daarvan vergeet nie.

Druk u wetgewers om die groei en verwerking van die cannabis-/hennepplant te wettig, ongeag
hoeveel THC dit bevat.Vra hulle om dit omtrent soveel te reguleer as wat hulle mielies of tee
reguleer.THC en die hars beskerm die plante.En ek dink dat plante wat so 'n uiters veilige en
doeltreffende medisyne kan produseer, die beste beskerming verdien.Stem jy saam?" JB

Newe-effekte
“Ek het na my foon se kalender gekyk om te sien wanneer 8 Februarie was.Dit was Vrydagaand
en hy het gesê hy het tot Maandagoggend geslaap.Haha, seën sy hart.As ek 'n gram reguit vat,
kan ek dit verstaan.Seën seën seën hom.” Maranda

“Toe ek die eerste keer die olie begin neem het, het ek 'Aaklige' newe-effekte gehad, ek het
seker 'n halwe boks doughnuts geëet!!!Ha Ha Ha!!!Ek wens ek het nog bietjie gehad ek het
heerlik geslaap!Elke dag het ek uitgesien na die nag sodat ek kon slaap.Ek sou 'n bietjie olie
teen 7:00 aan die slaap raak omstreeks 9:30 en slaap tot 8:30.Wonderlik!!!” Tom
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“Ironies dat ons soveel stories hoor van mense wat daagliks dagga-konsentrate gebruik, sonder
gruwelverhale,  geen verslawing,  geen newe-effekte of  verwante sterftes nie,  maar  plaaslike
wetgewers veg teen die verbouing, gebruik en verkoop van dagga in die belang van 'publiek
veiligheidskwessies', wat 'n dekmantel is vir hul lojaliteit aan Big Pharma en die 'Booze-Baron
se finansiële omkopery om die groei van die dagga-industrie in die VSA te beperk ..." Raphael

“Het hierdie week die olie vir my pa begin gee.Gevorderde prostaatkanker wat na sommige
kolle op die bene versprei het.Tot dusver slaap hy baie en het sy eetlus teruggekry.Hy het niks
geëet nie weens bestralingspyn in die keel.Ook van sy angs het verander na oënskynlik vrolike
gebeure in sy kop!

Hy kry steeds pynmedikasie by die hospitaal wat  nuttig  is  vir  akute pyn totdat  dinge onder
beheer is.Die dokters weet egter nie van die olie nie.Ons het selfs gesinspeel op die idee om
olie  met  medisyne  te  kombineer,  maar  dokters  het  teruggekom  met  versinsels  van
monsteragtige newe-effekte.Wou hulle vra om vir ons die studies te wys, maar wil nie pa se
vrylating in gevaar stel nie aangesien onsgemerk as 'moeilik' om die behoefte aan oormatige
medisyne te bevraagteken wat hom erger en erger maak.

Ek sou nie my ergste vyand hospitaalkankerbehandeling toewens nie.Ek het die gruwelstories
gehoor, maar ek dink op 'n sekere vlak het ek gedink dinge sal anders wees vir pa.Hoop van
harte dis nie laat nie.” Edmund

-- Edmund, hulle was reg oor moontlike newe-effekte, maar dit sou veroorsaak word deur die
chemikalieë wat hulle hom gee, nie deur die olie nie.Hoe gouer jy hom terug by die huis kry en
hom vol olie maak hoe groter is die kans.Dit is nooit te laat om met die olie te begin nie, die
enigste vraag is of dit nie te laat is om die siekte voor te kom nie.Maar dit is direk gekoppel aan
hoeveel olie jy sal regkry om in hom te kry en hoe vinnig.

Hiermee sê ek nie dat jy nie die protokol moet volg nie of dat jy met groot dosisse moet begin
nie.Kry hom by die huis, volg die protokol en laat ons hoop vir die beste.JB

“Hallo Jindrich, ek wil 'n paar van die 'newe-effekte' van die olie deel.Eers maak ek al 'n rukkie
my eie en koop ook 'n paar by 'n apteek (soos my eie beter!), ek het nie enige spesiale toestand
of siekte nie, het waarskynlik sedert 2012 byna 30 ml ingeneem, so...

– Kan nie meer alkohol drink nie...een glas wyn en ek is uit!Ek het nie probeer om op te hou
drink nie, maar regtig my liggaam verwerp dit heeltemal en dit voel baie lekker om skoon kop te
wees!!

-- Die iris van my oë is heeltemal groen...nie meer klein bruin kolletjies hier en daar nie (as jy
iridologie  ken,  is  daardie  klein  kolletjies  'n  aanduiding  van  orgaan  wanfunksies  of  selfs
afsterwe), so helder oë beteken goeie gesondheid!

-- Dieselfde effek vir my 10-jarige herdershond helder oë en baie energie!(Hy het ongeveer 6
dosisse gehad).Die olie en al die onverwagte newe-effekte!!Dankie vir jou en Rick vir al julle
pogings om hierdie medisyne met die wêreld te deel.Baie liefde, Estelle"

V.Is daar 'n koshuis in Kalifornië of Colorado waar ek wettiglik 'n inwoner kan word en olie kan
kry om my kanker te genees?Dankie.

A.Dit is 'n goeie vraag, David Carpenter.Van wat ek vertel is, is al wat jy nodig het 'n moteladres
en dan kan die dokter vir jou dagga voorskryf.So ek dink nie dit is nodig om iewers 'n ekstra
heffing te betaal nie.Maar as iemand met 'n sakegedagte dit lees, laat ek net sê dat baie mense
van regoor die wêreld nie sal omgee om na Colorado of Kalifornië te vlieg om die behandeling
te kry nie.Dit is nie 'n oplossing vir almal nie en diegene met geen geld sal nie daardie kans hê
nie, maar dit sal sekerlik baie ander help wat ander later sal of kan help.JB
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Wanneer pasiënte wat chemo geneem het, die olie begin gebruik, is die eerste ding wat die olie
moet doen om die liggaam te detoksifiseer.Dit neem dus soms sê 120-150g van die olie voordat
dit die kanker self begin aanval.Dit is regtig nie 'n goeie idee om chemo te neem nie, veral as dit
absoluut onnodig is as in ag geneem word dat die mediese stelsel al dekades jare van cannabis
as 'n geneesmiddel vir kanker weet.JB

“Ek het  net  verlede week geskryf  oor  braking op die olie.Ek het  uiteindelik  opgehou en ek
gebruik steeds dieselfde bondel olie.Ek voel nou wonderlik.Ek dink ek het al die farmaseutiese
middels uit my sisteem ontgift.Dit was ’n ellendige ervaring, maar detoks is nooit pret nie.” Robin

“Ek weet nie vir seker nie, maar my raaiskoot sou wees dat jy te veel te gou geneem het.Daar is
iets soos om te hoog te word en dit kan sommige mense laat opgooi.Ek weet dit uit persoonlike
ondervinding.(Ek het net besef dit klink soort van neerhalend.Ek het dit nie so bedoel nie.)” Tina

“Tina, ek het ook daaraan gedink en het baie vrae gehad oor hoekom ek so siek was.Ek glo dit
regtigwas detox as gevolg van wat verlede Desember met my gebeur het.My onkoloog het my
meegedeel dat ek in my 'finale stadiums' was, ek het sonder olie opgeraak en 'n IV van Zometa
gehad om my bene te help versterk.Dit blyk dat die olie as 'n allergiepil gewerk het en my van
die uitwerking van Zometa red.Van die olie af het ek anoreksies geword, baie pyn gehad toe die
Zometa in  my bene ingegaan het  en het  opgegooi,  koue rillings gehad en in  die hospitaal
opgeneem.

Sedert daardie voorval kon ek nie eers Indiese styl sit nie, want my gewrigte en heupe was so
seer.Toe  ek  weer  met  die  olie  begin  het,  was  ek  eers  goed,  maar  het  toe  geleidelik  siek
geword.Ek  het  toe  baie  siek  geword en  toe  ek  dae  lank  opgooi  en  ellendig  was,  het  iets
vreemds gebeur, al my gewrigte het skoongemaak en ek het nie meer gewrigspyn na 6 maande
nie.Ek is weer buigsaam.Ek kan net glo die olie het daardie kak uit my gewrigte gekry wat jou vir
’n jaar kan bybly.” Robin

“Dit is baie belangrik om so gou moontlik soveel as moontlik by 'n terminale pasiënt te kry.Die
meeste terminale pasiënte het chemo/bestraling, pynstillers, ens.Maak seker dit is reg gemaak
en begin so gou moontlik soveel as moontlik inneem en ek sal nie ophou om dit ten minste te
neem totdat die kanker heeltemal weg is nie!” Bonnie

"Wanneer jou dokters vir jou sê, "jy is terminaal," sal jy nie wil probeer wat ook al daar is nie?
Dink daaroor...Na so 'n diagnose, wat het jy om te verloor?Ek het 'n niggie wat vandag leef ... as
gevolg van hierdie olie ...Moet ek meer sê?” Carol

“Dis ek haar niggie.Dit het regtig gewerk.” Joanne

“Ek  het  'n  halfmarathon  gedoen,  ek  het  $5  000  vir  kankernavorsing  ingesamel.Min  het  ek
geweet daar is reeds 'n fokken kuur en hulle sal dit nie vir my gee nie....Hulle het my twee keer
baie sterk chemoterapie gegee.Hulle het my lewer verwoes; hulle het my niere verwoes.Hulle
het my in April verlede jaar huis toe gestuur om te sterf.Hulle het gesê ek sal nie vir ses weke
lewe  nie.En  hier  is  ek  vandag,  nog  lewend,  want  ek  het  gevind  PhoenixTears.ca  en  Rick
Simpson het my gewys hoe om my eie medisyne te maak sodat ek vandag hier kan wees.

Ons moet  almal  van hierdie  kuur  vertel.Almal  moet  weet:  daar  is  werklike  mediese dagga-
produkte wat jou sal help om te lewe, en jou vriende wat kanker het, sal help lewe.Almal moet
weet: niemand hoef aan kanker te sterf nie.Daar is 'n kuur, daar was nog altyd 'n kuur.Hulle
net...Big Pharma sal ons dit nie toelaat nie.Hoe durf hulle?!Kankernavorsing is 'n multi-miljard
dollar industrie.En wat doen hulle?Hulle maak mense soos ek dood met hul dwelms.Dis snert!
Daar is 'n kuur!Phoenix Tears olie werk!Vertel almal.Asseblief!” Joanne

"Hallo Rick Simpson, ek glo in die olie en gebruik dit tans vir my ma wat kanker het, maar ek het
'n vraag, jy sê dit moet 2 onse in drie maande geëet word, maar my ma is baie swak as gevolg
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van die siekte en net as 'n ons geneem en is op die punt om drie maande te ontmoet, maar
neem dit nog steeds, en ek wil weet of dit dieselfde effek is, want jy het gesê dit moet oor drie
maande wees.Antwoord my asseblief die boodskap, want ek is bekommerd.” Esmeralda

“Moenie te veel bekommer oor hoeveel sy tot dusver geneem het nie.Hou net aan om haar te
kry om 'n bietjie meer te eet.Sê vir haar om 'n groter stukkie te eet as wat sy ooit tevore gehad
het, wanneer sy in die nag gaan slaap, sal sy bietjie vir bietjie meer kan eet.Maak seker sy eet
'n groter dosis in die nag en sy sal vinniger 'n verdraagsaamheid opbou.My pa het dieselfde
ding die eerste drie maande gedoen.Dit het hom lank geneem voordat hy meer as 'n halwe
gram per dag kon eet en die kanker was besig om te verdwyn, selfs toe hy skaars 'n 1/4 gram
per dag eet - (gewas het al hoe kleiner geword).Nou is hy tot ongeveer 'n gram per dag, en hy
het meer as 'n honderd gram in 10 maande geëet.Sterkte!" Jose

"Hallo almal, ek het 'n vriend wat probeer om 'n chroniese geval van Lyme-siekte te genees met
suiwer CO (ongeveer 70-80% THC en gemaak met organiese graanalkohol)  wat by 'n baie
betroubare, private olievervaardiger gekoop is.Toe sy ongeveer 3/4 gram per dag ongeveer 3,5
weke gelede bereik het, het sy 'n gebrek aan eetlus, intermitterende naarheid en baie sagte kak
(amper  diarree)  begin  kry.ten  minste  3  keer  per  dag--dit  gebeur  nou  nog  en  het  glad  nie
verbeter nie, maar het ook nie vererger nie, wat goed is.

Elke oggend vir 'n maand nou, gooi haar liggaam letterlik alles in die kolon so lyk dit, en die reuk
kan aan die ander kant van die huis opgespoor word (jammer vir die TMI!) Vreemde ding is dat
haar kak baie giftig begin ruik het. ..amper soos 'n chemikalie, ongeveer 'n week nadat die dosis
van 1/2 tot 3/4 van 'n gram verhoog is.Die reuk is so vreemd--ruik nie eers na kak nie!!

Sy is nou op 'n gram per dag (vir die afgelope 1,5 weke), en dit is steeds so, indien nie 'n bietjie
erger nie.Daar is geen ander  probleme of  probleme hoegenaamd nie,  en sy genees eintlik
vinnig en doen soveel beter as wat sy vir die afgelope 10+ jaar gedoen het van antibiotika, kruie
protokolle,  ens.Tot  dusver  was die  verbetering  in  haar  gesondheid  uiters  dramaties...vir  die
beter!!Is hierdie giftige ruikende kak die gevolg van die dood van die lyme-bakterieë, detoks of
iets anders?Ek het eintlik gewonder of sy dalk kolonkanker gehad het of een of ander kanker
waarvoor die olie sorg, wat die aaklige reuk en gereelde sagte kake kan veroorsaak.Enige raad
daar buite??Is dit normaal?”

“Dit is wat om te verwag.As jy op die olie is...(indien reg gemaak) doen die liggaam 'n groot
detoks.Die eenvoudigste manier om dit te beskryf is...enigiets wat in jou liggaam inkom waarvan
die medikasie nie hou nie, dit sal 'n manier vind om die afval te verdryf.Dit klink of jou verskaffer
weet wat hy of sy doen, want hierdie simptome waaroor jy vra, gebeur met ons almal of ons
pasiënte.Hierdie soort simptoom het die vrou en ek vir meer as 3 maande gehou.

Die enigste ding wat my pla, is die THC en CBD tel op die produk.Wanneer ons produseer, is
ons gemiddeld 93-97% THC en tussen 1,34 en 1,59% CBD's.Dit kan slegs bereik word deur die
oplosmiddel te verander of deur jou dekarboksilering van die genoemde produk te verander.”

-- Voeg hennep sade by die dieet, hulle sal die agterstewe baie vinnig reguleer.Wanneer dit te
loperig is, moet jy iets solied byvoeg.En dit is die sade.Maak seker sy neem geen chemiese pille
nie.Die reuk is detoks, niks om oor bekommerd te wees nie.” JB

"Newe-effekte sluit in: om die hele naweek tekenprente te kyk." Matt

Watter stamme/variëteite?

“Ek is saam met Richard op hierdie een.Het jy 'n lys van stamme wat bewys is om te werk?Wat
is 'n paar goeie saadmaatskappye om van te bestel?Ek het sopas 'n paar sade bestel.Wat is die
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dinge waarna ek moet soek in 'n goeie soort?THC, CBD, indica vs sativa?Die ras wat ek bestel
het, het 'n THC-vlak van 18-23% en 'n CBD wat wissel van 0,7-1,0%.” Cisco

-- Ek wens ek kon so 'n lys verskaf, Cisco, maar ek kan en sal nie binnekort nie totdat ons al die
nodige navorsing sal kan doen om dit vir jou te kan sê.Hier is wat ek aan Richard geskryf het:
Ek  kan  nie  regtig  'n  naam  van  'n  stam  gee  nie,  jy  moet  dit  altyd  probeer  en  kyk  watter
pynstillende effekte dit het.Ek weet nie wat hierdie pasiënt gebruik het nie.White Widow wat
Rick gebruik het om te groei was 'n uitstekende pynstiller, European White Widows het blykbaar
nie so 'n effek nie.So soos altyd, meng die mees kragtige en kalmerende en rusbanksluitende
indica (dominante) stamme met 20% THC of meer olies van verskeie stamme vir  die beste
resultate.Soek  regtig  brutaal  kragtige  stamme wat  jou  na 'n  paar  trekke sal  laat  sak.Beste
wense, JB

"Het die manlike plant enige nuttige komponente?" Bill

-- Jong manlike plante is gebruik vir vesel vir sagte klere vir die rykes.Ek sal nie medisyne van
mans maak nie, sommige mense sal allergies wees vir die stuifmeel en dit kan dalk moeilikheid
bring.Jy kan saphulle of gebruik dit vir tee (as hulle gesond is en organies gekweek is).Maar jy
sal nie die beste medisyne van plante kry nie.JB

V.Is Afghan Kush 'n regte ding om olie te maak.Ek het 'n bietjie olie van straatgoed gemaak en
gebruik dit vir die laaste twee weke aangesien ek slaapprobleme gehad het, nou slaap ek soos
'n baba en word soggens goed uitgerus wakker.Die probleem is dis moeilik om goeie goed in
Londen te kry, dis hoekom ek AK bestel het, kort nou net jou mening.Baie dankie

A.Ek kan nie regtig op die naam van die stam gaan nie.As dit kragtig is en jou slaperig maak,
behoort  dit  goeie  medisyne  te  produseer.Soos  u  weet,  beveel  ons  die  kragtigste  en  mees
kalmerende stamme aan (verkieslik met 20% THC en meer) en die beste olies word vervaardig
uit  'n kombinasie van verskeie baie kragtige en kalmerende stamme, so ek sal probeer om
verskeie kalmerende stamme te bestel  as by alles moontlik,  dit  sal  ideaal  wees.Maar selfs
enkelstam-olies  kan  wondere  doen,  al  wat  ek  sê  is  dat  die  beste  olies  gewoonlik  uit  'n
kombinasie van verskeie stamme vervaardig word.Beste wense, JB

"Daar is 'n goeie rede waarom Rick Simpson aanbeveel om slegs hoëvlak THC van Indica te
gebruik. Indica is 'n kalmeermiddel wat rus en slaap bevorder, beide nodig vir genesing. Sativa
gee energie en verhoog jou bloeddruk. In sommige gevalle kan dit gevaarlik wees vir mense
met hoë bloeddruk of gekompromitteerde stelsels,  so voor jy raad gee, ken ASSEBLIEF die
onderwerp. Jy wil niemand seermaak nie. Vir die meeste mense is Stan se raad (sativa in die
oggend,  indica voor slaaptyd) goed.  As jy 'n baster  gebruik,  maak seker dat  dit  ten minste
80=90% Indica is. Sterkte." Gary

“C: Hallo daar Jindrich.....Ek is nuut met die Rick Simpson-kuur (ek het kanker)...Ek behoort aan
'n cannabis-kopersklub hier ...  So ek het 'n bietjie van 'n keuse van stamme om te koop.Ek
wonder net wat my beste keuse van indica sou wees om die kuur te maak?Enige voorstelle
word baie waardeer.Dankie.

JB: Hi C, kry die sterkste mees kalmerende indica, verkieslik verskeie stamme.As jy die keuse
het, sal ek 3-4 onse van elk van die swaarste stamme/knoppies wat beskikbaar is koop en die
olie van 'n pond daarvan maak.

C: OK, dankie...wat bedoel jy met die swaarste?

JB: Mees kalmeermiddel, super slaperig, met 'n uitklop-effek

C: Jammer, maar dit is alles nuut vir my.
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JB: Geen probleem nie.Uiters, amper narkoties kalmerend, baie swaar.

C: OK

JB: Gebruik hierdie woorde en sê vir die produsente dat hulle sal weet waarvan ek praat, hoop
ek.
C: Ek weet hulle het kush, hash valley.Ek kan nie die ander name onthou nie.

JB: Weereens, neem iemand wat ervare is saam met jou en laat hulle dit vir jou probeer.

C: OK

JB: En koop die sterkste mees kalmerende stamme wat hulle het, 20% THC of meer.

C: OK....baie dankie vir alles wat jy doen

JB: Jy is welkom, C.

C: En dankie ook aan Rick...Julle het my lewe tot dusver letterlik gered.

JB: Ek sal hom van jou vertel.Volg asseblief alle instruksies op ons webwerf tot die woord vir die
beste resultate.Neem die olie soos aanbeveel,  verhoog jou liggaam se pH (suurlemoensap,
waatlemoen ens.), eet elke dag pitte van twee appels, bly weg van dokters en CT en X-strale as
jy wil lewe.Hulle is meesters om jou in te praat oor hul dodelike "goedgekeurde" behandelings
en dalk van ons pasiënte het hul raad geneem, opgehou om die olie te gebruik en gesterf.

C: Sal doen.... nogmaals dankie.

(vier uur later)

C: Haai Jindrich.Dankie vir jou hulp vroeër.Ek het uiteindelik 'n mengsel van Indica OG Kush en
Hash Truffle gekry.Die mense by die klub het gelyk of hulle gedink het dit was die beste wat
hulle gehad het om die medisyne te maak.

JB: OK.Klink goed.

C: Goed :-)...So jy dink dit sal goed wees om die medisyne te maak?

JB: Ek dink nie regtig iets nie, tensy ek die materiaal self sien en probeer.Die name klink goed
en bekend, maar ek weet regtig nie hoe kragtig die knoppies is en wat jy eintlik gekry het nie.
C:  Ag,  ok.Ek  doen  die  medisyne  vir  ongeveer  6  weke...die  veranderinge  in  my  is
ongelooflik...Elkeen wat my ken is verstom.Wel, jy weereens.Jy weet Jindrich, ek het 'n vrou
ontmoet wat met presies dieselfde kanker as ek gediagnoseer is, 3 dae nadat ek was.Ons is
dieselfde ouderdom, het  dieselfde stadium van kanker gehad,  alles identies.Ek is bestraling
aangebied, net soos sy.Ek het gesê geen manier nie, ek doen die Rick Simpson-kuur.Sy het
bestraling  gekies.Jindrich,  sy  is  4  dae  gelede  dood  aan  bestraling,  aan  die  verskriklike
brandwonde  wat  besmet  is.Sy  was  net  55,  sterk,  maar  die  "genesing"  het  haar
doodgemaak.Maak my net soveel meer seker ek doen die regte ding met my keuse.

JB: Ek ken sulke stories.Dit is werklik siek wat hulle aan pasiënte doen.Beste wense, C.Jy weet
wat om te doen."

"Ek dink 'n goeie manier om die verskil tussen die kwaliteit van olies te verduidelik, sal wees:

95-98% THC is gelyk aan 95-98% kans op volkome genesing en oorlewing.

80% THC is gelyk aan 80% kans op volkome genesing en oorlewing
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70% THC is gelyk aan 70% kans op volkome genesing en oorlewing

60% THC is gelyk aan 60% kans op volkome genesing en oorlewing.Ens.

100% THC is egter nie gelyk aan 100% kans op volkome genesing en oorlewing nie, want dit is
'n ander stof as die olie.

Wanneer die pasiënt chemo en bestraling saam met die olie gebruik, of al voorheen hierdie
behandelings deurgemaak het, deel die persentasies deur twee of drie, miskien vier of vyf, in
sulke gevalle weet jy eenvoudig nooit of die olie genoeg krag sal hê om dit te sny nie. .Sulke
pasiënte moet 2 of 3 keer meer olie eet (120-180g oor 'n tydperk van ses maande).

Dit  word slegs vir  verduidelikingsdoeleindes genoem,sodat  mense die belangrikheid van die
kwaliteit en THC-inhoud van die olie beter sal verstaan. Die hoofkriterium is dat die olies 'n baie
kragtige en kalmerende effek moet produseer wanneer dit ingeneem word.Die beste olies is
uiters kalmerend, maar tog eufories (dus eet jy dit, raak aan die slaap en word ’n paar uur later
wakker en giggel soos ’n kind).

Wanneer jy jou olie goed filtreer en die paar druppels water aan die einde van die afkookproses
byvoeg (en dus geen onnodige plantmateriaal in het nie), is daar ook 'n goeie kans dat jysal
eintlik van die smaak van die olie hou.So weer en oor en oor -- maak seker jou olie is altyd
kragtig en kalmerend as moontlik vir die beste uitkoms van die behandeling.Volg die instruksies
wanneer  jy  die olie  vervaardig  en gebruik,  op hierdie manier  kan jy  seker  wees dat  jy  die
maksimum gedoen het wat jy kon vir die pasiënt.Beste wense, JB”

“Ek glo nie dit hoef 95 persent te wees nie.” Ryk

-- Dit hoef nie 95% THC, ryk te wees nie, maar olies met ongeveer 95% THC is die kragtigste
en hoe kragtiger en kalmerend die olie is, hoe beter werk dit as medisyne.Jy kan altyd minder
van die kragtiger olie neem en dit sal beter werk as meer van 'n laegraadse olie.Dit is regtig so
eenvoudig soos dit.JB

“Standaards en kwaliteitbeheer - ja.Maar net as Rick genoemde standaarde en qc goedkeur.”
Sue
-- Ons was nooit teen gehaltebeheer nie, Sue.Maar die realiteit is dat gehaltebeheer onmoontlik
is in die meeste wêrelddele as gevolg van die feit dat dagga onwettig is en laboratoriums dit nie
kan  toets  nie.Ons  werk  regtig  met  mense  van  regoor  die  wêreld,  nie  net  van  die  VSA
nie.Toetsing  is  tans  in  'n  paar  lande  beskikbaar,  baie  min  mense  het  toegang  daartoe.Die
meeste van ons pasiënte sukkel om genoeg geld te kry om die oplosmiddel en 'n ryskoker te
kry, so hoe laer die drumpel vir hulle, hoe beter.

Natuurlik  kan ons dit  alles meer  ingewikkeld maak,  maar ons wil  dit  nie doen nie.Ons hou
daarvan om dit eenvoudig te hou.As jy die eenvoudige instruksies volg sal jy baie goeie kwaliteit
olie produseer.Wat jy daarin sit, is wat in die finale produk sal wees.So as jy dit van gesonde
plante  maak,  sal  jy  heel  waarskynlik  'n  olie  produseer  wat  ok  sal  wees  en  plaagdoder,
onkruiddoder en wie weet wat nog gratis.JB

Buitelug Versus Binne

“Jeff, die ding is dat THC jou kalmeer, anders as wat algemeen aanvaar word.CBD blokkeer die
opname van anandamied en maak jou senuweeagtig.Ons weet uit ondervinding dat olies met
95-98% THC geproduseer kan word en dit kan baie kalmerend wees.Maar ek het nie genoeg
resultate om te kan sê wat hulle presies so kalmerend maak nie; plus elke bondel is anders en
ons kan dit in elk geval nie reproduseer nie, so ons fokus nie op die oomblik baie op toetsing
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nie, ook as gevolg van die omstandighede waarin ons leef.

Ons wil hê dat die olies so kragtig en kalmerend/soos-sluitend as moontlik moet wees vir die
beste resultate in behandeling.Hoe meer narkoties kalmeermiddel hoe beter.Die meeste hoë
CBD-stamme wat ons gesien het, was nie naby aan die sterkte van waarmee ons graag werk
nie, so ons beveel hulle nie baie aan nie, dis al.” JB

“Nadat ek my vrou op 35 aan kanker verloor het, en saam met my broer wat die laaste vyf jaar
vir 'n leweroorplanting gewag het weens kanker, het ek gesoek na RSO in apteke.Dit wissel in
prys tussen 100 $/g tot 30 g in die staat Washington.Een van die sogenaamde RSO-plekke het
die olie teen 'n goddelose 7% THC gehad met hoër CBD's, is dit selfs die moeite werd?Dit was
die 30 g olie.Die honderd dollar gram olie was bo 90, ek dink 92%.Wat is die perfekte balans
van al drie psigo-chemikalieë?Dankie.” Heath

-- Heath, beste RSO is ongeveer 95-98% THC, gewoonlik ongeveer 1% CBD en uiters kragtig
en kalmerend, met die klem op die woorde kragtig en kalmerend (banksluitend, dit moet jou
baie  slaperig  en ontspanne maak wanneer  dit  ingeneem word .As dit  nie  die  geval  is  nie,
probeer 'n ander bondel en hou die energie-olie vir aktuele gebruik).

Wat daardie "hoë CBD"-olies met 7% THC betref, weet jy ten minste nou hoekom ons teen
sulke olies is -- die meeste hoë CBD-olies wat tans verskaf word, is sinonieme vir wat ons vullis
noem, want ons ken die verskil tussen hoë graad olie en basies alles anders.Dit is regtig die
beste ommaak eenvoudig jou eie olie waar moontlik.Kry die knop van die apteke, koop die
beste wat hulle het, en maak dan die olie, daar is regtig niks daaraan nie.Ek sou self die olie by
niemand koop nie, ek sou altyd my eie maak.Jy wil jou eie kwaliteitsbeheerder wees, jy wil nie
van iemand afhanklik wees nie.As jy 'n koppie koffie of 'n mojito kan maak, kan jy die olie ook
maak.JB

“Ek ken 5 laboratoriums wat almal saam NOOIT “96% THC” olie gesien het nie...  Niemand
nie.Duisende  toetse  vir  die  afgelope  5  jaar.Niks  naby  dit  nie  –  selfs  wanneer
laboratoriumkundiges met al hul krag probeer om 'n monster te meet ... Die skoonste wat hulle
kan kry is 88%+.En dit is voordele met uitputtende hulpbronne tot hul beskikking.” Phil

-- Dit bewys net dat hulle nie die kragtigste olies getoets het wat geproduseer kan word nie, niks
anders nie.JB

"Omg, soveel teenstrydige opmerkings, ek raak so deurmekaar?!?!" Diana

-- Ek sal luister na diegene wat weet wat hulle doen en sê.Dit is aan jou om te kies wie dit is.JB

“Dis 'n goeie punt wat jy vir JB maak.Ek vir een sal staatmaak op wat jy plaas en raad.Ek is
duidelik dat Nafta die meeste voorkeur geniet (teenoor alkohol).Ek dink die verwarrende deel is
dat dit op Rick se webwerf en sy boek aangeraai is om indica te gebruik, maar dit is bekend dat
indica hoër CBD-inhoud het en jy sê hierbo dat die grens tussen die twee verdwyn het.Vir 'n
leke soos ek is dit verwarrend.Indica teenoor Sativa.THC teenoor CBD, ens, ens.So as mens
ten minste 20% THC moet kies, moet jy dan nie Sativa kies nie?Of is die idee om Indica te kies,
maar met 'n hoë THC-vlak van ten minste 20% THC (ongeag die CBD-inhoud daarvan)?Kan jy
asseblief raad gee sodat ’n beginner soos ek familielede kan help?” Jyoti

-- Ja, indica ja, maar die kragtigste en kalmerendste, indien moontlik.Die hoë CD-propaganda
het begin gebruik word om laegraadse olies te stoot.Boonop sal ons ideale olies 95-98% THC
hê.So weereens, daar is nie soveel ruimte vir CBD daar nie.Vir ons is die woorde "kragtig en
kalmeermiddel" belangriker as "hoë CBD". JB

“OK, kan ons asseblief 'n spanning produseer sonder die giggel?Manlief se giggel om 03:00
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word oud.Lol." Distel

“Ek het studies gelees waar suiwer THC in vitro in kwaadaardige selle ingespuit word en hulle
apopteer.Ek het  nog  nie  sulke  navorsing  vir  CBD gesien  nie.Dit  lyk  vir  my asof  die  CBD-
benadering  weinig  meer  is  as  'n  manier  vir  mense  om  voordeel  te  trek  uit  cannabinoïde
medisyne deur mense se ongegronde vrees vir THC te speel en die voordele van cannabis te
bevorder sonder die "verskriklike, verslawende, hoog-induserende THC." Om geld te maak of te
ry op die bewese prestasie van hennepolie, terwyl die bevordering van CBD as 'n wonderwerk
is  wat,  goddank,  die  teenoorgestelde  van  verskriklike  THC  is,  is  om  munt  te  slaan  uit
koelwaansin  en  reuke  van  'n  bedrogspul.Ek  sê  nie  CBD  het  nie  voordele  nie,  plaaslik
byvoorbeeld,  maar  dit  is  duidelik  uit  die navorsing dat  THC die mees medisinale is.Om na
prohibisioniste te wend en op CBD te fokus, is 'n groot onreg.Hoe sal jy die fokus van navorsing
op 'n verbinding wat minderwaardig is verduidelik?Dis nonsens.” Cory

"Ja, CBD kan beslis metastatiese kanker beveg.Veral as dit deel is van die Rick Simpson Oil,
wat 95-98% THC moet bevat.Dit sê vir jou dat die belangrikheid van CBD's waarskynlik nie so
groot is as wat dit aangebied word nie.Maar laat ons hoop dat mediese wetenskaplikes eendag
ook die RSO sal begin toets.As hulle ons instruksies volg oor hoe om die olie te vervaardig en
te gebruik, sal hulle dieselfde goeie resultate as ons hê.As hulle dit nie doen nie, wel, hulle sal
nie.Dit is so eenvoudig soos dit.” JB

Die Rick Simpson-protokol
"Begin  mense  met  minuskule  dosisse,  die  grootte  van  'n  halwe  korrel  droë  kortkorrelige
rys.Alhoewel die olie skadeloos is, is minder beter as meer vir diegene wat met behandeling
begin.Neem in die begin net 'n klein stukkie van hierdie wonderlike stof elke agt uur, verhoog
dan  jou  dosis  elke  vier  dae  op  'n  gereelde  basis  en  binnekort  sal  jou  verdraagsaamheid
toeneem.As die persoon sê hy of sy het nie die uitwerking daarvan gevoel nie of dat hulle dit net
effens gevoel het, sal ek dit as 'n goeie dosis vir 'n beginner beskou.Jy wil net 'n bietjie van die
medisyne in hul stelsel kry sodat hulle daaraan gewoond kan begin raak.

Jy weet nooit presies hoe die persoon sal reageer nie, so gaan stadig voort, en verhoog hul
dosis elke vier dae, totdat die pasiënt 'n totaal van een gram elke 24 uur kan inneem.Sodra die
pasiënt gewoond is aan die gebruik van die olie, is die beste manier om dit te bereik om hulle
elke agt uur dosisse te laat neem wat gelyk is aan ongeveer 'n derde van 'n gram, sodra hulle
gewoond is  aan die  gebruik  daarvan.Tog wil  ek  diegene wat  probleme ondervind,  daaraan
herinner dat hul dosis stadiger verhoog kan word, maar vir die beste resultate moet dit so vinnig
as moontlik ingeneem word.

Dit  is  die  doseringsinstruksies  wat  Rick  aanbeveel,  as  die  pasiënt  vinnig  genoeg  hul
verdraagsaamheid kan opbou.As hierdie protokol gevolg word, kan baie pasiënte hul pad tot op
die  punt  in  drie  weke werk  dat  hulle  elke  8  uur  een derde van 'n  gram kan inneem.Maar
gemiddeld  neem dit  die  meeste  pasiënte  gewoonlik  vier  tot  vyf  weke  voordat  hulle  hierdie
hoeveelheid per dosis kan inneem, waarna hulle kan voortgaan om een gram per dag te neem
totdat hulle genees is of hul toestand onder beheer gebring word.

Rick verskaf graag hierdie medikasie in plastiekspuite, wat nie naalde het nie, in plaas daarvan
is daar net 'n klein opening waardeur die olie gedruk kan word.Hy sê die verskaffing van die olie
op hierdie manier maak dit  makliker vir  die pasiënt om hul dosisse te meet en dit  keer dat
vreemde stowwe die medikasie besoedel.

Die maklikste manier vir die meeste om die hoeveelheid te verstaan wat hulle moet inneem, is
om dit te vergelyk met iets soos kortkorrelige droë rys.'n Beginnersdosis moet ongeveer die
helfte so groot wees as een van hierdie ryskorrels of ongeveer een agtste van 'n duim lank,
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hierdie hoeveelheid sal gelyk wees aan ongeveer 'n kwart van 'n druppel.In sommige gevalle
kan diegene met 'n baie lae verdraagsaamheid selfs vind dat dit te veel vir hulle kan wees om
gemaklik te hanteer in die begin, so, indien nodig, kan hulle met nog minder begin.

Dosisse van hierdie grootte moet drie keer per dag ingeneem word, vroeg in die oggend, in die
middel van die middag, en ongeveer 'n uur voor die pasiënt gaan slaap.Al wat 'n beginner hoef
te doen is om die ekwivalent van een halwe korrel droë rys uit die plastiekspuit te druk en dit is
hul dosis.Al praat ons van 'n baie klein hoeveelheid en dit sal geen skade aan die pasiënt doen
nie, as gevolg van sy sterkte, moet hierdie stof met respek gebruik word.

Na vier dae by hierdie dosis word dit dan verdubbel tot dosisse wat gelyk is aan die grootte van
'n ryskorrel, of dosisse wat ongeveer 'n kwart van 'n duim lank is wanneer dit uit die spuit gedruk
word.Dan, vier dae later, word die dosis weer verdubbel en dit gaan elke vier dae voort totdat
die pasiënt die ekwivalent van sestien korrels rys per dosis kan inneem.Hierdie hoeveelheid is
gelyk aan ongeveer agt tot nege druppels olie per dosis, wat ongeveer een derde van 'n gram
is.

Een ml is net effens meer as een gram per gewig, so as pasiënte wil, kan hulle hierdie meting
gebruik om hul dosis te bepaal.Op daardie stadium gaan pasiënte gewoonlik met hierdie dosis
voort totdat hulle die gewenste effek met hul mediese toestand bereik het.Daar sal pasiënte
wees wat nie hul dosis so vinnig sal kan verhoog nie, maar Rick moedig hulle aan om dit so
vinnig as moontlik te neem, sodat die olie hul lyding kan verlig.Daarbenewens sal daar diegene
wees wat hierdie medikasie vinniger kan neem en Rick het geen probleem daarmee nie, solank
die pasiënt gemaklik is om dit vinniger te neem, beteken dit eenvoudig dat hulle baie vinniger
genees sal word.

In werklikheid voel Rick dat die pasiënte in hul eie gemaksone moet bly wanneer dit kom by die
gebruik van hierdie medisyne.Maar hy dink steeds dat enigiemand met 'n ernstige toestand nie
speletjies met hierdie middel moet speel nie, want as dit nie behoorlik geneem word nie, kan dit
dalk nie die toestand oorkom wat dit bedoel was om te behandel nie.

Omdat hierdie medikasie so veilig is om te gebruik, meet ons gewoonlik nie die dosisse presies
nie, maar vir diegene wat van akkurate metings en eie skale van voldoende akkuraatheid hou,
begin met sowat 0,01 g drie keer per dag vir die eerste vier dae.Dan, as jy kan, verdubbel dit tot
0,02 g vir vier dae, dan na 0,04 g vir vier dae, 0,08 g vir vier dae, 0,16 g en dan 0,32 van 'n
gram.Dit sal die ideale doseringskedule wees vir diegene wat hierdie stof vinnig kan inneem.

Wanneer jy hoëgraadse stamme van indica knop kan kry om mee te werk, sal die olie wat
geproduseer word uiters kalmerend wees.Dit is die effek wat die olie sal hê as jy die regte "Rick
Simpson  Oil"  vervaardig  het  en  daar  is  min  om  oor  bekommerd  te  wees.Pasiënte  raak
eenvoudig  aan die  slaap en uiteindelik  sal  hulle  wakker  word.Sommige voel  dalk  'n  bietjie
gestenig in die begin, maar hulle sal ongedeerd wees, en gewoonlik binne 'n uur nadat hulle
opgestaan het, gaan daardie slaperige gevoel weg.As die olie uit sativa-variëteite van hennep
geproduseer  word,  verwag  moeilikheid  en  'n  langdurige  energiekwekkende  sativa-
hoogtepunt.Jy wil nie hê mense met ernstige toestande soos kanker moet probeer om olie te
drink met hierdie effekte nie en die pasiënt sal nie die medisinale voordele ontvang wat 'n goeie
indica kan bied nie.Nie almal hou daarvan om hoog te wees nie en dit is nie die punt medisinaal
om oormatig gestenig te word op hierdie stof nie.Maar in sommige gevalle wanneer die pasiënte
se lewe in gevaar is, kan groter dosisse aan hulle die enigste ding wees wat hul lewe kan red.

Die punt  is om die medisyne drie keer per dag by die pasiënt  in te kry.Die pasiënt  kan dit
eenvoudig op hul vinger sit en dit dan op hul tande afkrap.Drink dan koue water of tee en hulle
sal  dit  redelik  maklik  vind  om  te  sluk.Sommige  stamme  produseer  'n  ekstrak  wat  nie  'n
aangename smaak het nie, maar dit is maklik om te hanteer.Sit eenvoudig die pasiënt se dosis
op  'n  klein  stukkie  brood  en  vou  dit  om,  druk  dit  dan  in  hul  mond en  gee  hulle  'n  bietjie
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water.Dieselfde kan ook gedoen word met die gebruik van piesangs of ander soorte vrugte.Die
idee is om die olie so vinnig as moontlik by die pasiënt te kry, maar Rick hou steeds daarvan om
te sien dat hulle in hul gemaksone bly.

Almal is anders en ons verdraagsaamheid vir hierdie medikasie sal van persoon tot persoon
verskil, so maak seker dat die pasiënt gemaklik is met die hoeveelheid wat hulle inneem.Met
baie ernstige toestande is dit belangrik dat die pasiënte hierdie medikasie vinnig inneem, sodat
hulle 'n beter kans het om te oorleef.Soos ek reeds genoem het, selfs al is die olie skadeloos,
as te veel geneem word, hou pasiënte dikwels nie van die ervaring nie.Werk dus hul dosis
stadig op; so sal hulle gemaklik raak met die gebruik daarvan.

Tog, soos ons graag wil sê, moet aggressiewe siektes aggressief behandel word, so as ek iets
gehad het  wat  lewensgevaarlik  was,  sou ek soveel  uittreksel  inneem as wat ek kon in  die
kortste moontlike tydperk.Ek dink dit betaal om voorbereid te wees, so diegene wat kan moet so
gou moontlik aan die uitwerking van die olie gewoond begin raak, want dan sal hulle weet wat
om te verwag, sou hulle ooit groter dosisse moet neem.

Die standaardbehandeling om jou liggaam na 'n goeie gesondheidstoestand te herstel, is 60
gram hoëgehalte-olie wat in 'n tydperk van drie maande ingeneem word.Vir diegene wat chemo
en bestraling geneem het, is dit 'n goeie idee om so gou moontlik 120 tot 180 gram van die olie
in te neem.Gewoonlik  kan 60 g  'n  ernstige kanker  genees,  maar  vir  diegene wat  deur  die
mediese stelsel beskadig is, is dikwels meer nodig om te keer dat die kanker terugkeer en om
die skade wat hierdie behandelings agtergelaat het ongedaan te maak.

Sodra die pasiënt weer gesond is, kan jy die dosis terugsak tot een of twee gram per maand of
soveel as wat die pasiënt daarvan hou om in te neem; vanuit ons perspektief, hoe meer hoe
beter.Moenie  die  onderhoudsdosisse  oorslaan  nie,  aangesien  dit  belangrik  is  om  goeie
gesondheid te handhaaf.'n Gram per maand of 'n druppel 'n dag na werk in die aand klink nie
na veel nie, maar volgens Rick moet dit welgenoeg wees om jou liggaam gesond te hou.

Boonop hou hy daarvan dat pasiënte ander natuurlike goed soos appelpitte en koringgras saam
met die oliebehandeling gebruik.Uit my ervaring sou ek ook hê dat pasiënte hennepsaad (en
wierook, mirre en hoep) eet, aangesien die olie wat hulle bevat so voedsaam en goed vir die
liggaam is.

Rick glo ook pasiënte moet probeer om hul liggame se pH so vinnig moontlik op te kry deur
dinge soos waatlemoen of suurlemoensap, ens.Hy sê dit is van die grootste belang en om dit te
doen kan die pasiënt 'n baie beter kans gee om te oorleef.

Pasiënte  moet  ook  meer  rou  vrugte  en  groente  begin  eet  en  minder  vleis  eet,  veral  die
verwerkte variëteite,  wat  meer gifstowwe bevat.Rick is  'n sterk gelowige in  die gebruik  van
versappingsmasjiene en hy voel dat groot dosisse vitamien C ook tot groot voordeel kan wees.

Dit is die Rick Simpson-protokol en dit is die rede waarom sy naam vir ewig bekend sal wees.Dit
is seker die belangrikste ontdekking van alle tye en die voordelige effek van wat hierdie man
ons gegee het, kan nie oorbeklemtoon word nie.Wat help moderne medisyne en tegnologie as
dit nie werk nie?As jy resultate wil sien, probeer Rick se metode van genesing.

Ons is gekritiseer omdat ons hierdie olie 'n genesing noem, maar wat anders kan jy 'n stof noem
wat  suksesvol  gebruik  kan  word  om  soveel  mediese  probleme  te  behandel?Dit  lyk  asof
sommige dink die woorde genees-alles beteken dat hierdie olie die ewige lewe sal verskaf,
maar dit was nie Rick se bedoeling nie.Sekerlik, hierdie medikasie kan jou lewe verleng en jy
kan heelwat langer leef met die gebruik daarvan, daarvan is daar min twyfel.Tog beteken dit nie
dat dit die ewige lewe sal verskaf nie.

Hierdie olie is steeds nie wettiglik vir die meeste beskikbaar nie en dit sal dus baie lank neem
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om te  bepaal  hoeveel  bygevoegde  jare  dit  kan  verskaf.Tot  dusver  beskou  ons  nie  hierdie
medikasie as 'n eliksir van onsterflikheid nie en ons glo vas dit maak jou nie koeëlvast nie.Tog,
soos Rick sê, as ons ooit die sleutel tot onsterflikheid vind, is hy seker dat hennep 'n belangrike
bestanddeel sal wees.

Moet asseblief nie dink dat wanneer jy dit gebruik, jy nie 'n virus kan opdoen nie.Jy kan steeds
dinge soos griep kry, maar die uitwerking daarvan kan aansienlik verminder word en jy sal baie
vinniger herstel.In die geval van ’n pandemie of so iets, as jy die wonderlike olie wat hierdie
plant kan verskaf inneem of reeds inneem, sal jou kans op oorlewing beslis aansienlik verhoog
word.”  Jindrich  Bayer,Phoenix  Tears:  The  Rick  Simpson  Story,epiloog  van  die  eerste  twee
uitgawes

“JB, ek het 'n vraag, my broer het kanker, hulle (mediese instansie) het sy maag verwyder, toe
het hulle hom chemo gegee, wat meer kanker opgelewer het tot die punt dat hy niks kan eet
nie, nie eers vloeistowwe nie, hy braak dit op.Toe kry ek uiteindelik vir hom die hars; my nuwe
het dit gemaak, maar die konsekwentheid is 'n bietjie dik (sien foto).Maar hy het dit gegee en
geneem.Die  obstruksie  is  op  die  boonste  derm,  die  kankergroei.Sy  mond  is  baie  droog
aangesien  hy  ook  morfien  neem  as  gevolg  van  intense  pyne.Hy  het  uiteindelik  'n  paar
vloeistowwe gedrink, maar hy het twee keer vloeistowwe opgegooi en nie die derde keer bloed
gehad nie.Hy is 2 weke deur die dokters gegee en hulle stuur hom huis toe.Wat kan ek doen???
Help asseblief, hy het 11 gram van die hars van 'n ¼ pond van een of ander wit weduwee-
stam.Kan  jy  my  asseblief  help  om  te  vind  waar  ek  'n  regte  RSO  kan  kry  wat  aan  alle
kwalifikasies vir hom voldoen.Hy is in Kalifornië, LAen ek is in El Salvador.Dit is 'n baie moeilike
situasie  en  ek  kon  nie  veel  van  hier  af  doen  nie.Bietjie  raad  asseblief.”  Ricardo
-- Wel, hoe gouer hy die olie begin inneem hoe gouer sal sy lewenskwaliteit hopelik verbeter.Sê
vir hom om daardie hars vir ongeveer 'n uur in 'n oond te sit wat op 130°C (266°F) gestel is en
dit  dan te begin eet.Dit  is  goed om met klein dosisse te begin,  maar wanneer pasiënte op
morfien is, kan jy hulle meer olie en minder morfien gee.Die eerste paar dae kan moeilik wees
as gevolg van die interaksies.Beste wense, JB

“Ek wil net vir almal laat weet dat my eerste bondel kookolie vir my ma 'n groot sukses was en 'n
goeie  4/5  gram  teruggekry  het  van  'n  ons  topgraad-knop!Oor  die  maan  met  my  eerste
poging.En glo my ouens dit is regtig so maklik soos om 'n koffie te maak!Ons is lief vir jou
Rick.......” Mark

Wierook en Mirre
"Wierook is 'n goeie toevoeging tot die behandeling van cannabisolie.Beide intern en aktueel.As
jy iewers woon waar dagga-olie nie beskikbaar is nie, oorweeg wierook, dit kan ook wondere
doen.Soek die kragtigste en kalmerendste tipes wat jy kan kry.”JB

"Ek het wierook plaaslik probeer help om die rand van pyn te verwyder.:)” Carole

“Ek het wierookolie van Young Living Essential Oils saam met Rick Simpson se Phoenix Tears
gebruik.My  Pa  kon  10  ure  sonder  pyn  gaan  ...  Hy  het  stadium  4  kanker  gehad  en  het
rondgeloop asof niks fout was nie.” Shelly

“Wierook is wonderlik vir soveel dinge.Ek gebruik dit op sonvlekke op my vel, elke dag op my
gesig gemeng met komkommer vir 'n toner nadat ek dit met essensiële olies gewas het.Daarom
lyk ek so jonk vir 65.LOL!'n grap.Ek is twee en veertig.Maar ek het ’n ordentlike vel aangesien
ek geen parabene of chemikalieë daarop gebruik nie.” Dania

“Soek dit in die kruiewinkels onder sy ander naam, Boswellia.Dit werk basies dieselfde as Advil,
maar beter.” Sharon
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“Daar is 'n ou middel wat wierook, mirre, olyfolie en cannabis benodig.Lig op die mirre!!Verrig
wondere vir diabete plaaslik en intern!” Brian

“Alles wat in die natuur groei, kan vir ons sorg.Dit is die sintetiese weergawes van al hierdie
dinge wat  skadelik  bewys.Al  hierdie plante (wierook,  mirre,  laventel,  kruidnagel,  peperment,
ens. ens.), veral die ou plante in hul inheemse sones het jare spandeer om hul beskermende
middels te vervolmaak teen roofdiere en omgewingskwessies en daardie dinge kan gebruik
word om nie behandel net, maar genees!” Wendy

"Hy het voorspel dat die goedgekeurde gebruik van mediese cannabis vir alle soorte toestande
oor nog 'n dekade sentraal sal wees, aangesien medikasie voorberei sal word wat soos THC
werk,  maar  sonder  die  aktiewe  bestanddeel  wat  'n  "hoë"  effek  op  pasiënte
veroorsaak.Mechoulam het  nie sy belangstelling net  tot  dagga beperk nie.Hy het  navorsing
gedoen oor levona, die Hebreeuse woord vir wierook of Boswellia sacra, wat as wierook in die
Heilige Tempel in Jerusalem gebruik is.Die chemikus van die Hebreeuse Universiteit, saam met
sy  destydse  PhD-student  Arieh  Moussaieff,  het  getoon  dat  'n  hoofbestanddeel  van  Midde-
Oosterse wierook angs verminder en 'n antidepressantagtige effek op muise het.

"Die  Talmoed noem Boswellia-hars  as  'n  drankie  wat  in  wyn gesit  word  om 'die  sintuie  te
verdoof'  sodat [diegene]  wat ter dood veroordeel is,  nie bekommerd sal wees nie ...Dit  [hul
bevindinge]  verskaf  ’n  biologiese  basis  vir  diepgewortelde  kulturele  en  godsdienstige
tradisies.”http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Cannabis-olie en wierook is baie soortgelyk in hul genesende effekte.Voeg eenvoudig hoë
kwaliteit wierook (boswellia sacra) by jou dieet of eet dit drie keer per dag (150mg drie keer per
dag vir minder ernstige toestande en 300mg of meer vir meer ernstige siektes en pyn ens.) Of jy
kan dieselfde protokol volg en gebruik dieselfde dosisse asof jy die RSO gebruik.Wierook kan
ook jou liggaam van DNA-vlak af regmaak, en dit kan ook kanker en baie ander "ongeeslike"
siektes genees.Dit is ook goed om te weet, dink ek.JB

“Ek is regtig mal daaroor dat ek gister my achillespees geknak het.Ek kan nie meer rusbank tot
5k nieskaars loop.Het iemand enige raad vir spoedige herstel?” Jenna

-- Baie olie plaaslik sowel as intern.Voeg wierook en naeltjiesolie by 'n sterk dagga-salf of by 'n
mengsel  met  sheabotter/klapper/hennepsaadolie.Soos  altyd  werk  20-30%  THC-salf  die
beste.Geniet die behandeling.JB

“Ek het suiwer Boswellia freana essensiële olie geneem vir stadium IV galbuiskanker, wat na
longe en bene gemetastaseer het en my lewer na 2 maande lewer nou normale funksie, sonder
blokkasies en ek het my diagnose van 9 maande om te lewe omgekeer , en die gewasse op my
lewer krimp en een is besig om dood te gaan!!Ek stel steeds baie belang in dagga-olie, maar ek
het ook al chemo gedoen om die verspreiding te stop en ek weet sodra chemo volgende maand
klaar is, wil ek my liggaam hard slaan met alles wat ek kan.Ek het die boek gekoop, moet nou
net weet hoe om die olie te maak, en iemand kry om my te help.” Sarah

“Stop by om hallo te sê. Gaan nog steeds, 17 Julie is 1 jaar sedert ek 1-2ml per dag begin het,
my lewe het heeltemal verander en ek is amper op 200 pond verloor presies, 9 pond om te
gaan, my apteek apteek het my op 179mg CBD tot 179mg THC olie .5ml per dag en 87% THC
en 4% CBD 1ml per dag. En wierook, mirre en sap. DIT WERK SOOS JY KEN JB, wil jou net
laat weet ek gaan nog!” Bill

“Ek gebruik wierook met mirre vir Hashimoto's en dit werk! Jammer dat ek nie ’n olie kan kry
waar ek bly nie, want dit is onwettig.” Cynthia

"Ek het 3 dae gelede hiermee begin nadat ek gehoor het van 'n meisie wat elke twee uur haar
breingewas gekrimp het met net 'n druppel hiervan op haar tong." Lindsay
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“Ek sit nou al ’n paar jaar wierook in kapsules. Ek het die Wierook op sy eie geneem om my
kanker  te  behandel  (geen  chemo  of  bestraling)  gedurende  daardie  tye  wat  ek  nie  veilige
toegang tot dagga-olie gehad het nie. Toe ek nie die RSO gehad het nie en opgemerk het dat
kolle begin verskyn het, het ek net 'n paar druppels Heilige Wierook direk op my vel gesit en
gesien hoe die kolle oor 'n paar dae verdwyn. Ek was absoluut verstom! Vertel nou al jare vir
mense.Ek moet nog 'n kolonoskopie kry (wanneer ek versekering in CO kry) om te sien of die
hoofgewas  weg  is.  Kanker  of  nie,  ek  sal  aanhou  doen  wat  ek  doen,  soos  my  onkoloog
aanbeveel het (vir die lewe). Hy is verstom!” Lisa

"Ek het  vir  'n  paar maande twee keer per dag wierookhars in my hond se kos gesit  en 'n
pomelo-grootte gewas het weggegaan." Karen

“FRANKINCENSE – daar word gesê dat dit gewasse laat krimp en die vordering van kanker
vertraag,  indien  nie.  Ek  weet  dit  krimp  gewasse,  ek  het  gesien  dit  neem  gholfbalgrootte
gewasse tot niks!” Tamara

"Ek het hierdie 'n integrale deel van my metodologie 'n paar jaar gelede gemaak, saam met
copaiba- en sitroengras-olies, resultate is absoluut ongelooflik. Dankie vir die deel JB." Merk

"Een rede is  ten minste omdat  hulle  in  video's  en blogplasings vertel  word dat  wierookolie
boswelliensuur bevat - die antitumorale aktiewe bestanddeel in wierookgomhars. Maar dit doen
dit nie, en die eenvoudige rede is dat boswelliensuur baie is. 'n te swaar molekule om vlugtig te
wees.  Daar  is  verskeie  boswelliese sure wat  in  wierookgomhars gevind word,  en hulle  het
molekulêre gewigte in  die 450 – 500-reeks.  Vlugtige molekules – dié wat  in  staat  is om te
verdamp – het egter almal molekulêre gewigte onder 300."
-- Daarom beveel ek aan om aan wierook en mirrehars te kou, en nie essensiële olies in te
neem wat (hopelik/na bewering) uit wierook en mirre vervaardig is nie. JB

"Wierookolie  het  my gehelp  om binne 'n  week van Bell's  Palsy  ontslae te  raak!  Die  beste
behandeling wat ek nog ooit ontvang het, wat "wettig" was. Jason

"Ek gebruik Wierook, Ylang Ylang, en soms Clary Sage op Justin vir vier maande vir aanvalle
en het 'n verbetering gesien. Toe ek begin het, het hy drie aanvalle per dag gehad en dit het
afgeneem na een per dag en soms 'n lopie van twee tot drie dae sonder aanvalle. Ek het gelees
waar Angelica ook help met aanvalle. Sy neuroloog is al daarvoor, maar geen werklike kennis of
enige  tipe  protokol  nie.  Aromaterapeute  is  blykbaar  nie  te  vertroud  met  die  gebruik  van
essensiële olies vir aanvalle beheer ook. Inaseming en verdunde topikale toediening blyk te
werk, maar dit sal lekker wees om 'n bietjie leiding te hê. Ek het op die harde manier geleer
daar  is  beslis  'n  paar  olies  om  te  vermy  soos  enigiets  met  kanferverbindings  (roosmaryn,
bloekombome, aar laventel, Spaanse salie) of thujone sowel as 'n paar ander." Judy

"Ons keuse van reddingsmiddel is eerlik. Ek hou dit op die rak en gebruik dit in verdunning met
MCT-olie. Dieselfde draerolie wat Rae mondelings met CO gebruik.
'n Snuif of twee onder die neus, en dan agter in ore, slape, nek, polse en onderkant van voete.
Dit is die beste reddingsmiddel tot nog toe. Vinnig en effektief, maar met alle openbaarmaking;
nie elke keer nie." Mark

“Wookolie  kom  van  die  hars  van  Boswellia  serrata-bome.  Sommige  aromaterapie-olies,
parfuums en sekere soorte wierook bevat hierdie olie. Ayurvedische medisyne, die tradisionele
gesondheidsorg  van  Indië,  gebruik  ook  wierookolie  om verskeie  toestande  te  behandel.  In
Westerse  medisyne  is  wierookolie  van  belang  as  gevolg  van  sy  anti-inflammatoriese
eienskappe, volgens die Memorial  Sloan-Kettering Cancer Center.  Sommige newe-effekte is
moontlik,  maar die MSKCC merk op dat  wierook blykbaar minder negatiewe effekte het  as
middels  wat  inflammatoriese  toestande  behandel,  soos  steroïede  en  nie-steroïdale  anti-
inflammatoriese middels.
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Gastroïntestinale  newe-effekte  is  moontlik  wanneer  wierookolie  geneem  word,  volgens  die
Physicians' Desktop Reference. Dit kan 'n omgekrapte maag, naarheid, maagpyn, brandende
sensasies  of  'n  onaangename  gevoel  van  versadiging  insluit.  Wierookolie  kan  ook  'n
omgekrapte maag of maagpyn vererger.

Wierookolie het bloedverdunningseffekte en kan die risiko van abnormale bloeding verhoog,
soos  opgemerk  deur  die  Universiteit  van  Maryland  Mediese  Sentrum.  Dit  is  hoofsaaklik
kommerwekkend vir mense met 'n bloedingsversteuring, of enigiemand wat medikasie of ander
kruie met anti-stollingseffekte gebruik, soos warfarien, heparien, ibuprofen, aspirien of ginkgo
biloba. Enigiemand wat vir 'n chirurgiese of tandheelkundige prosedure geskeduleer is, moet
vooraf ophou om wierookolie te neem." Shelley

Verwerking van wierook en mirreharse
Vries wierook, druk dit fyn in 'n menger soos ysblokkies (vir 'n paar sekondes teen baie hoë
spoed), gooi dan baie warm (100°C) olyfolie op die poeier. Laat dit meng soos 'n skemerkelkie,
vir 3 minute of so. Gooi die oliemengsel in 'n bottel en laat dit vir 'n paar dae staan, skei die lae,
en jy het jou wierookuittreksel gekry. Voeg mirre by as jy dit  het – verwerk dit  op dieselfde
manier – vries dit, druk dit fyn, voeg warm olie by, laat sit, skei.

Voeg dan cannabisolie by die wierook-, mirre- en olyfoliemengsel. Jy kan dit ook drie keer per
dag eet. Ek sal ook hennepsaadolie apart daarby voeg en ek sal my voete daarmee masseer.
JB

Rook Cannabis
“My 28-jarige vriendin het vandag geopereer vir borskanker, hulle sê die kanker is verwyder
maar wil nog chemo op haar doen.Ons het al voorheen gepraat en ek het vir haar gesê om
chemo te weier en netneem RSO.Is ek reg hieroor?Van wat ek op Phoenix Tears gelees het,
sou ek dink dit is korrek, maar wil graag jou hulp hê om dit te beantwoord.Dankie.” Justin

-- Welgedaan, Justin.Geen chemo of skanderings nie.Die operasie was onnodig.Laat haar oor
die volgende ses maande 120-180g van die olie eet en volg die instruksies op ons webwerf.JB

“Stel jou voor om mense te probeer leer hoe om hul broek te dra ...Dit lyk maklik.Wat as mense
jou  elke  dag  SMS  en  jou  vra  hoe  om  hul  broek  aan  te  trek?(verswarende)  Dit  is  soos
grondvarkdag!As ek my broek aantrek en dit is reg gedoen dan is dit die manier waarop ek vir
iemand anders gaan wys.Ek kan dalk lag vir die mense wat wil probeer om hul broek agteruit
aan te trek en te sê: “Haai, hulle pas goed, seker, maar dit verander nie die feit dat hulle agteruit
aan is nie!(Dit het vir Khris Kross gewerk.) JB vertel ons eenvoudig wat werk en sal ons op geen
ander  manier  vertel  nie,  want  daar  is  nie  'n  behoefte  aan  ander  maniere  nie.Volg  die
aanwysings of gaan stap met jou broek agteroor rond, maar moenie kwaad word vir JB as jy
agterkom hy het jou net die regte manier gewys om dit te doen nie!Ons probeer nie teks in ’n
boek verander nie, ons gaan doen net navorsing oor ander boeke!” Tsjad

-- Dankie, Chad, dit was 'n goeie verduideliking en ja, jy is reg.Hierdie hele kwessie van RSO-
medisyne  is  so  aanstootlik  eenvoudig  dat  dit  dit  eintlik  meer  ingewikkeld  maak.Dit  is  te
eenvoudig vir mense om dit te glo, naamlik wanneer hulle nie self die medisyne kan probeer nie
en net daaroor moet lees.

En die hele ding is dat mense se lewens op die spel is.Ek praat persoonlik met hulle, ek sien die
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pyn in hul gesigte, moenie vir my vra wat dit na al die jare aan my doen nie.Vir my is hier nie
veel  ruimte vir  improvisasie nie,  nie tyd vir  lang bebopsolo's  of  vryjazz nie.Dit  is  'n  soliede
outydse twaalfmaat-blues en dit is twaalf mate lank.Rick het ons aanwysings gegee om te volg,
maar almal wil die wiel weer uitvind as gevolg van sommige ego-probleme of ander menslike
swakhede.

Al wat ek hieroor sê is,  bemeester eers 'n ryskoker en 'n waaier.Eers RSO, dan alle ander
(minder  kragtige)  vorme  van  cannabismedisyne.Want  sterkte  maak  saak.Hoe  kragtiger  en
kalmerend die olie is, hoe beter vir die pasiënt.Jy hoef nie te toets op interne toestande nie,
probeer dit eers op veltoestande en kyk of dit vinniger genees met die werklike baie kragtige en
kalmerende  RSO  met  95-98%  THC  of  met  enigiets  anders,  wat  dit  vir  jou  behoort  te
beantwoord.Weet  dan  dat  dieselfde  ding  wat  op  jou  vel  gebeur  binne  jou  liggaam gebeur
wanneer jy hierdie medisyne inneem.

Sodra  jy  dit  doen,  sal  jy  basies  belangstelling  verloor  in  minder  kragtige  vorme  van
cannabismedisyne.Nie omdat hulle in sommige gevalle nie kan help nie maar omdat jy tweede
of derde klas kan vlieg wanneer jy eersteklas vir dieselfde geld kan vlieg en terselfdertyd jou
lewe vinniger en betroubaarder kan red?

RSO is premium medisyne, en soos ek daarna kyk, is die res nie premium medisyne nie.En ek
wil premium medisyne hê, hoekom sal ek verdunde medisyne wil hê in plaas van die regte
ding?Hoe sterker kalmeermiddel en kragtiger die olie is, hoe beter werk dit as medisyne – en dit
gaan nooit verander nie.” JB

“Beste RSO is 95-98% THC en uiters kragtig en kalmerend.Enigiets anders as dit (rou dagga,
sappe,  eetbare  produkte,  hoë  CBD-olies,  nie-gedekarboksileerde  BHO,  tinkture,  salwe,
konkoksies, maserate, noem maar op) is 'n minder kragtige vorm van cannabismedisyne.Alle
vorme van cannabismedisyne is natuurlik tot 'n mate voordelig, maar moenie jou lewe wed op
minder kragtige vorme van cannabismedisyne nie.” JB

Veltoestande, brandwonde, ekseem, ens.

“Ek het Sondagoggend 3de graad kokende oliebrandwonde op my vingers gekry.Groot blase en
baie pynlik.Ek het onthou om RSO te lees is wonderlik om brandwonde te genees, daarom het
ek dit  probeer.OMG mense,  die brand is  heeltemal  weg in net  40 uur.Geen teken daarvan
nie.Ek  het  'n  goeie  hoeveelheid  toegepasRSO  op  die  blase,  'n  filet  vars  Aloe  Vera  en  'n
verband.Herhaal 12 uur later.Nie nodig vir die 3de aansoek nie.JY ROCK RICK SIMPSON.”
Bobbi

“Die eerste keer  wat  ek die olie  gemaak het  (in  klapperolie  toegedien)  was vir  die aktuele
behandeling  van  'n  bejaarde  buurman  se  rug.Sy  het  oraloor  sere  gehad  wat  erg  gejeuk
het.Weeluise is uitgesluit, so ook skurfte, vlooie, skeeters, en so, want sy is nêrens anders as
haar rug aangetas nie en daar is geen tekens van beesaktiwiteit op haar bed nie.Weet jy wat
haar seun gedoen het???Hy het haar matras swaar met chemikalieë gespuit om van goggas
ontslae te raak wat nie bestaan het nie.Ek het vir haar 'n nuwe matras gegee met die uitdruklike
instruksies dat dit NIE gespuit mag word nie, dit is myne wat aan haar geleen word solank sy dit
nodig het.Sy moes in die hospitaal ingaan vir bloeiende ulkusse en terwyl sy daar was, het sy
die  kwessie van haar  rug uitgespreek en weet  jy  wat  die  dokters vir  haar  gesê het  om te
doen???Was haar hare en lyf vir luise.Sy het geen luise nie.So na wie dink jy gaan ek luister om
haar te help?Die dokters?GEEN.Ek het die olie gemaak, haar rug daarmee behandel en daar is
verbetering en genesing aan die gang.” Michelle

“My skoondogter was besig om varktjops te diepbraai en het basies haar vingers tot by die
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eerste kneuk in die kokende warm olie gedoop en hulle het wit geword soos gaar hoender.Ons
het RSO op hulle gesit en die pyn was binne ongeveer 'n minuut of wat weg, sy het hulle 2 x per
dag met die RSO bedek.Hulle het binne 'n paar dae baie vinnig genees en daar was glad geen
velverlies of littekens nie.Dit is ongelooflik dat ons nou 'n bietjie in die kombuis yskas hou, so as
iemand verbrand (veral die kinders) sal ons die RSO dadelik toepas, dit is nie nodig om daardie
soort pyn te voel as ons 'n natuurlike plant het wat dit sal versorg nie. .” Debra

“Het dit op erge sonbrand gebruik.Het uitstekend gewerk, ek het gesien hoe dit 'n meswond in
minder as 'n week genees.Dit genees ook halitose.Ek gebruik dit al vir ses maande of so en het
heeltemal  van  beslaglegging  medikasie  af  gekom.Toe  ek  uitgehardloop  het,  het  ek  'n  ligte
aanval gekry.Ek is gelukkig om medisyne soos hierdie te kan kry, ek beveel ook aan dat dit vir
senuweepyn gebruik word.” Jack

“Ek gebruik  'n  houtstoof  vir  hitte,  so  brandwonde aan my pols  het  my baie  kouer  maande
vergesel.Het verlede herfs 'n diep brandwond gekry, nog nie opgehou wakker nie.Ek is vooraf
RSO-olie gegee, so het 'n klad toegedien, die brandwond bedek en binne twee dae was die
area 'n pienk, skoon vlek, glad geen blase of brandwonde nie!Ek is 100% verkoop!” Janine

“Ek het 'n lekker sonbrand opgedoen net nadat ek 'n paar jaar gelede my kop geskeer het.Ek
was die dag daarna vir ongeveer 14 uur in die Colorado-son.Ek het al voorheen 'n sonbrand so
erg op my kop gekry.Die eerste keer het maande geneem om te genees en dit het die hele tyd
gesuip  en  seergemaak.Die  laaste  keer  het  ek  'n  bietjie  dagga-infusieroom  op  my  epiese
sonverbrande  kop  gesit.3  dae  later  het  dit  een  keer  geskil  en  is  daarna  heeltemal
genees.Cannabis vir mense wat sonbrand!” Nate

"Ek het 'n vraag.Het jy iemand geken wat dit vir gordelroos gebruik?Ek kry dit gereeld, veral as
ek gestres is en ek is net nuuskierig.Dankie." Trina

- Gooi net die olie op die seer kolle, hetsy rou of in 'n tinktuur, en laat die pasiënt die olie ook
eet, vir die beste resultate.JB

“My gewrigte flikker op my vingers en voila, vryf bietjie olie op, pyn is weg.Verbrand myself
verlede week op die brandvat, 3 duim swart, borrelende vel aan die binnekant van my pols.Klein
hoeveelheid olie, verband, twee dae later, wonderlike pienk vel.Twee dae later weer toegedien,
dieselfde, en dit is genees ...Dankie!!!" Janine

“Môre Skot, het gisteraand met my suster gepraat en sy sê sy is almal gesond!!!!Die medisyne
het haar gordelroos genees.:) Sy sê sy voel wonderlik.Wil net 100% seker wees voor ek vir jou
skryf.Baie dankie vir jou hulp.”

“My seun sowel as ek het dit net topies gebruik vanaf die heel eerste oomblik dat gordelroos
verskyn het.  Geen nuut niegordelroos het verskyn en geen ander simptome opgespoor nie.
Wonderwerk.” Matija

“Ek het  RSO-stylolie op 'n hekserwart  op my gesig gebruik.Twee toedienings bedek met 'n
pleister en dit is amper weg!” Leslie

“Ek het ook 2 vratte daarmee verwyder.Ek het hulle my hele lewe lank op my been gehad.”
Michelle

“Ek het olyfolie wat met cannabis toegedien is op brandwonde en snye gebruik en dit genees
binne 'n paar dae.Nog nooit so iets gesien nie.Ek weet die RSO sal selfs beter wees.Cannabis
is gebruik om alles te behandel voordat ons regering gulsig geword het.” Dawid

“Ek het die olie verhit en dit met my fles gesigroom gemeng.Ek gebruik dit 2x per dag en is al so
2 maande.Die diep diep puisies wat ek vroeër gekry het (jy weet die soort, dit vat 'n week net
om na die oppervlak te kom en is GROOT!) is nie meer daar nie.Die letsels van daardie puisies
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is ook besig om te vervaag.Ek sien selfs hoe die vel styf begin trek!Snaaks hierdie plasing is
hier, want ek het net vandag die resultate opgemerk!Hierdie olie is ongelooflik en gesigroom is
net een van vele vele gebruike.Dankie Rick.” Jennifer

"Ek het myself redelik goed aan 'n uitlaatpyp verbrand en ek het 'n bietjie cannabis-olie gegooi
wat met druiwesaad-ekstrak toegedien is en dit het in minder as 'n week genees en skaars
geen pyn of irritasie en GEEN LETTES nie!" Daniël

“Ek het dit al op brandwonde gebruik en ek kan nie sê waar ek gebrand het nie.Geen skrik en
geen  merke nie.Ontsagwekkende.Ek  het  die  brandwond vir  'n  week  gehad  en  dit  wou  nie
genees nie.Ek het die olie gebruik en binne vier dae het ek nuwe vel.’n Week later kan ek nie sê
waar ek verbrand het nie.Awesome goed.” Clifford

“Ja, ja, ek het brandwonde genees met RSO.En geen letsels nie!” Erin

“Die pyn verdwyn letterlik onmiddellik en binne 'n dag gaan die ontsteking weg.Ek het reeds 'n
paar maande gelede een brandwond behandel en het 'n ander wat ek tans behandel.Dit versnel
die genesingstyd met weke en weke hangende.Hoe erg die brandwond is en GEEN SCHEIDEN
en GEEN sensitiwiteit oor waar ek gebrand het nie.Ek gebruik die olie op alles en ek bedoel
alles.Ek het ook onlangs 'n bondel gemaak wat nie die kwaliteit was wat ek ooit sou eet nie, so
dit  word  streng  plaaslik  gebruik.Ek  het  'n  gesigbehandeling,  OMGosh,  wonderlike  resultate
gedoen.Ek gebruik die RSO vir elke enkele kwaal denkbaar.”

"Ek is baie bang van 'n veltoestand dat ek vir byna 6 maande verskriklike medisyne gekry het.O
verrassing!'n Paar weke na behandeling is my vel weer sleg.Dit is goed om te weet.Ek was
afgryslik vir hulle medisyne, buierig, droë skilferige vel, sweet, my god dit was verskriklik.Sal nie
weer dokter sien nie.” Nikki

“Ek  het  olie  gebruik  vir  velinfeksies,  hoofpyne,  muskietbyte,  swam,  slaap  en  sommer  net
ontspanning.Baie nuttig op 'n 1sthulpkissie.” Sylvia

“Geagte Meneer, ek is 'n ou hippie uit die 60's en woon in Noord-Kalifornië.Hybertiseer al vir 8-9
jaar 'n verskeidenheid Treinwrak en White Widow met uitstekende resultate.Ek het gesien dat
Rick White Widow ook gebruik het.Ek help tans 'n Hospice-pasiënt genaamd Jason in Redding,
Ca. in herstel, wie was/is? sterf aan die laaste stadiums van MRSA soos voorgeskryf deur my
ou dokter Dr. Ronald Sand...Ek het hom begin op tinkture wat ek gemaak het en gee koekies
van beide water-tot bot ekstraksie en net botter ekstraksies vier maande gelede.

Nog 'n kweekbroer-vriend saam met wie ek Unity Church bywoon, het my nou net drie weke
gelede op jou webwerf verander.Het Jason op die "JOY GREASE" begin en hy het deur sy
eerste buis gegaan en is nou op sy tweede.'n Bietjie meer as 'n maand gelede was sy balletjies
so groot soos 'n baie groot spanspek groter as 'n sagtebal...Sedert ek my gebak geëet het en
reguit  "Magic  Grease"  ingeneem  het,  word  hy  elke  dag  beter  en  sy  Gonade  het  amper
teruggekeer na normale grootte ...Hulle sê daar is geen kuur vir MRSA nie???

Jason het baie erge groot bedsere op sy rug gehad aangesien hy nie op sy sy of maag kan lê
nie.Hy sê nou vir my hulle is besig om te sak en toe ons dokter saam met 'n ander span in die
dorp opdaag kon hulle almal nie verstaan hoekom hy nie dood is nie of hoekom hy beter word
nie.Ek het nog nie vir die dokter vertel van my/ons Hemp Oil behandeling nie maar sal binnekort
enige dag...Ek wil regtig toestemming van die dokter hê om sy sere nou met die Olie topies te
behandel, stem jy nie saam nie???As ons MRSA kan stop in 'n pasiënt wat net maande gehad
het  om  te  lewe,  dink  net  aan  wat  dit  kan  of  moet  ek  sê  MOET  sê  vir  die  mediese
gemeenskap.Vrede en respek, Craig”

"My man het 'n 30 jaar litteken gehad van 'n brandwond wat 'n veloorplanting vereis het ...So ek
het gedink, aha, nog 'n plek om met hierdie wonderlike produk te eksperimenteer.Wel, hy het
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minder  as nul  geglo dat  dit  enigiets  sou doen ...Na 'n  paar  toedienings is  dit  besig om te
verander, hy het nou pigment waar daar geen was nie.Haargroei waar geen in 30 jaar gegroei
het nie.” Rebecca

“Ek het tweedegraadse brandwonde oor my hele gesig en arms gehad van 'n huisbrand.Ek het
RSO  gemeng  met  kakaobotter  oral  vir  'n  maand  gesit  en  jy  kan  skaars  sien  ek  het  ooit
gebrand.Dit is ongelooflik hoe vinnig dit werk en dit is die beste pynstiller wat ek nog gehad het.”
Amerikaans

“Ek het 'n moesie op my kopvel gehad wat onlangs begin jeuk het.Ek het vir 'n paar dae een
keer 'n dag 'n klets aangewend en die moesie het  eintlik  begin krimp!Praat van wonderlik.”
Amanda

"My cannabalm was ook in klapperolie opgeskort, en dit het baie gehelp toe ek alopecia gehad
het." Matty

"My vriendin het 'n 2+ jaar lange MRSA-infeksie gehad en het verskeie antibiotika probeer,
insluitend  een  van  die  sterkste  wat  beskikbaar  was,  sonder  sukses.Ons  het  'n  bietjie  olie
gebruik wat uit 'n verdamperslang gekondenseer is op 'n pleister op die oop sweef en dit het
weggegaan met die pyn wat dadelik opgehou het.Haar lewenskwaliteit is soveel beter.

Ek het vir 2 jaar 'n verdagte stamp op my rug gehad wat uiteindelik van kleur verander het en
baie seergemaak het en ek was baie agterdogtig oor wat dit was.Ek het RSO op 'n pleister
gebruik en dit het verdwyn.Ons het dit probeer omdat ons Rick se video Run from the Cure
gesien het.Ek glo die verspreiding van hierdie boodskap is van groot belang en is gereed om
volstoom voort te gaan via aktivisme en ons sosiale media en uitsaaibereik om julle te help om
die boodskap uit te kry.” Robert

“Ek het fibromialgie en medikasie neem nie my pyn weg nie.Maar die olie doen dit.” Donna

"Ek is 'n gelowige ...herstel jig...dit moet die yin & yang in balans bring, want ek het voorheen
gedink ek is gelukkig, maar die afgelope tyd vind ek 'n gevoel van geluk wat van diep binne
uitgaan ...Dankie Rick Simpson.” Irving

“Hallo Corrie, ek gee nou al vir so 3 weke ***** medisyne vir sy jig in sy voet, en hy het van 'n
rolstoel gegaan om op en af te kan hardloop met die trappe en het vir 'n 2 uur staptog gegaan
oor die naweek.Dis nie net vir Kanker nie...dit genees net.Ek moes foto's geneem het...Groot
verskil.Gereelde  medisyne  het  nie  daaraan  geraak  nie.In  'n  rolstoel  vir  3  weke  voor  die
medikasie."

“Ek het dit al op brandwonde gebruik en ek kan nie sê waar ek gebrand het nie.Geen skrik en
geen  merke nie.Ontsagwekkende.Ek  het  die  brandwond vir  'n  week  gehad  en  dit  wou  nie
genees nie.Ek het die olie gebruik en binne vier dae het ek nuwe vel.’n Week later kan ek nie sê
waar ek verbrand het nie.Awesome goed.” Clifford

"Ja, ja, ek het brandwonde genees met RSO en geen letsels nie!" Erin

“Die pyn verdwyn letterlik onmiddellik en binne 'n dag gaan die ontsteking weg.Ek het al 'n paar
maande gelede een brandwond behandel en het 'n ander wat ek tans behandel.Dit versnel die
genesingstyd  met  weke  en  weke,  hangende  hoe  ernstig  die  brandwond  is  &  GEEN
LITENKUNDE & GEEN sensitiwiteit oor waar ek gebrand het nie.Ek gebruik die olie op alles &
ek  bedoel  alles.
**het onlangs 'n bondel gemaak wat nie die kwaliteit was wat ek ooit sou eet nie, so dit word
streng  gebruikplaaslik  &  het  'n  gesigbehandeling  gedoen.OMGosh,  wonderlike  resultate.Ek
gebruik die RSO vir elke enkele kwaal denkbaar**” Michelle

“Het dit gemaak, dit aan my 18-jarige seun toegedien.Geen teken van enige kanker nou nie.Ek
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is jou groot dankie aan Rick Simpson verskuldig.” Amanda

“Ek het dit gebruik om oop wonde te genees.Ek het onlangs op my diabetiese ulkus gebruik wat
ek oopgeskeur het.Beter genees as wat ek kon hoop.Het ook oornag katskrape genees.Ander
skrape oornag.Sit olie op die helfte van die krap, bedek met pleister, volgende dag behandel
kant toegemaak oor in behandelde oop toon van infeksie.Hierdie medikasie moet in elke 1ste
hulp kit wees.” Jared

“Sedert die ouderdom van 11 (ek is nou amper 30) ontwikkel ek ’n soort  swam op my vel,
meestal om my nek, bors en rug.Hierdie rooi ronde vlekke verskyn elke jaar op my vel en ek het
alles geneem wat nodig is om my veltoestand te behandel.Die medikasie wat die dermatoloë
voorskryf, neem 5-6 dae om hierdie kolle weg te neem en nog 5 dae om dit heeltemal uit te
skakel.

Ek het nou die dag opgemerk dat  hierdie kolle weer begin wys,  MAAR hierdie keer het  ek
besluit om 'n bietjie cannabis-olie daarop te sit ...en dit was werklik magic!!!Ek het dit net 2 keer
aangewend en die kolle is ALMAL weg.Ek kon my oë nie glo nie!Nie meer pille en rome en
spesiale sjampoe vir my nie!Nou het ek klapperolie gemaak wat met cannabis-olie toegedien is
en ek sal aanhou om dit vir nog 'n week of wat aan te smeer om seker te maak die kolle sal nie
weer verskyn nie.Baie dankie RS & JB vir al die hulp en inligting, ek sal ewig dankbaar wees.”
Ioanna

"Sal die olie werk op papillomas of velmerke naby die oog?" Sean

-- Ja, Sean, maar wees versigtig om nie die olie in jou oë te kry nie of dit sal vir so 'n uur of twee
erg brand.Dit sal nie die oog beskadig nie, maar dit is onaangenaam.JB

“In 2002 was ek in 'n aaklige ongeluk.Ek het oraloor snywonde gehad en 'n deel van 'n been in
my arm verloor.Na vel- en beenoorplantings was ek amper gesond en het 'n infeksie in my arm
gekry.Het geblyk 'n beeninfeksie te wees en moes van voor af begin.As gevolg hiervan, elke
keer as ek snye/brandwonde kry (ek is 'n sweiser), sal hulle altyd besmet raak.Die afgelope jaar
het ek 'n aaklige brandwond van 'n stoomlyn by die werk op my maag gekry.Deur dit skoon te
hou en die olie te gebruik is dit in net 'n tikkie oor 'n WEEK genees!My klein sweisbrandwonde
kan 4-6 weke duur.Nie meer met my olie nie.Skroef Neosporin, ek gebruik OLIE!” Chris

“Ek het die olie verhit en dit met my fles gesigroom gemeng.Ek gebruik dit 2x per dag en is al so
2 maande.Die diep diep puisies wat ek vroeër gekry het (jy weet die soort, dit vat 'n week net
om na die oppervlak te kom en is GROOT!) is nie meer daar nie.Die letsels van daardie puisies
is ook besig om te vervaag.Ek sien selfs hoe die vel styf begin trek!Hierdie olie is ongelooflik en
gesigroom is net een van vele baie gebruike!“ Jennifer

“Ek het klaar vir my baas gewerk in die bos waar daar 'n klomp gif-eikebome in 'n hoop was wat
geskuif en verbrand moes word en ek het geen idee gehad dat dit daar was nie.So natuurlik het
ek poison oak gevang.My baas het gesien dit was op die rand van sellulitis, en het my toe
teruggestuur om behandeling met Rick Simpson-olie te begin.In 'n kwessie van dae het my arm
een  keer begin spoel, dit het ook begin omkeer.JY KAN MY NIE SÊ HIERDIE PLANT KAN
NIKS BEHANDEL NIE!” Harry

“Gif klimop op my arm... Uitslag en brandwonde is binne 5 minute weg... Geen knoppe, geen
uitslag, geen pyn...  Ek gebruik een ryskorrel  RSO met 'n bietjie klapperolie...  WEG binne 5
minute!!!Ek is mal oor my olie!!!“ Estelle

“Ek het hierdie olie 3 jaar gelede gebruik om stadium 4 prostaatkanker dood te maak.Ek het
hormoonterapie gebruik om mee te begin, en toe uitgevind oor RSO.Dit werk.Ek ken persoonlik
tientalle mense wat dit elke dag vir baie kwale gebruik.Dit is groot hulp vir kankerpasiënte, maar
ek dink my verstommendsteopenbaring het iemand se ernstige psoriase genees dat hulle meer
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as 90% van hul liggaam gehad het.Deur 1/4 tot 1/2 gram van die olie per dag vir 6 weke in te
neem, het hierdie persoon hulself letterlik genees van 'n toestand waaraan hulle van kindsbeen
af gely het.Ek kan ure lank aangaan met die dinge wat ek hierdie olie sien doen het.Jy sal sien,
hou jou gedagtes oop en doen soos Rick opdrag gee, jy sal nie spyt wees nie.” Dan

"Artritiese psoriase in minder as 'n maand ..." Giulliana

“My Psoriase het verdwyn nadat ek die olie begin eet het...Om net die olie plaaslik te gebruik,
het myne nie soveel gehelp nie – het nie heeltemal verdwyn totdat ek dit oraal begin gebruik het
nie.Dit het nog nie teruggekeer nie.Ek is nou op 'n onderhoudsdosis, so ek HOOP dit is genoeg
om die psoriase weg te hou.Ek het in amper 4 maande geen tekens daarvan gehad nie.Die
dokters het vir my gesê dit sal nooit heeltemal weggaan nie, en dat die enigste keer dat dit sou
'opklaar'  was  wanneer  ek  regtig  siek  was  en  my  immuunstelsel  ander  dinge  het  om  te
veg.Wel...Ek voel nie siek nie, en die kak is WEG!” Lindsay

“Het ook tendonitis in 'n paar dae genees.Selfs 'n 7 maande oue besering.Vryf net een keer per
dag 'n  bietjie  potbotter  of  RSO op die pynlike area.Wonderlike kak.Ek het  verlede Sondag-
Dinsdag die RSO op 'n 3de graad brandwond gebruik, geen teken van die brand na 40 uur se
behandeling nie.Wens seker ek het dit gebruik toe dit gebeur het.Dit sou my ure se groot pyn en
om ys daarop te hou gespaar het.” Bobbi

''n Vriend het my sowat twee en 'n half jaar gelede gaan sit om Run from the Cure te kyk en
gedink dit kan my psoriase help.Ons het die olie saam- die eerste keer vir beide van ons- binne
drie weke, my plaak psoriase was weg.Ek het sedertdien die olie gemaak en ingeneem.As ek
elke dag inneem, en die olie snags plaaslik aanwend op die individuele kolle wat lukraak opduik,
is die psoriase baie beheer en amper onsigbaar.As gevolg van hierdie ervaring het ek met twee
voete  ingespring  en  besit  nou  die  eerste  volledig  staatsgelisensieerde  Mediese  Dagga-
onderneming  in  Colorado.'n  Jaar  in  my  besigheid,  is  my pa  gediagnoseer  met  stadium IV
Melanoma- dit het in sy longe en lewer versprei.Sy onkoloog het hom 3 tot 12 maande gegee
en gesê hy moet voorbereid wees vir hospiessorg.Ek het hom dadelik op 'n RSO-regime begin
en vyf  maande later is sy kanker weg.Weg.Maklikste ding in die wêreld!Dankie Rick, dat  jy
hierdie wonderlike medisyne weer aan die wêreld bekendgestel het!” Erica

“Wat kan dit nie help nie?Deur my studies is die moontlikhede eindeloos.Ek het 'n sist aan die
regterkant van my wang op my gesig.Vyf dae nadat die olie geneem is (inname) het die sist
vinnig gekrimp.Die olie was gemaak van ysige blare en klein knop wat in altyd helder geweek
was.Die mengsel het vir 2 weke gesit.Eerste aand van die olie het my sist 'n prikkel gevoel.Vyf
dae later weg.Die olie werk.Daar is heeltemal te veel bewyse en die wetenskap agter dit alles is
ongelooflik.Daar is chemiese verbindings daar buite wat reageer op al  ons reseptore in die
senuweestelsel is 'n werk van die natuur.Die wonderlike deel is dat dit alles in een plant gevind
word.KANNABIS.Dit  is  tyd om te sien hoe ver mense kan gaan.Dit  is  tyd om te ontwikkel.”
Jeremy

“Die eerste keer  wat  ek die olie  gemaak het  (in  klapperolie  toegedien)  was vir  die aktuele
behandeling  van  'n  bejaarde  buurman  se  rug.Sy  het  oraloor  sere  gehad  wat  erg  gejeuk
het.Weeluise word uitgesluit, so ook skurfte, vlieë, skeeters, en so, want sy is nêrens anders as
haar rug aangetas nie en daar is geen tekens van beesaktiwiteit op haar bed nie.Weet jy wat
haar seun gedoen het???Hy het die matras swaar met chemikalieë gespuit om ontslae te raak
van goggas wat nie bestaan het nie.Ek het vir haar 'n nuwe matras gegee met die uitdruklike
instruksies dat  dit  NIE gespuit  mag word nie.Sy moes in die hospitaal ingaan vir  bloeiende
ulkusse en terwyl sy daar was, het sy die kwessie van haar rug uitgespreek en weet jy wat die
dokters vir haar gesê het om te doen???Was haar hare en lyf vir luise, sy het geen luise nie.So
na wie dink jy gaan ek luister om haar te help?Die dokters?GEEN.Ek het die olie gemaak, haar
rug daarmee behandel en daar is verbetering en genesing aan die gang.” Michele
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“Ek het die herpesvirus amper 20 jaar gelede opgedoen.Ek is een van diegene wat tot vandag
toe 5-6 keer per jaar uitbrake kry.Soos jy jou kan voorstel, was dit nie vir my maklik nie.Ek is
nuuskierig  of  jyHet  u  enige  voorstelle  of  weet  van  ander  wat  sukses  behaal  het  met  die
behandeling met cannabis?Dankie vir jou tyd."

-- Gooi eenvoudig die olie (of 'n tinktuur of salf saam met die olie) op die plekke waar die herpes
uitbreek.Herhaal soos nodig.Dit is ook 'n goeie idee om ten minste die 60g behandeling te eet,
soms verdwyn die herpesvirus heeltemal.Die uitbrake sal nie so gereeld wees nie en jy sal geen
pyn ens hê as jy die olie gebruik om dit te behandel nie.Die olie werk vir alle soorte herpes en jy
sal niks vind wat beter op herpes werk as die olie nie.Beste wense, JB

“My eksvrou is virusvry nadat ek haar gedoseer het!!!Haar dokter was en is verstom.Sy was 'n
DARE-graad en nou hou sy 'n paar plante vir haarself...” Thomas

“Môre Skot, het gisteraand met my suster gepraat en sy sê sy is al gesond!!!Die medisyne het
haar gordelroos genees. :) Sy sê sy voel wonderlik.Wil net 100% seker wees voor ek vir jou
skryf.Baie dankie vir jou hulp.”

“Die meisie met die gordelroos het iets anders met haar laat gebeur en sy het nooit vir die
familie vertel wat fout is nie.Hier is dit, sy het dit net vir my gestuur: “Hallo weer, het net gister
uitgevind dat my suster 'n jaar gelede 'n groeisel op haar skildklier gehad het, maar het nie vir
ons familie vertel nie.Die dokter het glo vir haar gesê hulle sal dit dophou en as dit groei, dan sal
hulle opereer.Dit was nie groot genoeg om 'n biopsie daarvan te kry nie.In elk geval, sy het die
afgelope week haar dokter se afspraak gehad en uitgevind dat die gewas ophou groei het.Sy
glo die medisyne het die groei gestop.Is dit nie wonderlike nuus nie?Sy gaan voort om dit te
neem in die hoop dat haar volgende afspraak sal bewys dat die olie gewasse doodmaak.Sal jou
meer laat weet wanneer dit gebeur.” Skot

“Ek het een of ander tyd verlede lente 'n rooi merk aan die linkerkant van my ken opgemerk.Ek
het dit afgemaak as net 'n seer wat binnekort sou weggaan.Wel, dit het nie en toe voor ek dit
geweet het, verskyn 'n tweede een; nie aangeheg nie, maar in 'n ietwat van 'n reguit lyn vanaf
die eerste merk.Ek het 'n paar polisporien en ander ys wat ek in die medisynekas gekry het
aangewend, maar niks het die kleur of voorkoms daarvan verander nie.Teen die tyd dat ek
gekontak het en by my Dr se kantoor ingekom het, was daar meer, maar dit het in sommige
gebiede 'n  ander voorkoms begin aanneem.Dit  het  meer  vlekkerig gelyk.Toe my dokter my
ondersoek het hy 'n stom blik op sy gesig.In die loop van die volgende twee maande het hy
verskillende antibiotiese ys en pille voorgeskryf.

Hy het heeltyd gesê, ek dink nie dit is kanker nie.Ek dink nie dit is kanker nie.Dit het egter
vreemd voorgekom dat  hy vir  my gesê het  om nie bekommerd te wees oor  die maak van
verdere afsprake nie, maar net elke week by sy kantoor aankom soos hy vir my gesê het en hy
sal my dadelik sien, en in sy persoonlike kantoor, nie die ondersoekkamer al die tyd.Om te sê
ek was 'n bietjie bang, was 'n understatement, want dit gaan nêrens heen nie.By meer as een
geleentheid het ek hom gevra om 'n dermatoloog te gaan sien, en hy het geantwoord: "Ons sal
'n biopsie laat doen en jou dan inkry om 'n dermatoloog te sien, as jy nie omgee om Halifax toe
te ry nie" ... "Ek sal gaan in 'n hartklop,” het ek vir hom gesê om uit te vind wat hierdie merke op
my gesig is.Die tyd het verbygegaan en ek het nog nie van Halifax gehoor van enige afspraak
met 'n dermatoloog nie.Ek het my Dr. weer gevra... Hy noem toe dat daar 'n dermatoloog was
wat in Halifax oorlede is en die een wat daar was was baie besig, wat beteken dat dit 'n paar
maande sou duur voordat ek hom kon sien.Dit het gelyk of die tyd sy hakskene sleep … niks
het gebeur nie …

Ek het besluit nadat ek die medisyne probeer het wat die dokter my gegee het om reg in eie
hande te neem.Ek het 'n paar navrae gedoen en daarin geslaag om 'n bietjie RSO te kry(Rick
Simpson Oil) of eenvoudig gestel, goedgemaakte hennepolie.Ek het die instruksies gevolg oor
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hoe om die olie te gebruik.Ek het 'n paar op 'n pleister geplaas en saans die merke op my gesig
bedek.Ek het ook elke aand 'n paar ingeneem.

Uit alles wat ek gelees het, kan hierdie goed jou nie seermaak nie, maar dit kan jou uit jou voete
slaan as jy eers te veel inneem.Wel, by 'n paar geleenthede het ek 'n bietjie te veel geneem en
kon 'n paar dae nie werk nie.Wat ek wel gedoen het, was om die olie in die nag so swaar soos
ek aan te smeerkon sonder om dit te mors.Ek kon sien dit maak 'n verskil.Ek is seker dit sou
vinniger gewerk het as ek die tyd geneem het om die hoeveelheid wat ek intern inneem aan te
pas sodat daar geen nadelige reaksies op my motoriese funksie sou wees nie.lol

Al met al werk hierdie goed en op een van my mees onlangse besoeke aan my Dr. het hy gesê:
"Dit  lyk nie so aggressief soos dit  was nie." Dit  het my baie beter laat voel,  en so ook die
biopsieverslag toe dit terugkom dat die weefselmonster nie kwaadaardig was nie!Ek kan eerlik
sê dat die olie blykbaar opgeklaar het wat dit ook al op my ken was.

Vir die grootste deel is daar geen groeiende rooi merke nie, net 'skaduwees' van wat voorheen
was.Ek gaan oor 'n week die Dermatoloog sien.Hopelik kan hy lig werp op wat dit is of was wat
ek gehad het.Ek wil vir seker weet vir gemoedsrus.Ek sal beslis 'n opdatering gee wanneer ek
meer inligting het.Vir nou... wil ek graag 'n baie groot dankie uitstuur aan diegene wat betrokke
was om my te help om gesond te word!" Bill

V.Ek het gewonder of RSO my ma se brandwonde van bestraling sal help?Sy het besluit om
voort te gaan met die "konvensionele" behandeling, en nou het sy haar bors, by gebrek aan
ander woorde, opgefok.Dit maak seer net om daarna te kyk.Ek onthou dat óf jy óf Rick eenkeer
verbrand het, dink ek terwyl jy RSO voorberei het, en foto's gewys het van hoe die olie ook op
brandwonde werk.So, sou dit enigsins goed vir haar doen?

A.Vryf die olie of 'n hennepsalf op haar bors en rug.Natuurlik moet sy die olie eet en wegbly van
dokters en alle ander sulke vorme van onnodige skade.JB

“My Ma (72) het nou al vir ongeveer 2 jaar 'n pynlike gekraakte vel op die meeste van haar
vingerpunte ... baie pynlik.Dokter sê: "Ja, dit kom met ouderdom." Dufus!!!Ons het 'n baie klein
hoeveelheid van die olie met aquaphor gemeng...Een behandeling, oornag ... weg!Haar pynlike
krake is genees en bly nou al meer as 'n week goed!AMAZING!” Dolly

“Ek  het  die  olie  op  'n  vars  oop  operasiewond  gebruik.In  September  van  2012  het  ek  2
Basaalselkarsinoomgewasse van my gesig laat verwyder.Een was groot en was die voergewas
wat dit versprei het.Sowel, 'n interne gewas in my wang is geskraap vir 'n biopsie.Toe ek by die
huis kom en my wond onthul, het ek 'n krater in my gesig gehad.

Vir die eerste 4 dae het ek Shea botter en olie gemeng en dit toegedien.Ek het toe oorgeskakel
na reguit olie en het nie opgehou nie.Toe ek vir my pos-op afspraak gegaan het, was die dokter
wat gedink het ek gaan plastiese chirurgie ondergaan verbaas oor my genesing.Ek het besluit
om haar die waarheid te vertel, dat ek nie die voorskrif gebruik het nie, dat ek dit met Cannabis-
olie genees het.Sy het gehoor van Rick Simpson & Phoenix Tears, sy het my nie geoordeel nie,
en gesê om aan te hou met die goeie werk.Oor een maand gaan ek vir my tweede operasie,
plan van aksie om hierdie wond te genees ... Cannabis Olie.Sal ek vir hierdie chirurg vertel?By
my Pos op afspraak!In liefde en lig.” Patti-Jo

-- Patti, daar sal geen operasie nodig wees as jy met die olie voortgaan nie.Of stel met nog 60g
uit indien nodig, maar bly weg van chirurgie en dokters, indien enigsins moontlik.Dit is in baie
gevalle 'n hartseer voorvereiste vir die sukses van die behandeling.JB

“RSO  het  gemaak  dat  my  psoriase  amper  nie  bestaan  nie.Ek  neem  al  drie  jaar  lank  ’n
onderhoudsdosis in en my vel is helder, my verstand is helder en ek was nog nooit gesonder
nie.” Erica
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"Ek het al gesien hoe iemand na aan my Rick se olie gebruik op 'n erge brandwond wat 'n nare
litteken sou gelaat het en binne 'n week nadat die olie toegedien is, was dit weg en geen teken
van 'n litteken of dat dit gebrand het nie." Janice

“Ons  het  nou  my  dogter  op  die  olie.Sy  het  psoriase  op  beide  elmboë,  onderarms  en  een
knie.Het aan die begin foto's geneem.Tot dusver is die droë skubberige areas weg.Die vel is
rooi, maar gladin plaas van opgewek en ontsteek.Kleiner areas aan die buitekant het heeltemal
skoongemaak.Ons is oortuig daarvan dat dit gaan werk.Ons neem elke tweede dag foto's of
wanneer daar merkbare verbetering is.Dit alles in minder as 'n week van die gebruik van die olie
plaaslik.Baie dankie dat jy bewus gemaak het van hierdie medisyne wat uiteindelik nasies Rick
en JB sal  genees.Ek deel  elke  dag plasings  en vertel  enigiemand wat  sal  luister.Dit  begin
insink.” Ron

V.Werk hierdie mengsels vir aknee??

A.Jennifer, die olie werk vir 'allerhande veltoestande'. Dit beteken aknee insluit.Beste wense, JB

“(Ek het uitgevind van die olie) 3 maande gelede op die internet gesoek vir 'n kuur vir aknee en
rosacea.Dit het dit dadelik opgeklaar!Ek voeg iso-olie by klapperolie om dit een keer per dag op
my gesig en nek te gebruik.My man sê ek lyk 15 jaar jonger!Baie dankie vir die deel van hierdie
inligting.God seën julle almal.Hou aan met die goeie werk." Toni

“Ek sweer dit is hoekom ek soveel jonger as my broers en susters lyk.Ek is die oudste van
4.Byna almal sê ek lyk ten minste 20 jaar jonger as my jonger suster.” Maria

“Dit werk ook vir ingegroeide hare op die gesig.Ek het dit op my 23-jarige seun met sukses in 2
toepassings gebruik.EEN LIEFDE." Patti-Jo

“JB, het jy enige wetenskaplike bewyse, of net mense wat sê hulle was al ooit  allergies vir
dagga?Is dit moontlik?Ek dink hoogs dit is die trichome wat 'n mens laat jeuk, want wanneer jy
snoei, is jy geneig om die jeuk op jou hande te kry, soos om isolasie aan te raak.Maar ek is al
deur twee mense vertel dat hulle glo hulle is allergies vir dagga en breek in korwe uit wanneer
hulle ook al daar naby is of die rook naby hulle geblaas word.Maar ek wil graag hê dat albei
deel  van my studie  moet  wees,  so ek  het  gewonder  of  iemand al  gesien het  hoe iemand
allergies is vir dagga of dit self ervaar het?”

-- Kyk, cannabis is 'n plant, so ja, sommige mense kan natuurlik allergies wees vir sommige van
die komponente daarvan.Maar ons het nog nie allergie vir die olie gesien nie en ons dink dat as
dit gebeur, mense net 'n ander ras met ander terpene in sal moet probeer.Die olie word gebruik
om allerhande allergieë te behandel.Maar daar is sewe biljoen van ons en elkeen van ons is
uniek, so ek sou sê dat ja, sommige mense sal waarskynlik allergie vir sommige soorte olie
ervaar.JB

“Charlie loop.Geen pynmedikasie nie.Hy staan hoog.Sy treë is reguit en wyd.Hy kan hardloop
spring en speel.Sy nek is amper 90 persent genees.Dit het in twee jaar nie so gelyk nie.Hy het
gister 'n piesang, pizza, 'n halwe toebroodjie, gebraaide rys, jogurt en meer geëet.Hy het nog
NOOIT so baie geëet nie.(…)

Charlie se regterknie was die ergste.Dit is ongeveer 50 persent beter.Die linker een is amper
heeltemal genees behalwe vir die feit dat hy dit nou die aand gejeuk het en dit weer opgeblaas
het.Maar  niks  groot  nie...Die  grootste  verandering  is  die  wond  aan  sy  nek  en  onder  sy
oksels.Die nek is omtrent heeltemal genees sowel as sy oksels.

Ek gebruik 'n klein druppel van die olie in sy g-buis voor bad.Dit het ook gehelp met kniepyn.As
sy knieë seer is, kry hy daardie druppel.Ek voeg geen tylenol of ibuprofen by nie.Dit doen die
ding.Ek maak ook my eie salf.Ek het 'n watermasjien wat water filtreer en alkaliese water van
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suur skei.Aangesien suur suurwater so goed is vir die vel en ook 'n antibakteriese middel is,
neem ek suur water en meng dit met metoselullose om 'n salf te skep.

Ek voeg die konsentraat by om 'n salf te maak wat soos die konsekwentheid van vaseline is.Ek
smeer sy verbande hiermee en gebruik dit op sy wonde.DIT alleen maak 'n ongelooflike verskil
met die pyn, jeuk en genesing.Ek sal binnekort vir jou foto's stuur.Ek het hulle elke verandering
geneem.Ek dink die olie sal nog 'n maand hou, maar aangesien dit die eerste keer is wat ek dit
ooit doen, is eknie seker nie.Ek is opgewonde.Sy eetlus was nog nooit so goed nie.Hy het gister
meer kos geëet as wat hy die hele jaar het.” Trisha

"Haai Rick en vriende, ek het 'n vriend wat hierdie seer gehad het (ongeveer.2 duim by 4 duim
in deursnee) op sy linkerskouerblad vir 4 jaar wat nou aangaan, infeksie, met geen skurfte op
die plek nie, net 'n suiwer rou opening, onder die oppervlak kon jy 'n harde bofbalgrootte knop
voel wat sensitief is vir aanraking .

Hy het  die olie  8 keer in  7 maande plaaslik  toegedien met ongeveer  2 naweke vir  interne
gebruik  ook.
Die skurfte en littekens is weg, oop wond is oorgesteek en my vriend voel geseënd dat hy die
kans gehad het om die olie te gebruik.” Rebecca

“Ek het knoppe op my nek op twee kolle, een in die bors en een buik...in die laaste drie weke
het myne gekrimp...die een agter op die nek en maag amper weg...die een agter die oor is half
die grootte...GAAN KANNABISOLIE!!!!!!” Sharon

“Net om my storietjie te vertel...'n vriend van my ly al vir baie jare aan diepveneuse trombose.Hy
het al 2 jaar 'n wond aan sy been, die grootte van 'n kwart...Nadat ek die Rick Simpson-storie
gesien het, het ek die olie voorgestel, hy het gesê hy sal enigiets probeer ...So omdat ek in elk
geval rokers was, het ek van die olie aangeskaf.Het hom gesê om dit twee keer per dag te
neem.2  korrels  rys  grootte...2  weke  het  verby  gegaan...hy  het  geglimlag,  het  dit  lanklaas
gesien  ...Die  wond  het  gekrimp????...Nuwe  vel  begin???Dit  kan  nie  wees  nie???...Of  kan
dit???...Hy het vir nog twee weke aangehou ... toe opgedaag met 'n groter glimlag ...die wond
was WEG???...Alle nuwe vel en geen pyn ...WOWWW...Ons is nou gelowiges, sien is glo...hou
hoop lewendig!” Jason

-- Ja, dit kan wees, Jason Hildebrandt, jy het dit gesien en nou weet jy hoe jy feitlik enigiets sal
behandel wat met jou of enige van jou vriende gebeur.Vryf net bietjie olie aan en eet dit, dit is
regtig so eenvoudig soos dit.Dankie en beste wense, JB

“Ek het gister by die werk my vinger op 'n blender gesny.Om 03:00 het ek wakker geword van 'n
bonsende vinger dat ek ys, peroksied, neosporien probeer het.Niks het gewerk nie.Was nog
steeds kloppend.Ek het toe onthou gehoorolie sou sellulêre wedergeboorte aanhelp en pyn stop
en littekens en velprobleme genees, so hoekom probeer dit nie.So ek het 'n druppel geneem en
dit om die hele punt van my vinger versprei.Binne 1 minuut was die pyn 80% weg.Binne 30
min.Ek kon my vinger flikker met net 'n bietjie seer, maar geen werklike pyn nie.Ek is verkoop.12
uur later het ek weer aansoek gedoen en het sedertdien geen pyn nie.” Rebecca

"Regmerke?" Amber

-- Ja.JB

“Haai Rick, ek wil graag my naam vertroulik hou as jy dit toevallig plaas (wat ek nie omgee
nie).My vriendin het 'n baie rowwe opvoeding gehad en haar gewrigte gesny toe sy depressief
geraak het, hierdie probleem is jare en jare agter ons, maar 'n paar nare letsels op haar pols bly
steeds oor.Daar is uiters sigbaar en borrel  nogal uit,  dit  is  die eerste ding wat baie mense
raaksien wanneer hulle haar die eerste keer ontmoet,  sy wil niks meer hê as om van hulle
ontslae te wees nie.
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So my vraag is sal die olie help om van die letsels ontslae te raak?Of ten minste help om hulle
minder sigbaar te maak?Ek is mal oor wat jy doen en ek wens ek het geweet van die olie toe
my oupa siek geword het met kanker, jy is ’n held vir al die lewens wat jy help red het!”

-- Begin die olie plaaslik op die littekens smeer, dit sal heel waarskynlik binne weke of maande
verdwyn.Ek sal haar ook op die olie kry, dit sal help met haar PTSD uit al daardie herinneringe
van waardeur sy gegaan het.Dit sal ook die kwaliteit van haar slaap verbeter.Neem foto's en
video's as jy nie omgee nie, die litteken sal regtig weggaan - óf heeltemal óf hulle sal skaars
sigbaar wees.Beste wense, Jindrich

“Ek het dieselfde probleem met die beensere.Eers omdat ek pre-diabeties was.Maar ek het
uitgevind ek is hoogs sensitief vir gogga- en muskietbyte.Ek sit die olie op hulle en sit ’n pleister
oornag op en die byt is genees.” Michelle

-- Wat die olie vir muskiet- of bosluisbyte kan doen, is eenvoudig verstommend.Probeer dit en jy
sal sien hoekom ons sê dat niemand hul huis moet verlaat tensy hulle die olie op het nie.Die olie
het soveel gebruike dat dit onverantwoordelik is om daarsonder te probeer lewe.JB

"Eet die olie ...Ek neem die olie al vir twee maande, my psoriase is amper 80% skoon, en ek
hoef glad nie enige medisyne te gebruik nie...En my artritis ook weggeneem...” Giuliana

“Ek  het  'n  cannabis-olyfolie-mengsel  gebruik  en  in  'n  week  het  my  psoriase  begin
opklaar.Ongelukkig het ek net 'n bietjie gehad en ek het nie genoeg gehad om dit meer intern
en ekstern te neem nie.LET OP, ek het nie eers regte RSO gehad nie, maar ’n dagga-olie wat
op olyfolie gemaak is.” Teemu

-- Laat ons hoop jy sal binnekort nog olie kry, Teemu.Dit is die beste om dit plaaslik te gebruik
om die simptome te beheer en ook om die olie te eet, jy wil ook die onderliggende oorsaak van
die probleem verwyder.Beste wense, JB

“Dit werk ook goed op muskietbyte en tandpyne.My dogter is binne 15 minute MET AF, ten
minste 50 keer deur muskiete gebyt, sonder om te grap! Deep Woods gogga spuit op.Ek het 'n
piesangskil,  deodorant,  aalwyn,  dermaplast  en hidro-kortisoon probeer.Niks daarvan het  die
swelling afgebring nie (sy is allergies vir muskietbyte en hulle swel erg) of het haar verligting
verskaf.In  desperaatheid  het  ek  die  hars  uit  'n  verdamper  gekrap,  dit  met  net  'n  bietjie
klapperolie  gemeng sodat  dit  makliker  sou versprei  & haar bene daarmee "gesmeer".Binne
omtrent 'n halfuur was al die swelling af & terwyl sy nog rooi kolletjies gehad het waar die byte
was het hulle haar nie gepla nie & ek het vermy om vir haar Benedryl te gee.

Ek het 'n abses gehad wat in my mond gevorm het & ek het die hars van die vape om die
aangetaste tand gepak & weer binne ongeveer 'n halfuur het die swelling afgegaan & ek kon dit
genees, geen probleme daarmee sedertdien nie.Ek het dit egter twee dae ingepak om seker te
maak.Nou kan ek sê dat om die hars te pak (as jy 'n Vapir No2 binne die keël het waar jy die
skerm  verander,  versamel  amper  suiwer  hash,  gekonsentreerd  ook.)  om  my  tand  het  ek
ongelooflik hoog geword, waarskynlik hoër as wat ek ooit in my lewe was .

Ek het selfs my man uit die sitkamer ge-SMS om hom te vra vir hulp om na die slaapkamer te
kom.Sub-linguale  medikasie werk egter  beter,  en daarom spuit  hulle  in  die ER,  as hulle  'n
hartaanval  vermoed,  nitro  onder  jou  tong.Alles  is  egter  nou  reg,  ek  het  nie  gesterf  van  'n
oordosis nie, ek het nie vreeslik babelas wakker geword nie en die beste van alles ...Ek hoef nie
groot hoeveelhede Tylenol of Advil te neem nie en het nog meer skade aan my maag en lewer
aangerig.

Ek weet die hars is nie die doeltreffendste manier nie en ek was nie eers seker of dit sou werk
nie,  maar dit  was waarmee ek moes werk aangesien ek in  'n onwettige staat  woon.Ek het
gedink dit kan egter nie seermaak nie.Ek kan nie wag om in 'n toestand te woon waar ek vrylik
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my eie organiese beginmateriaal van die hoogste moontlike gehalte kan kweek, my eie olie kan
maak en myself en my hele gesin kan genees nie...insluitend my amper 2 jarige dogter wat die
afgelope jaar deur hel gaan want niemand kan agterkom wat fout is met haar nie.

Hulle dink nou sy het 'n proteïenafwyking maar dis net nog 'n ding wat hulle rondgooi want hulle
het geen benul wat in werklikheid fout is nie.Om haar op die olie te kry, kan dalk net haar lewe
red.Alhoewel ek graag 'n akkurate diagnose sou wou hê, sodat ek weet wat ek behandel, maar
die  slotsom is  dat  ek  net  wil  hê  dat  my  baba  beter  moet  voel  en  as  dit  beteken  om die
konvensionele samelewing te verslaan, dan is dit wat ek sal doen." Sara

“Dit lyk of die olie lewendig word.Dit gloei wanneer dit aangewend word.Het my hand verbrand
(sal nie vir jou sê hoe nie) maar het dit met die olie genees.Slegs genoeg suiwer olie oor gehad
vir 2 toedienings, dan gebruik olie wat ingespuit isklapperolie.Het glad nie pyn gehad nie.En
geen letsels aan die einde nie.Geen paraffiengaas, geen infeksies, geen pynpille.Dankie Rick
dat jy dit met die wêreld deel.” Carol

“Dankie is nie genoeg vir wat jy gedoen het nie.Ek sit hier met olie op my giftige eikeboom.Ek
sou NOOIT sonder jou probeer het nie.Dit het meer as 2 maande geduur en het verlede jaar
amper 100% van my liggaam aangeraak as gevolg van iemand wat 'n kwasvuur begin het, so
ek sal dit nou oral kry en erger nog, sê hulle, want ons bou nie immuniteite teen hierdie een nie.

'n Dag gelede het dit opgeduik.So, die olie gisteraand, het glad nie die jeuk gestop nie.Maar ek
sien dit genees littekens daagliks so ek het geloof.Vanoggend, 24 uur na 1ste toediening sien
ek dit het gewerk en is besig om enige beseerde vel te genees van my krap.So met 'n bietjie
sinkoksiedpasta  oor  my  olie  glo  ek  ek  het  dalk  net  die  1#  hulpmiddel  vir  giftige  eikehout
gevind.Ek kan eintlik nie wag tot volgende seisoen om te sien of die olie dalk genees om hierdie
probleem  lewenslank  te  herstel  nie.Ek  sal  jou  laat  weet.Sou  dit  nie  wonderlik  wees  nie?
Weereens, dankie vir alles wat jy doen.” Rebecca

-- Die olie kan dit ook regmaak.Dit is 'n kuur of beheer vir alle mediese probleme.Hoe gouer dit
toegepas word hoe gouer sal dit regmaak wat reggemaak moet word, dit is omtrent al wat daar
is.JB

“Gif  klimop op my arm...uitslag en brandwonde is binne 5 minute weg...geen knoppe,  geen
uitslag, geen pyn ...Ek gebruik een ryskorrel van RSO met 'n bietjie klapperolie...WEG oor 5
minute!!!My olie!!!” Estelle

“Ek het gif-eik op my gesig gekry, ná die tweede dag was dit van my voorkop tot by my nek,
groot  jeukerige  kolle,  rou  en  bietjie  bloeding  van  krap.Ek  het  'n  bietjie  olie  met  'n  bietjie
klapperolie gemeng om dit maklik te maak om te smeer.Ek het dit aangetrek en onmiddellike
verligting van jeuk en pyn, binne 'n uur was die rouheid en ontsteking weg, teen die volgende
oggend was dit nie sigbaar nie, tensy jy regtig gekyk het.Dit het beslis 'n paar wenkbroue laat lig
en uiteindelik  het  sommige skeptici  gesien waarvan ek altyd praat.Die genesende krag van
cannabis!” Cindy-lee

“Ek wil hê mense moet weet dat RSO 'n groot blaas opgeruim het wat my man op sy hakskeen
gekry het terwyl hy so lank in die bed gelê het van so siek.Ek het die olie daarop gesit en binne
'n week was dit weg.Ek was heeltemal bang dit gaan in iets baie ernstiger ontwikkel.Dit het sy
hele hakskeen bedek.Dankie Rick Simpson vir alles wat jy doen.” Susan

"Ek het 'n salf gemaak van byewas, olyfolie, klapperolie en neemolie wat my galsterige voetreuk
genees het wat ek al meer as 25 jaar gehad het ...Ek het laventel- en sitrusolies bygevoeg om
die neem-reuk te verminder.En dit werk beter as enige velroom wat ek ooit gekoop het.En die
vrou was nog nooit gelukkiger nie.” Robert

-- Ek sal 'n bietjie van die olie by die mengsel voeg, Robert.Dit maak nooit seer om 'n paar by te
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voeg nie,  en dit  sal  beslis  nog beter  werk.Die  olie  alleen kan dieselfde doen,  wanneer  dit
byvoorbeeld met hennepsaadolie gemeng word, en 'n voetmassering met 'n sterk dagga-salf is
een van die aangenaamste dinge wat 'n mens in hierdie wêreld kan ervaar.Kan jy jou indink hoe
wonderlik vir jou voete dit sou wees as jy hulle bloot vir tien minute in louwarm onverdunde olie
kon dompel?Kan jy jou indink hoe effektief dit sal wees vir mense met brandwonde, diabetiese
ulkusse, velkanker, ens.?Ek kan.JB

“As vroue geweet  het  dat  dit  verouderende vel  omkeer  en beskadigde vel  herstel  (soos in
hierdie persoon se geval), sou die wettiging van cannabis deur die dak gaan!Die hele ekonomie
het gefloreer as gevolg van die onderdrukking van hierdie wonderlike natuurlike medisyne en
ons sal almal sien hoe dit  saam verkrummel namate meer en meer mense ingelig raak en
eenvoudig hulself begin medikasie neem.” Gil

“Het ek plooie gelees?Dit help Rimpels?” Margie

V.Smeer jy dit op jou gesig vir plooibehandeling of neem dit mondelings of albei?” Toni

A.Beide vir die beste resultate, maar aktuele toediening kan ook baie doen.JB

“Ek het die resep vir bles nodig.Is dit een deel hennepolie tot tien dele hennep saadolie?Help
asseblief!My verloofde is besig om sy hare te verloor en ek wil hom regtig nie hoef te los nie ...
Ons het 'n tweeling, so ek het nogal nodig dat hy bybly, ha ha.” Jenna

-- Dit kan werk.Ons voeg graag 20-30% olie by hennep saadolie, 96% alkohol of ander draers,
maar minder as dit kan ook wondere doen wanneer dit plaaslik gebruik word.Ideaal gesproke
sou  hy  natuurlik  'n  emmer  van  die  olie  beskikbaar  hê  en  hy  sou dit  reguit  gebruik.Omdat
onverdunde medisyne beter werk as verdunde medisyne.Beste wense, JB

"As 'n werktuigkundige het ek die olie op 'n paar redelik slegte snitte gebruik en jy is 100%
korrek ...dit genees die vel baie vinniger as enigiets anders.” Cory

“Het my genitale vratte genees met slegs 3 toedienings in 2 weke.Ek het verskeie baie pynlike
behandelings  by die  GUM-kliniek  by  die  hospitaal  gehad wat  hulle  net  vererger  het.Ek het
ongeveer 10mg op elke vrat (ek het 5 gehad) elke drie dae gebruik.Ek het elke keer vir 3 dae
seep gewas, maar vermy om seep te gebruik totdat die olie geabsorbeer is, dan gebad en weer
aangewend.Die vratte het net in dooie vel verander wat heeltemal sonder pyn afgevryf het en
nuwe gesonde vel agtergelaat het.Ek het my huisdokter hiervan vertel en hy het my 'n leuenaar
genoem?Ek was gelukkig om 'n vriend te hê wat vir my 'n bietjie olie gemaak het uit skadu en
knopblare wat normaalweg afvalmateriaal sou gewees het." Myle

“Ek is tans in die proses om 'n nare moesie wat swart geword het, te behandel.Elke oggend
smeer ek 'n ruim hoeveelheid reg op die moesie en bedek dan met 'n pleister.Oor 3 weke kan
ek visueel  sien  die  moesie  krimp.Dit  werk.Ek eet  ook  'n  bietjie  elke  dag...wat  'n  verskil  in
energievlak.MEDISINELE BLISSING DEUR KANNABIS!!!!!!!” Beau

"Ek voel skuldig omdat ek dit op my kop wou probeer vir manlike kaalheid." Robert

-- Moenie wees nie, dit werk en jy sal waarskynlik in elk geval klein hoeveelhede van die olie
nodig hê.Natuurlik kan jy baie daarvan opsit en dit sal beter wees, maar as jy 'n gram of meer in
100ml hennep saadolie oplos, dink ek jy sal graag wil sien wat dit ook sal doen, Robert.Voeg
ook 'n paar mils van die saadolie en oliemengsel by jou sjampoe en ander kosmetiese produkte
wat jy gebruik, jy sal ook hou van die verskil wat dit sal maak.Neem foto's, jy kan baie ander
help.Ons  het  net  'n  paar  foto's  daarvan,  ons  het  nie  te  veel  aandag  daaraan  gegee  nie,
verstaanbaar.Maar dit werk regtig, probeer dit en moenie vir 'n oomblik skaam wees daaroor
nie.JB

“Ek erken dit...Ek is lomp...Ek het 'n slegte gewoonte om die tande van die pikvurk in my voet te
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steek.RSO direk op die plek, bedek met pleister, pyn is binne sekondes weg, genees in 3 dae.”
Heather

"Ek het  gesien hoe 'n  baie minder  kragtige balsem-weergawe van die olie  psoriase in  dae
vernietig, die swelling van die eierstokke op die eerste dag van die menstruasie in 20 minute
verminder  en  littekens  en  pyn  voorkom  wanneer  dit  onmiddellik  op  geringe  brandwonde
toegedien word.Laat my werklik wonder wat die olie kan doen...” Beres

“Ek het een van die ergste gevalle van atleet se voet gehad toe ek 10 was, ek wens ek het die
olie gehad.Maar ek het dit nou.Alles is goed 47 jaar later.Genees omtrent alles.” Donald

“My skoondogter was besig om varktjops te diepbraai en het basies haar vingers tot by die
eerste kneuk in die kokende warm olie gedoop en hulle het wit geword soos gaar hoender.Ons
het RSO op hulle gesit en die pyn was binne ongeveer 'n minuut of wat weg, sy het hulle 2 x per
dag met die RSO bedek.Hulle het binne 'n paar dae baie vinnig genees en daar was glad geen
velverlies of littekens nie.

Dit is ongelooflik dat ons nou 'n bietjie in die kombuis yskas hou, so as iemand verbrand (veral
die kinders) sal ons die RSO dadelik toepas, dit is nie nodig om daardie soort pyn te voel as ons
'n natuurlike plant het wat dit sal versorg nie. .” Debra

"Ek het 'n klein klompie knoppe op my elmboog gehad, dit met die olie behandel ...'n Week later
is my elmboog glad en geen knoppe nie...Ek dink dit was vratte, maar omdat ek nie in dokters
glo nie, kon ek jou nie vir seker sê nie.” Carla

-- Maak nie saak wat fout is met jou vel nie, smeer eenvoudig die olie aan, bedek dit met 'n
pleister en smeer die olie elke dag of twee weer aan of wanneer die pleister afval.Brandwonde,
vratte, ekseem, psoriase...Tdie olie gee nie om wat dit is nie en sal dit regmaak, gee dit net tyd
en olie.JB

“Ek het 'n ''wash'' gemaak van olie wat ek gemaak het en 'n vriendin wat ERGE psoriase van
kop tot tone het en wat meer as 4 jaar lank nie 'n foto van haarself geneem het nie, gevra om
haarself daarmee te was.1 KEER - terwyl sy besig was om haar lyf te was, was ek in SKOKK en
kyk hoe AL die rooi, lappende vel gaan POEF en het AMAZING gesonde vel gesien na elke
KEER wat sy 'n deel van haar liggaam afgevee het.Ek het die aand foto's van haar geneem en
dit geplaas.Sy GENIET NOU dat haar foto geneem word...DAGLIKS!

VERSKEIE ander het gevra hoe ek dit gemeng het en ek was bly en verbaas MS-pasiënte en
ander wat aan siektes ly, het dit in hul baddens gebruik en een het gesê hy het vir die eerste
keer in sy lewe soos 'n BABA sonder pyn geslaap.” Traci

“My vriend het 'n sist op sy gesig gehad en nadat hy die olie vir 'n paar dae geneem het, was dit
weg.En hy het dit ingeneem en dit nie plaaslik gebruik nie.” Jonathan

“Ek neem 'n bietjie meer as 'n ryskorrelgrootte.Ek het eintlik 'n bietjie my neus opgesit en my
allergieë is amper weg.Ek woon in 'n motorhuis met twee honde en ons word gebombardeer
met stuifmeel van 'n naburige heuwel bome.Verlede jaar het ek elke dag benedryl geneem.Ek
hoef niks hierdie seisoen te neem nie, en ek slaap baie beter.” Judy

“Nie  'n  kankerpasiënt  nie,  maar  ek  het  'n  infeksie  op  my  hakskeen  gehad  wat  nie  op
behandeling sou reageer nie.Ek het selfs 'n wondsorgtegnologie daaraan laat werk...hy het die
infeksie gekry om op te hou versprei, maar dit wou steeds nie genees nie.Ek het die olie daarop
gesmeer en in EEN dag was die rooiheid minder.Dag twee en rooiheid weg.Dag drie en die
infeksie lyk weer soos vel!Wonderlike genesende olie!” Tammie

“Ek was op die punt waar ek nie my huis sou verlaat nie.Ek het 'n uitslag gekry wat die dokter
gesê het is periorale dermatitis en alles wat hulle vir my gegee het, het óf nie gewerk nie óf het
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my siek gemaak.Hulle het gesê hulle het geen idee wat dit  veroorsaak of hoe om vir  goed
daarvan ontslae te raak nie.Nadat ek Vancouver toe gegaan het, het ek besluit om RSO op die
uitslag te probeer sit en kyk wat gebeur.Die volgende dag was dit amper weg.Ek neem die olie
nou intern  en ek het  sedertdien nie  hierdie pynlike uitslag terug gehad nie.Hierdie goed is
ongelooflik.Ek kyk nou hoe 'n dame haar bors- en maagkanker genees met hierdie wonderlike
goed wat niemand anders as God self aan ons gegee het nie!!!” Tee

“Ek het vir 'n swembad- en spa-maatskappy gewerk...Ek is 'n ligte vel, heeldag buite.Ek het 'n
paar mal  kolle  op my gesig,  kop en arm gehad wat altyd by die bestuurder  se venster  uit
was.Die olie het daardie kolle binne 'n kwessie van weke skoongemaak!Ek neem nou elke dag
0,5 gram suiwer  THC in om enige siekte  te help bestry  en om my immuunstelsel  sterk te
hou.BTW geen griepinspuiting ooit nie!Geen griep sedert ek ’n kind was nie.” Jay

“Dit werk ongelooflik op brandwonde en sonbrande.Met olyfolie verdun.” Rachael

“18  maande  gelede  het  my  been  besmet  geraak  weens  ’n  operasie.Nadat  die  dokter  alle
antibiotika en prosedures probeer het, weet hulle dat hulle basies opgegee het en my huis toe
gestuur het om te wag dat dit toemaak.Eers nadat ek myself met 'n hoë dosis cannabis begin
behandel het, kon ek vind dat herlewing begin het!" Ariel

“Het dit  op koue sere en blase op lippe gebruik,  het beter gewerk as wat ek gedink het dit
sou.Ek het geweet dit sou werk, maar die tyd om te genees was oornag tot 24 uur.Ek het gedink
1-2 dae nie 6 uur nie.” Kevin

“My ma het in 4 dae met die olie ontslae geraak van 'n kol wat amper 2 jaar op haar gesig was!!
Toe sê ons, as dit is wat dit aan die buitekant van kankervlekke kan doen, dink net aan wat dit
aan die binnekant doen!” Amber

“Ek het 'n klein bruinerige kol aan die linkerkant gehad wat groter geword het. Ek het my kêrel
gewys, wat 'n bietjie olie op gedoop het. Let wel, ek het nie gedink dit sou iets doen nie. Vier
dae later het ek nagegaan, (ek het daarvan vergeet) dit is heeltemal weg behalwe 'n klein rooi
kolletjie waar die kol was. Niks niemajoor, maar dit het my ’n gelowige gemaak.” Carol

"Hallo JB.My dogter het gister haar hand in die oond verbrand.Sy het na buite gekom en vir my
'n brandwond op haar hand gewys wat geblaas het.Sy het gesê dit is seer.Ek het vir haar gesê
om in die huis in te gaan en die olie te kry en 'n bietjie op 'n pleister te sit en die brandwond te
bedek.Ek het vir haar gesê dit sal genees sonder 'n litteken.Sy het vyf minute later uitgekom.Sy
het gesê pa die pyn is weg.Ek het gesê ja dit is wat die olie veronderstel is om te doen.

My suster wat 'n skeptikus was oor wat die olie kon doen en dit afgekeur het dat ek dit as my
keuse van medisyne gebruik.Sy het nooit versuim om 'n skoot op my te neem as dit by die olie
kom nie.Maar dis reg!Omdat almal van ons ook al so lank gelieg het,  het ons hulle leuens
geglo.My suster ly aan 'n ingewikkelde siekte die dokters.Om 'n lang storie kort te maak.Sy het
die olie begin neem en die afgelope ses maande 60 pond verloor.Sy is nou 'n ware gelowige in
die olie.En deel dit openlik met almal.Dankie vir alles wat jy vir hierdie doel doen.” Ron

"Ek weet die ouens hier sê altyd gebruik die suiwer RSO, en ek is 'n baie groot aanhanger van
daardie goed.Ek wil egter net vir mense laat weet dat 'n klapperolie-aftreksel gemaak met die
suikerblare, neosporien heeltemal vir ons vervang het, ek hoef nie daardie goed vir 2 jaar te
koop nie.Dit werk beter en vinniger, en ek kan dit oor mense se hande en gesig gooi en ek hoef
nie bekommerd te wees dat hulle siek word as hulle dit per ongeluk eet nie.” Tina

-- Tina, niks werk beter en vinniger as pure RSO nie maar ek weet wat jy probeer sê.Natuurlik
kan minder kragtige vorme van cannabismedisyne ook wondere doen.Die probleem is dat die
sukses nie so betroubaar is soos met onverdunde sterkste RSO nie.
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Cannabis-skoonheidsmiddels  sal  binnekort  die  meeste  tans  beskikbare  skoonheidsmiddels
vervang,  naamlik  nadat  vroue  uitgevind  het  wat  die  olie  vir  hul  skoonheid  kan
doen.Hennepsaadolie, klapperolie en sheabotter is my gunsteling draers maar mens kan wat
ook al plaaslik gewild is waar hulle woon gebruik en die olie daarby voeg.20-30% RSO in room
werk wonders, maar 0,01-1% kan ook tot groot voordeel wees vir minder ernstige toestande en
alledaagse instandhouding.JB

Produksie Wenke
“Nooit sonder 'n aanhanger nie!!!Dit beteken nooit.” JB

“Sommige waaiers kan baie gevaarlik wees, dus as iemand nie die verskil weet nie, (ek is 'n
elektriese  motor  herwinder),  kan  en  sal  hulle  waarskynlik  die  oplosmiddel  aan  die  brand
steek.Slegs sekere waaiers kan gebruik word.Aangesien die meeste mense nie die verskil sal
weet as hulle heeldag na 'n waaier kyk nie, is dit goeie raad.Die oorweging is, as die elektriese
motor op die waaier 'n interne vonk skep wanneer jy begin, wat jy nie van buite die motor kan
sien nie, sal dit die oplosmiddel aan die brand steek.Binne is 'n baie gevaarlike plek om die
medisyne te maak, soos ek seker is dat die meeste van julle weet!Die rede hiervoor moet deur
almal bekend wees ...Elektriese stowe, ligte, skakelaars, oonde, waterverwarmers, lampe en
byna elke elektriese toestel in jou huis skep, of jy dit kan sien of nie, 'n vonk wat oplosmiddels
sal aansteek.Baie van hierdie vonke ontstaan outomaties en jy sal dit nooit weet nie!Selfs al het
jy dit al voorheen suksesvol in jou huis gemaak, is dit soos 'n tydbom wat dalk nie baie keer aan
die brand steek nie, maar op 'n stadium sal jy met 'n ontploffing eindig waaruit jy onmoontlik sou
ontsnap, dit gebeur so vinnig!Almal in jou huis sal in gevaar wees!Moet asseblief nooit, nooit
hierdie  waarskuwing  ignoreer  nie.Jindrich  Bayer  het  jou  hier  'n  stukkie  raad  gegee,  wat
waarskynlik jou lewe sal red, as jy daarby hou.Dankie Jindrich.” Anthony

“Ek  stem  100  persent  saam met  jou,  want  ek  het  ook  die  afgelope  naweek  tot  dieselfde
gevolgtrekking gekom.Ek wil ook byvoeg dat die gebruik van 'n koffiefilter om die nafta/olie mee
deur te sy ook die heel beste manier is om te gaan...As jy kaasdoek of enigiets anders as 'n
koffiefilter gebruik, sal jy inderdaad meer olie gee, maar dit gaan 'n swakker olie wees, moontlik
meer groen van kleur wat jou bewyshet baie plantmateriaal in.Die slotsom is Gebruik Naphtha
en 'n koffiefilter, en moenie die materiaal meer vergruis nie dan sê Rick.Na my mening het Rick
die proses vervolmaak om suiwer kankergenesingsolie te maak en dit op enige ander manier te
maak as wat hy sê, is 'n waardelose vermorsing van tyd en materiaal.” Marie

"Hallo JB.Wat is die kortste tyd wat jy knop kan laat droog word as jy dit dringend nodig het?
Dankie.”  Priscilla
-- Tot dit beendroog is.Maar ek sou net vinnig-droog sê 5-7g knop, dit sal jou omtrent 'n gram
olie gee, genoeg om mee te begin, en dan kan jy dit klaarmaak wanneer dit behoorlik droog is,
oor 'n week of wat.Hoe minder jy die beginmateriaal hanteer voordat jy verwerk hoe minder hars
sal jy mors.Dit is dus die beste om nie die beginmateriaal te dekarboksileer nie (soos GW vir
geen rede hoegenaamd doen nie, jy kan die olie met minder probleme dekarboksileer deur dit
te verhit, wat jy in elk geval moet doen om die oplosmiddelresidu te verwyder).Die beste ding
om te doen is om die knop in 'n emmer te sit vir verwerking reg in die droogkamer, sonder
ekstra hantering, waar moontlik.Hoe minder jy aan die knop raak, hoe beter.JB

“Bryan, ek weet die toestande is nie ideaal nie, maar ek sal in elk geval aanhou om dieselfde
liedjie  te  sing.Wat  kan  ek  anders  doen  en  hoekom moet  ek  die  deuntjie  verander  en  ons
standaarde verlaag wanneer dit nie nodig is om dit te verlaag nie?Natuurlik sal daar verskillende
grade  olie  wees,  sommige  sal  goed  wees  vir  aktuele  gebruik  (tot  60%),  sommige  vir
ontspanning (60-90) en ander vir behandeling (90 en hoër), en die beste olies sal 95-98% wees.
THC en uiters kragtig en kalmerend, dit is omtrent al wat daar is.Maar nou moet ons mense leer
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dat daar iets soos 95-98% THC-olie is en dat hulle moet mik na die beste gehalte en nie vir
middelmatige produkte wat dalk werk, maar dalk ook nie.

Ek persoonlik stel nie baie belang in navorsing oor medisyne wat soms kan werk nie en in
sommige gevalle slegs wanneer ons 'n medisyne tot ons beskikking het wat in feitlik alle gevalle
sal werk.

Al daardie sap is alles goed en lekker, maar jy sal vind dat ongeveer 10-20-30% van mense
allergies sal word vir die plantmateriaal of hulle sal nie van die smaak hou nie, so hulle sal dit
nie behoorlik as medisyne gebruik nie.Cannabis ontgift die grond waarin dit gekweek word, jy
wil eintlik glad nie daardie plantmateriaal veel inneem nie.Soms ja, naamlik wanneer jy weet
waar die plant gekweek is en hoe, maar ek sal baie versigtig wees om self sulke sappe te drink,
jy weet eintlik nooit wat daarin is nie, en ek weet watter chemikalieë gebruik word om cannabis
te kweek.Ek sal dus self versigtig wees om versapping aan te beveel.

Die olie moet gedekarboksileer wees vir dit om behoorlik te werk, jy moet dit kook of dit werk nie
reg nie en dit gaan nie deur die bloedbrein versperring nie, so 'n "nie-psigoaktiewe sap" kan
heel logies nooit so goed werk nie as gedekarboksileerde olies met 95-98% THC.Weereens,
probeer dit op veltoestande en sien die verskil.

Basies geld dieselfde vir CBD - weereens, ja, dit sal werk, naamlik soms en in sommige gevalle,
en dit is ook 'n wonderlike medisyne, byvoorbeeld wanneer dit as 'n bestanddeel by kougom vir
kinders gevoeg word, maar anders as dit sal altyd in die eerste plek die kragtigste vorm van
cannabismedisyne wil gebruik.Sou jy nie?JB"

“Uit  my  persoonlike  ervaring  kan  ek  nie  sap  nie,  dit  skeur  my  baie  erg.Ek  het  ook  ’n
bloedstollingsversteuring en die swaar chlorofil is ’n nee nee vir iemand wat op medikasie is om
die bloed te verdun weens die hoë vit K.” Dena

“Virginia, jy moet besef dat ons baie olies gesien het en die meeste olies kom nie naby aan wat
ons graag wil sien dat pasiënte vir hul toestande gebruik nie.Die 'maak jou eie'-strategie is die
enigste een wat regtig sin maak, jy wil nie van iemand moet staatmaak om die olie vir jou te
maak nie, jy wil jou eie kwaliteitbeheerder wees en jy wil weet wat in dit en hoe dit gemaak
is.Daar  is  te  veel  bedrogspulkunstenaars  daar  buite  en  die  meeste  van  hulle  lewer  nie
voldoende kwaliteit nie en dit is 'n hartseer feit, en die enigste manier om dit te voorkom is om
mense te leer hoe ommaak hul eie sodat hulle die verskil sal weet.En soms kan 'n klein verskil
in die kwaliteit  van olie 'n hele klomp verskil  in iemand se lewe maak.Daarom probeer ons
voortdurend om die kwaliteit en sterkte van die olie te bevorder.

Soos ons daarna kyk, as mens 'n koppie koffie kan maak, kan hulle die olie maak, daar is eintlik
niks daaraan nie.En diegene wat nie die olie vir hulself kan maak nie, benodig gewoonlik in elk
geval hulp, so iemand kan dit altyd vir hulle maak indien nodig, plus sulke mense behoort ook
95-98% THC RSO by 'n apteek te kan kry.Of ten minste in die wêreld waarin ek graag sou wou
woon.JB

“1.)  Ek  het  die  beendroë knoppe net  met  my hande gemaal,  geen grinder  gebruik  nie.Die
beginmateriaal het soos baie klein ogies gelyk van ongeveer.5 tot 10mm deursnee, dus meestal
geen poeier nie.Aangesien ek nou my eie "kook" ervaring het, stem ek heeltemal saam met jou
op  alle  punte,  behalwe  punt  C.Ek  het  al  olies  gesien  wat  met  alkohol  gemaak  word  wat
gewoonlik baie donkerder is aangesien die water in die alkohol die chlorofille oplos.Ek het my
olie gemaak met laboratoriumgraad suiwer petroleum eter.Hierdie olie is baie helderder van
kleur (goudbruin) en het 'n uitstekende, heerlike pittige smaak in vergelyking met die alko-olie
s'n wat ek die kans gehad het om te probeer.My punt hier is dat ek glo Nafta stroop nie soveel
van die  terpene en  chlorofille  af  soos alkohol  nie.Dit  kook ook  baie  meer  beheersbaar  en
hanteerbaar soos alkohol.So my vraag hier is, dink jy dit is moontlik dat die kombinasie maal /
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was met Nafta nie so skadelik is vir 'n goeie kwaliteit olie soos maal / was met Alkohol nie?

--  Moenie  eers  die  materiaal  maal  nie.Enige  hantering  van  die  droë  knopmateriaal  sal
veroorsaak dat jy THC en ander cannabinoïden verloor (die fyn stof op die tafel is wat in die
emmer  moes  gebly  het).Ja,  maal  en  nafta  sal  'beter'  wees  as  maal  en  alkohol  -  daardie
kombinasie is 'n byna gewaarborgde mislukking,  jy kan eenvoudig nie goeie olie op hierdie
manier maak nie.

Sit die knop in 'n emmer, demp dit met nafta, druk dit met 'n stok vir 'n twee tot drie minute, gooi
die  olie-oplosmiddelmengsel  in  'n  emmer.As jy  met  goeie  kwaliteit  materiaal  werk,  maak 'n
tweede was en gooi die tweede mengsel in die emmer met die eerste was.As jy nie hoëgraadse
materiaal gebruik nie, gebruik die eerste was slegs vir interne doeleindes (en bly soek na beter
materiaal om mee te werk).

Eter produseer wonderlike olies (ons hou beter van amber olies as donker olies, maar onthou
dat sommige stamme donkerder olies produseer as ander).Ons hou ook om praktiese redes
van amber-olies – wie wil swart chlorofiltande hê?Maar ons beveel dit nie baie aan nie, want dit
is redelik gevaarlik om met eter te werk, dit is moeilik om in die meeste dele van die wêreld te
kry, en ons is baie bekommerd oor die veiligheid van diegene wat die olie vervaardig.Dit kan
baie maklik opblaas by relatief lae temperature.So, vir die meeste mense sal nafta net goed
werk.Ons gebruik gewoonlik nafta, maar eter is die oplosmiddel van ons keuse.

Die huidige lys oplosmiddels  wat  ons persoonlik  sal  gebruik,  is:  1.eter,  2.suiwer  ligte nafta,
3.99% isopropylalkohol, 4.voedselgraad alkohol - verkieslik 99%, maar dit is gewoonlik moeilik
om te kry en baie duur.Wanneer jy met 96% alkohol werk, is die oorblywende 4% gewoonlik
water.4% uit 10 liter is 4dcl, amper 'n pint water wat jy sal moet afkook - en dit neem tyd wat jy
meer produktief kan spandeer.

2.) Ek sit ook die laaste 60°C warm olie vir 1,5 uur onder vakuum om alle oplosmiddelreste
heeltemal  te  verwyder.Soos  ek  vir  jou  geskryf  het,  het  ek  die  olie  35  gram  later
gedekarboksileer... Die smaak van die olie voor die dekarboksilering was baie pikanter, ek sou
nie erger sê nie, maar jy is reg oor die bult.

-- Soos ek laas gesê het, was die gebars van oorskietwater.En die water was daar as gevolg
van  die  'wetenskaplike'  lae  temperatuur  wat  jy  gebruik  het.Jy  moet  in  elk  geval  die  olie
dekarboksileer, so 'n ryskoker wat by 110°C sal afskakel, werk net goed.Of, natuurlik, die beste
ding om te gebruik is 'nsteeds - maar weereens, baie mense besit hulle nie en weet nie hoe om
dit te bedryf nie, en die risiko van 'n ontploffing is altyd teenwoordig. As iemand 'n onbehoorlik
ontwerpte ketel sou gebruik om die oplosmiddel af te kook, kan dit ontplof en ernstige beserings
veroorsaak en die hele huis sloop. Maar as die inhoud van 'n ryskoker op een of ander manier
aan  die  brand  sou  raak  en  die  proses  word  buite  of  in  'n  oop,  goed  geventileerde  area
uitgevoer.Dan, as wie ook al die olie vervaardig nie paniekerig raak nie, moet hulle nie te veel
moeite hê om die vuur onder beheer te bring nie en ja om 'n brandblusser byderhand te hê is
altyd 'n goeie idee.

Wat vakuum betref - natuurlik, hoekom nie.As jy die toerusting het en as jy weet hoe om dit reg
te gebruik, is dit nie 'n slegte idee om die olie op hierdie manier af te werk nie, as jy 100% seker
wil wees dat daar geen oplosmiddelresidu in is nie of as jy die olie wil toemaak. monde van
diegene wat teen petrochemiese oplosmiddels is.Sommige mense gebruik dit met groot sukses
en ek is nie daarteen nie.Maar soos u weet, besit die meerderheid mense nie hierdie toerusting
nie en baie van ons pasiënte kan of kon nie eers 'n ryskoker en 'n waaier bekostig nie, so ons
beveel nie vakuum as 'n noodsaaklikheid aan nie.

Kyk hoe maklik en eenvoudig Rick se metode is en hoeveel vrae ons nog moet beantwoord.Stel
jou  nou  voor  wat  sal  gebeur  as  ons  inligting  byvoeg  oor  ander  metodes  om  die  olie  te
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vervaardig.Dit sal net meer verwarring veroorsaak en ek sal dae en weke moet spandeer om
vrae van 'verwarde' mense te probeer beantwoord, wat ek in elk geval nie veel langer gaan
doen nie.

3.) Verduidelik asseblief hoekom stel jy voor om die olie reg uit die buis in te neem, direk in die
mond, geen kapsules nie?Een of ander absorpsieprobleem?Ek eet die meeste van die olie op
sigaretpapier,  maar  ek  gebruik  selde sommige  kapsules  as  ek  die  huis  vir  meer  ure  moet
verlaat.Boonop hou ek nie daarvan om dit oral op my tande te hê nie, want dit is regtig moeilik
om af te kom ...

-- As gevolg van verskeie redes.Die belangrikste is dat hierdie metode van inname bewys het
dat  dit  die  doeltreffendste  en voordeligste vir  pasiënte is.Dit  verbeter  mondhigiëne want  dit
ontsmet ook die mond en help dan met enige toestande in die spysverteringskanaal of in jou
keel ens.Eintlik, as ek 'n seer keel kry, probeer ek om die olie agter in my mond te smeer en hou
dit dan in my mond solank ek dit kan verduur.In die meeste gevalle word 'n griep of seer keel (of
die simptome daarvan) oornag versorg.

Soos jy sê, sommige olie bly op jou tande en onder jou tong, so hierdie metode van inname
kombineer  eintlik  sublinguale  verwerking  van  die  olie  (ala  Sativex  en  ander  onder-die-tong
bespuitings  en  tinkture  wat  mense  gebruik)  en  verwerking  in  die  maag  en  ingewande.Die
belangrikste ding is om die olie in jou maag te kry.Dus, as jy olie het met 'n nie-so-goeie smaak
nie,  kan  jy  'n  stukkie  brood  of  piesang  ens  (of  sigaretpapier,  as  jy  daarvan  hou  om  die
chemikalieë daarin te eet) insit), vou dit toe en sluk dit soos 'n pil en spoel dit uit met water of
tee of wat jy ook al wil.Borsel jou tande met olie na sê tien minute of so, dit sal ook help met
mondhigiëne.Baie olies het 'n heerlike smaak (veral wanneer die beginmateriaal nie gemaal is
nie en wanneer alkohol nie gebruik word om die olie te produseer nie.Chlorofil smaak gewoonlik
sleg en kan baie ongemak veroorsaak, selfs wanneer dit plaaslik gebruik word - donker olies sal
jou klere vlek, jy wil dit nie regtig hê of benodig nie.)

Kapsules - a) jy moet dit by Big Pharma koop, waardeur jy hulle met jou geld ondersteun, b)
sommige mense is allergies daarvoor, c) sommige los in jou ingewande op en nie in die maag
nie, d) handelaars sit dikwels minder olie in 'n kapsule as wat daar behoort te wees, e) hulle
werk nie so goed vir soveel toestande nie, f) dit is moeilik om die olie uit hulle te kry as jy 'n joint
wil maak of die olie wil verdamp vir longtoestande of wanneer jy die olie plaaslik wil gebruik.Ek
sê nie dat jy nie kapsules kan gebruik nie, al wat ek sê is dat dit beter is om te leer om die olie
direk uit die buis te gebruik.Nadat jy meer oefening gekry het, sal jy leer hoe om die olie te
gebruik sonder enige ongemak.Ek persoonlik hou daarvan om die olie reg uit die ryskoker te
eet, ek doop net my vinger daarin en neem soveel as wat ek dink ek kan vat.Let wel, dit is baie
'olie-verbruik' en jy sal gewoonlik meer neem as uit 'n spuit.Wanneer die olie goed is, sal 'n
'oordosis' jou net laat slaap, groot probleem.Maar natuurlik kan ek dit doen as gevolg van my
ervaring en verdraagsaamheid, ek sou nie enbeveel dit nie aan vir beginners of diegene wat nie
soveel ervaring het nie.Alles van die beste vir jou ook, Stefan.Jindrich”

“As jy bekommerd is oor die koste, is dit baie goedkoper as die bybetaling op meeste van die
kankermedisyne  en  van  die  medisyne  wat  jy  by  die  huis  neem  vir  kanker  word  nie  deur
versekering gedek nie.As iemand in my familie hierdie olie vir kanker nodig gehad het, sou ek 'n
manier vind.Sterkte!!!!" Lisa

-- Ek stem saam, Lisa, die olie is 'n baie goedkoper behandeling as mens al die ander koste en
uitgawes in ag neem.Boonop is dit onvergelykbaar veiliger as enigiets wat die mediese stelsel
sal verskaf, om nie te praat dat dit baie doeltreffender en betroubaarder werk nie en dit beslis
lekkerder is om te neem as gif of bestraling.JB

V.Waarom lei maal van droë materiaal tot THC-verlies?Is daar enige verduideliking hiervoor?
A.Het  jy  al  ooit  werklik  kragtige  knop  gemaal?As  jy  dit  gedoen  het,  moet  jy  weet
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hoekom.Daardie wit poeier wat oral om die tafel is nadat jy dit gemaal het, is THC (of trichome)
en dit is wat in die olie moes gebly het.Boonop, wanneer dit gemaal word, is dit dan te fyn en sal
jy baie stroop van wat jy nie regtig in jou olie wou stroop nie.

Verwerk beendroë heel knoppe nadat jy dit met nafta of die oplosmiddel van jou keuse gedemp
het, maar moenie daaraan raak voordat jy dit verwerk nie, want elke keer as jy daaraan raak,
sal jy daarvan verloor.Olies wat uit grondmateriaal vervaardig word, is aansienlik minder kragtig
as olie wat geproduseer word van knoppies wat fyngedruk is nadat hulle gedemp is.

Eerste vinnige was is die kragtigste en stroop sowat 70% van THC beskikbaar, die tweede
stroke sowat 20% en die derde sowat 5%.Wanneer jy dit maal, kry jy al drie wasse (eintlik vier)
in jou olie en jy wil dit nie hê nie.Kwaliteit bo kwantiteit.JB

V.Ek weet jy beveel aan om die RSO self te maak, maar 'n apteek het 'n bietjie plaaslike en ek
het net gewonder wat 'n billike prys daarop moet wees?

A.'n Mens benodig 4-7g hoë kwaliteit knop om 'n gram olie te produseer, so dit  behoort die
'regte prys' te wees.Laat ons nie die belaglike pryse van hennep bespreek nie, vir my is die
regte prys vir 'n 60g dosis 50-100USD (of minder, as dit op groot skaal wettig buite gekweek
word).Ek sê nie dat ek op die oomblik weet waar om dit teen daardie prys te kry nie.Topgraad
olie kos wat topgraad materiaal kos waar jy woon.JB

“Moes net opdateer en laat weet ek leef nog!Dit gaan puik en LEEF STEEDS amper twee jaar
nadat daar vir my gesê is ek het 3 maande oor.Moenie jou dokters glo nie!Weereens dankie dat
jy gehelp het om my lewe te red!” Lee

Dekarboksilering

"Ek dekarboksileer tans hele plant en maak RSO en botter/olies." Cheryl
-- Moenie die hele plant dekarboksileer nie.Maak die olie van 'n baie droë knop (moenie sny nie,
moenie te veel daaraan raak nie, jy sal altyd die THC verloor waarna jy soek).Maak die olie en
dekarboksileer dan die olie (plaas dit  in 'n elektriese oond wat op 130° Celsius gestel is vir
ongeveer 'n uur).Moet niks met die plante doen voordat dit in die olie verwerk word nie.Hoe
minder jy aan hulle raak hoe beter.JB

"Om te ontkool, sit net in die oond teen 266 grade Fahrenheit (130 °C) vir 'n uur, jy sal totale
dekoolstof op die manier kry nadat jy al die oplosmiddel in die rysstoof of krompot afgebrand
het." Ryan
-- Ek sal egter nie 'n crock pot gebruik nie.Jy sal eendag jou olie verbrand.'n Ryskoker sal
afskakel, dit is regtig 'n beter opsie, sou ek sê.JB

"Regte  dekarboksilering  is  'n  baie  belangrike  deel  in  die  perfekte  olie  maak,  want  die  rou
plantverskaf nie veel suiwer delta9-THC en CBD in plaas daarvan is het die sure beteken THCA
en  CBDA.Om  die  karboksielgroep  te  verwyder,  is  verhitting  die  prosedure.Doen  dit  baie
versigtig  om nie  jou  gewaardeerde  molekules  weg  te  verbrand  nie.Ek  het  in  'n  Journal  of
Chromatography 'n goeie nota gevind wat die nodige temperatuur en tyd moet wees om die olie
te verhit, want afhangende van die ryskoker, is die temps dalk nie genoeg nie.Dit is dus 'n goeie
idee  om jou  olie  vir  minimum 27  minute  teen  min.  122  grade  Celsius.Kontroleer  altyd  jou
verwarmingsplaat se temperatuur met 'n digitale meettoestel om te verhoed dat jou olie nie
oorverhit  word  nie.In  die  tabel  hieronder  sien  jy  die  kookpunte  van  die  belangrikste
cannabinoïden wat jy nooit moet bereik nie, anders kook jy hulle weg.Ek merk ook op dat dit reg
is wat Rick heeltyd in sy video's gesê het, moenie die olie oorverhit nie, maar hitte is nodig om
die genesende olie te maak.'n Temp van minimum 106.2 grade Celsius is nodig vir die regte
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dekarboksileringsproses oor die gespesifiseerde tyd in die diagram rondom 'n uur.As jou olie net
die suurvorm van THCA en CBDA het, is dit nie baie so effektief nie, want die sure pas nie baie
goed by die CB1- en CB2-reseptore nie.Sorg dus dat jy dit op die regte manier doen, want wat
Rick  gesê  het,  is  waar,  net  die  beste  vervaardigde  olie  kan die  werk  doen  wanneer  lewe
daarvan afhang.(…)

Ja, kyk en interpreteer hierdie wetenskapdiagram om te verstaan dat dekarboksileringsproses
aan  die  gang  is  die  hele  tyd  wat  jy  die  cannabinoïde  oplosmiddelvloeistofmengsel  in  die
ryskoker verhit.Die grafieke wys dus dat dit baie is om die temperatuur lank genoeg op 130
grade  Celsius  te  bring  om  die  maksimum  dekarboksilering  te  kry.Alles  'n  kwessie  van
temperatuur en tyd om die beste vlakke te bereik.

As jy 'n digitale temperatuurmeetinstrument gebruik en dit gedurende die hele proses op die
bodem in die ryskoker sit om die oplosmiddel van te verdamp, sien jy dat eers in die laat fase
van die proses wanneer die waterdruppels by die finale in die proses inkom. kookplaat, die temp
kom rondom 100-110°C.Maar die tyd in hierdie reeks is meestal nie lank genoeg vir die hele
dekarboksileringsproses nie.Hierna verhit jy die olie in 'n piepklein staalpot op 'n verhittingsplaat
vir  langer tyd.So lank geen aktiwiteit  (nie meer gasborrels  nie)  jy verhit  en wag.Beheer  die
temperatuur en dit is die beste om vir ongeveer 'n halfuur nie hoër as 130 grade Celsius te gaan
nie.Onthou dat THC 'n kookpunt van 157 grade C het, so moet asseblief nie riskant gaan deur
oorverhit te raak nie, anders sal jou gewenste cannabinoïden verdamp en wegwaai...

In die kern is dit nie belangrik om die maksimum hoeveelheid dekarboksilering te kry nie, so
lank kry jy later genoeg olie in jou liggaam.Interessant is die waarde van EEN gram per dag of
meer  wat  jy  moet  neem.Hoeveel  olie  jy  benodig  hang natuurlik  af  van hoeveel  delta9THC
werklik in die olie is - bedoel hoe effektief die dekarboksilering was.As jy Rick se aanbeveling
volg en seker maak dat die olie lank genoeg tot 130 grade C verhit word – sal alles reg wees.Dit
is onafhanklik watter oplosmiddel jy gebruik.” Stephan

Oplosmiddels
“Ek was opgehang aan die oplosmiddel (nafta) totdat ek uitgevind het dat sommige gewone
groente-olies (canola of raapsaad) op 'n baie soortgelyke manier geproduseer word.” Graeme

"Nafta is die handelsnaam vir petroleum eter so probeer en soek dit, troeteldier eter het baie
industriële gebruike, ontvetter vir verfverdunner." Al

"ONTHOU dat THC en CBD nie-polêr is ...en chlorofil en H2O is polêr...So die beste olie word
gemaak met nie-polêre oplosmiddel...dit is skoon...sonder chlorofil.” Michael

"'n  Chemikus-vriend van  my het  die  hele  storie  vir  my vereenvoudig  en vir  my verduidelik
hoekom  nafta  dalk  beter  is  (alhoewel  hy  nie  noemenswaardig  dink):  nafta  is  'n  nie-polêre
oplosmiddel sodat dit nie-polêre molekules makliker en doeltreffender onttrek (THC en CBD is
basies nie-polêre molekules) en laat polêre molekules uit.

Isopropylalkohol (en eter vir  die saak) is 'n swak polêre oplosmiddel, so dit is baie goed vir
hierdie doel, maar miskien 'n bietjie minder as nafta - aangesien JB sê dat hulle albei getoets
het, en dit was kragtiger.EDIT: O, ja, ek het amper vergeet: hy het ook gesê dat daar geen vrees
is dat nafta (of iso) in die eindproduk oorbly as jy die resep volg wat deur Rick Simpson verskaf
is nie (my vriend het egter gesê om nie 'n plastiekemmer te gebruik nie, maar 'n glas of vlekvrye
staal een) en as jy nie seker is nie, doen net wat JB altyd sê om te doen - voeg bietjie water by
en sit dit in die oond sodat dit heeltemal verdamp.Hy sal wel isopropylalkohol gebruik, want jy is
seker dat dit is wat dit veronderstel is om te wees...” Sandra
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--  Sandra,  die  metode  wat  Rick  vir  die  wêreld  gewys  het,  is  die  mees  basiese,
ongekompliseerde en bekostigbare een.Dit is amper onfeilbaar wanneer 'n mens die instruksies
na 'n T volg.Glas is goed, maar dit breek en jy wil nie hê dit moet gebeur nie, nooit.Vlekvrye is
natuurlik ok.99.9% iso werk ok, maar ons sal steeds self  ligte alifatiese nafta gebruik,  waar
moontlik.Of eter.JB

“Ek beveel ook aan om alles so koud as moontlik te kry voor die onttrekking.Die meeste sit die
alkohol, dagga, houers, alles wat met die ekstraksie betrokke is in die vrieskas vir 24-48 uur.Jy
sal op dié manier ’n baie skoner produk kry.Jou opbrengs sal laer wees, maar jy sal nie soveel
nodig  hê  nie.Jammer  vir  enige  tikfoute  of  ontbrekende  woorde,  MS  suig  en  ek  het  geen
medisyne nie, lol.Seën op.” Chuck

-- Chuck, vries is alles goed en fyn, maar dit is nie nodig om dit te doen wanneer jy met kwaliteit
nie-polêre oplosmiddels en beginmateriaal werk nie.Boonop hou ons nie daarvan om ons hande
koud te kry nie, kamertemperatuur werk net goed vir ons en ons sal nie probleme met artritis hê
na 'n paar maande of jare van vriespunt nie.Boonop word die olie dikwels gemaak op plekke
waar daar geen vrieskaste is nie.So, ja, jy kan dit vries as jy wil, maar ons sal dit nie self doen
nie.

Ek hou nie self van bevrore groente nie, ek vermy om dit te eet wanneer moontlik, so ek sien
nie hoekom ek 'n uitsondering moet maak en die groente waarvan ek die meeste hou van almal
moet vries nie.Maar ja, dit kan help as jy alkohol moet gebruik om die olie te onttrek, so ek is nie
heeltemal daarteen nie.

Dit is net dat ons nie self alkohol as 'n oplosmiddel gebruik nie (of beter: dit is nie 'n oplosmiddel
van ons eerste keuse nie), ek sien nie 'n enkele rede hoekom ek die staat 'n ekstra belasting
moet betaal vir 'n oplosmiddel wat sal in elk geval verdamp (tensy jy 'n stilstaander gebruik, wat
ons sou doen waar moontlik).Ek kan 'n liter ligte nafta koop vir ongeveer 3-4 dollar, 'n liter 99%
alkohol sal baie meer kos en dit sal minder olie produseer en daardie olie sal waarskynlik nie so
goed wees soos olies wat met ligte nafta of 99.9% iso vervaardig word nie. .

So waar presies is die voordeel van die gebruik van alkohol as 'n oplosmiddel?Ek kan nie 'n
enkele rasionele rede sien waarom alkohol bo suiwer lae-kookpunt ligte alifatiese nafta verkies
moet word nie, as 'n mens in ag neem dat daar geen oplosmiddelresidu in die olie is waaroor 'n
mens jou  sal  moet  bekommer  as  die  olie  behoorlik  geproduseer  word  nie.Wanneer  dit  nie
behoorlik geproduseer word nie, is daar of kan daar oplosmiddelresidu in die olie wees.Maar
moenie  ons  blameer  vir  olies  wat  nie  behoorlik  geproduseer  is  nie,  ons  kan  regtig  nie
verantwoordelik gehou word vir die gebrek aan kwaliteit van olies wat deur ander verskaf word
nie.Dit is so eenvoudig soos dit.JB

"As RSO behoorlik gemaak word, sal dit nie 'n meerderheid van die oplosmiddel wat jy gebruik
hou nie.Sowel aangesien RSO kanker genees en alles wat jy eet/asemhaal genoemde kanker
veroorsaak.Ek sal nie te bekommerd wees oor oortollige oorblyfsels, indien enige nie.Die RSO
kan op  sy  beurt  genoemde selle/DNS herstel  wat  moontlik  tydens  die  aanvanklike  inname
verander is.As die oplosmiddel enige skade kon aanrig, sal die werklike THC in die olie enige
skade regmaak wat deur die oplosmiddelresidue aangerig is.” Amanda

--  Amanda  het  dit  reggekry.Diegene  wat  kompulsief  obsessief  is  oor  'n  paar  dpm  van  'n
oplosmiddelresidu wat in die olie gelaat kan word, moet eenvoudig die olie vakuumsuiwer.Dit is
glad nie moeilik nie.Diegene wat dit nie doen nie, hoef steeds nie veel bekommerd te wees nie.

Selfs al was daar 0,1% oplosmiddelresidu in die olie (wat in elk geval heeltemal te veel sou
wees,gewoonlik is daar 'n paar honderd dpm, miskien, wanneer die olie behoorlik geproduseer
word met suiwer ligte nafta met 'n kookpunt rondom 80-100°C), sal daar 0,06 g oorblyfsel in 'n
60 g dosis olie wees wat geëet word oor 'n tydperk van twee of drie maande.
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Nie veel van 'n bekommernis vir my persoonlik nie, dit is vir seker, dit is in elk geval ver onder
voedsellimiete en ver onder die hoeveelheid oplosmiddelresidu wat jy reeds in jou kos geëet
het.Waarmee dink jy word die meeste groente-olies geproduseer?Met oplosmiddels, dieselfde
of soortgelyke koolwaterstowwe wat ons as oplosmiddels gebruik.

Laat ek jou net vra -- was jy regtig altyd jou hande as jy petrol in jou kar gooi?As jy dit doen,
gaan voort om bekommerd te wees oor moontlike oplosmiddelresidu in behoorlik vervaardigde
olie.Indien nie, of as jy ten minste een keer onthou toe jy hulle nie gewas het nie, vind asseblief
iets anders om te doen, daar is regtig baie ander meer ernstige kwessies om oor bekommerd te
wees.

Daar is baie meer gif in elke pil wat jy inneem, dis verseker.En wat petroleumprodukte betref --
neem jy  byvoorbeeld  vitamiene?Het  jy  geweet  dat  die  meeste van hulle  gemaak word van
petroleumderivate?

En as jy dink jy sal nooit enigiets wat van petroleum gemaak is, in jou mond sit nie, laat ek jou
dan vra - waarmee presies borsel jy jou tande?Met 'n stuk hout of 'n tandeborsel?En wat van
ander tandheelkundige sorg items en bykomstighede wat gemaak is van petroleum-gebaseerde
plastiek?Gebruik jy nie of het jy nie een van hulle gebruik nie?As jy dit doen of het, dan is daar
weer ander dinge om te doen as om bekommerd te wees oor oplosmiddelresidu in behoorlik
vervaardigde RSO.JB

"'n Baie eenvoudige verduideliking van 'n nimmereindigende vraag ...Ek het persoonlik nafta,
iso,  alkohol  en  butaan  gebruik  om  olie  te  maak  ...En  verreweg  die  beste  … skoonste  …
sterkste...en die lekkerste olie was van die nafta ...Ek verstaan  nie waarvan mense nie hou
nie ... Daar is glad nie brandstof oor as dit behoorlik gedoen word nie ...en dit lyk of die nafta
ook meer van die plante afstroop ...Dit doen dit baie vinniger ...So skoner olie ...(goud)...” Peter

“Hierdie mense het agter my aan op hul webwerf gekom.Erin se groep haat die grond waarop
Rick loop.En hulle bende bang enigiemand wat Rick noem.Vir my is dit NIE waarvoor genesers
moet staan nie.

Die hele Nafta-ding is vir my 'n verskoning om Rick te tugtig.Want op die ou end weet almal dat
cannabis-olie  die  gifstowwe in  nafta  sal  ontken.Rick  bepleit  nafta  omdat  dit  vir  die  meeste
mense  maklik  is  om  te  vind.Rick  stel  dit  duidelik  sy  voorkeur  is  eter  -  en  hou  van  'n
distilleerder.Nafta produseer 'n kragtige olie - dit is die sleutel - 'n kragtige olie - iets wat die
negers uitlaat.Graan-alkohol produseer nie 'n kragtige olie nie - en diegene wat Rick as vuilgoed
gooi, weet dit.Die nafta is 'n verskoning om mense te verwar - sodat hulle kan sê hul olie is
beter.Waar was hierdie mense voor Rick – waar was jy asseblief?” Tom

“Ligte nafta is die fraksie wat tussen 30 °C en 90 °C kook en bestaan uit molekules met 5–6
koolstofatome.Swaar nafta kook tussen 90 °C en 200 °C en bestaan  uit molekules met 6–12
koolstofstowwe.Nafta  word  hoofsaaklik  gebruik  as  grondstof  vir  die  vervaardiging  van  hoë-
oktaan  petrol  (via  die  katalitiese  hervormingsproses).Dit  word  ook  gebruik  in  die
bitumenmynbedryf as 'n verdunningsmiddel, die petrochemiese industrie vir die vervaardiging
van  olefiene  in  stoomkrakers,  en  die  chemiese  industrie  vir  oplosmiddel  (skoonmaak)
toepassings.Algemene  produkte  wat  daarmee  gemaak  word,  sluit  in  aanstekervloeistof,
brandstof vir kampstowe en sommige skoonmaakmiddels.”

"Oplosmiddels,  nafta,  petroleumdistillaat  ...Klink  giftig  soos  'n  meth  laboratorium  of
iets.Ontwikkel asseblief 'n metode om met water te verwerk.Is dit moontlik?" Christen

-- Jy sal nie dieselfde stof as ons produseer nie en dit sal baie onnodige ekstra werk verg, met
'n aansienlik slegter resultaat.JB

"Dis  jammer.Ek  wens  daar  was  'n  manier.Oplosmiddels  en  hul  oorblyfsels  is  giftig  en
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gevaarlik.”Christen

--  Daar  is  geen  oorblyfsel  waaroor  jy  jou  sal  moet  bekommer  wanneer  die  olie  behoorlik
geproduseer word nie.Sal jy dit asseblief as 'n feit aanvaar?Waarmee dink jy word die meeste
groente-olies geproduseer?JB

“Nafta het  die chemiese formule van CnH2n+2.Ligte nafta het  5 en/of  6 koolstofatome, wat
neerkom op C5H12 en C6H14, ook bekend as pentaan en heksaan.So waarna jy soek, is 'n
nafta wat bloot 'n mengsel van pentaan en heksaan is." Wouter

“Ek wou net iets plaas oor oplosmiddels.Ek het na 'n vriend van my gegaan wat verskeie PhD's
en Meesters in chemie het, en hom gevra wat ek kan doen om die nafta heeltemal uit die olie te
verwyder.Hy het gesê: “Neem 5 ml isopropylalkohol en roer dit in nadat dit vir die laaste keer
ophou borrel het.Dit  sal verdamp en die nafta saamneem.Giftige oplosmiddel word dan nie-
giftige oplosmiddel.Dit is nie my regte naam nie, dit is jammer dat ek nie my regte rekening kan
gebruik nie uit vrees om afgedank te word of as 'n verpleegster aangestel te word.” Bobbie

“Om Naphtha in die Verenigde Koninkryk te vind, soek 'paneelvee' of 'vinnige paneelvee'.Dit is
'n produk wat gebruik word in die herstel van motorbakwerk, om die metaal skoon te maak en
geen  oorblyfsels  te  laat  nie.Die  probleem  is  om  'n  gedetailleerde  lys  van  die  presiese
bestanddele te vind, aangesien dit kan verskil.99,9% isopropanol behoort maklik te vind. Em

“Ons het jou proses met VM&P Naphtha gevolg en alles het volgens plan verloop, met die
uitsondering van die eerste paar spuite wat 'n bietjie meer vloeistof uitgekom het as wat ons
verwag het.Ek het 'n paar druppels water bygevoeg en weer probeer en dit lyk of dit goed is.My
enigste bekommernis/vraag is die smaak.Dit proe steeds soos oplosmiddel.Is dit reg of moet ek
nog iets doen?Die ontvanger hiervan slaap ongeveer 12 uur elke keer as hy die olie neem.Is dit
omtrent reg totdat hy 'n verdraagsaamheid ontwikkel?Enige hulp word opreg waardeer.” Pamela

-- VM&P blyk nie 'n goeie oplosmiddel te wees nie (alhoewel sommige MSDS-blaaie sê dat dit
dieselfde stof moet wees as wat ons graag wil gebruik).Dit blyk swaar nafta te wees en dit lyk
nie of dit heeltemal afkook nie en dit lyk of dit addisionele sorg verg.

Ek sal 'n bietjie water byvoeg en dit in 'n elektriese oond wat 130° Celsius gestel is vir 'n paar
uur, miskien oornag, of totdat die oplosmiddel heeltemal weg is, sommige sê dit neem tot vier
dae om die oplosmiddelresidu te verwyder.Daar behoort geen oplosmiddelnasmaak te wees as
die olie behoorlik geproduseer word nie en die olie moet nie loperig wees nie, dit moet meer
soos  'n  ghries  wees.Maak  seker  dat  die  olie  regtig  behoorlik  gefiltreer  is,  aangesien
oplosmiddelreste geneig is om aan plantmateriaal te kleef.

Doen eenvoudig 'n vingertoets met die oplosmiddel wat jy wil gebruik.Doop jou vinger daarin en
kyk of dit binne 30 sekondes of vinniger heeltemal verdamp.Hoe vinniger dit verdamp en geen
film laat nie, hoe beter.

As jy nie suiwer ligte alifatiese nafta kan kry nie (ook genoem bensien in Europa, vra vir CAS-
nommer  64742-49-0,  dit  word  onder  baie  verskillende  name  verkoop,  nie  die  tipe  wat  as
brandstof  in  motors  gebruik  word  nie,  maar  die  tipe  wat  as  oplosmiddel  gebruik  word  of
verfverdunner), sal ek gaan vir 99% of selfs beter 99,9% isopropylalkohol -- dit blyk byna oral in
die wêreld moontlik te wees.

Op die oomblik  verkies ons ligte alifatiese (laagkokende,  gehidrogeneerde) nafta,  omdat  dit
beter en kragtiger olies produseer as die meeste ander oplosmiddels wat tans gebruik word.Hoe
minder  plantmateriaal  en chlorofil  in  die olie  is,  hoe beter  werk dit  as medisyne,  hoe beter
smaak dit en hoe kragtiger is dit.Die hele truuk is in hoe kragtig en kalmerend die olie is.Hoe
kragtiger en kalmerend hoe beter.JB
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“Die korrekte nafta word NIE in die VSA verkoop nieNie by Tractor Supply of Home Depot of
Lowes of selfs Sherwin Williams nie.Dit word egter steeds in Kanada verkoop.Ek het ’n vriend
wat dit wel tot 100°F distilleer en die oplosmiddel wat afkom, stoor om te gebruik om olie te
maak.” Steve

“As jy in die VSA woon, sal jy nie die regte Nafta kry nie, alle nafta wat in die VSA gemaak word,
kan  nie  vertrou  word  nie  weens  die  losse  regulering  van  bestanddele  in  hierdie  tipe
oplosmiddel.Jy  sal  nooit  suiwer  nafta  in  die  VSA kry  nie,  selfs  die  VM&P  kan  heeltemal
inkonsekwent van een bottel na die volgende wees en word nie eers as suiwer geadverteer
nie.In  Kanada  maak  hulle  suiwer  nafta  en  dit  is  die  beste  oplosmiddel  om  te  gebruik  in
vergelyking met ISO of Graan alkohol, moenie 'n groot fout maak en meds mors of nog erger
maak jouself of iemand anders nog meer siek deur die verkeerde oplosmiddel te gebruik.Wees
gewaarsku die nafta wat in die VSA beskikbaar is, sal selfs 'n olie maak wat heeltemal lyk soos
dit moet, maar dit kan jou steeds baie siek maak.” jaag

-- Die feit dat suiwer alifatiese nafta blykbaar nie oral in die VSA verkoop word nie, beteken nie
dat suiwer alifatiese nafta met CAS-nommer 64742-49-0 en 'n kookpunt rondom 60-80°C nie
bestaan  nie  of  dat  dit  wel  bestaan.  produseer  nie  'n  beter  olie  as  die  meeste  ander
oplosmiddels, wanneer dit behoorlik gebruik word.As jy nie suiwer ligte nafta kan kry nie, sal
99% of selfs beter 99,9% isopropylalkohol ons tweede keuse wees.

Maar ek sal steeds nie moed opgee nie – ligte nafta of soortgelyke oplosmiddels word gebruik
om olies uit plante te onttrek, so ek sal met groente-olieprodusente gaan kyk en kyk wat hulle
gebruik.Waar ek in Europa woon, kan ek die oplosmiddel in feitlik elke hardeware- of verfwinkel
koop, dit is een van die mees algemene tegniese vloeistowwe wat ek van my kinderdae onthou,
ons het dit gebruik om fietskettings te ontvet, en feitlik almal het 'n bottel gehad daarvan by die
huis.So  hierdie  hele  nimmereindigende  debat  oor  oplosmiddels  lyk  vir  my  'n  bietjie
belaglik.Wanneer jy die regte ligte nafta gebruik, is daar geen oplosmiddelresidu waaroor mens
bekommerd  hoef  te  wees  nie,  miskien  'n  paar  dpm,  net  soos  in  die  meeste  goedkoop
plantaardige olies wat dikwels met byna presies dieselfde oplosmiddel vervaardig word as wat
ons aanbeveel.JB

“Ryskokers suig.'n Elektriese rooster en 'n 9x13-pyrex-bakkie werk baie beter.Die olie is baie
makliker om uit die pyrex te oes en daar is geen teflon nie.Temperatuurmodulasie is ook baie
meer beheerbaar.Jy is diep in jou ego JB.Jy gaan mense raakloop wat slimmer as jy is.Dit is
maar soos dit is.Leer by hulle in plaas daarvan om hul kennis uit jou kop te blokkeer.Almal het ’n
stukkie van die legkaart JB.” Jody

--  Jody, natuurlik,  pyrex is wonderlik,  veral  totdat  dit  breek en jy al  jou olie verloor.Jy moet
verstaan dat hierdie noodsaaklike instruksies is wat bedoel is vir gebruik wêreldwyd met so min
toerusting as moontlik.Baie mense kan nie 'n ryskoker in sommige lande bekostig of selfs vind
nie, dit is nie so eenvoudig soos almal dink dit is nie.

Natuurlik kan ons vir jou 'n baie ingewikkelde en duur manier wys om die olie te vervaardig,
maar  jy  sal  aan  my  moet  belowe  dat  jy  vir  'n  jaar  elke  dag  hier  sal  sit  en  vrae  daaroor
beantwoord.Die meeste mense het nog nie 'n ryskoker onder die knie nie en hulle wil graag met
ander soorte ekstraksie werk, meestal op grond van hul geloof of omdat hulle 'dink' iets moet
anders gedoen word.

RSO word op hierdie manier vervaardig, dit is op mense getoets en dit werk.Wat ander metodes
betref, dink ek ons het dit al oor die jare probeer, moenie dink ons het nie.Maar al wat ek weet
dat geen ander metode op soveel mense met soveel sukses probeer is nie.En hou in gedagte
dat ons begin waar ander opgehou het, ons terminale pasiënte het die beste olie nodig wat hulle
kan kry - en dit is RSO.Hou daarvan of nie.JB
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“Ligte alifatiese nafta het wonderlik gewerk, het heerlik gesmaak, geen sweempie oplosmiddel
in my olie oor nie.As jy Rick se instruksies tot op die letter volg, behoort jy hoegenaamd geen
probleme te hê nie.” Rick

“Daar is 2 hoofkategorieë nafta -- lig en swaar.Ligte nafta bevat NIE benseen nie, wat Raina
bedoel  het  (nie  heksaan nie).Alhoewel  ek  nie  eers  ligte nafta  sal  aanbeveel  nie,  tensy die
cannabis-ekstrak getoets kan word nadat dit vir nafta-residu vervaardig is, kan dit gebruik word
as  dit  al  is  wat  u  vir  'n  oplosmiddel  kan  kry.Die  sleutel  is  om seker  te  maak  jy  kook  die
uittrekseltot 'n dik vet toestand -- op daardie stadium behoort die meeste van die nafta weg te
wees.Die gebruik van distillasietoerusting is die manier om die suiwerste, oplosmiddelvrye olie
te maak, maar bo die kapasiteit van die meeste gemiddelde mense.Hoop dit help.” Merk

“Raina, ek gaan nie met jou stry nie.Van Wikipedia: "Petroleum eter, ten spyte van sy sinoniem
van bensien, moet nie met benseen of bensien verwar word nie, en moet dit ook nie met petrol
verwar  word nie,  alhoewel  baie  tale  dit  noem met  'n  naam wat  van bensien afgelei  is,  bv.
"Benzin" (Duits), " benseen” (Nederlands) of “benzina” (Italiaans).Petroleumeter is 'n mengsel
van  alkane,  bv.  pentaan,  heksaan  en  heptaan,  terwyl  benseen  'n  sikliese,  aromatiese
koolwaterstof,  C6H6, is.Net  so moet  petroleumeter nie verwar word met die klas organiese
verbindings  genaamd eters,  wat  die  RO-R'  funksionele  groep  bevat  nie.  My  agtergrond  is
mikrobiologie  --  waarin  ek  organiese  chemie  studeer  het,  'n  bietjie  biochemie  /  'n  bietjie
anorganiese chemie ... ek weet beslis nie alles nie, maar ek weet 'n bietjie.Ligte nafta bevat NIE
benseen nie - punt.Ek sal jou kommentaar ignoreer.Dit sal in almal se beste belang wees as jy
nie aansprake buite wetenskaplike data maak nie.” Merk

“Nie korrek nie, oorblywende oplosmiddels is meestal Gif!THC kan NIE hartversaking van gif
regmaak nie.Die belangrikste farmaseutiese maatskappye is wie hierdie produk moet maak of
mense wat 'n sertifiseringskursus oor veiligheid gevolg het,  NIE cannabis-entoesiaste in die
agterplaas nie. Derek

--  Hulle  kan  vrylik  hul  eie  olie  maak,  ek  het  geen  probleem  daarmee  nie.Daar  is  geen
oplosmiddelresidu waaroor jy bekommerd moet wees as die olie behoorlik geproduseer word
nie.JB

“JB, jy is 'n heilige om te verdra met wat lyk soos honderde vreemde klagtes en vrae dag na
dag.Ek wil jou net bedank dat jy hier is en aktief is in die ondersteuning van genesing teen die
vlaag van propaganda wat hierdie werk probeer ondermyn.Skaam hulle, goed vir JOU!” Marilyn

“Wat  wil  jy  graag vir  jou  pa gee?Die  beste  van die  beste of  iets  wat  soortgelyk  lyk,  maar
eenvoudig nie die regte effekte het nie?Wanneer jy die medisyne volgens Rick se instruksies
maak, is die kans op mislukking tydens behandeling baie laag.Wanneer jy die olie maak volgens
instruksies van 'kundiges en wetenskaplikes', maak jy 'n ander produk.En op grond van ons
ervaring, sal dit dalk nie die werk so goed doen soos wat ons aanbeveel nie.

So jy wil hê ek moet stilbly en laat hulle laegraadse rommel verskaf?Of sal jy eerder by my/ons
leer en weet hoe om dit reg te doen sodat jy dieselfde resultate sal hê as waarvan ons pasiënte
praat?” JB

“Ek stem saam JB.Soms moet jy op dieselfde intellektuele vlak as hulle kom en dieselfde taktiek
gebruik as die mense wat jy probeer bereik.Of dit nou gekibbel of drama is.Sommige mense
reageer  net  op  drama  en  gekibbel.Hartseer  soos  dit  is.Die  meeste  mense  is  so  nog
onvolwasse.” Mitzi

“Ek gebruik die 99% isopropylalkohol, dit is wat die maklikste vir my beskikbaar was.Ek gebruik
die  room  van  my  oesknoppies,  100%  organies  gekweek  en  geen  plaagdoders  nie,  goed
versorg, en beendroog.ekmeng dit met verskeie indica-rasse.Ek het 'n pasiënt met Hodgkin's
Limfoom behandel, hy was op stadium 4 en binne 6 maande nadat hy die olie geneem het soos
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aangedui, is hy nou kankervry!!Dankie Rick Simpson vir die opofferings wat jy gemaak het om
hierdie inligting aan almal beskikbaar te stel!Net onlangs het nog 'n stadium 4 kankerpasiënt my
genader  vir  hulp,  hy het  'n gewas op een van sy niere wat  onopereerbaar is.Bid om twee
bevestigde genesings in 'n ry te kry.God seën julle Rick Simpson en JB, hou aan om die woord
te versprei en mense op te voed oor hierdie wonderlike genesende hennepolie.” Groeigodin

--  Om verskeie  stamme te  meng is  altyd 'n  goeie  idee.Kyk eenvoudig  daarna,  jy  weet  nie
waarvoor presies 'n spesifieke ras goed is nie, so wanneer jy verskeie stamme meng, kry jy 'n
baie  beter  komberseffek.Boonop  sal  sulke  olies  jou  baie  hoër  neem  -  diegene  wat  pot
'ontspannings' rook sal weet waarvan ek praat.Stel jou voor dat jy saam met jou vriende gaan
sit en elkeen die beste maat wat hulle het, aanbied.Oor 'n paar uur sal jy nie veel kan doen
nie.En dit is die effek wat jy nodig het vir die beste resultate, so weereens, meng die stamme is
die pad om te gaan.Beste wense en dankie, GrowGoddess, ek is altyd bly om te hoor van
mense wat bloot die aanwysings volg en die resultate kry waaroor ons praat.JB

“Ek gebruik isopropylalkohol teen nul grade Fahrenheit. Slegs in vlekvrye staal houers en 'n
vergiettes wat op 'n skerm gestel word vir onttrekking. Dan filter ek deur drie groot koffiefilters in
’n vergiettes op ’n skerm oor ’n tweede pan. Eindresultate is slegs trigome in die filter. Hierdie
resep is wat ek geneem het om Hep C te verslaan.” Michael

“Hallo JB, ek het 'n probleem met die elektriese ryskoker, al wat ek gesien het daal na 100ºC, ek
het  na  al  die  handelsmerke  op  die  mark  gekyk  en  al  hulle  het  'n  termostaat  wat  afskakel
wanneer inhoud die temperatuur bereik.Wat stel jy voor?" Cristina

-- Cristina, wat presies is die probleem?Jy kan altyd die olie in 'n elektriese oond wat op 130°C
(266°F) gestel is, sit en dit vir ongeveer 'n uur daar laat en dit so dekarboksileer.JB

“Wanneer die temperatuur by 100°C kom, skakel die elektriese ryskoker af!Die oplosmiddel kom
nie by 110°C uit nie.” Cristina

--  Die oplosmiddel kan nie regtig daardie temperatuur bereik  nie,  want  dit  sou afkook,  dink
ek.Hou aan om die oplosmiddel af te kook totdat die kookplaat vir die eerste keer afskakel (voeg
'n paar druppels water by die laaste bondel).Laat dit dan afkoel en skakel dit weer aan.Dit is al
wat ons doen.JB

“Skakel weer aan, en laat kook totdat dit terugkeer na?Dan draai af en die olie is klaar klaar?”
Cristina

-- Skakel die ryskoker aan, kook af totdat dit vir die eerste keer stop, wag dan vyf minute totdat
dit afkoel, skakel dit weer aan en wag totdat dit vir die tweede keer afskakel.Gooi dan die olie in
'n vlekvrye staalbeker en sit dit in 'n oond wat op 130°C (266°F) gestel is vir 'n uur en jou olie is
gereed.JB

-- Dankie JB, jy het my lewe gered.Cristina

“Jy asem die Nafta in terwyl jy die olie maak.Jy asem GIF in as jy dit so maak.As jy dit kan ruik,
is  jy  reeds  dood.Ek  het  al  honderde  kere  in  my  lewe  Coleman-kampbrandstof,  zippo-
aanstekerbrandstof en nafta geruik wat vir gedeeltelike skoonmaak en industriële toepassings
gebruik  word ...Nog nie dood nie.Lol.Ernstig...As jy  'n  suiwer  oplosmiddel  (geen bymiddels)
gebruik  en  die  oplosmiddel  behoorlik  afkook  met  bietjie  water  wat  aan  die  einde  'n  hoër
kookpunt bygevoeg het, of dit nou iso, alkohol of nafta is, gaan jy dit alles uitkry.Jy eet baie
meer nafta in om jou eie gas in jou motor oor ’n jaar te pomp, as wat jy sou kry uit ’n leeftyd se
gebruik van behoorlik vervaardigde olie.” Matteus

“Die enkelmolekule Big Pharm-benadering tot geneesmiddelontwikkeling is NIE gebaseer op
gesondheid, wetenskap van resultate nie … Dit is gebaseer op patentwinste, en het die manier
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waarop ons na plantmedisyne kyk, heeltemal verdraai.Die meeste van hulle kom met natuurlike
buffers voor, en dit is hoogs onwaarskynlik dat dit so gesond sal wees om een  verbinding te
isoleer as om dit te gebruik in die vorms waarin dit voorkom.Etnobotaniste is 100% korrek as
hulle  sê  dat  'n  nuttige  plant  se  vorm  die  een  is  waarin  dit  /geteel/  is,  al  is  dit  net  deur
dierevreters wat die sade en stuifmeel van die beste plante versprei.Plante wat vir medisyne
gebruik word, sal die doeltreffendste wees wanneer hulle medies gebruik word in hul natuurlike
verhouding  van  chemiese  komponente  -  kyk  na  hennep  saad  EFA verhoudings  -  hulle  is
optimaal vir menslike gesondheid.Hoekom sal jy een van die 3 EFA-tipes uittrek, dit verfyn en
dit 'n wonderaanvulling noem (wanneer daar ook 2 ander is wat geïgnoreer word, waarvan die
kombinasie DIE mees gesonde vorm is)?Dis simpel.” Alan

V.Hallo JB, ek het hierdie Nafta in my area gekry...(skakel) Daar staan nie Ligte Nafta nie... sal
dit nog werk?Weereens dankie vir al jou hulp en super inligting!

A.Dit moet ligte alifatiese nafta wees -- kyk na die MSDS om te sien of dit suiwer ligte nafta is
sonder  bymiddels),  shelliet  in  Australië,  (tegnies of  industriële)  bensien in  Europa (bensien,
niebenseen, en nie die tipe wat as brandstof in motors gebruik word nie).Dit word onder baie
verskillende name verkoop.Dit word gebruik as 'n verfverdunner, oplosmiddel, ontvetter, dit was
vroeër 'n baie algemene huishoudelike oplosmiddel of tekstiel  ontvetter,  dit  kan ook gebruik
word as 'n aansteker vloeistof ens.Kookpunt rondom 60-80°C, hoe laer hoe beter.

Smeer  'n  bietjie  op 'n  skoon  Petri-skottel  of  doop jou  vinger  daarin  en as  dit  binne  dertig
sekondes  verdamp  en  geen  olierige  oorblyfsel  laat  nie,  behoort  dit  reg  te  wees  om  te
gebruik.Daar is baie verskaffers, ek kan nie vir jou sê watter een die beste is of wat ons op die
oomblik sal aanbeveel nie, so ons verskaf slegs algemene instruksies.

CAS-nommer 64742-49-0, suiwer, petroleumdistillaat, sonder bymiddels, indien moontlik, en die
kookpunt  moet  so  laag  as  moontlik  wees.Die  meeste  raffinaderye  produseer  dit,  vra  hulle
eenvoudig wat hulle sal aanbeveel vir kruie-ekstrakte.

Tweede  opsie  is  99%  of  99,99%  isopropylalkohol  of  die  baie  duur  99%  voedselgraad
alkohol.Isopropylalkohol en voedselgraad alkohol is nie so effektief soos oplosmiddel soos nafta
nie,  en  hulle  stroop  meer  plantmateriaal  en  chlorofil  in  die  olie,  wat  dit  minder  kragtig  en
smaakvol  maak,  daarom  beveel  ons  aan  om  nafta  altyd  te  gebruik  wanneer
moontlik/beskikbaar.Beste wense, JB

V.Rick, in Mexiko is 'nafta' maar een van verskeie nafta-tipe produkname.Om 'n noodlottige fout
te vermy, sou jy toevallig die wetenskaplike naam hê vir die 'nafta' wat jy gebruik, asseblief?

A.Soek suiwer ligte nafta sonder bykomende bestanddele.Dit is basies dieselfde as Coleman-
brandstof wat jy op die foto hieronder kan sien, maar soek nafta sonder roeswerende bymiddels
wat by Coleman-brandstof gevoeg word.

As jy uitvind dat ligte alifatiese nafta in jou land verbode is (wat byvoorbeeld in Honduras die
geval was), soek vir 99% of beter 99,9% isopropylalkohol, dit behoort maklik te wees om op te
spoor.99% alkohol is die derde oplosmiddel wat ons sal gebruik, maar ons sal alles moontlik
doen  om  dit  te  vermy  omdat  dit  te  veel  chlorofil  en  ander  ongewenste  plantmateriaal
stroop.Sommige hou daarvan om die oplosmiddel en die beginmateriaal te vries wanneer hulle
isopropylalkohol  of  alkohol  as  'n  oplosmiddel  gebruik.Ons  persoonlik  gebruik  nie  daardie
oplosmiddels nie, tensy ons moet en ons hou nie daarvan om ons hande te laat vries nie, so
ons bevorder nie eintlik vries dit nie, maar sommige sê dit help om die kwaliteit van die olie te
verbeter.Wanneer jy nie-polêre suiwer ligte nafta met 'n lae kookpunt gebruik, hoef jy niks te
vries nie en sal jy steeds 'n goeie produk kry as jy die instruksies volg.JB

"Ek is net bly dat mense nuwe maniere bestudeer om dit te maak, dit beteken dat die nuus daar
uitkom." Alicia
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-- Laat ons hoop dit sal nie jy wees waarop die olie getoets sal word nie.Ek sal eerder gebruik
wat reeds bewys is om te werk, veral as ek 'n terminale siekte gehad het, soos meeste van ons
pasiënte doen.Beste wense aan alle eksperimenteerders.JB

“Eerstens stel Rick Simpson voor om NAPTHA te gebruik.Dit word algemeen erken as nie 'n
goeie keuse nie,  en die meeste mense gebruik  hoëbestande alkohol,  soos Everclear,  as 'n
oplosmiddel.

Tweedens, my seun is twee jaar oud, gediagnoseer met terminale brein- en ruggraatkanker toe
hy 15 maande oud was.Hy is al vir 8 maande op 'n hoë THC cannabis-olie, GEEN chemo of
bestraling nie, en sy gewasse gaan weg!Eintlik is die meeste van hulle heeltemal weg, net een
bly oor!!Cannabis-olie werk!” Suzetta

“Fantasties!!!Ek bid dat hy ten volle sal  herstel  en dit  klink of hy is.Hoekom kan mense nie
daarna kyk as 'n medisyne eerder as 'n dwelm om hoog te word nie?Dit is medisyne en die
Regering wil nie hê ons moet beter word nie, hulle wil eerder sien dat ons sterf.Ek het ook
kanker en baie mediese probleme gehad.Op hierdie stadium, sedert Augustus 2013, het die
kanker nie teruggekom nie.Ek glo werklik dit is die geneesmiddel vir kanker.Hoekom kan almal
nie hul oë oopmaak vir die waarheid nie!!!” Linda

-- Olies wat met ligte alifatiese nafta vervaardig word, is gewoonlik kragtiger as olies wat met
Everclear  vervaardig  word.Hoe  kragtiger  en  kalmerend  die  olie  is,  hoe  beter  werk  dit  as
medisyne.So as ek jy was, sou ek die oplosmiddel wat jy gebruik heroorweeg en ek sal eerder
'n nie-polêre oplosmiddel gebruik.Beste wense aan jou en jou seun, JB

“Deur  Everclear  te  gebruik  maak  die  olie  'n  groenerige  tint.Nou  soek  ons  vir  99,9%  ISO
aangesien ons nie ligte alifatiese nafta in 'n suiwer vorm hier kan kry nie.” Sara

“Vries jou oplosmiddel – Everclear 190 proof, 95%, en ISO 99% moet oornag in die vrieskas
gesit word en onmiddellik gebruik word nadat dit uit die vrieskas geneem is.Dit is ook 'n goeie
idee om die knoppe te vries.As die alkohol vrieskas verkoel is en jy doen 'n vinnige was 3-5
minute- twee keer terwyl die alkohol nog baie koud is, behoort dit nie 'n groen tint aan te hê
nie...” Jose

-- Hoe minder groen daarin hoe beter.Hoe minder plantmateriaal in die olie, hoe kragtiger is
dit.Die soort maak sin.As jy kies om die knop en oplosmiddel te vries, sal ek waarskynlik in
handskoene werk.Wanneer jy 'n goeie nie-polêre oplosmiddel en goeie knop gebruik, is dit nie
nodig om enigiets te vries nie en jy sal steeds goeie olie produseer.JB

“Kan ek goeie olie van hasj maak?En minder nafta gebruik?” Jon

-- Jy sal nie goeie olie maak nie.JB

"Interessant.Ek het natuurlik die teenoorgestelde gedink.Hulp nodig asseblief?” Tielman

-- Watter hulp?Dit is nie dit nie, jy sal nie wat ons praat van hash maak nie.Jy kan dit in ligte
nafta oplos en dit filtreer en dit sal kragtiger wees as die hash, maar dit sal steeds nie dit wees
nie en jy sal in elk geval nie 95-98% THC-olie daarvan maak nie.JB

“Jindřich  Bayer,  wat  is  jou  gedagtes  oor  bak  met  feniks-trane?Soos  as  ek  dit  in  'n
grondboontjiebotterbeker sou sit, is dit iets?" LinZy

--  Linzy,  ek sê gewoonlik  vir  mense om die olie  bo-op te sit  wat  hulle  ook al  daarmee wil
maak.So kan jy sien hoe olie daar is.Wat ons aanbeveel is so kragtig dat jy in elk geval in
mikrogram  per  porsie  sal  moet  dink,  so  gooi  net  'n  druppel  van  die  olie  bo-op  die
grondboontjiebotterbeker as dit regtig nodig is.Jy weet dat ons verkies wanneer mense die olie
direk uit die spuit eet, dit  het sy voordele.Deur dit met kos te meng, sal die medisyne altyd
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verdun word.JB

“Maar moenie jou aanhangersklub veroordeel nie aangesien die bak- en botterontginning so
genesend en baie minder ontwykend bewys het ...Ons is almal saam in hierdie stryd, moet
asseblief nie ander veroordeel wat probeer nie.” Pamela

“Pamela-, bak- en botterekstraksie bied nie dieselfde genesende en regeneratiewe eienskappe
as  dagga-olie  PERIODE nie.Dit  sal  kanker  genees,  Crohn  se  simptome  weghou,  diabetes
genees, limoensiekte, noem maar op!Botter of eetgoed sal glad nie vergelyk word nie, tensy jy
MISKIEN feniks-trane in jou eetgoed sou gebruik.Vrede en liefde." LinZy

“Pamela,  ek  kan  nie  'n  minder  effektiewe  metode  aanbeveel  nie.Reguit  olie  vir  die  beste
resultate,  raak  gewoond  daaraan  en  verhoog  dan  jou  dosis.Eetbare  produkte  is  dikwels
onvoorspelbaar, jy weet gewoonlik nie hoeveel olie daarin is nie, ens. JB

“Ek is nie seker of ek 'n ryskoker of crockpot het nie.Die temp-instelling sê net lae med hi, is
daar 'n manier waarop ek die temperatuur kan toets?" Jeremy

“Dit  sal  'n  snert  wees.'n  Ryskoker  het  gewoonlik  2  instellings.Kook  en  maak  warm.”  Deb
“Kry  ’n  vleistermometer  of  ’n  laserpunttermometer  en  toets  die  temperature  met  ’n  ander
medium soos water  of  olie.Klink  of  jy  'n  crockpot  het  wat  gebruik  kan word,  maar  jy  moet
voortdurend die temps dophou, sal beter wees om 'n ryskoker te kry.” Lukas

"Kan ons vodka gebruik?" Monica

-- Vir skemerkelkies?Ja.JB

"Voedselgraad" beteken eenvoudig as veilig geag deur die FDA.Nie veel van 'n hoë standaard
daar nie.So net  om "voedselgraad alkohol"  te sê,  maak dit  nie beter  as byvoorbeeld enige
generiese alkohol nie.En as jy paranoïes is oor een oplosmiddel, moet jy paranoïes wees oor
hulle almal.” Ben

“Ek kan nie die isopropylalkohol of nafta in my land kry nie!So wat doen ek?Hoe kry ek hierdie
olie, want ek kan dit nie self maak nie?” Ayesha

-- Maak die olie met wat jy kan kry en herverdamp dit dan, Ayesha, dit sal waarskynlik die beste
manier wees om te gaan in sulke gevalle.JB

“Vir  sap is  die  gebruik  van niks  anders  as  ORGANIESE hidro-verwekte  dagga die  enigste
VEILIGE manier om te gaan, aangesien Jindřich Bayer meer as reg is oor wat in die plant kan
skuil.Ons het almal ons "troeteldier" warm onderwerpe waarvoor ons vrees en op die uitkyk is,
maar al met al as ons veilige praktyke aanneem, lees (met BEGRIP) die wetenskaplike data wat
ingesamel is en VERTROU die innerlike stem van versigtigheid wat ons binne redelike rede ons
genesings kan skep.

Wanneer RSO behoorlik gedoen is, toon die laboratoriumresultate GEEN oplosmiddel in die olie
nie.Eenvoudig en eenvoudig kook dit klaar om dit reg te doen met die regte oplosmiddel.Ek sal
graag 'n kit aanlyn beskikbaar wil sien wat ALLES het wat nodig is van die oplosmiddel, pot/pan,
stoofplaat/brander ens vir RSO so al wat jy hoef te doen is om jou dagga by te voeg.Ek dink dit
sal kankerpasiënte aanmoedig om dit vir hulself te maak.

Ek dank God vir my huidige gesondheid, selfs met my MRSA-opvlam, maar ek weet as die
ergste kom, sal ek die moed hê om Rick Simpson en Jindrich Bayer se instruksies te volg om
my lewe te red, want ek het te veel om voor te lewe (liefdevolle man) en 'n babaseuntjie wat ons
aanbid) om onder vrees ineen te stort.

God seën Rick en Jindrich vir hul krag.Ek vra ook dat God almal sal seën wat hierdie pad op hul
eie pad stap, want dit is nie die maklike pad nie, maar dit is die regte pad vir 'n genesing.”
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Platypus Ma

-- Baie dankie, PlatyPusMom.Boodskappe soos hierdie gee my energie om hierdie lang, dog
uiters  betekenisvolle  stryd  voort  te  sit  vir  die  reg  van  almal  om hierdie  medisyne  vrylik  te
gebruik.Ek sal nie ophou voordat hierdie aanleg wêreldwyd ten volle gewettig is nie, dit kan ek
jou belowe.JB

“Die oplosmiddels kan gesuiwer word.Soms voeg chemiese vervaardigers ander kontaminante
by om twyfelagtige  redes.Dit  kan baie  gevaarliker  wees  as  'n  oplosmiddel,  en  daar  is  min
eenvormigheid in hoe dit by die oplosmiddels gevoeg word.Diegene wat die kompleksiteite van
die maak van olie verstaan, wat ver van 'n kwessie van oplosmiddels alleen is, vind die debat
lagwekkend.Hoeveel  opmerkings  het  jy  al  oor  chemiese  plaagdoders  gelees?Wat  is  die
persentasie  hiervan  wat  jy  tipies  kry  teenoor  ongesuiwerde  oplosmiddels?Waar  is  daardie
debat?Baie  mense  het  hierdie  bespreking  tot  'n  keuse  van  oplosmiddels  verminder.Dit  is
belaglik!Doen jou eie navorsing, wees skepties, wees sinies en hou die bewyse wat jy as feit
aanvaar op ’n hoë standaard, meneer.” Paul

“Gee nie eers om om met iemand hier te stry nie, gebruik 'n vakuumkamer as jy petrochemiese
oplosmiddels  gebruik  en jy  sal  die  oorblyfsels  verwyder,  ek is  uit  hierdie  pos.Cannabis-olie
genees kanker, en nafta kan verwyder word, voedselkorrelalkohol maak nie so sterk van 'n olie
soos petrochemiese oplosmiddels  nie.Ek het  pas groepe gemaak van beide petrochemiese
gebaseerde oplosmiddel (suiwer ligte alifatiese nafta) en voedselkorrelalkohol (95%, 190proof)
en  beide  olies  met  pasiënte  getoets,  en  dieresultate  was  keer  op  keer  dieselfde,  die  olie
gemaak  met  suiwer  ligte  nafta  is  in  werklikheid  sterker  en  meer  kalmerend  as  die  graan
alkohololie.Stel dit so as jy 'n petrochemiese oplosmiddel (nafta, butaan, heksaan, asetoon) wil
gebruik GEBRUIK 'N VAKUUMKAMER AAN DIE EINDE VAN DIE PROSES OM SEKER TE
MAAK JY HET DIE SKOONSTE OLIE MOONTLIK!!!Ek het die voedselgraad ook gestofsuig, en
dit het selfs langer geneem as wat die nafta-olie gemaak het om heeltemal te suiwer (muffin en
borrel in die vakuumkamer) so daar gaan jy, het 'n petrochemiese oplosmiddel en bekommerd
oor die oorblyfsels, doen wat hulle doen in die industrie en sit dit in 'n vakuumkamer op 35 psi,
en kyk hoe die oorblyfsels uitgesuig word!!Einde van rant en werklike ERVARING!!!!!” Ryan

“As jy  die  regte  nafta  gebruik,  sal  geen  oorblyfsel  in  die  olie  oorbly  nie.  Ek  het  dit  in  die
laboratorium getoets. Ok, dit was 'n bietjie oorblyfsel, maar muuuuuuch minder as wat jy kry uit
'n besige stadslug, of by 'n vulstasie as jy volmaak, of iets in jou tuin verf..." Hoed

“Ons maak al 'n hele paar jaar olie en soos die meeste het ons met graanalkohol begin, maar
na verloop van tyd het ondervinding ons geleer om watervrye oplosmiddels te gebruik. Wanneer
dit behoorlik verwerk word, sal RSO oorblywende oplosmiddelvlakke ver onder 100 dpm hê en
dieselfde kan met graanalkohol bewerkstellig word, want dit is net die alkohol wat gemeet word,
maar die stuk wat oor die hoof gesien word, is dat graanalkohol water dra en water lewe dra.
Ons het gesien hoe RSO met ISO gemaak word en as dit onder 'n mikroskoop gesien word, is
daar geen lewe nie, maar sommige olies wat uit apteke kom, wat op graan aandring, is vol
lewende bakterieë!

Ek het baie tyd en geld in laboratoriums spandeer en is waarskynlik die enigste persoon wat
graan-alkohololie  in  die  laboratorium  ingeneem  het  en  dit  laat  toets  het  vir  oorblywende
oplosmiddel en oorblywende watervlakke. Trouens, ek is seker ek is, want daar is regtig nie 'n
instrument  om te  meet  hoeveel  water  in  'n  olie  is  nie.  Ek  moes  'n  dokter  kry  om met  'n
verskeidenheid van gereedskap te werk om rofweg te onderskei hoeveel "los gebonde" en "styf
gebonde" water oorbly en alhoewel hy nie 'n presiese getal daarop kon plaas nie, het hy gesê
dit sal in persentasies gemeet word, nie dele per miljoen. Dit was dus 'n laboratorium en 'n
wetenskaplike wat my oortuig het om nooit olie wat water bevat te gebruik nie. Dit is ironies dat
die oplosmiddel nie so kommerwekkend is soos die water nie, maar doen die wiskunde; teen
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100 dpm sal jy 0,06 gram oplosmiddel oor twee of drie maande verbruik totdat jy jou siekte
oorwin. Daardie 0,06 gram, of ongeveer 1,2 druppels,

Ek het ook met my GI aan my behandelingsplan gewerk. Ons het die syfers getoets en teen 100
dpm  van  ISO  was  hy  nie  regtig  bekommerd  nie  en  op  10  keer  daardie  vlak  het  sy
bekommernisse verhef  tot  moontlike  los  ingewande en slegte  asem.  Dit  is  die  olie  wat  ek
gebruik het om my lewe te red en is wat ek vandag gebruik vir instandhouding, maar noudat
dispensarisse ons olie wil hê moet ons ook etielalkohol gebruik en nou kom die toetsgetalle 'n
bietjie  laer  terug terwyl  die  hoeveelheid  opbrengs baie  toegeneem. Weereens,  toe ons die
eerste keer begin het, het ek gevoel dat die herwinning van Ever Clear 'n goeie idee was, net
soos ek gevoel het dit was 'n goeie keuse in oplosmiddel. Wetenskap en die wet het bewys dat
my “gevoelens” verkeerd is; wetenskap het my gewys dat water skadelik kan wees en die TTB-
state wat Ever Clear terugeis, is 'n misdryf.” Sean

"Ek dink wat Rick en JB probeer sê, is dat Rick se oliemetode baie mense goed gekry het, en
totdat ons bewyse het dat 'n ander ekstraksiemetode so effektief is, hou by wat werk." Rebecca

KankerEn Bewyse

“Op 22/4/13 het ons die uitslae van my man se jongste bloedtoetse ontvang en hoewel hy die
laaste  paar  weke  teen  'n  seerkeelvirus  veg,  gaan  dit  baie  goed  met  hom.Hierdie  Indica
Cannabis-olie-uittreksel doen 'n wonderlike werk om sy leukemie te genees!

Sy  limfosietetelling  daal  geleidelik  en  sy  bloedplaatjies  is  in  normale  omvang  so  geen
bekommernisse niehoegenaamd as ons voortgaan met ons volgende groep olie, is dit 'n Indica-
mengsel van Blackberry Kush, Granddaddy Purple en Washington Red.Geseënd met die goeie
vibrasies en genesende gedagtes wat in elke druppel van hierdie Kanker Genesende Medisyne
ingaan.Dankie Cannabis.” Debra

“Het vir my gewerk.Die lewe is weer fokken amazing.” Zed

“Kon dit nie beter gesê het nie!” Petrus

"Rick Simpson Oil  het  volle wetenskaplike geloofwaardigheid as jy die moeite doen om die
wetenskaplike literatuur te lees" Robert Melamede, oftewel Dr. Bob

"Die  inhibisie  van die  seloorlewingsweg lei  tot  defosforilering  van Bad,  en translokasie  van
hierdie Bcl-2-proteïen na die mitochondria, en gevolglik tot apoptose." Ummmm, leke se terme
asseblief???” Kans

-- Dit vertaal na: "Cannabis maak kankerselle dood," Chance.JB

"Uit die baie opmerkings en video's wat ek oor cannabisolie gesien het, sal ek moet sê dat die
hennepplant blykbaar die "standaard" of "optimale" instelling vir die menslike liggaam bevat."
Remi

"Enigiets met 'n ruggraat het 'n endokannabinoïde stelsel.Wat 'n skande is die helfte van die
bevolking  egter  steeds  onbewus.Die  endokannabinoïde  stelsel  moet  in  elke  wetenskap  en
mediese boek wees.Dit is wat skole ons toekomstige dokters moet leer.Hoe kan mense dit net
ernstig ignoreer, dis deel van hoe die liggaam funksioneer.Dit is korrupte kies en kies watter
'regte' wetenskap om te publiseer.Dis valse praktyk.lol” Chloe

"Dit werk omdat dit 'n kragtige immunomodulator is wat 'n beskadigde immuunstelsel versterk of
herstel.Dit  herstel  ook  DNS-  of  mitochondriale  skade  wat  veroorsaak  word  deur  DNS-
vernietigende  middels  soos  omgekeerde  transkriptase-inhibeerders  en  protease-
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inhibeerders.Deur jou liggaam te herstel van die skade wat veroorsaak word deur 'n ongesonde
leefstyl of ander redes en deur die skade wat deur arv dwelms aangerig word om te keer, ja, jy
kan sê dit genees "vigs"."Johannes

“Enige kwaal wat jy het, kan gehelp word as dit nie ten volle deur hierdie olie genees word
nie.Watter vraag jy ook al het oor watter kwaal ook al, die antwoord sal altyd ’n dawerende JA
wees.” Kathy

"Dit het degeneratiewe skyfies in die ruggraat, gewasse en senuweeskade vir my vriend genees
en dit het kankergewasse in my hond genees." Sarah

“Ek is 'n mediese student, studeer in die area van mediese fisika wat hoofsaaklik te doen het
met kankerpasiënte van die kant van mediese beelding en radioterapie.Al wat ek kan sê is 'n
baie baie groot DANKIE dat jy my uit 'n baie slegte droom wakker gemaak het.Ek het eindelose
hoeveelhede inligting uit elke moontlike hoek nagevors en ek het nie 'n skadu van twyfel in my
gedagtes oor hierdie medisyne nie.Ek het by my kursus betrokke geraak omdat ek opreg mense
met kanker en enige ander vorm van siekte waarmee ek kon help, wou help,  maar steeds
seëvier die korrupte mediese stelsel.Dit blyk dat die enigste belangstelling (HIER IN IERLAND)
is om sterwende mense droog te laat bloei van hul laaste sent op chemo en rad voordat hulle
hulle in 'n gat gooi sodra die geld gemaak is.Ek het gesien hoe mense sterf.Al deur hul siektes,
verdwyn geleidelik, terwyl ek steeds cocktails van pille eet en wat nog en ek voel siek in my
maag daarmee.Hoe kan ek deel wil wees van 'n stelsel wat dit doen?Nie meer nie.Jy is niks
minder nie as 'n inspirasie en jy (RICK) het my lewe aangeraak op 'n manier wat ek weet ek
moet volg, en glo my ek doen alles hier in Ierland om seker te maak dat mense jou naam
ken.Ek hoef nie eers kommentaar te lewer oor die wonderlike vermoëns van hierdie medisyne
nie, want die feite spreek vanself, vir enigiemand wat bereid is om dit na te vors.

Weet  jy,  ek  het  nou  die  dag  iets  gelees  en  nie  geweet  of  ek  moet  uitblaai  of  lag  nie.'n
Vooraanstaande politikus in Ierland (Micheal Martin) het gesê dat die gebruik van cannabis om
MS of Kanker of enige siekte te behandel wat hom betref (kyk dit na) nie ondersteun word nie,
want  "DAARWAS GEEN MEDIESE BEWYSE OF NAVORSING OM DIT TE RUIM NIE.”  Ek
moes dit 'n paar keer lees voordat dit ingesink het.WAT DE **** is fout met hierdie plek?Geen
mediese bewyse nie??Ek is jammer maar ek weet nie eers hoe om hiermee aan te gaan sonder
om kwaad te word nie...” Brendan

-- Beste Brendan, ek is baie bly dat jy die olie sien vir wat dit is en dat jy die woord versprei.Wat
Michael  Martin  betref,  klink  hy  omtrent  dieselfde  as  die  res  van  die  politieke  tipes  wat  ek
ontmoet het.Hoekom laat ons sulke korrupte dwase toe om ons stelsel  te bestuur?Ek hoop
wanneer  mnr.Martin  kry  kanker  dat  hy  sal  oefen  wat  hy  preek  en  self  die  chemo  sal
neem.Dankie vir jou ondersteuning Brendan en gaan voort met die goeie werk.Dit is een stryd
wat ons sal wen.Beste wense, Rick Simpson

“Kannabinoïede  inhibeer  tumorgroei  in  laboratoriumdiere.Hulle  doen  dit  deur  sleutelsel-
seinpaaie te moduleer, en sodoende direkte groeistop en dood van tumorselle te veroorsaak,
sowel as deur tumorangiogenese en metastase te inhibeer.

Kannabinoïede is selektiewe antitumorverbindings, aangesien hulle tumorselle kan doodmaak
sonder  om  hul  nie-getransformeerde  eweknieë  te  beïnvloed.Dit  is  waarskynlik  dat
cannabinoïde-reseptore  seloorlewing  en  seldoodweë  verskillend  in  tumor-  en  nietumorselle
reguleer.

Kannabinoïede het gunstige geneesmiddelveiligheidsprofiele en produseer nie die algemene
toksiese  effekte  van  konvensionele  chemoterapieë  nie.Die  gebruik  van  cannabinoïden  in
medisyne word egter beperk deur hul psigo-effekte, en so kannabinoïed-gebaseerde terapieë
wat sonder ongewenste newe-effekte is, word ontwerp.” Manuel Guzman - Met ander woorde,
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cannabis-ekstrakte  genees  kanker.Al  wat  ontbreek  is  menslike  studies.Hoekom?Vra  jou
regering en diegene wat hulle beheer.JB

"Dit het my van kanker genees ... Stadium 4 brein ... So ja." Kristal

“Tanja, dit werk en ek het dit geëet.Stop, kyk en luister.Ek beveel aan om die olie te neem, selfs
al het jy geen siektes nie.Dit sal jou verdedig om hulle oor die weg te kry deur jou baie beter te
laat  voel  as  voorheen  en  jou  liggaam  sal  jou  bedank.Geslote  gedagtes  soos  dié  van  die
Amerikaanse regering veroorsaak baie onnodige sterftes as gevolg van nadelige behandelings
soos chemo en bestraling.As my Ma gewillig was om eerder die olie te probeer as om haar
dokters se voorskrif te volg vir sulke “praktyke”, voel ek seker sy sou vandag by ons gewees
het.Indien  nie,  sou  sy  nie  deur  soveel  lyding,  pyn  gegaan  het  en  uiteindelik  in  haar  eie
meervoudige vloeistof verdrink het nadat dieselfde dokters die handdoek ingegooi het na meer
as $100,000.00 se behandelings nie.Chemo- en bestralingsklinieke is net bekommerd oor hul
geldelike resultate eerder as die spaar en gemak van 'n pasiënt.Daar is 'n draaideur-mentaliteit
met slegs staankamer wagkamers vol afgetakelde en meestal kaal individue wat hul beurt vir
die naald afwag.Ek het probleme met jou en die voorskrywende geneesheer se gedagtes.'n
Genesing behoort nie oor geldelike wins te gaan nie.Dis 'n hartseer toedrag van sake wat vinnig
MOET verander en verander.Persoonlik weerhou ek my daarvan om 'n proefpersoon vir enige
dokter se "praktyk" te wees. Maak soos jy voel, Tanja, maar ek wens jou die beste toe.Dankie
Rick Simpson vir alles wat jy doen en gedoen het.Ons sal die goeie stryd stry; wette of geen
wette.” Lewis

"Om te sê dit genees kanker is nogal 'n gevaarlike en illusie oorskatting van 'n andersins geldige
punt wat meer navorsing verdien.Maar nee, nee, nee.Cannabis genees nie kanker nie.Daar is
tans geen definitiewe en geen werklike genesing vir kanker nie, en slegs 'n aantal verwaande
mediese, spysverterings- en sielkundige pogings kan help om die risiko van dood deur kanker
te verminder.Cannabis genees nie kanker nie, en pasiënte moet dit weet.” Davide

"RSO maak kanker dood, maat ...Rook dit, nee, maar RSO ja.” Kevin

"Gee om om my hier te help asseblief maat ..." Jeff

“Eerstens is 'kanker'  enigiets van 'n sist  tot  neuroblastoom, so 'genees kanker'  is  generies,
illusief, nie-spesifiek.Dan het cannabis wel 'n baie goeie effek op sel duplisering, wathelp seker,
maar genees nie sistematies gewasse nie.Weereens, elke tipe kanker is anders en cannabis
het op een of ander manier 'n positiewe reaksie op borskanker getoon, wat 'n tipe karsinoom is,
wat  ook wyd en baie effektief  deur  konvensionele medisyne behandel  word.Dit  gesê,  ek is
HEEL vir die wettiging van cannabis, maar alhoewel ek baie oop is vir alternatiewe terapieë,
moet ek vind dat ek nie saamstem met hierdie hooghartige bewering nie.” Davide

“Jindřich Bayer, help asseblief!!!” Kevin

"Om te sê dat dagga 'n positiewe reaksie toon in die stryd teen sekere soorte gewasse, is 'n eis
wat ek kan aanvaar." Davide

-- Davide, aanvaar wat jy ook al wil, dit is ok met my.Ja, daar is baie min harde data beskikbaar
oor die Rick Simpson-olie, maar dit is slegs te wyte aan die korrupsie van die mediese stelsel
en hul  geldmeesters.Dit  sal  binnekort  verander  wanneer  Colorado en  Washington  hul  data
begin  verskaf.Plus,  Israel  en  Nederland  begin  nou  die  olie  toets,  Tsjeggiese  republiek  sal
waarskynlik binnekort aansluit.

Sover ons weet, en uit ons praktiese ervaring met duisende pasiënte, lyk dit of die olie op alle
soorte kanker baie beter werk as enigiets wat tans deur die mediese stelsel verskaf word.As jy
bewys wil hê, maak bietjie olie en kry iemand met velkanker en kyk wat gebeur as die olie
daarop aangesmeer word.Beste wense, JB
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“As jy die waarheid oor die rykes agter sommige van die groot liefdadigheidsorganisasies weet,
begin jy besef waarheen jou geld gaan.Jy moet ook kyk na historiese inligting soos hoe hulle in
die 1960's toe die polio-entstof aan 230 miljoen Amerikaners versteur is, nie bewus was van die
aapvirus sv40 in daardie entstowwe was nie.Toe het president Nixon in 1963 'n oorlog teen
kanker verklaar omdat hy bewus gemaak is dat 'n kankerepidemie sou kom.Sien SV40 was in
die ape dat hulle die teenliggaampies vir daardie entstof per maatskappyskyf geoes het.Dit kan
tot 30 jaar neem om as kanker voor te hou.In daardie selfde tydperk was die privatisering van
Amerika se gesondheidsorg en Nixon het 'n private gesondheidsorgverskaffer agtergelaat om
dit vir wins te doen.Die waarheid is dat hulle ’n bedryf geskep het genaamd kanker en nie wil hê
dat die algemene bevolking van RSO moet weet nie.” Matteus

"Maak dit self, ons het vir Rick gevra of ons dit kan kry en na 'n rukkie het ons besef, aangesien
ons ver  weg van Amerika woon en ons nie iewers heen kan reis  om dit  te kry nie weens
finansiële beperkings, het ons die video net so 100 keer gekyk , het dit feitlik gememoriseer,
dagga by 'n plaaslike verskaffer gekry, die ryskoker, die alkohol, selfs 'n termometer gekoop om
seker te wees van die temperatuur.Dit was makliker as wat ons gedink het.ONS HET DIT SELF
GEMAAK.My kêrel neem dit nou al vir 4 dae...Ons sal wag en sien.Ons het mediese joernale
gelees en baie dokumentêre programme gekyk, al hul bevindings is dieselfde (kliniese proewe
gedoen by UCLA, Harvard ...) -- die olie maak kankerselle dood!So ons het besluit om dit te
maak, want jy kan immers nooit nou voordat jy dit probeer nie!” Ioanna

“Liefie, vra jou bure... iemand na aan jou het dalk al van.Vra net soos jy vir 'n aspirien sou vra?
Wwaai ’n twintig.” Sandy

“Die feit dat placebo sommige mense genees, is rede om medisyne vir ewig weg te gooi en die
kuns van placebo te  bestudeer.As jy  gesê het  dat  jy  nooit  'n  placebo-studie  doen as jy  'n
effektiewe genesing het nie, is jy reg, dit sal die helfte van jou pasiënte doodmaak, siek en
wreed.” Christopher

-- Dit sou inderdaad siek en wreed wees, Christopher, en daarom sal ek dit persoonlik nie doen
nie.Ander kan as hulle wil, maar ek sal nie.Ek wil hê die mediese stelsel moet die olie as 'n
placebo begin gebruik - as hulle bewys dat wat hulle ook al wil gebruik veiliger en meer effektief
is  as  die  olie  (en  meer  pret/aangenaam  vir  die  pasiënt),  dan  kan  hulle  voortgaan  en  dit
verkoop .Indien nie, dan nie.Dit is redelik eenvoudig en baie rasioneel, dink ek.En dis in elk
geval hoe dit in die toekoms gaan wees, so hoekom wag?JB

“Nog enige bewyse?Werklike, verifieerbare bewys dat cannabis enigiets vir  kanker vir  enige
iemand doen?Anekdotiese verhale beteken absoluut niks wetenskaplik nie.Jammer.Ek het 'n
gebrek aan bewyse gevind wat geplaas word en ek wil so graag hê dit moet waar wees.Maar
was  daar  ENIGE  verifieerbare  bewyse  van  ENIGE  aard?Kliniese  studies?Enigiets  wat  jy
enigsins kan plaas?Net nuuskierig.Ek is nie 'n hater nie.Ek is aan jou kant, maar...in elk geval...”
Sí

"Daar was talle getuigskrifte van mense wat kanker het en die dagga-olie gebruik het om hulself
of 'n geliefde te genees ...doen bietjie navorsing, Si.As jy "kliniese" studies benodig, sal jy dit nie
kry nie, want die maatskappye wat navorsing doen, kan nie geld maak uit die bekendmaking
van die doeltreffendheid van THC, in sy natuurlike vorm nie.Dit  moet eers in 'n "chemiese"
formule gemaak word en so bemark word.Dit gaan alles daaroor om óf jou intuïsie & gesonde
verstand te gebruik en tot jou eie gevolgtrekkings te kom óf die getuigskrifte te ignoreer.Ek kies
om hulle te glo!” Cher

"Haai  Kim,  ek  daag  jou  uit  om te  BEWYS dat  Cannabis  as  'n  nie-giftige  lewensreddende
medisyne "retoriek" is.Sterkte hiermee.EK HET VROEG net soos jy geklink.Toe besluit ek ek
gaan  gate  deur  hierdie  'retoriek'  blaas  want  dit  MOET  BOLTJIE  WEES...seun  was  ek
verkeerd.Ek bedoel DOOD VERKEERD.Jy kan nie die wetenskaplike 100% YSTERBEKLEDE
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FEITE ontken nie.Ek kon dit nie doen nie en jy sal dit ook nie doen nie.Die FEITE is die FEITE
en dit is 'n FEIT, Kim.Die AMA & Big Pharma is kriminele.Hulle het willens en wetens toegelaat
dat  hierdie  wonderlike  gawe  van  God  gedemoniseer  en  daaroor  gelieg  word  vir  SUIWER
WINSTE!Hulle het toegelaat dat jou familielede ly en sterf,  Kim.As jy dink dat hierdie Petro
Chemicals wat hulle verkoop Medisyne is, dink jy beter weer.Jy wil 'n 'retoriek' ontdek, gaan
praat  met  jou  Dr.,  gaan  praat  met  die  Amerikaanse  Kankervereniging,  gaan  praat  met  jou
gifpilvervaardigers.Neem asseblief kennis, Kim, ELKE PIL WAT HULLE EIS 'VEILIG' IS, is NIE!
Soek vir my een wat nie GIFTIG is nie, net EEN!Tog het ons hier 'n NIE-GIFTIGE GROENTE
wat DIE kragtigste medisyne op AARDE produseer wat BEWYS IS OM SIEKTE TE GENEES
en  ons  "gesondheidswerkers"  en  die  regering  het  dit  goed  geag  om  ons  hierdie
lewensreddende groente te ontsê, wat ons toelaat om te ly en te sterf EN gesit te word. in die
tronk om dinge nog veiliger in die samelewing te maak...Wil jy praat oor “RETORIEK”???Ek
hoop hierdie plasing maak jou oë oop vir die WAARHEID.Indien nie, RIP Kim, is daar geen
hoop vir jou en jou soort nie, jy het "kliniese endokannabinoïede tekortkominge." Kyk dit na, dit
is waar.” Dan

“Baie dankie Rick & JB... As gevolg van julle weet ek nou die waarheid.Gesondheid, vrede en
geluk.” Tina

“Rick Simpson, jy is so vol kak.Kanker kan nie genees word nie!” Jason

“Jason  moet  vir  die  regering  werk.Ek  het  dit  met  my  eie  twee  oë  sien  werk.”  Matteus
“Chris as jy die Youtube-video op RSO kyk, is die proses daar.Ek sal Everclear eerder as nafta
gebruik, maar net 'n persoonlike ding.Matthew, Jason werk miskien vir die regering OF hy is
baie jonk en dink hy het elke stukkie data wat daar in die heelal is geleer.Eers dan kan hy 'n
algemene stelling maak iets kan gedoen word.Hy sal elke jota data moet ken.” Judie

"Jy is so erg soos die propaganda wat op dagga volg ...wat jy vir mense doen is wonderlik en
alles behalwe om kanker te genees NEE!Verlig simptome en help mense met pyn ja.Maar jou
uittreksels is kru en ver van suiwer.Ek werk nie vir die regering nie.Ek weet sommer snert as ek
dit  sien.” Jason “Ek het 'n slaapversteuring vir  20 jaar,  RSO-olie het my vir  die eerste keer
gehelp om te slaap en ek is pynvry wanneer ek wakker word!Jaaa!Jason, hoekom is jy selfs
hier?As jy dit nie wil weet nie, gaan eenvoudig weg!” Bonnie

“@ Jason!!!Bewys dit genees nie kanker of STFU nie!!!” Jon

“Wys my die bewys?En Jon snaaks hoe jy moet terugkeer na vulgêre taal soos “STFU”.Wys
hoeveel intelligensie jy werklik het!Geen wonder jy is van Texas nie...” Jason

“Jason,  as  jy  so  wil  voortgaan,  sal  ek  jou  van  hierdie  webwerf  moet  verban.Doen  meer
navorsingvoordat jy jou oordeel vel.” JB

“Ban my jy fok!Jy is 'n leuenaar en het geen bewyse van enigiets wat so ooit nie!Jy doen fokken
navorsing en hou op om hierdie arme mense leuens te vertel!Jou olie is kru oor gaar vuil vullis!
Jy is in dit vir die geld op een of ander manier!So verban my omdat ek die waarheid ken en
THC,  CBD,  ens.MOENIE FOKKEN KANKER GENEES nie,  jy  is  'n  kanker  vir  die  mediese
dagga gemeenskap!” Jason

“Totsiens, Jason.” JB

“My man is reg.Ek het 4 PET-skanderings wat dit bewys.Toe ek swaar op die olie was, het my
gewasse soos 'n besetene weggegaan.Toe ek my dosis moes verminder, is hulle meer stabiel
as om te krimp.Ek het sigbare bewyse dat die goed werk.” Maria

“Klink soos 'n klug om geld te maak.Dink jy regtig die wet gaan my toelaat om hennep te kweek
om olie te maak?Kry regte ou.Ek het leukemie gekry en ek glo nie 'n woord van wat jy sê
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nie.Jou freaking bedrogspulkunstenaar wat op die siekes bid, moet gevange geneem word.As jy
so seker is dat dit werk, doen dan 'n paar regte kliniese proewe.Baie lande sal jou toelaat om dit
te doen, moenie een of ander Lame Ass FDA-verskoning gebruik nie!” Steven

-- Steven, hoe gouer jy op die olie kom, hoe beter vir jou.Moet my regtig nie kwalik neem vir die
gebrek aan wetenskaplike studies oor die olie nie.As die mediese stelsel werklik gedoen het wat
hulle veronderstel is om te doen, sou hierdie tagtig getuigskrifte alleen al gewees het wat hulle
sou moes sien om al daardie tien- of honderdduisende studies uit te voer wat uitgevoer sal moet
word.

Ek en Rick kan regtig  nie bekostig  om al  daardie studies te doen nie,  dit  is  ver buite ons
begroting, en ons kan dit nie wettig doen en die manier waarop ons dit wil doen nie, so dit is
regtig aan ander om nou hul werk te doen.Sover ek weet is daar state waar mediese dagga
toegelaat word, ek weet nie hoekom hulle nog nie 'n studie gedoen het nie.Byvoorbeeld op
velkanker, sal dit binne 'n paar maande gedoen word, met slegs die aktuele gebruik van die
olie.Maar dit blyk nie te gebeur nie, of ek weet nie van sulke studies nie.

Maar daar is wetenskaplike bewyse om alles wat ons sê te rugsteun: hierdie studie is in 2006
gepubliseerhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594en  hierdie  een  is  onlangs
gepubliseerhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Ek hoop dit sal jou wetenskaplike behoeftes bevredig en ek hoop jy sal op die olie kom voordat
jou dokters kans kry om jou dood te maak met hul chemiese gif, wat nooit toegelaat sou gewees
het as dit in 'n behoorlike en etiese mediese studie getoets is nie.JB

“Dankie, Rick Simpson, dat jy my oortuiging oor cannabis-olie bevestig het ...Ek het PTSD en ek
neem nie meer medikasie nie as gevolg van my gebruik van cannabis...Die regte ding...Ek kry
teenkanting van baie,  maar ek weet wat werk en ek bevorder dit  aan ander ...Dit  is steeds
onwettig hier in MO...Maar miskien kan ek help om mense op te voed deur al jou getuienisse te
deel...en dalk is dit binnekort wettig...” Ale

"Ek stem saam, as 'n 12-jarige veteraan wat onlangs vir PTSD geskei is, het ek eetgoed gevind
wat fantasties werk, en sien daarna uit om hierdie oesseisoen bietjie olie te maak." Jon

“4 dae sonder om 'n nuwe werk te kry.Geen newe-effekte, onttrekkings, en nie mense se koppe
afbyt  nie!Daar  is  jou navorsing,  lol.Versprei  die woord!Ons het  dit  nodig.Ons is  dit  aan die
mensdom verskuldig om die wêreld 'n beter plek te maak.Dit is die begin.:)” Christina

"Die navorsers het tot die gevolgtrekking gekom: "Die data wat hierin gerapporteer word, is die
eerste  waarvan  ons  bewus  is  om  die  kritieke  rol  van  CB1  (cannabinoïde)  reseptore  en
endokannabinoïede in die etiologie van PTSV by mense te demonstreer.As sodanig bied hulle
'n fondament waarop insiggewende biomerkers van PTSD-kwesbaarheid ontwikkel en bekragtig
kan word, asook om die rasioneleontwikkeling van die volgende generasie bewysgebaseerde
behandelings vir PTSV.”

Maar moenie verwag dat federale amptenare sal help om hierdie proses vorentoe te beweeg
nie.In  2011  het  federale  administrateurs  ondersoekers  aan  die  Universiteit  van  Arizona  in
Phoenix verhinder om 'n FDA-goedgekeurde, placebo-beheerde kliniese proef uit te voer om die
gebruik van dagga by 50 pasiënte met PTSD te evalueer.

Wetenskaplike integriteit?Nie wanneer dit by dagga kom nie.Nie met 'n lang skoot nie.”

-- Moet ons asseblief nie blameer vir die gebrek aan mediese studies oor cannabisolie nie.Hoe
gouer jy sal besef dat ja, daar is 'n groep mense wat regtig hierdie wêreld beheer en dat hulle
eenvoudig enigiets sal doen om die terugkeer van cannabis te vertraag, hoe beter vir jou.Dit
beteken nie dat ons nie cannabismedisyne sal deurdruk nie, dit beteken net dat dit langer gaan
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neem as wat nodig of verwag is.JB

“Die eerste keer toe ek dagga gerook het toe ek 15 was, het dit gevoel asof my brein skielik die
vermiste chemikalie opgedoen het wat ek tot dan nodig gehad het. My angs en depressie was
soveel meer hanteerbaar dat dit my 'n rukkie nuwe lewe gegee het. Ek het nog altyd gewonder
hoekom iets wat natuurlik so goed vir ons is onwettig is maar dit is my antwoord in 'n neutedop.
Dankie dat jy goeie werk gedoen het, respek vir jou Rick en JB” Miles

"Ek het 'n vriend wat 'n voormalige mariene en Irak oorlogsveearts is.Hy ly aan 'n ernstige geval
van PTSV.Cannabis is die enigste ding wat hom help om 'n ietwat normale lewe te lei.Niks wat
die VA hom ooit gedoen of gegee het, het ooit regtig gehelp nie.Ek en my vrou ly aan groot
mediese probleme.Cannabis is die enigste ding wat ons help.Dit is om hierdie rede dat ons alles
in ons vermoë doen om hierdie wonderlike kruie hier  in  Iowa te wettig  te kry.Baie van ons
veeartse sal groot baat vind by konsekwente wettige toegang tot kwaliteit cannabis.Ek glo totale
wettiging is die enigste manier.” Justin

“Ek is op die hennepolie vir verskeie toestande en ek het nog nooit so goed geslaap of so goed
gevoel nie.Dankie Rick Simpson & JB dat julle die boodskap uitgebring het dat hierdie plant
wondere doen vir alles denkbaar!!DOEN dit net mense en sien self!!Dit is die enigste manier
waarop jy 'n ware gelowige sal word, glo my!!” Val

--  Dankie, Val.Dit  is waar dat  niks beter as persoonlike ervaring met wat  die olie kan doen
nie.Sodra jy dit probeer het, byvoorbeeld op 'n brandwond of 'n muskietbyt en die jeuk en pyn
sal binne sekondes verdwyn, almal kan vir jou sê wat hulle wil hê en jy sal weet dat hulle vir jou
kan sê wat hulle wil hê, maar die olie sal steeds wees die beste medisyne wat daar is.En jy sal
'n emmer daarvan by die huis wil hê, net ingeval iets gebeur.

Jy hoef nie 'n woord te vertrou wat ons sê nie, maak net die olie, kry iemand met 'n brandwond,
velkanker,  diabetiese ulkus,  smeer  dit  dan plaaslik  aan en kyk wat  gebeur.Onthou dan dat
dieselfde binne-in jou liggaam sal gebeur wanneer jy die olie inneem, en dit is omtrent al wat jy
moet weet.JB

“Verlede April, nadat ek 5 jaar vry was van borskanker, is ek weer gediagnoseer.Hierdie keer
was dit  stadium 4,  terminaal  met  mets na ruggraat,  rib,  limfknope,  borsbeen en bors.Ek is
basies palliatiewe sorg aangebied en gesê hulle sal probeer om my uit te veel pyn te hou ...Om
huis toe te gaan en my sake uit te sorteer.Ek het baie pyn gehad en hulle het aanhou om meer
en meer giftige pynstillers voor te skryf met BAIE nare newe-effekte, (Percocet, hidromorfoon en
dekimetason).Ek kon nie hierop funksioneer nie.

My man het hierdie goed op die internet begin lees en ek was, om die minste te sê, skepties,
maar het gereken ek het letterlik niks om te verloor deur dit te probeer nie.Kou 'n baie klein
hoeveelheid White Widow 3 x daagliks.Verlede week het ek die nuus gekry dat my beenmets
heeltemal  weg  is.Vandag  is  vir  my  gesêdat  die  MRI  beduidende  krimping  van  die
sagteweefselgewasse toon.Nie so skepties nou nie en voel wonderlik, geen pyn nie.” Julia

“3  1/2  jaar  gelede  is  ek  gediagnoseer  met  borskanker,  stadium  3,  aggressief.Het  'n
mastektomie,  chemo  en  bestraling  gehad  en  toetse  het  negatief  teruggekom  vir  nog
kanker.Ongelukkig het my kanker gemetastaseerd en dit het dit op stadium 4 aggressief vir die
borskanker geplaas.Ek het nou beenkanker gehad en 'n spookfraktuur gehad waar die kanker
deur die been in my linkerheup gevreet het en my linkerbobeen vol kanker was.Met die wys in
die regte rigting vir  RSO het ek goeie nuus gekry van 'n skandering van die bors,  buik en
bekken area - geen kanker daar nie.My vorige skanderings het 8 kolle van kanker getoon, 1 in
linkerbeen, 5 in ruggraat en 2 in laer lumbale, ek sal binnekort 'n scan/x-strale van daardie area
kry en hopelik sal ek weer goeie nuus kan rapporteer.Dit het my lewe gered!Dit klop seker die
woorde van die dokter "Jy is terminaal, kry jou sake in orde en ons gee jou 4 maande om te
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lewe" en dit was 16 maande gelede.(Ek moet byvoeg dat sy nou met die hulp van 'n wandelaar
loop en in 'n bed slaap wat sy in 3 jaar nie kon doen nie.Een van haar volgende doelwitte is om
goed/mobiel genoeg te wees om 'n musiekkonfyt saam met my by te woon.)

“Hallo Jindrich, gister het ek Rick se boek klaar gelees.Goeie goed!Eerlik, ek het regtig nie meer
bewyse nodig oor die werklike magiese krag van die olie nie!Ek het ook 'n paar eksperimente
gedoen en elke dag ontdek ek iets nuuts wat hierdie medisyne kan doen!Wonderlik!Ongelukkig,
al is ek oortuig en al is my vriendin oortuig, is haar ma op een of ander manier nie in staat om
heeltemal te 'los'  nie ...en steeds is sy nie seker of sy kak chemo ophou nie...  Ek probeer
gedurig goeie argumente uitbring maar ek kan nie vir haar besluit nie!Sy is die een met kanker
en sy is die enigste een wat kan besluit wat om met haar lewe te doen.Ek weet sy sal in elk
geval  op  die  ou  end  genees  word,  want  ons  sal  soveel  olie  in  haar  stop  dat  dit  vir  haar
onmoontlik sal wees om te sterf.Maar tog voel ek dit is so dom en so gevaarlik om met hierdie
fokken chemikalieë te speel, veral as jy toegang het tot natuurlike medisyne wat bewys is om
kanker te genees!Ek lees van jou ervaring met kanker en mediese stelsel...Ek is regtig jammer
oor  jou  verlies...  en  nou  verstaan  ek  jou  houding  teenoor  die  tradisionele  sogenaamde
'medisyne' beter!” Luigi

-- Hi Luigi, dankie vir jou mooi woorde oor die boek en dit is jammer dat jy moet deurgaan.Dit is
haar keuse watter behandeling sy kies, maar ek sal nie naby die chemo gaan nie - lees net my
Ma se storie vir haar, miskien sal sy begryp dat om gif te neem nooit 'n goeie idee is nie, veral
as dit nie gestaaf of nodig is nie.Haar kanse om bloot die chemo te oorleef sal baie verbeter as
sy die olie drink, maar weereens, hoekom veroorsaak nog meer skade aan haar siek liggaam?
Dit maak glad nie sin nie. Beste wense, Jindrich

“Dit is die stryd waarmee baie goeie mense te kampe het, 'n onkundige dokter wat dink hy/sy
weet meer sonder om ooit vorentoe te beweeg oor nuwe ontwikkelende en bestaande inligting
oor cannabis, die cannabinoïede daarvan en die vermoë om kanker dood te maak sonder om
die pasiënt te benadeel.Hoe kranksinnig vanuit ons perspektief dat hulle gif sou eis oor iets so
veilig, hoekom?Is dit onkunde of hardloop hulle bang?

Ek het 'n dokter een keer in 5 jaar gesien sedert ek hierdie olie vir my IBS geleer het en dit was
vir iets wat ek nie self  kon doen nie.Ek en 'n ontwrigte pinkie het die olie gebruik om nooit
besmet te word nie, die steke verwyder sonder enige lyding en elke keer as ek dit toegedien
het, het die pyn dadelik verdwyn omdat ontsteking verwyder is.Dit is ten volle genees in 2 1/2 tot
3 maande in plaas van fisioterapie en ongeveer 9 maande tot 'n jaar vir genesing.Ek het al keer
op keer met my eie oë gesien en niemand kan dit van my af vat nie.” Covey

“Dokters is NIE wetenskaplikes nie en beoefen ook nie wetenskap nie.As hulle dit sou doen,
sou hulle eis dat die regering hulle toegang tot dagga sou gee.Die rede hiervoor is dat 'n nou
bewese deel van die liggaam, die endokannabinoïde stelsel, heeltemal deur die Amerikaanse
mediese samelewing geïgnoreer is.Terwyl ander lande al hoe meer navorsing doen oor dagga
en  spesifiek  kankerbehandeling,  Amerikaanse  mediese  instelling  word  bestuur  deur  Big
Pharma, groot versekering, en groot geld.Die dokters het beheer oor hul ambag aan nie-dokters
en vreesgebaseerde politici gegee.Hulle sal jare spandeer om alternatiewe te vind onder beheer
van patentprokureurs, terwyl hulle potensiële genesings bedreig.

As dagga in die een of ander diep oerwoud versteek is, wat deur een of ander ongeletterde
stam beheer  word,  sou  Big  Pharma die  eerste  wees  om sy  produksie  te  beheer,  sy  baie
verskillende cannabinoïde verbindings te patenteer, en dan na dokters om te draai om dit te
'voorskryf'.Maar die grootste stam in die VSA begin reeds die waarheid uitskreeu.Jammer vir
Big Pharma is hierdie stam nie te koop nie.” Bryan

“Daardie bewyse is met ons.En ons deel dit.Die mediese klomp [moet nie meer met respek
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behandel word nie] van dwelmdrukkers, wat vir aansporings werk, word ontbloot.Hulle krul in
hul  beursies.Hulle  is  bewus  van  wat  gebeur  en  hul  speelmaat,  die  FDA,  gaan  saam met
hulle.Nie anders as enige vorm van tirannie wat ons teëgekom het voordat ons hierdie keer
aanvaar het dat dit huishoudelik is nie.Ons doen dit aan onsself.Daar is 'n kuur vir kanker, daar
is GEEN KUUR VIR die manier waarop MEDISYNE op die oomblik op ons afgedwing word nie,
tensy ons met ons sakke en ons stembriewe stem!” Thielman

“Ek het gesien hoe familie en vriende so vinnig agteruitgaan en sterf nadat ek gedwing is om
tienduisende dollars te spandeer om stadig doodgemaak te word wanneer die geneesmiddel
reg uit  Moeder  Aarde groei.Kom nou,  word wakker en ruik  die snert.Moenie op stereotipes
spring en 'n paar REGTE navorsing doen nie.” Amy

“Ek het 'n bejaarde dame gehad met Alzheimers.Sy het 24/7 sorg nodig gehad.Sy het aanhou
om haar kombuis aan die brand te steek terwyl sy probeer kook.Ons sal, sy het olie gekry en
kon binne 'n maand weer haar kleinkinders herken en geheue begin herwin.” Janet

"Ek  weet  ek  sal  eerder  RSO as  chemo/rad  hê  ...  Snaaks  hoe  sommige  mense  RSO kan
verwerp wanneer die newe-effekte van alles anders jou met baie min lewenskwaliteit kan laat."
Kerry

“Dit moet maklik verkrygbaar wees.Dit MOET beskikbaar wees" Hoe meer ek lees, hoe meer
gefassineer is ek." Shelley

"Die volgende keer wat  jy iemand hoor sê "Waar is die eweknie-geëvalueerde studies?":  'n
Soektog op PubMed, die bewaarplek vir alle eweknie-geëvalueerde wetenskaplike referate, wat
die  term "dagga"  gebruik,  lewer  byna 20 000 wetenskaplike  artikels  op wat  die  plant  en/of
verwys sy bestanddele, waarvan byna die helfte net binne die afgelope dekade gepubliseer
is.Ter  vergelyking,  'n  sleutelwoordsoektog  wat  die  term  "Tylenol"  gebruik,  lewer  17  370
gepubliseerde artikels op.'n Sleutelwoordsoektog wat die term "ibuprofen" gebruik, lewer 10 500
gepubliseerde artikels op.'n Sleutelwoordsoektog wat die term "Ritalin"  gebruik,  lewer 7 012
gepubliseerde artikels op, en 'n sleutelwoordsoektog wat die term "hidrokodoon" gebruik, lewer
slegs 630 gepubliseerde artikels op. Lynn

"Nuwe  regering-gefinansierde  cannabis-/kankerstudie  SKOK  wetenskaplike
gemeenskap  ...THC,  cannabis  se  hoof  psigo-aktiewe  bestanddeel,  kan  eintlik  die  menslike
genetiese  kode  verander  om  kanker  en  inflammatoriese  siektes  te  voorkom.Wat?!!!!Wat
wat!!!????

Rick Simpson en sy hoofelf, die Tsjeggiese aktivis Jindřich Bayer, sê dit al vir baie maande, en
ek was beleefd, maar het heimlik gespot met die idee, want dit het vir my soos 'n klomp hokus-
pokus geklink (en as gevolg van ander geringe tegniese verskille wat ek gehad het met hul
perspektief)....Medisyne  kan  nie  DNS  verander  nie,  reg?VERKEERD,  blykbaar!HEILIGE
[BLEEP]!!!!!!” Alan

“OK, wat dit ook al beteken, dit is buite my kundigheidsfeer.Dit sê waarskynlik dat iets soos
cannabinoïden  kanker  kan  genees,  en  hulle  doen  dit  op  een  of  ander  manier  deur
geenmodifikasie.En dat meer navorsing nodig is, soos altyd.

Al wat ek sê is dat die gedagte aan 'n saak die kleinste deeltjie van die saak is en die olie kan
ook gedagtes regmaak.Gene is nog te groot.Die navorsing moet fokus op wat cannabinoïden
doen met die kleinste deeltjies van ons liggame, atome, kwarks, snare, ens.Dis waar probleme
begin, in die kleinste deeltjies, dit is wat jy moet regmaak as jy die probleme regtig wil oplos.JB
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Endokannabinoïde stelsel
"Elke organisme met 'n endokannabinoïde stelsel (ook bekend as: ECS) kan/sal baat vind by
kannabinoïede,  wat  homeostase  (harmonie)  binne  daardie  organisme  skep.Daar  is  drie
organismes op hierdie  planeet  wat  nie  'n  ECS het  nie:  sponse,  jellievisse en politici.Goed,
miskien, miskien, is dit moontlik dat die laaste oordrewe kan wees, net 'n bietjie.” Steve

"Ek glo dat die verlies van tumoronderdrukkende gene 'n deurslaggewende rol binne kanker
speel, en dat dit veroorsaak word deur endogene kannabinoïedekorte." Matty

-- Gene is te groot, jy moet na die kleinste deeltjies gaan, dis waar die probleem ontstaan en dis
waar dit reggemaak moet word.Selfs DNA is te groot. JB

“Ek sal die wetenskap aan die wetenskaplikes oorlaat wat ek nie is nie. Ek versamel my inligting
uit wat ek sien en voel.Ek weet ek is beter en diegene met wie ek my kennis gedeel het, is beter
of besig om te herstel, en bowenal in vrede is hulle nie bang vir hul siekte of siekte wat herstel
soveel beter maak sonder die stres nie.” Kelee

“Dit het my aanvalle vir jare gedemp.Dit is sedert die 19de eeu bekend dat dit migraine verlig
deur  die  mediese professie,  en Russo het  in  2003 bespiegel  dat  'n  onderliggende kliniese
endokannabinoïede tekort skuldig is." Tom

"PubMed het 'n artikel wat sê dat IB, migraine en fibro 'n kliniese endokannabinoïde tekort kan
wees." Eric

-- Sekerlik.Soos ons daarna kyk, is die meeste siektes simptome van kannabinoïedekorte en die
meeste  siektes sal  waarskynlik  glad nie voorkom as mense klein hoeveelhede olie  gebruik
sedert die dag dat hulle gebore is nie.JB

V.Waarom moet ek van dokters verwag om die bewering te ondersteun dat cannabis kanker
genees?
A.Wel, want dit genees kanker en dit is al wat daar is.THC veroorsaak apoptose, so verbasend
genoeg veroorsaak dit  apoptose in  alle kankers.Hoekom?Wel,  want  gedekarboksileerde olie
kom op een of ander manier in alle selle in die liggaam in as dit  in die regte hoeveelhede
ingeneem word.Die endokannabinoïde stelsel reguleer die immuunstelsel,  so wanneer jy die
immuunstelsel reg laat werk, kan dit ook kanker beveg.Nie veel hieraan nie, regtig, dit is regtig
aanstootlik eenvoudig.

Behoorlik  vervaardigde hoëgraadse olie  is  in  elk  geval  die  beste  kans wat  die  pasiënt  het
(chirurgie  sal  dalk  in  'n  paar  lewensgevaarlike  gevalle  vereis  word).En  as  jy  weet  van  'n
behandelingsopsie wat veiliger, doeltreffender en meer pret vir die pasiënt is as die olie, wel,
vertel ons.Daar is nie enige nie.

Kyk wat Mechoulam en Pacher sê: “Ontsteking/weefselbesering veroorsaak vinnige verhogings
in plaaslike endokannabinoïedvlakke, wat op hul beurt seinreaksies in immuun- en ander selle
reguleer  wat  hul  kritieke  funksies  moduleer.Veranderinge  in  endokannabinoïedvlakke  en/of
CB2-reseptoruitdrukkings is aangemeld in byna alle siektes wat mense affekteer, wat wissel van
kardiovaskulêre, gastroïntestinale, lewer, niere, neurodegeneratiewe, psigiatriese, been-, vel-,
outo-immuun-,  longafwykings tot  pyn en kanker,  en modulerende CB2 reseptoraktiwiteit  hou
geweldige terapeutiese potensiaal in hierdie patologieë in.”

En hoe doen jy dit alles?Wel, met die olie.Jy balanseer die vlakke of sit dit in 'noordryf, wanneer
nodig.Jy kan die olie eet, dit aanvryf, dit verdamp en in setpille neem, en tussen hierdie vier
metodes kan jy 'n manier vind om elke pasiënt op hierdie planeet te help.Later sal dokters die
gewasse met die olie inspuit en dit in rekordtye op dié manier laat krimp (nie tuis aanbeveel
nie).
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En hoekom het ek velkanker (of diabetiese ulkusse of brandwonde) voorgestel?Wel, want jy kan
sien wat daar gebeur en dit neem gewoonlik nie lank om hulle met die olie te genees nie, 'n
paar weke maksimum in die meeste gevalle.Besef dan eenvoudig dat dieselfde ding wat gebeur
na  aktuele  toediening  op  jou  vel,  binne-in  jou  liggaam  gebeur  wanneer  jy  die  olie
inneem.Weereens,  aanstootlik  eenvoudig,  maar  dit  is  uiteindelik  'n  baie  presiese
verduideliking.En  gaan  dan  terug  na  wat  Mechoulam  geskryf  het:  “Veranderinge  in
endokannabinoïedvlakke en/of CB2-reseptoruitdrukkings is aangemeld in byna alle siektes wat
mense  affekteer,  wat  wissel  van  kardiovaskulêre,  gastroïntestinale,  lewer,  niere,
neurodegeneratiewe, psigiatriese, been, vel, outo-immuun, longafwykings tot pyn en kanker, en
modulerende CB2-reseptoraktiwiteit hou geweldige terapeutiese potensiaal in hierdie patologieë
in.

– As ek dit alles weet, gaan ek dadelik my CB2-reseptoraktiwiteit gaan moduleer.JB

“Enigiemand wat twyfel.Mag ek jou vra om ASSEBLIEF die woorde Endocannabinoid System te
google.Dit  is  in  elke  enkele  mens.Mense  produseer  letterlik  cannabinoïde  stowwe  in  hul
borsmelk, dit is bewese mediese feit.Ons het letterlik 'n groot stelsel in ons liggame, wat jare
gelede ontdek is, wat reseptore vir cannabisverbindings het.Dit is ook 'n bewese feit.Wetenskap
het  bewys  dat  THC  vassluit  in  die  CB1-reseptor,  van  SLEGS  beskadigde,  ongesonde  of
kankerselle,  en  DWING  hulle  om  te  sterf  deur  Apoptose,  geprogrammeerde
seldood.Kankerselle produseer ceramide, die THC vind dit en los die probleem op.Weereens,
dit is 'n medies bewese feit wat u oral aanlyn kan vind, deur geakkrediteerde universiteite en
ander navorsingsentrums.Dit is ware wetenskap.NIE sommige bulmense maak op om hoog te
word nie.

Ek weet dat verskeie kinders kanker genees of genees het met cannabis.My seun is een van
hulle.Dink jy my tweejarige wil high word?Dink jy ek wil my kind hoog hê?Um, NEE.MAAR, ek
sal hom ook nie chemo gee nie dokters het gesê ons sal hom nie genees nie.En ek wil beslis
nie hê hy moet doodgaan nie.So...ja, ek gaan dit op hom gebruik en vir almal vertel wat ek die
waarheid ken.En hopelik deurdring tot sommige van die twyfelaars...Miskien sal hierdie gesprek
eendag hul lewens red, of iemand wat hulle ken...” Suzetta

“Veranderinge in lipiedmetabolisme is intiem verwant aan kanker.Verskeie klasse bioaktiewe
lipiede speel  rolle  in  die regulering van seinweë betrokke by neoplastiese transformasie en
tumorgroei  en  -progressie.Die  endokannabinoïde  sisteem,  wat  lipied-afgeleide
endokannabinoïede,  hul  G-proteïen-gekoppelde reseptore (GPCR's),  en die  ensieme vir  hul
metabolisme, is besig om na vore te kom as 'n belowende terapeutiese teiken in kanker.

-- Die endokannabinoïde stelsel reguleer die immuunstelsel direk, so ja, dit speel 'n groot rol in
die behandeling van kanker.Dit verg nie 'n universiteitsgraad om hierdie een uit te vind nie.

En hoe reguleer jy die funksie van die endokannabinoïde stelsel?Met cannabinoïden, miskien?
En watter vorm van cannabis is die kragtigste?Wel, die olie.En hoe moet pasiënte dit gebruik?
Soos die meeste ander medisyne, kan hulle eet net eet dit.Drie keer per dag.Bingo.JB"

Kanker Getuigskrifte
Leuse: Spontane remissie van kanker blyk verbasend dikwels in die 
teenwoordigheid van cannabisolie te voorkom
“Vriend  het  beenkanker.Sopas  met  die  olie  begin  verlede  week,  pyn  is  weg,  hy  voel
beter.Onkologiedokters is geskok.” Joe

“Ek het gekyk hoe ’n goeie vriendin sterf aan stadium 4 borskanker, op haar laaste bene ná
intensiewe chemo.Ek het vir haar spesiale koekies gegee, dan skeur feniks elke 4 uur.Sy het
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genees, en floreer!Het gesê sy het nog nooit beter gevoel nie!” Charlene

“Jy het soveel lewens gered...Een van my vriende het haar beenkanker genees in 45 dae van
hennepoliebehandeling.” Gyan

''n Bietjie goeie nuus gister.'n Man vir wie ons sopas olie gegee het, het sy dokter geflous toe
daar 'n paar weke later gevind is dat die gewasse in sy longe weg is, asook die een op sy lewer
wat tot net 'n kol gekrimp het.Een klein buisie!Ons het 'n paar aan die gang en dit gaan almal
goed met hulle.Ek hoop dinge is goed.Phoenix Tears leef en gesond.” Chris

"Jose:  Update  -  My  81-jarige  vriend  het  3  gewasse  saam  van  sy  gesig  (velkanker)
plaveiselkarsinoom geslaag.Hulle het nie 'n kans gestaan  teen die wêreld se beste medisyne
nie.5 weke op die olie en hy voel beter as wat hy in 15 jaar gehad het.Sy eetlus is terug!Hy wen
die stryd!!!Ons wen die stryd!

Steve: Het hy die olie ingeneem en dit ook plaaslik gebruik?

Jose: Albei

Steve: Fantasties.Is dit nie wonderlik om te weet ons kan so 'n verskil in iemand se lewe maak
nie.

Jose: Hy het vir 2 weke 68% THC-olie gemeng met olyfolie en klapperolie op sy wang begin vryf
voordat dit opgeduik het.Hy neem dit ook sonder die olyfolie in nadat hy dit aan die binnekant
van sy wang gevryf het.

Jose: Sy Dr.

Steve: Dis nou fantastiese nuus oor die dokter wat hulp wil hê.Welgedaan my vriend!!!!En ek is
bly jou 81-jarige vriend is weer terug om die lewe te geniet.

Jose: Ja, dit is regtig ongelooflik!Dr. P, ons sal hom noem, is 'n bekende skrywer van 'n paar
boeke en 'n groot Natuurgeneser en 'n MD.Hy het die afgelope 2 weke 5 van sy pasiënte na my
verwys.Alle terminale kankerpasiënte.”

“Twee weke gelede het ek vir  nog een van my vel-/keelkankerpasiënt/vriend ’n helende olie
gegee om in te neem en plaaslik te gebruik, saam met ’n bietjie klapperolie.Dinsdag het hy vir
my gesê die vel op sy wang het oopgegaan en die gewas is blootgelê.Ek het vir hom gesê om
voort te gaan om die olie aan te smeer, maar sonder die klapperolie, net die suiwer genesende
olie.Hy het die genesende olie direk op die blootgestelde gewas gesit en hy het gesê: “Die bult
wat uitgesteek het,  het  teen die volgende dag verdwyn.Dit  het binne minute begin dreineer
nadat dit aangevryf is.Dit het uitgespoel – die olie het die kanker soos ’n salf uitgetrek.” Die
kankergewas was daar, nou is dit weg...Twee weke!!!" Jose

"Hallo Rick Simpson en Jindrich Bayer, ek wou 'n baie GELUKKIGE GELUKKIGE nuus deel.Ma
se  skanderings  het  'n  "meetbare"  afname  in  die  grootte  van  ALLE  gewasse  in  lewer  en
pankreas getoon.Sowel,  die gewas in  haar  long is  nou HEELTEMAL,  100% WEG!!!Daar  is
soveel dankie om rond te gaan, maar die nommer een persoon wat die meeste liefde verdien, is
Rick omdat hy hierdie inligting so openlik met die wêreld gedeel het om mee te begin.

Dankie  Jindrich  vir  alles  wat  jy  doen,  insluitend  jou  ondersteunende  vriendelikheid  en
instruksies.Ek weet ons loop nog steeds op eierdoppe met haar diagnose/prognose maar as
dinge aanhou verbeter (gewasse wat krimp of "oplos" soos hulle dit noem met geen verdere
metastase nie).Ek sal uiteindelik vir jou haar voor en na mediese verslae stuur sodat jy kan sien
dat jy gehelp het om die lewe te red van 'n ongelooflike, liefdevolle, aktiewe, geeende vrou wat
in die buitelug besig is om haar kruietuin te plantsoos ek tik.Baie liefde, Barbara"

-- Hi Barbara, dankie, jy het ons dag gemaak met jou e-pos.Sê vir ons hallo vir jou Ma en maak
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seker sy gaan nie vir enige ander skanderings of X-strale of ander karsinogene snert nie.Laat
haar gaan deur hoe sy voel, sy moet 120-180g van die olie oor ses maande of minder eet.As ek
sy was, sou ek dan in elk geval vir die res van my lewe elke dag die olie eet, kanker het 'n baie
min kans as daar olie in die liggaam is.Onderhoudsdosisse is 'n uiters belangrike deel van
hierdie metode.Beste wense, Jindrich

“My vriend se man is genees van kanker wat sy onkoloë gestuit het wat hom ingelig het hy het 3
maande.Dit is die waarskuwing: omdat hulle verstom was deur sy wondergenesing, het hulle
hom elke 6 maande vir MRI met kontraskleurstof aangemeld.Op sy laaste MRI het sy liggaam
op die kleurstof gereageer en sy hart het in die MRI gaan staan en hy is amper dood.Ek stem
saam met JB.Die toetse is so giftig soos hul "geneesmiddels".Wees versigtig."Colette

“My ma het haar stadium 3 kleinselle longkanker met die olie genees!!Het ek genoem dat sy
kankervry was slegs vier maande na diagnose?Wel, dit is wat gebeur het.” Dagbreek

“My pa het ook pankreaskanker wat na sy lewer en long versprei het tydens chemo en dit het
weer versprei hy was baie ongesteld en het vinnig agteruitgegaan.Hy het die olie 3 maande
gelede begin.Jongste skandering Maandag wys al 7 kolle het verdwyn en pankreaskanker het
gekrimp.Hy voel 100% beter en het lewenskwaliteit terug.Die olie is werklik wonderlik.” Lisa

“My pa is ook op die olie vir pankreaskanker wat na sewe ander kolle versprei het.Hy is al 5
maande op die olie.Al sewe kolle wat tydens chemo verskyn het, het verdwyn sedert die begin
van die olie en die pankreaskanker het gekrimp.Die olie het sy lewe gered!” Lisa

"Hallo, ek wou jou net opdateer.Pa het weer 'n skandering gehad sedert hy 5 maande gelede
met  die  olie  begin  het  vir  pankreaskanker.Laaste  skandering  het  gewys  die  kanker  in  die
pankreas het  gekrimp en  die  ander  7  kolle  wat  verskyn  het  terwyl  hy  op  chemo was,  het
verdwyn sedert  hy  die  olie  begin  het.Nuwe resultate wys die  kanker  in  pankreas het  weer
gekrimp  en  daar  is  geen  ander  kolle  nie  wat  bloedig  fantasties  is,  aangesien  dit  hoekom
pankreaskanker so dodelik is as gevolg van die tempo wat dit versprei.So 8 maande saam 5
van daardie maande met behulp van olie pa doen goed.Trouens, hy voel nou beter as toe hy
die eerste keer gediagnoseer is.So dankie weereens Rick, JB en almal wat help om hierdie
inligting uit te kry.As dit nie vir die olie was nie, sou ek nie my pa gehad het nie!!” Lisa

“In  Oktober  2013  is  long-,  limfoïede-  en  pankreaskanker  by  my  pa
gediagnoseer.Pankreaskanker  is  'n  sterftesyfer  van  95  persent.Hulle  het  hom  2-4  maande
gegee om te lewe.Ons het hom dadelik op die olie begin, sodra ons van hierdie goed gehoor
het.Op 26 Maart 2014 is kankervry by my pa gediagnoseer.Wonderlik!!Hierdie olie het my pa se
lewe gered.Hy slaap beter en eet ook beter.” Melissa

“My pa was ook stadium 4 pankreaskanker.Hy het ook 10 kolle op die lewer gehad...dit was laat
November 2012.Hy het nou 1 kol op lewer (.08) en 1 kol in pankreas (8 mm).Ons klop dit.Sy
dokters is geskok.Hy tel gewig op en voel alte goed.Cannabis-geïnfuseerde olie is ook goed.”
Angie

-- Moenie met verdunde medisyne speel nie, Angie.Dit is goed vir aktuele gebruik, maar jy wil
nie olies wat met cannabis toegedien is aan kankerpasiënte gee as hul enigste behandeling
nie.Volkrag volle spektrum aanval werk die beste.

Veral vir die wat "moet" gaan 'n skandering neem "te sien" hoe dit genees.Sulke mense moet
outomaties nog 60g van die olie by die protokol voeg omdat hulle net onnodig deur 'n hoogs
kankerverwekkende prosedure gegaan het "om te sien" hoe hulle voel.Nuuskierigheid kos geld,
jammer daaroor.Baie geluk en beste wense.Dit is wonderlik om die sukses te sien van mense
wat anders dink.JB

“Ek is 'n stadium 4-oorlewende pankreaskanker danksy hierdie olie.Ek het in Desember 2013
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met chemo begin, al (meer as 200) ander in die studie is dood.Ek is die enigste een wat die olie
gevat het en dit vir die dokter moes wegsteek.Noudat ek oor die olie uitgekom het en hy my
kankervry verklaar het  vanaf  5 Junie,  probeer  hy my steeds oortuig om voort  te  gaan met
chemo.Ek weier!Alles wat hierdie dokter gedoen het, het verkeerd uitgedraai, maar alles wat
Rick Simpson gesê het, het geblyk waar te wees.My mediese rekords wys wat die dokters gesê
het, ek moes teen Januarie gesterf het, maar hier is ek laat Junie.Dankie Rick!Die olie het my
van kanker gered, ek hoop dit red my van chemo.” Vriend

“Ek is 'n feitelike bewys dat RSO 'n direkte uitwerking op MPNST en NF1 het.Mediese rekords,
MRI-, PET-, CAT-skanderings bewys 'n beduidende vermindering in tumorgrootte en ywerigheid.
Kristyne

“Ek het 'n gewas van 3,7 cm op my testikel gehad.Ek het een gram per dag van RSO met geen
ander medisyne en toe ek terugkom die dokter was hy verbysterd.Hy het gesê die gewas is weg
en kon dit nie verduidelik nie.So ek het vir hom gesê ek neem RSO.Hy het gesê: "Ek is nie te
opgevoed oor die onderwerp nie, maar ek sal sê dit moet die enigste rede wees waarom dit weg
is." Ek het onlangs nog een opspring en ek dink dit is omdat ek nie 'n onderhoudsdosis gedoen
het nie.So ek sal nog een gram per dag doen vir 30 dae en kyk of dit verdwyn soos die vorige
een.Maak dan seker ek handhaaf daarna.” Brandt

“Ok my Peeps.Vandag is die dag wat ek net gehoop het ooit sou gebeur.Die biopsie resultate is
in.Corrie  Yelland  HET  SO  NET  BEVESTIGING  ONTVANG  DAT  HAAR  KANKER  100%
HEELTEMAL WEG IS!!!!EK IS KANKER VRYEEEE!!!!!Nie eers enige displasie nie, wat nog te
sê van die groot C.

Aan my ongelooflike, wonderlike vriende wat gesamentlik daarvoor verantwoordelik was dat ek
die medisyne kon bekostig=daar is absoluut geen woorde om te beskryf hoe dankbaar ek vir
elkeen van julle is nie.Julle is almal amazing!

Aan Heather wat vir my die eerste keer RUN FROM THE CURE gestuur het -- Daardie video
het my lewe letterlik verander.Wie sou dit gedink het, hoor?Ek het jou lief!Aan Rick Simpson,
aan Jindřich Bayer uit die diepte van my hart...DANKIE vir jou kennis en jou ondersteuning.Ek
lewe vandag as gevolg van julle almal!

Ek is werklik geseënd om sulke wonderlike familie en vriende te hê.” Corrie

"Hallo Jindrich, net 'n vinnige nota om jou te laat weet ek het my dokter vandag gesien.Die
verslag sê die kanker (anale kanaalkanker) is nie meer waarneembaar nie.Verlede herfs is vir
my gesê ek het 2-4 maande as ek nie bestraling doen nie.Ek het gekies om geen bestraling te
doen nie en om eerder die RSO te probeer.Dit het duidelik gewerk!Uit die diepte van my hart,
dankie, Dankie, DANKIE aan Rick en vir jouself!!!!“ Corrie

-- Corrie, btw, watter kanker was dit?Gooi die olie op die litteken, dit sal seker ook weggaan.In
elk geval, bly weg van dokters af, nie meer skanderings ens nie, en maak seker jy eet soveel
olie as onderhoudsdosisse as wat jy kan.JB

“Ek het sowat 2 maande gelede ’n kans gekry om met Rick op ’n radioprogram te praat ...Ek het
hom  vertel  hoe  rso  my  al  so  baie  gehelp  het...Ek  het  dieselfde  kanker  gehad  as  Farrah
Fawcett...Anale  kanaalkanker...dis  redelik  skaars...om nie  met  kolorektale  kanker  te  verwar
nie...en ek het NEEOOOOOOOO voorneme om ooit die olie te stop.” Corrie

--  Ek sou ook nie van plan wees om ooit  op te hou om die olie te gebruik nie, dit  is  heel
verstaanbaar.JB

“My jongste suksesverhaal.Dit is 'n vrou in haar laat 50's wat met Fase 3 gediagnoseer is, maar
baie naby aan Fase 4 Longkanker.Vandag het ek dit ontvang: "Wel, my ma het 'n maand gelede
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vir haar CT-skandering gegaan en haar resultate 'n paar dae gelede teruggekry.Dit is heeltemal
weg!Haar dokter het hulle gelees en gesê die groter massa is duidelik en daar is niks oor nie...

Sy het nog COPD maar ons sal daaraan werk en haar rook lol...Baie dankie vir almaldie raad en
kennis van dinge waarvan ons nooit bewus was nie.Alles het saamgekom vir 'n rede en ons is
so gelukkig.God seën jou en jou gesin.” Corrie

--  Spontane  remissie  van  longkanker  blyk  verbasend  dikwels  in  die  teenwoordigheid  van
cannabisolie te voorkom.JB

"Na net 4 gram het ons 'n drastiese verandering in die bloedverslae (ESR) en die niertoets van
my pa gesien wat 'n blaaskanker het, hy slaap goed, glimlag, ek hoop net hy kom terug na
normaal, kyk na Rick Simpson se toewyding en selfvertroue, ek het teen alle dokters gegaan en
my pa nie deur Chemoterapie laat gaan nie,  tot  op hede is ek nie spyt oor my besluit  nie.
Dankie, Rick Simpson.” Arpit

“Ontvang sopas AWESOME nuus wat ek graag met julle almal wil deel.Ek het 'n vrou hier in BC,
ek het in die regte rigting gewys met borskanker.Dit het metastaseer na haar longe, maag en
brein.Sy is al 'n maand op die medikasie en het gister haar onkoloog gesien.Alle gewasse het
gekrimp,  en  haar  gewasmerkertoets  is  NORMAAL.Nog  een  keer  Peeps  –  CANNABIS OIL
DOOD KANKER!” Corrie

"Ok, al my wonderlike Peeps, hierdie gaan 'n lang lees wees, maar ek dink ek het dalk gister
PAYDIRT geslaan.Ek het  my tandarts  sedert  verlede September  nie  gesien nie.Op daardie
tydstip was ek besig om vir my lewe te veg.My tandarts is op daardie stadium meegedeel dat ek
kanker het.Ons het die gewone gesprek gehad, waar ek vir hom gesê het ek doen nie bestraling
nie en doen 'n "alternatiewe behandeling".Hy het destyds gevra wat ek doen.Ek was huiwerig
om hom te  vertel,  aangesien  hy  bekend  was  vir  sy  "rigiditeit",  maar  het  hom gesê  om te
kykHardloop van die kuur.Hy het my eintlik gebel nadat hy daarna gekyk het.Hy het gesê dat hy
as mediese beroep geneig was om in die boks te wees, dat hy 'n broer ('n dokter) en 'n ander
broer ('n farmakoloog) gehad het en hoe hulle soms "nie al die antwoorde het nie."

Vinnig vorentoe na gister.Hy was verstom om te sien hoe goed ek gelyk het, en vir ’n oomblik
sprakeloos  toe  ek  vir  hom  sê  die  Cannabis-olie  het  gewerk.Hy  het  allerhande  vrae  begin
vra.Baie van hulle “wetenskaplike vrae” wat ek nie kon beantwoord nie.Hy het gevra oor kliniese
proewe, verskillende siektetoestande wat met Cannabis behandel word, ens.Hy wil met sy broer
oor myself  praat,  asook Cannabis as 'n kanker-“geneesmiddel”,  en wil  ook hê dat  sy broer
Cannabis as 'n medisyne moet navors.Sal dit  ok wees as hy my selnommer en e-posadres
neem?

Hier  is  waar  dit  groot  word.Sy  broer,  dr.  Jake  Theissen,  was  vroeër  die  dekaan  en  het
baanbrekerswerk in die Farmakologie-program by die Waterloo Universiteit gedoen.Hy is nou 'n
konsultant  vir  medisynemaatskappye  en  spesialiseer  in  "Nuwe  benaderings  in
kankerbehandeling." Hy is sterk verbonde aan die Kanadese Kankervereniging.(Hy is ook die
een  wat  deur  die  regering  gevra  is  om  aan  die  hoof  te  staan  van  die  ondersoek  na  die
verwaterde chemo-skandaal.) John het gesê dat sy broer al dikwels gesê het, daar moet iets
beters daar buite wees om kanker te behandel.Iets natuurliks, eerder as chemies.Ek het vir hom
gesê om nie verder te kyk nie. Cannabis is die “iets natuurliks”. Corrie

“My man is oorspronklik amper 6 jaar gelede met prostaatkanker gediagnoseer.Ons het  die
mediese gemeenskap vertrou en die tradisionele manier van behandeling gevolg net om mee te
deel dat ons 'n "katastrofiese mislukking" was op 4,5 jaar toe die kanker teruggekeer het.Ek het
vir  byna  2  maande  konsekwent  al  die  alternatiewe  terapieë  ondersoek,  insluitend  jou
hennepolie, en binne 3 maande het my man se kankertelling met die helfte gedaal.Tien maande
later en sy PSA is af na .11 - nie opspoorbaar nie.
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Dit  is  baie  jammer  om  te  hoor  dat  ons  regering  weier  om  enige  alternatiewe  medisyne,
insluitend hennepolie, in die behandeling van siektes te erken, maar soos jy het ons niks anders
as bespotting gehad van die "professionele" en selfs sommige familielede.Al die "samelewings"
daar buite is groot farmaseutiese beheergroepe, maar ek "verstaan dit" met betrekking tot die
aftakeling van 'n stelsel van miljoene mense wat in 'n bedryf werksaam is wat so korrupt is met
$20 miljard per jaar dat daar nooit 'n genesing sal wees nie.Met opset!!

Hierdie hele proses het my blootgestel aan hoe diep die konyngat werklik gaan en ek is tans
besig om 'n boek te skryf oor my bevindinge met die gepaste titel "verbind die kolletjies."Dit is 'n
historiese perspektief van GMO's, industriële boerdery, en groot farmaseutiese en die impak
daarvan op die gesondheid van elke individu.Ek sal voortgaan om jou op hierdie webwerf te
volg en wens jou alle voorspoed en goeie gesondheid toe.Dankie vir alles wat jy gedoen het en
nog steeds doen.Die uwe, K”

"'n Vriend, in die laat stadiums van kanker, wat deur die martelprogram van chemo en bestraling
vir leukemie gely het, het deur die wingerd van "Run from the Cure" geleer en besluit om die
olie  te  probeer  nadat  alles  anders  nie  daarin  geslaag  het  om  sy  genesing  te  kry  nie.
siekte.Ongelukkig het hy dit te laat gelos om homself te red, maar sy kennis en omgee het my
gered.Dit was die olie wat hy nie die geleentheid gehad het om te gebruik nie wat my op my pad
na herstel begin het.” Stephan

“My skoonpa het vanoggend sy onkoloog dr. gesien vir sy ondersoek.Die Dr is stilgemaak.My
skoonpa het al 15 jaar leukemie.Hy was op die olie.Vandag het sy witbloedseltelling na normale
perke teruggekeer.Watse kanker??KANNABISOLIE GENEES KANKERMENSE!” Karen

-- “Niks beter as 'n Dr. wat stilgemaak is nie!hehe mal daaroor!My dag gemaak!" Jackie

"Hallo weer Rick!Ek hoop hierdie e-pos vind jou goed.Ek skryf vandag om jou te vra hoe lank
moet 'n pasiënt op die olie bly?Ons het 'n pasiënt met 'n groot gewas.Hy het 15 Maart begin en
is  tot  dusver  deur  40  gram.Hy  is  sedert  dag  2  op  1,5  gram  of  meer/dag.Stop  jy  by  die
Terapeutiese dosis van 60 gram?Geld is 'n faktor vir hierdie pasiënt.Hy het tot dusver niks vir sy
medisyne betaal nie.Hul versorger het die eerste 60 gram olie geskenk, maar kan nie vir ewig
gratis medisyne gee nie.Dankie vir jou insette.Ek waardeer jou insig.Die uwe, Janet”

“Liewe Janet, jy sê hy is op 1,5 gram of meer per dag sedert dag twee.Die olie wat ek produseer
is so sterk dat dit gewoonlik die gemiddelde persoon sowat 5 weke neem om by die punt te kom
waar hulle 1 gram per dag kan inneem.Daar kan 'n probleem wees met die stam wat gebruik is
om hierdie  olie-hennepstamme te  produseer,  kan baie  verskil  in  hul  genesende  vermoëns,
sodat die probleem die stam kan wees.Gewoonlik teen die tyd dat die pasiënt 60 gram olie
ingeneem het, is die kanker weg.Maar as dit nie is nie, sal ek aanhou om vir hulle die olie te gee
totdat  dit  is.Die tyd wat  dit  neem en die hoeveelheid  olie  wat  benodig word,  kan baie van
persoon tot persoon verskil.Ons is almal anders en sommige mense genees baie vinniger as
ander.Gewoonlik sal mense wat erg deur chemo en bestraling beskadig is 'n langer behandeling
en  meer  olie  benodig.Die  olie  moet  al  die  skade  wat  hierdie  sogenaamde  behandelings
agtergelaat het ongedaan maak.My raad sal wees om te probeer om die olie van 'n ander sterk
indica-stam te produseer, maar hou hom in elk geval op die olie, dit is die enigste ding wat ek
weet wat sy lewe kan red.Beste wense, Rick Simpson”

“Die dagga-olie kan jou nie van die dodelike chemoterapie red nie.Die olie kan meer help as die
pasiënt chemo weier.” Steve

“Ek is nie seker of dit 'n sukses is nie- Maar ek reken dit beslis as een!Net ingeval iemand
wonder hoekom ek 'n manstem het, is dit nie omdat ek 'n sigaretroker was of iets nie - ek het
nooit gerook nie, maar omdat ek my skildklier laat verwyder het.Ek is 51 (en 'n half!) en het
sedert  my 20's  olie  gebruik.Ek het  dit  net  altyd heerlik  gevind om te verdamp.'N Paar jaar
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gelede - ek het begin sukkel om te sluk, en my dokters het knope op my skildklier gevind.Knope
op my skildklier wat ek moes gaan vir kankertoetsing.Wanneer hulle dit doen- hulle steek net 'n
groot gat naald in jou keel en gaan in die nodes om getoets te word.Hulle gee jou niks - geen
narkose - as gevolg van die ligging.So- doen dit 'n paar keer en kyk of jy kan stilsit.In elk geval-
nadat ek 6x gesteek is en my skildklier so groot geword het, het ek gesukkel om te sluk en
asem te haal- ek het my skildklier laat verwyder.Met al die kanker in my familie, het ek gedink ek
sou voor die wedstryd wees.Geen Kanker.Geen.Ek is tot dusver die enigste een in my familie
wat kanker vrygespring het.Ek doen olie sedert my 20's.Ek het omtrent elkekankertoets daar
buite as gevolg van familiegeskiedenis- en nada tot dusver Dank God!Jy doen die wiskunde :-)”
Janet

“Ek het baie keer Rick Simpson se Phoenix Tears op my Facebook-muur gedeel... toe was 'n
vriendin van my eendag op haar sterfbed met Limfoom.Toe sy my plasings op die olie sien, het
sy dadelik die olie begin neem en is nou KANKERVRY!Haar dokters is verstom.Hulle het vir
haar gesê sy het drie maande om te lewe … HULLE IS VERKEERD.” Jamie

"Ek is behandel  'n  vrou met  TERMINAL kanker,  met  RS hennepolie  en sy word uiteindelik
beter.DIT WERK!" voodootattoo

“Doen nou dieselfde ding.25% THC SKYWALKER OG, laaste OG-olie was my PSA 160.Na 100
gram vandag is dit 7.” Jimmy

"Hallo Chris,  Update ...kanker gaan weg...sy het gisteroggend 'n oproep van haar verwarde
onkoloog gekry.Gewoonlik het ons 'n aangesig tot aangesig afspraak maar hy het haar hierdie
keer gebel om haar in kennis te stel van die resultate van al die skanderings wat 'n paar weke
gelede gedoen is.Lewer - kanker kan nie meer gesien word nie.Longkanker, een longkanker
weg en die ander longkanker aansienlik verminder.Hy het egter nie die bors genoem nie ...Ma
bel hom dus terug vir 'n paar vrae en om 'n afspraak vir ons te maak om in te gaan en met hom
te praat en om vorige en onlangse skanderings te bekyk.Ek is bevrees sy was 'n bietjie geskok
toe die dokter begin praat het oor haar lewer en longkanker wat verdwyn het dat sy vergeet het
om te vra oor haar borsarea.

Al die skanderings was vir 'n voorondersoek vir 'n nuwe hormoonterapie-proef ...maar die Dr sê
sy  is  nie  meer  'n  kandidaat  vir  die  hormoonstudie  soos  'n  pasiënt  moet  hê  niegroeiin  die
kankerareas en al haar areas groei NIE maar sterf.Ons is oor die maan met die resultate van
die olie!!!Toe ek 'n maand of wat gelede met Rick gepraat het oor my ma, het hy voorgestel dat
sy op 'n tweede 90 dae behandeling moet gaan en daarom beplan ons daaraan aan die begin
van September.Ons sal haar intussen op 'n onderhoudsdosis sit. Sjoe!Sy het van die begin van
die behandeling geweet dat die olie op haar gewasse werk, sy kon voel hoe hulle krimp en
weggaan.Ons is  almal  so dankbaar dat  jy my aan jou dokumentêre idee voorgestel  het  en
hierdie behandeling gedeel het.Vir ewig dankbaar, Cindy"

“Hallo liewe Corrie...Wil net laat weet dat ek die olie wat ek by my ma gehad het vir 'n vriendin
se  vriendin  wat  borskanker  het  gegee  het...Sy  het  vir  'n  maand  geneem  en  dit  is  in
remissie ...Sommige kankerselle is dood in die gewas...En die dokter was verbaas en positief
en blykbaar as sy volgende keer beter resultate het sal hulle iets aan die olie begin doen.Ek is
so bly en dank God dat ek daardie inligting oor die cannabis-olie aan hierdie vrou kon gee.:)) So
gewens my ma kon die olie elke dag geneem het...”

"Hallo Rick, ek het goeie nuus.My ma kon psigies nie meer die erkenning verduur dat sy kanker
in haar bors het nie, so sy het die operasie ondergaan.Sy het egter 30g van die dosis geëet, en
sy het 'n paar kruietee gedrink van 'n ou wat allerhande mediese kruie het en sy het ook die
verbande van hierdie kruie gesit.In elk geval, toe dokters daardie kanker uitgehaal het, was dit
nie meer as 7 mm groot nie en van 100% weefsel, slegs 1% was aktief, en kwaadaardig en in
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die sterwende fase.3 dokters het hierna gekyk, en hulle het gesê dat hulle nog nooit so iets
gesien het nie ...Dus, as sy meer 1 of twee weke sonder die operasie gaan, sal alles weg
wees.Nou, sy neem elke dag die olie vir 1 en 'n half gram en sy verstaan nou dat die operasie
heeltemal onnodig was.

Sy is egter nou baie rustiger as wat sy was, want sy het gevreet, so ons kon haar nie uit die
operasie praat nie...maar nou is alles goed, en die kruie en die olie het ook sy werk gedoen.In
elk geval, die dom dokters het haar 23 radioterapieë gegee, maar sy het gesê sy sal dit nie
doen nie en die dokter het tussen die lyne gesê sy is reg.Dit  is ongelooflik  hoe ver hierdie
dokters gaan.Almal sê hallo, Rick.Baie dankie vir  aanbeveling, en geebaie dankie weereens
aan Jindrich.” Sasa

“Rick ...  'n vriend het  sopas 'n breingewas van sy kop laat  verwyder ...  hy het  kolle op sy
longe ... hulle wil hê hy moet chemo en bestraling hê ...sal die neem van die olie 'n vermorsing
wees terwyl jy op chemo en bestraling gebruik?Om te sien hoe hy is nadat die breingewas
verwyder is is merkwaardig, hy is 80 % beter as verlede week met daai ding in sy kop...Ek wil
vir hom sê om nie chemo en bestraling te doen en die olie te doen nie maar dis nie my keuse
nie...” Sharon

-- Sharon, dit sal sy kanse op oorlewing verhoog.Maar in werklikheid, as hy die chemo neem,
sal hy daarna 120-180g van die olie moet inneem net om die skade ongedaan te maak.Dit is
natuurlik as hy die vergiftiging oorleef.Beste wense, JB

“Vir al julle chuckleheads wat dink Rick Simpson is 'n bedrieër, julle moet weet dat Michelle
Aldrich  sopas  haar  stadium 3  longkanker  genees  het  met  dagga-olie,  verskaf  deur  Valerie
Corral en WAMM!Hoekom kan die media en dokters nie vir 'n slag die waarheid begin praat
nie?!Cannabis  genees kanker,  goddemit!!!En  die  onverantwoordelike  mense is  diegene wat
hierdie werklikheid probeer stilmaak, nie mense soos ek en Tommy wat wil hê dat die wêreld die
waarheid oor cannabis en kanker moet weet nie.” Steven Hager

“Ek wil net baie dankie sê aan Rick Simpson, JB en enige ander persoon wat geassosieer is
met wat Rick oor die jare gedoen het.My vrou is amper 18 maande gelede met breingewasse
gediagnoseer en die onkoloë het haar dadelik opgegee omdat sy reeds in haar 3de jaar van
stadium 4 was.Ons het vroeg in 2014 met die olie begin en ons het beide 'n vermindering in
tumorgroottes en 'n toename in haar lewenskwaliteit gehad.Byna 18 maande na die breingewas
diagnose ry my vrou nog elke dag en kan 3 dae per week werk om haarself besig te hou.Haar
energievlakke keer ook stadigaan terug en sy is mal oor die feit dat haar hare weer groei!LOL –
niks hiervan sou moontlik gewees het as dit nie vir die harde werk en deursettingsvermoë van
mense soos jy was nie.Baie dankie en hou aan met die goeie werk.” Barry

“Ek is 5 weke gelede gediagnoseer met 'n gewas van 12 mm in my regteronderste long.Ek het
1/3 g RSO wat ek self  gemaak het,  wat 'n diep goue kleur was, in 'n klein gelatienkapsule
geplaas en dit 2 keer per dag as 'n setpil ingesit met behulp van 'n buisvormige "spuitagtige"
gereedskap wat in 'n wyfie gevind is. gisinfeksie room behandeling wat in my kas was.Dit was 'n
uiters doeltreffende en maklike manier om die setpilkapsule in te sit ...Na verskeie skanderings
in die  volgende 4 weke het  die  gewas 1 mm groot  gekrimp en was onaktief...wat  beteken
DOOD!!!Dit het 4 weke geneem, en dit is nou nie bekommerd vir die kanker Dr.Dankie vir die
raad JB...Dit was ook absoluut nie eufories nie.Daarbenewens het ek 1 g van dieselfde olie 3x
per dag ingeneem.1 MAAND en dit het my kanker doodgemaak!!” Gabriella

“Dankie Rick Simpson!!Cannabis-olie het my 15-jarige dogter se 8.8 jaar breinkankerstryd in
maande genees!!!!God seën jou!!!!!!" Karen

“Hallo  almal,  ek  het  goeie  nuus  gekry.Die  vrou  het  Maandag  haar  PET-skandering  uitslag
gekry.Sy het vir 5 jaar kanker gehad na 6 rondtes chemo en een stamseloorplanting, toe kom dit
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steeds terug.6 maande gelede was sy veronderstel om nog 'n oorplanting te doen, maar dit is
gekanselleer omdat hulle geen skenker kon kry nie.So het sy begin met die olie.Maandag het
die dokter vir ons gesê die kanker is weg.Dankie vir die olie, Rick.Jy is die man, dankie.” Luc

--  Dankie,  Luc.Mediese  dokumentasie  sal  meer  as  welkom  wees.Sy  moet  op  'n
onderhoudsdosis bly.Ek sal soveel as moontlik olie eet wanneer moontlik.Laat haar wegbly van
meer skanderings, indien moontlik.’n Youtube-video-getuienis sal wonderlik wees.Beste wense,
JB

“Ek wil graag (xxx) bedank vir die olie wat vir my kanker geskenk is!!Van nou af is daar geen
kanker in my liggaam te vinde nie!!Dit werk regtig mense, die bewys is alles in my mediese
rekords!Baie dankie en groot rekwisiete vir die Trane!!!” Becky

“Duimvas  vir  Jindrich,  hy  was  heeltemal  reg  oor  aktuele  toediening  wat  direk  op  die  vel
toegedien word eerder as op die verband.Die verskil  was soos nag en dag.”  Ronnie Smith
-- Natuurlik.Tinkture met 20-30-50% olie werk ook uitstekend, want dit kom maklik onder die
oppervlak.In sommige gevalle is hennepsaadolie (of sheabotter) en hennepoliemengsels ook
baie voordelig.Maar logies, hoe meer olie jy reg op die wond kry, hoe beter.JB

“Ek het voorheen geskryf dat ons sukses gehad het met die behandeling van borskanker.Nou
het dokters vir die pasiënt gesê haar resultate is so goed dat sy moet gaan werk.Die pasiënt het
DANKIE gesê en die dokter het gesê dat sy hom nie aan God moet bedank nie en ek vra
hoekom hy niks gedoen het nie, maar aanhou om vir haar te sê dat sy chemo en bestraling
moet neem ... mal dokter ...

Maar ons het dit na die volgende vlak geneem, ons genees iemand se gesig want dit is 5 jaar
gelede met pille vernietig.Hierdie persoon het groot probleme met derm gehad en hulle dink
eers dat dit kanker was en hulle gee haar 'n paar sterk pille wat haar gesig vernietig het, sy was
soos 'n padda.Toe sê hulle dit kan Crohn se siekte wees en so aan en so aan.

My punt is dat hierdie persoon vir 5 jaar probeer het om haar gesig te genees sonder sukses.Sy
het vir 5 keer hennepolie op haar gesig gesit en weer kan ons nie glo hoe haar vel nou lyk
nie.OMG sy is so gelukkig nou kan sy weer haarself wees.

Ek probeer 'n paar foto's neem maar elke 3 dae maar die vel het so vinnig genees dat ek nie vir
jou kan wys hoe haar gesig voorheen gelyk het nie, maar met haar toestemming sal ons in die
volgende dae vir haar ou foto's wys (net haar gesig vel) en nuwe een sodat julle mense die
verskil kan sien...” Jasmin

“Ek is 'n 39-jarige vrou met 'n 2 jaar oud en het borskanker ontmoet.Hierdie olie is my medisyne
en kuur.Hierdie mense so vol gierigheid.Hulle het geen idee van die pyn en angs waardeur ons
en ons gesinne gaan nie.Net selfsugtige hebsug.Karma.” Sally

“Wel, twee weke...Dokter het gesê ek het 'n 2-3 cm gewas in my blaas.Wou my direk na die OK
neem.Het dit binne minder as 14 dae laat verdwyn.Bevestig deur CT-skandering.Gediagnoseer
op 15/2, CT-skandering gedoen op 29/2.” Gersh

“Hierdie CT-skandering is gedoen 14 dae nadat 'n 2-3 cm-gewas in my blaas waargeneem is.In
slegs 14 dae, met slegs essensiële cannabis-olie, word geen gewas in die blaas waargeneem
nie.Slegs cannabis ...  14 dae ...weg.Wetgewers verstaan  dit  asseblief.Moenie my medisyne
wegneem nie.Dit is nie net nog 'n manier om dronk te word nie.Hierdie medisyne red my lewe.”
Gersh

"OK...Ek het die patologieverslag ontvang.Die gewas in my blaas het gekrimp voordat hulle dit
uitgehaal het.Die laaste keer dat die dokter dit gesien het, het dit ongeveer 2,5 cm gemeet.Toe
hulle dit verwyder, het dit  tot  0,5 cm gekrimp.Ek wonder wat hierdie dokter daaroor sal sê.”
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Gersh

“8  maande  gelede  het  hulle  gewasse  in  my  blaas  gevind  wat  soos  piepklein  egels  gelyk
het.Patologie  verslag  gesê,  hulle  is  'n  hoë  graad,  baie  aggressiewe  kwaadaardige,
karsinoom.Hulle kon afgesny word.Ek het 'n paar gelokaliseerde behandelings probeer, maar
moes ophou omdat dit my te siek gemaak het.My tweede operasie in Desember, het hulle meer
gewasse gevind en 'n nuwe hoogs aggressiewe kwaadaardige kanker wat plat op die muur lê,
so hulle kon dit nie uitsny nie.Hierdie tipe het vinnig na ander organe versprei.

So hoekom toe gister se operasie gewys het, GEEN KANKER nie, en my dokter sê my blaas is
ongerept, soos dié van 'n kind, voel ek dit was 'n wonderwerk!Nou, hier is wat ek gedoen het as
jy  belangstel.Moenie  skrik  nie,  gebruik  net  wat  jy  kan  en  geniet  steeds waarvan  jy  hou  in
moderering...” Michelle

“My  broer  het  'n  stadium  4-drukseer/ulkus  gehad.Uit  slegs  4  stadiums  is  hierdie  stadium
ongeneeslik.Volgens Westerse medisyne kan jy  nie genees sonder  veloorplantings sodra jy
stadium 3 bereik  het  nie.Been en  weefsels  was sigbaar,  maar  aktuele  RSO vir  3  dae het
veroorsaak dat  nuwe velgroei  verskyn  het!Die  hospiesverpleegsters  het  dit  ''n  wonderwerk'
genoem. Dit was net cannabis!

Hy het van .2 tot 1 volle gram per dag opgewerk.5 sou my regtig mors, maar hy het meer nodig
gehad vir genoeg pynverligting van sy beenkanker om aan die slaap te raak.Jy is veronderstel
om die olie met indica te maak, so enige hoë dosis moet die gebruiker net aan die slaap laat
raak sodra dit 1 uur tot 1,5 uur later inskop.Dit plaas jou in 'n diep slaap en jy doen die meeste
van jou genesing wanneer jy 'n lekker diep, REM slaap kry.

Hoe meer jy neem is nie 'n ongemaklike gevoel nie.Dit laat jou net vinniger en dieper aan die
slaap raak.As jy toevallig vroeg uit die slaap wakker word, kan jy duiselig voel asof jy dronk is,
maar nie op 'n ongemaklike manier nie.lol

RSO het my broer vir die eerste keer in maande toegelaat om rustig te slaap nadat hy in die
hospitaal  was.Die  verdamping van die  kruie  het  hom meer  verligting  gegee as  sy  80+ mg
Oxycontin en ander pk-skemerkelkie.Hy was ook op fentaniel IV, maar niks het hom so ontspan
soos die RSO nie.Ek sal dit nooit vergeet nie!” Michelle

“Ek leef nou my RSO-storie uit.Die stryd teen 'n seldsame soort eierstokkanker.Het 'n operasie
en chemo gehad en 'n baie gesonder leefstyl aangeneem, organiese volvoedsel, aanvullings
ens., maar die kanker het teruggekeer.Toe vind ek Run from the cure!Dit het 'n rukkie geneem
om dinge georganiseer te kry, want Cannabis is onwettig hier in NZ.Maar ek het daarin geslaag
om 'n klein bondel olie te maak en dit begin gebruik.2 weke later het my gewasmerkers van 200
na 140 gegaan, die eerste druppel in 'n jaar!!Ek het ná 5 weke sonder olie opgeraak en dit het
my 2 maande geneem om nog iets in die hande te kry.Die gewasmerkers het weer opgegaan
(262 by die laaste toets...) maar ons is nou 3 weke later en duim vas hulle sal weer af wees met
die volgende bloedtoets...

Ek glo in RSO en ek voel ons moet dit beskikbaar stel aan enigiemand wat dit nodig het!Al word
my  kanker  nie  deur  RSO  genees  nie  (maar  ek  glo  dit  sal!)  het  dit  my  reeds  baie  goed
gedoen.Dit gee my heerlike, rustige slaap!En dit het my dermbewegings gereguleer ...Ek het
enorme  bewondering  vir  wat  Rick  Simpson  vir  die  mensdom  gedoen  het.Hy  verdien  die
Nobelprys vir die beste mediese herontdekking!En vir wat jy en jou organisasie doen!Ek is net 'n
eenvoudige wetsgehoorsame burger en ek voel verskriklik daaroor dat ek onwettige dinge moet
doen om myself  te  genees.So gaan voort!Wanneer  ek my energie terug kry,  sal  ek by die
beweging aansluit!” Diny

“As gevolg van Rick het ek letterlik die resultate van RSO gesien.Ek het vir 'n kort tydjie by 'n

- 72 -



kliniek gewerk.Toe ek daar begin het, het 'n man ingekom met stadium vier keelkarsinoom.Hy is
op RSO geplaas.90 dae later was hy heeltemal genees.” Carl

“Sopas my Pa behandel wat met blaaskanker gediagnoseer is.Die gewasse was dood na 5
weke se behandeling.Dankie Rick Simpson vir jou kennis, inspirasie, vasberadenheid en jou
liefde vir die mense.” Christine

“Ek het nou RSO vir twee mense gemaak, albei kere met wonderlike resultate!Een het MRSA
gehad, hy het die olie topies aangewend vir 'n week...GENEES!!Tweede een het Basaalsel-
velkanker gehad, topies toegedien vir 2 weke ... GENESING!O, en ek het 'n kol op my gesig
gehad, ek het gedink dit is dalk 'n velkanker, so ek het topies aangewend vir 6 dae...WEG!!!”
Mariah

“Fantasties!My ma sukkel sedert Feb 2011 met borskanker en die kanker het stadig deur die
liggaam  uitgemetastaseer,  insluitend  haar  longe  wat  vir  etlike  maande  feitlik  elke  week
gedreineer moes word - 11 ml kankeragtige vloeistof is byna elke keer as sy ingegaan het,
gedreineer.Tot onlangs.Binne 'n week nadat die RSO geneem is, was die swelling in haar gesig
en nek weg en so ook haar rosacea.Sy het selfs opgehou om haar bloeddruk medikasie te
neem wat sy al 20 + jaar op gehad het en die vloeistof in haar longe het afgegaan na 6ml!!!Ek
glo dit is die kuur!Dit is wonderlik om uiteindelik daardie silwer randjie in so 'n aaklige siekte te
sien.” Engel

“So kyk na dit!

- Vrou is op 14 Desember 2012 met stadium III-b servikale kanker gediagnoseer.

- Vrou het minder as 'n maand daarna dagga-olie begin.

- Vrou het reg voor Februarie 2013 met chemo en bestraling begin.(In Texas is daar nie veel van
'n keuse nie)

- Vrou is meegedeel dat daar skaars, indien enige, teken van kanker is 6 Mei 2013.

Minder as 5 maande en my vrou het amper 'n stadium III kanker oorwin, alles as gevolg van die
olie!” Colt

“Liewe Rick, God seën jou!Ek het my Ma, my Ouma, geliefde tannies en ooms en vriende oor
die  jare aan kanker  verloor.Maar  die een wat  my die  hardste  getref  het,  was my pragtige,
intelligente, wonderlike suster Kim.Sy is in Julie 2010 op die ouderdom van 42 met stadium 4
longkanker  gediagnoseer,  en  teen  Februarie  2011  was  sy  dood.Ek  weet  nie  watter
behandelings sy aangewend het nie, want sy het vir niemand in die familie gesê dat sy tot te
laat sterf nie, en haar junkie eksman het in haar sorg getree en die gesin uitgesluit.Ek het eers
die laaste maand van die olie uitgevind, en ek het sedertdien hard navorsing gedoen.Ek het
eers gedink dit is slangolie, soos baie ander goed, maar tot dusver het ek 27 mense gelys wat
beweer dat hulle hul kanker daarmee genees of aansienlik verminder het.27 mense!!!En dit is
net op YouTube en aanlyn blogs alleen!Ek wens ek het al in 1997 daarvan geweet, toe my ma
gediagnoseer is, of  in 2000 toe my ouma uit remissie gekom het, of  in 2010 toe my suster
aangesê is om huis toe te gaan en te sterf, of verlede jaar toe my broer-in -law is met kanker
van  die  mond  en  keel  gediagnoseer  en  die  helfte  van  sy  gesig  moes  verwyder  en
gerekonstrueer word.Maar nou doen ek dit, danksy jou.God seën jou en alles wat jy liefhet, en
dankie dat jy so hard gewerk het om hierdie wonderlike medisyne aan almal beskikbaar te stel.”
Denise

--  Liewe Denise,  wat  moet  ek  sê?Hulle  het  my Ma met  chemo doodgemaak weens  vroeë
kleinsel-longkanker,  so  ek  weet  presies  hoe  jy  voel.Niks  lekker  nie.Die  hele  tyd  moes  die
medisyne beskikbaar gewees het en was dit nie net omdat iemand geld wil maak nie.C'est la
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vie, maar nie almal sal dit  net so rustig soos ek sluk nie.Dit is 'n baie traumatiese ervaring
wanneer jy uitvind wat al die olie kan genees of beheer en wat alles in plaas daarvan gebruik is.

Stuur asseblief vir my die lys van daardie aanlyn getuigskrifte, dit kan interessant en nuttig wees
vir ander wat net so gebreinspoel was soos ek voor ek Rick ontmoet het en uitgevind het oor die
werklike  stand  van  sake  op  die  gebied  van  "konvensionele  medisyne."  Dankie  vir  jou
ondersteuning en om ons te help om die woord oor hierdie medisyne te versprei.Na twee en 'n
half jaar se werk met Rick, al wat ek kan sê is dat die olie behoorlik geproduseer en gebruik
presies doen wat hy sê dit doen.JB

“Hallo Corrie!WONDERLIKE nuus weereens.My vriend ***** ***** met wie jy gepraat het en na
*** in Los Angeles gestuur het, wel hy is nou al so 2 of wat maande op Cannabis-olie en hy het
vandag sy mediese skanderings gaan laat doen en daar is NIE MEER KANKER in sy lyf nie!!!!!!!
ALLES DUIDELIK!!!!!!!Hy is baie dankbaar teenoor jou vir my dat jy hom van jou vertel het en
meer as dankbaar dat jy hom vertel het van ****!!!BAIE DANKIE vir altyd.Jy is so so so goed om
al hierdie mense te help wat jy nie eers ken nie en lewens te red oor die hele wêreld!Ek gaan
afry Los Angeles toe om saam met **** te werk en probeer om al my diarree te stop en my van
die toilet af te kry om 60-80 keer per dag te gaan.Wat van dit vir nog 'n wonderlike verslag??
Ons is so LIEF hiervan!!”

“Ek wil vandag 'n opmerking van my dokter deel.Ek het LANK 'n Blaasinfeksie gehad! tyd en die
Dr het die infeksie behandel.Vandag het hy eerstehands met 'n kamera gekyk (nie baie pret nie)
EN!!Dit blyk ek het die oorblyfsels van 'n blaasmassa (gewas) wat in plek GESTERF het (sy
woorde, nie myne nie) en veroorsaak dat die infeksie voortduur.

WEER!SY WOORDE, NIE MYNE NIE; die dokter het gesê: "Ek praktiseer al meer as 40 jaar
medisyne en het nog nooit 'n gewas sien sterf in plek sonder 'n soort van ingryping van buite
nie." ekhaal al sedert Maart olie af en aan maar sedert my oes ingekom het, doseer ek al so 6
weke lank olie.Gaan op 8 Okt 'n bietjie skoonmaakoperasie ondergaan om seker te maak die
massa is weg (as ek dit nie voor dan slaag nie).

EK HET 'n bietjie getwyfel oor die olie, maar MENSE EK HET NIE MEER TWYFEL NIE.Ek het
genoeg knopmateriaal om ongeveer 5 of 6 onse olie op te maak.Die materiaal wat gebruik word
is Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Ek kan nie vir jou sê hoe gelukkig ek is met die
resultate tot dusver nie.Ek het nog niks vir my Dr gesê nie want in FLa sal een of ander Dr dan
weier om jou te behandel.So vir nou weet hy niks.” John

-- Maar jy weet meer as genoeg, John.Baie geluk.Ek sou voortgaan om die olie te neem en ek
sou die operasie vir later verlaat.Geen skanderings meer as dit enigsins moontlik is nie.En ek
sal die olie ook in setpilvorm neem, jy wil altyd die olie so na as moontlik aan die seer plek
kry.Probeer ook om die olie van meer as een ras te maak vir die beste resultate, as jy kan.Beste
wense vir jou, JB

“Volledige  ooreenstemming  daar,  JB.En  onderstreep  die  vertraging  van  die  operasie.Enige
indringende liggaamswerk laat infeksies in jou stelsel toe.Deur slordige gewoontes en 'n totale
disrespek vir hul eie wondermiddels het ons nou antibiotika-weerstandige vleisetende bakterieë,
wat in meeste hospitale voorkom.RSO sal daardie een regmaak, maar wat van 'n chirurgiese
'botch-job'?Hardloop van die kuursê dit alles.” Tielman

“Ons het 3 dae gelede 'n vriend se basaalselkarsinoom met RSO behandel.Ons het dit vandag
nagegaan en dit was amper weg.Ons het RSO weer toegepas en met 'n verband bedek.Ons sal
dit oor nog 3 dae nagaan en verwag dat dit weg sal wees te oordeel aan die vorige 3 dae
resultaat.Hierdie een is aan sy regterhand.Vorige kankers wat ons van hom genees het, was
aan sy linkerhand.Hoera, dit werk.” Merk

-- Ja dit doen.Ons sou nie doen wat ons doen as dit nie het nie.JB
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“My ma is  onlangs met fase 4-breinkanker gediagnoseer en het  pas haar rondte bestraling
voltooi.Docs is geskok oor hoe goed sy vaar!Sy het aanvanklik redelik sleg gevaar, haar vermoë
om te praat verloor.Vandat ons vir haar die olie begin gee het, word sy al hoe beter. Sy is nou in
staat om dinge te doen wat sy nie voorheen gedoen het nie, soos om frases te sê in plaas van
net een of twee woorde, en normaal te loop.Ons kan ook sê haar begrip is baie beter.Sy het ook
nooit siek geword van die aggressiewe bestraling en chemo wat sy gedoen het nie.Nie een dag
van naarheid of opgooi nie!So vir enige iemand om te sê dat dit nie werk nie, is 'n belediging!
Kry jou feite reg!Dis ook BAIE maklik om te maak!Almal ken iemand wat iemand ken wat vir jou
dagga kan kry!Ek het  die  instruksies  oor  hoe om die  behandeling  te  neem, so as  iemand
belangstel sal ek dit in 'n opmerking plaas!" Diana

-- Diana, bly weg van daardie chemo en bestraling.Die olie sou die werk baie makliker gedoen
het as dokters en hul metodes nie in sy pad gestaan  het nie.120-180g hoëgraadse olie, so
vinnig  as  wat  sy  dit  kan  neem,  nie  meer  kankerverwekkende  skanderings  indien  enigsins
moontlik nie.Beste wense, JB

“My naam is George, en ek wil graag vir jou my getuienis gee.Op die ouderdom van 82, 22
Desember 2010, is ek met slukdermkanker gediagnoseer.Ek is meegedeel dat ek 6 maande tot
2 jaar sou hê om te lewe en dat ek moontlik 'n stint in my keel sal vereis wat op 'n stadium na
bestralingsbehandeling geplaas word om te help met sluk.

Voor my diagnose het ek gesukkel om asem te haal en kos te sluk, swelling in albei my bene
gehad  en  moeg  geword  met  ligte  aktiwiteit.Ek  het  vroeg  in  2011  bestralingsbehandeling
ondergaan.Teen September 2011 het ek gesukkel om vaste kos te sluk en te kou.Ek het gevoel
of ek verstik.My kos moes in klein stukkies opgesny word.Ek het verkies om eerder papkos en
Boost shakes te eet.Ek het ook erge gas in my maag ervaar.Die gas het soos donderweer en
weerlig  deur  my  maag  geruk.Ek  het  duiselig  episodes  begin  ervaar  moeilike  asemhaling,
kortasem en sweet.My balans was swak en ek kon nie baie goed oor die weg kom nie.Dit was
moeilik om inkopies na my suite te dra sonder asemnood en sweet.

Later het 'n ernstige episode van duiseligheid my hospitaal toe gestuur en die dokter het my op
'n tweede bloeddrukpil gesit.Kort ná my hospitaalverblyf het ’n vreemdeling my genader en vir
my ’n bietjie hennepolie aangebied om my kanker te behandel en my na die Phoenix Tears-
webwerf gerig vir meer inligting.Ek was aanvanklik onrustig en vreesbevange oor die neem van
hennepolie, ek het altyd gedink dat dagga 'n poortdwelm was wat 'n verslawing sou veroorsaak
en my na ander harde dwelms sou lei.Nadat ek Rick Simpson se hennepolie ondersoek het, het
ek  besluit  ek  gaan  die  behandeling  neem.Ek  het  tydens  en na  die  behandeling  besef  dat
hennep/cannabis-olie "poort" na beter gesondheid is.

Na my eerste dosis -1/2 ryskorrel hennepolie, het ek opgemerk dat dit dadelik in my liggaam
werk.
- Ek het gevoel hoe dit deur my lyf vloei van my vingers tot by my tone.Ek het 'n gevoel van
ontspanning, geluk en 'n verbetering van my humor ervaar.My bene het rubberagtig gevoel wat
na 6 ure vervaag het.Asemhaling was stiller tydens rus en ook tydens slaap.

Na  dae/weke:  My  hope/aambeie  het  verdwyn.Pyn  in  skouer  verminder.Kortasem  het
verminder.Vanaf die tweede dag is die opbou van gas en maagongemak verlig en het dit meer
gereeld  geword  en  het  die  behandeling  voortgesit.Ek  het  my  bloeddrukpille  verminder  en
opgehou om my bloeddrukpille te neem aangesien my bloeddruk te lae lesings gekry het.Sodra
van bloeddrukpille  af,  het  my bloeddruk  genormaliseer.Swelling  in  beide bene en enkels  is
aansienlik  verminder.Beperk  my eetlus  en  reguleer  my gewig  -  ek  het  tot  dusver  26  pond
verloor.Velkleur het verbeter.Duiseligheid het verdwyn.Hartklop lyk meer gereeld en nie so lastig
nie, aangesien ek sedert geboorte 'n onreëlmatige hartklop gehad het.Dermbewegings het meer
gereeld  geword.Beter,  rustiger  slaap  ervaar.Balans  en  koördinasie  het  verbeter.In  staat  om
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beter rond te kom sonder kortasem.Het meer artikuleer in gesprekke.Het my uitkyk op dinge
verander en my bui verhoog.Het my siening oor Dagga verander.

Oor die algemeen het alle simptome wat ek ervaar het voordat ek die hennepoliebehandeling
geneem  het,  verdwyn.
Dit het my 3 1/2 maande geneem om die behandeling te voltooi.Hierdie ervaring was nie so
onaangenaam nie.Dit was egter 'n aanpassing, toe ek die dosisse verhoog het, maar na 'n dag
of twee was alles aangepas.Ek het min of meer die dosis-inkremente gevolg wat deur Rick
Simpson voorgestel is.

Na 2 maande se behandeling was my besoek aan die Onkoloog verbasend.Hy het gesê dat my
velkleur goed lyk, bloeddruk en hartklop was normaal, en omdat ek geen probleem gehad het
om te sluk nie, was dit nie nodig vir 'n stint nie.Hy het ook gesê dat die x-straal van 'n vorige
afspraak  goed  gelyk  het  en  dat  ek  vir  ten  minste  6  maande  nie  hoef  terug  te  kom
nie.Normaalweg was ek geskeduleer om die onkoloog elke 3 maande te sien ...

Ek glo dat die hennepolie my kanker doodgemaak het.Al die ander gesondheidsverbeterings
wat ek van die hennepolie ervaar het, laat my soos 'n nuwe man voel.Ek is heeltemal verstom
oor die wonderwerk van hennepolie.Ek is so dankbaar dat ek besluit het om die hennepolie te
neem.

Hennepolie het my gesondheid vernuwe en my lewe verleng.Ek dank jou Rick Simpson, God
seën jou!Hou aan met die goeie werke!Ek is heeltemal oortuig daarvan dat hennepolie lewens
kan red.Dankie." George

“Mini-opdatering vir George....Tot op datum het hy +31 pond verloor, nou, 'n rukkie gelede moes
hy sy tandarts besoek, as gevolg van sy gewigsverlies (hy was vroeër iets soos 280 pond).Hy
het geleer hy kan redelik maklik die gewig terug optel as hy nou wil, maar hy kies 'n gesonder
laer gewig en leefstyl), hy moes sy kunsgebitte weer laat sit/aanpas.Sy tandarts het opgemerk
hoe goed hy lyk en dat sy kleur ook beter is.

Ek moet noem dat George gesê het hy het nog steeds goeie asemhaling gehad, en tot dusver
geen probleme met verstikking nie, hy het vroeër die week 'n biefstuk, aartappel en groente vir
aandete gehad, en sy kos raak baie, baie makliker as ooit. gewoond was voor sy “behandeling”.
Hy vertel dat hy sy huisdokter besoek het(gewone doc) vroeër hierdie week...Sy dokter het
uitgeroep: “WOW!Isjy seker jy is dieselfde George wat ek voorheen gesien het?” Sy dokter het
ook gesê sy kleur het verbeter.George vertel my hy het later vir sy dokter gewys hoeveel meer
vloeistof hy in albei sy bene verloor het en vir hom gesê hy dink dit  is amper weg...Toe sê
dokter: "George, jy het nie meer edeem nie."

Hy het 'n paar ou mediese inligting papiere bekom, en daar is ook (nou) meegedeel dat hy met
sy  volgende  afspraak (Junie)  vir  sy  'n  ou x-straal  plus  CT scan  beeld  (op 'n  skyf)  van sy
onkoloog  moet/kan  probeer  kry.Hy  probeer  nou  by  sy  onkoloog-afspraak  inkom...met  sy
huisdokter se hulp nou.Op daardie besoek sal  hy vir  'n MRI vra.Hy het  nou al  'n lang pad
gevorder...hoewel sy enigste werklike probleem tans (anders sê hy hy sal wonderlik wees!!) is
hy het 'n onreëlmatige hartklop sedert geboorte, en die afgelope tyd het dit 'n bietjie meer as
gewoonlik opgeskiet.Ek weet nie of sy gewigsverlies sy onreëlmatige hartklop veroorsaak of die
opgewondenheid van hierdie lewensveranderende gebeurtenis of wat dit verseker doen nie, ek
weet net ek wil dit te regstel vir hom hê.Hy het nou 'n verwysing om 'n kardioloog te gaan sien
oor sy hartklop ens.Ook onlangs het sy kleur nog beter geword hy het meer rooi/rooskleurige
gesig, sy bloedsomloop lyk ook nog beter.Wel, dit is al wat ek vir nou kon kry...Vrede 1♥”Vryheid

“Dankie Rick/JB vir die antwoord op my vrae gister.Ek ken 'n man wie se ma dit het.Ek wou iets
hê wat ek hom kan stuur om na te kyk.Julle is puik.Wens ek kon meer help.Hierdie inligting raak
nou aan baie.Jy het so 'n goeie werk gedoen om die wêreld daarvan te vertel, Rick.Jy kan as 'n
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hedendaagse  heilige  beskou  word.Ernstig.Wonderlike  man.Kan  nie  genoeg  goeie  dinge  vir
almal sê oor jou nie, Rick en JB wat by jou in al hierdie dinge vasgehou het.Dink ek sal elke
maand 5 boeke koop om Rick te help.Hou die goeie inligting, ouens.Jy is die beste.Vrede en
gesondheid vir almal.RSO.God se medisyne.” Petrus

“Wel,  Rick  en  Jindrich,  my  harde  werk  en  toewyding  aan  RSO  het  uiteindelik  vrugte
afgewerp.Ek volg Rick en Phoenix se trane sedert 2004 en ek het onmiddellik geglo in die
genesende vermoëns van die olie.Ek het die woord versprei en 100% daaragter gestaan, selfs
wanneer  mense  gelag  en  my  mal  genoem het.Ek  het  nou  3  mense  met  terminale  kanker
genees en my mees onlangse pasiënt aan wie ek baie krediet verskuldig is omdat hy werklik
deur die mediese stelsel gegaan het en al die behandeling geweier het en gedokumenteer het
dat hy RSO gebruik om sy kanker te genees...altwee sy longe was vol kanker en hulle het hom
3 maande gegee om te lewe toe hy die eerste keer gediagnoseer is...5 maande gelede.

Vandag  is  hy  amptelik  kankervry  en  het  hy  eintlik  27  pond  opgetel.Die  kanker  dokters  is
weggewaai deur sy wonderbaarlike herstel in slegs 5 maande met skaars enige hulp van hulle
en sê eintlik  hy is gesonder as wat hulle nou is.Lol.Hy het die olie voor die dokters by die
hospitaal geëet en 'n Weed-wêreldtydskrif rondgedra met 'n Phoenix tears-artikel daarin wat dit
aan al die ander pasiënte wys en die woord oor RSO versprei.Ek sal binnekort afskrifte hê van
al die hospitaaldokumentasie dat RSO sy kanker genees het...Dit staan reg op sy papierwerk
dat hy hennepolie vir behandeling gebruik het.

Ek sal so gou moontlik vir hom 'n storie saamstel om te help om die woord so veel as moontlik
te versprei.Ek  ken ook so 25 ander  mense wat  die  RSO wonderwerk  vir  baie  verskillende
siektes sien werk het en hulle werk nou daaraan om hulself ook te genees...die woord is uit!!!!:)
Namens die geneesdes en binnekort nog baie ander in my area wil ek DANKIE sê ouens vir
julle volgehoue harde werk en toewyding tot die herontdekking van die wondermiddel...Julle is
lewensredders...Letterlik!!VREDE EN LIEFDE van PA” Steve

“Ek het iemand die olie op 'n klein kolletjie op haar velkanker (gesig) laat sit en na 'n dag lyk dit
selfs die ergste.Het sy 'n reaksie of trek die olie eintlik goed eers uit en op die oppervlak van die
vel?Dit lyk al groenerig asof dit besmet is, sorta.Is dit normaal?Soms?” Miguel

“Ja, dit kan normaal wees!Dit is 'n goeie teken, as jy jeuk voel en sien die olie werk, sit dannog
meer olie daarop.Groenerig kan uit die olie kom.Is die olie reg gemaak?” Anna

“O ja, dit is nie groen van die olie nie, dit is 'n goue olie wat ek maak, dit is die skoonste wat jy
kan kry terwyl jy dit by die huis maak.Dit is regtig soos 'n infeksie groen witterig.Ek was redelik
seker  dit  is  die  olie  wat  sy  werk  doen,  wou  net  'n  bietjie  bevestiging  van  iemand  anders
hê.Dankie.” Miguel

“Hallo, ek moet vir jou 'n storie vertel oor 'n wonderwerk wat gister gebeur het.Ek het 'n vriendin
en haar  naam is  Shannon O'Brien.Sy is  'n  17-jarige  breinkanker-oorlewende.Sy het  nou al
sowat 'n jaar lank 'n onopereerbare gewas wat groei.Dit het tot amper die hele grootte van haar
brein gegroei.Ek het  die RSO met haar gedeel,  en gister  het haar MRI-resultate gewys die
gewas het met amper die helfte gekrimp.Sy neem dit sedert Feb.14.Jy moet verstaan dat dit 'n
Gegroet Maria was.Ek is so dankbaar dat my gees jou storie gevind het en ek kon dit oordra.”
Nadine

“My vrou gebruik RSO nou al 11 maande.Sy het stadium IV metastatiese borskanker en is deur
onkoloë  by  MD  Anderson  Cancer  Centre  meegedeel  dat  sy  te  ver  gevorder  het  vir
chemoterapie,  bestraling  of  chirurgie.Sy  het  26  uur  reguit  van  ons  huis  af  in  'n  onwettige
toestand  na  'n  wettige  staat  gereis  om  dit  te  bekom.Haar  gewasse  krimp.As  sy  die
toeganklikheid gehad het wat sy nodig het (sy neem tans net 2 gram per dag) glo ons sy sou
nou kankervry wees.RSO hou my vrou aan die lewe en ons het ook 'n gestremde seun.God
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weet haar werk hier is nie klaar nie!!” Frederik

“Wel,  Rick,  ek voel  beter.Was vir  ongeveer 30 dae op RSO vir  breingewas en diabetes.My
bloedsuiker daal.Ek het 2 dae gelede opgehou met insulien omdat bloedsuiker te laag gedaal
het.” Jeff

“Dit het ook 'n ander vriend se borskanker stadium 1 skoongemaak.Het in twee weke van 'n
gholfbalgrootte gewas na kleiner as 'n ertjie gegaan.0,4g twee keer per dag, rou olie.Nog 'n
vriend met velkanker het dit verwyder met aktuele oplossing wat direk op die vel gevryf is.

Op  myself  het  ek  ontslae  geraak  van  infeksie  en  swelling  in  'n  slegte  tand,  my  longe
skoongemaak na 'n aanval met asma, en twee snaakse kolle van my vel verwyder wat dalk
kanker  was  of  nie...het  dit  nooit  nagegaan  nie  en  dit  is  weg...oeps.Geen  chemo,  geen
bestraling, geen newe-effekte, geen probleem nie.” Bruce

“Ek wil graag vir JB bedank vir al sy hulp!Soos sommige mense weet, het my vrou stadium 4
borskanker wat na haar bene versprei het.Die Dr het gesê sy het soveel gewasse dat hulle
moes ophou tel en hulle het haar 6 maande gegee om te lewe!Hulle het haar vir die laaste 5
maande met chemo begin, ek het vir 1 maand en 'n half vir haar 5 ryskorrels RSO olie gegee!Ek
het  sopas  die  wonderwerk  van  'n  leeftyd  aanskou!Sy  het  pas  haar  MRI  en  skanderings
teruggekry en hulle kon geen tekens van die kanker vind nie!

Ek kan nie bewys die olie het iets daarmee te doen gehad nie maar ek is 99% seker dit het haar
gehelp om oor die bult te kom!Sy het nog nie eers die chemo protokol voltooi nie, sy het 4
maande oor van behandeling!In 2012 is gesê fase 4 kanker is nie geneesbaar nie so soos ek
gesê het die olie moes gewerk het!Ek beveel aan dat almal wat kanker het so gou moontlik op
hierdie RSO olie kry.Dit kan niks seermaak nie!Soos ek gesê het dankie JB vir al die hulp!”

"Hoeveel rysgrootte druppels moet ek haar in die onderhoudsfase gee??" Jeff

--  1-2g per  maand kan doen,  Jeff,  'n  druppel  in  die nag is  al  wat  die meeste pasiënte as
onderhoudsdosis benodig.Maar sy het die chemo geneem, so ek sou graag wou sien dat sy ten
minste  60g  so  vinnig  as  wat  sy  kan  eet  om die  skade  wat  die  chemo agtergelaat  het  te
verwyder.Dankie, JB

“Ek het olie gebruik wat ek self gemaak het met behulp van Rick se video-instruksies en het
myself genees van Fase 4 Diffuse Groot B Sel Limfoom, 'n sogenaamd “ongeeslike” follikulêre
kanker in net 58 dae!!

Sedertdien  het  ek  voortgegaan  om  die  olie  vir  myself  en  ander  te  maak  en  meer  as  10
bevestigde gevalle gesien van long, bors, prostaat, brein, kolon, leukemie, pankreas, pasiënte
genees hulselfgebruik donkergroen olies!!Ek maak olie deur BEIDE blare en blomme te gebruik
as gevolg van die spesiale  anti-inflammatoriese verbindings wat  SLEGS in  die  groen blare
voorkom!

Ek het in 1992 my hele dikderm verloor.Ek het vir 20 jaar 'n 'sakkie' van my dunderm laat maak
wat  soos  gewone  loodgieterswerk  werk  wat  7  jaar  gelede  moes  uitwurm  het!Volgens  my
gastroënteroloog by PAMF; Hy skryf die swaar cannabinoïdegebruik toe aan 'n gesonde sakkie
"in 'n beter vorm as 20 jaar gelede toe dit die eerste keer ingesit is." Hy het dieselfde resultate
gehoor van baie ander pasiënte wat cannabinoïden gebruik en beveel dit nou aan sy pasiënte
aan!” Craig

“Ek wil net dankie sê.Na 5 jaar van “Watchful Waiting” steek my man se follikulêre limfoom sy
lelike kop uit.Hy is 3 weke in die olie en voel wonderlik, selfs gholf 4 dae per week.Ek sal jou op
hoogte hou soos ons voortgaan.” Joyce

“Ek het vir my 2 jaar skanderings gegaan en hulle is HEELTEMAL DUIDELIK VAN KANKER EN
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DIE STRALINGSSKADE WAT HULLE 'N BIETJIE LAASTE KEER GESIEN HET.EK IS TOTAAL
VRY VAN SIEKTE, RSO OLIE.WAT 'N GOD STUUR RICK SIMPSON SE OLIE IS AAN SO
BAIE...DANKIE dat jy al die inligting wat jy doen deurgee.” Linda

“My vriend se vrou het ’n laat stadium kolonkanker.Die dokters het haar huis toe gestuur en vir
haar gesê daar is niks meer wat hulle vir haar kan doen nie.Dit het na haar longe en brein
versprei.Watter dosis moet sy inneem?Hoe lank sal dit haar neem om verdraagsaamheid op te
bou?Moet sy opbou om 3 ryskorrelgrootte druppels per dag te neem?Die chemoterapie wat
hulle vir haar gegee het het haar te swak gemaak...hulle sal haar nie meer chemo gee nie...Ek
hoop die olie kan die skade wat aangerig is herstel voor dit te laat is.Hulle het haar 4-6 maande
oor gegee...” Simon

-- Simon, dieselfde protokol as vir enigiets anders.Sodra sy gewoond is aan die medisyne, hoe
meer en vinniger sy eet, hoe beter.JB

"Ek het vier maande gelede begin om cannabis-olie te maak vir 'n neef wat opgegee het om
selfs deur 2014 te kom nadat sy dokter, 4 keer in minder as 'n jaar, baie kanker in sy blaas
chirurgies verwyder het, hom verskeie chemo-behandelings gegee het en gesê het vir hom was
die volgende stap om sy blaas te verwyder.Hy het in Januarie die olie begin drink en twee weke
gelede  het  hy  uitgevind  hy  is  kankervry.Hy  maak  nou  sy  eie  olie  en  neem  daagliks  ’n
onderhoudsdosis.” Charles

“Hallo,  ek  het  net  gedink  ek  sal  goeie  nuus  met  julle  deel.Die  kankerpasiënt  waaroor  ek
voorheen  met  jou  gepraat  het,  het  onlangs  deur  'n  RTT-skandering  gegaan.Daar  is  geen
gewasse teenwoordig nie!!!Daar was 'n gewas op sy bors wat omtrent so groot soos 'n bofbal
was.Dit  en  die  ander  gewasse  is  heeltemal  weg!Die  enigste  ding  wat  oorbly  is  'n  bietjie
littekenweefsel.Ek  en  hy  loof  God  vir  hierdie  wonderlike  medisyne.Cannabis,  'n  wonderlike
plant, 'n geskenk wat aan ons almal van God gegee is.Ons moet almal vir Rick Simpson bedank
en die opofferings wat hy gemaak het om die mense bewus te maak van wat God se plant kan
doen.Die pasiënt het die 40 pond wat hy verloor het teruggekry.Hy lyk gesonder en beter as wat
ek nog ooit gesien het.Ek is 100% vol vertroue en 'n ware gelowige dat die Rick Simpson-olie,
wanneer dit korrek gemaak en gebruik word, kanker kan genees.Nou na 12 jaar van die stryd
teen hierdie siekte, is hierdie pasiënt kankervry.Hiervoor kan ons net ons eer aan God gee.

Weereens dankie, Rick, dat jy 'n stand-up man was wat baie groot opofferings vir die mense
gemaak het.Ek het nou al 'n jaar lank die woord versprei van wat RSO kan doen.Nou is ek
100% vol  vertroue dat  alles  wat  in  jou  video's  gesê is,  blou is.Ek  neem nog 'n  stadium 4
kankerpasiënt aan en is baie vol vertroue dat hy binne minder as 'n jaar kankervry sal word.Ek
sal aanhou om die woord so goed moontlik te versprei.Ek sal ook soveel mense help as wat ek
kan.Die waarheid sal seëvier.Dankie vir alles wat jy gedoen het en nog steeds doen.Die uwe,
Grow Goddess”

"Dr. Rondeau het my voor Kersfees vertel dat hierdie swart kol op my rug melanoom was.Ek is
na hom toe nadat dit begin bloei het.Ek het by die huis gekom en knopolie op my rug begin gooi
en ek het ook bestendig olie begin eet.Dit het minder as 2 weke geneem en die kol op my rug
het opgeklaar en ek het aangehou om sowat 2 onse van die olie te eet.Skaars 'n merk op my
rug en ek voel fantasties.

Philip het ook sy een jaar ondersoek gehad en hy is al meer as 'n jaar kankervry.So hulle noem
dit kankervry.Hy hoef vir ten minste 3 jaar nie 'n dokter te sien nie.Hy het geen chemo en geen
bestraling geneem nie, hy het omtrent 4 onse dagga-olie geneem en hy eet nog amper elke dag
'n bietjie.Nie baie mense klop dermkanker nie.Rick is ons held.” Fluit hout

"Dit is net moeilik om te glo aan die mense wat nie 'n kans gehad het om opgevoed te word oor
die genesende krag van dagga-olie nie ... Ek woon in die area waar Rick Simpson vandaan
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kom,  en  ons  het  die  genesende  krag  vir  10  jaar  gesien.Dit  genees  kanker,  diabetes,
spierafwykings, tandpyne, veral 'n wondermiddel vir brandwonde (jy moet dit sien om dit te glo).

Tot dusver is daar niks wat ons gesien het dat dit  nie sal werk as dit  behoorlik en gereeld
geneem word nie.Veral goed vir velkanker, naarheid, krampe in die maag, en wat mens ook al
nodig het.Lekker slaap.Daar is niks wat stres verlig soos dagga-olie nie, en die meeste van ons
interne probleme word deur stres veroorsaak.So daar gaan jy.Sterkte aan almal.Dit werk regtig,
jy moet dit net vertrou.Plaas jou vertroue in God en Rick Simpson.” Terry

“Al wat ek weet is ek was gereed om te gaan, kon dit nie meer uithou nie, sit my storie hier op,
en my engel het opgestap en my vasgehaak sal die RSO olie.Ek het opgehou eet, en met net 'n
paar ryskorrelgroottes van die olie, kon ek die verandering in my voel.Voor dit was my lewe op
die rusbank met verwarmingsblokkie, drankies onderhou.Maar teen die tweede dag was ek op,
in die yskas, op soek na iets om te eet, het gaan stort.Vir sommige is dit nie 'n groot probleem
nie, totdat die tyd aanbreek dat jy nie lank genoeg kan staan vir 'n stort nie.Ek het daarop gebly,
gewig opgetel, weer begin lewe, regtig my lewe teruggekry.Net spyt dat ek nie daarvan geweet
het voordat ek geopereer is nie.56, wit vroulike borskanker-slagoffer Kathleen”

“My pa is nou 75 jaar oud sowat 18 jaar gelede is my pa met maagkanker gediagnoseer, het
maagverwydering ondergaan, 15 jaar lank geleer hoe om weer te lewe.3 jaar gelede is daar vir
hom gesê dat hy sy onderste ingewande en 'n deel van sy dikderm moes laat verwyder weens
kankerletsels.2  jaar  gelede  is  daar  vir  hom  gesê  die  nuwe  kanker  is  op  plekke  wat  nie
geopereer kan word nie...

Toe ek hiervan hoor, het ek 'n 24-uur-bondel olie gemaak (350 gram boonste knop in 1/2 liter
Everclear).Een jaar later toe hy vir 'n ondersoek ingegaan het, kon die Dr nie sy kanker vind nie,
blykbaar maak die olie die kanker onsigbaar en ondoeltreffend tot die dood toe...Hy behandel
nou sy beste vriendin Ellie, sy Labrador-hond, wat gewasse het ...en sy reageer baie mooi op
die olie...ek is jou grootste aanhanger in die VSA.My lewe is hierdie olie.Dankie Rick Simpson.”
Rebecca

“Ek moet net hierdie uitstekende nuus met jou en jou volgende deel...My vrou se werksvriend
het haar 'n paar maande gelede vertel dat haar man se pankreaskanker vir 'n tweede keer
teruggekeer het, ek en my vrou het reeds geweet van jou RSO so ons het dit op jou webwerf
geplaas om meer daaroor te leer ens., wel hy het begin dadelik daarop en gister terug hospitaal
toe gegaan vir die uitslae van sy mees onlangse toetse, die hospitaal het nogal vir hom gesê
dat hy weer chemo nodig het, maar wat eintlik gebeur het toe hulle na die uitslae kyk is, die
kanker het beslis geword baie kleiner as wat dit was toe hulle die eerste keer opgemerk het dat
dit teruggekom het, amper verdwyn het.Hulle was verbysterd oor hoe dit kon gekrimp het (hulle
moet dan van alle soorte medisyne leer, nè, nie net die giftiges nie).Hulle het gesê hulle wil dit
wat oorbly, verwyder, maar ek het hom aangeraai om net aan te gaan met dieselfde dosisse wat
hy voorheen gedoen het, aangesien dit natuurlik 'n positiewe uitwerking gehad het, en nie die
moeite doen om daardie slagters iewers naby hom te laat nie.Ek was egter so bly om die nuus
te hoor en kon nie wag om jou te laat weet nie. :)” Mark

-- Wel gedaan, Mark, gaan deur hoe die pasiënt voel, skanderings is in die meeste gevalle nie
nodig nie.As hy 120-180g oor ses maande eet, het hy nie veel om oor bekommerd te wees nie,
blyk dit.JB

“Daar is duisende gedokumenteerde bewyse dat dit wel kanker genees by mense wat geweier
het om enigiets met dokters te doen te hê, net die olie.Ek het stadium 4 kanker gehad.Ek het
net 3 maande gehad om te lewe en dit was 14 maande gelede.” Tom

“Net  om jou te laat  weet,  hier  is  'n  update oor  my oom Tom.Sy nuwe PSA-vlak  is  0,1  en
stabiel.Dankie  dat  U  ons  die  kennis  gegee  het  om  sy  lewe  te  red.Hy  was  op  stadium  4
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prostaatkanker.Ons is op soek na 'n getuigskrif.God seën jou.” Sjerrie

“Tom, ek het hierdie olie 3 jaar gelede gebruik om stadium 4 prostaatkanker dood te maak.Ek
het  hormoonterapie  gebruik  om  mee  te  begin,  en  toe  uitgevind  oor  RSO.Dit  werk.Ek  ken
persoonlik  tientalle  mense  wat  dit  elke  dag  vir  baie  kwale  gebruik.Dit  is  'n  groot  hulp  vir
kankerpasiënte, maar ek dink my mees verstommende openbaring was om iemand se ernstige
psoriase te genees dat hulle meer as 90% van hul liggaam gehad het.Deur 1/4 tot 1/2 gram van
die  olie  per  dag vir  6  weke in  te  neem, het  hierdie  persoon hulself  letterlik  genees van 'n
toestand waaraan hulle van kindsbeen af gely het.Ek kan vir ure aangaan oor die dinge wat ek
hierdie olie sien doen het.Jy sal sien, hou jou gedagtes oop en doen soos Rick opdrag gee, jy
sal nie spyt wees nie.” Dan

"Sedert  my  herstel  van  ulseratiewe  kolitis  en  kanker  het  my  gastroënteroloog  nou  AL sy
pasiënte op Cannabis-produkte, want dit is die kragtigste anti-inflammatoriese middels waarvan
hy weet ...en hulle werk BETER AS ENIGE Dwelm wat HY KAN VOORSKRYF!!!” Craig

"Ek weet dit genees kanker ...Ek het my ma s'n 3 keer genees en sy is nou kankervry.” Mc Jay

“Ek gebruik die olie al 5 weke en gister se troeteldierskandering het 'n merkbare afname in
beengewasse getoon en geen bewyse van meer hipermetaboliese lewergewasse nie.Ek het
oorspronklik 3 maande gelede met stadium 4 been en lewende kanker gepresenteer ...Ek sou
sê dit werk.En dit was net die eerste 8cc's, tyd om die volgende 52 af te skakel!!” Laura

-- Fantasties, Laura, wonderlik om dit te hoor, maar bly weg van nog skanderings of X-strale
indien enigsins moontlik.Jy wil nie ’n gewas uitstraal nie, jou onkoloog behoort vir jou te kan
verduidelik hoekom dit nie ’n goeie idee is om dit te doen nie.Beste wense, JB

“Luister, ek het dit maande lank nagevors.Dit word deur Harvard gerugsteun.Hulle gebruik dit in
Spanje.Weens die feit dat dit onwettig is, kan ek jou ongelukkig niks meer vertel nie.Ek kan sê
my man het stadium 4 kanker met mets na die brein.RS sê moenie iemand met jou gesondheid
vertrou nie.So ek het nie.Ek het so te sê “oor die maan gespring”.Ek het stewig op my voete
geland en dit gaan goed met my man.:)” Lisa

"Liewe CureYourOwnCancer.com, 'n rukkie terug het ek oor die Rick Simpson-olie gelees en
besluit om 'n paar te probeer maak.Ek kweek al baie lank dagga.Ek het van my beste knoppies
gebruik en 'n paar premium hennepolie opgemaak.Ek het dit probeer en kon dit nie glo nie.Dit
was so kragtig dat dit was soos niks wat ek nog ooit gehad het nie.

Nadat ek dit probeer het, het ek geweet van 'n pasiënt wat op daardie stadium vir ongeveer 11
jaar met kanker (Hodgkin se limfoom) gesukkel het.Ek het aangebied om sy mediese dagga-
versorger te wees en vir hom die olie te voorsien sonder enige koste vir hom solank hy die olie
sou neem soos aanbeveel.Op daardie stadium was hy meer as minder vir my 'n vreemdeling.Ek
het hom omtrent 'n jaar tevore by 'n deernisklubvergadering ontmoet en toe verneem dat hy die
kanker het.Ek wou regtig kyk of die olie kanker kan genees, soos genoem in Rick Simpson
seHardloop van die kuur.

Dus, nadat ons met hierdie pasiënt in aanraking gekom het en die aanbod aan hom voorgelê
het, het ons die behoorlike papierwerk by ons staat ingedien en met behandeling begin.Ons het
dit  opgestel  tot  waar hy in besit  van die plante sou wees, sodat  hy uiteindelik die olie aan
homself sou kon voorsien.Dit was ook deel van die ooreenkoms, dat hy leer hoe om homself te
help.Ons  het  met  behandeling  begin.Aanvanklik  was  dit  vir  hom moeilik  omdat  die  olie  so
kragtig  was,  en  om  dit  drie  keer  per  dag  te  neem  kan  nogal  moeilik  wees.
Ná drie  maande het  ’n  gewas  op  sy  borskas begin  krimp.Ná vyf  maande was  die  gewas
heeltemal weg.Hy het toe vir 'n RTT-skandering ingegaan.Die resultate het teruggekom dat hy
kankervry  is!Die  dokters  probeer  al  vir  minstens  11  jaar  om  sy  kanker  te  genees.Chemo,
beenmurgoorplantings, ensovoorts.Al wat dit geverg het, was ongeveer 'n pond premiumknop
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wat in omgeskakel ishennep olie.Hy het sy voor en na CAT scan resultate op skyf (sal binnekort
aan ons verskaf word).Hy het na vore gekom en in die openbaar met mense gepraat.Trouens,
hy is nou ’n versorger wat ander pasiënte met die genesende hennepolie help!”GrowGoddess”

“'n Jaar gelede het my onkoloog vir ons gesê om gou die hospies te kontak, kolonkanker was
terug in my longe en kolon, is in 09 uit  kolon verwyder en lewer in 11.My man het  daarop
aangedring dat hulle nog een rondte chemo probeer.Terselfdertyd wat ek Cannabis-olie ontdek
het, het ek dieselfde dag as chemo die olie begin neem.My gewasmerker was 17,6.Na EEN
behandeling (en 2 weke se olie) was my gewasmerker 10.6.Verlede Vrydag na 2 behandelings
en 5 weke se olie, is my tumormerker 4,8.My verpleegster het vir my gesê sy weet nie wat ek
doen nie, maar hierdie chemo was nie veronderstel om hierdie resultate te lewer nie.Ek voel
beter as wat ek in 'n lang, lang tyd gevoel het.” Diane

“Hallo Jindrich, gister het ek Rick se boek klaar gelees.Goeie goed!Eerlik, ek het regtig nie meer
bewyse nodig oor die werklike magiese krag van die olie nie!

Ek het ook 'n paar eksperimente gedoen en elke dag ontdek ek iets nuuts wat hierdie medisyne
kan doen!Wonderlik!Ongelukkig, al is ek oortuig en al is my vriendin oortuig, kan haar ma op
een of ander manier nie heeltemal “los” nie ...en steeds is sy nie seker of sy die kak chemo
ophou  nie...
Ek probeer gedurig goeie argumente na vore bring maar ek kan nie vir haar besluit nie!Sy is die
een met kanker en sy is die enigste een wat kan besluit wat om met haar lewe te doen.

Ek weet sy sal in elk geval op die ou end genees word, want ons sal soveel olie in haar stop dat
dit vir haar onmoontlik sal wees om te sterf.Maar tog voel ek dis so dom en so gevaarlik om met
hierdie fokken chemikalieë te speel, veral as jy toegang het tot natuurlike medisyne wat bewys
is om kanker te genees!Ek lees van jou ervaring met kanker en mediese stelsel...Ek is regtig
jammer oor jou verlies... en nou verstaan ek jou houding teenoor die tradisionele sogenaamde
“medisyne” beter!” Luigi

-- Hi Luigi, dankie vir jou mooi woorde oor die boek en dit is jammer wat jy moes deurmaak.Dit
is haar keuse watter behandeling sy kies, maar ek sal nie naby die chemo gaan nie - lees net
my Ma se storie vir haar, miskien sal sy begryp dat om gif te neem nooit 'n goeie idee is nie,
veral  as dit  nie gestaaf  of  nodig is nie.Haar kanse om bloot  die chemo te oorleef  sal  baie
verbeter as sy die olie drink, maar weereens, hoekom veroorsaak nog meer skade aan haar
siek liggaam?Dit maak glad nie sin nie.Beste wense, Jindrich

'n Vriend het my gaan sit om te kykHardloop van die kuurongeveer twee en 'n half jaar gelede
gedink dit kan my psoriase help.Ons het die olie saam- die eerste keer vir beide van ons- binne
drie weke, my plaak psoriase was weg.Ek het sedertdien die olie gemaak en ingeneem.As ek
elke dag inneem, en die olie snags plaaslik aanwend op die individuele kolle wat lukraak opduik,
is die psoriase baie beheer en amper onsigbaar.As gevolg van hierdie ervaring het ek met twee
voete  ingespring  en  besit  nou  die  eerste  volledig  staatsgelisensieerde  Mediese  Dagga-
onderneming  in  Colorado.'n  Jaar  in  my  besigheid,  is  my pa  gediagnoseer  met  stadium IV
Melanoma- dit het in sy longe en lewer versprei.Sy onkoloog het hom 3 tot 12 maande gegee
en gesê hy moet voorbereid wees vir hospiessorg.Ek het hom dadelik op 'n RSO-regime begin
en vyf  maande later is sy kanker weg.Weg.Maklikste ding in die wêreld!Dankie Rick, dat  jy
hierdie wonderlike medisyne weer aan die wêreld bekendgestel het!:-)” Erica

"Ek het 'n 2 weke kursus olie gedoen ...Ek kon dit net omtrent elke tweede dag of wat bekostig,
maar  die  psoriase  op  my  liggaam  het  amper  weggegaan.Ek  gee7my  kaart  aan  'n
buitelugkweker hierdie jaar, sodat ek genoeg grondstowwe op 'n slag kan kry om 'n 60 dae
bondel te maak om hierdie kak eens en vir altyd te genees!!!" Sophie

“Cannabis-olie  genees kanker.Ek is  ’n  stadium 3 borskankerpasiënt  en gebruik  die  olie  om
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myself te genees.” Adele

“Geen Chemo, geen bestraling...RSO & dieetverandering...RSO het my maagkanker genees
sonder enige van daardie kak...” Dale

"Hallo Rick, ek het 'n paar maande gelede met jou gepraat en het sedertdien die olie vir my
depressie probeer.Dit is moeilik om te sê of dit doeltreffend was of nie, aangesien een ons (28g)
net genoeg gegee het vir ongeveer 10 dae.Teen die einde van die 10 dae het ek vir 'n paar dae
'n bietjie depressie gely.Daar was 'n stressor betrokke in my lewe, maar ek kon funksioneer
alhoewel met die depressiewe gevoel.So wie weet, dit was dalk erger sonder die olie.

Ek het in elk geval ook bietjie olie op een van die velkankers van my vriend (76 jaar oud)
probeer.Dit was 'n baie nare kanker, ongeveer 8 mm van baie geel middelpunt omring deur 'n
rooiheid wat ongeveer 75 mm deursnee strek.Hy het dit net vir 2,5 dae gelos aangesien die jeuk
en  reuk  te  veel  vir  hom  was.Toe  die  bedekking  egter  verwyder  is  (dit  was  'n  waterdigte
verband), het die kanker amper verdwyn.Ongelukkig het hy talle velkankers en kan hy nie die
geld bekostig om dit te behandel nie.Daarom laat hy hulle met baie pyn afbrand.Hy is van 'n
skeptiese aard en vir hom is dit baie belangrik om die olie te prys.

GOEIE NUUS.My seun woon sy laaste jaar van Universiteit met Chemie as hoofvak by en het
sy professor in organiese chemie ('n Australies gebore Chinese heer) van die resultate vertel en
hy was nogal geïnteresseerd en gaan die olie op verskeie mense met velkanker ondersoek en
eksperimenteer.Ek is nie seker hoe lank dit sal neem nie, maar sal jou op hoogte hou.Met 'n
professor se geloofwaardigheid kry ons dalk 'n voet in die deur van burokrasie.Groete, Warwick,
Australië”

“Het dit gemaak, dit aan my 18-jarige seun toegedien … Geen teken van enige kanker nou
nie.Ek is jou 'n groot dankie aan Rick Simpson verskuldig.My seun is in Oktober met sinoviale
sarkoom gediagnoseer nadat hy 'n gewas verwyder het voordat hy 'n biopsie gehad het...Daar
is gesê dat die kanker nog daar sou wees en na sy longe kon versprei het as gevolg van die
aggressiewe tipe kanker wat dit is...Mees onlangse toetsuitslae, hulle kan tot hul verbystering
geen spoor daarvan vind nie ...Cannabis-olie was een van baie dinge waarmee ek hom amper
onmiddellik ná diagnose begin het.” Amanda

''n  Goeie  vriend  van  my  is  vroeër  morfien  gegee  vir  breingewaspyn.Die  morfien  self  het
verslawing,  onttrekkings  veroorsaak  en  dit  het  dinge  net  vererger  tydens  die  gebruik
daarvan.Cannabis self was die een medisyne wat verligting verskaf het vir onttrekkingsimptome,
depressie, pyn en die kanker self.Jou boodskap is wat my vriend gered het.” Jasper

“Ek is so opgewonde oor die olie.Hierdie laaste maand was die eerste keer dat ek ooit daarvan
gelees  of  gehoor  het.Ek  is  betower...Meneer  Simpson,  baie  van  ons  bedank  u  vir  die
onselfsugtige en liefdevolle werk wat u vir die hele mensdom gedoen het.Jy is my definisie van
'n Humanitêr!!!Ek werk sedert 1998 vrywillig by Hospice, ek het gesien hoe baie ly en sterf, selfs
in my arms.Om te dink dat soveel van hierdie lyding verlig kon word, is letterlik verbysterend...”
Cindy

--  Dit  is  sekerlik,  veral  as 'n  mens in  ag neem dat  al  die  inligting  oor  die  "wonderbaarlike
genesende kragte" van die Rick Simpson-olie waar is.Behoorlik vervaardigde en gebruikte olie
kan kanker, diabetes en duisende ander toestande werklik genees.Dit kan regtig help met pyn
wat morfien nie sal raak nie.Dit  vernuwe werklik die liggaam en hergroei spiere.Die woorde
verbasend beskryf dit nie volledig nie, dink ek.JB

"OMG.Ek het sopas woord gekry van iemand vir wie ek Phoenix trane gee wat gehad het en ek
bedoel kanker van die nier gehad het.Nadat die olie vir 90 dae geneem is, wys die nuutste PET-
skandering dat die gewasse weg is..Dit is ongelooflik.Ek het gesien hoe Phoenix Tears baie
genees vandat ek daarmee gewerk het.Dankie dat jy my gehelp het om ander te help genees.”

- 83 -



Gregg

-- Baie geluk en dankie dat jy ander help, Gregg.Geen skanderings meer nie, net die olie.Die
skandering is kankerverwekkend, dit kan veroorsaak dat die kanker terugkeer en wie wil dit hê?
JB

"Hallo liewe liewe Rick Simpson & Jindrich Bayer, ek hoop julle is beide gesond en gelukkig.Met
inagneming van die hoeveelhede e-pos wat  jy  moet  kry,  is  ek seker  jy  onthou my nie van
maande gelede  nie,  so  ek  het  ons  vorige  korrespondensies  ingesluit.Mamma leef  en  baie
gesond!Om te sê ons is so baie dankbaar, is 'n understatement.

By diagnose in Februarie 2012 (stadium 4 pankreas adenokarsinoom met metastase na lewer
en long)  was haar  prognose 3 tot  6 maande met verwagte ernstige afname in gesondheid
gedurende daardie tydsbestek.In plaas daarvan is sy lewendig, gelukkig en gesond 10 maande
later.Ek weet julle is albei teen chemo en ons ook ... Maar toe hulle sê 3 maande het ons ALLES
gegooi, insluitend chemo saam met die begin van RSO dadelik.Daar is vir ons gesê niemand
bly so gesond soos ma op soveel Gemzar chemo as wat sy ontvang het nie.Die RSO moes
haar in daardie tyd gesond gehou het.Chemo het 6 weke gelede opgehou toe sy besluit het sy
kan die begin van chemo-skade voel.Sy is nou vir 6 weke van chemo af en voel goed.

Sedert haar diagnose in Februarie 2012, na aanvanklike opbou, het sy 'n gram RSO per dag
geneem (tot dusver ongeveer 300 gram totaal).Die jongste skandering wat Maandag 12-17-12
gedoen  is,  het  meer  gewaskrimping getoon,  insluitend dokumentasie  dat  sommige  van  die
gewasse te klein was om via CT-skandering gevisualiseer te word.Dit was ongelooflike nuus!
Toe het  ons  Dinsdag die  resultate  van haar  laboratoriumwerk  gekry.Nadat  ons  sulke  goeie
skanderingsnuus ontvang het, was ons geskok om te hoor dat haar tumormerkertoets (CA19-9)
van 285 tot 2100 toegeneem het.Het jy dit al ooit gesien gebeur?Het jy enige verduideliking oor
hoekom of  hoe  die  merkers  toegeneem het?Enige  idees  enigsins?Enige  voorstelle?Hierdie
vraag het aan verskeie RSO-vervaardigers gegaan, maar tot dusver geen definitiewe antwoord
nie.

Hier  is  haar  CA19-9 resultate tot  op datum.Normale  vlak  is  MINDER AS 37.  Daar  is  geen
tumormerkertoets gedoen met aanvanklike diagnose in Februarie nie. 4-30-12...23 568; 5-30-
12...5 240; 6-18-12...4 458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Laaste chemo was 10-29-12); 12-17-
12...2 100.Enige insette wat jy mag hê sal deur my familie gekoester word!Baie liefde, B”

"Liewe B, CT-skanderings gee 'n massiewe dosis bestraling en dit is wat dit kon veroorsaak het,
plus die chemo was totaal onnodig.Ek sou haar so vinnig moontlik 180g van die beste kwaliteit
olie laat eet.Nie meer CT-skanderings of enige ander karsinogene snert  nie, net die olie en
soveel as wat sy kan vat.Jy moet eers die skade van die chemo en bestraling ongedaan maak
en  dit  sal  'n  rukkie  neem,  dit  het  die  werk  net  moeiliker  gemaak  vir  die  olie.Soos  om  'n
teenmiddel te gee terwyl sy gif in haar are pomp, maak dit vir my glad nie sin nie.Beste wense,
Jindrich Bayer”

“Ek is so 4 weke gelede deur 'n vrou met borskanker genader en het daarin geslaag om haar in
die regte rigting te kry.Sy het 'n redelik beduidende gewas (ek dink sy het dalk meer as een) en
kan dit voel.Dit is net 3 weke sedert sy met die olie begin het en reeds is die gewas besig om
definitief sag te word.Nie sleg vir 3 weke nie!Ek voel baie bemoedig vir haar en ek WEET net
hierdie dame gaan nog 'n suksesverhaal wees.Een liefde." Corrie

“My pa is 89, het velkanker op sy gesig.Ek het hom al drie keer hospitaal toe geneem om 'n
bietjie uit te sny, wat hom oopmaak vir infeksies om nie eers te praat van om hom van die
ouetehuis en terug te neem nie, dit is moeilik vir hom.Ek het 'n paar weke gelede met cannabis-
olie begin.Sommige hiervan is die grootte van my babavinger tot my duim.Daar was 11 wat ek
nou behandel het, daar is 4 die een die grootte van duim grootte van baba vinger.Hulle sterf net
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en val van vel genees.Ek is verbaas soos al die verpleegsters en dokters.”Steve

“Ek wil net sê ek is baie bly om aan te kondig dat my skoonpa se skandering vir sy kanker vir
die tweede keer heeltemal skoon uitgekom het nadat die eerste een kolle op die longe getoon
het.Ons het hom op die olie begin reg nadat die eerste een kolle gewys het.Cannabis het sy
longe gevat en dit skoongemaak!Daar is vir hom gesê hy het Chemo nodig.Ons was daarteen
en het hom eerder op die olie gesit.Cannabis genees kanker!!!” Karen

“Dit genees ook servikale kanker!Ek kon nie behandelings bekostig nie (nie eers EEN nie...) en
het  'n  jaar  sonder  enige  soort  medisinale  hulp  gegaan...maar  ek  het  omtrent  elke  dag
gerook...toe  'n  jaar  later  by  my  jaarlikse  eksamen,  is  die  dokter  en  verpleegsters
weggewaai  ...hulle  kon  nie  'n  DING anders  vind  as  effense  littekens  waar  die  kanker  was
nie...Ek is nou 100% kankervry...dankie aan Dagga...nie dokters nie...nie "medisyne" nie...nie
behandelings nie...maar as gevolg van 'n suiwer, kruie, NATUURLIKE plant...Ek is 'n lewende
bewys...Die dokters het gesê dat ek op 'n vlak 5 kanker moes gewees het van sonder enige
behandeling...maar tog was dit WEG...met GEEN hulp van hulle nie...hulle was so weggeblaas
dat  hulle  my  na  die  STAATSHOSPITAAL in  LITTLE  ROCK  (UAMS)  gestuur  het  vir  meer
toetse...en UAMS het ook niks anders as effense littekens gevind nie ...hulle het gesê dit was 'n
wonderwerk...Ek dink dit was net die Dagga...Wettig dit reeds...help mense...is dit nie waaroor
die mensdom VROEG gegaan het nie?” Monica

“Ek  het  Cannabis-olie  gebruik  om  basaalselkarsinoom  op  my  kopnek  en  gesig  te
behandel.SUKSESVOL.Dit is 'n ideale kanker om oor navorsing te doen.Dit is duidelik met die
blote oog sigbaar, en enige veranderinge wat plaasvind, word maklik gesien.Ek het probeer om
belangstelling hierin hier in die VSA te wek, maar die Fed het enigiemand, en dit lyk asof almal
doodgebrand is om aan te raak.Kyk wat jy kan doen.” Josef

"Ek het 'n knop in my bobeen, dit was hard, amper 2 cm, nou is dit minder as die helfte so groot
en word dit sagter (4 weke)." Katri

“En ek het pas uitgevind ek is kankervry nadat ek 5 maande aaneen op die olie was!!” Mimi

V.JB, het jy enigiets oor die genesing van sekere tumor tipes genoem hemangioblastomas?Ek
volg jou plasings, sowel as ander.Ek het nog NOOIT 'n behandeling van hierdie tipe gewas
gesien behalwe uitsnyding nie.Ek het ’n klomp van hulle.” Graeme

A.Nie  persoonlik  nie,  ons  het  beslis  nie  kans gehad om alle  diagnoses wat  aan die  mens
persoonlik bekend is te behandel nie, maar te oordeel na wat ek nou daaroor gelees het, sien
ek geen rede hoekom die olie nie moet help nie.Sover ek weet kan hulle dit net met behulp van
CT-skanderings diagnoseer, en soos ek daarna kyk, moet almal wat 'n CT-skandering neem,
daarna minstens 60g olie eet.En as hulle daardie 60g voor die operasie eet, is ek seker in die
meeste gevalle sal die operasie nie nodig wees nie, want die gewasse sal nie daar wees nie.So
ek sal beslis self die olie probeer.Alle goeie wense, JB

“Die feit dat placebo sommige mense genees, is rede om medisyne vir ewig weg te gooi en die
kuns van placebo te  bestudeer.As jy  gesê het  dat  jy  nooit  'n  placebo-studie  doen as jy  'n
effektiewe genesing het nie, is jy reg, dit sal die helfte van jou pasiënte doodmaak, siek en
wreed.” Christopher

-- Dit sou inderdaad siek en wreed wees, en daarom sal ek dit persoonlik nie doen nie.Ander
kan as hulle wil, maar ek sal nie.Ek wil hê die mediese stelsel moet die olie as 'n placebo begin
gebruik - as hulle bewys dat wat hulle ook al wil gebruik veiliger en meer effektief is as die olie
(en meer pret/aangenaam vir die pasiënt), dan kan hulle voortgaan en dit verkoop .Indien nie,
hoekom dan nie.Dit is redelik eenvoudig en baie rasioneel, dink ek.En dis in elk geval hoe dit in
die toekoms gaan wees, so hoekom wag?JB
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“Dit is nooit te laat om die feit te aanvaar dat cannabis bloot medisyne is nie.Terselfdertyd is dit
nooit te laat om die olie as medisyne te begin gebruik nie, maak nie saak wat jou toestand is of
hoe ernstig dit is nie.Met die gebruik van die olie is daar gewoonlik 'n goeie kans dat die pasiënt
kan herstel, of die olie sal hulle tot die einde van maksimum lewensgehalte voorsien.En dit is
ook belangrik.JB"

“Wanneer pasiënte wat chemo geneem het, die olie begin gebruik, is die eerste ding wat die olie
moet doen om hul liggaam te ontgift.In sommige gevalle moet die pasiënt dus heelwat  olie
inneem voordat dit die kanker self begin aanval.Dit is regtig nie 'n goeie idee om chemo te
neem nie, veral as dit absoluut onnodig is as in ag geneem word dat die mediese stelsel al
dekades jare van cannabis as 'n geneesmiddel vir kanker weet.JB"

V.'Terminale'  Kankerpasiënte: Begin jy hulle aggressief met 1 gram per dag of werkhulle dit
meer as 'n week of wat regkry?Raad uit ervarings?

A.Nee, ons begin altyd met klein dosisse en volg omtrent die instruksies.Natuurlik,  as hulle
vorige ondervinding met cannabis het en weet daar is niks om voor bang te wees nie, kan jy
soms met 'n hoër dosis begin.Maar jy weet nooit hoe die pasiënt op die olie gaan reageer nie,
plus hulle is gewoonlik op 'n mengsel van verskeie medikasie, so jy wil dalk versigtig wees en
die pasiënt se bloeddruk dophou, ens.Die algemene aanbeveling is om die instruksies te volg,
hoe minder formeel een is - volg jou instink en oordeel en wanneer die pasiënt "niks het om te
verloor nie," sal ek nie huiwer om hulle 'n hoë dosis te gee wanneer nodig nie (akute rugpyn
ens.) .'n Gramm baie hoë graad olie kan 'n onervare gebruiker baie hoog kry, maar dit doen
steeds geen skade nie.Soms kan selfs 'n hennep-geïnduseerde koma van voordeel wees en ek
is seker dit sal in elk geval vroeër of later so gebruik word vir narkose voor die operasie, maar
op die oomblik wil ons sien dat pasiënte so veel as moontlik in hul gemaksone bly.Ek hoop ek
het dit goed verduidelik.Beste wense, JB”

“Corrie,  my vriend,  jy het  my gehelp met ***.Ek het vir  hom medikasie gegee vir  sy neuro-
endokriene gewasse.Hy is al 1 maand op die med en dit begin krimp.Dit was so groot dat dit op
sy maag gedruk het, maar nou is dit tot op die punt dat hy weer kan eet en sy dokter het gesê
hy het nog nooit gesien dat 'n gewas so vinnig so VINNIG krimp nie.Dit het hom geskrik en alle
bloedwerk  het  normaal  teruggekom,  so  nog  een  op  pad  om  genees  te  word  en  dit  is
AWESOME.En jy is AWESOME en God is groot.”

“Ek het 'n vriend wat breinkanker het en ek het Cml.Die olie werk vir ons albei!!!My vriend is
eerstehandse bewys in my oë dat hierdie olie 'n wonderwerk is ...Ek het voorheen my twyfel
gehad, maar nie nou nie!Vat die olie, DIT WERK!” Tyler

“Die Cannabis-olie het na een jaar se gebruik en slegs die gebruik van dagga-olie die kanker
van 'n spinnerak-tipe in gewasse verander, waar hulle nou met 'n sekere vorm van chemo kon
teiken, het sy ook haar dosis olie tot 3 gram per dag verhoog.18 maande gelede is die ouers
meegedeel dat haar breinkanker terminaal is en dat sy ongeveer 18 maande het om te lewe en
dat chemo haar net 'n paar maande sou koop, so in antwoord op jou vraag het albei bygedra tot
remissie, ek hoop dit antwoord jou vraag. Michigan Cannabiscancer-projek

“Ek is verlede jaar deur my ma se vriendin gevra of ek 'n 6 maande kursus hennepolie vir haar
ma kan maak van die hoogste graad cannabis.Sy het kanker van die nek gehad.Ek het vir haar
die olie gemaak na aanleiding van die Youtube-raad, ek het dit toe in Rusland geplaas.Sy het
die eerste 6 maande kursus met wonderlike resultate gebruik en gevra vir nog 6 maande dosis,
ek het nog 'n vrag na haar gestuur, en nou 14 maande later is sy in goeie gesondheid.Jy doen
wonderlike werk, Rick.Dankie." Gareth

“Hallo,  my naam is  Alysa en ek is  16 jaar  oud.In 2011 is  ek gediagnoseer  met  stadium 3
anaplastiese astrositoom.Ons (ek en my gesin) het die besluit geneem om 'n daggakonsentraat
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te gebruik.Die Universiteit van Michigan het vir ons gesê ek sal nie meer as 'n paar jaar oorleef
nie  en  die  kanker  self  was  onopereerbaar  omdat  dit  in  'n  spinnekopformasie  was.Verlede
Januarie het ek vir my gereelde MRI by die Universiteit van Michigan gegaan.Al die gewasse is
weg.”

“My  ma  het  stadium  4-longkanker  en  dit  het  na  haar  brein  gereis,  maar  sedert  sy  RSO-
dagnabis-olie doen, gaan dit goed met haar.Haar bloedwerk het wonderlik teruggekom en ek
voel baie dankbaar teenoor jou, want ek voel dat RSO my ma 'n kans gegee het om hierdie
kanker te beveg..." Shannon

“Ek is 'n 68-jarige man wat in wat ek as 'n normale gesonde lewe geleef het, sonder groot
probleme geleef het en myself onderhou het met 'n jaarlikse griepinspuiting en ondersoeke.My
liggaamsfunksies was goed en alles het ok gelyk totdat ek een oggend wakker geword het met
vreeslike maagpyn.Omdat ek gedink het dit was blindederm of breuk, het my vrou my na nood
gehaas.Ek het ongeveer 2 uur later, 15 Augustus 2012, 'n noodoperasie gehad en daar was 'n
massiewe gewas op my kolon wat saam met 14 limf verwyder isnodusse.Een week later het my
binneste oopgebreek en my vergiftig en dit het gelei tot 'n tweede operasie.

Ek het 4 dae later beter begin voel, ek was op my voete en het stadig beweeglikheid terug gekry
en  ek  het  begin  uitbloei.Terug  vir  operasie  nommer  3  en  'n  dag  later  'n  ligte  hartaanval
gehad.Kort daarna -33 dae in ICU- is ek ontslaan en het 'n STOMIASAKKIE gevat.Die sak was
8 maande by my en 'n omkeeroperasie is gedoen sonder komplikasies.Die chirurg het gesê
kanker het nie verder as die knope versprei nie.

Ten spyte daarvan het hulle my na die Kankerkliniek opgeruk en Chemo en bestraling as 'n
"opvolg" begin bespreek. Standaard protokol het hulle gesê.BULLSHIT het gesê ek!Daar sal nie
my liggaam uitstraal  of  dit  meer  vergiftig  met  Chemo of  Radiation  nie.Die onkoloog by die
Kankerkliniek het nie gestry nie en het opvolgings elke 3 maande vir 'n jaar uiteengesit, wat 'n
CT-skandering en bloedwerk behels het.

Ek het die materiaal verkry soos uiteengesit deur Rick Simpson en die RSO vervaardig.Deur
alle instruksies vir die ekstraksieproses te volg en Nafta as my oplosmiddel te gebruik, het ek
die voltooide olie in spuite gehad en dit twee keer per dag begin inneem, elke keer 'n klein
hoeveelheid.Ek het my 4de opvolg by die Kankerkliniek voltooi en hulle het gesê dat die CT-
skandering NIE iets wys wat die teenwoordigheid van KANKER sou aandui nie.Die bloedwerk
het CEA-vlak op 1.4 gewys, maar wat de fok, almal het 'n kankersel of twee in hulle.Hulle
beskou enigiets 5+ om kommer te wek.Ek is nou besig om nog 'n bondel voor te berei en sal
daagliks as 'n voorkomende maatreël inneem.Vir ENIGIEMAND wat nou aan kanker ly, stel ek
voor dat jy dieselfde doen.Ons het NIKS om te verloor nie en alles om te wen.” Gerry

"Is dit te laat om iemand te red wat stadium 4 het en reeds vel en bene is en skaars meer kan
loop van die verlies aan krag??" Tuimel

"Dis nooit te laat nie.Baie wonderwerke is gesien met die gebruik van hierdie olie.As dit hulle nie
kan red nie, is die minste wat dit sal doen, om hul lyding te verlig sonder die harde newe-effekte
van farmaseutiese middels.Let daarop dat as hulle met hoë dosisse begin, daar baie slaap sal
wees totdat hul verdraagsaamheid opgebou is.Dit is baie kragtig.” Nick

“Een van die ouderlinge in ons dorp is 3 weke gegee om stadium 3 lewerkanker te leef.Sy
familie wat rondom bymekaargekom het, het hom 'n lewende wakker gemaak.Hy het hierdie olie
probeer.Dis al twee jaar met hom.Kankervry, dokters het hom langs die pad getoets.Hulle sal
nie eers hieroor praat nie.Daar is nie geld om 'n kuur te vind nie.Ek glo dit werk.......” Bobby

"Ek ook, skildklierkanker vry!!" Michelle

"Sê wat jy van my wil hê, maak my vriend, oordeel my ...Jou argument is ongeldig!Dit is die
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finale skandering wat ma ooit sal kry!!!KANNABIS MAAK KANKER DOOD!” Dagbreek

Stacy:  Watter  stadium  was  jou  ma?Ek  weet  jy  het  dit  een  keer  tevore  geplaas,  maar  ek
vergeet.Dis dadelik 'n wonderlike verslag!!

Dawn: Stacy, dit was stadium 3 kleinselkarsinoom van die long.5 gewasse met klein mets na die
boonste limfstelsel.

Debbi: Dit is so fenomenaal!Ek het nog nooit gehoor van iemand wat klein sel genees nie, selfs
met al die gewone protokolle.Dit is merkwaardig!Jy het nie net jou ma se lewe gered nie, maar
dit sal ander lewens red, want dit is 'n bewys dat cannabis werk.Baie dankie dat jy dit deel!
Dawn: Debbie, sy het dit alles gedoen, cannabis-olie - chemo - bestraling MAAR is genees voor
haar chemo- en bestralingsbehandelings gedoen is,  so sy het die oorblywende behandeling
geweier en met die olie vasgesit...Wat sy vir die res van haar lewe nog ELKE DAG vat en sal
neem!

Steve:  sê  'dit  is  die  meeste  versoenbaar  met  veranderinge  na bestraling'.Het  sy  bestraling
gehadterapie?

Dawn: Steve, ja sy het, maar sy het nooit klaargemaak nie ...Dr is gevloerd!

Pasiënt: Linda V., Diensdatum: 16/11/2013, Prosedure: CT BORS MET KONTRAS.'n CT van
die  borskas  is  uitgevoer  ...Vergelyking  word  gemaak  met  vorige  bors-CT  vanaf
7/8/13.INDIKASIE: Hierdie is 'n 64-jarige vrou met 'n geskiedenis van longkanker ...

BEVINDINGE:  Daar  is  verhoogde  interstisiële  verandering  en  interlobulêre  septale
verdikking ...wat verbeter is in vergelyking met vorige eksamen....Geen definitiewe mediastinale
sagteweefselnodules  of  mediastinale  adenopatie  word  gedemonstreer  nie.Daar  is  geen
definitiewe bewyse van okselvormige limfadenopatie of hillêre limfadenopatie nie.Afgesien van
post-bestraling  veranderinge  in  die  mediale  aspek  van  die  regter  boonste  lob,  word  geen
bykomende  parenchimale  pulmonêre  ondeursigtigheid  of  verdagte  pulmonale  nodules
gedemonstreer  nie.Die  tragea  en  hoofbrongi  is  oop.Daar  is  geen  pleurale  effusie  nie.Die
hartgrootte is normaal.Daar is geen perikardiale effusie nie.Die gevisualiseerde gedeeltes van
die  boonste buik  is  onopvallend.Daar  is  geen fokaal  aggressiewe deursigtige of  sklerotiese
osseuse letsel nie.

INDRUK: Verbetering van post-bestraling veranderinge in die regter hillum en mediale aspek
van die regter boonste lob.Geen definitiewe bewyse van herhalende of oorblywende siekte nie.”

“Ek het onoperabele hawerkanker gehad, dit  is  kleinselkanker van die onderste lob van my
linkerlong. Ek het op die baie duur dagga-olies gekry en die selle krimp. Ek was terminaal en
het gesê ek sal teen Kersfees 2013 dood wees. Wel, ek is steeds hier danksy THC.” John-
Michael

“Olie het alle stralingskade omgekeer en ongeloofwaardig genees ...Mediese Dagga het my
gered en hou my van 5 apteke af.Ek het my regternier weens chemo verloor en dit begin gryp
tot  waar  dit  seer is  om vel  op my te hê...en binne minute nadat  ek die olies in  'n  tinktuur
ingeneem het dat ek die aanvalle laat stop en maande lank wegbly...

Ongelooflik en dit is net een wat die olies senuskade in my oë wat deur chemo veroorsaak is
omgekeer  het  tot  waar  ek  met  gloukoom gediagnoseer  is,  en  by  my laaste  besoek  net  6
maande gelede glad geen teken van gloukoom toon nie en my visie is beter as ek medikasie
neem. ..” Teresa

"Ek ken 'n man wat stadium 4 gehad het wat soos 'n besetene versprei het.Hy het ’n 10%-kans
gekry om deur die jaar te lewe en aangesê om sy sake in orde te kry.Ek het vir hom gesê om te
kykHardloop van die kuuren om die medisyne te probeer.Binne 'n jaar is hy gediagnoseer as
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100% kankervry en is hy nou 'n versorger vir verskeie pasiënte en dit is alles te danke aan die
wonderlike genesende kragte van dagga en die leiding van Rick Simpson.So dankie Rick.”
James

“My tannie, met stadium 4-glioblastoom, het ná net drie dosisse van rolstoel na loop gegaan!
Haar linkersy was vir meer as 'n maand verlam.Maar nou ten volle funksioneel!!So opgewonde!"
Nicolette

“Ek het 'n glioblastoom gehad wat 'n hoë sterftesyfer het.Na 6 maande van chemoterapie en
bestraling, siek voel en opgooi, seer niere en alles voel vergiftig.Nadat ek uiteindelik huis toe
gestuur is en niks meer gesê het wat ons kan doen nie, het ek my dieet verander om skoon te
maak om organies  gekweekte  kosse uit  my tuin te eet.Drink  groen smoothies,  neem vit  C
inspuitings.Ek het  toe  die  suursopvrug bygevoeg.’n  Vriend het  toe vir  my van Rick  se olie
gekry.Wel, verlede Vrydag het my onkoloog vir my gesê ek is KANKERVRY.Soveel luv uit my
hart na joune.Dit was ’n lewensredder.” Tanja

“My tannie drink al 6 weke lank die olie.Haar terminale gewasse het nou met meer as 50%
gekrimp.Dit werk wel.” Boosboys

"Het 'n vriend vir wie ek dit 4 maande gelede vertel het, want haar pa was op chemo en het
erger geword, nou is hy amper kankervry .... en voel wonderlik." Rut

“Dit werk – dit het my vrou se kanker genees toe die chemo/radio dit laat versprei – het hulle
gesê om te kykvir alternatiewe … ons het uitgevind van die olie - kanker is binne 3 maande / 90
dae weg - en betaal dit nou vorentoe." Chris

“Ek  gebruik  die  olie  vir  ongeveer  'n  jaar  om  die  hergroei  van  'n  glioom  breingewas  te
voorkom.Sê asseblief my dank aan Rick, dit lyk of die behandeling my algemene gesondheid
help en daar was geen hergroei nie.Weet iemand wat 'n goeie dosis sal wees vir iemand wat
probeer om die herhaling van 'n WGO graad 2 breingewas te voorkom?“Standaard” raad is dat
dit SAL teruggroei en chemoterapie benodig.My dokter het voorgestel dat 50% binne 3 jaar
teruggroei, wat ek met 'n paar maande geklop het.So ver so goed." Veertwintig

“So pas van 'n vriend gehoor dat  'n maat van hom genees is van stadium IV longkanker.9
dokters het saamgestem dat hy weke het om te lewe, en dat dit na sy bene en brein versprei
het.4-5 weke op die olie, en nou sê die dokters dat hulle verkeerd gediagnoseer het, dit was 'n
geringe longinfeksie.Geen teken van die gewasse of kankermerkers in sy bloed nie.Ek het hom
by Phoenix Tears aangeskakel en hom gewys hoe om 'n bondel te maak met kleiner, meer
bekostigbare hoeveelhede kruie.Gebruik dit gerus, hou my net anoniem.Dankie en God seën.”

“Ek het vir baie jare by 'n kollektief gewerk en het velkanker op my linkerarm gehad omdat ek dit
by die venster uitgehang het terwyl ek bestuur het.Nou weet ek niemand hoef my te glo nie
maar ek het elke dag RSO olie daarop begin gooi en ek sweer dit is weg.Dit het ’n paar maande
geneem, maar dit is regtig weg van waar dit vir jare was.” Randy

“Ek het 'n oorlewende ontmoet wat verkies het om eerder olie te gebruik as lewensgevaarlike
chemo en bestraling ... sy is minder as 'n jaar gegee ... sy is nou al meer as 5 jaar kankervry en
het  nog  nooit  'n  haar  verloor  of  swak  was  nie.  siek  van  die  behandelings...natuurlike  nie-
chemiese medisyne!!Nie 'n bedrogspul nie!!” Gwendolyn

“Ek het  sopas 'n  boodskap met een van my Peeps gestuur.Sy het  nie-Hodgkin se limfoom
stadium 4 gehad en drie keer getref (wat beteken dat dit 3 bestuurders gehad het, was hoe
hulle dit  aan haar verduidelik het en gesê het een van die kankers het die ander een teen
chemo-werk  beskerm),  so  haar  enigste  mediese  opsie  was  'n  beenmurgoorplanting.Haar
onkoloog wat sy vandag gesien het, het gesê haar "kanker sal nou terug wees", aangesien sy 'n
oorplanting geweier het.Dit is haar boodskap: “Sopas my onkoloog gesien.My bloed is goed.Ek
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doen die regte ding.Hooragh, goeie resultate, goeie nuus, geen kanker nie.” Cannabis maak
kanker mense dood!” Corrie

“Rick het my vir 3 jaar gewys hoe om nou aan die lewe te bly, teen 4 verskillende tipes kanker in
my blaasarea. Ek is nou op 2 en veg daagliks met die RSO Weet nie of ek dit gaan wen nie,
maar dit was 'n goeie geveg en ek is nou 3 jaar verby die reaper en veg nog steeds.... Dankie
Rick en bemanning... God seën...” Gregory

“Ons  maak  die  RSO  vir  my  man.Hy  ly  aan  Rumatoïede  Artritis.Hy  het  ook  net  Hodgkins
Limfoom geklop.Ons gebruik wel 99,9% isopropyl.Ons laat dit nie langer as 3-5 minute in die
oplosmiddel  nie.Dit  is  nie  groen  met  chlorofil  op  hierdie  manier  nie.My  man  hoef  GEEN
farmaseutiese middels te neem vir sy RA nie.Hy swel nie en het nie pyn nie.God seën jou Rick
en jou vriende vir die deel van hierdie wonderlike medisyne!” Janice

"Ek  het  persoonlik  gesien  hoe  dit  beide  soorte  velkanker  genees,  en  stadium  vier
prostaatkanker by 'n oom van my. Ek het ook gesien hoe dit suksesvol met limfoom veg. Ons
behandel ook gewasse op ons hond met groot sukses. Die gewasse is ongeveer 85% weg na
twee maande van aktuele 'n inname daarvan met haar kos. Gee dit ook vir ons 9 jarige Duitse
herder vir artritis. Sy is mal daaroor en dit het regtig haar lewenskwaliteit teruggebring, veral
beter as die Rymadil wat die veearts etlike jare gelede voorgeskryf het!” Jason

"Ek het my stadium 4 been- en lewerkanker genees, 'n nare brandwond op my arm genees, my
bloeddruk  gereguleer,  gekyk  hoe  my  spatare  verdwyn,  90  pond  verloor,  opgehou  om
pynmedikasie te neem, 'n sonbrand verlig met 'n aktuele olie, my vriende se hond genees van
beenkanker ... hmmm, wat nog ... dieartritis in my vingers, ek het vergeet ek het dit selfs gehad.
Dit is KLANKLIK dat die magie van hierdie plant onwettig is. Gaan figureer.” Laura

“Dit  het  my lewe verander  nadat  ek amper  'n  jaar  gelede met  CML (chroniese myelogene
leukemie) gediagnoseer is en ek het die video gekykHardloop van die kuuroor hoe cannabisolie
terminale  kankerpasiënte  genees  het.Wel,  ek  is  'n  lewende bewys  dat  dit  werk.Dit  het  my
kankervlakke verander.Nog nie genees nie, maar hopelik kan ek eendag binnekort sê ek is 'n
oorlewende, so tensy jy 'n myl in enige kankerpasiënt se skoene gestap het, moenie iets begin
baster waarvan jy niks weet nie.” Denise

"Ek glo.My vriend is met 3 soorte kanker gediagnoseer.Hy is 3 weke gegee om te lewe.Nou 2
jaar later is hy af na 1 soort en doen goed.” Sandra

“Julle het gehelp om my ma se lewe te red.Een jaar kankervry!” Grappig

“My ma se storie: “In September 2010 is my ma gediagnoseer met stadium 4 eierstokkanker en
is 6 maande gegee om sonder behandeling te leef en 'n jaar en 'n half om met behandeling
saam te leef. Sy het dadelik in chemoterapie gegaan en die kanker het redelik goed gereageer,
al het dit haar 70-jarige liggaam verwoes wat slegs 85% van Guillain Barre-sindroom herstel is.

Sy het voortgegaan met meer chemo en moes in Desember 2011 'n noodoperasie ondergaan
aangesien haar GI en ginekologiese stelsels verweef was wat ernstige infeksie tot gevolg gehad
het.Soveel kanker as wat verwyder kon word, is verwyder; sy was baie naby die dood se deur
en het op een of ander manier deur die operasie en herstel gehaal en kon huis toe gaan, maar
steeds nie kankervry nie.

Intussen het 'n vriend vir my begin om inligting oor dagga/cannabisolie en die gebruik daarvan
teen kanker  aan te  stuur.Stadig  het  ek begin  luister  en my eie  navorsing gedoen;  Ek was
verstom oor wat ek begin vind het en het aanhou navorsing doen ...

Deur die volgende jaar het Ma meer chemo ondergaan; sy het morfien en oksikodoon geneem
vir die pyn.Haar lewenskwaliteit het verswak, asook haar “moet nooit opgee nie, eerlik teenoor
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God, Okie van Muscogee, gesindheid.”

Teen Januarie 2013 was sy deur haar vyfde ronde chemo.Haar vorige jaar is aan baklei bestee;
sy was uitgeput, geslaan, seergekry, en die chemo het geen genesende effek meer gehad nie.

Ons  is  meegedeel  dat  die  kanker  na  haar  blaas,  en  haar  lewer  versprei  het,  en  dat  die
lewerkanker sou wees wat haar ingeneem het; hulle kon dit nie keer nie, maar hulle het gehoop
hulle kon dit vertraag en vir haar 'n tydjie koop.Ons was verby die tydlyn wat oorspronklik aan
ons gegee is met die oorspronklike diagnose, maar ons het steeds gevoel dat meer gedoen
moet word.

Sy was klaar en gereed om tou op te gooi; sy was klaar met chemo; "niks meer nie!" sy het
gese.Ek het haar gaan sien en begin bespreek wat ek die afgelope jaar plus geleer het oor
dagga-olie en die gebruik daarvan teen kanker.Ten spyte van haar  streng opvoeding in die
1950's arm, godsdienstige, Texas landbougrond en panhandle, was sy oop om 'n dokumentêr of
twee aanlyn oor die olie te kyk en om meer te hoor oor gerapporteerde suksesverhale, ens.Na
baie besprekings, en 'n verkoopspraatjie gegee wat net 'n seun van 'n sterwende ma kon gee,
het ek haar laat instem om die olie te probeer.

Met  die  begin  van  'n  dosis  minder  as  die  helfte  van  'n  ryskorrel,  ingesluk  in  leë
vitamienkapsules, het sy gesien hoe haar narkotiese verbruik binne twee dae met 50% gedaal
het en hierdie vermindering het gebly gedurende haar hele tyd op hierdie medisyne.

Ma het nog nooit  'n THC-produk in haar lewe gehad nie en dit was 'n groot aanpassing vir
haar.By tye was die affekte baie positief, maar meestal net baie kalmerend.Soms was die thc 'n
bietjie te sterk, maar jy kan nie deur enige oordosis benadeel word nie, so sy het gaan lê en bid
totdat  dit  verby  is.Slaap is  deel  van  die  genesingsproses,  so  die  kalmerende aard  is  deur
ontwerp.

Gou het Ma se CT-gewastelling tot 455 begin styg en sy het haar oliedosis so vinnig as wat sy
kon  hanteer,  begin  verhoog.Op  haar  dokter  se  aanbeveling  het  sy  'n  ginekologiese
kankerchirurg gesien en hy het ingestem om in te gaan en soveel kanker as moontlik te probeer
verwyder.Chirurgie was geskeduleer vir laat Junie en teen die tyd dat dit aangekom het, was die
gewastelling af na 405 en Ma het meer as 100 gram van die olie ingeneem.

Toe die chirurg uit die operasie kom om met my pa te praat, was sy presiese woorde: "Dit kon
nie beter gegaan het nie!" Hulle het die groot kanker verwyder wat hulle geweet het daar was,
maar daar was geen kleiner kankergewasse wat hulle verwag het om te sien nie.Ma het van die
operasie herstel en haar gewastelling het sedert Julie 2013 onder 20 gebly (normaal is 34); haar
jongste katskandering van Desember bevestig dat sy vanaf Julie 2014 steeds kankervry is.”
Grappig

“My broer het limfoom, maag gehad, wat na sy ruggraat gemetastaseer is.Die dwelms wat hulle
hom gegee het, het hom elke nag en dag deurnag wakker gehou en het vir weke nooit geslaap
of geëet nie.Een gram pil olie en hy slaap vir 18 uur en eet na hartelus.’n Week later is hy 78%
kankervry.Die dokter was verbysterd.Ons het hom nie vertel nie, want hy was in 'n nie-mediese
toestand,  maar  cannabis  het  sy  lewe  en  ons  s'n  gered.Nou  'n  jaar  later  het  MY BROER
LIMFOOG KLOP!Niemand doen dit nie...sonder dagga.” Errl

"Ek  het  'n  groot  vies  daarvan  gehad,  'n  rukkie  terug.Ek  sou 'n  druppel  per  dag  neem.Die
persoon wat dit vir my gegee het, het dit terug gevra.Hy het dit uiteindelik aan 'n vrou gegee wat
besig was om van kanker te verdwyn.Sy kon nie eet, drink nie, wat nog te sê eintlik lewe.Sy het
minder as 70 pond geweeg.My vriend het vir haar die olie gegee...voila!Sy het begin eet, drink
en haar geveg voortgesit ... suksesvol.Glo vas aan die genesende eienskappe van cannabis.”
Tara
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“Ek lees baie getrou alles wat jy plaas.My pa is dood omdat hy kanker gehad het.Hulle gaan net
bestraling doen.Hy het een behandeling gehad en hulle het die plek gemis, so basies het hulle
hom gebraai.Hy is binne 2 dae dood.” Anita

“Ek  het  vandag  gehoor  van  'n  man  aan  wie  ek  'n  groot  bedrag  geskenk  het.Hy  het  'n
kankergewas in sy keel gehad.Hy word sedert vroeg April 2013 buisvoed.Die siek man se vrou
roep almal in trane.Na 4 weke se olie 2 keer per dag geneem is, is dit weg.Heeltemal weg...Hy
het vaste kos geëet...Geen nuwe behandelings of nuwe middels nie, net RSO.Deel die kennis,
red 'n lewe.” Jared

“Ek is 'n stadium 4 kankeroorlewende wat, terwyl ek die chemo-roete (NOOIT weer) gedoen het
nie, ek vir jou kan vertel al die farmaseutiese middels wat voorgeskryf is om naarheid te beveg,
te help met slaap, ens. het my net sieker gemaak!!Eers toe ek oorskakel na mediese THC kon
ek eet, slaap, ontspan en uithou!!Dankie Here ek bly in CA waar dit wettig is, my hart gaan uit
na die wat nie toegang het nie!” Heinz

“Deel asseblief sodat ander nie foute maak soos ons nie.Die dieet is so belangrik!!!!En dan, vir
sommige, soos die dame hier in Saint John, wat 4 jaar gelede gediagnoseer is met Stadium 4
kleinselkarsinoom, en 2-3 maande gegee is om te lewe, het ek net met haar afgeskakel, dit
gaan goed met haar!! !!!!!En sy is 73!!!Het 2 susters aan longkanker verloor.En...dit was haar
seun wat ons daarvan vertel het, WANT, iemand het hom daarvan vertel!!!!” Bronwen

“Ek het kanker genees met RSO ongeveer 6 keer insluitend breinkanker, die vinnigste wat ek
iemand se kanker genees het was 13 dae!!!Lol, kielie my.Genees ook diabetes, katarakte, IBS,
artritis, grys hare en hoë bloeddruk.Mal om te dink hoeveel ek aan hierdie goed getwyfel het!!!
Nou sal ek omtrent enigiets glo.” Jade

“Ja, dit kan grys hare genees.Ek het dit al voorheen in 'n balsem verander en dit op my hare en
gesig toegedien.Sjoe, die goed verrig wondere.” Brittney

“Ek het al drie mense sien genees met die olie.Een van 'n diabetiese ulkus aan haar voet, nadat
haar  dokter  gesê  het  die  voet  moet  geamputeer  word.Een  van  "terminaal"  kanker  van  die
lewer.En  een  vanhipersensitiwiteit-pneumonitis,  ontwikkel  nadat  dit  met  Agent  Orange  in
Viëtnam gespuit is.Sy VA-dokter het vir hom gesê die toestand is "hanteerbaar", maar sal hom
uiteindelik doodmaak.’n Paar maande later is dié man met griep in die hospitaal opgeneem en
sy dokter het ’n RTT-skandering beveel.Hy het 'n tweede skandering bestel nadat hy gedink het
die eerste is deurmekaar met 'n ander pasiënt.Toe vra hy my vriend "wat de hel gaan aan" -
littekenweefsel in sy longe het genees en hy het "in wese die longe van 'n normale persoon"
gehad - van 'n toestand wat veronderstel was om onomkeerbaar te wees. Booth

"My man sê hy voel nie anders om die olie te neem vir sy nou weggeraakte kanker nie.Hy is nou
al  3  maande  daaraan  om  net  onderhoudsvlak  te  bereik  en  alles  is  wonderlik!Wat  ’n
wonderkruid!” Deborah

"Stadium IV neuro-endokriene in die kop van die pankreas.Diagnosedatum Mei 2012.Het olie in
Desember 2013 begin.Tumor het 20% gekrimp.Tumormerkers af van 73 tot 23 (normale reeks
0-30). Joanna

"Ek  is  'n  TERMINAL  kankeroorlewende  as  gevolg  van  hennepolie.In  2008  is  'n
sagteweefselsarkoom by my gediagnoseer.Ek het 5 weke van bestraling gehad, 'n 8,5 uur op.en
8 weke later is vir my gesê ek is terminaal omdat die kanker so vinnig na my longe versprei
het.Dit was onwerkbaar omdat daar tussen 25-40 meter was.Chemo was nie 'n opsie nie.Ek is 3
maande tot 'n jaar gegee.1 maand later het ek met die olie begin, en 1 jaar later het 'n CT-
skandering geen tekens van kanker in my longe getoon nie.Hierdie goed werk!Rick Simpson het
my lewe gered!” Salobrena
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“Ek neem RSO sedert 23 Desember 2013 omdat ek in November 2012 met kolorektale kanker
stadium 4 gediagnoseer is.My gewasse het die afgelope 3 maande nie gegroei nie.Ek voel vol
vertroue dat die olie werk.” Susan

“Ek is in remissie na 'n maand van die gebruik van die olie.Dankie!Woorde kan nie verduidelik
hoe  ek  voel  nie.Ek  kan  weer  reis.En  eet  baie  beter.Lewensredder  is  wat  jy  is....Weereens
dankie.My pa is aan Kanker oorlede, so wens ek het toe daarvan geweet.

Ook net om te noem.Ek is 'n twee keer Kanker oorlewende.Het dit amper nie gemaak nie.Wens
ek het toe ook daarvan geweet.Sou nooit die konvensionele pad gegaan het nie, wat my amper
doodgemaak het.Chemo, Bestraling, 3 operasies en 'n iliostomie met omkeerchirurgie.Kan lank
nie eet of my huis verlaat nie.Dankie!Dankie!En.Weereens dankie.Ek lewe weer.” Karin

“Ek het persoonlik mense genees van leukemieë, van kankers, van Lymes-siekte, keelkanker,
velkanker, allerhande dinge, met behulp van cannabishars.Ek gebruik heeltyd cannabishars en
ek gee nie om wie dit weet nie.Ja, polisie, as jy luister, gebruik ek heeltyd dagga-hars en ek gee
nie ’n kak om wat jy daarvan dink nie.” Max Igan

“Ek het persoonlik stadium 4-lupus en kanker gesien met verskeie onopereerbare gewasse;
minder  as  twee  maande  gegee,  genees,  steeds  hier  na  3  jaar.Aanvalle  versteurings
weg.Diabetes  genees,  Crohn  se  siekte  en  verskeie  ander  dermsiektes  genees.Hep
C.Lewerversaking,  nierversaking.Alle  pynversteurings  insluitend  fibro  en  neuropatie.Nie  op
YouTube duisende getuigskrifte nie.Maar mense wat ek ken het gered.Genees en terug na 'n
lewenskwaliteit.

Ek is 'n lid van 'n organisasie wat pasiënte behandel wat mediese dagga vir verskeie siektes
gebruik.Almal van ons het Rick Simpson-hennepolie gevind en gebruik.Dagga onttrekking.Daar
is ontelbare toestande wat dit behandel en genees.Is iets wat in alle wettige state van jou trim
en knop verkry kan word.En prosesse.Ek persoonlik gebruik of gee nie om vir dispensarisse nie,
maar aan elkeen hul eie.Ek hou net daarvan om deur hierdie lewensherstellende medisyne vir
myself en ander vir wie ek lief is, te kan sorg.

Hierdie plant bestaan in die Bybel.Iets waarop ons land beweer dat dit gegrond is.Tog neem dit
weg en vernietig ons planete se hulpbronne om alles te vervang waarvoor dit in die eerste plek
goed  was  en  is.Vindjou  stem.Praat  en  moenie  ophou  voordat  dit  ten  volle  wettig  is
nie.Henneplande  herstel  vir  alle  nie-mediese  gebruike  en  mense  word  weer  soos  mense
behandel.Seën almal.Ek wens dit was die eerste protokol.Nie chemo of groot farma wat meer
gesondheidskwessies veroorsaak het as waarvoor ek oorspronklik behandel is nie.Gelukkige
genesing.Hoekom nie probeer nie?” Borsig

“'n Vriend van my het opgehou om chemo te neem en die olie begin drink en hy is beter.Dokters
het gesê dit is ongeneeslik, maar sê nou hy is skoon!!!!” Katie

“Ek het 18 maande chemo gedoen voordat iemand vir my Rick Simpson-olie geskenk het.Die
ongeneeslike dodelike siekte is weg.Ek behandel steeds die skade wat deur chemo aangerig is
met  die olie.Het  amper  drie  jaar  gelede chemo gestaak.Chemo was ’n  vermorsing van my
gesondheid.” Henog

“Dankie dankie Rick, ek het dit net betyds gekry en ek is vandag kankervry en ek lyk ook beter
as ooit.” Randa

“Woot Whoot, Rick Simpson Oil is AMAZING!!Dankie dat jy met die wêreld deel hoe om hierdie
wonderlike kuur vir almal te maak.Ek het my vriendin Carmen die olie laat drink toe sy met
Hodgkin Limfoomkanker gediagnoseer is.Sy is nou al 'n jaar KANKERVRY!!!En my Addison-
siekte is WEG met geen spoor daarvan nie en die dokters kan nie verduidelik hoe of hoekom
nie aangesien dit nog NOOIT voorheen gebeur het nie.MAAR ek kan en ek DOEN!!!Cannabis

- 93 -



genees!!!” Amy

“Vandag 1 jaar gelede het iemand baie na aan my vir my gesê hy het terminale kanker.Daar is
vir hom gesê hy het 8 maande om te lewe.Ek het binne 5 dae vir hom 'n bietjie cannabis-olie
gegee om in te neem deur 'n helfte van 'n ryskorrelgrootte bietjie van die olie te eet.Binne 6
weke was daar 'n afname in die grootte van sy gewas en daar was geen teken dat dit versprei
soos hulle gesê het dit sou nie.

Ek is bly om te sê die gewas was die grootte van 'n groot pomelo en vandag is dit die grootte
van 'n eikel.Die dagga-olie het sy lewe gered.Hy sal aanhou om die olie te eet totdat dit weg
is.Dit genees nie net sy terminale kanker nie, maar dit het ook 'n wonderlike uitwerking op sy
gesondheid gehad.Hy was pre-diabeties en vetsugtig en hy is nou op die perfekte gewig en is
gelukkiger as ooit!Ek moedig almal aan om na cannabis-olieterapie te kyk.Kyk asseblief RICK
SIMPSON "RUN FROM THE CURE" Video op Youtube...Dit kan dalk net jou lewe of iemand
wat jy ken red.Gee hulle die gawe van lewe!” Jose

“Ja....Dankie  mnr.  Simpson,  u  wonderlike  uitvinding  het  my  gehelp  om  kanker  te
oorwin.Gediagnoseer 7/2007 met 'n 20% kans of minder om te oorleef, toe begin ek met die
behandelings nadat ek Rick by 'n geleentheid ontmoet het.Die gebruik van die olie het my lewe
gered.My leukemie is in remissie en ek word nog elke dag beter, en danksy die olie kan ek die
waarheid met julle deel.....Vrede en liefde." Michael

“Gister was 'n pragtige dag om lewensreddende medisyne vir Janice (Ouma) te maak.Sy neem
RSO vir ongeveer 6 maande nou.Haar Tumor is weg, swelling agter haar oë is weg, sy het 106
pond  verloor,  nierstene  is  weg,  bloeddruk  normaal.Maar  die  ommekeer  in  haar  algemene
gesondheid was niks minder as 'n wonderwerk nie.Toe sy 6 maande gelede by my huis kom
kon sy skaars die trappe klim, nou hardloop sy op en af met die trappe en draai om my!As jy
meer wil leer oor hoe om Pseudo Tumor Cerebri met Cannabis-olie te behandel, sal Janice of
ek meer as bly wees om met jou daaroor te praat!Een liefde.peaceloveCURE.Ek is lief vir jou
Ouma!!" Debra

“Die dokters het vir my gesê ek het 6 maande om te lewe as ek nie hul chemo-behandeling
neem nie..........dit was nou 11 jaar gelede...As dit nie vir die olie was nie, sou ek seker die stof
gebyt het.Ek is nou gesond soos 'n bees en hoef nie my hare te verloor nie!!Dankie dat jy dit na
die wêreld gebring het.” Craig

“My beste vriend wat nog net 6 maande oor in die herfs moes hê, is nou amper kankervry!!!Hy
het  40 metastases in  sy  lewer  gehad van kolonkanker.Dankie  Rick  vir  al  jou  navorsing en
ervaring  en  dat  jy  dit  deel!Jy  het  ook  gehelp  om  'n  lewe  in  Holland  te  red!Liefde  van  ’n
natuurgeneeskundige wat deur jou geïnspireer is.” Marloes

“My vriend is 3 jaar gelede met stadium 4 longkanker gediagnoseer en dit gaan uitstekend.Hy
sweer by hierdie goed.” Richard

“RSO werk.Ek is nie ’n staaltjie nie.” Tielman

“Rick  Simpson,  baie  dankie.  Ek  lewe  as  gevolg  van  kennis.  Klop  lewer-,  been-  en
prostaatkanker.Binne maande nadat met olie begin is, was lewer- en beenkanker in remissie,
kon nie meer op skandering sien nie.”Louis

“Toe kankernavorsing by my aankom en ek het vir hulle gesê ek sal vir hulle meer as geld gee,
ek het Rick Simpson se naam neergeskryf en gesê hulle moet dit Google. God seën jou.” Jane

"Slegs mense kan dom genoeg wees om toe te laat dat 'n ander keer dat hulle hulself natuurlik
genees ...Ek bedoel hoe belaglik is dit?Onkunde is die mens se grootste vyand.” Sol
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Bykomende wenke vir longkankerpasiënte
V.Hierdie een was vir 'n geruime tyd op die olie en moes steeds pynstillers gebruik, so ons het
meer maniere gesoek hoe om die pasiënt te help.

A.1) Maak nog 'n bondel olie en probeer om dit te meng met die een wat jy het, soek die mees
kalmerende olie moontlik, jy wil nie die pasiënt energie gee nie.

2) Probeer om die olie van meer as een ras op 'n slag te produseer, dit het gewoonlik 'n beter
komberseffek so en kan baie toestande meer effektief behandel. Soek weer vir die kragtigste
kalmerende Indica-knopmateriaal met 20% THC of meer van die verskillende Indica-stamme
wat beskikbaar is, om die doeltreffendste medikasie moontlik te produseer.

3) Dit sal beter wees as sy ophou om die olie in kapsules te gebruik.Jy wil van dit in haar mond
hê vir addisionele sublinguale absorpsie (jy kan vind dit het 'n beter pynstillende effek op die
manier)

4) Maak 0.3-0.5g setpille met kakaobotter en laat haar dit ten minste twee keer per dag gebruik,
sy kan dit anaal sowel as per mond gebruik.

5) Laat haar die olie 'n paar keer per dag verdamp - hoes word verlang, sy moet uithoes wat
ook al nie in haar longe hoort nie, insluitend daardie gewasse (hulle moet eenvoudig krimp en
dan uitmekaar val en sy sal hulle uithoes).

6) Maak 'n olietinktuur met alkohol (20-30-50%, afhangend van hoeveel olie jy het; 1-2ml van
die olie in 4ml 96-99% alkohol) en wend dit aan op die plek waaraan sy geopereer is met 'n
pipet sal een of twee druppels gewoonlik deug, en jy kan op hierdie manier baie olie bespaar.Jy
kan natuurlik ook ’n bietjie olie direk op die plek aansmeer en dit met ’n verband bedek en dit
elke drie dae herhaal of wanneer die verband afval.

7) Maak 'n salf met shea botter of los bietjie olie op in warm hennep saadolie of hoë kwaliteit
ekstra suiwer olyfolie en vryf dit verskeie kere per dag op die area.Dit behoort te help om die
pyn in haar ribbes uit te skakel en jy kan dit ook vir bedsere en enigiets op haar vel gebruik.

8) Sluit hennep sade, hennep harte en hennep saad olie in haar dieet - ten minste 'n handvol
van sade/harte, of 1-3 eetlepels hennep saad olie.

9) Probeer om die pynstillers en pleisters so gou moontlik met die olie te vervang.As jy die olie
plaaslik  begin  toedien,  behoort  dit  baie  te  help.Die  setpille  doen  ook  wondere  vir
longtoestande.Hoe meer olie sy inneem en hoe vinniger sy dit doen, hoe beter.Sy moet op 'n
gram of meer per dag bly totdat sy die siekte oorwin en dan op 'n onderhoudsdosis van 1-2g per
maand bly.” JB

Artritis, Pyn, Spiere

“My vriend het verskeie van die senings in sy hande gesny wat in 'n ongeluk na sy vingers
lei.Hy het die olie daarop gebruik onmiddellik na sy operasie om die genesing daarvan te help
en dit het so vinnig genees dat hulle die steke vroeg moes verwyder, dit was eintlik vir hom
pynlik want dit het reeds aan sy vel vasgeheg, dit was nie oplosbare steke nie.Sy chirurg en
fisioterapeut was heeltemal weggeblaas daardeur, maar hy het hom nie vertel wat hy gedoen
het tot sy laaste afspraak nie.Ek weet nie of hulle hom geglo het of nie, maar ek weet wat ek
met my eie oë gesien het en hy weet wat hy ervaar het.” Tina

“Het jy 'n bewys nodig?My suster is huis toe gestuur met 'n paar maande om te lewe.Kon nie uit
haar bed kom met dit in haar longe nie.5 weke gelede het sy met olie begin.3 weke gelede en al
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hierdie week en verlede week is sy nou weer uit en ry haar kar, doen haar tuin en lol sy is vetter
as enige van ons haar ander 4 broers en susters.Dit is werklik te danke aan Rick.Lief vir jou
man.” Andy

"Opdatering: Ek het verlede week genoem dat 'n broer sy broer help deur die nodige materiaal
te kry om Rick Simpson Oil te maak om sy uitputtende rumatoïede artritis te behandel.Hy het
vanaand gebel om vir my te sê sy broer was besig om te eet, te lag, oor die telefoon te praat
met vriende en familie nadat hy amper deur 'n 2-dag sneeustorm en die Super Bowl geslaap
het.Hy wou weet of hy hom dalk te veel gegee het, want hy tree nooit so op nie.MAN!(lag) Dit
klink vir my of hy goed doen, behalwe vir die Super Bowl-ding, hy haal 'n lang asem en sê,
"Dankie man, dit is lekker om my broer terug te hê, hy lag weer." (Dit maak dit alles die moeite
werd mense)

Dit is na net drie dae, dit voel so goed om te weet dat ONS REGTIG IEMAND KON HELP WAT
ABSOLUT HETELY GEEN HOOP.Dit  is die tweede persoon met Rumatoïede Artritis  wat ek
weet vir 'n 1 op 1 van aangesig tot aangesig feit dat Rick Simpson Oil gehelp het.Ons is nie
opgeleide dokters nie - ons is net ouens wat van die olie gehoor het, sommige dit laat probeer
het en uitgevind het dat dit werk, ons is net gereelde mense soos julle wat opgetree het om 'n
geliefde te help - niks meer nie." Michael

"78 dae op olie nou en sien 'n paar positiewe resultate!!!Ek het RA en het geen opvlam gehad
sedert ek hierdie hennepoliebehandeling begin het nie.Geen asma-aanvalle, geen korwe, geen
klagtes!!!” Beverly

“Ek het jare lank RA.Sedert ek dit met dagga-olie behandel het, het ek nie 'n opvlam gehad nie
en van die  gewrigskade het  eintlik  weggegaan.Ek het  pyne,  maar  niks  soos ek  gehad het
voordat ek medibles ontdek het nie.Ek was in elk geval 'n lang tyd toker,  maar rook is nie
genoeg vir chroniese siektes en swaar pyn nie." Merk

“Gee vir ’n man ’n vis, hy sal vir ’n dag eet (tensy dit nie regtig vis is nie, net ’n sojapatty met
visolie).Leer 'n man hoe om vis te vang en hy het 'n vol maag lewenslank.Dankie dat jy vir ons
gee waarvoor die meeste sal vra.Ek gebruik tans nie RSO nie weens finansiële redes, maar toe
ek kon, het dit my senuwee-afwyking (RSD) heeltemal beheer.Kon nie genees nie, maar ek was
tevrede met die beheer van die simptome.Dit het vervang om 9 pille per dag te neem.Dankie."
Veilig

"Hallo Rick & JB, ek wou nog 'n goeie uitkoms van die persoonlik neem van die olie rapporteer:
Dit is omtrent dag 8 of so op die olie.Ek neem dit ten minste twee keer per dag, so 1/4cc tot
1/2cc per dag.Ek het besondere sukses in die hak/voet/enkelpyn gehad – met elke dag word dit
net beter en beter!Buigsaamheid keer terug na my beseerde skouer en gisteraand - ek het
tydens 'n massering opgemerk dat die GROOT knoop in my linkerskouer/nek wat soveel pyn in
daardie skouer veroorsaak het, eintlik in grootte AFgeneem het tot omtrent die grootte van 'n
pistache in plaas daarvan van die grootte van 'n okkerneut.Dit kan die rede wees hoekom my
skouerpyn so vinnig bedaar.Ek is nie seker wat die knoop is/was nie, maar ek is seker bly dit
gaan  weg.Het  toetse  ooit  tot  die  gevolgtrekking  gekom  dat  die  cannabinoïden  eintlik
weefselontsteking laat krimp en gewrigsmobiliteit en spierelastisiteit verhoog?Ek gee nie eens
om wat die toetse sê nie - ek is verkoop en ek het nog nie so goed gevoel niejare!!!

Ek was heeltemal bekommerd dat ek GEEN energie sou hê nie en net wou slaap, slaap, slaap
terwyl ek dit neem.Maar --- dit is heeltemal die teenoorgestelde vir my -- ek het meer energie en
het geen lusteloosheid gedurende die dag ure nie.Ek wens ek kon jou 'n GROOT drukkie gee!!!"
Heather

“Ek het  dit  reggekry om die chemo-middel  wat  ek gebruik  het  vir  die rumatoïede artritis  te
stop.Hoe ek egter hier gekom het, was 'n lang reis.In 1997 was ek in 'n ernstige MVA wat my
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gestremd en afhanklik van farmaseutiese produkte gelaat het.Oor 14 jaar het ek meer as 10
operasies aan albei bene gehad, deur depressie, woede, fibromialgie (wat ek myne genees het
sonder die tradisionele medisyne van dokters), jare se fisioterapie, alternatiewe modaliteite van
meditasie, akupunktuur, Reiki, ens.Het my op die punt van fisiekheid gebring dat ek weer op
kort  staptogte  kon  gaan,  rondtes  in  die  swembad  en  terug  kon  swem  in  'n  gereelde
oefenprogram wat ek fisies kon vermag.Oor die dekade plus van tyd was ek op steroïede,
pynmiddels van elke soort, anti-inflammatoriese middels, en aan en aan.Twee jaar gelede het
die pyn toegeneem en was anders as wat ek met my osteoartritis ervaar het van my beserings
op verskeie plekke oor my lyf, my nek, my borskas in my rug en lae rug sowel as beide my bene
en knieë.My hande en voete was so pynlik en swel, asook my hande het vervorm geraak van
die  skade  van  die  rumatoïede  artritis  en  na  baie  toetse  en  reise  na  'n  rumatoloog  is  ek
gediagnoseer  en op 'n  spervuur  van dwelmproewe en protokolle  geplaas wat  die  aanvang
onmiddellik ingesluit het. op Metotreksaat 'n chemo dwelm om die RA te behandel, 6 maande
daarna het hulle my op 'n ander middel gesit saam met die chemo dwelm wat vreeslike newe
effekte gehad het maar ek moes deur die protokol ly voordat ek kon aanbeweeg na 'n ander
beter en duurder middel (in die gedagtes van Big Pharma) al die tyd nog op die chemo, so na 'n
jaar  en  'n  half  van  chemo en  bykomende  RA medikasie  het  ek  'n  vriend  gehad  wat  my
voorgestel het aan die video "Run from the Cure", 'n storie oor RSO .Wel, vir my van die eerste
keer  dat  ek  daardie  video  gekyk  het  en  baie,  baie  meer  sedertdien,  was  dit  heeltemal
lewensveranderend.Ek het die laaste week op November 2012 begin en kort voor lank het ek 'n
paar definitiewe veranderinge in my welstand begin opmerk, ek het baie geslaap van die olie,
maar dit beteken net dat ek genees het, dit het 'n rukkie geneem vir my eetlus om terug te keer
maar uiteindelik het dit gebeur, my hare was ’n groot verbetering, dit was weer blink en het nie
dunner geword en uitgeval nie.” Wendy

“Die olie het my jig in 5 uur genees.Dis waaroor dit gaan!NIE MEER PYN NIE!" Michael

“Ek gebruik  dit  vir  die  behandeling  van  die  negatiewe effekte  van  'n  breinbesering  en  ook
chroniese pyn regdeur my liggaam.Stres maak my simptome erger maar dagga help my om die
stres baie effektief te hanteer.Dit help om beide my gees en liggaam te kalmeer, wat my in staat
stel om beter op take te fokus en nie opgewonde, geïrriteerd, woedebuie, depressie, ens.Ek
vind dit verbeter my bui en my reaksies op stimuli van buite is meer gemeet en beperk eerder
as 'n impulsiewe daad.Ek hoop hierdie inligting is van 'n bietjie hulp vir jou.Ek het nie 'n lisensie
nie en is beswadder deur geroep en behandel te word soos 'n dwelmverslaafde.Dit op sigself
voed my depressie en maak dit onmoontlik om gesond te word en terug te werk.” Fred

“Hier is wat hasjolie in die algemeen vir my gedoen het.In vier jaar het ek gegaan van soveel
van elke angspil en pynstiller (heroïen ingesluit)  wat ek in die hande kon kry om net 1/8 te
neemstevan 'n pynpil twee keer per dag.Ek het spierspasmas wat voel asof ek gesteek word en
ek het onlangs aanvalle begin kry toe ek sonder olie opraak.Ek kry ook migraine-hoofpyne en is
met 'n aantal psigiatriese afwykings gediagnoseer.Ek het geen idee hoeveel sintetiese middels
'n dokter vir my sal voorskryf nie.Maar die olie sorg vir alles.Ek moet ook noem dat ek IK-toetse
geneem  het  met  en  sonder  die  invloed  van  die  hash-olie.Het  148  behaal  met,  122
sonder.Beteken dit dat dit slimmer gemaak is ... amper tot 'n geniale vlak?Miskien is ek amper
geniaal met ADHD en die hasjolie behandel die toestand?Ek het beslis beter op universiteit
gevaar toe ek aanlynklasse geneem het sodat ek tydens die klas kon medikasie neem.In elk
geval, hasjolie is die antwoord op die meeste van die wêreld se probleme.” Jimi

"Nog 'n opdatering oor die neem van die olie vir hak-/voet-/enkelpyn.4 dae om olie mondelings
3xdag in te neemhet van my pyn ontslae geraak en my weer volle omvang van beweging gegee
met my regtervoet/hak/enkel.Gister het ek vergeet om my oggend- en middagdosis te neem en
teen die einde van die dag kon ek skaars loop, my gewrigte het weer styf geword en ek was
miserabel.Ek het by die huis gekom, 'n bietjie olie geëet en binne 15 minute begin om daardie
buigsaamheid terug te kry en die pyn het  bedaar,  die hink het  opgehou.Verbasend genoeg
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neem dit  al  my styfheid in my skouer weg van 'n ou besering van 'n motorongeluk 20 jaar
gelede en om pyn van skouer te verlig, neem dit dan al my nekpyn weg van die spiere in my
skouer wat styf is en my ruggraat uit belyning trek .Ook nie meer hoofpyne van die styfheid in
my skouer nie.Dit was vir my 'n volledige bevestiging dat die olie wel vir pynbestuur werk saam
met veelvuldige ander magies.

“Dis nie 'n kankerkuur of iets nie, maar ek wou vir Rick laat weet dat ek nou al amper 'n jaar
mank op my regterhak sit,  nie seker wat daarmee fout is nie en weet die dokter sal vir my
medikasie gee wat ek doen. Ek voel nie gemaklik om te neem nie, so ek het net pyn hanteer.

Ons is onlangs aan RSO voorgestel deur 'n vriend, Charles, en ons het dit begin maak.Die
afgelope twee dae het ek die olie 'n paar keer per dag ingeneem en vanoggend het ek wakker
geword en was nie mank nie.My man het dit dadelik opgemerk.Hy het kennis geneem dat die
olie sy towerkrag moet uitwerk!Dankie Rick Simpson![:)] Ek voel wonderlik!" H

--  Beste H,  dankie vir  die goeie  nuus,  ons hoor  altyd graag van hulle.Ek sou die olie  met
hennepsaadolie of olyfolie meng en 'n tinktuur maak en die olie ook plaaslik gebruik.Natuurlik is
die eet van die olie die sleutel tot die ware genesing en alle instruksies oor hoe om die olie te
gebruik is op ons webwerf.Beste wense, JB (van 'n FB-boodskap)

"Ek het my been twee weke gelede gebreek en kry meer verligting van olie en dagga as van die
hillbilly opiate, net om te sê Big Pharma doen nada vir my." Michael

“My rug het in 1987 op twee plekke gebreek.Drink alkoholies en opgemaakte pille tot 1994.Los
die lot en het die NA en AA ding gedoen, 'n dwelm- en alkoholberader geword.Chroniese rugpyn
het my pynmedikasie laat heroorweeg.Ek het verslaaf geraak aan LA, morph en heroïen.Het pot
vir  slegte  emfiseem  begin  rook  en  alle  opiate  gestaak.Studies  toon  nou  dat  cannabis  die
onttrekking van opiaatverslawing verminder en die milligram wat benodig word met meer as die
helfte verminder as dit saam met cannabis gebruik word.Dit is 'n wonderkuur almal.:)” John

“Ek het my rug in my vroeë 20's beseer.Ek was vir byna 2 dekades met sciatica geteister.Die
laaste keer wat ek dit vererger het, was 5 jaar gelede en dit was die ergste ooit.Oor 'n tydperk
van 4 maande het dit my so ver verdubbel dat ek net op die punt was dat ek nie meer heen en
weer na die badkamer kon kom nie.Ek was vir meer as 2 maande op pynvlak 10 en moes op
die rusbank bly op kussings gestut.Ek kon nie genoeg regruk om in die bed te lê nie.

'n Jong dame wat vriende was met my seuns het vir  my gesê dat ek mediese dagga moet
probeer, want dit het haar Ma gehelp met haar MS.Ek het haar perd gelag en vir haar gesê dit is
vir kankerpasiënte en mense erger as ek en dat ek nie kan kwalifiseer nie.Ek het dit nie geweet
nie, maar hierdie jong dame het nogal baie van die onderwerp geweet en na nog 'n paar weke
van agteruitgang,  dink ek,  sy was moeg om te sien hoe ek onnodig ly,  so sy het  haar ma
oorgebring om met my te praat.Haar ma het vir my gesê dat ek maklik sou kwalifiseer, wat ek
later gedoen het, en dat dit sal help.Sy het vir my gesê om 'n knop te eet wat in 'n bietjie olie
teen 'n  lae temperatuur op roosterbrood gekook is.Ek was desperaat  en het  dit  gedoen.My
familie het gesê so 15 minute nadat ek die dagga geëet het, het ek geslaap en kwyl...lol.

Ek het die volgende oggend wakker geword, wat 'n bietjie vreemd was, want ek het in meer as
2 maande nie 'n onvergeetlike slaap gehad nie, en die eerste ding wat ek opgemerk het, was 'n
aansienlike  afname  in  pyn,  ongeveer  20% sou  ek  sê,  en  omtrent  dieselfde  verbetering  in
omvang van beweging.Ek was opgewonde en baie verras.Ek het aangehou om cannabis te eet
en oor die volgende maand het  ek weer regop gestaan.Dit  is  hoe ek Rick Simpson gevind
het.Ek het eenvoudig cannabis-anti-inflammatoriese middels gegoogle en Run from the cure
was in van die eerste navorsing wat ek ooit oor die onderwerp gedoen het.5 jaar later en my rug
voel sobehoort.Ek eet gereeld cannabis en dit hou die ontsteking tot niks.Die besering is steeds
daar.As ek in ’n gat of iets trap, is dit seer, maar dit neem nie ’n lang tyd om te herstel nie en my
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rug is nooit seer nie, tensy ek iets dom doen.” Jody

“My artritis  en my bloedsuiker,  angs,  depressie en slapeloosheid reggemaak.  Ek sê artritis,
maar sy erge degeneratiewe skyfsiekte. Ek kan letterlik nie sonder die olie loop nie (neem dit
nou al 2 jaar). Ek gaan elke 14 dae deur 120 narkose. Ek het in meer as 'n jaar nie eens een
pynpil gehad nie. Ek het dit net oorspronklik geneem vir die artritis en die newe-effekte rock
(lekker slaap en geen plooie). Ek is in die beste vorm van my lewe. 45 jarige ouma. Ma van 3.”
Everglade

“Nadat ek alles geneem het van oksikodoon tot die gebruik van fentaniel-pleisters vir 3 jaar
gevolg deur 160 mg morfien daagliks vir nog twee jaar en toe gesê is ek moet 'n pynpomp laat
inplant, het ek besluit genoeg is genoeg.Het koue kalkoen gestop (ek sal nie aanbeveel om dit
ooit te doen nie) en begin met cannabis.Selfs die dae wat die pyn nog buite beheer is, wat min
is, steur my gedagtes nie eers daaraan nie.” Michael

“In  1981  was  ek  in  'n  MVA.Ek het  my regterskouer  ontwrig.My  regterarm was  verlam van
senuwee tot by die ruggraat wat gerek was.Ek kon geen verligting kry van die verskriklike pyn
wat ek gely het nie.Ek sou in die middel van die nag wakker word en huil van pyn.Dit het gevoel
soos naalde wat onder my vingernaels ingedruk word en het reguit op my arm gehardloop.Ek
het die 1ste $400.00 wat die versekeringsaanpasser vir my gegee het geneem en my neef laat
'n vriend hospitaal toe bring met 'n paar MJ.Nadat ek die MJ gerook het, was die pyn heeltemal
weg en kon ek weer gaan slaap.Dit word gesê.Ek dink Rick se manier om die olie in te neem sal
beter werk as om te rook of te verdamp, hoewel ek dit geniet om albei te doen.Cheers.” Ron

"Ek weet na 'n 3 dae behandeling van RSO, kon ek hardloop ... pynvry!Eerste keer in 15 jaar as
gevolg van 'n spinale samesmelting wat permanente senuweeskade en konstante pyn gelaat
het.Die kapsules met klapperolie werk ook uitstekend.Ek het nie die drang gehad nie en het ook
nie my Percocet geneem sedert ek met die oliekapsule-regime begin het nie.Dit het selfs die
drang verminder om ook die dagga te rook deur die kapsules te neem.” Terry

“Opdateer, omgosh!Ek het met my seun gestoei!Ek het heeltyd met my seuns gestoei, veral my
jongste seun.Ek kon letterlik jare nie met hom stoei nie!Hy is nou 22, ek is 52.As gevolg van pyn
oor die hele liggaam as gevolg van artritis was dit uiters moeilik om te beweeg, nog minder om
te stoei!Maar ek het vandag!En ek het hom amper ook gehad, maar het begin lag, lol.Ek kan nie
vir jou uitdruk hoe opwindend dit is nie!!Selfs daarna het ek geen pyn nie, ek voel wonderlik!!!”
Casey

“Ek het 'n hernieerde skyf wat op my senuwee druk, wat veroorsaak dat erge pyn van my laerug
af by my linkerbeen af tot by my tone skiet.Ek het elke vier uur 3 ibuprofen gedrink net sodat ek
uit die bed kon opstaan en kon loop.Ek het amper twee weke gelede die olie begin drink vir die
pyn en ontsteking.Ek het nou geen ibuprofen nodig nie, ek slaap beter as wat ek dalk ooit
gehad het, my kollegas het kommentaar gelewer oor my beter buie en algehele geluk.EK VOEL
GOED!" Jennifer

“Selfs as jy nie kanker het nie, dink aan voorkomende instandhouding in jou liggaam.RSO in
klein hoeveelhede gebruik op 'n daaglikse basis.Jy laat jou liggaam toe om allerhande nare
virusse en goggas te beveg.Ek het in 15 jaar nie my "primêre sorg dokter" gesien nie as gevolg
van Cannabis en al sy genesende eienskappe.Maak nie saak wat met my verkeerd gaan nie,
RSO is een van die eerste items waarna ek uitreik.

Terloops, ek het al 3 keer my rug gebreek.Werwels en skywe is van L-4 af na S-2 vervang.Moes
my  ruggraat  weer  aan  my  bekken  area  laat  heg...moes  my  AC  Joint  verwyder.Hanteer
lewerkanker en Hep C.Ek behandel myself 100% met cannabis.RSO is net ’n hulpmiddel in my
arsenaal.” Rick

“Baie dankie vir jou werk.Ek is 'n 25 jaar rugmurgbesering wat al opgedoen hetmoeilikheid met
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wonde en swelling in my bene en voete.Ek het 'n klein hoeveelheid op 'n slegte wond aan die
bokant van my voet probeer en binne 'n paar dae het dit aansienlik verbeter.Die swelling blyk
ook nie so erg te wees nie.My vraag is oor die beginmateriaal waaruit die bondel gemaak is.Dit
was hoog in harsinhoud en volwasse genoeg, maar was nie heeltemal reg genees nie en het 'n
bietjie  van 'n muwwe reuk gehad (al  was dit  kragtige stamme) Dink jy dit  sal  die algehele
kwaliteit van die olie beïnvloed?Ek het ook die oorblywende olie op 'n koffiebeker warmer gelos
vir baie langer as 'n "paar ure" ek het dit  vir  ongeveer 7 uur daar gelos.Dink jy dit  sal  die
kwaliteit ook beïnvloed?Die finale produk lyk soos jy gesê het dit moet.Net soos as ghries met 'n
donker goue amber oorblyfsel.BTW, ek het dit begin gee vir my ou hond wat in geweldige pyn
was en sukkel om rond te kom.Hy het ook aansienlike verbetering getoon.Weereens dankie vir
alles wat jy gedeel en gedoen het.Ek was eers bietjie skepties, maar nou is ek verstom!” XXX

-- Werk met wat jy het, en soek beter materiaal.JB

“Dit is nou amper 'n jaar sedert ek Cannabis-olie vir die behandeling van my RA begin gebruik
het en ek sien steeds positiewe resultate en kan eerlik sê dat my RA na my mening in remissie
is.Het  ook  verskeie  ander  positiewe  newe-effekte  gesien  soos  gewigsverlies,  normale
bloeddrukvlakke (bloeddruk het met 30 punte gedaal), polsslag tussen 50 en 60 BPM'e, geen
depressie meer nie, en die beste van alles nie meer giftige voorskrifmedisyne nie. Tom

“Kan nou dadelik uit die bed opstaan nadat ek wakker geword het in plaas daarvan om te voel
asof ek 90 is.Gewrigte beweeg baie makliker, ly nie meer aan pyn nie.Sekere medisyne vir goed
af!’n Werklik wonderlike plant wat moet ophou om daarvan beskuldig te word dat hy SLEG is.”
Carol-Ann

“Ek glo dit is regeneratief dat ons liggame dit nodig het om te herbou en te genees, ek het goed
gely aan artritis dit het die pyn verlig en die buigsaamheid van my hande 'n jaar gelede hernu,
ek kon nie eens tik sonder  ernstige pyn nie.Dit  is  weg nou is  my hande normaal  en weer
buigsaam ek kan skryf en naaldwerk.En my oogdokter was verbaas dat my oë eintlik beter is
elke keer as ek gaan.” Kelee

“Ek het al operasies en talle ruggraatkrane op een plek op my laerug gehad.Dit alles het 'n dik
litteken veroorsaak wat gevoel kan word en die werwel word ontsteek en dit is regtig pynlik.Ek
het  baie  pyn  gehad,  desperaat  vir  verligting.So,  Gayle  het  'n  bietjie  (1  druppel)  RSO
(cannabisolie) op die plek gevryf en my daar laat lê sodat dit kan intrek.Wel, die olie het 'n bietjie
kriewelrig gevoel, maar behalwe dit, het ek nie gedink dit doen veel nie.Wel, 20 min later was
die pyn weg en ek was tot die oggend uitgefot!Ek het fantasties geslaap en toe ek wakker word,
het my rug beter gevoel en die littekenweefsel is nie so dik nie.Dit is vir my wild, maar dit lyk of
die olie besig is om die ou littekenweefsel af te breek.Cannabis-olie is ongelooflik en as ek nie
ander stories net soos hierdie gelees het nie, sou ek gedink het ek is mal!” Mickey

“My meisie se ouma het  erge artritis  en kan nie haar hande oopmaak nie.Ons het  'n klein
eksperiment met 'n bietjie Rick Simpson-olie probeer en vir haar gesê om dit op haar hande te
vryf.Binne minute na toediening het haar hande begin los raak en met 'n paar meer kon sy haar
vingers weer begin beweeg sonder pyn.Dit was werklik ongelooflik om so iets te sien gebeur.”
Duane

“Daar is geen twyfel by my dat dit werk nie.Ek het onmiddellike resultate opgemerk.Ek het reeds
Plan A gedoen.Die oliebehandeling was Plan B.Wens ek sou eers olie probeer het.Ek het deur
jare se pyn gegaan wat ek nie moes nie.Ek het elke 4 uur 'n pynpil gedrink.Dis net twee weke
van  oliebehandelings  maar  ek  voel  soveel  beter.Gebruik  ook  alkaliese  water.Wonderlik!!!”
James

“Rick Simpson Oil is spesiaal.Ek het al jare lank Cannabis gebruik om pynsimptome te hanteer,
maar het my simptome skaars gedek.Ek het geweet dat my besering nie heeltemal genees het
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nie.Toe ek Rick Simpson Oil begin neem het, het ek al probeer om verskillende uittreksels te eet
wat van Cannabis gemaak is en hulle het almal 'n paar korttermyn-effekte gehad, maar sou my
dan óf hoog óf uitgebrand laat voeldit  sou net nie lank genoeg hou nie.Ek het nooit  perfek
gevoel nie.Ek het selfs 'n produk probeer wat aan my verkoop is as Rick Simpson Oil wat vieslik
en ondoeltreffend was - pasop vir die lae gehalte uittreksels wat niks sal doen nie en moenie
daardeur moedeloos word nie, want die ware ding is eenvoudig gestel, 'n wonderwerk.Ek het
vinnig toenemende hoeveelhede opiate geneem.Rick Simpson olie help absorpsie van opiate
maar dit is ook 'n baie sterk pynstiller op sy eie.Dit hou die hele dag lank en ek merk geen hoë
of newe-effekte meer van die dosis wat ek neem nie.Ek is in staat om soveel meer as 'n pynvrye
persoon te doen en ek kan voel hoe my bewegingsreeks toeneem en ek weet dat ek besig is
om te genees.Om die waarheid te sê, my algemene gesondheid was ongelooflik – ek het nog
altyd baie siektes of infeksies gehad en het 'n merkwaardige skoon gesondheidstoestand sedert
ek met hierdie olie begin het.Ek gaan nou weer af op my opiaat pynstillers terwyl ek nog beter
voel.Intussen het  ek af  en toe ander  verskillende soorte  ekstrakte soos hasjolie  of  eetbare
produkte probeer.Ek vind dat die pynverligting van Rick Simpson Oil 'n orde van grootte sterker
is as enige ander dagga, hetsy geëet of gerook.Dit is in sy eie liga van simptoomverligting, selfs
in vergelyking met die sterkste cannabiswasekstrakte.Ek is van plan om nou eendag heeltemal
van opiate af te gaan.” Mike

“Ek gebruik hierdie olie.Ek het spierdistrofie en ek het voortdurende gesondheidsprobleme van
Stevens Johnson-sindroom/TEN.Dit werk wel.Dit werk beter as ENIGE farmaseutiese middel op
die mark.Dit is veilig en effektief.Ek sou nie daarsonder kon funksioneer nie.Dit laat my toe om
produktief  te  wees.Ek  werk  voltyds.Voordat  ek  die  olie  geneem  het,  was  ek  op
swaardiensmiddels wat  niks anders gedoen het  as om my in 'n zombie te verander  met 'n
magdom newe-effekte nie.

Om my “rant” af te sluit, laat ek dit sê: Vir diegene wat glo, is geen verduideliking nodig nie.Vir
diegene wat dit nie doen nie, geen verduideliking is goed genoeg nie.Ek is 'n lewende bewys
van die doeltreffendheid hiervan.En dit  moet wettig en aan almal beskikbaar gemaak word.”
Laurie

Suikersiekte
“Die olie verjong die pankreas en, glo dit of nie, dit begin dan dikwels insulien produseer selfs
ná jare se onaktiwiteit.Baie pasiënte kan ophou om insulien te neem na 'n paar weke op die
olie.Die olie help ook om al die ander diabetesverwante probleme in die liggaam te genees of te
beheer.

Ek  sou  die  olie  eet  en/of  dit  in  'n  setpil  gebruik.Rook  of  verdamping  kan  ook  help  om
bloedsuikervlak te verminder, maar die effekte is baie beperk in vergelyking met die inname van
die olie.Ek sal die olie plaaslik gebruik vir  diabetiese ulkusse,  die olie aansmeer,  dit  met 'n
verband bedek en dit elke drie dae herhaal totdat die sweer genees is.Ek sal hennepsaadolie
met die uittreksel meng en dit vir masserings gebruik, wat bloedsirkulasie sal bevorder en help
om swelling en ander ongemak te voorkom.Ek sal ook hennepsaad en hennepsaadolie by my
dieet insluit.JB"

"Tipe twee is amper weg, amper alle medisyne af, sukkel met sarkoïdose daarmee, dit werk."
Jeff

“Kokosolie help ook om bloedsuikervlakke in Diabetes te stabiliseer!!My plaaslike winkelier het
dit  probeer en dit  werk soos 'n sjarme het hy gesê!!Hy voel ook geestelik baie beter [meer
energie] en het ook gewig verloor!!Alles goed!!" Robin

“My bloedsuikers was besig om moer te word (tot 400+- vir maande – baie gevaarlik) en dit het
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my letterlik uitgeslaan.Ek het agter die stuur geknik - so ek het opgehou ry - regtig slegte goed!
Die dokters het my selfs verbied om na NY te vliegom my Ma vir Kersfees te sien.

Wel - die dokters het een insulien probeer, toe twee - het absoluut niks gedoen nie.So - ek het
hulle uiteindelik gesê - genoeg!!Ek gaan op die olie (ek het nooit vir die dokter gesê ek het dit
voorheen gedoen nie) en ek het my dosis na elke 2 uur verhoog.Wel - jy het reg geraai - my
suikers het teruggeduik na die normale omvang.My Doc is een van daardie goeie Harvard-
ouens  -  en  hy  is  verstom.Tel  een  vir  die  barbare!!!!So  -  nou  het  ons  'n  volledig
gedokumenteerde Diabetes geval waar 'n lewe gered is - Ek!!!!!!-- :)” Janet

"Dramatiese verandering, ek is byna alle insulien af.By geleentheid sal ek Lantus moet gebruik,
'n langtermynwerkende insulien, maar nie dikwels nie.Ek het RSO vir baie redes begin gebruik,
maar een was in die hoop dat ek van insulien sou kon afkom en uiteindelik 'n meer bestendige
bloedsuikervlak  kon  sien.Ek  het  300  eenhede  Novolog  per  dag,  korttermyninsulien  en  200
eenhede Lantus en 4 Metformin-pille per dag gebruik.Ek is steeds op die pille maar ek kan
daarmee saamleef aangesien ek nie meer die insulien hoef te gebruik nie.Nie meer om my
maag 6 tot 8 keer per dag met 'n naald te steek nie!My suikervlakke is makliker om te beheer en
ek sien nie meer die lesings in die 2 tot 5 honderde nie.Ek sien ook nie meer die dramatiese lae
suikervlakke van 30's nie.Dit was 'n God-stuur en die eerste ding wat my suikers vlak gehou
het.” Dena

“My pre-diabetes bloedsuikervlakke was bo 140 en nou is ek op 100.Gaan jou bloed na voordat
jy 'n bietjie olie doen, gee dit so 10 minute en kyk weer en dit sal baie gedaal het.Myne het
soveel gedoen toe ek 'n bietjie Gatorade moes drink om terug te keer." Michelle

"Ek is  'n insulienafhanklike diabeet  en met  een 60gram-ronde van die olie  het  ek van 100
eenhede daagliks na 50 eenhede insulien gegaan." Leslie

“Dit het my vlakke heeltemal gebalanseer.Ek is "METFORM" gegee om mondelings te neem en
het sedert die heel eerste een nog nooit 'n pil geneem nie en ek het weer wakker geword en
gedink: "Nee, verhoog die olie noudat ek Tipe II Diabetes gediagnoseer is." My vlakke spring
omtrent tussen 3.4 en 7.2.Die absolute hoogste wat ek my suikervlak kon opstoot,  was 8,1
nadat ek letterlik 'n sak lekkergoed geëet het, insluitend 'n sjokoladestafie as 'n eksperiment.Ek
het 'n uiters klein bietjie olie gedoen toe ek dit na die 8.1 gedruk het en my vlakke elke 10
minute begin kontroleer het om te sien of ek hulle kan laat daal.10 minute na die olie het ek tot
7.3 gedaal en toe ek teen 20min merk na die olie getoets het, het ek tot 4.8 gedaal.” Michelle

“Ek kan  net  klein  dosisse  olie  gebruik.Dit  veroorsaak  dat  ek  hipoglukemie  op  volle  sterkte
het.Maar dit is 'n goeie ding, want ek het begin met 45/10 skote van lang en kortwerkende
insulien  agt  jaar  gelede.Ek het  bietjie  navorsing oor  my nuwe kwaal  gedoen en dagga het
gedurig opgeduik as 'n natuurlike middel saam met ander speserye soos kaneel so ek het hash
caps begin gebruik totdat "regte" olie beskikbaar was.Hulle was so sterk dat ek gedink het ek
gaan dood die eerste keer wat ek 'n hash cap geëet het.Om nie eens te praat van 'n laai dosis
RSO nie.(Maar RSO was destyds nie eers 'n opsie vir  my nie)  Maar een keer was dit  die
olieverbruik (graan per dag) het veroorsaak dat my liggaam hipersensitiwiteit gehad het vir die
twee keer daaglikse insulien inspuitings en ek was vas by 'n vurk in die pad om te kies RSO of
skote.Ek het die skote gestop en die olie voortgesit.

Saam met dieetverandering en verhoogde daaglikse aktiwiteit (oefening) het ek nou 'n 5.7 A1C,
verloor  60 pond en het  nie  meer  fantoombrandpyne nie  (diabetiese neuropatie).Ná ’n  paar
maande se behandeling  moes ek  oorskakel  na gliserien  en alkoholtinkture  en net  jaarlikse
oliebehandelings doen.Omdat my suiker te laag begin daal het.

Dit het wonderbaarlike diabetiese genesingsvermoëns.Daar moet kennis geneem word van hoe
cannabis op die endokriene stelsel van die liggaam werk en breedvoerig ondersoek word.Ek sal
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liewer vir 'n maand per jaar gesonk word op 'n oliebehandeling as om 730 skote van geneties
gemodifiseerde vark-DNS te doen.Ek gebruik sativa plantvariëteite om my olies te onttrek en my
tinkture van te maak.Dit werk die beste vir my simptome.Ek het indica probeer en opgemerk dat
ek  net  nie  kon  funksioneer  nie  en  meer  wou  eet  en  heeltyd  koud  voel.Die  sativa  het  my
metabolisme en hartklop versnel, my eetlus onderdruk en my histeriese lagbuie laat kry (my
gunsteling newe-effek).

As  jou  suiker  hoog is,  begin  met  lae  konsekwente dosisse.Jy  wil  steeds voel  wat  met  jou
liggaam aangaan.(Een probleem wat ek gehad het was om nie te weet of ek duiselig was van
die olie of lae suiker nie, so jy gaan die eerste maand deur 'n paar toetsstrokies gaan totdat jy
weet  wat  jy  voel).En  jy  gaan  'n  baie  dors  mens  wees.Water  is  jou  maat  met  hierdie
behandelings.Hoë suiker veroorsaak dat jy heeltyd dors is en so ook die olie, so neem dit ook in
ag.

En  moenie  te  veel  bekommerd  wees  oor  jou  suiker  wat  eers  daal  nie.Dit  is  nie  soos  'n
gedwonge insuliendruppel nie.Die olie gaan net in en doen wat ek graag wil glo, want al jou
organe begin  spring en dit  help  hulle  weer  om die  bloed te reinig  en dit  het  ook  'n  goeie
verhouding met die senuweestelsel en ek glo jou brein het 'n beter gevoel vir jou liggaam deur
hierdie kanale en weet om al sy natuurlike genesende vermoëns na gestresde dele te stuur.(In
my geval my pankreas, niere en bloed.) Hou nou in gedagte dat dit net my teorie is en ek is
geen wetenskaplike nie, ek gaan net uit oor hoe dit vir my werk en die beste manier waarop ek
die  effekte  daarvan  rasionaliseer.Dit  is  goed  om  'n  joernaal  te  hou  en  gereelde
gesondheidsondersoeke en bloedwerk te hê om jou vordering te merk.Sodra jou A1C in toom is
en jou nierfunksie beter is, dan sal jy weet jy is op die regte pad en dan bly dit net op daardie
vlak waarop jy  sal  werk en dit  is  geensins so sterk soos om daar  te kom nie.Dit  sal  heel
waarskynlik  net  lae  konstante  dosisse  en  'n  lewenstylvoedingsverandering  vereis  waarvoor
diabete nie vreemd is nie.(Dit het my ongeveer ses maande geneem om van 'n A1C van 11 af
na 'n 7 te gaan en nog 'n paar aanpassings in dieet en oefening om dit tot die 5-reeks te stamp.
(Akwatiese oefening het 'n lae impak en het vir my wonderlik gewerk). Anthony

"Ek gebruik 1 gram olie per dag vir ernstige degeneratiewe perifere neuropatie en die verligting
is ongelooflik!" Laurie

“My man het al jare lank Cannabis en RSO-olie onlangs ingeneem vir sy Diabetes.Dit het nie
net  sy  bloedsuiker  gestabiliseer  nie,  maar  dit  keer  ook  sy  chroniese  niersiekte  om.Hy  is
gediagnoseer  met  'n  stadium  3  CKD  en  hulle  was  besig  om  hom  op  te  stel  om  op  'n
nierskenkerlys gelys te word.Hy het  tinkture en RSO-olie  begin inneem en nou is hy op 'n
stadium 1 CKD.Die dokters het vir hom gesê dit is nie moontlik nie.Ons het van daardie dokters
ontslae geraak en 'n nuwe een gekry!RSO-olie het ook sy bloeddruk verlaag, sy bloedarmoede
en sy diabetiese retinopatie gestabiliseer (hy was veronderstel om nou heeltemal blind te wees,
sê Western Medicine).Dank die Groot Gees vir  die pragtige Cannabis plant en alles wat sy
voorsien!!Dankie  Rick  Simpson  vir  die  verskaffing  van  die  inligting  oor  hoe  om  Cannabis
Essential Oil te maak en die getuigskrifte van diegene wat dit doen!” Julie

“My maat het tipe 1 en om 'n klein bietjie olie te eet help om haar suikervlakke te stabiliseer.Dis
waarlik 'n Geskenk …” Spaceleaf

“Ek was op 4 metformien en 4 diamikron per dag, my bloedsuiker was 12% na 'n 12 uur vinnige
bloedsuikertoets.My dokter, wat effens teleurgesteld gelyk het, het gesê: "Wel, ek dink jy het nie
meer pille vir jou diabetes nodig nie." 9 maande na die genesing.Al my simptome, niere, artritis,
cholesterol, bloeddruk, alles baie beter op die olie as op pille.Dit is 'n wonderwerk.

My bloedsuiker het soos 'n klip gedaal reg rondom die 6de week van die kuur.Een aand het ek
wakker  geword  en  snaaks  gevoel,  my  bloedsuiker  was  onder  die  4%  merk,  3,2%.Ek  het
opgehou om die 8 pille per dag te neem wat ek op was vir tipe 2-diabetes.Dit was 17 maande
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gelede.Altesaam  was  ek  op  15  pille  per  dag,  nou  geen.So,  Michael,  doen  die
genesingsvlakbehandeling.3 maande, 60 gram [volg aanwysings op Rick se webwerf], sal jou
diabetes weg wees.” Petrus

“Cannabisolie is die enigste ding wat die pyn van my neuropatie sal stop.Selfs Oxycontin kon
nie al die pyn wegneem soos die CBD's in cannabisolie gemeng in 'n room gedoen het nie.Dis
’n wonderlike plant vir allerhande mediese gebruike, en uiteindelik herken mense dit.” Fetter

“Rick  het  my  indirek  gered  van  'n  lot  wat  erger  is  as  die  dood  ná  wat  ek  saam  met
hartspesialiste deurgemaak het.14 maande, meer as 22 verskillende toetse by 4 hospitale en 'n
mediese  sentrum."Jy  is  'n  ergste  scenario,  1  kant  van  jou  hart  is  dood,  jy  sal  dalk  'n
hartoorplanting nodig hê." Toe hulle na 14 maande nie meer toetse kon doen nie, het hulle 'n
omleiding gedoen.

2 jaar later het ek ingegaan vir 'n opvolg van 'n nuwe kardioloog wat gesê het: "Daar is glad nie
skade aan jou hart nie, wie het vir jou gesê dat daar skade was en dat jy 'n hartaanval gehad
het?Dis nie waar nie." Ek is vir 'n sucker gespeel.So toe die dokter my na 'n diabeet spesialis
stuur wat my na 'n nier spesialis gestuur het, sou ek liewer 'n middagslapie in 'n sneeubank
geneem het en dan deurgegaan hetweer enigiets soos gesondheidspesialiste.Dan kom die olie
saam.Nou is ek gesonder as wat ek in 20 jaar was.” Petrus

“Ek is  'n  dame van  79  jaar  oud  en  woon in  Frankryk.Ek  wil  my persoonlike  ervaring  met
hennepolie  met jou deel.My man Jerome het  'n  paar  maande gelede 'n stertbeen en heup
gebreek as gevolg van 'n val.Van daardie oomblik af het alles verkeerd gegaan, het groot pyn
gely en pyn het sterk oor hom gesweef.My kleinseun het vir my gesê hy ken 'n baie effektiewe
natuurlike medisyne wat jou in hierdie pynlike toestand kan help.Ons gebruik hennepolie in sy
wonde en genees maar geswel, en het daagliks 'n klein hoeveelheid mondelings gegee.

Ek moet sê dat die herstel ongelooflik was, maar daar is nog iets wat jy moet weet, my man het
lank gelede aan erektiele impotensie gely, so ek het besluit om bykomend tot olie te gee, dit op
sy penis toe te pas, die resultaat was die wonderlikste wat ek deur my hele lewe gesien het, nou
is my man volkome in staat om 'n paar keer per dag intense seks te hê, plus die grootte van sy
penis om baie te vergroot na die grootte wat ek my man gehad het toe ek jonk was.Dit lyk dalk
ongewoon  vir  'n  persoon  van  my  ouderdom  om  hierdie  getuienis  te  gee,  maar  ek  dink
gesondheid is net so belangrik soos 'n goeie sekslewe.Dankie Rick.” Rochelle

-- Dankie, Rochelle.Ja, gesondheid is net so belangrik soos 'n goeie sekslewe, en ja, die olie
doen net wat jy beskryf het.JB

“Watter stamme help manlike impotensie, JB?Mans moet dit weet...” Tomas

-- Dis 'n goeie vraag, Tomas.Gaan bloot na 'n stamoorsig-webwerf en soek na stamme met
gerapporteerde afrodisiacum-effekte.Kry dan 'n paar, toets dit deur te rook, en as jy van die
effek hou, maak die olie en gebruik dit.Dit is omtrent al wat daar is.Sommige stamme maak jou
horer  as  ander  en  sommige  kombinasies  van  stamme  sal  meer  effektief  wees  as  ander
kombinasies van stamme of olies.Dit is omtrent al wat ek op die oomblik kan sê.Probeer die
olie, as dit nie die effek het waarna jy soek nie, maak of kry 'n ander bondel totdat jy die regte
een kry.Dis hoe dit moet wees.JB

"My voete voel beter as enige tyd in die afgelope tien jaar as gevolg van die neuropatie." Leon

“Ek  sou  sê  die  kans  is  dat  die  geestesgesondheidskwessies  bestaan  het  voor  enige
daggagebruik;  dat  die  ongemak  van  die  geestesongesteldheid  hulle  gedryf  het  om
selfmedikasie te probeer doen.Ek het C-PTSD, en was in aktiewe verslawing van (minstens) 12
totdat ek skoon geword het op 33.Dit is 5,5 jaar gelede.Ek het amper elke dwelm probeer wat
ek kon, want ek het nie "reg" gevoel nie. Om skoon te word vir my het psigiatriese medisyne en
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rehabilitasie en 'n paar jaar se terapie beteken.

Nadat ek 'n jaar en 'n bietjie gelede cannabis (weer) gevind het, en dit vir skyfprobleme gebruik
het, was ek geskok om te ontdek dat ek nie meer verskeie van die psigiatriese medisyne nodig
het wat ek vir ten minste 3 jaar geneem het nie.Ek is ook met tipe 2-diabetes gediagnoseer kort
voordat  ek  mediese  dagga  ontdek  het.Dit  was  'n  direkte  gevolg  van  sommige  van  die
sielkundige medisyne!Nou het ek gereelde bloedsuiker, en werk daaraan om binne 2 jaar van
die laaste 2 medisyne (anti-depressante wat stadig gespeen moet word) af te wees.” Jenn

“Ek het ook tipe 2-diabetes gehad.Die daaglikse gebruik van dagga het my toegelaat om op te
hou  om  verskeie  voorskrifmedisyne  te  gebruik  wat  my  letterlik  van  binne  af  doodgemaak
het.Hierdie verandering het  my energie en 'n gevoel  van helderheid gegee wat ek lanklaas
gehad het.Verhoogde energie het beteken dat  ek eintlik  WOU gaan stap.Ek het  na aquafit-
klasse begin gaan.

Het  'n  paar  maklike  veranderinge  aan  my  dieet  gemaak.Een  verandering  is  dat  ek  meer
cannabis begin eet het.Tipies in die vorm van sjokolade gemaak met cannabis-geïnfuseerde
klapperolie  (supergesonde  olie,  baie  voordelig  vir  die  ontgifting  van  die  lewer  en  help  met
gewigsverlies).

In die eerste jaar wat  ek daagliks cannabis gebruik  het,  het  ek 'n bietjie meer as 40 pond
verloor.Ek het 'n bietjie teruggekry, maar ekEk is glad nie bekommerd daaroor nie, want ek weet
ek is die afgelope tyd onder 'n bietjie meer stres, en dat deur daagliks cannabis te gebruik (veral
te eet!) sal my liggaam gelukkig vir homself sorg, soos dit ontwerp is." Jenn

“Ek weet nie of jy dit geweet het nie, maar in 2011 was my diabetes erg, my niere het 12 gram
proteïen per dag gelek, my knieë was so seer dat ek skaars kon loop.Die senings wat ek in my
heup in 85 geskeur het, het teruggekeer met 'n pyn wat amper ondraaglik was.Ek was 220
lbs.Die dokter het my na 'n diabetiese spesialis gestuur wat my na 'n nierspesialis toe gestuur
het.Ek kon nie eers meer kitaar speel nie.Ek het opgehou omgee.

Ek het navorsing gedoen nadat Mike op hierdie pos vir my gesê het dat 'n ou met die naam Rick
Simpson 'n klomp mense van kanker genees het met die potolie.Ek het gedink bsmaar ek het
daarna gekyk.En uitgevind dit werk ook op tipe 2-diabetes – wat ek gehad het.

Ek het Rick Simpson se aanwysings gevolg wat hy op sy webwerf het oor hoe om dit te maak
en hoeveel om te neem ens.dit het my siek gemaak, ek het gedink ek het griep, ek het dit
aanhou doen, en rondom die 6de week het my bloedsuikervlakke gedaal, ek het opgehou om
die 8 pille per dag te neem wat ek op het en my bloedsuiker het in die teiken gebly.

Ek  het  30  pond  verloor,  my  rug  was  nie  so  seer  nie.Ek  het  ingegaan  vir  my  3  maande
ondersoek  en my dokter  het  daar  gestaan  met  sy  kakebeen  oop.Al  my lewenskragte  was
normaal.Dit was 2 jaar gelede, ek is 173lbs my bloedsuiker is steeds normaal geen pille nie ek
het nog 'n 24 uur urine toets gedoen om te sien hoe my niere vaar die meeste wat ek uit my
dokter kon kry was "Ek weet nie hoekom jou niere het soveel beter geword.” Ek het geen pyn in
my knie of rug nie, tensy ek dit oordoen, maar dit keer na 'n paar dae terug na normaal.Ek rook
amper nie meer gras nie, ek hou nie regtig daarvan om dit te rook nie.Dit is wat die olie vir my
gedoen het.” Petrus

“Nie seker jy onthou my nie, ek neem 1 g/dag vir erge idiopatiese neuropatie.Rick en Janet, wat
eendag High Noon gebel is, het vir my gesê om seker te maak ek hou jou op hoogte...3 maande
in en ek was verstom vanaand...op die rusbank gesit, skielik besef dat my hond onder my is, ek
het haar al gestreel, ek het geen idee hoe lank nie, met die agterkant van my kuite.EN SY HET
SAG GEVOEL!!!Ek het die afgelope 10 jaar DRIE chirurgiese prosedures onder die knie gehad
sonder  narkose,  want  ek  kon  dit  nie  voel  nie.Een  van  daardie  operasies  was  'n  SURALE
SENUWEE BIOPSI!DIT is skok en ontsag mense!!” Laurie
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“Die RSO-olie was so 'n wonder vir my, ek kon weer eet, my pyn was vir eers hanteerbaar, en
geen  dwelmmiddels  nie,  ek  het  veelvuldige  probleme  te  veel  te  noem,  verdowingsmiddels
vererger my adhesies wat  my ingewande vasgegom, die dokters sal niks doen tensy ek 'n
obstruksie het nie, ek kon tot twee dae gelede niks anders as vloeistowwe eet nie, 4 dae op
RSO, ek het  'n geroosterde kaastoebroodjie gehad en gister  'n halwe tuna toebroodjie,  die
dokters kan niks vir my doen nie, so ek is op my eie, ek weeg 110 pond en dit is nie my normale
en ook nie 'n gesonde gewig vir my nie, ek het so laag as 98 gedaal, met hul medisyne, hulle
het bring my groot met teelepel voer,  24/7,  lieflik,  sal  eerder kos eet  soos ons bedoel was
om...Bevry die plant wat God ons gegee het...” Joyce

“Waarheid.My bloedsuikervlakke is nou in normale omvang en ek het afgekom van 2000 mg
Metformin per dag en eet nou naby aan nul gluten en hou my dieet dop.Geen vetvrye kak, of
dieetcrap,  of  bevrore  Weight  Watcher-maaltye  ook  nie.Het  jy  die  natriuminhoud  in  daardie
bevrore maaltye gesien?Verregaande!” Cheshire

-- Het jy van die smaak van daardie kos gehou toe jy dit op die olie probeer het?JB

“Ek  het  nie  voorheen  daarvan  gehou  nie,  maar  sedert  die  olie  of  my  ouderdom  het  ek
glutensensitief geword.Ek het meer migraine, meer fibro fakkels, aknee, maagkrampe, om 'n
paar  te  noem.Boonop  laat  die  natrium  my  soos  'n  ballon  opswel.Sedert  ek  hoofsaaklik  'n
cannabisgebruiker en met die olie geword het, eet ek nou meer hennep, vrugte en groente,
minder vet, minder kruie op kos.EK IS MAL DAAROOR!Dieglutenverwante kosse soos pasta en
brood, ek LIEF, maak nie saak of dit op die olie is of nie.Die resultate is dat my liggaam nie
daarvan hou nie en ek is goed daarmee.” Cheshire

"Hallo  Greg,  ek  het  'n  skoon  gesondheidswet  op  my  blaas.So  sê  die  dokter  danksy  die
Chemo.Hy sê ek is nou in totale remissie.Maar die waarheid van die saak was dat ek 'n totaal
van ongeveer 19 gram RSO geneem het vanaf 13 Oktober 2012 en af  en op Donderdag 19
Desember 2012.Het vir 'n penis scope deur my prostaat en in my blaas gegaan en het nou 'n
totale remissie van my blaaskanker.Alles gesond pienk en geen teken van kanker nie.My dokter
sê dit lyk asof ek nog nooit kanker gehad het nie.Hy was verbaas hoe goed ek gelyk het.Ek veg
steeds teen hierdie dwelms en weet die RSO kan help om my van hierdie pille af te kry voordat
hulle my inkry.Hoop steeds om my siste in elkeen van my niere ook te verklein, regs en links.

My slaapmedikasie is die laaste paar maande geweldig afgesny en ek is ook nou HEELTEMAL
van my Cymbalta af en het ook op my Baclifien, Lyrica en OXYCOTIN afgesny en probeer
steeds heeltemal daarvan afkom, wat my Dokters verstom Hoe VINNIG ek Ek sny terug en hoe
dit my 'n kans sal gee om 'n ietwat NORMALE LEWE te hê.

Ek gee lof vir die rook van medisinale dagga omdat ek my aan die lewe gehou het deur hierdie
narkotiese deel van my lewe.Die dokters het my LANK gelede afgeskryf.Hierdie RSO het my in
staat gestel om gewig te begin optel nadat ek verlede Oktober 'n alledaagse laagtepunt van 135
teen 6 voet hoog bereik het en ek weeg nou 149 -- dit is 'n 14lbs WINNING, net terwyl ek die
RSO geneem het.My stywe rug het van pyn gesak en ek het ook meer beweging gehad binne
die laaste paar maande my nek CHIRURGIE is ook hierdie herfs op halt gestel sedert my RSO
inname.

My psoriatiese artritis in my voete het ook bedaar en ek bid om nie meer steroïed inspuitings in
my voete te kry nie en bid dieselfde vir my rug ook my laaste spinale kraan epidurale steroïed
skote in my ruggraat was verlede herfs en hoop my pyn vlakke bly laag om te verhoed dat meer
gebeur.

My  dokter  sê  my  liggaam  kan  nie  meer  (AS  EK  WIL LEWE)  ruil  inspuitings  en  pille  vir
lewensgehalte hanteer nie.BULLSHIT, SÊ EK.Neem RSO om te help met al jou kwale en om
jou pynmedikasie te verminder en kanker vir altyd dood te maak.Ek het nie baie geneem nie en
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nie vir baie lank as dit dit in so 'n kort tydjie vir my kan doen nie, dink net of die hele wêreld
hiervan kan weet.God se genesing!!!” Tony

“My pa is 6 maande gelede met pankreaskanker gediagnoseer.Tydens chemo het dit na die
niere en longe versprei.Hy het oral kolle gehad en hy het baie vinnig agteruitgegaan.Ek het van
die olie gelees en besluit hy het niks om te verloor nie.Ons het 'n paar gemaak en hy is al drie
maande  elke  dag  daaraan.Resultate  van  skandering  het  gister  deurgekom.Dokter  was
verbaas.Pankreaskanker het gekrimp en ander kolle het heeltemal verdwyn.My pa is soveel
beter.Geen naarheid nie, het gewig aangesit, slaap nie meer heeldag nie en hy is weer uit en
rond.Werklik ongelooflik.Ons is oor die maan.” Lisa

--  Groot,  Lisa,  maar  nie  meer  skanderings  nie  asseblief,  net  olie.Jy  het  regtig  nie  ’n
karsinogeniese skandering nodig om te sien dat dit goed gaan met hom nie.Soos jy sê, jy het
niks gehad om te verloor nie, so moenie hierdie speletjie verloor deur onnodige skanderings te
neem wat dit maklik kan vererger nie.

Stralingseffekte versamel in die liggaam.Hoe minder skanderings 'n pasiënt met kanker neem,
hoe beter.Dit is net gesonde verstand, niks anders nie.Oor die algemeen is dit regtig beter om
nog 60g olie te eet as jy nie seker is of jy 100% gesond is nie.

Ook, al hierdie toetse en besoeke aan dokters maak pasiënte gewoonlik baie senuweeagtig en
plaas hulle onder baie stres.Stres en angs is moeilik om te vermy wanneer 'n mens te doen het
met 'n siekte, so vermy stres en angs soveel as wat jy kan - en die olie kan help met stres en
angs beter as enige ander middel waarvan ek weet.JB

“Ek gebruik al jare dagga vir my diabetes.Ek het altyd soos kak gevoel.In my familie aan my ma
se kant was diabetes erg, die verlies van voete, bene, sig en dan die dood.My tannies, ooms,
ouma.En moeders het almal oorgedra van diabetes.My ma was 55.My ouderdom vandag.My
jong suster hier punte is meer as 570 per dag, 3 skote per dag, maar vir myself, geen diabetes,
vir baie jare.Ek is redelik gesond.

'n Goeie vriend, in sy 70's.Sowat sewe maande gelede het na my toe gekom.Sy punte was in
die middel van die 500's, hy was regtig siek.Wel, nadat hy RSO gebruik het, net van snoei, het
syne afgegaan na 180's.Oor net 'n paar maande.Gevul met hennepolie geneem twee kapsules
per  dag.Nou is  hy  terug aan  die  jag,  visvang en  hout  kap.76 jaar  oud,  en hy  lyk  15 jaar
jonger.Ek weet vir 'n feit dat cannabis die rede is dat ek nie vandag inspuitings neem nie.Ek is
nog steeds diabetesvry.Ek is  die enigste een in  my familie.Ek wens my suster wil  haarself
opvoed, sy sal soveel beter voel.Soos om elke oggend ’n Grizzly aan te pak.” Ron

“Ek kan jou regtig vertel dat in my geval 'n kombinasie van Cannabis-olie en oorskakeling na
heuning as 'n versoeter my suikervlakke tot aanvaarbare (lees normale) vlakke laat daal het.Ek
hoef  net  die  ekwivalent  van  'n  hoeveelheid  omtrent  die  grootte  van  langkorrelige  rys  te
gebruik.Ek  ly  aan  perifere  neuropatie,  slapeloosheid,  chroniese  nek-  en  gewrigspyn,  'n
krapperige lewer (dit is blykbaar 'n mediese term), lae bloedplaatjietelling, chroniese EBV, en 'n
groter  as 'n  broodboksmilt.Ek kan nie  (nie dat  ek sou)  geopereer  word sonder  die  uiterste
waarskynlikheid dat ek sal bloedvat nie.

Nou sal ek NIE voorstel dat iemand anders dit doen nie, maar ek is al tien jaar siek.Dit het erger
geword  hoe  meer  medisyne  en  prosedures  hulle  my  deurgesit  het.Ek  het  uiteindelik  gesê
"GENOG".Geen OTC's, geen kommersiële medisyne, alles op kruie of voedsel gebaseer nie.Ek
gebruik my ND om toetse vir my aan te vra, dan gaan ek daaroor saam met haar en vra dalk vir
voorgestelde modaliteite.Maar!Ek het die laaste sê.En dit gaan beter met my.” Hoody

“Tipe  1-diabetes-munchies  of  nie,  my  bloedsuikers  het  altyd  vinnig  gestyg.Sedert  ek  olies
gebruik, bly my suikers normaal.Vir die eerste keer sedert ek dit op 20 gekry het, is my a1c-
toets nou 6,8.” Eugene

- 107 -



“Ek het 'n vriend, wel meer as een, maar sy suikers was 20+.Ons het lank 35+ jaar gerook, so
ons het  bietjie olie gekry.Niks wat  die dokter gedoen het,  het gewerk nie.Sy suikers is nou
10.Nog steeds hoog, maar hy hou van Pepsi.” Donald

“Die olie het my pyn heeltemal doodgemaak van beenspore en swak longe wat blykbaar elke
dag sterker word!En ek het onlangs die olie begin!Ek is albei verbaas n dankbaar!” Immergroen

“Ongelooflik.Dit is 'n wonderplant.Dit lyk asof dit probeer om jou stelsel te normaliseer, maak nie
saak wat verkeerd is nie.” Zed

“My vrou het nie meer neuropatie in haar voete nie.Ons was so twee maande terug sonder olie
en gedurende daardie 20 dae het die neuropatie die laaste paar dae begin terugkeer.Vier dae
terug op die olie en nie meer spelde en naalde nie.Sy het nie meer hoë bloeddruk nie en het
amper  30  pond  verloor,  bloot  deur  dagga-olie  by  haar  roetine  te  voeg.Sy  het  ook
boezemfibrilleren.Geen aritmie sedert die begin van die olie nie.” Vriend

“My suikers  het  buite  beheer  geraak.Ek  was  op  maksimum insulien  hoeveelhede  en  orale
medikasie  sonder  sukses.Ek  het  'n  ton  gewig  opgetel  van  hierdie  medikasie  en  was
miserabel.Ek het olie begin gebruik, druppel vir druppel opgegaan, my bloed 8x per dag getoets
om seker  te  maak  ek  is  ok.Dit  het  gewerk!Teen  'n  ligte  dosis  het  my  suikers  na normaal
gedaal.Twee jaar later leef ek, het 67 pond afgeval, geen dieetverandering nie en help Rick.As
my syfers styg (ek is soms sleg), verhoog ek my olie.” Janet

“Hallo meneer Simpson, ek is Aaron, ek is 17 jaar oud.Ek het jou resepolie gebruik om my tipe
1-diabetes te help.Ek behoort vier insulieninspuitings per dag teen hoë dosisse te neem, maar
aangesien ek jou olieresep gebruik, hoef ek net een in die nag te neem en ek wil jou persoonlik
bedank.Daar  is  nie  baie  mense  soos  jy  op  hierdie  planeet  nie,  en  nou  het  jy  eenmeer
ondersteuner agter jou.Die uwe, Aaron”

“Vir die doeleindes van hierdie vertelling is my naam Alexis.Ek is 'n diabeet sedert 1994.In die
herfs van 2010 het my linkervoet opgedoen wat na 'n eenvoudige geskeurde ligament gelyk het,
en mediese behandeling was nie aanstaande nie en die bietjie behandeling wat ek ontvang het,
was weglaatbaar.Ek is ingelig dat ek dalk Charcot se voet het wat gewoonlik nie herken word
nie,  veral  in  die  akute  fase,  totdat  ernstige  komplikasies  voorkom.Vroeë  herkenning  en
diagnose, onmiddellike immobilisering en 'n program van voorkomende sorg kan die morbiditeit
wat met hierdie verwoestende komplikasie van diabetiese neuropatie geassosieer word, tot die
minimum beperk.As dit onbehoorlik bestuur word, kan die Charcot-voet rampspoedige gevolge
hê, insluitend amputasie.

Teen Desember het ek 'n sweer aan die onderkant van my baie geswelde voet gehad.Toe hy
dringende ortopediese sorg gesoek het, het die dokter dit vinnig gediagnoseer as "chroniese
Charcot met osteomiëlitis." My voet het lugsakke in gehad en 'n ernstige infeksie in die been.Hy
het vir my gesê dat die enigste lewensvatbare behandeling onmiddellike amputasie van die voet
was.Ek was fisies, emosioneel en geestelik in erge pyn.Die dokter het my 'n week gegee om dit
sielkundig te hanteer.Ek het 'n rolstoel gekry met instruksies van volledige nie-gewigdraende op
my voet.

Ons weet almal dat God op geheimsinnige en wonderlike maniere werk.Hy het vir my twee van
sy menslike "genesende engele" gebring met medisyne wat Hy lank gelede voorsien het.Met
niks om te verloor nie, behalwe my voet, het ek die medisyne geneem, wat hulle liefdevol vir my
gebring het, beide sublinguaal en direk op die oop wond aangewend.Teen die einde van die
week kon ek en diegene wat na my omsien verbetering sien net met die buitekant van die
wond.Toe ek weer die dokter sien, het hy my nog 'n week gegee met 'n lang reeks aanbevelings
oor  waarvoor  om  op  te  let  wat  hy  as  'n  "OMG  ..."-oomblik  bestempel  het.Ek  het  getrou
voortgegaan om die voorgestelde dosis medisyne toe te dien.Ek het beter begin voel, en nog
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belangriker, die sweer het begin genees.Teen April is ek toegelaat om 10 minute per dag op my
voet te loop.'n Klein chirurgiese prosedure was nodig om 'n mate van verswakte beenmassa
wat besig was om te vorm te verwyder.

Ek gaan voort met die medikasie, en my dokter is versigtig optimisties, dat ek my voet kan
hou.Die infeksie in my been was baie ernstig, en sal 'n rukkie neem om op te klaar, maar dit is
besig om te genees.Tans oorweeg die dokter moontlike konstruktiewe chirurgie aan my voet
binne die jaar as dit aanhou verbeter.” Alexis

“Ek is een van die vriende wat Alexis noem.Ek het vir haar 'n skakel na hierdie plasing gestuur
en sy wil dalk haarself openbaar wanneer sy dit sien, ek sal dit aan haar oorlaat.Ek is lank reeds
'n  voorstander  van  die  wettiging  van  dagga  vir  ontspanningsdoeleindes  en  ek  was  bewus
daarvan dat dit pyn en angs effektief kan verlig.Dit was egter eers in die afgelope 8 of 9 maande
dat ek werklik bewus gemaak is van die genesende krag van cannabis.Toe ek in Februarie met
Alexis  gepraat  het  en  sy  my  van  die  voorgestelde  amputasie  vertel  het,  het  ek  Rick  se
“Hardloop van die kuur” video maar was werklik skepties.Ek en my maat het die moontlikheid
bespreek om hennepolie te maak en dit as 'n kuur te probeer, en ons gemeenskaplike vriend
Alexis het 'n uitstekende kandidaat gelyk.Sy het ingestem, en ons het daardie aand 'n bondel
olie gemaak en dit die volgende dag begin toedien.Die aanvanklike resultate was belowend,
maar ek was steeds baie skepties.Maar soos ek vir Alexis gesê het, “Wat het jy om te verloor?
jou voet?die dokter wil dit klaar vat!” Ek was nooit trotser as die dag toe sy by my sitkamer
ingestap het nie.En al is sy weens haar operasie weer vir 'n rukkie in 'n rolstoel.haar dokter het
vir haar gesê dit is 'n “topprioriteit” vir Alexis om volgende Mei by haar troue te dans.Dit van die
man wat vier maande tevore haar voet wou afsny.” Booth

“Dankie Rick,  ek het die olie gemaak om mense te help wat  geen idee gehad het van die
vermoë om te genees nie.Geval een - diabeet op dialise, 5 dae per week, 6 uur op 'n slag.13%
nierfunksie en erge pyn.Die pyn was weg eerste dag.Drie maande in behandeling tot 2 keer per
week op dialise, 3 uur.En 54% nierfunksie terug.Vyf maande in behandeling, nie meer dialise en
98% nierfunksie terug nie, en glad nie meer voorgeskrewe pynmedikasie nie en het haar lewe
terug na 25jare van hel.O ja, geen koste vir die olie nie en ek hou van elke minuut om haar te
kan help.Die ander wat ons behandel het ook soortgelyke sukses, so dankie dat ek deel hiervan
kon wees.” Dan

“My man het tipe 2-diabetes en het dagga geneem en hy is afgesny van 3 inspuitings per dag,
behalwe 5 eenhede snags tot 5 eenhede snags, so dit help wel.Hy neem dit net ’n maand en ’n
half.” Gladys

“Ek het ook 5 mense genees.My vriende.Tipe 2-diabetes.Eierstokkanker.Vetsug.Velkanker.En
dit  genees my HGG erge oggendnaarheid.Ek maak dit  self.In  my agterplaas.Ek leer  my 4-
jarige.Ek verstaan hoe belangrik dit is.” HempGirl

Spysvertering en Crohn se siekte
“Die olie help wel Crohn se siekte.Dit stop die inflammasie in jou ingewande.Ek het 'n gewas
gehad en 1/3 van my lewer en galblaas verwyder voordat ek van die olie uitgevind het.Nou het
die olie al die nare na-effekte van chemo vir my hep C en die operasies genees.Ek het 18 pond
verloor en ek voel wonderlik.” Michelle

“Ek is 'n klein bedrag gegee om uit te probeer.Sjoe.Ek het geëet soos ek in jare nie geëet het
nie!My eetlus het teruggekom!Nou weet ek dis nie goedkoop nie maar dit werk vir allerhande
probleme.Dankie!" Dannie

“Ek het dieselfde ding gevind!60 pond 'n bietjie meer as 'n jaar gelede vanaf 205.Nou is ek terug
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na 180 en stabiel.Ek raak absoluut ravely, en nie net die munchies nie.Ek eet nou eintlik een
volle maaltyd per dag.Voorheen?2 happe en ek wou...Wel,  laat ons nie te grafies raak nie.”
Hoody

"En natuurlik is die dieetverandering ook veroorsaak deur die RSO ...Ek smag nou na baie
gesonder kos as wat ek ooit gedoen het...Ek het 'n sjokolade probleem gehad...nou is 1 stuk
genoeg en ek het dit meeste van die tyd nie eers nodig nie!!!Ek wil gesond eet, gesond LEEF!!!”
Laurie

"In 'n Crohn se siekte Forum het ek feitlik gevoel "geboelie" om uit te vind wat hierdie "RSO"
was.En  net  twee  kort  weke  daarna  het  dit  my  lewe  gered,  en  doen  dit  elke  dag.Ontdek
29/12/12.Lewe gered 1/11/13.” Sarah

“Ek hoop nie jy is gesluit nie, ek het jou sopas gevind!Ek het verlede maand in die bed gelê met
'n seker gevoel van dood oor my lyf, soos ek voorheen gevoel het.Slegs 2 weke tevore het ek
jou naam en werk in 'n Crohn se forum raakgeloop.Hierdie ou het jou naam soveel keer herhaal
dat ek amper "geboelie" gevoel het om jou naam af te neem.'n Rukkie later het ek jou naam en
die  olie  gesoek.Baie  inligting  het  na  vore  gekom,  so  ek  het  begin  met  'n  internetradio-
geselsprogram genaamd "Red Ice Radio" en 'n opname van 'n onderhoud met Rick oor die
onderwerp van die olie.Toe dit verby was, het ek gehuil.Ek het huis toe gegaan en my man alles
daarvan vertel.

VF tot Jan.11 die dag toe ek moes gesterf het.My man het sopas gekoop wat ons nodig gehad
het om olie te maak op die 10de, en het planne gehad om olie in 'n dag of wat te maak.Op die
11de het ek soggens siek gevoel...soos die meeste oggende.Die siekte het vinnig en sterk oor
my gespoel.Ek het in die bed gelê om dood te gaan...ek het geweet dit was erg as ek dit nie kon
kry om my man by die werk te bel nie.Toe hy by die huis kom, het hy dadelik met die olie
begin.Ek  het  'n  hawermout-grootte  bal  geëet  en  kon  voel  hoe  my  liggaam  binne  'n  uur
terugdraai so ek het nog 'n bal geëet en 2 ure daarna kon ek op my eie badkamer toe stap.Die
volgende oggend het ek skaars die simptome van die vorige dag gevoel, en werk toe gegaan!
(naweek werk-stadig en maklik) op die 15de het ek en ekstra dag en laaste minuut gevra om die
res van die week te dek.EK SAL DIE WERELD VAN DIE RSO VERTEL!

Ek  het  vergeet  om  te  noem  dat  ek  Crohn  se  siekte,  kolitis  en  bio-chemiese  brandwonde
(appendiks  lekkasie)  van  my  longe  af  het.My  blindederm  het  laat  Des  vir  5  1/2  maande
gelek.2008 tot 19 Mei 2009.Verwydering van 1 liter aansteeklike afval.

Ek  het  hierdie  olie  nou elke  dag vir  39  dae by  'n  hawermeel  korrelgrootte  bal  3x  per  dag
geneem.Ek het nie meer medikasie nodig nie en rook dit skaars.Ek drink ook Aloe Vera sap
95%.Dit  laat die olie nog beter werk.Ek log alles.Ek sal nooit  weer 'n ander mensgemaakte
middel neem nie.” Sarah

“Pot is die enigste middel wat my ernstige Crohn se siekte tot remissie gedwing het.Cannabis
genees.” Alicia

“As ek sê cannabis genees Crohn se siekte, bedoel ek dit.Ek het 30 jaar met hierdie siekte
geleef, onbekend aan my, en het dit eers agtergekom nadat ek alle ontspanningsdaggagebruik
opgehou het.Dit was 'n lang onderbreking, en my Crohn's het nie weer in beheerbare vlakke
gekom totdat ek die gebruik van cannabis hervat het nie.Oorspronklik was ek net besig om my
naarheid dood te maak, maar het toe gevind dat dit gehelp word deur Crohn's.Nie terugkyk nie!”
Sean

"Goeie werk!Toe ek by die apteek gewerk het, was ek gelukkig om 'n jong man (18) te ontmoet
wat taamlik gevorderd was met Crohn's.Hy het toe nie RSO gebruik nie, net 'n paar medibles
wat ons gedra het.Hy het vir ondersoekende chirurgie ingegaan en kon nie sy dagga gebruik
nie.Hy het redelik siek geword in die hospitaal, koors, infeksie, vinnig gewig verloor op 'n raam

- 110 -



wat reeds te dun was.Sy dokter het uiteindelik ingestem om vir hom 'n dagpas te gee sodat hy
ons kan kom sien en medisyne kry.

Sy dokter was verbysterd toe hy die volgende oggend ingaan om na hom te kyk, en hy het
regop in die bed gesit met helder oë en bosstert, nadat hy die vorige aand 'n lekker maaltyd
geëet het, en was net besig om sy ontbyt in te slaan.Laaste ek met die pasiënt gepraat het, het
hy pas van RSO gehoor.Ek het geen twyfel dat hy in 'n japtrap heeltemal van alle probleme van
Crohn's genees sal wees nie." Jenn

"Ek het Crohn's.Danksy Rick Simpson het ek my lewe terug!” Kathleen

"Dit genees Crohn se, ek weet eerstehands.Jy moet dit inneem.Ek het ook jare lank gerook om
pyn te herleef... Die genesing het nie gekom voordat ek die olie ingeneem het nie.Probeer dit, jy
het niks om te verloor nie, behalwe ’n ondraaglike siekte.” Sara

“Cannabis-olie het gehelp om my Crohn's te genees sodat ek dit kan bestuur!Nou het ek weer
’n lewenskwaliteit danksy Rick Simpson-olie en Shona Banda-olie.Ek sou NOOIT verlede jaar in
hierdie tyd so iets kon doen nie...ek kon skaars inkopies doen sonder om bang te wees dat ek
naby 'n  badkamer moes wees.Ek moes gedurig  terugkom uit  kunsvertonings en lewendige
skilder-optredes as gevolg van hoe erg my Crohn s'n was.Gelukkig is ek aan cannabis-olie
bekendgestel en het ek uiteindelik die regte olie vir my gevind.Ek leef en is weer lief vir die
lewe...ernstig  verlede jaar  hierdie  tyd kon ek nie eers na 'n  boeremark toe gaan nie...lewe
gesuig!KANNABIS GENEES!!!!

Die lees van Shona Banda se ~ Live Free or Die het my die krag gegee om op te staan en die
moed te hê om VRY te LEEF en te genees.Lees Rick Simpsons boek!Dit  is  'n wonderlike
outobiografie  vol  inligting  wat  waardevol  is  om te  weet.Albei  boeke  help  om jou  gedagtes
wakker  te  maak  sodat  jy  nie  meer  deel  van  die  skaap  hoef  te  wees  nie.Leer  die
waarheid.Google dit." Linzy

"Een  van  die  grootste  gevoelens  wat  ek  in  'n  lang  tyd  nie  gevoel  het  nie,  is  om daardie
AWESOME warmte te voel  deur  jalapenos met  sriracha in  pho te eet  ...Sonder  pyn in  my
ingewande!Dankie tog vir KANNABISOLIE!Ek het vroeër die pyn gevat net om myself te kan
bederf met pho….my gunsteling gereg ooit…..Deesdae kan ek dit eet en NIE PYN VOEL nie,
want cannabisolie help om my Crohn se siekte te bestuur!!!Ag hoe het ek die smaak van pho en
die warm brand van warm speserye gemis!Ek sal nooit ophou om my olie te drink nie.Mmm
mmm geen manier nie!” Linzy

“Ek het Crohn's en dit werk wondere!!!Werk beter as enige pil wat hulle ooit vir my gegee het.”
Andrew

“Behandel tans my kamermaat vir kolitis met RSO.Toe hy sy motorfiets verwoes het, was hy erg
opgebreek en vir 'n maand in die hospitaal.Terwyl ons in die hospitaal was, is vir ons gesê hy
het  'n  massa in  sy dikderm en dat  dit  heel  waarskynlik  kanker  is.Hy ly  sedert  hy was aan
kolitis17 jaar oud, hy is nou 29.

Nadat ek doodbang was en nie geweet het wat aangaan nie, het ek met my vriend gepraat om
RSO te probeer.Hy het  die Rick Simpson Oil  vir  my vriend gemaak en hy neem dit  sedert
Oktober.Die dokters sê die massa het homself gereguleer, die normale kleur het teruggekeer,
en hulle glo nie meer dit is kanker nie.Ons het die bloeding in sy ingewande nou effektief gestop
sedert Oktober, sonder 'n enkele opvlam!Inflammasie is minimaal.Ons sal NOOIT ophou om
RSO in my familie te gebruik nie!!!” Chris

“Ek gebruik olie vir kolitis.Dit werk.Enigste probleem is dat ek nie behoorlike spanning het nie,
so ek word bietjie duiselig daarvan.Maar wie gee om, ek voel goed daaroor.” Igor
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“Ek  het  'n  vriend  met  kolitis  en  dit  help  teen 'n  ongelooflike  tempo.Hulle  het  hom op elke
genetiese dwelm daar buite gehad, dink ek, hy was baie baie naby aan 'n klousale sak.Het
verskeie dokters gesien, Hy is baie oop vir die kwessie, besonderhede ens.Ek kan probeer om
meer besonderhede te kry.” Justin

"Ek het kolitis van die bestralingsbehandelings ...verdowingsmiddels is nutteloos.Cannabis is
die ENIGSTE ding wat my enige verligting van die pyn gegee het.” Lee

"Vir  mense wat na stamme kyk wat met kolitis  werk,  is baie kaas- en Chemdogg-leunende
kruisings wat blykbaar die beste werk vir diegene wat ek ken wat dit gebruik." Chris

“Ek het RSO sedert my vroeë 20's gebruik om te voorkom dat ulseriese kolitis vorder.Ek het 'n
heeltemal normale spysverteringskanaal op 41.My pa het afsonderlik aan Crohn se siekte gely
en dit is na my beskeie mening dat dit die olie was wat my verhoed het om ook dieselfde lot te
ly.” Todd

“Ek gebruik dagga wanneer ek 'n opvlam van divertikulitis het, dit is die enigste ding wat my
ware verligting gee, baie help met maagpyn en die spiere in die buik help om te ontspan, beter
as voorskrifpynstillers wat net die pyn vir n klein rukkie!" Dawid

"Ek gebruik RSO ook vir my Crohns.Dit was vir my ’n wonderwerk.” Bobby

Hart, Bloeddruk
“Die hart is 'n lewensbelangrike orgaan en die olie vernuwe lewensbelangrike organe.Wanneer
pasiënte die olie begin gebruik, sny hulle gewoonlik hul dosisse van hul hartmedikasie af, en die
meeste  hou  op  om  die  medikasie  te  gebruik  sodra  hulle  voel  hulle  kan  ophou  om  dit  te
gebruik.Die olie is baie voordelig vir die hart, maar ek dink die pasiënt moet regtig 'n dokter
raadpleeg as hy afkom van hierdie medikasie wat aan hulle voorgeskryf is.

Die  olie  kan  bloeddruk  en  in  sommige  gevalle  aritmie  baie  effektief  reguleer.Dit  verlaag
gewoonlik bloeddruk, so diegene wat bloeddrukmedikasie gebruik, moet versigtig wees met die
gebruik van die olie totdat hulle daaraan gewoond raak.’n Kombinasie van bloeddrukmedikasie
en die olie kan die druk te laag laat daal, en daarom is dit ’n goeie idee om bloeddruk te monitor
met behulp van ’n bloeddruktoetser.In baie gevalle sal pasiënte ook vind dat die olie ook die
hartklop effens verhoog.

Hierdie area verg baie meer navorsing, so pasiënte moet hul gesonde verstand volg wanneer
hulle met die olie begin, maar hulle moet ook in kontak bly met hul dokter omdat hulle probleme
kan ervaar om van hierdie medikasie af te kom.Hartpasiënte moet die elektriese bedrading in
hul huis of werk nagaan.Die hart werk op elektromagnetiese impulse, en daarom moet hulle
soveel as moontlik vermy om in elektromagnetiese velde te bly.

Ek sou die olie eet en ek sou dit ook in setpille gebruik.Wat aktuele toediening betref, dit maak
nooit seer nie maar ek kan nie sê hoe voordelig dit werklik is op die oomblik nie.Soos altyd, sal
ek hennep in gebruikalle moontlike maniere.Ek sal ook hennep sade en hennep saad olie in my
dieet  insluit,  beide sade  en die  olie  is  bekend  om baie  voordelige  uitwerking  op baie  hart
toestande het.

As ek 'n dokter was en 'n hartverwante operasie of oorplanting, ens. sou doen, sou ek eers
probeer om die orgaan te verjong met ten minste 60g van die olie.As 60g nie die pasiënt tot 'n
voldoende toestand van gesondheid sou bring nie, sou ek steeds aanhou om vir hulle die olie te
gee.JB"

“Ek het  my bloeddrukpille  verminder  en opgehou om my bloeddrukpille  te  neem omdat  my
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bloeddruk  te  lae  lesings  gekry  het.Sodra  van  bloeddrukpille  af,  het  my  bloeddruk
genormaliseer.Hartklop lyk meer gereeld en nie so lastig nie, aangesien ek sedert geboorte ’n
onreëlmatige hartklop gehad het.” George

“Ek het 'n hartaanval gehad die dag ná my verjaarsdag 2 April 2012.Dokter het vir my probeer
sê dit  was alles Artritis,  en  dit  was net  Hartaanval.Hulle  hou nie daarvan dat  ek Cannabis
gebruik nie, het 'n groot slag hier onder gehad tussen 'n dokter wat net 'n apteker is en pille
druk, en 'n natuurkundige apteker, my reg Dokter het my ook vermoor, ek was 100% geblok aan
die een kant en 80% aan die ander kant, ek het gedink ek gaan kreupel vir, ek vra jou hulp
verlede week, en die enigste troos wat ek gehad het, was die cannabis, soek steeds olie, ek het
artritis, hierdie een wat hulle gesê het was 'n weduwee maker, ek was gelukkig, ek het na die
ER gegaan, hulle het vir my gesê ek het 'n stent ingesit en wag om te sien wat om te doen met
die ander een, dankie Rick, jy doen 'n goeie ding, en jy word baie waardeer.Haai, ek is nog hier,
en nog 'n nota: my man gaan nie dokter toe nie, drink nie of rook nie, gebruik net cannabis vir al
die jare.Hy het bloeddruk net soos 'n tiener, gesond, God seën jou en almal van ons, Barbie
toking steeds (@ O@ ) vir pyn.” Barbie

“My hond wat kongestiewe hartversaking het, hou steeds aan en sy is ook sedert Maart op die
olie.Vrede liefde en RSO!!” Jenna

“My bloeddruk het van 139/99 tot 114/80 gegaan, dit was nog nooit so laag nie.Dankie Rick.”
Jayson

V.Hallo,  ek  het  'n  vraag.Ek was nuuskierig  of  daar  enige getuigskrifte  was vir  die  olie  wat
ARTERIAL FIBRILATION help?'n Onreëlmatige tipe hartklop.Dankie!!!!" Maria

A.Liewe Maria, ja, natuurlik.Maak seker dat die olie geproduseer en gebruik word volgens ons
instruksies en wees versigtig om dit met hartmedikasie te kombineer.JB

“Nou sal ek my storie en lang stryd met Hoë Bloeddruk (hipertensie) met almal deel.Sedert
ouderdom 25 het ek nog altyd 'n uitdaging met hoë bloeddruk gehad, maar ek het in 2008 of so
nie die premie op my lewensversekering betyds betaal nie.Ek is meegedeel dat ek 'n fisiese
nodig het om herstel te word.Die maatskappy het my na 'n plaaslike verpleegster gestuur wat
my  bloeddruk  geneem het.Dit  was  180/120.Sy  het  vir  my  gesê  ek  is  'n  "loopslag"  en  het
aanbeveel dat ek reguit na die noodkamer gaan.Wel, ek hou nie veral van hospitale nie, so ek
het huis toe gegaan en op 'n dissipline van natuurlike middels gegaan - wat alles niks gedoen
het nie.Ek het my BP gereeld nagegaan om te sien wat werk, insluitend oefening.Dit was nog
redelik hoog en het daar gebly.

Na 'n jaar en BP meer as 180, het 'n vriend gesê ek moet 'n dokter gaan sien, wat ek gedoen
het.Ek het medikasie gekry wat min gedoen het, maar my ook baie duiselig en mistig gemaak
het.Ek het die dwelms verlaat en 'n MLM-produk gevind wat "gewaarborg" was om die are binne
'n maand skoon te maak.Wel ek het viervoudige dosisse gedoen en het na 9 maande steeds
erge hoë bloeddruk gehad.Die afgelope Oktober het my bloeddruk tot 235/135 gestyg (gevaarlik
hoog)en ek het gevoel asof ek besig was om te verdwyn, so ek het uiteindelik ingegee en na die
noodkamer  in  die  hospitaal  gegaan.Hulle  het  my  vasgehaak  en  twee  medikasie  probeer-
Lisinopril en Diltazem, wat die bloeddruk afgeneem het na 150/110.Ek het die dwelms geneem
totdat ek binne 'n maand opgeraak het.Toe ek oor 'n maand teruggegaan het na my dokter vir 'n
ondersoek en my BP was nog ongeveer 160/110 op.Ek was baie gefrustreerd omdat ek steeds
'n "loopslag" was.

In  Januarie  is  ek  voorgestel  aan  Aamann,  van  Colorado,  wat  spesifiek  met  Cannabis-olie
gewerk het.Hy het vir my gesê die olie het wondere gewerk op MS-pasiënte en pyn, wat my
vrou het.Hy het ook vir my gesê om die fliek te kyk -Hardloop van die kuurwat spesifiek die olie
van cannabis gebruik het vir die genesing van baie kankers.
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My vrou, nadat sy verkoop is en 'n bietjie meer oopkop was nog steeds huiwerig om dit  te
neem, so ek het my dosis geneem om te sien wat dit vir my bloeddruk doen.Aamann het gesê
om met 'n baie klein dosis te begin en my pad op te werk na my verdraagsaamheid.Ek het
begin met die grootte van 'n ryskorrel, en my bloeddruk in die oggend sonder ander medisyne
was op 138/90 - 'n groot verbetering.Ek was ook al klaar met die ou medikasie toe ek begin
het.Ek het  voortgegaan met die lae dosis,  maar die dramatiese effekte het  opgehou om te
gebeur, totdat ek die dosis tot 'n tweekorrel verhoog het.Verbasend genoeg het die BP dadelik
teruggekom.Ek is nog steeds in die eksperimentele modus op my eie liggaam, en die afgelope
paar dae was my BP normaal en ek het dit volgehou deur ongeveer 3 korrels voor slaaptyd te
neem, en geen voorskrifmedikasie nie.Ek het ook geen newe-effekte opgemerk nie, en is van
plan om dit onder die drumpel van "hoog word" te hou.

Toe ek om 'n mediese kaart aansoek gedoen het, het die dokter gesê dat daar geen vorige
mediese  geskiedenis  van  dagga-olie-middel  vir  bloeddruk  was  nie.Ek  kon  steeds  die
goedkeuring kry as gevolg van die gewrigspyn wat ek al jare het.Raai wat?Daar was nog 'n
groot newe-effek/voordeel - nie meer gewrigspyn nie.

Baie mense, insluitend ek, hou nie van rook nie.“Potkoppe” wat nie kan funksioneer nie en wat
hierdie bedeling misbruik, het die bedryf ’n swart oog gegee.Ek hoop nie die staat gooi die baba
uit met die badwater op hierdie wonderlike medisyne nie.”

V.Hoeveel neem jy vir daaglikse beheer van bloeddruk?Joe

A.Dit is altyd die beste om ten minste die 60g behandeling volgens instruksies te neem en dan
na 'n onderhoudsdosis te verlaag.JB

“In die tyd wat ek dit vir kanker geneem het, het ek 'n volskaalse bloedtoets gehad...dokters was
verstom oor my cholesterol,  bloedsuikervlakke en bloeddruk!Hulle  het  gesê dit  was soos 'n
tiener.En ek is 49!” Lindsey

"Ek was 240 pond en pre-diabeties.Verlore reuk- en smaaksintuig, ontsteking en swelling in
onderbene en voete, tinteling in vingerpunte.Het ook ernstige OA.Na ongeveer 6 maande op
RSO 2 ryspit/dag is alle simptome van diabetes weg en geen chroniese pyn van OA nie.Meer
as 40 pond verloor.Het self die olie gemaak.” Ron

“Ek weet nie van my cholesterol nie, maar ek weet dat ek na 'n week van minder as 'n ryskorrel
elke dag geëet  het  begin gewig verloor.Teen week twee is my maagvet weg en het  ek vel
verloor.Week drie trek die los vel weer styf...” Daniel

“My  cholesterol  het  tot  normale  lesings  gedaal  en  ek  het  die  medikasie  van  die  dokters
gestaak.Lang tevore het hulle gesê ek gaan vir die res van my lewe medisyne neem.My suiker
is ook normaal, ek was 126, nou 80's 90's.” Jose

“Ek het 'n paar maande gelede 'n bloedtoets gehad en die dokter het gekraai oor ek nie my
cholesterol-medisyne geneem het nie en ek het so 10 maande gelede opgehou.Ek het hom
gevra hoe my cholesterol vlakke is en hy antwoord in 'n lae stem dat dit ok is, maar het agter
my aan gegaan dat my slegte cholesterol hoër is as wat my goeie cholesterol was, maar dit is
hoe dit altyd was so ek dink dit is hoe my liggaam is .Ek is nou al 'n jaar op RSO en het 30 pond
verloor en suikervlakke het gedaal, so nie te bekommerd nie en het verskeie ander medisyne
gestaak, so ek hou seker van die olie. Al

“Ek was baie skepties toe ek getuigskrifte op die web gelees het.Maar nadat  twee van my
vriende dit op 'n gereelde basis gebruik het en ek vantevore hul gesondheidsprobleme geken
het en ek dit sienongelooflike verbetering in hul lewens en gesondheid, ek wens regtig dagga
word van die lys van verbode middels verwyder.Elkeen moet toegelaat word om sy eie te groei.
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Daar was 'n tyd in die verlede toe ek baie teen dagga was, maar sommige vriende het my
siening verander.Een het nogal lank aan hoë bloeddruk gely - sy was op tablette (sy was ook
baie lank daarteen) totdat iemand haar oortuig het om dit net 'n week lank te probeer.Sy het en
die effek het  haar  verstom,  want  van gewone sowat 200 eenhede het  sy tot  140 eenhede
gedaal.

'n  Ander  vriend  het  vir  meer  as  4  jaar  gesukkel  met  keel-  en  maagpyn  en  ulkusverwante
probleme.Ná ’n paar weke van gereelde dosisse dagga soos tee, rook en druppels lyk hy baie
beter.Hy slaap beter, hy het nie meer pille nodig nie.” Alex

Asma, Asemhaling, Longe
“Ek is in byna volmaakte gesondheid, nie meer asma nie, het oortollige gewig verloor sonder
oefening en ek voel elke dag wonderlik.Noem ’n pil wat dit kan doen?” Edward

“Dankie vir die olie, dit het my gehelp om 'n erge longontsteking te oorkom.Die olie het gedoen
wat NyQuil en antibiotika van dokter nie kon doen nie.En ek is oornag genees!!!Rick Simpson
het verligting en genesing in my lewe bygevoeg en daarvoor sal ek altyd dankbaar wees vir Rick
Simpson se werk en sy olie.Hou aan genesing!” Joe

''n Mens sou verwag dat die verdamping van die olie effektief sal wees in die behandeling van
asma en ander asemhalingsprobleme.Maar verbasend genoeg het ons gevind dat hennepolie-
setpille  uiters  doeltreffend is  om lugweë oop te maak.Gewoonlik,  binne 30 minute nadat  'n
pasiënt 'n setpil geneem het, rapporteer hulle dat hulle voel asof hul longe oopgaan en hulle kan
baie makliker asemhaal.Natuurlik, soos met enige ander siekte, sal ek 'n standaard 60g dosis
oor drie maande inneem en ek sal op 'n gram per dag bly totdat ek heeltemal gesond voel.Dan
sal ek natuurlik vir die res van my lewe ’n onderhoudsdosis neem.Ek sal die olie oraal gebruik,
plaaslik op my keel en bors en in setpilvorm.JB"

“Ek is in 2002 met chroniese emfiseem gediagnoseer.Daar is gesê ek het die longe van 'n siek
90-jarige.Het  opgehou  om tabak  te  rook  en  net  goeie  dagga  swaar  gerook.Longfunksie  is
vandag goed.Het sopas ook daagliks olie begin gebruik vir pyn in die ruggraat.” John

“Ek het al 21 jaar asma, rook sigare en mmj sedert 14.Ek hoef nie my inhaleerder te gebruik
sedert ek in 93 met dagga geëksperimenteer het nie.Ek het nog 'n rescue inhalator maar GEEN
behoefte daarvoor nie.Moet ook NIE my spierverslappers, 800mg ibuprofen, antidepressante of
twee ander vir migraine neem nie.Ek is mal oor MMJ.Dit het my lewe gered.” Kari

“My eerste keer met RSO het ek 1,7 gram in 'n pil geneem.Ek kon nie reguit loop nie ek het
gevoel asof ek verstandelik gestremd was maar die uitkoms hiervan was dat ek die volgende
dag van 'n erge longontsteking genees is!!Sal dit weer doen, lol.” Joe

“Hemp-olie vir  my ekseem en asma begin gebruik en alles is weg!Ek gebruik nie meer my
steroïed-inhaleerder of steroïedroom nie.Nooit  gedink in 'n miljoen jaar sal dit  ooit  weggaan
nie.HEMP VIR OORWINNING!Ek het eerlikwaar nooit gedink dat ek verligting vir my probleme
sou vind totdat ek uitgevind het die plant wat ek altyd aangesê is om nie te gebruik nie, want dit
was sleg vir my, was eintlik goed vir my!” Matt

“Olie werk vir longe!Verdamping help ook.Binne die eerste 5 dae nadat jy die olie geneem het,
sal jou longe slym begin verdryf en as jy teen longkanker veg, behoort die gewasse te begin
krimp terwyl olie die kankerselle doodmaak.60-80% van gewasse is gevul met Candida, so die
antifungale eienskappe van die THC help hierdie proses saam met die cannabinoïede wat die
chemiese proses in jou immuunstelsel aan die gang sit!Cannabis, anders as sigarette, maak jou
longe oop en vergroot joubrongiale buise terwyl jy jou liggaam terugbring na 'n toestand van
homeostase.Baie mense met longprobleme sowel as baie ander kwale behoort koring en suiker
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uit hul dieet te verwyder, want die koring van vandag is 95% GMO en die menslike liggaam
weet nie hoe om dit te verwerk nie, so dit sal stoor en kan immuunrespons veroorsaak van
inflammasie of histamien in enige deel van die liggaam!Iets om aan te herkou!" Matteus

V.Hallo JB, het jy al die geleentheid gehad om iemand te behandel wat die olie gebruik wat aan
COPD gely het?Emfiseem?Asma?Shawn

A.Ja, al hierdie.Een van my eerste pasiënte met COPD en angina pectoris kon nie ses trappe
opstap nie (nie ses trappe nie, hy kon skaars loop omdat hy nie kon asemhaal nie).Oor twee
maande het hy weer pluimbal gespeel.Die olie help met al hierdie toestande baie effektief en
veilig.Ek sal die olie eet, dit in setpille gebruik (dit werk ook uitstekend vir longtoestande), ek sal
die olie verskeie kere per dag verdamp (dit sal hoes bevorder, en dit is wat jy wil hê, jy moet alle
besoedeling wegkry die longe, en jy doen dit deur dit uit te hoes), en ek sal die olie ook plaaslik
op my keel, bors en rug gebruik.Beste wense, JB

"Ek het COPD, ek was in die finale stadium en het gedink om net die prop te trek.Ek drink al 'n
maand dagga-olie en nou is ek op pad na herstel!” Gordon

“Dit  lyk  of  My  Gramps  nie  die  enigste  Gramps  is  wat  by  deernis  baat  gevind  het  nie!
Hierdie ou man het sy emfiseem genees met Cannabis-olie.My Gramps was ook in staat om
suurstof- en asma-inhaleerders af te kry (al was hy besig om aan eindstadium longkanker te
sterf) deur die essensiële olie van die cannabisplant te gebruik.Dit is die enigste medikasie wat
my  Gramps die  laaste  8  weke  van  sy  lewe gebruik  het...Op  een  of  ander  manier  kon hy
longontsteking  skop  sonder  'n  antibiotika,  al  het  hy  COPD  en  emfiseem  &  Longkanker
gehad.My  Gramps  het  geslaag  met  100%  suurstofvlakke,  en  het  GEEN  BYSTAND  van
asemhalingsmasjiene of bykomende medikasie nodig nie.” Lindsay

“Ek het self resultate gesien met: Kinder- en Volwasse Leukemie ~ Lewersiekte ~ Chroniese
Pyn  ~  Diabetes  ~  Vetsug  ~  Asma  ~  Chroniese  Brongitis  ~  IBS  ~  Inflammasie  ~  Plaaslik
toegedien op Artritiese hande -  die  pyn was binne ongeveer  'n  minuut  weg.Aangebring op
verbrande vingers en die pyn was binne 'n paar minute weg...WEG Ek het seker gedink al
daardie vel kom af en net een kol op die middelvinger het die vel verloor.Nou toe daai vingers
uit daai kokende canola olie kom was die vel wit soos gaar hoender!Niks beter vir brandwonde
nie.Ek sal van nou af 'n pot in die kombuis hou!Dankie Cannabis!” Debra

-- Dankie, Debra.Een ervaring met wat die olie vir brandwonde kan doen, is al wat nodig is vir 'n
rasionele mens om 'n potjie daarvan in die kombuis te wil hê, ek stem saam.Daar moet 'n fles
met die olie naby elke stoof, oop vuur, oond, ens.Net vir ingeval.JB

“Terug in die laat 70's en regdeur die 80's moes ek na my Dr. (Hashmi) gaan en ten minste twee
keer per jaar pille kry vir brongitis-aanvalle (in die herfs en in die lente, wanneer die lug altyd
was klam).Ek het in 1990 opgehou om sigarette te rook, en baie meer pot begin rook (dit was
toe ek baie meer begin groei het, en ek sou ongeveer 5 pond bot vir myself hou, nou gebruik ek
baie meer as gevolg van die maak van olie en kook met dit.) MAAR sedert 1990 was ek nie
terug dokter toe vir brongitis pille nie.DIT IS 22 JAAR SONDER OM BRONGITIPILLE NODIG
TE BEN...MOENIE  MY PROBEER SÊ DAT ROOK VAN KANNABIS  NIE  GOED VIR  JOU
LONGE IS NIE...VRA MY MA, EK WAARBORG SY SAL NIE VIR ENIGIEMAND LIEG NIE...”
Fluit

"'n Gram per dag van RSO is wat ek neem vir my COPD en dit werk soos 'n warm dam.Ek
maak dit  op in kapsules en neem 250 mg elke ses uur.Ek het vir 60 jaar tabak gerook.Die
apteek-inhalers is net rommel wat dit eintlik vererger het.My dokter is dom, want hy het vir my
gesê daar is geen genesing nie en ek sal suurstof kry wanneer die puffers nie meer sal werk
nie.Op sy gat met 'n stok met spykers in as jy weet wat ek bedoel.Ek het die olie in Desember
begin.Dit  is  ongelooflik  hoe  ek  weer  soos  'n  normale  mens  rondbeweeg  in  plaas  van  die
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afgeleefde en patetieseou skepsel wat ek vinnig besig was om te word.Ek het soortvan oor
hierdie  behandeling  gestruikel  nadat  ek  die  RSO  gebruik  het  vir  my  onbestraalde  en
ongebrande maagkanker waarmee ek in November 2011 gediagnoseer is.Ek het net daardie
hele toneel oorleef deur wat bewys is van die "Luck of the Irish" in aksie.My prokureur het
gehoor van my penarie.Hy het heeltemal tereg geredeneer dat oorgelaat aan my eie lot, ek
waarskynlik  op die  punt  was om hierdie  wêreld  te  verlaat.Hy het  bewus geword van RSO
ens.My ingelig en hier is ek.My prokureur is verreweg meer opgevoed oor hierdie dinge as my
croaker.In elk geval, dankie weereens vir Rick en al die mense wat ons help.” Dale

"Ek gebruik RSO vir my COPD ...Ek het 'n koue seer ontwikkel wat alkohol & H202 in 2 dae nie
gehelp het nie.Ek het soggens en later die dag 'n kolletjie olie daarop gesit en vanoggend' was
dit weg?Ek het oor my maer ou lippe gevoel en daar was niks daar nie...Gaan ek mal???Ek
gaan in die badkamer & oorstroom die plek met lig & uiteindelik na strek & trek breek ek dit
OOP waar dit reg oor genees het...ek sit nog 'n kolletjie daarop & ek dink nie ek het nog ooit
bewustelik daarna gekyk nie weer ... 'n Wonderlikste medisyne RSO ...” Dale

“Ma het longkanker.Sy het gesê ek doen nie chemo nie.Ek het gesê wat sal jy dan gebruik?
RSO.Sy het gesê huh?Sy het vir my die skakel gegee en dit was van daar af.Sy het 60 pond in
4 maande verloor.Neem geen apteekmedisyne nie en dit lyk goed en gons nou in die dorp!Het
ek  genoem  dat  sy  emfiseem  gehad  het?Sy  het  nie  eers  meer  haar  suurstoftenks  nodig
nie.Dankie aan almal wat deel.Rick -- my Fkn held geen grap nie!JB -- moenie stop nie broer.Dit
sal gebeur.” Bill

“JB, ek het PT-video aan my man gewys en het die afgelope 2 jaar die duisende getuienisse
met  hom gedeel.Hy  stem basies  saam met  alles  wat  die  olie  doen.Ons  het  egter  verlede
naweek 'n hewige bespreking gehad.Ek weet nie eers hoe die onderwerp van die rook van
hennep ter sprake gekom het nie...Ek rook dit nie of wil dit rook nie.Hy beweer (en ek het geen
benul waar hy dit gehoor het nie hy lees niks wat homself sal leer nie!) daar word ammoniak
vrygestel wanneer dit gerook en ingeasem word in die longe, daarom beweer hy dit is giftig op
daardie stadium ... ek het het nog nooit hiervan gehoor nie en het nie 'n terugkeer vir hom
gehad nie.Gedagtes?” Pam

-- Om enigiets te rook is nie die beste ding om vir jou longe te doen nie.Om hennep te rook het
beslis gesondheidsvoordele wat maklik enige nadelige gevolge wat dit mag hê oortref, maar dit
is steeds die beste om die olie in te neem.As iemand die olie vir ontspanning of ander mediese
doeleindes wil verdamp, behoort dit aan hulle te wees.Die verdamping van die olie is deel van
die protokol vir die behandeling van longtoestande insluitend kanker, jy wil hê dat die pasiënte
alles moet uithoes wat hulle nie in hul longe moet hê nie.Soos ek daarna kyk, as die rook van
cannabis  skade  veroorsaak,  kan  die  eet  van  die  olie  dit  regmaak,  so  waar  presies  is  die
probleem? JB

“My ma het pulmonale longfibrose...Sy kan 'n oorplanting kry as sy 70 pond verloor, maar dit is
amper onmoontlik as jy nie kan asemhaal om te oefen nie...Ek glo eerlikwaar uit navorsing wat
ek gedoen het dat sy genees kan word, maar nie deur dokters nie en ons raak min tyd ...Ek is
desperaat vir iemand om mee te praat hieroor...Ek het 'n video gesien van mense met dieselfde
toestand wat RSO gebruik het om dit te klop ...Ek sal enige iets doen om my ma te red...Dokters
het vir haar die “Spring tyd saam met jou gesin”-toespraak gegee, maar ek weet sy het te veel
om vir die wêreld te gee, sy is net 55 en ’n wonderlike dame vol hart.” Angela

-- Angela, kry haar op die olie, sy sal gewig verloor en die olie sal seker ook daai longtoestand
regmaak.Laat sy dit eet, gebruik dit in setpille, en laat haar ook die olie verskeie kere per dag
verdamp, jy wil hê sy moet uithoes wat nie in haar longe hoort nie.JB

“Ek is in 2009 met idiopatiese peritoneale fibrose gediagnoseer. Ek het in die laaste stadiums
intensiewe  sorg  betree.  Bloeddruk  223  bo  130,  nierversaking  90%,  lekkende  aorta,

- 117 -



onreëlmatige hart 140-40. Die vesels was agter my maagwand gepak wat al my bolyforgane
onder  druk  het,  wat  uiterste  pyn  veroorsaak  het.  Ek  het  oorleef.  Volgende  12  maande  'n
mislukte verskeidenheid chemo-middels. Toe begin ek Rick Simpson Oil. Dit is aan my geskenk
omdat ek dit nie kon bekostig nie. Nog 6 maande van stadigonttrek van chemo terwyl jy die olie
neem. Skielik stop sou my immuunstelsel ineenstort. Selfs met die olie. Vinnig vorentoe en laat
baie uit. Twee maande gelede het my dokters gesê; hulle kan geen spoor van die idiopatiese
vesels in my liggaam vind nie. Ek het steeds probleme met wat die chemo aan my maag en
ingewande gedoen het, maar dit is ook besig om geleidelik op te los. Die dokters noem dit 'n
mediese wonderwerk. Selfs al is hulle bewus en neem goeie notas, wanneer ek praat oor my
gebruik van Rick Simpson Oil. I. Maak en neem ook 'n groentegliserientinktuur. My primêre sorg
dokter het Cannabis binne die eerste maand van my terminale diagnose aanbeveel. Hy het
eintlik gesê dit is die enigste hoop waarvan hy geweet het. Daar is te veel besonderhede om in
hierdie antwoord te plaas. Ek hoop hierdie help." Henog

“Weed het my lewe gered van 'n asma-aanval.Ek is jare lank uitgelag omdat ek daarvan vertel
het – hoe kan rook asma help, sou hulle sê?Ek weet nie hoe nie, ek is geen wetenskaplike nie,
maar dit het gewerk en ek leef as gevolg daarvan.” Dawid

“Baie mense staan in die pad van hierdie medisyne.As hulle maar net geweet het dat hulle en
hul gesinne dit self nodig het om soveel siektes so maklik te beveg of te voorkom.As hulle maar
net geweet het wat hul familielede vir hulle gaan vertel wanneer hulle die ware waarheid oor die
baie wonderlike effekte van hierdie medisyne uitvind.As hulle maar net geweet het hoeveel pyn
en lyding hulle  self  deurgemaak  het  in  die  afwesigheid  van die  olie.Ek dink  hulle  sal  baie
vinniger optree en ek dink hulle sal uiteindelik iets daaraan doen, nie daarteen nie.Slegs 'n
dwaas of 'n oningeligte persoon kan teen 'n medisyne met soveel gebruike staan.JB"

“Sedert  die  einde  van  2011  toe  ek  met  Maagkanker  gediagnoseer  is,  is  ek  ook  meestal
bestendig op RSO vir my COPD...Die ander dinge waarvoor dit gesorg het is ongelooflik...Visie,
gehoor en vel is nie soos meeste 75ers nie...Spatare het darem so 50% teruggetrek...Meisies
sal daarvan hou...Dit laat my net gesond voel...” Dale

“Wanneer  meer  vroue  besef  dit  het  anti-veroudering  eienskappe,  sal  hulle  die  parlement
bestorm.Lol."  Lupus
-- Hulle sal sekerlik, Lupus, daarvan twyfel ek nie.JB

"Ek het dit gebruik en het van al die farmaseutiese middels afgekom en COPD geklop.My artritis
het  my op soveel medisyne gehad dat  ek sleg asemgehaal  het.Was vir  meer as 5 jaar op
suurstof en nadat ek van alle pynmedisyne afgekom het, is my asemhaling goed.Het steeds
artritis, maar die lewe is nou die moeite werd.” Laurel

"Dit het 'n stadiggroeiende velkanker op my ma se rug doodgemaak binne twee weke wat sy die
grootste deel van haar lewe gehad het ...Moet ek meer sê!Dit het baie mense wat ons ken
gehelp met baie verskillende kwale en ons kyk nou hoe dit geweldig help met COPD!Prys God
vir hierdie wonderplant!” Bonnie

--  Velkanker  weg,  chroniese  obstruksie  longsiekte  weg.Wel,  al  wat  ek  weet  is  dat  dokters
gewoonlik groot probleme het om albei hierdie te behandel.Geen wonder nie, hulle het nie die
regte  gereedskap  vir  hul  werk  as  hulle  nie  cannabis  kan  gebruik  nie,  een  van  die  oudste
tradisionele medisyne in die geskiedenis.Hulle moet die eerstes wees wat daarvoor vra.JB

Hepatitis
"Hep C, weg, hoë bloeddruk en dermprobleme, weg." Janet

"Gediagnoseerde Hep C - 2006.Kliniese proef.1 van 1000 wêreldwyd.Albuferon + Ribavirin -
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Julie 2007 - Des 2007.Binne 'n week nadat ek hierdie chemiese skemerkelkie begin het, was ek
in erge pyn en op morfien, begin gewig verloor, uitslag, ens.Teen die einde van die verhoor, het
ek 47 pond verloor en was in erge pyn 24-7.Ek was gedwing om op 47 af te tree en het my
maatskappy vir twee jaar vir ongeskiktheid en die Kanadese regering vir vier jaar geveg.Ek is
verlede jaar ingelig dat die kliniese proefmiddel gestaak is weens sterftes en newe-effekte.

Verlede somer 2012, in Junie, het aanvalle begin kry, nie in staat om te sluk nie, verlies aan
balans ook.Lang storie kort, ek het in 'n rolstoel beland.Op hierdie stadium is ek gestuur vir al
die skanderings, X-strale en toetse en neuroloog het MS uitgepluis???MRI onmerkbaar...

Familiedokter het gesê miskien het ek mini-beroertes gehad.Albei het my huis toe gestuur om
daarmee saam te leef aangesien hulle geen verdere toetse sou doen nie!Ek het hulle albei
afgedank.’n Vriend het my toe op mnr.Rick Simpson in Augustus verlede jaar en ek het begin
jag vir indica-knop.29 Des was die dag wat ek my 60 gram gemaak het en ook daardie aand het
ek my laaste aanval gehad en die volgende oggend begin op die Heavy Oil Program.

Ek het  nog nooit  so lekker geslaap sedert  my chemo nie, ek was gelukkig om 1- 2 uur te
kry...Nou 7-8.Onwerklik op sigself.Ek neem geen voorskrifmedikasie nie en was op elke opiaat,
slaappille en anti-depressante, alles met slegte newe-effekte.Dit het ook my pyn beter hanteer
as enigiets anders.

Ek is nou klaar en soek na die volgende stam vir my leeftyd onderhoud dosis.My diagnoses van
die Westerse dokters wat ek afgedank het, is soos volg ...Hep C, Fibromayalgie, Raynauds,
IBS, CFS, depressie, uiterste angs, MS???Ek is vry van voorskrifmedisyne, geen aanvalle en
beheer my pyn...Probeer dit met pille!Bly sterk – veg voort.” Roy

“Ek was suksesvol in my loopbaan en het 'n wonderlike lewe gehad ... lekker huis, motors, bote
ens.Ek het 'n baccalaureusgraad in Geestesgesondheid en skuld steeds 28 000.00 daarvoor.Ek
het  groot  foute  gemaak...  GROOT!En  ek  het  die  gevolge  gely.Ek  verkondig  nie  om  bo
enigiemand te wees nie, ook nie onder nie.Ons het almal 'n storie, 'n reis wat uniek aan ons is.

Ek het nie gekies om siek te word nie.Maar ek het.Ek het nie gekies om op SSD te wees nie,
maar dit was 'n opsie wat ek moes gebruik.Ek is nie skaam nie, ook nie trots nie.Ek leef op 'n
skamele 980.00 per maand, minder as baie, meer as sommige.Ek probeer om nie te kla nie,
maar ek doen.Ek kry kosseëls en Medicare.Ek bly alleen saam met my hondjie.Soms voel ek
hopeloos, waardeloos en desperaat.Ek verloor belangstelling in dinge waarvan ek hou,  dae
meng saam, en ek wil dikwels nie uit die bed opstaan nie.

Dit gesê, ek is ook liefdevol, vriendelik, deernisvol en ek gee werklik om vir mense.Ek het baie
min om te bied behalwe liefde en ondersteuning aan my vriende, maar tog was ek die slagoffer
van baie wat van my gesteel het en my tot hul voordeel gebruik het.Ek kerm nie, dit word bloot
gestel.
Ek ly elke dag aan chroniese pyn en moegheid.Elke dag moet ek myself dwing om 'n rede te
vind om op en uit die bed op te staan.Dit is gewoonlik my hondjie wat dit laat gebeur.Maar my
vriende is ongelooflik!En hulle weet seker nie eers dat ek wakker word as gevolg van hulle
nie.Ja, ek is depressief.Pyn, chroniese pyn sal dit aan jou doen.

Ek is hiper, 'n bietjie mal ... maar ek is ek, GOD het nie gemors gemaak nie.Ek sê dit vir jou, om
dit vir jou te vertel…..Ek het alkohol, pille, dwelms probeer …..Ek is die volgende voorgeskryf:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  talle  anti-inflammatoriese  middels,
Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, en God weet net hoeveel ander wat ek vergeet
het.

EK  IS  'N  MEDIESE MARIJUANA PASIËNT.Hoekom?Wel,  nie  omdat  ek  high  wil  word  nie.
Ek werk saam met my versorger aan medikasie wat vir  my werk.Dit  is 'n proses.Ek wil nie
gestenig word nie.Ek wil helder dink en vry wees van pyn.Ek wil nie verdere skade aan my
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lewer aanrig nie.Ek het Hepatitis C en het vir baie jare.So, al daardie voorskrifte ... wel, hulle
doen net verdere skade.Ek neem Rick Simpson Oil en gebruik medisyne wat gehelp het om my
inflammasie  te  verminder  en  my  gehelp  het  om  te  ontspan.Ek  slaap  min  as  gevolg  van
pyn.Maar om saam met my versorger te werk, maak voorsiening vir beter slaap!Ek ontdek die
voordele  van  cannabis,  en  vind  'n  manier  deur  die  pyn  met  die  hulp  van  mense  wat
medelydend, liefdevol en vriendelik is!Ek hoef nie 'n slagoffer van voorskrifmedisyne te wees
nie.

Dus, die van julle wat bedag is op onkonvensionele medisyne, moet julleself opvoed voordat
hulle  oordeel.Ek  weet  dat  baie  van julle  net  die  negatiewe kan sien.ek verstaandaardie.En
miskien is mediese dagga nie vir jou nie ... en dit is goed.Maar vir diegene van ons wat nie
verder benadeel wil word deur konvensionele medisyne nie ... wel, asseblief ... ondersteun ons
besluit en leer uself op voordat u 'n oordeel vel.Ek is nie 'n steniger nie, ek is 'n mens met pyn ...
en ek trek voordeel uit die baie gebruike van cannabis.

Ek het mense in die MM-gemeenskap ervaar wat liefdevol, vriendelik en opreg omgee en ek
was so baie geseënd.Ek het ook die skade gesien deur lede van die gemeenskap wat daarin is
vir  die  geld  ...  en  niks  meer  as  straatgedrag  verskaf  nie.Dit  is  nie  'n  perfekte  wêreld  nie.
PS  Ek  was,  is  bang  om  dit  te  plaas.Maar  ter  wille  van  ons  gemeenskap  ...  ek  plaas  dit
daar.Vrede.” Cathy

“Die olie help wel Crohn se siekte.Dit stop die inflammasie in jou ingewande.Ek het 'n gewas
gehad en 1/3 van my lewer en my galblaas verwyder voordat ek geweet het van die olie.Nou
het die olie al die nare na-effekte van chemo vir my hep C en die operasies genees.Ek het 18
pond verloor en ek voel wonderlik.” Michelle

“Ek het Hep C vir 35 jaar gehad.Het deur Interferon-inspuitings en ander aaklige behandelings
gegaan.Die volgende jaar het hulle 'n hemangioom verwyder en 1/3 van my lewer ook.En ek het
'n siek galblaas gehad wat hulle verwyder het.Ek gebruik die olie al 3 jaar.Nog virusvry, lewer is
besig om te regenereer en die olie hou my bloedsuiker normaal.Ek het ook sedert Mei ongeveer
45 pond verloor.Ek het ook die olie op my diabetes sere gesit en hulle het almal genees.Met
geen letsels nie.” Michelle

"Ek maak my eie weergawe, al die beste knop, meer pynverligting en 'n bietjie meer psigo-
aktiewe THC saam met 'n  paar goeie CBD-getalle.Pynverligting 90mg morfien kon nie stop
nie.My olie stop pyn in 3 minute.Nie 20 soos morfien nie.En dit hou 4 ure en nie 2 soos morfien
nie.Maar stem saam jou weergawe voeg ander kenmerke by.Maar dit werk beter vir my, ek het
RSO ook probeer.Ek kan van myne op 'n tandestokkie onder die tong sit en meer as 5 ure se
pynvrye dans kry.Goeie medisyne vir almal wat dit nodig het, is my gedagte.” Jim

“Dit het my man se lewe gered.Die hep C-behandeling was besig om hom dood te maak.Kon
nie eet nie, het 70 pond verloor, 5 skrifte vir naarheid, nie een van hulle het gewerk nie.Dank die
Here dat ons in Arizona woon en ek het baie omgee-mense in die koöperasie gehad wat ons
binne 24 uur gehelp het.Hy het kos onderhou en kon die behandeling voltooi.Hep C vry en
gebruik  druppels  nog  vir  eetlus.Die  dwelms  het  goeie  dinge  doodgemaak.Eet  is  belangrik
wanneer behandeling geneem word.Dit werk en ons is dankbaar dat ons soveel behulpsame
wonderlike mense gehad het.Dank God vir cannabis en Arizona en goeie mense.” Julie

“Dag Rick, wil net dankie sê.Ek het sirrose van die lewer van hep c, en ek het sopas 'n bietjie
olie gemaak van 6 oz se chemdog, maar ek het 4 liter isopropyl-alkohol gebruik.Dit is so sterk!
Ek het 'n stuk gehad so groot soos 'n ryskorrel en my God, ek het op 'n wolk gedryf...lol.Ek moet
net my bedrae aanpas.In elk geval, vir die eerste keer in meer as 18 maande van verskriklike
lewerpyn, het ek geen pyn nie.Dit was na die 1ste dag van die neem van die olie.Dit is waarlik 'n
geskenk van God aan die mens...Seëninge uit Australië...:-))” Nigel
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"Goeie nuus.Pa se lewerensieme is normaal en hy het al meer as 10 jaar HEP C.Hy neem die
RSO vir  2,5 maande, die Dr het  nie gesê die HEP C is weg nie maar sy lewerensieme is
normaal, wat 'n verbetering is!En pa was die afgelope 1-2 dekades 'n harde kerndrinker met
Hep C, sy lewer is geskiet en nou is dit genees!” Roger

“Selfs as jy nie kanker het nie, dink aan voorkomende instandhouding in jou liggaam.Deur RSO
in  klein  hoeveelhede  in  te  neem  wat  daagliks  gebruik  word.Jy  laat  jou  liggaam  toe  om
allerhande nare virusse en goggas te beveg.Ek het in 15 jaar nie my "primêre sorg dokter"
gesien nie as gevolg van Cannabis en al sy genesende eienskappe.Maak nie saak wat met my
verkeerd gaan nie.RSO is een van die eerste items waarna ek uitreik.Terloops, ek het al 3 keer
my rug gebreek.Werwels en skywe is van L-4 af na S-2 vervang.Moes my ruggraat weer aan
mybekken  area...moes  my  AC Joint  verwyder.Hanteer  lewerkanker  en  Hep  C.Ek  behandel
myself 100% met cannabis.RSO is net ’n hulpmiddel in my arsenaal.” Rick

“Ek weet dit werk nie net vir kanker nie, ek het hep c gehad en was vier maande op die olie.Nie
meer hep C nie, lewer is soos nuut, dokters is verstom.Dankie vir hierdie geskenk, Rick, jy is
werklik 'n lewensredder.” Jason

“Hep C en Cannabis-olie: My familielid het Hep C, het pas in Mei '13 uitgevind.Gekontrakteer
van  'n  vuil  hospitaal  tydens/na  die  operasie.Het  hom  eindeloos  uitgefreak.Regtig  met  sy
verstand geknoei.Het dadelik op die olie gegaan en hy was sedert daardie tyd op dit met 'n
tydperk waartydens hy opgehou het om die olie te neem!En was 'n ware stoot daaroor.Dink hy
sal interferon doen (kyk na die newe-effekte daarvan!Verskriklik!En dit genees dit nie!!!), praat
van doodgaan en 'nie volgende jaar hier wees nie'.Die verstand is so kragtig.

Hy het 5 bloedtoetse gehad om te sien waar sy lewergetalle is.Sedert Mei '13 het sy getalle
gedaal van in die hoë 108 tot tans op 63 (normale reeks is 0 - 41)!Dit is ongelooflike nuus!Hy is
oor die maan en stadig oor die laat herfs en tot in die huidige tyd, het sy gemoed opgehef.

Ek sal jou wys wat dit begin doen het om op die olie te wees, toe gaan hy daarvan af en dan
weer daarop met 'n goeie smaak en volg rigting.Hierdie nommers is ALT (normale reeks 0-63) /
en AST (normale reeks 0-41).Hierdie toets lewer vir hierdie ensieme: Mei '13: 99/93, Julie '13:
84/79 (val vinnig!Goeie nuus).Aug '13: 108/99!(Nie goed nie.Jy kan die 4 weke sien dat hy die
olie heeltemal gestop het en baie depressief was).Nov '13: 87/78!(Die 108 het die kak uit hom
geskrik!hahahaa!terug op die olie).Feb '14: 72/63!!!(Amper by die huis!).

Hierdie getalle is fenomenaal!Skree dit uit vir die wêreld, as jy of iemand vir wie jy lief is Hep C
het, kry hulle so gou moontlik op cannabis-olie.Sê net NEE vir Interferon!Ek verwag absoluut
dat hy teen Mei 2014 in normale omvang sal wees (net 1 jaar vanaf datum van diagnose)!Dan
onderhoudsdosis lewenslank.” Kathy

Kinders
“Jayden het goed gevaar, ons het hom tot 8 pille van 22 pille.En ons het hom tot 1 topamax per
dag vanaf 10.Dit is ongelooflik voor CBD ons hom van 1 topamax sou haal en hy sou aanvalle
vir 'n uur vir 'n week kry.Hy doen baie gelukkig en verstaan baie beter om verskillende geluide te
maak, en baie beter oogkontak.Hy het hierdie week 1 aanval gehad en dit was net 1 minuut
lank en ek hoef nie die valium te gebruik nie.Dank die Here.In die volgende paar dae gaan ons
Jayden van sy laaste topamax pil afhaal dit sal die eerste keer in 4 jaar daarsonder wees.Sit
asseblief vir Jayden op jou gebede dat hy goed doen nadat hy hom van hierdie vullis afgehaal
het.Dankie."

“Ek het 3 maande gelede van die olie uitgevind terwyl ek op die internet gesoek het  vir  'n
geneesmiddel vir aknee en rosacea.Dit het dit dadelik opgeklaar!Ek voeg iso-olie by klapperolie
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en gaan voort om dit een keer per dag op my gesig en nek te gebruik.My man sê ek lyk 15 jaar
jonger!Baie dankie vir die deel van hierdie inligting.God seën julle almal.Hou aan met die goeie
werk." Toni

“Ek het ’n tweeling wat op 23,6 weke swangerskap gebore is en net ’n bietjie meer as ’n pond
weeg.Hulle  is  wonderwerke  en  gelukkig  om  te  lewe!Hulle  is  nou  2  jaar  oud  en  is
ontwikkelingsgewys met ongeveer 1 jaar vertraag ten spyte van al hul terapie (arbeids-, spraak-,
fisies,  ontwikkelingsweekliks).Ek  het  gelees  dat  hennepolie  talle  kwale  genees,  insluitend
kanker en breinbeserings ...My vraag is -  kan hennepolie  my wonderbabas se ontwikkeling
help?!?En indien wel, hoeveel administreer ek daagliks?Baie dankie vir jou hulp!" Jenna

-- Beste Jenna, begin met minuskulêre dosisse (0,005 - 0,01 g), drie keer per dag.Die kinders
moes van dag een af op die olie gewees het, as dokters geweet het wat hulle doen.Ek is seker
jy sal siengroot verbeterings baie gou.Ek sal ook hennep sade en hennep saad olie in hul dieet,
en ek sal ook voeg 'n teelepel van hennep saad olie en hennep olie mengsel in hul baddens -
dit doen 'n goeie werk vir hul vel en hou eksemas en uitslag weg.JB

"Hallo, ek het gewonder hoeveel gram olie is daar in die spuit wat ek vir my dogter gekry het?"
Marie -- 'n Gram is ongeveer 0,9 ml.JB

“Aan  die  einde  het  ek  wel  met  Cashy  se  ma  gekontak  en  sy  het  voorgestel  ek  gaan  vir
bestraling en ek het omdat die olie nog nie ingeskop het nie en sy het na lug gesnak.Sy het dus
4 behandelings van bestraling gehad en dit het gekrimp en sy kan uiteindelik weer asemhaal.Ek
stop nie die olie nie, ek gee haar steeds 'n gram per dag.So nou sal dit hopelik begin werk ...Ek
weet julle sê geen bestraling nie, maar wat moes ek doen?As dit nie vir bestraling was nie, sou
sy nou dood gewees het ...Want die gewas het alles in haar keel gegroei...” Marie

-- Hallo Marie, jy het gedoen wat jy moes doen.120-180g hoëgraadse olie oor die volgende ses
maande behoort die skade ongedaan te maak.Ek sou die pasiënt eerder vyf of tien gram van
die olie per dag gevoer het, maar ons kan dit in elk geval nie ongedaan maak nie.Beste wense,
JB

“Wel, sy is net 7 maande oud.10 gram per dag lyk heeltemal te veel vir ’n baba, want sy sukkel
om 1 gram per dag te hanteer.”Marie

-- Ek weet, Marie.Dit is regtig moeilik om hierdie berading oor die internet te verskaf, sonder om
die pasiënt te sien, die kwaliteit van die olie te ken, ens.Jy het gedoen wat jy moes doen, ek is
ok daarmee.Al wat ek sê is om seker te maak dat sy nou baie olie eet om die skade wat
aangerig is ongedaan te maak.JB

“Hallo, wonder net of ek bietjie olie in my dogter se gewas kan spuit?Omdat dit weer groei, is
haar gewas op haar onderlip en in die binnekant van albei haar wange...Die goeie nuus is sy is
uiteindelik van hidromorfien af en al begin dit weer groei het sy geen pyn nie...So ek het gesien
dat hulle 'n bietjie olie ingespuit  het vir  borskankerpasiënte en dit  het my laat wonder of ek
dieselfde vir Kaylie moet doen?Indien wel, met hoeveel moet ek haar inspuit en gee ek haar
nog steeds met die ng-buis?”Marie

-- Hi Marie, ek sal dit plaaslik gebruik, dit behoort genoeg te wees.'n Tinktuur sal 'n goeie werk
doen, of reguit daarop.Ek sal nie die area van die gewas te veel inspuit nie, tensy dit regtig
nodig is.Natuurlik, hoe meer olie jy kry en hoe nader aan die gewas, hoe beter, maar in hierdie
geval dink ek aktuele gebruik sal doen.Neem asseblief foto's of video's en beste wense.Jindrich

“Ek dink nie die olie sal vir Kaylie werk nie.Dit raak weer baie groot...Dit gaan binnekort maak
soos die vorige keer, die gewas gaan haar asemhaling blokkeer ...Sy neem nou meer as 2 gram
per dag en steeds geen verandering nie...Sy kon nie 5 tot 10 gram per dag verdra nie, want sy
kan nie eers 2 gram per dag verdra nie ...en plus dit kos ons 200$ elke 2 dae, daar is geen
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manier waarop ons 5 gram per dag kan bekostig nie, ons het nog 2 ander dogters vir wie ons
ook moet voorsien ...Ons leef 'n nagmerrie..."

-- Wel, jy het niks om te verloor nie, keer die dosis terug en begin dan spuit.Dit sal vinnig krimp,
so moenie tyd mors as jy weet wat jy doen nie, en ek hoop jy doen.Beste wense, JB

“Ek sal meer instruksies nodig hê oor hoe om te spuit, waarmee moet ek die olie meng om dit te
doen en ens.?...Ek sal dit baie geniet as jy al die instruksies vir my kan skryf as jy kan.”

-- Wel, ek het dit nog nooit self gedoen om eerlik te wees nie - wil jy nog my instruksies hê?JB

“Ja...Jy ken seker iemand wat dit wel probeer het?”

-- Ek sal nie die olie oplos nie, ek sal dit reg langs die gewas inspuit.Jy sal die spuit  moet
opwarm sodat die olie loperig sal wees.Spuit dan soveel as wat jy kan, miskien sê 'n halwe
gram, wie weet.Of begin met minder.Maar weereens - 'n dokter behoort dit in 'n ideale situasie
te doen,ons albei weet dit.JB

“Ok...Kaylie se dokters weet nie dat sy op die olie was nie...Ek het wel naalde hier wat die
verpleegsters vir  my gegee het om medikasie te onttrek...As ek 'n bietjie langs haar gewas
ingespuit het, moet ek nog vir haar 'n bietjie in haar buis gee?”

-- Probeer dit, kyk hoe sy reageer en kombineer die twee.Ek dink 'n inspuiting een keer 'n dag
sal doen, maar dit is regtig moeilik om jou hierdie aanlyn raad te gee.Hoe meer olie in haar is,
hoe groter is die kans, sommige pasiënte het 'n hele buis geneem en vir drie vier dae geslaap
maar hul gewasse het intussen ingekapsuleer, ek weet regtig nie veel meer wat om te sê nie.JB

“Kan Robunol gegee word terwyl sy op oliebehandeling is?Omdat haar slym baie erg is en as
ek nie Robunol sal gee nie dink ek sy sal aan haar slym verstik.Maar ek is bevrees dat die olie
nog nie haar gewas laat krimp nie as gevolg van dit ..."

-- Die olie sal sorg vir haar slym, so ek sal nie vir haar Robunol gee nie.JB

“Dit  het  nog  nie,  dan  kry  ek  seker  nie  'n  goeie  graad  olie  nie  want  niks  werk  nie...”
-- Dit is ook moontlik.JB

“My dogter is Vrydag om 04:00 oorlede.”

-- Marie, jy het die beste gedoen wat jy kon.Jindrich

“4-JAAR OUD MET ’N BREINGEVOEL.Ag ja,  dit  is  weereens  WAAROM ek nie  stilbly  oor
Cannabis-olie wat kanker doodmaak nie.Die volgende is 'n opdatering van die ma van 'n 4-
jarige seuntjie met 'n eindstadium breingewas wat om sy rugmurg gedraai is.Ongeveer 6 weke
gelede R.is 2 maande gegee om te lewe.Hy is van die middel tot onder van die gewas verlam.In
'n vorige berig het Ma gesê hy beweeg sy linkervoet 'n bietjie.Die volgende is 'n opdatering wat
ek nou net ontvang het.==

Haai Corrie, hoe gaan dit?Alles is goed hier!!R.dit lyk of dit goed gaan!Hou sy gewig op om
goed te eet en 'n bietjie pyn wat S.en ek en die fisioterapeut dink dis swak spiere in sy romp!!Hy
slaap gemaklik en kan vir 'n paar uur op 'n slag in sy rolstoel sit.Ek voel baie positief dat alles in
die regte rigting gaan!!

Hy sit vir 3 ure op 'n slag en die pyn is baie min!!Hy word dalk in die nag wakker om ons te vra
om hom te rol of soms sy voete te masseer, maar dit is dit.Hy kla nie oor pyn waar die gewas
was nie en ons sien niks wat bult nie!!!Hy konks reguit so 3 ure nadat ek hom sy dosis gegee
het en slaap so 4 ure.Ons werk nog daaraan om by 1 gram per dag uit te kom maar ons is
verby die halfpad merk!!!Ons is baie geseënd om jou te ontmoet op die tyd wat ons het!!Ek glo
regtig dit  was bedoel om te wees!!R.is geskeduleer vir  sy MRI op 22 April!!!Hou die geloof
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mense.KANNABIS MAAK KANKER DOOD.” Corrie Yelland

"Ma's moet die olie eet, dit sal beter wees vir hulle sowel as hul kinders.Om hierdie medisyne te
rook is nie naastenby so effektief nie, 90% van die medisinale effekte gaan in rook op.En as jy
my vra of kinders die olie as medisyne moet gebruik,  sal ek sê ja,  absoluut,  verkieslik elke
dag.Wat anders sou jy graag vir 'n kind as medisyne wou gee?JB"

“Sopas vir my seun ’n rugmassering gegee met teeboomolie met canna-olie daarin gemeng.Hy
het gekla van laer pyne.So het die medisyne uitgekom.Dit het binne twee minute gewerk.Hy het
gesê die pyn is heeltemal weg.Hy is weer buite besig met ’n konstruksieprojek met sy trekkers.”
Jose

“My dogter het epilepsie, het haar eerste aanval op 13 gehad.Sy is nou 31 en is tans op 5
soorte  medikasie  wat  sy  3  keer  per  dag  in  massiewe  dosisse  neem.Sy  het  ook  'n  VNS-
inplanting (vagale senuweestimulator) wat sy in April 2000 gekry het.Op daardie stadium was
haar aanvalle so erg dat sy 'n nie-funksionerende persoon was wat in 'n rolstoel vasgemaak
moes word.Ek moet die VNS erkenhet geweldig gehelp daarmee!Maar sy het steeds aanvalle
en tussen die en al die medisyne kan sy nie 'n lewe hê nie.Sy het meer krammetjies, steke en
gebreekte bene gehad as wat enigiemand ooit sou moes hanteer.

In elk geval, hopelik kry jy die prentjie.My seun en broer gebruik albei Dagga vir bipolêre en
pyn.Hulle het my al 'n paar keer gevra of ek ooit na enige studies gekyk het wat betrekking het
op die gebruik daarvan vir aanvalle.Ek het uiteindelik begin kyk na dit en dit is toe dat ek feniks-
trane gevind het.Ek is nie heeltemal seker dat die olie vir haar sal werk nie, maar ek het dit
verlede Sondag self begin neem vir pyn oor die hele liggaam en massiewe slapeloosheid.Dit het
MY meer gehelp as wat ek kan sê!

Maar in my navorsing het ek ook op die Jason en Jayden-storie afgekom.Ek neem aan jy is
bekend daarmee, maar vir ingeval, 'n man behandel sy seuns se aanvalle met 'n hoë CBD-
tinktuur.Ek het dit ook begin ondersoek en besluit om dit vir my dogter te probeer.Sy het haar
eerste dosis op Sondag 30 Desember 2012 gekry.Van vandag af gee ek haar 5 keer per dag
1/2 druppelvol.In minder as 'n week het sy die afgelope twee dae van verskeie aanvalle feitlik
daagliks na geen gegaan nie!Ek skryf alles neer en my doel is om haar van die medisyne af te
kry en streng op die tinktuur.As my dokumentasie op enige manier sal help, stuur ek dit graag
aan jou.Ek is baie dankbaar vir die werk wat jy en Rick Simpson doen!Dankie." Casey

-- Hallo Casey, dankie vir die nuus.Dit is nogal tipies, mense kry nie veel aanvalle as hulle op
die  olie  is  nie.Dit  sal  die  beste  wees  as  sy  die  behandeling  behoorlik  neem  volgens  die
instruksies op ons webwerf.Natuurlik sal dokumentasie wonderlik wees, sowel as Youtube-snitte
of iets dergeliks.Beste wense, Jindrich”

V.Is daar 'n ouderdom dat hulle dit kan begin?My seun is 3 en het erge ekseem en dis koud 'n
goeie gedeelte van die jaar hier.” Roxanne

-- Roxanne, dit is absoluut veilig om die olie aan kinders te gee, selfs aan pasgeborenes, veral
wanneer dit plaaslik gebruik word in 'n mengsel met hennep saadolie of shea botter.Dit is 'n
goeie strategie om hennepsaadolie met die olie te meng (1% olie sal deug, maar 20-30% sal
ideaal wees) en dan elke dag 'n paar druppels daarvan by die bad te voeg.Dit sal 'n dun film op
die hele lyf laat en dit is gewoonlik al wat nodig is (of ten minste vir onderhoud).Neem foto's en
video's, die verbetering behoort baie vinnig te begin plaasvind.Die jeuk en irritasie sal binne
sekondes of  minute verdwyn,  en die  ekseem behoort  eenvoudig binne 'n  week of  meer  te
verdwyn.Beste wense, JB

“RSO was verreweg die beste terapie vir my outistiese seun wat aan die huis gebonde was
omdat ek geslaan en my huis verwoes is.Ek het al diëte, chelaatterapie, hiperbariese suurstof,
metiel  b  12-inspuitings  en  baie  farmaseutiese  doodmaakmiddels  probeer  en niks  het  beter
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gewerk as dagga-olie nie.

Dit is moeilik om 'n mediese kaart vir 'n minderjarige te kry as jy net bel en vra of hulle 'n kaart
aan 'n outistiese minderjarige sal gee.Vir ouers wat dit moeilik vind, bel terwyl jou kind woedend
is sodat hulle dit eerstehands kan hoor hoe ernstig die situasie is.Ek is 3 keer afgewys voordat
ek besluit het om te bel terwyl hy gate in sy mure geslaan en geskree het...toe sê hulle hulle sal
vir hom ’n kaart gee.” Robin

"Dankie Rick Simpson olie ...Ek kon nie genoeg dankie sê nie!Jy gee my sewejarige dogtertjie
wat aan Akute Limfoblastiese Leukemie ly die krag om aan te gaan!Raai wat anders?!Sy het in
remissie gegaan 'n week nadat sy die olie in kapsule vorm geneem het!!!(Sy het wel 'n OMMP-
kaart om cannabis wettig te gebruik vir haar leukemie wat deur haar dokter aanbeveel word)

Dankie  dat  jy  ons  die  geleentheid  gegee  het  om  nie  ons  dogtertjie  se  liggaam  vol
lewensveranderende narkotiese medikasie te vul nie.Dankie dat jy vir haar die happies gegee
het...wanneer normale kinders siek in hul maag voel!Dankie dat jy 'n glimlag op haar gesig
geplaas het en haar toegelaat het om nie 'n enkele ineenstorting te hê tydens haar lang maand
van hoë dosis steroïedbehandeling nie.

Die enigste nadeel om Rick Simpson-olie vir ons te gebruik ...is 'n haatlike biologiese pa wat
nog nooit in haar lewe was nie, stem nie saam nie en wil toesig oor haar neem.Maar ek glo in
die genesende kragte wat jy besit en ek sal vir ons en mediese dagga staan en veg vir die feit
dat dit die heel belangrikste deel van my dogtertjies se behandeling is.” Erin

“Maandag het Brave Mykayla haar laboratoriums laat nagaan om te sien of hulle hoog genoeg
is  om  haar  chemoterapie  te  hervat  (sy  is  sedert  4  Junie  op  vertraging  weens  'n  lae
neutrofieletelling) ...tot my hartseer was hulle nog baie laag.

Ek is bekommerd oor haar...haar lyf...haar gesondheid...haar toekoms...haar welstand.Ek wil die
heel beste vir haar hê en om haar liggaam in so swak vorm te sien breek my hart.Julle sien
almal glimlagte en 'n energieke semi-gesonde gelukkige 8-jarige (wat fantasties is en ek kon nie
gelukkiger daaroor wees nie), maar in werklikheid as jy haar laboratoriums gesien het...en wat
chemo  aan  haar  lyf  doen  jy  sal  die  gevoel  voel  wat  ek  voel.Die  klein  stukkies  van  my
versplinterde hart verkrummel soos die kleur van my gesig glip...'n knop vorm in my keel...en my
oë swel van trane.Sy is so mooi...sy lyk so gelukkig en gesond...sy het GEEN kanker nie...en sy
het die beste natuurlike medisyne wat daar is om kanker te beveg...Ek kan dit nie verduur nie
en wat dit aan haar doen.Ek wil hê dit moet binnekort gedoen word...maar die dag voor ons
vertrek na Hawaii het ons haar behandeling se einddatum 13 November 2014 gekry.Ek was
baie dankbaar dat dit 8 maande vroeër eindig as wat ek gedink het, maar in werklikheid...kan jy
jou voorstel om vir meer as 1,5 jaar daagliks chemoterapie te neem?!En intensiewe weeklikse
chemoterapie vir 10 maande voor dit?!

Onderhoudschemoterapie is aan ons verduidelik as 'n makliker tydperk van chemoterapie...en
dit was glad nie maklik nie.Hulle sê hul neutrofieletelling kan vir lang tydperke laag bly terwyl
hulle 'n virus beveg ...tog is ek veronderstel om haar openbare skool toe te stuur sonder om 'n
virus  te  kry?!Dit  sal  onmoontlik  wees...hulle  het  vir  ons  gesê  sy  het  waarskynlik  'n  virus
*alhoewel sy geen simptome getoon het nie...haar babasussie was baie siek* en hier is ons 20
dae later steeds met 'n baie lae telling.

Vriende bid asseblief vir Dapper Mykayla om die krag te vind om alles te oorkom wat hierdie
lang tydperk van lae tellings veroorsaak.God genees asseblief  haar liggaam en gee dit  die
energie om die chemoterapie te verduur sonder newe-effekte of langtermyn newe-effekte.God
beskerm haar asseblief vir my...Ek kon my nooit 'n dag voorstel sonder haar pragtige glimlag en
warm vertroostende drukkie nie.Ons sal volgende week Dinsdag weer laboratoriums nagaan ...
en ek sal julle almal op hoogte hou.peaceloveCURE.” Dapper Mamma
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-- Dit is moeilik om te beskryf wat die lees hiervan aan my doen.En dis moeilik om te dink wat al
daardie gif  aan Mykayla doen.Vir  geen ander rede as hebsug en korrupsie op die hoogste
vlakke van ons samelewing nie.

Mykayla het 'n medisyne nodig wat haar immuunstelsel sal versterk, nie 'n gif wat onherstelbare
langtermynskade sal veroorsaak nie.Weet haar dokters dit  regtig nie?Watter  kwalifikasie het
hulle om sonder rede gif toe te dien?Het daardie bendelede wat baat om gif aan kinders te gee,
ook 'n lisensie om dood te maak?Wie het dit vir hulle gegee?

Gister het ons gepraat om vroue in aksie te kry.Hier is jou saak.Dit is hoe dit in die praktyk lyk
wanneer dokters nie hul  werk doen soos hulle  moet nie.En dit  is  aan julle vroue om dit  te
verander.Jy beskerm jou kinders jou hele lewe lank, so doen wat gedoen moet word.Neem nou
aksie, moenie wag nie, elke dag maak saak.JB

"Jy weet...Ons het nou die dag vir Mykayla na die dokters gebring en hulle het die gewone
laboratoriums bestuur...Haar hemoglobien was op 'n baie kritieke lae 5.2 (wat tegnies gesproke
skaars genoeg bloed is vir jou liggaam om te funksioneer...die dokter het vir ons gesê dat die
gemiddelde kind amper NIE-RESPONSIEF is op hierdie laagtepunt van 'n vlak) Mykayla sy het
van die mure af bons, hiper, het in die moeilikheid gekom omdat sy op haar bed gespring het,
spraaksaam,  glimlaggend  en  gelukkig!!!Die  dokters  wonder  hoekom...wel  doc  wat  is
anderstussen Mykayla en jou ander kinders...sy het cannabis!!!

Natuurlik  krediteer  die  dokters  NOOIT  dinge  soos  hierdie  aan  cannabis  nie...maar  hulle
moet.Dokters  en  mediese  navorsers  en  farmaseutiese  produkte  veroorsaak  dat  ons  ras
onnodige lyding ly en dit is verwoestend.Selfs as iemand om een of ander rede nie genees kan
word nie...hul lewenskwaliteit kan aansienlik verbeter word met cannabis.Jou oupa is 'n bewys
daarvan dat sy kanker baie gevorderd was en deur sy liggaam versprei het...maar kyk wat het
cannabis vir hom gedoen!

Toe Mykayla 'n baba was,  is haar  ouma aan kanker dood...'n baie vinnige en aggressiewe
kanker.Sy het nie dagga gebruik nie.Hulle het haar in 'n hospieshuis gesit en haar vol morfien
gepomp...eintlik vertel dit was om haar pynvry te hou en om die doodsproses te bespoedig.Dit is
wreed...ongewoon  ...  en  gemeen  ...en  dit  is  toevallig  STANDAARD  MEDIESE
BEHANDELING.Ek sal nooit ooit op 'n morfiendrup wil vassit om te ly totdat ek dood is nie.Dit is
wreed...en ek bid elke dag dat hierdie korrupsie tot ’n einde sal kom.” Dapper Mykayla

"Die laaste twee plasings van my het baie vrae en 'n paar eise vir "bewys" gegenereer ...Ek wil
graag al die wetenskap tussen cannabis en kankers van die immuunstelsel (leukemie/limfoom)
met jou deel.Hierdie inligting is spesifiek vir Jurkat leukemie sellyne ...wat 'n CD4+ t-sel akute
limfoblastiese leukemie is ...PRESIES dieselfde geslag as Mykayla se leukemie.

Dapper Mykayla se spesifieke tipe kanker het 'n uiterste hoeveelheid bewese wetenskap agter
cannabis  as  'n  doeltreffende  behandeling  omdat  wetenskaplikes  ontdek  het  dat
immuunstelselselle  'n  SPESIFIEKE  cb2-reseptor  op  hulle  het  wat  apoptose  (seldood)
veroorsaak.

THC  veroorsaak  apoptose  in  Jurkat  (t-sel  akute  limfoblastiese  leukemie)  selle  via  drie
verskillende  meganismes.(1)  THC  bind  aan  CB1  en  CB2,  en  lei  tot  ceramiedsintese  deur
serienpalmitoieltransferase.(2) Seramied gaan die mitochondria binne en lei tot sitochroom c
lekkasie  in  die  sitosol.(3)  Sitochroom  c  kombineer  met  Apaf-1,  kaspase  9,  en  vorm  die
apoptosoom.(4) Die apoptosoom skakel prokaspase 3 om na aktiewe kaspase 3, wat apoptose
tot  gevolg  het.THC  aktiveer  ook  die  ekstrinsieke  pad  (kaspases  8  en  10),  en  inhibeer
Raf/Mek/Erk  pad.Die  inhibisie  van  die  seloorlewingsweg  lei  tot  defosforilering  van  Bad,  en
translokasie van hierdie Bcl-2-proteïen na die mitochondria, en gevolglik tot apoptose. Dapper
Mykayla
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--  Hoe  meer  olie  sy  in  haar  kry  hoe  beter,  veral  in  ag  genome  die  onnodige  mediese
behandelings wat sy nog het en moes deurmaak.Beste wense aan Hawaii, Dapperste Mykayla,
dit is wonderlik om te sien dat jou droom waar geword het.Met 'n bietjie hulp van die olie.JB

“Daai  rook is NIE gesond vir  kinders of  mammas nie...  dom mammas en wat sê jy vir  jou
kinders?Olie of nada!Veral vir kinders!” Naia

--  Ek  sou  nie  so  radikaal  wees  nie,  rook  of  verdamping  het  ook  voordelige  uitwerking,
byvoorbeeld teen naarheid by swanger vroue.Dit sal nie die kind benadeel nie.JB

“Rook is nie so wonderlik nie...veral as jy geneig is tot allergieë...sê net.Ek kan nie rook hanteer
nie!Kinders is ook nie in staat om te weet wanneer om op te hou nie ... of dit suiker, kafeïen,
kos, ens.Jy moet hul gids wees.Ek dink nie die voorspraak van cannabisrook is 'n goeie idee vir
tieners  nie.Sê  maar  net.Net  my  opinie  van  wat  ek  gesien  het.Kan  ook  aandag  aftrek  van
skoolwerk en belangrike kwessies.” Naia

-- Ek het ook my aandag van skoolwerk en belangrike kwessies afgelei, en ons het glad nie
enige dagga beskikbaar gehad nie.Al wat dit vir my geverg het, was om 'n mooi meisie iewers
rond te sien en dit was dit vir skoolwerk en kwessies wat vir ander belangrik was, maar nie vir
my nie.

As jy beheer hoeveel tee jou kinders drink, gaan natuurlik voort en beheer hoeveel daggahulle
gaan neem of inneem.Sterkte daarmee.Dit is 'n vergeefse poging, maar ek is seker dit sal baie
mense besig hou vir die volgende paar jaar totdat hulle besef hoe veilig dagga is en dat dit
werklik feitlik onmoontlik is om 'n noodlottige oordosis daarvan te maak.

So wie gee om hoeveel daarvan iemand inneem?Ek doen nie.Ek gee nie eers om hoeveel
koppies tee of koffie mense per dag drink nie, verbeel jou dit.Hoekom moet ek?Dit is nie my
besigheid nie.En dit is niemand se saak hoeveel van hierdie lewensreddende en voorkomende
medisyne iemand inneem nie.

Hoe meer olie jy in jou het en hoe meer dikwels hoe beter vir jou gesondheid.Dit is die enigste
reël  wat  werklik  geld.Aan  mense  van  alle  ouderdomme,  insluitend  kinders  en  swanger
moeders.As jy nie van hierdie idee hou nie, kom oor dit, leer om daarmee saam te leef, dit is die
beste ding wat jy kan doen.Geen regulering van cannabis sal werk nie, dit kan in elk geval
eenvoudig nie gereguleer word nie.Boonop is daar geen werklike rede om dit te reguleer nie.JB

“Ek  het  my  hele  swangerskap  gerook  tot  4  weke  van  geboorte.My  dokter  het  elke
doktersbesoek ook dwelmtoetse gedoen.So sy was bewus daarvan dat ek knop gerook het.Toe
die  baba  gebore  is,  is  hy  gesond  gebore,  10,6  pond  en  het  negatief  getoets  vir  THC.Ek
borsvoed ook en gaan steeds voort met die gebruik van knop.En raai wat, hy presteer op elke
mylpaal.Dit is heeltemal die teenoorgestelde van breinskade.Die brein het die cannabinoïden
nodig vir groot motoriese ontwikkeling, so hou op om te haat.” Nessa

"My seun is gebore 8 lbs 1 oz.5 dae OOR sy sperdatum.Dit is die top twee "bekommernisse"
wat ek nog ooit gevind het met rookpot tydens swangerskap, lae geboortegewig en premature
geboorte.My seun is amper 9 maande, het pas 'n bayley assessering gedoen om sy kognitiewe
ontwikkeling asook motoriese funksie en taal te assesseer.Hy het 'n hoë gemiddeld en baie
voortreflik in alle kategorieë behaal.So vat jou nonsens en blaas dit uit jou gat.” Ashley

"Dit  is die regering wat die misdadigers hier is ...Ek het veelvuldige sklerose en so ook my
seun...hy moet elke week 26 inspuitings in sy brein kry, om die pyn in sy senuwees in sy brein
dood te maak...

Ek het 3 kleinkinders en is nie 'n 'DRUGGIE' NIE IS MY SEUN NIE, WAT DIE BOONSTE VAN
SY KLAS gegradueer het, en weens sy intelligensie betaal is om die klasonderwyser te wees.Sy
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niere het gesluit,  sy kolon het nie gewerk nie en die pyn was so intens dat hy onbeweeglik
was.Hy het nooit dwelms gebruik of drank gedrink nie, net af en toe, in sy lewe, voordat hy MS
ontwikkel het.

Sy neef het 'n pot in sy brownies geglip toe hy hom vir aandete gehad het,  onbekend aan
hom ... en raai wat?Sy niere het weer begin werk, die bewing het bedaar en hy kon eintlik slaap
in die nag, wanneer hy die tinktuur neem.Dit kalmeer die bewing en hy kan snags slaap...Hy
moet nog elke week 26 naalde in sy brein kry weens die pyn in die senuwee in sy brein...

Wie is jy om hierdie ongelooflike medisyne te oordeel...?????en terloops, ek het een kind gehad
voor ek die Hepatitis B-entstof gehad het, en sy is MS-vry, maar binne 'n week nadat ek die
entstof  gekry het,  moes ek 'n  bril  kry  en toe binne 2 weke,  was ek heeltemal  blind in  my
linkeroog ...Ek was 17 jaar oud en was besig om blind te word.Bang?Ja...As dit nie vir hierdie
medisyne was nie, sou ek steeds in 'n rolstoel gesit het...

Ek sal nooit hierdie siekte vir iemand toewens nie...maar jy moet jou oordeel iewers anders
neem ...hoekom dink jy het GOD hierdie medisyne op die planeet gesit?Of dink jy God het 'n
fout gemaak?

Ek hoop jou kinders hoef nooit deur te gaan wat my familie het nie...kyk hoe jou kind voor jou oë
sterf...kry die prentjie, meneer...Harper het dit 'n kriminele oortreding gemaak om een plant in
jou tuin te kweek...Ek dink sy familie het ook nog nooit deur MS of kanker gegaan nie...of die
RCMP  óf.Dit  is  tyd  dat  die  wette  verander  ten  gunste  van  die  mense  in  plaas  van  die
dwelmmaatskappye.” Laurel

“My  dogter  het  dus  hierdie  week  die  diepste  emosionele  genesingservaring  oor  dagga
gehad.Om te sê sy het 'n emosionele temperament sal 'n growwe understatement wees.Sy is
gebore met 'n geboortedefek wat uiterste uitdagings daarmee het.Uit respek vir haar privaatheid
gaan ek nie oor die besonderhede daarvan praat nie, maar kom ons sê dis ekstreem.En om
saam met haar te leef is 'n uitdaging wat my wêreld meer gereeld as nie geruk het nie.Een
fisieke uitdaging wat sy het, is migraine.Al wat sy regtig kan doen wanneer hulle aankom, is om
te gaan lê, in die dekbedekkings te sit en te gaan slaap.Dit is die enigste ding wat regtig help.

So 'n paar maande gelede het ek haar gekry om uiteindelik 'n wafel met cannabisolie te probeer
en binne 15 minute is haar migraine weg.So hierdie week het ek een aand vroeg gaan slaap, en
sy het gedink sy kan dalk later 'n migraine kry, want sy kan voel hoe hulle aankom...so ek het vir
haar 'n houertjie met 'n paar wafers daarin gegee om by haar bed te hou, so as sy voel dat een
aankom toe ek slaap, kan sy een neem.Wel, sy het daardie aand vier geneem.Hulle was saam
vas, en sy het hulle net almal geneem.En sy het 'n ervaring gehad.En 'n half.

Sy het die meeste van die volgende dag en nag en die volgende oggend geslaap.Ek het geweet
sy het 'n soort ervaring ... ek kon sien hoe haar gedagtes rondsweef en geweet sy gaan deur
iets.Waarvoor ek nie voorbereid was nie, was die volledige 180 wat my dogter al ervaar het.Sy
is gelukkig, soet, bedagsaam en 'n vreugde om saam te wees.Toegegee, ek het ook 'n paar
groot veranderinge rondom die situasie aangebring.Maar dit  was die volgende dag, so daar
word nie ontken hoe ongelooflik die verskuiwing van die cannabis was nie.Daar is geen manier
dat ek haar ooit kon kry om soveel te neem nie.Sy sou daarvoor geweier het.En ek sou nie eers
daaraan gedink het om eerlik met jou te wees nie.Ek wil net neerbuig in waardering.As ek vir jou
sê ek het 'n tou saam met haar geloop, maak ek nie 'n bietjie grap nie.Die verskuiwing en
opening wat vir ons plaasgevind het as gevolg van 'n "ongeluk" is geen toeval nie.Ek het nog
nooit vir haar 'n bottel met iets gegee om medisyne uit te neem nie.Wat ek daardie aand gedoen
het, is ’n wonderwerk.”

“Ek is so bly om uiteindelik te kan aankondig dat my lieflike babaseuntjie dagga gebruik om die
newe-effekte van chemo en bestraling te beveg EN om te verseker dat hy geen nuwe gewasse
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laat groei nie!Hierdie medisyne het hom geweldig gehelp.Voordat hy hierdie medisyne gekry
het, het hy gedurig opgegooi, hy wou nie eet nie, hy was baie lusteloos en cranky ...nou eet hy,
hy hou sy kos laag,  hy tel  gewig  op en enigiemand wat  om hom was,  weet  hoe absoluut
gelukkig hy is.”

-- Wel, sonder die gif in sy lyf sou die kind baie beter vaar.Dit maak regtig geen sin om chemo
en bestraling saam met die olie te gebruik nie, dit is soos om die pasiënt 'n teenmiddel te gee
terwyl hy gif in hul are pomp.Slegs olie vir die beste resultate.Dokters moet dit weet, dit is nie so
moeilik om te verstaan dat dit nie 'n goeie idee is om kinders gif te gee wanneer dit nie nodig is
nie.JB

V.Ek is 'n 29-jarige enkelma.My seun is nou 8 jaar oud en leef met matige outisme.Ek sal nie my
mini my vir enigiets in hierdie wêreld verander nie, behalwe om sy lewe 'n bietjie makliker te
maak.Ek het gewonder of jy al enige ander ouers na jou toe kom vra het oor die olie?Of enige
suksesverhale met outisme/Asperger?As ek wel besluit om hierdie roete te gaan, watter soort
dosis sou ek kyk?Ek waardeer alle inligting!Dankie.Van 'n gefrustreerde mamma en seuntjie.

A."Die  olie  is  omtrent  die  enigste  ding  wat  kan  werk,"  sê  Rick  toe  ek  dit  vir  hom
lees.Dosisinstruksies en ander inligting oor hoe om die olie te vervaardig en te gebruik, is op
ons webwerf en in die boeke wat daar beskikbaar is.Ek het al 'n hele paar outistiese kinders in
die verlede gehelp, en hierdie medisyne doen wondere vir hulle.Kinders hou daarvan om hierdie
medisyne te neem, hulle is nie bevooroordeeld nie, hulle weet nie dat hulle “iets verkeerd doen
nie”, en ouers geniet dit baie wanneer hulle tyd vir hulself het.Vir die beste resultate, soos altyd,
sal  ek  begin  met  'n  standaard  60g  behandeling,  geen  pille,  en  dan  sal  ek  die  kind  op  'n
onderhoudsdosis hou in 'n hoeveelheid van sy keuse vir die res van sy lang en rustige lewe.En
die kind van die video moet presies dieselfde doen, indien enigsinsmoontlik.Beste wense, JB

"Mary Jane het my baie gehelp toe ek swanger was en het nooit my twee babas beïnvloed nie."
Samantha

"Hallo Rick, ons het onlangs ontdek ek het 'n medium tot hoë risiko knop op my linkerbors.Ek is
34 jaar oud en my dogter is net 1 1/2 jaar oud – ek was doodbang!Ek het ook aan Post Natal
Depressie gely na die geboorte van my dogter - so dit alles het na te veel gevoel.Gelukkig woon
ek egter in Suid-Afrika, waar alhoewel dit nog onwettig is, dagga (of dagga, soos ons dit hier
noem) hier in oorvloed groei en dit redelik maklik is om ordentlike onkruid teen 'n billike prys in
die hande te kry.

Ek het dadelik begin om die olie te maak - die jurie is nog steeds uit oor die knop in my bors,
want  ek gaan eers oor  2 maande terug vir  my volgende ondersoek -  maar die Post  Natal
Depressie is amper weg na een maand van die neem van die olie.Ek voel sterk, gemotiveerd en
in staat om alledaagse dinge te bereik - wat nie te lank gelede net 'n droom was nie!In Suid-
Afrika kry ons meestal net Sativa-stamme of gemengde sativa-stamme.Ek wou jou net van my
storie laat weet, want daar is so baie mense daar buite wat onnodig aan depressie ly, wat nare
farmaseutiese middels neem wat hulle negatief beïnvloed, terwyl dit in werklikheid lyk of die olie
alles wat reggemaak moet word moeiteloos regmaak sonder enige nare kant effekte!Ek voel
weer soos my ou self en dit voel GROOT!Hou aan met die goeie werk en ek sal aanhou om die
woord hierdie kant te versprei!Baie liefde, Kelly"

-- Dankie vir hierdie goeie getuigskrif, Kelly.Ek is seker dit kan baie ander ma's help.Soos ek
daarna kyk, moet ma's klein dosisse van die olie tydens swangerskap inneem en voortgaan om
dit na geboorte te gebruik, as hulle regtig hul kind die beste wil gee.Dit mag dalk omstrede lyk,
maar watter ander medisyne as iets so natuurlik soos die olie wil jy graag vir 'n ma en haar kind
gee?JB

“Ek het deur my hele swangerskap gerook en geëet en my seun is een van die slimste en
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gesondste seuntjies wat ek nog ontmoet het.Ek het oggendnaarheid pille probeer drink en ene
vir hoofpyn en niks het gehelp nie.My sciatic was voortdurend vasgeknyp en my liggaam sou
pyn (waarskynlik omdat hy 10 lb en 23 duim lank was toe ek geboorte gegee het, so vir enige
skeptici wat sê dit stamp groei, jy was baie baie verkeerd.) Ek het lekkernye geëet of 'n klein
trek  ek  sou  amper  onmiddellik  verligting  kry.Ek  sal  moet  saamstem  dat  dit  die  veiligste
medisyne beskikbaar is.” Sarah

“Swangerskap  met  my  2de  was  marteling!Ek  het  20  pond  verloor  aan  die  einde  van  1ste
trimester,  braking  deur  elke  dag,  geen  eetlus  nie.Ek  was  ongetwyfeld  besig  om  haar  te
verloor.Ek het probeer rook en was skuldgevoel!Dit het egter haar lewe gered ...Ek het beter as
ooit  geëet  en  gerus!Sy  is  gesond  gelukkig  en  absoluut  pragtig!Nou  9  jaar  oud,  geen
gesondheidsprobleme nie.” Jennifer

“Die ma kan nie kos onderhou nie.Watter effek het dit op die ontwikkelende fetus?Dit is baie
skadelik vir die fetus.So hoe kry jy die ma om kos onder te hou?Jy gebruik die medisyne wat die
minste geneig is  om skade te veroorsaak.Cannabis.Enige ander middels  teen naarheid wat
dokters kan gebruik,  het newe-effekte.Die enigste newe-effek van cannabis is 'n gevoel van
welstand en slaap.” Gersh

V.My  vrou  het  erge  laerugpyn  omdat  sy  7  maande  swanger  is,  sy  beskryf  dit  as  'n
senuweetrekking wat uiters pynlik is.Ek het probeer rondkyk op jou webwerf en hier.Sal RSO
die pyn dramaties help?Het jy 'n skakel na 'n vorige onderwerp oor hierdie onderwerp?Ek is
bekommerd as hulle haar op kodeïen sit sal dit die baba benadeel

A.Laat haar klein dosisse van die olie inneem en die olie plaaslik op haar rug toedien.Gee haar
'n massering met 'n mengsel van die olie  en hennepsaadolie.Ja,  daar is  'n goeie kans dat
kodeïen die baba kan benadeel.Die olie kan en sal nie die baba op enige manier benadeel
nie.JB

“My seun is in Oktober met sinoviale sarkoom gediagnoseer nadat hy 'n gewas verwyder het
voordat hy 'n biopsie gehad het.Daar is gesê dat die kanker nog daar sou wees en na syne kon
versprei  hetlonge  as  gevolg  van  die  aggressiewe  tipe  kanker  wat  dit  is.Mees  onlangse
toetsuitslae, hulle kan tot hul verbystering geen spoor daarvan vind nie.Cannabis-olie was een
van baie dinge waarmee ek hom amper onmiddellik ná diagnose begin het.” Amanda

“Wat  is  die  jongste  persoon waarvan jy  bewus is  wat  met  RSO behandel  word?Is  daar  'n
pediatriese behandelingsprotokol?Terwyl ons tot dusver onsuksesvol was om ouma se mening
te swaai en oupa te kon genees.Ek het 'n 2-jarige met onbekende maagprobleme (ja sy is al vir
meer as 'n jaar in "mediese" behandeling & al die pille, room, lotions & Big Pharma drankies
was onsuksesvol.Hulle leun nou na 'n proteïensindroom.Uiteraard kan 'n 25lb-kind nie dieselfde
dosis as 'n 175lb-man hanteer nie, so beveel jy dit enigsins aan vir pediatriese toepassings?"
Sara

-- Swanger moeders moet die olie gebruik en dan die dosis verhoog wanneer hulle geboorte
gee.Na geboorte behoort moeders klein dosisse olie te eet om seker te maak dat die kind op 'n
optimale manier sal ontwikkel.

So, as jy my vra, my jongste pasiënt was minus agt maande oud en dit gaan steeds uitstekend,
hy is  die bes ontwikkelde kind in  sy kleuterskool  en het  gouer as die meeste ander  begin
praat.Sy ma het die olie gebruik voordat sy geboorte gegee het, en die kind het ook die olie
gekry ná inenting met 'n heksa-entstof om seker te maak dat die gevaarlike chemikalieë so
vinnig as moontlik uit sy liggaam gespoel word.

Cannabis-olie is 'n veilige medisyne vir mense van alle ouderdomme.As jy probleme het om dit
te begryp, kyk wat die olie doen vir ekseem of 'n luieruitslag en kom dan terug en sê vir my dat
jy nooit dagga vir jou kind sal gee nie.Al wat jy van my sal hoor, is dat 'n ouer wat nie dagga as
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medisyne aan hul kind sal gee nie, óf erg verkeerd ingelig is, óf hulle is psigopatiese sadiste wat
dit geniet om te sien hoe ander ly.

Weet jy hoe effektief die olie teen tandpyn is?Sal jy die kind die olie gee om die pyn wat met
tande groei geassosieer word te beveg?Ek sal.Met geen huiwering nie.

Dosis vir kinders is basies dieselfde as vir volwassenes, wanneer jy iets ernstig behandel.Begin
met 'n minuskule dosis drie keer per dag, maak die pasiënt gewoond daaraan, verhoog die
dosis elke vier dae of so gerieflik, en probeer altyd om soveel medisyne so vinnig as redelik
moontlik by die pasiënt te kry, terwyl jy seker maak dat hulle bly in hul gemaksone.JB

“As jy ’n kind het en weier om die “aanbevole” inentings te kry, wees bereid om jou kind met
geweld van jou af te neem deur die staat  waarin jy woon.Dit  gebeur meer gereeld, teen 'n
kommerwekkende tempo.Google dit en kyk na jou staat se "vereistes." Maatskaplike werkers
wys elke dag meer “God-kompleks” en glo hulle weet beter as enige ouer wat die beste vir elke
enkele kind is.Wees versigtig, selfs wanneer jy met jou huisdokter oor die onderwerp praat.”
Platypus

“Ek  ken  twee  mense  wie  se  kinders  nog  nooit  enige  inentings  gehad  het  nie.Albei  is
chiropraktisyns.Een van die kinders gaan na 'n privaat skool.Ek dink as jy tuisskool maak maak
nie saak nie.Nie seker nie." Lorinda

“Ek sien klein kindertjies en babas met kanker, voor behandeling lyk hulle goed, ná ’n operasie
en chemo lyk dit of hulle besig is om te sterf, en doen dit dikwels.Dit breek my hart hoe mense
gemaak word om te ly en vroeg te sterf, wanneer hierdie olie so baie genees.Ek is 'n week in op
die olie, en ek voel wonderlik, ek glo dit is besig om my gewas op nier te laat krimp, ek het nog
geen bewyse nie, maar ek sal binnekort." Lannah

"'n Verpleegster vriend het dit op stadium 3 luieruitslag gebruik, oornag weg!" Alice

-- Vir diegene wat dink dat kinders nie cannabis moet gebruik nie.Watter ander medisyne sou
jygraag vir hulle gee, indien nie hierdie oudste, veiligste natuurlike medisyne wat al vir duisende
jare gebruik word nie?Of gaan julle kyk hoe julle kinders sonder rede aan al daardie eksemas
en uitslag ly?Dit is nie 'n lekker ding om te doen nie, sou ek sê.Veral as daar so 'n eenvoudige
oplossing vir al hierdie velprobleme is.

Is dit reg om te kyk hoe jou kinders skree van pyn as jy net vir hulle 'n druppel van die olie kan
gee en hulle sal pynvry wees?Hm?JB

"Kan die admin asseblief adviseer watter soort dosis om te gee aan 'n 8-jarige wat huis toe
gestuur is om te sterf?" Ricardo

-- Begin met 'n klein dosis, kyk hoe die kind reageer en verhoog dan die dosis so vinnig as wat
die kind dit kan neem.Drie keer per dag.Gewoonlik is hulle vol pille as hulle huis toe gestuur
word om dood te gaan, so jy wil hulle eers detoksifiseer want jy weet nie wat die interaksie gaan
doen nie, gewoonlik is dit nie baie lekker wat die interaksie met daardie dodelike chemikalieë
doen nie.Maar dit is omdat die olie die tafel probeer skoonmaak sodat dit kan begin werk.

Of, as jy niks het om te verloor nie, kan jy ook begin met 'n groot hoeveelheid van die olie en die
pasiënt so in 'n toestand van beheerde koma plaas.Dit is wat ek waarskynlik sou doen, maar dit
is aan die ouers watter behandelingsrigting hulle kies.

Al wat ek weet is dat aggressiewe siektes aggressief behandel moet word.En ek weet ook dat,
oor die algemeen, hoe meer olie jy daarin slaag om by die pasiënt in te kom en hoe vinniger jy
dit  doen,  hoe  beter  is  die  kans  op  sukses  en  oorlewing.Maar  ek  weet  ook  dat  die
doseringsinstruksies vir 'n rede genoem word.
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As dit my kind was, sou ek hom vol olie maak, ek weet verseker dat die kind daarin sou swem
en ek sou heel moontlik geen dokter naby hom of haar laat kom nie.Maar dit is ek en ek weet
wat om te doen.Beste wense, JB

“OK, ek flip op die oomblik uit.Dave se Dr het hom op Lyrica gesit om sy Gordelroos pyn te
behandel.Die afgelope twee dae (en dit het erger geword), hallusineer Dave.Soos in, hy het net
gesê: "Die ou met die rooi hare behoort nie hier af te lewer nie." Toe ek sê: "Wat?", was Dave se
antwoord: "O, maak nie saak nie, ek is seker hy is nie hier nie." Ek het sopas 'n gesprek met
hom gehad, en hy het gesê hy het besef daar is fout aan die gang, want as hy uit sy ooghoeke
kyk, kan hy 'n oerwoud buite ons venster sien.WTF!!!Hy neem nou al 'n rukkie die Cannabis-olie
en het nog nooit  so iets gehad nie.Minder as 'n week op die Lyrica en hy het amper al  sy
motoriese  beheer  verloor  en  nou  hallusineer  hy.Ek  het  net  'n  bietjie  Cannabis  Oil  op  die
Gordelroos letsels (met DMSO) gesit en die pyn het opgehou.Ek het die Dr gebel en bring vir
Dave  MAANDAG  DIE  EERSTE  DING  in.BTW,  ek  het  sopas  die  Lyrica-werf  nagegaan,
"abnormale denke" en "hallusinasies" is een van die newe-effekte. Kim

“Spencer het 'n wonderlike week gehad almal!!Hy het vir die eerste keer 'n neef ontmoet, en sy
oom en tannie van Georgia ontmoet!!Hy het verlief geraak op sy tannie Sara, hy het haar selfs
bo my of pappa gekies!!Die beste dele was om te sien hoe hy 'N KRYT IN SY HAND EN
KLEUR HOU, terwyl hy in sy tante se skoot was!Hy het selfs 'n oorplasing gemaak, van sy
regterhand  na  sy  linkerhand!!Hy  het  'n  houtkar  met  totale  presisie  geverf  met  sy  TOE!Sal
binnekort probeer om sy video op te laai!Hy gaan voort om nuwe woorde te sê, en wees net
heeltemal sjarmant!Ons kon hom kry om gewig op sy bene te dra met baie ondersteuning!Hy
het die beste tyd gehad om in sy wandelaar rondgetrek te word ...Ek kan nie die vreugdevolle
hartseer beskryf wat ek gevoel het toe ek kyk hoe my baba dit doen nie.Die pure vreugde op sy
gesig terwyl hy met die groot seuns kon speel...hulle het almal op fietse en bromponies gery, en
al wat hy kon doen was om verlangend te kyk...Ek kon die begeerte om aan te sluit op sy gesig
sien en nie verstaan hoekom hy nie net kon gaan hardloop en met hulle speel nie...En toe begin
sy neef Jason, met 'n hart van goud, hom reguit saamtrek, en vir die ander seuns sê hulle moet
vinniger ry, anders gaan die polisie hulle kry, Spencer agter hulle aan in sy wandelaar trek en
sirene  maakklink  terwyl  die  ander  om  en  om  gery  het.As  jy  net  sy  gesig  kon  gesien
het...uiteindelik,  uiteindelik,  was  hy  een  van  die  seuns!Dit  het  my  hart  in  biljoene  stukke
gebreek, en dit toe weer reguit saamgetrek met net 'n flikkering van sy oë en die giggel in sy
stem.Beste week in 'n lang tyd.Spencer moet 'n groot seun wees, en ek is mal daaroor!Maak
my lus om harder te druk, harder te veg, langer te bid, vir hierdie klein wonderwerk wat ons
Spencer noem.”

"En sy gewasse krimp met 'n hoë THC-dagnabis-olie!!Spencer is deur Loma Linda onkologie as
terminale beskou.Maar, 'n onlangse MRI het vermindering in tumorgroottes getoon!!Hoë THC-
olie is sy enigste medisyne!Hoë CBD-tinktuur is wat getoon het dat dit sy armfunksie verbeter,
wat  in  wese  die  senuwees  genees  wat  tydens  sy  brein-  en  ruggraatchirurgie  vernietig  is.”
Suzetta

“Ek kan steeds nie glo wat die olie aan my gedoen het nie.Diabetes, nierskade, artritis, sciatica,
geskeurde tendons, vetsug is alles weg en 'n paar neurogenese het beslis gebeur.Boonop sou
ek gesê het ek het ADHD as ek nou 'n kind was.Ek was 'n maniak selfvernietigende monster.Ek
het meer tyd spandeer om die skool te vandaliseer as om klas toe te gaan.Ek het my ouers deur
hel gesit.Tot ek begin pot rook het.Ek het van 'n gemiddeld van 30 op skool tot meer as 80's,
selfs 90's in 'n paar vakke gegaan.En nie meer vandalisme nie.Snaaks hulle dink pot is sleg vir
kinders.Ek sal moet verskil.” Petrus

“Ons  behandel  ons  6-jarige  seun  met  AA3  breingewas  en  'n  seldsame  genetiese
afwyking.Dokters kan niks aanbied nie, en het gesê hy het net maande om te lewe.Tot dusver
geen  aanvalle  en  volgende  MRI  sal  ons  meer  vertel.Laaste  ondersoek,  behalwe  die
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breingewas,  is  hy in  PERFEKTE gesondheid.Hy het  geen chemo,  geen bestraling en geen
operasie gehad nie.SLEGS olie!!!” Penne

“OMG, ek sit hier met my oë wat lek en probeer die nuus absorbeer van 'n telefoonoproep wat
ek sopas ontvang het.Net meer as 2 weke gelede het ek met 'n pa in die ooste gepraat wie se
5-jarige dogter pas teruggeval het.**** is gediagnoseer met Fase 4 Hoë Risiko Neuroblastoom
(Kinderkanker) - swak prognose (MYCN Amplified).Daar is vir hulle gesê daar is geen hoop nie
en om haar basies huis toe te neem en hul laaste dae saam met haar te geniet, dat sy min tyd
het.Pa was verstaanbaar uiters ontsteld toe hy my bel.Ons het hom in die regte rigting gewys en
hulle het **** op die medikasie begin.Hulle het pas 'n afspraak met die onkoloë by die hospitaal
gemaak.**** se tumormerker urinalysis is HEELTEMAL NORMAAL!!!Sy het van 80 af gegaan,
toe die volgende week tot 90 geklim en is nou af na 8,7.(Tussen 2 en 9 is normaal).Dis reg
mense, GEEN TEKEN VAN KANKER NIE.In 2 weke het hierdie kind van terminaal/kritiek siek
na 'n duidelike gesondheidsverklaring gegaan.Die onkoloog het gesê hulle het nog nooit so iets
gesien nie.” Corrie

"My 11-jarige  seun het  die  afgelope  10 maande chemo gehad (en hy  het  ook  vir  6  weke
gedurende daardie tyd bestraling gehad) en ons het vir hom die olie vir die afgelope 4 maande
gegee en dit het regtig op soveel maniere gehelp .” Angela

“Die olie het my lewe gered.Letterlik.Ek het ernstige hartversaking, osteoporose, osteoartritis,
los  ligament  sindroom en  streekspyn  sindroom.Ek  neem geen  ander  medikasie  nie  en my
gesondheid  verbeter  geleidelik.My  11-jarige  outistiese/epileptiese  seun  het  in  maande  nie
medikasie gehad nie en funksioneer hoogs as gevolg van Rick se opvoeding oor olie.Dankie dat
jy ons lewens gered het.” Maria

“Ek het opgemerk dit doen 'n paar dinge, vir my kleinding as hy sy kop slaan as gevolg van
klipgooi of wat ook al en 'n knop kry, vee die olie dit binne 'n dag af!Dit blyk ook te werk om gate
in die vel toe te maak wat gelaat word deur aknee of swere of selfs siste.Ek kry soms swere op
my gesig en hulle dreineer met 'n bietjie ichthammolum salf maar soms word 'n gaatjie gelos.Ek
het onlangs begin om die cannabis-olie in die gat te gooi en sou jy nie weet dat dit 'n groot gat
van ongeveer 'n millimeter in deursnee toegemaak het nie!En nou is die area gelyk met my vel!
Die enigste ding wat dit nie gedoen het nie, is om die area van my vel wat 'n bietjie donkerder is
te vervaag, maar daar is ander goed wat ek daarvoor kan gebruik.Ek is net bly dit verseël die
vel!” Mahndisa

“My beste vriend het dit vir haar seun gegee en hy het opgehou om aanvalle te kry.Ek is jammer
my vriend dat ek jou getwyfel het.Jy het geweet wat die beste ding vir jou kind is en jy was reg.”
Maria

“Weet jy wat kom onder my vel in?Hierdie ouers is oukei met newe-effekte soos nierversaking,
koma, ontwikkelingsagterstande en moontlik die dood.Maar wanneer die moontlike newe-effek
"hoog" is,  skrik  almal  reguit.Dis  hoe erg hulle  gebreinspoel  is.Die dood is  op een of  ander
manier  'n  meer  aanvaarbare  newe-effek as hoog.Dikwels  is  dit  ook  opgevoede,  intelligente
mense.Dit is ongelooflik.” Juffrou

“Kinders het weer THC in hul medisyne nodig.Reguleer cannabis presies op dieselfde manier
as wat jy mielies of tee reguleer.Dit  is al  wat nodig is.Geen ekstra belasting, geen spesiale
lisensies,  geen  niks.Dit  is  die  enigste  rasionele  manier  om  te  gaan.30%  THC-
skoonheidsmiddels werk die beste, onthou net dat wanneer jy begin dink oor hoe om cannabis
te reguleer. Dit is 'n mors van tyd en moeite om dit selfs te probeer "reguleer." Ons is al genoeg
oorgereguleer, sou ek sê.”JB
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Setpille
“Setpille met die Rick Simpson Oil (RSO) is 'n seën vir alle vroue met PMS-verwante kwessies
sowel as vir enigiemand met aambeie, Crohn's, derm- en dermprobleme, ens.Hulle is ook ideaal
vir asemhaling en vir longtoestande, om nie te praat van griepbeheer nie.Hulle produseer 'n
baie aangename langdurige gevoel in die liggaam.Ek het nog niemand gesien wat nie daarvan
gehou het om hulle te neem nadat hulle hul aanvanklike huiwering oorkom het nie.”JB

"Hallo JB, ek weet nie dat dit nuttig is vir enigiemand nie, so sal jou die beoordelaar daarvan
laat wees.Ek het onlangs een of ander dermobstruksieprobleem opgedoen, dit is nooit volledig
gediagnoseer nie.'n Inwendige, baie pynlike swelling wat die derm amper geblokkeer het.Op sy
ergste kon ek nie sit  of  eers staan  nie as gevolg van die pyn en kon net  op my sy lê  vir
verligting.Die huisdokter het blykbaar kanker uitgesluit uit ekspressbloedtoetse maar het niks
gehad om my te help nie behalwe 'n konsultant  se afspraak oor 'n paar weke.Ek het  dom
apteekstapelbehandelings probeer wat na 'n kort strelende dinge vererger het.

'n Maand of wat voor dit het ek 'n setpilvorm op eBay gekoop, so besluit om dit te probeer.Ek
het  klapperolie  (vast  by  kamertemp)  met  RSO  gemeng  en  'n  paar  druppels  teeboomolie
bygevoeg.Die  strelende  was  onmiddellik  &  binne  24  uur  kon  ek  die  verbetering  voel,  'n
definitiewe  genesende  gevoel  &  die  swelling  het  verminder.Binne  7  dae  was  ek  terug  na
normaal  en  voel  heeltemal  genees,  het  opgehou  om die  setpille  te  gebruik.Dit  was  bietjie
voortydig  en na nog 7 dae het  die  swelling  teruggekom.Ek het  reguit  teruggegaan om die
setpille te gebruik en hierdie keer het dit vir 14 dae (so lank as moontlik) aangehou nadat die
swelling weg is.Ek hou duim vas as ek dit sê, maar dit lyk of dit gewerk het en die olie het my
gered van wat 'n skrikwekkende, pynlike ervaring was in die wagtyd om 'n spesialis te sien.Ek
voel nou baie kwesbaar as ek nie 'n buis olie in die yskas het nie.

Om my pyn te verlig & myself vinnig te genees, die kosbare tyd van 'n spesialis dokter te spaar,
is ek blykbaar 'n wetsoortreder krimineel!Wat ’n vreemde wêreld!” M

Hoe om setpille te maak?
Smelt kakaobotter, voeg olie by, ongeveer 1-2g olie per 100g gesmelte kakaobotter om mee te
begin.Verhoog dan die dosis elke vier dae totdat die pasiënt ongeveer 0,33 g van die olie in elke
setpil  gebruik.1g  (totale  gewig)  setpille  vir  kinders,  2g  vir  volwassenes,  3g  (balletjies)  vir
vaginale probleme.0,01-0,02g olie sal goed werk vir beginners.As jy iemand met 0,05 g in 'n
suppo begin, sal hulle dit waarskynlik ook nie baie voel nie, maar dit is beter om met 'n klein
dosis te begin (vir diegene wat nog nooit in die verlede hennep probeer het nie ens.).Die regte
RSO is baie kragtig en jy nooitweet presies hoe 'n pasiënt sal reageer (bloeddruk ens.), maar
setpille sal 'n goeie manier wees om mense aan die olie gewoond te maak.

Die interessante ding van setpille is hoe dit lyk of dit die longe oopmaak en asemhaling baie
makliker maak binne sê 20 minute - 'n droom wat waar word vir  baie met COPD of  asma
ens.Pasiënte het dit ook gebruik om psoriase, hoë bloeddruk, Crohn's, PMS-krampe ens.

Jy kan ook ander natuurlike olies by die setpille voeg, dit hang af waarvoor jy dit wil hê en wat
die doel is.Gaan eenvoudig na 'n paar natuurlike medisyne-webwerwe en lees wat verskillende
essensiële olies doen en jy kan soveel eksperimenteer as wat jy nodig ag.

Ook, setpille is 'n goeie manier om pasiënte te behandel wat nie die olie kan eet nie of om een 
of ander rede nie in hul maag kan hou nie.Wat my betref, te oordeel aan die effekte, is die neem
van die olie in setpille die beste en aangenaamste manier om hennep te gebruik.Dit klink en lyk
eers snaaks, ek gee dit toe, maar die wat probeer het stem saam.Miskien maak dit die chakras
van onder af oop, wie weet, maar dit voel beslis wonderlik.
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Vroue sal daarvan hou om die setpille te neem - hulle help ook met allerhande bakteriese en
virusinfeksies,  "vennootuitruiling  van mikrobiologiese  inligting,"  allergieë vir  kondome en die
smeermiddels wat daarop gebruik word, ens.Het ek genoem hoe effektief die olie vir (vlakke)
hormonale wanbalanse sorg?Beste wense, JB

“Setpille met die RSO kan ook gebruik word vir allerhande vaginale probleme, insluitend maar
nie beperk nie tot gisinfeksies, HPV, kondylomate, herpes en baie ander siektes of infeksies
waaraan 'n mens nie noodwendig hoef te ly nie.Veral wanneer hulle so maklik versorg kan word
as die olie gebruik word.JB"

“RSO-hennepolie-setpille werk uitstekend vir alle soorte anale of vaginale probleme, aambeie,
Crohn's,  derm-  of  dermprobleme,  leukemie,  longtoestande  insluitend  asma,  breingewasse,
bloeddruk, hormonale balansbeheer ens.JB"

“Kan jy my raad gee of hennepolie veilig is om te gebruik tydens swangerskap asseblief?Daar is
nie baie inligting daar buite wat  ek kan vind nie.My vriendin is sopas meegedeel  dat  sy 'n
naelstring het wat bloedklonte kan veroorsaak wat daartoe lei dat haar baba sterf.Ek het die
uitwerking van hennepolie gesien en die goeie wat dit kan doen, ek is net onseker of dit veilig is
tydens swangerskap.” Christine

--  Liewe Christine,  natuurlik  is  dit  veilig  om dit  te  gebruik,  hennep word al  vir  eeue tydens
swangerskap en vir kraampyne ook gebruik.Ek beveel aan dat sy setpille maak met 0,01-0,06g
olie in elkeen (begin met 1-2g olie per 100g kakaobotter).Die sist sal gewoonlik binne 'n paar
weke verdwyn.Drie keer per dag, en geen bekommernis nie, sal die olie nie die baba benadeel
nie.Beste wense, JB

“Ly jy aan migraine?Neem 'n ryskorrelgrootte hoeveelheid cannabisolie,  akaRSO, en gryp 'n
paar knipoog.Niks beter nie, laat ek jou vertel!” Sarah

-- Goeie raad, Sarah.Dit werk regtig.Mag ek voorstel om dit in setpille te probeer, redelik naby
aan  onmiddellike  verligting  en  werk  ook  as  'n  voorkomende  middel  as  jy  dit  elke  dag
godsdienstig neem.Migraine kan so uitputtend wees.(Jindrich het my opgevoed oor die setpille
en hy was reg op alle punte.)” Tracey

“Ek het gekry wat ek wou hê dankie.Ek wou hê jy moet erken dat olie medisinaal is, ongeag die
sterkte.Olie hoef nie 95-98% te wees om medisinale waarde te hê nie.Dit is nie bloot "crap"
indien  nie  die  hoogste  persentasie  moontlik  nie.Vir  my  lyk  dit  skadelik  dat  so  baie  mense
hierheen draai vir inligting om verkeerde inligting te kry dat cannabis kak kan wees.Dit is 'n
heilige kruie en het beslis waarde in enige vorm.

Ek sou dink dat 'n gesmeerde spuit (sonder naald natuurlik) met effens warm olie ingesit en
direk in die ingewande toegedien kan word.Skiet dit reguit daar binne.Dit lyk asof verdunning
meer sin maak vir aktuele toepassings oor groot gebiede.” Blake

-- As dit is wat jy wou hê, mis jy steeds die punt, Blake.45% THC-olie is kak in vergelyking met
die  beste  uiters  kragtige  en  kalmerende  95-98%  THC  RSO  en  dit  sal  nooit  dieselfde  of
vergelykbare effekte hê nie.Is dit wat jy wou hoor?

Voel asseblief vry om bietjie olie op jou rektum te smeer as jy jou punt nog beter wil bewys, so
sal jy meer praktiese ervaring kry met hoe om dit  reg te gebruik.Die olie sal jou vinnig wys
hoekom dit beter is om in setpilvorm te gebruik en dit is beter om na te luister as goedbedoelde
raad.Die  olie  kan  soos  gom  werk  as  jy  steeds  nie  die  wenk  gekry  het  nie.Geniet  die
eksperiment,  maak asseblief  'n video daaroor sodat  ander nie hierdie beginnersfout hoef  te
herhaal nie.Beste wense, JB

“Die lewer kry die meeste van sy bloedtoevoer van die spysverteringstelsel sodat dit proteïene,
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ander  voedingstowwe  en  giftige  stowwe  verder  kan  verwerk.Daarom  gee  die  inname  van
Simpson-olie verseker en vinnige aflewering na die lewer, en dan na die bloedtoevoer en die res
van die liggaam.Daarbenewens sal van die olie direk na die dikderm beweeg om die medisyne
in jou bloedstroom aan te vul.Sterkte!" Steve

“Man, 'n dagga-olie setpil  het UITEINDELIK my intense maagpyn verlig!Ek het ook glad nie
gestenig gevoel nie!(Ek verkies om 'n keuse daarmee te hê) Ek kon uiteindelik sonder pyn slaap
en het soveel beter gevoel.'n Vriend het vir my 'n artikel gegee wat die biobeskikbaarheid van
cannabisolie vir verskillende toedieningsmetodes verduidelik.Dit is lank en wetenskaplik, maar
ek het dit alles gelees.

Wanneer dit mondelings ingeneem word, verminder die maagsure die absorpsietempo.Mense
kry daardie baie 'hoë' of 'gestenigde' gevoel wanneer hulle die olie sluk, en op hul beurt dink
hulle die olie moet 'regtig werk'.Maar met die mondelinge roete word dit nie eintlik teen 'n hoër
tempo geabsorbeer nie, dit word net op 'n psigo-aktiewe manier ervaar.

Ek neem al amper 2 jaar cannabis-olie mondelings en ek het goeie genesing gehad.Boude
(woordspeling bedoel), nadat ek 2 dae se setpille probeer het, is ek oortuig daarvan!Ek voel
soveel beter!Minder ontsteking in my gewrigte, nie so styf nie, senuweepyn en spierspasmas is
soveel beter en geen maagpyn nie!Uiteindelik!Siekte en chroniese pyn is verskriklik.Ek voel nou
selfs meer positief oor hierdie olie.Ek het regtig 'n bietjie hoop nodig gehad daarmee.Ek het
begin dink dit het alles gedoen wat dit kon, nou voel ek hoopvol daaroor.”

"Die biobeskikbaarheid van die rektale roete was ongeveer twee keer dié van die orale roete as
gevolg van hoër absorpsie en laer eerste-pass metabolisme." Mickey

-- Suppos is wonderlik vir soveel toestande.Ek het hulle gewild gemaak in die CR, en duisende
mense gebruik hulle met groot sukses.So baie geluk, Mickey.;) JB

"Dit  wil  voorkom asof 'n mens baie groter dosisse per setpil  kan neem en nie 'n negatiewe
psigo-aktiewe reaksie kan hê nie.Is daar 'n versadigingstempo vir absorpsie via rektale roete?
Betekenis, kan ek my genesing bespoedig deur groter dosis setpille te maak?” Mickey

-- Wees net so versigtig met die dosis as met orale gebruik.Tot 5mg per suppo vir onervare
mense, ongeveer 10mg word gewoonlik baie goed verdra.Met hoër dosisse weet jy nooit hoe
die  pasiënt  gaan  reageer  nie,  daarom  is  dit  die  beste  om  die  dosis  ook  geleidelik  te
verhoog.Maar  sodra  jy  jou  verdraagsaamheid  opgebou het,  kan jy  vrylik  eksperimenteer.Ek
persoonlik hou van suppos met 0,3-0,5 g olie -- maar dit sal te veel wees vir die meeste ander,
so moenie dit probeer tensy jy weet wat jy doen en nie omgee vir twee dae slaap of so iets nie.;)
JB

"Ek  verstaan  hoekom sy  'n  bietjie  bang  voel  oor  die  manier  waarop  die  olie  jou  kan  laat
voel,veral as jy dit nog nooit voorheen ervaar het nie.My ma was 62 jaar oud toe ons haar op
die olie begin het, sy het nog nooit eers dagga gerook nie.Sy was baie swak en duiselig en kon
vir 'n rukkie nie eet nie MAAR dit is die newe effekte van die olie.Ons doen nou setpille en die
verskil is ongelooflik.Sy kan nou haar volle gram verdeel in 3 kapsules per dag neem.Sy voel
steeds wanneer dit inskop maar dit is nie so swaar soos toe sy dit mondelings geneem het
nie.Ons meng ook in dieselfde verhouding van hennep saad olie en tot dusver werk dit goed.Ek
hoop ek het sin gemaak.” Nikkita

“Hallo JB, my ma het Longkanker (stadium 3) en ek het die olie op haar gedruk, dit is nou haar
10de dag en ons is amper op 1 gram per dag.Jy was reg, sy het gewoond geraak daaraan en
Zombie-effekte in die dag is beter, sy slaap 10-12 uur in die nag.Moet ek dan ook setpille saam
met ma doen?Dankie." Rio E

--  Ja,  Rio,  hoekom nie.Sy  sal  dit  geniet  om hulle  te  neem,  hulle  produseer  regtig  'n  baie
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aangename gevoel in die liggaam.Dieselfde dosis as wat sy gewoond is om oraal in te neem,
meng dit met kakaobotter.Sy kan dit tussen dosisse as 'n byvoeging inneem, as sy kan, of in
plaas van die orale dosis, tot by haar.Rektaal of vaginaal het vroue 'n effense voordeel bo mans
in hierdie opsig.

En as vroue geweet het hoeveel setpille met die olie kan help met premenstruele en hormonale
probleme, sou hulle almal dit geneem het, daarvan het ek geen twyfel nie.

Ook setpille met 0,005-0,01g olie in is 'n uitstekende manier om 'n behandeling vir beginners te
begin, pasiënte word gewoonlik nie hoog op setpille met klein dosisse van die olie in nie en dit
lyk of hulle die ervaring baie geniet.Maar, soos ons uitgevind het, is die neem van die setpille
dikwels 'n meer kontroversiële onderwerp as om die olie in die algemeen te gebruik.

Tog, die realiteit is dat aambeie jou vroeër of later sal vang, en wanneer hulle dit doen, sal jy
met graagte 'n dagga-olie-setpil of twee neem, ek kan dit vir jou waarborg.Want die verligting is
onmiddellik en glo my dat net min mense taai genoeg is om nie die setpil in sulke situasies te
neem nie.Soveel vir vooroordele teen cannabis, aambeie kan hulle baie vinnig sorteer.JB

"Jy het gesê hormonale probleme ...Ek is op Estrogel omdat ek geen hormonale oorsaak van
my groot operasie het nie.Help dit daarvoor?” Elizabeth

“Sekerlik...Ek is 55 en gebruik dit daagliks.” Christy

Voedingsbuise
“Ek behandel  my Ma.Sy het  keelkanker  en het  dit  agtereenvolgens deur haar voedingsbuis
toegedien.Maak dit bietjie warm en meng dit met klapperolie!Nog nooit die buis verstop nie!”
Steve

“Ek gee dit vir my seun deur sy voedingsbuis wanneer hy dit nie wil sluk nie - ek gooi baie warm
water op die olie in 'n koppie, dan verdwyn dit, dan gooi ek koeler water by (nie te veel nie)
sodat die water nie te warm nie, gooi dit dan in die buis.Dit het redelik goed gewerk, alhoewel
olie soms 'n bietjie in die buis ry, maar dit is nooit geblokkeer nie.Die geheim is om dit af te gooi
terwyl dit nog baie warm is.” Angela

“Sal iemand enige idees hê oor hoe om die hennepolie vir iemand deur 'n voedingsbuis te gee?
Ek het dit met olyfolie gemeng om dit nie so dik te maak nie, maar ek is steeds bang dat dit die
buis verstop.Enige idees?" Steven

-- Steven, dit is altyd die beste om 'n manier te vind hoe om onverdunde olie toe te dien, dit is
die beste manier om te gaan.Wanneer jy nie ’n manier kan vind nie, kan jy dit met die pasiënt se
kos  meng en  hulle  dit  so  laat  eet.Ja,  dit  kan  die  buis  verstop,  naamlik  as  die  olie  'n  dik
konsekwentheid het.Sommige olies is dik, ander is meer loperig.Maar wanneer jy hulle opwarm
tot liggaamstemperatuur, moet hulle loperig genoeg wees om nie die buis te verstop nie.

Nog 'n manier is om dit aan pasiënte in setpille met kakaobotter te gee.Tog is die eet van die
olie die voorkeur manier om hierdie medisyne te neem, waar moontlik.Daar is baie maniere om
die olie toe te dien en dit is dikwels baie individueel, so probeer om 'n manier te vind wat die
pasiënt die beste sal pas.Beste wense, JB

“Ek weet dit klink verskriklik, maar 'n bietjie coca cola deur die buis om dit te spoel nadat jy
viskose goed toegedien het, of net om klompe in die algemeen skoon te maak, werk goed.’n Ou
RN bystand.” Ellen
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Chirurgie, chemo of olie?
“Jy sal nooit my tiete vat as ek RSO kan inneem nie!!” Chloe

"Die einste idee dat borskanker 'n "persent risiko" is, is 'n volledige leuen.In werklikheid het
almal kankermikro-gewasse in hul liggame, insluitende ek.Kanker is nie 'n siekte wat jy net "kry"
soos om lukraak deur  weerlig  getref  te  word nie.Dit  is  iets  wat  jy  dag vir  dag,  maaltyd  vir
maaltyd, moet “bestuur” of “voorkom”, deur 'n leefstylkeuse wat vitamien D-aanvulling, voeding,
supervoedsel,  groentesappe  en  die  vermyding  van  kankerveroorsakende  chemikalieë  en
bestraling behels. So wanneer 'n dokter sê jy het 'n "kans" om kanker te kry, wat hy te kenne
gee is dat jy geen beheer oor kanker het nie, en dit is 'n volstrekte leuen.Kanker kwaksalwery,
met ander woorde.”

-- Wanneer jy 'n "kans" het om kanker te kry, gaan bloot op die olie.Dit is 'n baie gesonder en
veiliger opsie.JB

“Kyk na kanker of enige ander ernstige siekte asof dit 'n brand is.Hoe groter die vuur, hoe meer
krag het jy nodig om dit te blus.So, sal jy eerder honderd emmers water (RSO) of 'n glas water
(ander  soorte  olie)  gebruik  as  jou  eie  huis  aan  die  brand  was?Of  wil  jy  graag  sien  dat
professionele  brandweermanne  jou  daarmee  kom  help?Dis  wat  ek  sou  verkies,  maar  die
huidige brandweermanne, maw dokters, mag nie eers water gebruik om al daardie vure te blus
nie  en  hulle  weet  nie  eers  hoe  om  dit  te  gebruik  na  al  die  dekades  van  indoktrineer,
breinspoeling en nie gebruik van cannabis in medisyne.

Maak dit vir jou sin dat iemand kundige brandweermanne na 'n groot brand in die stad sal stuur
en hulle nie water laat gebruik het nie, dit wil sê die mees basiese en tradisionele vorm van
vuurbestryding?Nie vir my nie.Maar tog, dit is presies wat die maghebbers gedoen het aan die
mediese stelsel wat ons vandag het.

Baie brande, geen water, maw baie ekstra werk vir brandweermanne/dokters wat nie hul werk
op die beste manier kan doen nie.Dit is nie hoe dit moet wees nie, dink ek.Hulle moet die beste
toerusting en die beste gereedskap vir hul werk hê, nie waar nie?Dit is wat ek sou doen as ek
hul bestuurder/regering was.Is daar iets verkeerd om so daarna te kyk?Ek dink nie so nie.” JB

"Vir enige vrou wat hierdie lees, ek hoop dit help jou om te weet jy het opsies," het me Jolie
verder  gesê.
-- As me Jolie dink dat 'n dubbele mastektomie die beste manier is om kanker te voorkom, laat
ek dan net sê dat ek ten sterkste nie daarmee saamstem nie.En as ek in haar plek was, sou ek
die olie eet en dit elke dag op verdagte areas vryf, dit is ’n baie veiliger opsie as waardeur sy
gegaan het.En die snaakse is dat sy in elk geval die olie gaan eet, want sy sal moet.

Byvoorbeeld,  hoeveel  CT-skanderings  moes  sy  voor  en  na  die  operasie  neem?Een  CT-
skandering  is  gelyk  aan  of  kan  gelyk  wees  aan  200-500  long  X-strale  en  die  effekte  van
bestraling is kumulatief.So eintlik sal “voorkomende chirurgie” haar heel waarskynlik kanker gee
in plaas daarvan om dit te voorkom.Ai tog.

Dit is wat jy kry as jy te veel het om te spandeer en wanneer jy 'n geentoets doen om jou
toekoms te voorspel.Daardie skelmkunstenaars het vir haar gesê sy sal borskanker kry, so sy
het “opgetree” en nou sal sy sonder borste lewe, sy sal depressief wees daaroor, sy sal heeltyd
daaraan dink, sy sal baie ander siektes kry as gevolg van dit, en sy is meer as geneig om te
krykanker  in  elk  geval  iewers anders,  en sy sal  heel  waarskynlik  na wat  dokters aan haar
gedoen het en na al die BS wat hulle vir haar gesê het.

Dit is regtig beter om by die huis te sit en die olie te eet en nie oor 'n ding bekommerd te wees
nie.Of altans ek dink so.As dit kom, sal dit kom, hoekom bekommerd wees oor iets wat dalk
twintig jaar van nou af kan gebeur en jou borste laat uitsny vir geen ander rede as eenvoudige
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korrupsie en diefstal op die hoogste vlakke nie.JB

“Ek glo jy is reg op JB!In 2005 het ek my regterbors laat verwyder, as ek geweet het van die
RSO sou ek nooit daardie operasie gehad het nie.Soos jy weet, het ek nou longkanker en ek
glo dat RSO die enigste manier is om te gaan.” Bonnie

“So waar JB, ek het 'n voorkomende histerektomie gehad na 'n stadium 1 borskanker, waaroor
ek nou spyt is.As ek geweet het van RSO toe sou ek geen operasie of bestraling gehad het nie!
Plus  die  bestraling  was  protokol!!!!!Ek  het  soveel  GELOOF  in  RSO  dat  ek  my  volgende
mammogram gekanselleer het.Ek sal my konsultant nog 'n laaste keer sien om vir hom te sê ek
is  klaar  met  die  kankerbedryf,  aangesien  ek  glo  dat  ek  die  genesing  ken,  gaan  ek  RICK
SIMPSON PHOENIX TEARS op my hospitaalnotas skryf.:) Ek kan jou nie genoeg bedank vir
jou  hulp  en  toewyding  nie.My  kankerskenkings  gaan  nou  tot  feniks-trane.Ek  is  geseënd!!!
VREDE, my vriend.:)” Tina

“Dis so dom om jou lewe met die mastektomie in gevaar te stel sodat jy NIE MOONTLIK jou
lewe met  kanker  hoef  te  waag nie.En loop dan die  risiko  om kanker  te  kry  met  al  hierdie
skanderings!Hoe dom sou jy voel as jy kanker in die longe kry ná dit alles van die skanderings?
Of  gesterf  het  tydens  'n  komplikasie  van  die  operasie?'n  Mastektomie  nadat  kanker
gediagnoseer is, SAAM met hennepolie en ek sou nie oordeel nie, maar om dit sonder kanker
te doen is net soveel van 'n risiko as om kanker te kry.Eenvoudige logika.” Carla

"Ongelukkig sien ek dat vroue dit heeltyd doen as 'n "voorkomende middel." En hulle is bang
hierin omdat hulle voel dit is hul enigste opsie.Ons weet beter maar by god hoeveel mense
moet nog hierdie kak siekte ly??!!Ons regerings is nutteloos.As ons cannabis hier gehad het om
vrylik te gebruik,  sou baie nie in die posisie wees waarin die dame hierbo is nie.Baie baie
hartseer en maak my eintlik kwaad.” Georgië

“So sy het haarself afgeslag en dit 'n voorkomende maatreël genoem?Dit is gek...Boonop werk
genetika nie so nie.Ons het almal al  die gene vir  basies alles...Dit  is  ons OMGEWING wat
aktivering van sekere gene veroorsaak.Wanneer hulle sê "dit loop in die familie" is dit regtig 'n
teken dat  die gewoontes van een generasie na die volgende oorgedra word,  wat  dieselfde
genetiese snellers veroorsaak.Dit is nie net 'n geval van genetika nie.Dit is 'n totaal onkundige
ding om te sê...” Alistair

"Wat 'n dokter iemand kan oortuig om te doen ...Luister mense, genetiese sifting is baie meer
kompleks as "O, jy het daardie geen so jy het 'n 87% kans om kanker te kry." Hier is nog 'n feit
waarvan  die  meeste  nie  bewus  is  nie:  almal  het  kankerselle;  die  handhawing  van  'n
noodsaaklike liggaamsbou en die vermindering van gifstowwe in die omgewing is enigiemand
se  beste  opsie  om  gesond  te  bly  ...Dit  lyk  so  oor-die-top.’n  Ernstige  misbruik  van  die
dokter/pasiënt-verhouding.” Jack

“Ek wonder of Brad Pitt nou sy balle afgekap kry om testikulêre kanker te voorkom.” Mike

“JB, wou dit met jou en Rick deel.Die oliepil waarvan sy praat is die RSO.Ek het gedink dit kan
jou interesseer.Ek het foto's vir jou ook.Dit is deur 'n werknemer en 'n natuurlike medisinale
gebruiker gestuur.” Rick

“Goed, dit is die eerste keer dat ek dit aan die wêreld vertel, so verskoon my as ek 'n bietjie
raas.
Ek  ly  aan  'n  ernstige  geval  van  endometriose.Dit  is  'n  siekte  wanneer  die  weefsel  wat
normaalweg  die  binnekant  van  die  baarmoeder  beklee,  genaamd  endometrium,  buite  die
baarmoeder begin groei.Bedek gewoonlik die eierstokke, derm en ander organe en weefsel in
die voering van die bekken.Net soos dieendometrium reageer tydens menstruasie, so ook die
verplaasde  endometrium  buite  die  baarmoeder.Dit  verdik,  breek  af  en  bloei  met  elke
menstruasiesiklus.Die verplaasde weefsel het geen manier om die liggaam te verlaat nie, en
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word vasgevang.Wat op sy beurt veroorsaak dat die omliggende weefsel geïrriteerd en ontsteek
word, wat uiteindelik in littekenweefsel en adhesies (abnormale weefsel wat organe saambind)
ontwikkel.

Dit  veroorsaak  aaklige  newe-effekte.Pyn  Kb  'n  konstante  daaglikse  naarheid.Dismenorrhea,
pynlike  menstruasies,  wat  gewoonlik  'n  hele  siklus  kan  duur.Oormatige  bloeding,
onvrugbaarheid, moegheid, naarheid, hardlywigheid, ens.Nou is die moderne mediese sorg vir
endometrose  hoofsaaklik  hormone  en  swaar  pynmedikasie.Afhangende  van  jou  erns  en
behandelingsplanne, is die mees aanbevole en doeltreffende behandeling om 'n histerektomie
te hê.

Ek is maar 21.Ek het gedurig te doen met 'n stryd van daaglikse pyn en hoop op 'n toekomstige
gesin en goeie gesondheid.Dit beïnvloed die daaglikse lewe op so 'n negatiewe manier dat ek
soms skaars uit die bed kan kom.Ek het hormone probeer, en tonne dwelms wat my baie siek
maak.Tot dusver het niks gewerk nie...tot omtrent 'n maand gelede.Die eienaar en skepper of
MOTH (medisyne van die kruie)  het my voorgestel  aan hierdie wonderlike medisyne wat 'n
"oliepil" genoem word. Saam met die verandering van my dieet, het ek die afgelope maand
groot verbeterings gesien.Ek het al 8 ure se slaap gekry, wat vir my taboe is!Ek het 'n groot
aansienlike afname in pyn gesien, min of geen eintlik.My naarheid is nou heeltemal weg en
anders as die uitwerking van pynmedikasie wat ek van my dokters ontvang het, kan ek nou
verteer en eet sonder enige probleem. Ek kan eerlik sê ek het nog nie so goed gevoel sedert ek
15 jaar oud was nie!”

“Ek sal eerder net aan natuurlike oorsake sterf as dat iemand my op 'n staaltafel in 'n hospitaal
uitkerf.Chirurge het nie altyd ’n 100% suksessyfer nie, my vriendin Margie is dood weens ’n
histerektomie, sy het op die operasietafel uitgebloei.” DeYoung

“Het opgepas vir my suster se galstene.Sodra sy die olie begin drink het, het sy opgehou om die
aaklige aanvalle te kry.Het nog nooit 'n ander gehad nie, en het haar operasie gekanselleer!!!!
My gesondheid het ook 'n 180 behaal.” Kelly

“19 maande gelede nadat 'n kankergewas op my kolon verwyder is, het die Kankerkliniek op
ontslagdag kom roep.Chemo en bestraling geskeduleer om volgende week te begin - standaard
protokol  het  hulle  gesê.Bullshit  het  gesê  ek!!!Cannabis-olie  sal  my  weergawe  van
standaardprotokol wees.Een jaar ondersoek verlede maand.BLOED IS SKOON - CT SCAN
resultate wat deur my chirurg aan my voorgeskryf is, Haal aan, Gerry-jou kolon is vlekkeloos.”
Gerry

"Hallo JB, ek het 'n mediese noodvraag.My pa het geval, sy kop getref en het 'n bloedklont in
die buitenste membraan van sy brein, nie eintlik in die brein nie.Hy is uit die hospitaal ontslaan
en het pynstillers gestaak aangesien hulle nie vir die hoofpyne werk nie.Dokters hoop dat die
bloedklont  mettertyd  in  grootte  sal  verminder,  anders  sal  hulle  probeer  opereer...Hy  neem
Coversyl 2.5mg vir bloeddruk, Flomackstra vir prostaatvergroting, en het ook 'n toestand van
bloed wat nie bloedplaatjies het nie, wat Gammophacy van 'n sekere betekenis veroorsaak.Hy
is 80 jaar oud en het nog nooit RSO probeer nie.Ek het 'n paar alhoewel dit al 'n jaar in 'n houer
in  die  yskas  gesit  het...Het  jy  enige  ervaring  gehad  met  die  vermindering  van  hierdie  tipe
bloedklont?Sal daar enige voordeel wees in 'n aktuele toediening op die kop in die area van pyn
of sal inname die beste wees?Ek sal beslis vandag jou e-boek koop, maar enige spesifieke
PRIVAAT advies sal baie waardeer word...Ek sal waarskynlik die RSO meng met klapperolie, of
olyfolie wat hy dalk verkies aangesien hy Italiaans is, vir inname en/of aktuele toediening.Ek
dink die belangrikste ding wat ek wil weet is -- is daar enige moontlikheid vir nadelige effek op
die  bloedklont  van die  inname van RSO?Daar  is  oral  baie  goed oor  die  vermindering  van
gewasse maar ek kan nie 'n enkele ding op bloedklonte in die brein se buitenste membraan
vind nie???!!!Help asseblief.” Ross
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-- Hallo Ross, hier is die e-boek vir jou.Die olie sal ook maklik help met die bloedklont.Hy moes
net ná die val dagga in sy stelsel gekry het.En nou hoe gouer kan jy hom daarop kryhoe beter
die kans op sukses.Ek sal die meds in die helfte sny wanneer jy hom op die olie begin om
ongewenste newe-effekte te vermy en dan, soos jy sê, intern en plaaslik.'n Setpil met die olie
sal wonderlik werk - suppos is wonderlik vir long- en breintoestande. JB

“Ek het ongeveer halwe ons met 60ml olyfolie gemeng (weet nie hoe goeie gehalte dit was wat
ek gemaak het nie).Het daarheen gegaan, hy het gelyk of die dood oorverhit het (hy sou my dit
net plaaslik op sy kop laat aansmeer).Ek het 0.5ml in 'n pipet getoets en ek funksioneer steeds,
maar ek is 'n ligte gewig.Ek het ten minste dubbeld dit op sy kop gesmeer.Na 'n halfuur het hy
tot  die  gevolgtrekking  gekom  dat  dit  alles  ingegaan  het  en  sy  kop  met  'n  handdoek
afgevee....Ons het gerookte salm geëet wat ek saamgebring het, toe het ek uitgegaan vir brood
en melk en teruggekom om hom te hoor tjirp oor die telefoon saam met sy ander kinders, wat
blykbaar bly was om hom ook terug te hoor na sy gewone self.Yadayada, dankie vir julle werk
ouens!...Ross

“Ek is 'n 4x kankeroorlewende my laaste diagnose was Aggressiewe Indringende Stadium 4
Borskanker so ek het in Februarie 2014 deur 'n dubbele mastektomie gegaan. Ek het hierdie
keer Chemo en Straling afgesien en THC en CBS Oils gebruik om myself te genees. Ek is nou
al vir 2 jaar in remissie. Ja skat dit werk. As jy enige vrae het PM my okay. Ek dink ek kan jou
help.  Ek  is  al  3x  vantevore  deur  bestralings-  en  chemoterapieë en  hierdie  keer  het  ek  dit
geweier en my alternatiewe metodes gebruik.  Hierdie keer het  ek die beste lewenskwaliteit
gehad.  Nie  heeltyd siek en naar  nie.  My pynvlak  word beheer  met  THC en CBD Olies en
konsentrate. Hierdie keer nie farmaseutiese produkte nie. Geen opioïede nie. Dank die Here."
Tina

"Ek het  'n  meneer  'n  rukkie gelede ontmoet,  hy het  vir  my gesê hy was die direkteur  van
spesiale projekte, wat in die vroeë sewentigerjare vir die regering gewerk het.Hy het vir my gesê
dat hulle destyds mediese hennepolie bestudeer het, en hulle het dit laat val.WAAROM?Want
dit WERK!!Ja, hy het gesê "die magte weet dat daar nie geld is om te lewe nie, net om te sterf."
Soos ons almal weet, het politici in ons land en in die VSA beleggings in chemo-laboratoriums
en dwelmmaatskappye.Wel, na 'n lang bespreking het hy ook vir my gesê dat hy en sy hele
span sedertdien op mediese hennepolie is en hierdie goeie meneer lyk of hy in sy baie vroeë
sestigs is, wel, hy is eintlik in sy laat sewentigs en lyk wonderlik !!Die ander lede van sy span
leef  nog almal  ook,  dis  nou iets  om oor  na te dink!!En hey,  het  jy  ook geweet  die  oudste
lewende mens op ons planeet is 131 jaar oud, was sy hele lewe lank op mediese hennepolie en
gaan nog elke dag op sy plaas... Ons word verraai deur die mense wat ons veronderstel is om
te vertrou! !” Brian

PMS, menopouse
“Dit is een ding waarvoor veral hennep en hennepolie die beste is wat daar is, maar niks nie.Jy
sal eenvoudig niks vind wat beter as hennep kan of sal help nie.Dit sal help om hormonale
balans  te  herstel  en  die  rand  van  die  aggressie,  buierigheid,  ens.Dit  sal  ook  help  om
premenstruele pyn en krampe, ongemaklike gevoelens, angs, ens.

As  ek  sien  hoe  'n  vrou  vreemd  begin  optree  as  gevolg  van  PMS-verwante  hormonale
wanbalanse in haar liggaam, sou ek haar dadelik hennep gee op alle maniere of vorms of
vorms wat beskikbaar is.Ek sien nie 'n rede waarom iemand onnodig moet ly nie.Om nie eens
te praat dat wanneer 'n mens ly, almal rondom hulle gevolglik ly, soos enige iemand wat met 'n
premenstruele vrou te doen gehad het, kan bevestig.Ek sal haar die olie laat eet, dit in 'n setpil
gebruik en ek sal nie die aktuele gebruik op haar maag en rug verwaarloos nie.Sy sal daarvan
hou, want dit sal die pyn wegneem en haar vel op daardie dele verbeter.Ek sou ook bietjie olie
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saam met haar rook sodat sy weet sy is “nie alleen nie” en dat iemand omgee.Met hennep hoef
menstruasie nie 'n frustrerende en onaangename ervaring vir almal betrokke te wees nie.JB"

“Cannabis-olie is my menopouse-medisyne en my voorkomende medisyne vir eierstokkanker
wat my ma in 1985 geneem het.As ek net  geweet het  van die olie  sou my Ma my gesien
hetword groot en kry kinders!Dit het my menopouse simptome genees.Het binne 48 uur gewerk!
Ek kan weer lewe!Ek deel hierdie inligting oral waar ek kan.Die geneesmiddel moet beskikbaar
wees  vir  almal  om te  gebruik!Dankie  Rick  dat  jy  die  nuus  versprei  het  en  mense gesond
gemaak het!” Shelagh

“Ek het 50 pond verloor omdat dit my hormone uitwerk -- ek kan dit dadelik voel -- geen warm
gloede meer wat gewoonlik die hele dag en nag aanhou nie.Toe ek op 37 siek word, is ek ook
onmiddellik in menopouse gegooi en die siekte mors met elke hormoon.Ek is 'n gelowige omdat
ek 100 pond opgetel het sedert ek siek geword het en met net 'n bietjie gebruik 50 verloor het."
Joann

“Ek volg Rick se blad al 'n geruime tyd en as gevolg van die inligting wat ek daar gekry het,
bestaan  my asma en BAIE ERGE nagsweet  en warm gloede as gevolg van baie  moeilike
menopouse nou nie meer nie.Hou aan met die goeie werk." Lize

“Ek het kanker en slaapapnee.Ek kry nie net wonderlike slaap nie, ek word nie wakker van
warm gloede nie.Dit is ’n seën.” Stephanie

"Het iemand anders berig dat die olie regtig goed is om menopouse simptome te verlig?My
warm gloede en nagsweet het amper heeltemal verdwyn toe ek die olie gedrink het.” Gill

V.Damn dit,  JB ...  sy het  goed gevaar,  TOT die anti-estrogeen inspuitings.Hulle  maak haar
doodsiek.
A.Verrassing, verrassing, Valerie.“Bly weg van dokters af” is ongelukkig die reël van die spel op
die oomblik.Ons sê dit nie uit plesier nie, dit is 'n werklikheid.Die pasiënte vaar gewoonlik goed
met die olie totdat mediese kundiges ingryp en dit met 'n paar onnodige hoogs alternatiewe en
eksperimentele chemiese medikasie opskroef.So totdat dokters leer hoe om hierdie medisyne
reg te gebruik,  is dit regtig die veiligste om van hulle weg te bly (as die omstandighede dit
toelaat, natuurlik).Sy het nie die inspuitings nodig nie, sy moet so vinnig as moontlik soveel olie
inneem as wat sy kan om die skade van vorige mediese behandelings ongedaan te maak en
om haar toestand onder beheer te kry.As die olie nie help nie, is dit hoogs onwaarskynlik dat
iets anders sou.JB

Liggaamsgewigregulering
“Cannabis-olie  reguleer  die liggaamsgewig en sal  jou  beslis  op 'n  gesonde gewig plaas!Dit
maak ook dat jy nie so lus is vir gemorskos nie.Dit is werklik 'n wonderlike medisyne.Dit is die
enigste REGTE gewigsverliesmedikasie wat daar is.” Rick

“Ek verloor ook gewig --- ek moet 'n gordel gaan koop.:) Ek het op die skaal getrap en ek is nou
139# -- ek het nog nie hierdie gewig sedert hoërskool gesien nie.Ek is verbaas en hou aan dat
mense my vertel hoe merkbaar die gewigsverlies is, dit voel wonderlik.Ek het ook skaars eetlus
en dit is nogal vreemd as ek die begeerte voel om 'n paar vetterige lekkers oor te gee wat ek
gewoonlik  nooit  voorheen  sou  laat  verbygaan  nie.Vreemde.Ek  was  vir  'n  nano  sekonde
bekommerd  dat  ek  te  veel  olie  of  iets  drink,  maar  het  vinnig  besef  dit  is  my liggaam wat
genees...afgooi  wat  nie  veronderstel  is  om daar  te  kom nie  en  hoe  meer  ek  my dieet  na
organies verander, hoe gesonder word dit.Geen diëte, geen oormatige oefening nie, net perdry,
tuinmaak en ma wees.Ek dink dit is 'n natuurlike newe-effek van die RSO.:)” Heather

“Ek is  al  2  maande op die  olie  en  ek  merk  ook die  gewigsverlies  op...heeltemal  weg  van
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voorskrifmedisyne ...Het  die bloeddrukpille gestaak...het  sopas my bloeddruk geneem (geen
pille  in  2  maande  sedert  ek  olie  geneem  het  nie)...resultate  124/80  sittende  polsslag
79...OMG...dit  is  net  awesome!!!Bloedwerk  moet  binnekort  gedoen word en dan sal  ek die
PERFEKTE nommers  rapporteer  vir  ALMAL om te  sien...  Dankie  RS,  my  GROEN Engel.”
Suzanne

“Goed werk Suzanne!!Ek eet nou al meer as 'n jaar daagliks dagga en om my hoërskoolgewig
te handhaaf was nog nooit so maklik tydens my militêre loopbaan as ek op voorskrifmedisyne
gehou word nie!Hou van hoeveel makliker dit is met cannabis ook!!!” Tammy

“Ek merk op nadat ek olie gerook het, daal my bloedsuiker baie vinnig.En ek rook meer olie as
bot en ek het gewig verloor en my spysverteringstelsel het regtig kalmeer.” Michelle

“Ek is nou al 'n rukkie op die olie.Dit werk regtig om my bloedsuiker normaal te hou, maar ek het
'n probleem.My nuwe pynbestuurdokter het 'n urine gedoen en positief opgekom.Ek het vir haar
gesê ek gebruik dit sodat ek nie insulien hoef te gebruik nie.Sy het gesê as ek aanhou positief
toets,  gaan  sy  my  van  my  ander  pynmedisyne  afsny.Ek  het  nou  40  pond  verloor  en  my
bloedsuiker is nou normaal en ek voel wonderlik.As hulle my medikasie afsny, sal ek die gewig
terug optel, want my rug en knieë is besig om te degenereer en ek kan nie oefen nie.Ek woon
nou in Oregon waar olie makliker is om te kry as gevolg van die dispensarisse.Ek weet nie wat
om vir my dokter te sê nie.Ek was voorlangs met hulle.Die VA weier my meds en wil nie te doen
kry met ons wat in die werklike degenererende pyn die hele tyd.Wat 'n gemors." Michelle

“My chiropraktisyn hoor my nou van RSO.Noudat ek 65 pond in 5 maande verloor het sonder
oefening,  hou  op  om  myself  op  te  skiet  met  insulien,  kry  nou  my  pille  teen  1/2  die
hoeveelheid.Binnekort om hulle ook te laat val.Sy hart het oopgegaan toe ek hom van Rick en
sy storie vertel het.Hy het vir sy ander pasiënte gevra, die liewe man wat hy is, ek het hom
daaraan herinner dat ek RSO aan hom genoem het, vir hom!lol Hy het daarvan gehou, so tiety,
hou so aan, ons almal!” Dave

“Ek het  cannabis-olie  geëet  met  gewigsverlies  as  my doelwit,  asook my dieet  en gereelde
oefening dopgehou.Tot dusver in 8 weke het ek 8 pond verloor.is dit indrukwekkend?Ek is nog
nie seker nie, maar ek sal jou laat weet.Ek is daartoe verbind om dit elke dag vir 6 maande te
doen.Ek het agtergekom ek is amper ooit honger en ek het geen begeerte (behalwe vir goeie
sjokolade)  vir  soetgoed  nie  en  as  ek  wel  iets  soets  eet,  kan  ek  net  'n  klein  hoeveelheid
eet.Dankie dat jy dit geplaas het.Ek sal graag wil sien of ander op hierdie manier by die olie
baat vind?” Robin

“Groete JB.Hoop hierdie boodskap vind dat dit goed gaan met jou.Ek het net gedink ek sal my
ervaring met cannabis-olie as 'n daaglikse aanvulling deel.Voordat ek deur Rick Simpson en
jouself uitvind wat die voordele van cannabis-olie is en wat dit vir die menslike liggaam kan
doen, het ek 'n paar aankomende mediese probleme ondervind om saam te gaan met dié wat
ek reeds het.

Ek ly aan chroniese pyn van erge OA van 'n houtongeluk wat my regterknie verwoes het.As
gevolg van hierdie besering kon ek nie meer voltyds werk nie.Ek ly ook pyn van OA in my
regterskouer,  arm  en  hand  van  'n  bragiale  pleksus  na  my  regterskouer  wat  vir  'n  jaar
verlamming aan my regterarm veroorsaak het.Ek het tinteling in my vingerpunte ervaar asook
ontsteking en swelling in albei onderbene.My dokter het my 6 maande voor die tinteling in my
vingers gewaarsku dat as ek nie my leefstyl verander nie, ek op pad is om diabeet te word.

Op daardie stadium het ek 260lbs geweeg.Ek het ook my reuk- en smaaksin verloor.Dit was
alles tekens van diabeet.Die dokter het gesê nadat ek my bloedsuiker getoets het dat uit 1-10
ek goed op pad was @ 6.5.Ek het die olie so 6 maande gelede begin neem.'n Ryskorrel in die
oggend en weer voor slaaptyd.Ek weeg nou 203 lbs, geen tinteling in my vingerpunte nie, my
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reuksintuig is terug en ek kan weer dinge proe.Die swelling en ontsteking in my onderbene en
voete is weg, asook die pyn van OA.Baie dankie dat jy die waarheid oor hierdie genesende
plant met die res van die mensdom versprei het.Jy en Rick is 'n ware Godsgeskenk vir diegene
van ons in nood.

O!My dogter maak wat in ons huishouding bekend staan as oliebolletjies (dosis in klein stukkie
brood gerol) ons het sonder olieballetjies opgeraak.Ek was te lui om my eie te maak en het
dwaas genoeg vir ongeveer 'n week opgehou om my dosis te neem.Ek het teruggegaan tot
217lbs.Toe ek die olie hervat het, het my gewig teruggegaan na 203lbs en gaan voort om te
daal.My lengte is 5'8” so ek sal binnekort weet of dit my terugbring na my voorhuwelikse gewig
van 175lbs.Ek is so opgewonde.Les geleer.Moet nooit ophou om die olie te neem nie.Die lewe
is goed!Baie dankie." Ron

“My  seun  gebruik  Simpson-olie  vir  sy  Crohn's,  maar  ek  hoor  dit  kan  help  om  gewig  te
verloor.Indien  wel,  hoe?”  Krystal
--  Ja,  dit  kan,  eet  die  olie  en jy  sal  gewig  verloor  as  jy  oorgewig  is  en  gewig  optel  as  jy
ondergewig is.Moenie vir my vra hoekom nie, moenie vir my vra hoe dit moontlik is nie, ek ken
nie die antwoord nie.Dit gebeur eenvoudig.Ek het self 50 kilo’s op die olie verloor en glo my ek
het  my bes probeer  om Rick  te  weerlê.Maar  ek  het  misluk  en die  olie  het  ook  my spiere
herbou.Dit was vreemd en moeilik om te glo, ek gee toe.Maar ek gee nie om dat ek al daardie
gewig verloor het sonder ’n druppel sweet en sonder oefening nie.Eintlik was dit baie lekker en
ek het nie omgegee aan die goeie slaap wat die enigste noemenswaardige newe-effek van die
gebruik van die olie was nie.JB

“Haai Rick, ek wou regtig vir jou dankie sê dat jy my lewe gered het.Ek is 17 van Delhi, Indië.Ek
was regtig oorgewig.En sedert verlede Mei toe ek RSO begin verbruik het, het ek 40 kg (88
pond) in 10 maande verloor.My broer het ook 23 kg verloor en my ma het sedertdien 15 kg
verloor en dit is omdat ek baie meer olie eet as hulle, want ek word glad nie hoog daarvan nie,
al eet ek 'n gram.

So hoe meer en vinniger jy die olie eet, hoe vinniger en beter is die resultate.Ek wil regtig hê
almal moet weet dat dit een van die grootste siektes in die hele wêreld, vetsug, kan genees.

Dankie aan JB wat ons elke keer van die inligting voorsien het.Julle is albei my helde en ek kan
julle nie genoeg bedank nie.” Shobhit en Shashank

Angs, Paranoia

“'n Voorbeeld van hoe eerlike maar verkeerde raad kan seermaak: Iemand het gekla oor die
hoë  en  is  aangesê  om  CITICOLINE  te  neem.  Dis  goed  behalwe  CITICOLINE  is  'n
BLOEDVERDUNNER  en  die  persoon  aan  wie  die  raad  gegee  is,  was  een  wat  nie  'n
bloedverdunner kon verdra nie. Die persoon wat die raad gegee het, het dit goed bedoel, maar
het  versuim om hierdie  belangrike  stukkie  inligting  bekend  te  maak.  Ek  weet  daar  is  baie
welmenende mense wat wil help, maar WEES ASSEBLIEF VERSIGTIG om inligting uit te gee
wat beide lewe en dood kan beïnvloed. Terloops, die maklike manier om die high te verminder,
is om 'n paar peperkorrels in jou mond te steek...veilig, goedkoop en doeltreffend.” Gary

“Dit is wonderlik om te weet oor citikolien, want ek neem ook warfarin. Net soos borrie, wat ook
jou bloed verdun.” Randy

“Citocholine veroorsaak/help die metastatiese selle om hul eie bloedtoevoer te ontwikkel. Nie so
goed vir kanker nie.” Jim

“Ek  het  gister  'n  vrou  met  die  medisyne  begin.Dit  is  haar  verslag  van  die  eerste  dag
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af.Eenvoudig wonderlik!Hier is my dag een verslag:

Het gisteroggend met ekseem op my lip wakker geword en bietjie olie op gesit.Gesteek het in
ongeveer 10 minute opgehou.Seerheid was binne 30 minute weg.Swelling was binne 'n paar
uur af.Blase op my lip is vandag omtrent half weg – dit neem gewoonlik 2 weke vir hulle om te
herstel.Asem die dampe van die olie op my lip in.Het opgemerk dat die pyn wat al vir 'n paar
weke in my regter sinus was, het opgehou.En my neus het opgehou loop.Het sedert gister net
een keer nies.Het opgemerk my moegheid was nie so diep soos gewoonlik nie.Het opgemerk
dat ek ontspanne gevoel het en dat die angstige rand weg was.

Het in die aand verminderde liggaamspyn opgemerk - normaalweg het ek soveel liggaamspyn
teen  die  aand  dat  ek  nie  kan  stilsit  nie  (enkelsenuwee  en  spierpyn,
knie/skouer/elmboog/polse/duimpyn het aansienlik verminder).Ek kry ook 'n baie ligte gloed met
elke dosis.Ek sukkel nie om te werk of te fokus nie en sal nie huiwer om te bestuur nie.Ek is
baie duidelik al het ek vanoggend vergeet om die Citicoline te neem.Ek sit die ekwivalent van
omtrent ’n halwe korrel olie op ’n Craisen en vat dit so.”

“Ek het in Desember 2012 met cannabisolie begin as 'n algemene tonikum.Ek het gely met tipe
2diabetes destyds.My bloedsuikers was in die 300's waar 100 normaal is.Ek is op Metformin
gesit wat my siek gemaak het elke keer as ek dit geneem het.Ek het gevra om na 'n ander
diabetesmiddel  oorgeskakel  te  word  en  is  van  Metformin  afgehaal  en  op  Januvia  gesit.My
bloedsuikers op medikasie alleen het redelik afgeneem.My syfers was die meeste van die dag
in die hoë 100's.Toe ek die olie by my regime gevoeg het, het my getalle teruggekom na net
effens bo normaal.Toe is ontdek dat Januvia pankreaskanker veroorsaak het.Ek wou hierdie
medikasie  stop  en  het  my  dokter  gevra  om  terug  te  gaan  op  Metformin.Hy  het
ingestem.Natuurlik op die Metformin, ek was siek elke keer as ek dit geneem het.

Om gewoond te raak aan die olie was vir my nogal 'n beproewing.Ek het die high gehaat wat
dagga my gegee het.Ek het vir meer as 35 jaar nie dagga gebruik voordat ek olie gebruik het
nie.Ek het die olie begin met 'n druppel so groot soos 'n speldekop en selfs dit was te veel.Ek
het Citicoline begin neem om die hoë uit die olie te verlig op voorstel van Corrie Yelland.Dit het
goed gewerk en ek was meer as 'n jaar op daardie pad.In Mei 2013 is ek inderhaas na 'n
noodoperasie vir my galblaas gehaas.Ek was 5 dae in die hospitaal sonder olie.Daar is destyds
ontdek dat my magnesium laag was.Hulle het my op aanvullende magnesium in die hospitaal
begin.Toe ek by die huis kom, het ek weer begin met die olie.Tot my verbasing nadat ek vir 'n
week op die magnesiumaanvullings was, het ek 'n baie aangename hoogtepunt van die olie
ervaar.Dit is steeds my ervaring.Ek kon ophou om Citicoline te gebruik om die hoë te verlig.Ek
kon toe my dosis olie verhoog tot 1 grein per dag.Ek het baie lae bloedsuikers begin kry.Ek het
die Metformin uit my daaglikse regime verwyder.

Sedert ek my dosis olie verhoog het tot 1 ryskorrel per dag, is my suikers heeltemal normaal.My
a1c het afgekom na 6.1 van 7.2 'n jaar en 1/2 gelede.My MDis verbaas soos my apteker.Ek kan
nie die rede vir my sukses met hulle deel nie aangesien ek in 'n staat woon waar olie onwettig
is.'n Interessante kantnoot by hierdie storie is dat ek gevra het om privaat met die narkotiseur te
praat toe ek in die operasie gehaas het.Ek was bang die olie sou my verhoed om 'n veilige
prosedure te hê.Die narkotiseur was heeltemal onbekommerd dat ek op die olie was en het
gesê as iets dit  my operasie makliker sou maak omdat my bloedvate verwyd sou word en
asemhaling makliker sou wees terwyl ek onder was.Deur dit alles was Aamann aan my sy.Hy
het nie altyd die antwoorde wat ek nodig het nie, maar het my opdrag gegee om my liggaam en
my intuïsie te vra en te vertrou.Dit kom nie maklik vir my nie maar ons het uiteindelik by 'n plek
van groot sukses gekom waar my tipe 2-diabetes suksesvol met net olie behandel word.Dit is
nou Mei 2014.Die uwe, Alice”

“Heck, ek bad selfs in dagga-olie wat met ander olies toegedien is.Wie sou kon dink 'n bad om
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te help met pyn en angs.Lol." Tonya

"Ek neem dit nou al 13 dae en my depressie het verdwyn, nie meer knyp senuweepyn nie, ek
het 'n normale slaapsiklus ontwikkel en het geen gevoelens van woede, depressie, angs of die
uitwerking van my PTSD uit Irak nie.Doel is te wyte aan die gate in my longe van fosfordampe
van ontploffing in Irak en die inasem van giftige deeltjies en ook kanker van die uitgeputte uraan
waaraan ek blootgestel is.Drie jaar ná Irak het ek basaalselkarsinoom begin ontwikkel.” Jeremia

"Dankie!Ek het  verskeie sarsies olie saam met vriende gemaak en spuite vir  ander vriende
uitgegee.Ek voel die verskil geweldig!My PTSV is verminder, pyn is minder en my gewrigte voel
asof hulle 'n spuit WD-40 gekry het.Wanneer angs erg tref, rook ek 'n bietjie van die olie en dit is
weg.Andersins doseer ek al vir so drie weke drie keer per dag.Ek het in daardie drie weke meer
gestap as in die afgelope drie jaar!My liefde en bewondering aan julle almal by Phoenix Tears!
Aan u mnr. Simpson, dankbaarheid vir die res van my lewe.Ek weet dat ek dit nou kan geniet in
plaas daarvan om in ’n hospitaalbed te wees.” Fred

"Pyn word verminder en my gewrigte voel asof hulle 'n spuit WD-40 gekry het?Virgin klapperolie
is veiliger” Hunter

“Ek gebruik organiese maagdelike klapperolie om die RSO mee te sny.Dit maak voorsiening vir
'n  beter  absorpsietempo  sowel  as  om  te  verhoed  dat  die  olie  aan  alles  vassit,  insluitend
tande.Ek gebruik dit ook om gifstowwe te trek deur 'n eetlepel vir 20 minute om my mond te
spoel en in die asblik te spoeg.” Fred

“Ek was op die punt van my lewe waar my gesondheid aaklig was en ek het baie pyn gehad.Ek
was selfmoord omdat die lewe so depressief was.Toe kom ek af op "Hardloop van die kuur.”
Sedert my lewe het baie verbeter deur die toepassing van die inligting wat ek geleer het.My
gesondheid is nou goed en ek is baie meer optimisties, want ek weet dat cannabis my liggaam
teen skade sal beskerm.Ek het sedertdien geen selfmoordgedagtes gehad nie en die lewe word
beter  en  beter  namate  ek  meer  leer  oor  die  verskillende  medisinale  eienskappe  van
cannabisolie.” Petrus

"Onwerklik hoe my angs beheer word ...Ek was chronies ... Voel normaal, as normaal gelukkig
is en baie meer lewe ... Dankie, Rick." Vriend

Depressie

“Ek het Post-traumatiese stresversteuring en dagga help my om te ontspan, eet, slaap, fokus,
konsentreer.Ek  is  NIE  meer  klinies  depressief  nie...ens...Ek  het  voorheen  anti-depressante,
gemoedsstabiliseerders, gemoedsversterkers, slaapmedisyne geneem ...wat ek hulle nie klop
nie...Ek hou net nie van die newe-effekte nie...en ek het hulle nie meer nodig nie as gevolg van
cannabis  ...Ek  bid  regtig  dat  mense  hulself  sal  opvoed  oor  die  GOD-gegewe  PLANT,
cannabis ... van die baie gebruike en medisinale wonderwerke wat dit het ...sê net...” Ale

“Dit is werklik 'n wonderlike medisyne.Ek sit my dosis in 'n kapsule om te sluk.Help met my pyn
en PTSD simptome.Ek ken 'n hele paar pasiënte wat ook hierby baat, vir aanvalle, Crohn's,
onttrekkingsimptome, ens.Sommige apteke dra dit.” Hoop

“Ek kan nie namens ander praat nie, maar vir my is dit die hantering van die simptome van
bipolêre versteuring, tardiewe dyskinesie, tardiewe distonie, ernstige depressie, chroniese pyn,
PTSD,  hartseer  en  angs.Ek  is  sedert  September  gif  (farmaseuties)  vry  en genees  en  voel
goed.Dit is DIE wondermiddel.My hond is amper kankervry van die olie en aktuele ook.Hierdie
plant is deur God geskep om die omgewing, lewens en die ekonomie te red.Die samelewing
moet ingelig word.” Kathy
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“Ek wil net dankie sê, Rick. Ek het al 50 jaar aan depressie gely, ek is nou al 8 dae op die olie
en voel asof ek wedergebore is. Baie dankie!" Sue

Veelvuldige sklerose (MS)
"Net 'n vinnige opdatering, Jindrich ...Vrou [59] gebruik een dosis olie ryskorrelgrootte per dag
om slaap en algemene gesondheid te help, en het gewig verloor totdat dit  op 30 pond laer
gestabiliseer het.Sy het 'n wonderlike ervaring om die olie te gebruik, net soos ek.Die verliese
van beide wiskundevaardighede en teorie-oorweging met die MS het in baie gevalle omgekeer,
en ek doen weer groot wiskunde in my kop soos toe ek jonger was.Ons het albei in hierdie
eerste jaar van gebruik gestreef en groot doelwitte in die lewe bereik.Dankie aan Rick en vir jou,
my vriend.O, en Betty, die Golden Retriever doen steeds beter as ooit, gesond, en die veeartse
is steeds in totale ontkenning.” Merk

"'n  Goeie vriend van my, 'n  senior  met MS gebruik  Dagga om haar  MS te verlig.Sy sweer
daarby.” Ron

"'n Ouer vriend van my by die werk het my vertel van sy vrou wat MS het en hoe erg dit was.Hy
kon skaars aan haar vat en sy het altyd pyn gehad.Ek het hom van die olie vertel, want niks
anders werk wat hulle probeer het nie.Hulle het dit probeer en dit werk!Sy voel baie beter en sy
kanvoel eintlik haar voete (sy kon nie voorheen nie) sy kan nou sien of die vloer warm is of nie
en hulle is super gestook.Hey sal aanhou om olie onwettig te koop totdat dit gewettig is want dit
werk.Niks anders genees MS nie, hulle het amper opgegee...Cannabis-olie het hulle 'n nuwe
perspektief op die lewe gegee en baie hoop vir hul toekoms saam.Ek sal aanhou om die woord
oor hierdie mediese wonder te versprei!Dankie Rick, ek sou vir niemand hierdie inligting gegee
het as dit nie vir Phoenix Tears was nie.” (van Ontario)

“Goeie môre Rick, ek volg jou op Facebook.Ek het so baie by jou uitgevind en ek waardeer jou
harde werk en toewyding.My rede waarom ek aan Dagga vir medisinale gebruike gedink het,
was slegs vir my toestand, veelvuldige sklerose.Maar met die navorsing wat ek gevind het vir
die voordele vir ander siektes insluitend MS & Kanker, het ek besluit dat as ek nie my deel doen
om ander in te lig nie, dan doen ek nie my deel heeltemal nie.Ek hoop om 'n nuttige voorstander
te wees om die mense van Arkansas te oorreed om die volgende verkiesing in 2014 ja te stem
oor Mediese Dagga.Ons het hierdie jaar so baie naby gekom.Weereens dankie.Die uwe Nancy”

“Ons het gesien hoe ons weergawe van Simpson-olie en aktuele heilige olies alles omtrent
genees  van  die  MS-pasiënt,  psoriase  van  die  vel,  kankerpasiënte,  en  selfs  help  om  'n
beroertepasiënt  te  begin  om  veelvuldige  woorde  en  sinne  te  praat  wat  sy  nie  sedert  die
beroerte!Dankie vir alles wat jy gedoen het!” -- Dankie, Michael, maar ek hou nooit daarvan om
te sien dat iemand "hul weergawe" van die RSO maak nie.Volg asseblief die instruksies so veel
as moontlik.Soos altyd, kan iemand se lewe op die spel wees, en jy wil altyd, waar moontlik,
pasiënte van die kragtigste vorm van hierdie medisyne voorsien.JB

“Daar is allerhande bewyse en bewyse daar buite, ondersoek dit.Ek ken 'n man met MS, hy het
dit al jare.Hy behandel dit met olie, hy kan loop en funksioneer so goed soos ek kan.Dan weet
ek helmknop kêrel met MS, hy doen alles wat Drs en moderne medisyne sê vir hom om te
doen.En hy is in ’n rolstoel en sy liggaam is besig om af te staan.” Jeff

“Ek  het  ook  MS  en  het  opgehou  om  my  13  skrifte  te  neem.108  pille  per  week  en  3
inspuitbare...En ek gebruik nou net Cannabis.” John

"Vyf weke gelede het ek 'n oproep ontvang van 'n vrou in die ooste wat MS hetSy is al 15 jaar in
'n rolstoel.Sy het alles probeer waaraan sy kan dink, insluitend die omstrede CCSVI-terapie,
alles om geen verbetering te sien nie.Ons het haar in die regte rigting gewys en sy het die olie
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begin neem.Haar jongste telefoonoproep aan my het so verloop: “Hi Corrie.Ek wil jou net laat
weet my rolstoel is in die motorhuis.” (So ek dink dit is stukkend, want dit is net 5 weke).“Ek is
op en stap!Ek is betower.Ek het van my Depends ontslae geraak en ek het pas by die huis
gekom van 'n dag van inkopies.Corrie, ek kan vir 3 jaar nie inkopies doen nie.” Op daardie
stadium het sy begin huil en gesê: "Corrie, jy het my lewe aan my teruggegee." Corrie

Pille, Sigarette en Ontgifting
“Gebruik  die  Rick  Simpson-olie  as  jy  wil  ophou  rook.Slaap  eenvoudig  deur  die
onttrekking.Dieselfde  protokol  en  dieselfde  dosis  as  vir  enige  ander  siekte,  volg  net  die
instruksies op ons webwerf.Behoorlik vervaardigde en gebruikte RSO werk ook vir alle ander
tipes middelbyvoegings, byvoorbeeld op heroïen, kokaïen, alkohol, morfien, hoogs verslawende
en kragtige farmaseutiese middels, ens.JB"

“Ek wil jou en elke kweker, verspreider en politieke ampsbekleër persoonlik bedank dat hulle
hierdie  wonderolie  aan  die  publiek  gekry  het.Ek  sal  dit  kort  maak,  ek  ly  aan  verskriklike
spasmas,  naarheid  en  is  al  baie  lank  'n  opiaatverslaafde  as  gevolg  van  hierdie  en  ander
pragtige simptome.Ek het na 'n wrede stryd met my gesondheid besluit om terug te veg.Die pille
het glad nie die pyn gehelp nie, dit moes my van onttrekkings weerhou.Rook medisyne was OK,
maar niks kom naby aan wat die olie vir my doen nie.Dit is vir my baie moeilik om dit te skryf
sonder om so dankbaar te weesdat ek nie deur die trane kan sien nie.

Ek het terugbaklei om heeltemal ontgift te word met die olie!Ek moes dit al verskeie kere doen
en elke keer word dit erger maar hierdie keer het ek amper geen probleme gehad nie.Geen
liggaamsstuipe, geen jeukerige vel, geen sweet nie ...niks van die gewone nagmerrie om opiate
af te kry nie.Ek dink die olie is 'n wonderwerk!Dit het my lewe gered!

Sedert ek van opiate afgekom het, het ek ook my dieet verander na meestal glutenvry.Koring is
'n probleem, maar sommige ander korrels is nie.Maar 'n groot deel van my dieet is my olie-
suigtablette.Met hulle kan ek handel, ek kan funksioneer, dink, al die dinge doen wat ek wil
doen, met baie meer energie en waaksaamheid as wat ek sou gehad het, het ek eerder die
medisyne gerook.

Ek het gesê ek sal dit kort hou, die waarheid is dat ek dit oorweeg om 'n boek te skryf ter lof van
hierdie wonderolie en alles wat dit vir my gedoen het.En so is dit met diepe waardering en liefde
dat ek jou bedank Rick Simpson.Mahalo, Lois”

“Sien ek is allergies vir opiate … (Mins giftig???) sal ek die dagga neem, asseblief.” Heather

"As jy veral opiate is, moet jy besef dat daar 'sinergie' sal wees, wat basies 1+1=3 beteken,
deurdat die olie wat saam met 'n opiaat geneem word 'n groter effek op jou sal hê as wanneer jy
net  een  geneem het.  of  die  ander,  hulle  versterk  mekaar  se  effekte,  so  jy  sal  nie  soveel
pynstillers nodig hê as wat jy normaalweg sou hê nie.Praat met jou dokter oor die vermindering
van die hoeveelheid medisyne wat jy neem, jy kan nie net koue kalkoen met die meeste pille
gaan sonder om jouself seer te maak nie.” Jim

“Ek  en  my  man  het  aan  die  begin  van  die  jaar  met  die  olie  begin.Hy  het  'n  pulmonêre
embolisme en is met tipe 2-diabetes gediagnoseer.Ons eet net 'n spelddruppel twee keer per
dag, net omdat dit al is wat ons vir nou het.Terloops, instruksies was maklik om te volg en het
uitstekend  uitgewerk.As  ek  dit  kan doen,  kan  enigiemand.Nafta  kan  by  Home Hdw hier  in
Kanada gekoop word en is gemerk as reuklose verfverdunner.Vra vir die MSDS daarop.

Ek is  steeds  nie  seker  of  dit  my man help  of  nie,  dalk  nog die  effekte  van die  twee CT-
skanderings  genees?By  my  het  dit  in  'n  baie  kort  tyd  'n  merkwaardige  verskil  gemaak.My
laktose-intoleransie is genees (as ek van die olie af gaan, sal dit terugkom), maar dit is beslis
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nou weg.Daar was ook 'n merkbare verandering in my allergieë vir reuk.Ek het 'n chroniese
sinus infeksie so lank as wat ek kan onthou, antibiotika het niks gedoen nie en ek het jare
gelede daarmee opgegee.Ek is bly om te sê dat my sinusse opgeklaar het en ek kan asemhaal!
Ek word steeds deur reuk geraak, maar nie eers naby aan wat dit was nie.

Dankie Rick en JB dat julle hierdie inligting aan die publiek bekend gemaak het en dankie aan
almal wat aanhou skryf en hul stories deel.Ek wens ek kon dit van die dakke af skree maar ek
sal seker gearresteer word ;-)) Daar is so 'n stigma rondom cannabis en mense (hier rond) wil
net nie luister nie.Jammer, ek ken so baie dat dit kan help.” Clemmie

“Lisa, ek moet jou ook laat weet dat in baie van die getuigskrifte en dokumentêre films wat ek
gekyk het, sommige van hierdie mense die olie begin neem het vir een spesifieke siekte, en
uiteindelik voordele gekry het en ander siektes opgeklaar het wat hulle nie eens was nie. bewus
van voordat die olie gebruik word.

Byvoorbeeld, kom ons sê jy neem die olie vir diabetes, en ontdek dan nadat jy die olie gebruik
het dat jou cholesterolvlakke na normaal teruggekeer het, jou veluitslag of ekseem opklaar, en
jou aambeie verdwyn skielik saam met 'n vreemde knop wat jy gehad het of jou sinus infeksie
skielik opklaar.Ek sien baie daarvan in my navorsing.

Baie mense rapporteer ook dat hulle dikwels gewig verloor as hulle oorgewig is, of terugkeer na
'n normale gewig, dikwels sonder om te probeer dieet.En as jy rou dagga sap, is die resultate in
gewig en gesondheid selfs meer uitgespreek.

Ek weet wel dat Rick Simpson ook 'n plantgebaseerde dieet bevorder.Ek sien dat in baie ander
studies, afgesien van die gebruik van mediese dagga, dat oorskakeling na 'n plantgebaseerde
dieet  soveel  gesondheidsvoordele  inhou,  dat  hierdie  mense  dikwels  lewenslank  toegewyd
geraak het en lof en bevorder dat die verandering na plantgebaseerde dieet het hul lewens
letterlik gered.” Donna

“Hallo Jindrich, jammer vir die moeite, maar Brad het my vandag reggestel oor een ding wat jy
dalk wil regstel.Sy diabetes bloedsuikerlesings het 7-10 dae geneem om te normaliseer, nie net
die volgende dag nie ...steeds is dit merkwaardig.Dit gee my ook die geleentheid om die res van
sy e-pos aan te stuur, wat ek dink jy ook op PT sal wil plaas:

“Ek het 5 velkankers op my linkerarm gehad, ek weet dit het gevorm as gevolg van my arm in
die vensterlys gestut terwyl ek oor die jare geduik het.Ek het hulle 24/7 in die olie bedek gehou
en alles behalwe die grote is heeltemal weg.Die groot een is skaars waarneembaar maar ek
voel steeds 'n effense verhewe area so ek hou daagliks die olie daarop.Ek dink dit sal teen die
einde  van die  week  weg wees  aangesien dit  so  naby is.Hou in  gedagte  dat  ek  hierdie  al
verskeie kere in die verlede afgevries het en hulle het altyd teruggekeer, hierdie keer is ek vol
vertroue dat hulle dit nie sal doen nie, indien wel, weet ek presies wat om te doen.Beste vir jou
en Rick, Dale.”

-- Dankie, Dale, dit is lekker om te weet dat julle presies weet wat om te doen.JB

"Ek het die olie geneem om pynmedikasie en sigarette op te hou ...En ek is suksesvol!Dit is
meer as 'n maand sonder een!” Randy

-- Baie geluk, Randy.Met die gebruik van die olie was dit op die ou end nie so moeilik nie, of
hoe?JB

“Sommige mense is net onkundig en bang.As gevolg van Rick Simpson kon ek self aansienlik
afneem op my pynmedikasie, ek bedoel ek het 60mg OxyContin 3 in die oggend en 3 voor
slaaptyd geneem en het dit al meer as 8 jaar geneem...Dit het gesuig!

Nou  vandat  ek  die  olie  begin  het,  neem ek  net  1  in  die  vm en  1  in  die  nm!Praat  van  'n
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wonderwerk,  dit  is  ten minste hoe ek dit  sien!Die dokters het vir  my gesê ek sal nooit  kan
afgaan of kan ophou om hulle te neem nie.Boy het "Rick Simpson" gedoen en ek bewys my
dokters verkeerd,

Ek doen dit en ek voel beter as wat ek daardie verdomde gifpille geneem het!Alhoewel ek op so
'n hoë dosis van die OxyContin was, het ek steeds pyn ervaar, dag in en dag uit, nie geslaap nie
en nie geëet nie ...Vandag is ek pynvry, slaap normaal en eet meer!En ek stop nie my soeke om
van hierdie pille af te kom nie, ek hoop teen die tyd dat ek 'n maand lank op die olie is, sal ek
heeltemal af wees!Wens my geluk!” Nancy

"Het  mense  gehelp  om van  opiate  af  te  kom,  van  alle  soorte  en  vinnig  ...met  RSO...plus
slaappille en ander.Met geen onttrekkings, geen krampe.Uitstekend.Een ou het gesê dit is soos
om te gaan slaap en skoon op te staan, geen drang vir iets nie.Hulle voel wonderlik, soos om 'n
grizzlybeer te takel elke oggend wat ek gehoor het.Hulle voel weer jonk en gesond.Ons benodig
'n "RSO Detox Centre" om al hierdie Detox probleme te hanteer.Vrede almal.” Ron

“Hallo Jindrich, die olie het beslis my buurman se gebarste testikel gered.Hy het vir 'n week en
'n half bloederige urine gehad en ondraaglike pyn.Die dokter het gesê hy kan niks voorskryf wat
sal help met daardie tipe pyn nie en het hom drie dae gegee voordat hulle die testikel verwyder
het as dit nie ophou bloei nie.Die RSO het binne ure vir die pyn gewerk en binne 3-4 dae het hy
heeltemal opgehou om bloed te urineer.Dit is nou al twee weke en dit gaan goed met hom.Ek
werk nog steeds aan hom om 'n getuigskrif te doen, maar hy is 'n bietjie bang om dit te doen (sy
woorde ... "Hulle sal my kom wegvat as ek 'n video maak") en hy weet nie veel van die waarheid
nie. krag van RSO, so hy is 'n bietjie skepties dat die olie sy manlikheid gered het, lol.Van wat
ek gesien het, het die olie beslis die ding gedoen, maar dit is nie 100% gedokumenteer nie, al
wat ek weet is dat hy op die punt was om dit te laat verwyder toe ek hom die eerste keer sien en
binne dae was hy beter nadat hy die olie geëet het, dit plaaslik gebruik, en as 'nsetpilnagpet, lol,
maar hy sal dit nie erken nie.Ek sê nog elke dag vir hom, "Man, ek het jou moere gered!" lol In
elk geval, ek wou jou net laat weet hoe dit gegaan het en as ek hom kan kry om 'n getuigskrif te
maak, sal ek jou laat weet.” Steve

“Ons kon Cashy in minder as twee weke van metadoon, fentaniel, Clonapin, Versed, Ativan en
Oxycodone  speen  met  die  olie!Met  geen  tekens/simptome  van  onttrekking  nie.Dit  werk
fantasties!” Kalli

"In  Augustus  2012  het  my  seun  "Pnut"  begin  om  aanvalle,  katapleksie,  oormatige  kwyl,
aspirasie  op  daaglikse  vloeistowwe  en  'n  algehele  moegheid  te  ervaar.Sy  verstandelike
vermoëns  het  vinnig  afgeneem reg  voor  ons  oë.Net  die  jaar  tevore  het  hy  sokker,  sokker
gespeel en was 'n seuntjie-verkenner.Al met al was hy tot Augustus 2012 ’n normale seuntjie.

Slaan oor na Maart 2013 en hy is uiteindelik met Niemann Pick tipe C gediagnoseer.NPC is 'n
terminale  siekte  wat  in  die  mees  basiese  terme 'n  lisosomale  bergingsprobleem  is.Ek  kyk
daarna as 'n voortdurende breinskade.Die dokters het  vir  ons elke aanval  medisyne gegee
waaraan  jy  kan  dink,  clonazepam,  tegretol,  Dilantin,  lamictal,  keppra,  Diastat  gel  vir
noodklusters, ens. en NIKS het gewerk nie.(Al wat dit blykbaar gedoen het, was om dinge te
vererger deur ons 'n valse hoop te gee.Elke keer as dit nie werk nie, het die dokters die dosis
verhoog.Ek neem hulle nie kwalik nie, want dit is al wat hulle weet.) Hy het op die rusbank gelê,
miskien kry jy 'n glimlag uit hom, miskien nie.Hy het net daar gelê en kwyl.Hy kon nie beweeg
nie.Hy  het  van  'n  baie  aktiewe outjie  na  'n  zombie  gegaan.Ons  moes  vir  hom 'n  rolstoel,
epilepsiedienshond kry, en hy is op hospiessorg geplaas.

In Januarie 2014 het 'n ware vreemdeling wat 'n ware vriend geword het "Oom S" ingetree en
ons hulp aangebied in die vorm van Rick Simpson Oil.Ons het vir  'n uur en 'n half  oor die
telefoon gepraat en hy was so passievol oor hele plant medisyne en hy het werklik geglo in wat
Rick se olie gedoen het deur sy eie dade om ander te help, dat hy verplig gevoel het om ons te
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help.Deur die vriendelikheid is sy hart het hy 'n manier gevind vir ons om die medisyne te kry
wat ons broodnodig het.

Op 31 Januarie het ons seun nie minder nie as 15 aanvalle gehad terwyl hy wakker was, al
hierdie selfs op Clonazepam en Diastat.Hy het party dae beter gehad as ander, party dae was
gevul met aanvalle en vrees.Tensy jy 'n ouer / geliefde is wat hierdeur gegaan het, sal jy nie die
donker plek verstaan waarin jy voel jy is nie.

Hy het sy eerste dosis Rick se olie op 1 Februarie ontvang.Daardie dag het hy net 3 aanvalle
gehad.Hy het vir die eerste keer in maande in die bed gesit en 'n volledige sin gesê.'n Geluk het
ek by myself gedink.Maar ek was in elk geval baie bly.Op dag 4 het hy my vrou vir die eerste
keer in maande "Ma" genoem.Praat oor vreugde en trane daardie dag.Die volgende dag, dag 5,
het hy glad geen aanvalle gehad nie.Vanaf hierdie plasing het ons 58 dae verbygegaan met
slegs 2 aanvalle en dit kan aan eksterne faktore toegeskryf word.

Vandag praat ons seun meer, hy is aktief, hy kan 'n paar van die presidente aan hul gesigte
noem, hy kan self op sy eie gespesialiseerde fiets ry.Wat voor ons oë gebeur het, is niks minder
as 'n wonderwerk nie.Ek is nie die mees godsdienstige man nie, maar ek glo in God.Ek glo
werklik dat hy daardie “oom S” vir ons gestuur het.Ek glo dat hy vir Rick gewys het hoe om dit te
doen en hy het jou gelei JB om die woord uit te kry.

Vir dit alles, om te help om ons seun na my terug te bring, na ons toe.Om my vrou terug te bring
uit die diepste depressie, en om my gesin te help.Rick Simpson, JB en “Uncle S”, ek is vir ewig
in julle skuld.Dankie!!!" Kevin

Verslawings
"Ek het baie onlangs gesien hoe 'n terminaal siek morfienafhanklike kankerpasiënt met morfien
"KOUE TURKEY" weggaan.Nadat sy van morfien af was, het sy honger geword; was nie meer
hardlywig  nie;  het  baie  lekker  geslaap  en  haar  pyn  is  baie  beter  beheer.Sy  het  ook  weer
samehangend geword.AMAZING.As ek nie self hierdie 180 grade verandering gesien het nie,
het ek dit NOOIT geglo nie.Ek was nog nooit vantevore pro-dagga nie, maar hierdie persoonlike
waarneming het my ’n gelowige gemaak.” Janice

“Een ding wat ek opgemerk het nou dat ek RSO vir 3 maande neem, is dat dit amper ontslae
geraak het van my drange na alkohol.Ek het elke aand 'n drankie of 2 gedrink, maar nou wil ek
selde 'n drankie hê en wanneer ek dit doen, drink ek nie so baie nie, ek het ook opgemerk dat
my broek baie losser was.Ek het 10 pond verloor.Die enigste ding waarvan ek minder doen, is
om alkohol te drink.

Ek eet steeds dieselfde en peusel steeds saans aan gemengde neute, koekies ens wanneer ek
die munchies eet en ek eet dalk selfs meer as voor die Olie.Ja die Olie kan jou honger maak.

So óf die gebrek aan alkohol óf die olie het veroorsaak dat ek 10 pond in 3 maande verloor
het.En ek was nie regtig oorgewig nie, 5'10” en omtrent 198lbs.Toe ek jonger was, was ek altyd
omtrent 186lbs en fiks.Nou is ek af na 187lb laas wat ek nagegaan het.Hoe dit ook al sy, die olie
of gebrek aan alkohol het veroorsaak dat ek gewig verloor het.Net ’n gelukkige newe-effek.”
Scott

“Opiate  maak  my  hardlywig,  naar,  is  moeilik  om  die  regte  dosis  te  kry  vir  effektiewe
verligting.Hulle maak my "woozy", maak dit onveilig om te ry en aan en aan.Dagga nie.Genoeg
gesê." Fred

“15 jaar opiaatverslawing genees deur die olie.Ek sou dit nie probeer het as dit nie vir Rick was
nie.So  ek  moet  sê  ek  skuld  hom  werklik  my  lewe  so  ek  is  nou  een  van  sy  grootste
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ondersteuners.Ek het nog altyd gerook, maar dit het nooit gehelp met die pyn wat ek sou kry as
ek pille gebruik nie.Ek wou net soveel keer doodgaan omdat ek nie meer in beheer van my lewe
was nie.Ek kan sê as gevolg van die RSO.Ek is NIE op morfien, oxy, perc, vic, of suboxone
nie...dit het my van alles afgehaal!!!!!En ek is 40 n voel weer 20.My artritis wat ek elke oggend
gevoel het, is nou WEG.Ek het die olie 10 keer intern geneem en my lewe het weer begin.Daar
is nie woorde om te beskryf hoe dankbaar ek is nie.As jy op pille is, begin deur jou olie in die
nag te drink, tensy jy 'n week het om net te slaap, dan sal ek daardie roete gaan." Rebecca

"Cannabis het my van Benzo's af gekry ná meer as 30 jaar van verslawing meer as 15 jaar
gelede, sonder dit, sou ek aanhou soos ek was, ek sou nou dood gewees het ..." Phil

“Ek ken iemand wat cannabis gebruik om hulle van suboxone af te kry. Cannabis help haar
baie.Dit help vir die pyn sê sy.Maar ek dink die deel van die deel van die pille wat vir baie
verslawend is, is die "boonste" deel... waarin cannabis nie veel van 'n "boonste" is nie... maar
na my mening as jy daarby hou verby die begin en jy bou 'n verdraagsaamheid sal die gevoel
van oormatige moegheid verdwyn.TOLERANSIE is die sleutel.” Erin

"Ek is van alle pynstillende medikasie af en is nou in staat om te funksioneer - ek wens meer
mense kon die krag van die natuur vertrou!" Sue

"Ek het 'n spinale senuwee wat in 2000 gebreek is, en ek het jare lank die idee aanvaar dat ek
uiteindelik kreupel sou wees en vir byna 'n dekade op Oxycontin vasgesit het, totdat ek besluit
het om cannabis te probeer.Nou, toe hulle my MRI's vergelyk, wonder die dokters net hoe die
miëlien op die senuwee begin genees het en littekenweefsel afgooi.In die laaste twee jaar het
my postuur begin verbeter, en my bewegingsreeks, asook die aanvalle verminder.” Ann

V.Wat van metadoon?Help RSO om metadoon af te kry?Dit is absoluut die moeilikste dwelm
ooit om af te kry.Ek het al verskeie kere met verskillende dinge probeer!Die onttrekkings duur so
lank dat dit te verskriklik is om so lank te hanteer!Selfs Bradford Rehab in Alabama het gesê dat
dit die moeilikste is om van te detoks!Aaron

-- Aaron, metadoonverslawing is 'n stukkie van 'n koek vir die olie, veral wanneer dit volgens
ons instruksies vervaardig en gebruik word.Stel jou voor ons pasiënte met stadium 4 kanker –
hulle is gewoonlik op 'n skemerkelkie van die ergste goed wat jy jou kan voorstel, en tog kan
hulle gewoonlik ophou om enigiets te neemhulle het oor 'n week of twee geneem.So weer, in
vergelyking met daardie lekkernye, is metadoon 'n stukkie koek vir die olie.Ek vertel al jare vir
verslawingskenners daarvan, hulle wil dit nie glo nie en het nooit opgedaag nie sodat ek dit
sommer vir hulle kon wys.JB

“Ek het dagga gebruik vir my broer se heroïenverslawing.Hy is op die werk vermoor, maar ons
het goeie resultate met dagga tot sy dood gesien.” Laura

--  Behoorlik  gebruikte RSO kan gebruik  word om alle  dwelmverslawings wat aan die mens
bekend  is,  te  klop.Dit  neem  gewoonlik  'n  week  of  twee  vir  die  pasiënt  om op  te  hou  om
verslawende  middels/pille  te  neem,  en  gewoonlik  is  daar  geen  noemenswaardige
onttrekkingsimptome nie.Wat lekker is, naamlik vir pasiënte en diegene wat na hulle omsien.JB

“Soos ek daarna kyk, moet alle vlieëniers die olie eet sodra hulle vir die dag land.Sodoende sal
hulle lekker rus en lekker slaap en sal hulle die volgende dag weer goed kan werk.Ook, hoe
anders gaan hulle hulself verhoed van bestralingsiekte en al die dosyne gesondheidsprobleme
wat vlieëniers het?

Ek  stem  saam  met  THC-toetsing,  dit  is  'n  goeie  manier  om  te  bepaal  of  die  persoon
verantwoordelik  of  onverantwoordelik  teenoor  hul  gesondheid  is.Gesondheid  eerste.Vir  my
speel diegene wat nie THC in hul stelsel het nie, eenvoudig speletjies met hul lewens.Of hulle ly
aan omgewingsbesoedeling, Fukushima en chemtrails-ontkenningsindroom.Die goeie ding om
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te weet is dat die olie ook daarmee kan help.JB"

“Ek is 'n heroïenverslaafde wat herstel.Ek sien mense een dag en die volgende dood, elke week
by  my  beradingsentrum,  nie  van  dagga  of  BHO  of  dagga  nie,  maar  van  xanax  en
bensodiazipene soos valium en ander voorskrifmedisyne.Dit is meestal alles onwettig gekoop!
Cannabis  in  die  hele  geskiedenis  het  nog  nooit  iemand  seergemaak  of  doodgemaak
nie.Wanneer  politieke  partye  die  gateway-teorie  en  skisofrenie-teorie  voorhou.Wat  jy  nie
verstaan  nie, is hulle lieg blatant!Cannabis-rokers wat skisofrenie het,  het skisofrenie gehad
voordat hulle 'n joint opgetel het.En waarskynlik gebruik dit om 'n ongediagnoseerde probleem
te behandel.En gateway is nonsens.DAAR IS NIKS IN DAGAGA NIE, WAT JOU LAAT SUG
HARDER DWELMS!Die regte "poort" is onwettige handelaars wat 'n ander dwelm aanbied deur
te beweer: "As jy van onkruid hou, sal jy hiervan hou", want hulle weet dat onkruid nie iemand
sal vashaak om honderde dollars elke dag of uur te spandeer nie.Maar heroïen of kokaïen sal
jou 7 keer per dag aan sy deur laat klop.Dit is tyd dat ons groot word.Maak ons oë oop en besef
die regering het ons baie meer nodig as wat ons hulle en hul leuens nodig het.” Che

"Ek het meer as 30 jaar gelede geleer dat as ek uitgaan om te drink en bang was dat die bed
draai (onthou dit) as gevolg van te veel drink, ek 'n pot sou drink net voor ek gaan slaap, en ek
dink regtig dit het my gehelp van siek word en of my babelaas nie so erg gemaak het as wat dit
sou gewees het as ek nie daardie slag gehad het nie.” Scott

“THC gaan deur die bloedbreinversperring en korrigeer die amigdala van die verslawing aan
alkohol en ander dwelms ...Dit lei gewoonlik daartoe dat die persoon benadeel word deur die
misbruik van alkohol, en opiate om hul eie kognitiewe vermoë te herwin en hul misbruik op hul
eie te stop.” Robert

“Ek het dit opgemerk.Ek drink glad nie meer nie.Of enige begeerte om te hê.” Brittney

"Baie waar.Ek het dit ervaar.Ek het glad geen begeerte om daardie giftige gif te drink wat my
lewer  vernietig  het  nie.Die  hele  kultuur  raak  al  hoe  meer  bisar  hoe  langer  ek  daarvan
wegbly.Mense wat rondstaan en giftige pis in hul kele gooi.Dis vir my bisar.:) Dit is egter so 'n
seën om die kruie te gebruik.Voel ongelooflik, GEEN HANGOVERS!!!” Camuche

“Hoe  weet  jy  wie  of  watter  diere  'n  endokannabinoïde  stelsel  het?En  wat  beteken
endokannabinoïed?” Trisha

“Alle  diere  het  'n  endokannabinoïde  stelsel,  met  die  uitsondering  van
insekte.Kannabinoïdereseptore is in ons vel, brein, immuunstelsel, ingewande, lewer, ruggraat,
ribbes,  witbloedsel  en  beenmurg  (stamselle)  ens.Sonder  die  600  miljoen  plus  jaar  oue
endokannabinoïde stelsel, "sal stamselle optree soos 'n motor sonder 'n bestuurder." Dr. Guy,
Uitvoerende Voorsitter van GW Pharmaceuticals, Londen, VK.Dit reguleer elke funksie in ons
liggaam.Omega-vetsure  (3,  6,  9)  skep  endokannabinoïede  en  daarom  is  dit  vir  ons
belangrik.Cannabis-olie (RSO) versterk basies die endokannabinoïede-stelsel, en daarom kan
dit omtrent enige gesondheidskwessie genees of behandel. Rick

Lewensgehalte
“Sodra jy uitvind dat dagga-olie honderde medisinale eienskappe het, sal jy verlief raak op die
blom.Trouens, ek het nog nooit iemand ontmoet wat geglo het dat cannabis-olie so kragtig is en
nog nie verlief geraak het nie.” Petrus

“Voor die olie kon ek skaars by die voorste 3 trappe af kom, nou kan ek 4-uur fietsritte doen.Dit
gaan net beter word.” Petrus

“Dankie vir  hierdie inligting!Ek het  my eie paniekaanvalle van PTSD met RSO behandel en
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dieselfde resultate gevind.Lyme se siekte is ook 'n ander een wat malaria op baie maniere
naboots wat baie mense nie besef dat hulle deur 'n besmette bosluis gebyt is nie.Kom ons kry
hierdie  plasings  deur  MILJOENE  gekyk!!!Kom  ons  gebruik  hierdie  Facebook  vir  een  keer
goed!!!!” Linnea

“My broer het 'n tand gehad wat sleg en seer was.So ek het gesê vryf bietjie olie daarop en hy
het  dit  twee weke later  gesê en dit  is  steeds nie seer  nie en lyk nie nou of  dit  besmet  is
nie.Gaan dink, RSO weer tot die redding!!!!!” Steve

“Haai, weet nie of jy dit ooit gehoor het nie, maar ek het ontdek dat die olie OOK GENEES het
of eerder 'n groot holte wat ek op my twee voortande het, begin genees het. Ek het per ongeluk
olie daar op gekry en die holtegat was VOL van die olie en ek het 'n paar dae later opgemerk
die holte het gekrimp en was nou so half so groot!Het iemand dit ooit voorheen gesê?RSO
tandepasta klink na 'n BAIE goeie idee!Gaatjies is moeilik om te genees en ek is seker almal sal
dit liewer genees en dan hul tande laat trek!Gelukkige ongeluk met die olie is ek bly om te sê.”
Kim

“Wat doen Cannabis-olie nie?Dit  is goeie nuus om te hoor oor die tande.Shona Banda het
nekrose in haar mond gehad van 'n besmette abses waar 'n dooie tand getrek is.Sy het nie die
geld gehad om na 'n dokter of tandarts te gaan om die nekrose te verhelp nie.PLEK het sy altyd
RSO daarop  gesit  en  sy  hoef  nooit  tandarts  toe  te  gaan  nie,  het  nooit  antibiotika  of  anti-
inflammatoriese medisyne nodig gehad nie en het geen spesiale produkte nodig gehad om dit
skoon te hou nie.Dit was alles te danke aan Rick Simpson Oil dat die nekrose opgehou het en
sy het nou weer pienk tandvleis!

Ek het ook opgemerk dat ek GEEN HULTE gehad het sedert ek met cannabisolie begin het
nie.My mond was vroeër so suur en gevul met holtes dat ek dit vreemd gevind het as ek nie
verrotting / holtes gehad het nie.Sean het nou die dag ook hieroor gepraat.

Ek hou daarvan om getuigskrifte oor die olie te hoor!WAT KAN DIT NIE REGSTEL NIE?Dankie
Jindřich Bayer vir die deel van hierdie persoon se getuigskrif oor hul tand, ek hou daarvan as
mense  hul  ervarings  deel  in  die  behandeling  van  algemene  kwale  of  om  homeostase  te
handhaaf.” LinZy

"Ek het ontslae geraak van voorkankerpoliepe deur elke dag 'n dosis te neem." Donna

“Watter rol kan cannabis in die lewensiklus van 'n vrou speel?Wanneer mamma gelukkig is, is
almal gelukkig,” dis al wat ek weet.En die olie kan 'n vrou gelukkig maak, maak nie saak in
watter stadium van die siklus sy is nie.JB"

“Met watter gevalle kon die olie nie help nie?Is daar 'n patroon in hulle, of is meer toetsingvereis
om die redes te verstaan?” Dannie

-- Die olie het probleme om reg te maak wat dokters eerste opgeskroef het, dit is die enigste
patroon waaraan ek kan dink.JB

“My vriendin is hoogs allergies vir muskietbyte en gisteraand het sy een op haar slape gehad ...
dit  was  groot,  in  elk  geval  het  ek  voorgestel  om  'n  pleister  te  kry  en  RSO  wat  ons  van
daggablare gemaak het op die byt te sit.Vanoggend toe ons wakker word, het die bult heeltemal
verdwyn.”

-- Dankie, Jimmy.Ek is seker hierdie stukkie inligting sal baie mense help.Die muskietseisoen is
hier.En die olie werk ook as 'n afweermiddel, probeer dit.Dit is altyd beter om te verhoed dat
probleme gebeur al is dit so maklik om dit met die olie reg te maak.Die olie kan plaaslik gebruik
word op enigiets wat jeuk, brand of seermaak.Hoe gouer jy die olie aanwend hoe gouer kan die
probleme weggaan.Onthou dit.JB
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“RSO het my grand mal-aanvalle heeltemal gestop.Ek sal nooit 'n ander mensgemaakte dwelm
gebruik nie, ek wens ek het daarvan geweet voordat my man oorlede is.Hy is aan Hodgkin se
limfoom oorlede.Miskien sou hy nog hier wees.Op daardie tydstip is ons meegedeel dat dit 'n
genesingsyfer van 70% het.Hy was binne minder as twee jaar weg.” Kelly

"'n Apteker het vir my gesê dit is 'n klomp snert!!Ek het my pa hierdie Mei aan kanker verloor, hy
het twee van die beste dokters in Cleveland Clinic en Geauga Hospitaal gehad!!My pa was net
62 hy was nog 'n baba in my boek!!Bewys vir my ek het my neef pa wat nou met kanker te doen
het.Sopas uitgevind nadat ek my pa verloor het en hierdie my skoonfamilie.” Tammy

"Natuurlik sal 'n apteker vir jou sê dit is snert, want hy is sonder werk as die wêreld uitvind dat
cannabis-olie kanker genees." Moni

“Verwonderd oor jou vasberadenheid JB.As iemand van my bewys sou “eis” sou ek vir hulle sê
waarheen om te gaan maar dit sal nie Youtube wees nie!Terselfdertyd egter, as iemand dit nie
self nagevors het nie en aan die hoofstroommedia verslaaf is, sou hulle nie die feite ken nie en
kan hierdie onsin dink ek dink.Soldaat op JB en Rick!PSSê vir jou apteker dat sy “industrie” 'n
klomp snert is!!” Gord

“Ek  het  dit  gebruik  vir  pyn,  slaap,  'n  chroniese  spysverteringsprobleem,  naarheid,
angs/depressie.Ek het suksesvol ontslae geraak van pynstillers, spierverslappers, antiemetika,
slaappille en kalmeermiddels.MMJ het my lewe gered.Ek het my lewe teruggekry weens MMJ,
tot my dokter se afgryse.” Genade

“Toe ek die olie konsekwent geneem het, het my bf vir 4 maande geen migraine gehad nie, dit
het teruggekom toe ons min geword het en hy kan nie soveel olie daagliks neem nie, maar hy
het van 2-4 per maand gegaan na NUL alle b/c van die RSO, in daardie tyd het hy ook van
Norco,  Baclofen,  prozac  afgegaan  vir  chroniese  moegheid,  hy  het  selfs  van  die  skildklier
medikasie afgegaan al is die vlakke nog nie reggestel na 'n paar maande nie, gee hy nie op nie
en  aangesien  hy  goed  genoeg  voel  is  ek  nie  die  levothiroxin  aanmoedig  nie,  ek  is  baie
nuuskierig  of  sy  skildklier  uiteindelik  sal  normaliseer  met  konsekwente  RSO-gebruik,  ons
benodig  net  'n  konsekwente  bron  vir  materiaal!Persoonlik  is  ek  van  pynstillers  en
spierverslappers af wat die RSO gebruik.” Whitney

“Ek haat  dit  om hard te klink,  as hulle  die 2 beste dokters in  Cleveland was,  wat  het  dan
verkeerd gegaan?Tradisionele kankerbehandeling werk NIE!Chemo, werk NIE, bestraling, werk
NIE...en  jou  Apteker,  wel  wat  sou  hy  anders  sê?Vra  hom  weer  wanneer  hy  RSO  wettig
uitdeel.Mag jou pa in vrede rus, meegevoel met jou en jou familie.Moet asseblief nie wag vir
nog 'n dood om kritiese navorsing te doen nie...seëninge.” Laurie

"Ek sal dit nie rook nie, maar as ek ontslae kan raak van die verskriklike migraine wat ek sedert
1990 gehad het, sou ek olie of iets anders probeer." Rebekka

-- Hoe gouer jy op die olie kom hoe gouer sal jy van die migraine ontslae raak, Rebekka.Dit is
so eenvoudig soos dit.JB

“Wel, ek het 'n bietjie olie aan 'n 63-jarige man met prostaatprobleme gegee.Die olie het hom
binne 'n paar dae gehelp, hy kon sonder enige probleme gaan piepie ...voor die olie was dit
nodig om elke dag 'n kateter te lê, pynlike en aaklige prosedure.Vrede.” Juergen

“Ek is van nature 'n skeptikus, maar ek is heeltemal VERKOOP nadat ek in so 'n kort tyd gekyk
het wat dit vir Jennifer se lewe gedoen het.Sy is 30 jaar.oud, maar het soos 'n depressiewe 70
jr. opgetree.Die dokter se enigste raad was 'n operasie wat sy graag vir enige soort verligting
sou gedoen het, maar het geen gesondheidsversekering nie.Sy het die feit aanvaar dat sy net
so sal moet lewe.
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As haar  Ma het  my hart  gebreek toe ek haar sien ly.Haar kinders het  ook gely  omdat hul
Mamma geen verdraagsaamheid gehad het nie, wat nog te sê energie gehad het om by hulle
by te bly.My ander dogter is 'n gelisensieerde masseerterapeut en het ywerig gewerk om van
haar pyn te help verlig.Die masserings het gehelp maar net vir 'n baie kort tydjie.

Hierdie olie was 'n Godsgeskenk!!Jenny glimlag nou (ons het dit lanklaas gesien)..Ek vra haar
hoe sy voel en sy sê: "Mama, ek kan nie onthou dat ek so goed gevoel het nie."

Ek beplan om so gereeld as moontlik meer materiaal te kry en soveel as wat ek kan hierdie olie
te stoor (hulle sê dit sal vir ewig hou).Ek en my man gaan dit in die aande begin gebruik nadat
ons  take  vir  die  dag  gedoen  is  sodat  ons  moontlik  baie  kwale  van  ons  ouderdom  kan
voorkom.EK IS VERKOOP...DANKIE RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

“'n Pas gediagnoseerde prostaatpasiënt, ongeveer 60, 'n jagter tipe.Ek het hom 'n gram olie
gegee, ek erken dit openlik.Hy het vandag gebel en gesê dat hy meer olie wil hê.Dat hy goed
voel, glad nie probleme het om die olie te neem nie, dat dit beter gaan met hom ens.Hy het ook
gesê hy voel "tasbare resultate" vanaf dag 1.Ek het uitgebars van lag en blydskap toe hy dit
sê.En ek sal met graagte vir hom nog ’n bietjie gee – ek geniet sulke stories baie.JB"

“Ek  het  geleer  dat  my  prostaatprobleme  eenvoudig  VERDWYN  het  na  2  weke  se
olieverbruik  ...Ek  maak  my  eie  olie.Ek  is  seker  nou  dat  die  THC-vlak  moet  styg  ...Ek  het
verskeie stamme.Hulle werk almal en ek kombineer hulle.My uroloog was in skok en ontsag bui,
kyk na daardie x-straal en ultraklank toets resultate ...Ek moedig almal aan om 'n kweektent te
koop, jou eie plant te maak, dit sal 'n deel van jou persoonlikheid in hê...Jy sal uiteindelik 'n kans
kry om jou eie self te ontmoet...En genees foutloos.En nie van shake en so nie.Net BUDS.Maak
seker  hulle  word  behoorlik  en  op  die  regte  tyd  geoes...Hierdie  olie  is  bloot  'n  hemelse
kuur.Inderdaad...Ek weet dit nou.” Gagi

“Ek het  sedert  die  ouderdom van  16  aan  migraine gely.Ek is  nou 56 jaar  oud.Die  enigste
behandeling wat vir my en my tros migraine werk, is die medisyne.Ek neem 1/4 korrel rysgrootte
per nag voor slaaptyd.Die medisyne elimineer letterlik alle tros- en nie-kluster migraine.Wanneer
ek opraak kom die migraine terug.Ek het al elke migraine medikasie daar buite probeer en nie
een van hulle werk so goed soos die medisyne nie.Ek hoef nie te ly aan kodeïenbrein of enige
newe-effekte hoegenaamd nie.Dit was 'n god stuur vir my.”

"Van  die  aanvang  van  my  migraine,  genees  30-45  minute  nadat  ek  'n  bietjie  olie  geneem
het.Geen pyn.Geen naarheid/braking nie.Geen lig/klank sensitiwiteit nie.Weg!RSO is die pad
om te gaan.Een liefde." Allen

“Dit help my lupus, fibromilagie, migraine, angs.Ek kon nie daarsonder lewe nie.Ek het slegter
gevoel met al die pille.Hierdie medisyne red my daagliks.” Jessyca

“Dit maak ook my lupus in my vel op!My dokters het my nooit vertel nie, hulle het net 'n voorskrif
vir steroïede aangebied.Maar dit het die stampe kalmeer en hulle het weggegaan met GEEN
nadelige nieeffekte." Holly

"Ek gebruik die olie in 'n klapperoliebasis op die basis van my skedel, slape en voorkop vir
migraine ...werk binne sekondes.” Shirley

“Ek het eintlik skisofrenie en ek gebruik mediese cannabis vir newe-effekte wat met my toestand
verband hou, soos angs en slapeloosheid.Die medisyne werk, vandat ek meer gereeld begin
medikasie neem, kon ek slaap, wat ek voorheen nie kon nie.Baie van my simptome verskyn
wanneer ek nie slaap nie.Ek het nog nooit stemme ervaar terwyl ek dagga gebruik het nie, ek
voel dit beskerm my eintlik teen hulle...” Jose

-- Ek stem saam, Jose, slaaptekort is die oorsaak van baie geestelike toestande.Heel logies,
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wanneer 'n mens nie genoeg geslaap het nie, voel 'n mens nie so goed soos hy/sy na tien uur
se verfrissende slaap nadat jy die olie geëet het nie.JB

“Ek  behandel  Lyme  met  dagga-olie.Hoofsaaklik  Bartonella  op  die  oomblik.Ek  kon  nie
daarsonder slaap nie, kon nie daarsonder eet nie, en sweet gedurig daarsonder.Ek is seker baie
ander onaangename dinge, maar ek wil nie daarvan afgaan om uit te vind nie!En om by te
voeg, ek het die eerste week of wat herx, maar toe was dit glad van daar af!!!” Maggie

“RSO EN ALLERGIE VIR HEUNING.Ek het 'n vriend van my gaan sien.Sy het 'n keel verkoue
en het pas teruggekom van haar dokter af met 'n klomp antibiotika.So ek het haar gister 'n
druppel  olie  gegee,  sy  het  'n  bietjie  op  haar  nek  en  keel  gevryf  en  gaan  slaap.Sy  praat
gewoonlik baie, ek wonder soms of sy enigsins asemhaal as sy begin praat, hierdie keer was sy
die stilste wat ek haar nog gesien het.

Ek het die oggend vir haar tee gemaak en vir haar gesê om die wit koppie te vat, want ek gooi
heuning  in  die  ander  een.Sy  is  allergies  vir  heuning,  'n  druppel  daarvan  kan  'n  massiewe
allergiese reaksie veroorsaak wat onmiddellike mediese aandag sal vereis.’n Halfuur later het
ek gekyk hoe dit met haar gaan in haar kamer en sekerlik die wit koppie op die kombuiswasbak
gesien en die ander een met drie lepels heuning in by haar bed.Gelukkig het sy niks fout met
haar lyf gevoel nie, geen krap in haar keel nie (wat gewoonlik die teken is van die aanvang van
die allergiese reaksie).So ek het vir haar nog 'n groot druppel olie gegee.Sy is steeds in die bed,
kyk 'n fliek, grinnik vrolik en sê dit is die beste “siek tyd” van haar lewe.

Vir my is dit net nog 'n bevestiging van hoe effektief behoorlik vervaardigde RSO op allerhande
allergieë is.En ek is ook bly dat ek hier kan sit en hierdie plaas in plaas daarvan om iewers in 'n
hospitaal te sit en wonder of sy die koppie tee met heuning gaan oorleef of nie.JB"

"Het my abses op my tand in 2 dae uitgesorteer, weg!!" Susanna

“Ek word kwaad as ek hierdie waarhede lees, want ek weet dit is waarhede.Ek ly aan bipolêr
tesame met angs en erge naarheid, en al behou ek 'n mediese kaart deur die staat.Ek kan nie
rook nie, want die meeste werke dwelmtoets en doen lukraak deesdae.Cannabis ontspan my
gedagtes en laat my voel dat ek werklik weer kan asemhaal.

Ek verag die regering absoluut vir alles wat hulle van ons het of probeer wegneem en sonder
om myself  behoorlik  te medineer weens hierdie woede en angs.Ek vrees vir  my geestelike
toestand.Ek is in ’n totale verknorsing en net ek sal hieraan ly, nie die regering nie.”

-- Ek verstaan  hierdie gevoel baie goed, Amanda.Hennep moet omtrent net soveel soos tee
gereguleer word.JB

“Dit het my beter laat voel en beter laat slaap as wat ek ooit in my lewe gehad het.Ek het 'n
seldsame vorm van epilepsie, fibromialgie, degeneratiewe skyfsiekte fase 2 in my laerug, en 'n
klomp spysverteringsprobleme.Sodra ek dit kan bekostig om permanent daarop te wees, hoop
ek om al my medikasie af te kry wat net my huidige simptome verminder.” Engel

“My pa het gesterf, toe hy genees kon word, my hart is al amper 2 jaar gebreek, wens ek het
geweet hiervan.” Ann

“Dieselfde, maar was my ma.Weet hoe jy voel.” Robert

“Van 'n persoon wat deur hierdie olie gered is terwyl ek deur kanker gegaan het, moet mense
wakker word!!Ek was op 52 pille per dag!Doen behandelings wat my amper doodgemaak het!'n
Vriend van my het olie gekry en dit vir my gebring!Ek was 100% daarteen!!Ek het gedink daar is
geen manier nie en ek sal in die tronk gegooi word!!Hy het dit met instruksies aan Rick Simpson
gelos.
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'n Paar dae het verbygegaan, ek was in totale pyn en ek het probeer om nie te dink aan die
newe-effekte wat hierdie behandelings veroorsaak het nie, ek het op my skootrekenaar gekry!!
Volgende ding wat ek weet dit was 11 ure later!!!Sjoe!!Ek het behandelings gestaak, het stadig
minder en minder medisyne geneem om amper almal van hierdie medisyne af te kry en ek het
die olie begin!!Damn, ek het in 'n jaar nie so goed gevoel nie!Ek het my vriend gebel en hy het
gesukkel maar kon vir my meer olie kry!Ek is 'n lewende bewys dat dit werk!!Sou nog steeds
daarop wees as ek kon wees, maar dit is 'n finansiële ding!Ag en ek het nog kanker maar nie so
erg nie en het nie geen skanderings gedoen nie niks net lewendig nie!Ek het die BRCA geen so
sal altyd kanker hê maar as gevolg van hierdie olie leef ek!Dankie." Celiia

“Ray Peat se tesis waarby hy ten volle uitgekom het na baie jare se navorsing is dat suiker,
stysel, soutinname relatief hoog moet wees vir doeleindes van maagsuur, proteïen moet hoog
wees maar in 'n verhouding van iets soos 4:1 t.o.v. koolhidrate, onversadigde vette is nie nodig
nie  en  benadeel  verder  die  mitochondria,  kafeïen  stop  die  sellulêre  stres-siklus  van
kannibaliseer proteïene of vette en die gebruik van aromatase om daardie onversadigde vette in
estrogeen te verander.Progesteroon is die belangrikste beskermende hormoon van behoorlike
sellulêre metabolisme en vitamien E kan die oksidasie van onversadigde vette wat reeds in die
liggaam voorkom, voorkom.Ray Peat en Rick Simpson se werk saam sou absoluut die grootste
ponzi-skema van ellende wat in die bekende geskiedenis uitgedink is, verwoes.” Andrew

“Help  my  IBS  en  dien  soos  'n  natuurlike  antispasmotiese  middel  vir  die  kolonpyn  wat  ek
het.Beter as die pille wat die Dr vir my wou gee, op die voorskrifetiket staan  dit  dat hierdie
middel,  met  gebruik,  mettertyd  die  natuurlike  vertering  kan  voorkom  en  ek  dalk  daarvan
afhanklik  is  vir  vertering?Afhanklik  daarvan?Maar  die  Dr  het  vasgestel  dat  die  voordele
swaarder weeg as die risiko's?shm!?Nee dankie!" Marie

"Hier  is  die  gebruike  en  suksesse  wat  ek  persoonlik  gehad  het  deur  slegs  1,5  rysgrootte
korrelgroottes per dag te gebruik - niks naby aan 'n gram wat nodig is vir kankergenesing nie.

1 - het my bloeddruk verlaag van 189/99 na 145/84 wat awesome is.

2 - genees infeksie in 'n 3de graad brandwond plaaslik gebruik in net 2 gebruike!

3 - het 3 dae geneem om 'n geswelde limfklier te kry om terug te keer na normaal nadat dit vir
meer as 'n maand geswel was

4 - help geweldig vir my hond wat 14 is en neuskanker het, ek spuit 'n mikro mis van rso en
olyfolie in haar neus - help haar ook met energie, vlooibeheer en artritis

5 - Ek het nog nie te veel gewig begin verloor nie, maar miskien 4-5 pond oor 'n maand met
geen veranderinge nie, maar ek hoop dat dit sal optel

6 - nie meer gebruik van 'n slaaphulpmiddel nie, val diep in die sluimer met gemak

7 - het gehelp om 'n geknypte senuwee met rus te genees, maar het die pyn aangeraak waar
geen  otc  meds  kon  nie.
Hou van hierdie olie...werklik ’n lewensredder.” Oorlewing

“Rick Simpson het my lewe vir altyd verander.Alles wat ek gedink het ek weet van cannabis was
'n leuen.Ek is sedert Okt 2012 op RSO en ek het nog nie beter gevoel in my lewe nie.My
metabolisme hetgenormaliseer.Ek het hoë bloeddruk pille gespoel.My maag funksioneer vir die
eerste keer sedert hoërskool normaal.Alles te danke aan Rick Simpson.Ek het 30 pond gedaal
sonder om te probeer en kon dit nie weer aansit as ek probeer het nie.Ek verbruik 1-2 gram/dag
mondelings.Ek koop olie en deel dit gratis uit aan siek mense op die Rick Simpson-manier en
sal  voortgaan  om dit  te  doen  ter  ere  van  my  oorlede  pa  Solomon  Marsden.RSO is  regte
medisyne en enige dokter wat dit nie erken nie, moet teruggaan skool toe.” Wilhelm
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"Het my van alle medisyne verwyder vir bipolêre angs en slaapprobleme!!! Die dosis is belangrik
en verg 'n bietjie om reg te probeer kry!!" Kara

"Ek was gedwing om farmaseutiese middels te neem wat Parkinson's veroorsaak - maar my
regte  godgegewe  medisyne  het  my  gehelp  om  die  dodelike  uitwerking  van  diabetes  te
oorkom.RSO is vir seker 'n kuur.Dankie Rick!” Dawid

"Ek het Parkinson's ... En het deur stadium 4 kolorektale kanker gegaan.HET DIT GENEES met
die  Rick  Simpson-olie.Totale  koste  onder  2000.00.'n  Tipiese  kankerpasiënt  sal  die  mediese
instelling naby aan 200,000.00 gee.Daar is 'n rede waarom hulle nie wil hê dit moet uitkom nie
en dit is hoekom die hospitaal deur die farmaseutiese maatskappye besit en bestuur word.DIE
KANNABISOLIE WERK!!!My dokters het geweier om eers daaroor te praat, want hulle is bang
vir die farmaseutiese maatskappye!” Lee

“Ja.Dit  help wel  met Parkinson's.Daar is 'n video van 'n man wat dit  gebruik  en jy  kan die
verandering  ten goede  sien.My ou tannie  het  Parkinson's  en sy  is  pas  met  'n  breingewas
gediagnoseer.Sy trek van Ohio na Pennsilvanië om by my grootouers te gaan woon en ons
begin haar so gou moontlik met die olie.” Darlene

Slaap, slapeloosheid
“O ja, slapeloosheid. Het dit erg gehad, ek slaap nou soos 'n rots.” Laura

“Ek kry die wonderlikste slaap.Ek gebruik RSO vir ongeveer twee weke nou en my tellings is
alles goed, ek voel gesond en slaap is ongelooflik.Troeteldierskandering oor 3 weke om die
grootte van die veelvuldige gewasse na te gaan...Ek het selfvertroue.” Laura

"Aaryn: Ek dink ek het 'n bietjie te groot van 'n stuk geëet ...maar dit is nie 'n slegte ding nie!Dis
net dalk tyd om te gaan slaap.

-- Hoe was die slaap, Aaryn?JB

Aaryn: Groot!Ek rus nog!Ek vind dat dit reeds help met my depressie en angs.Die olie laat my
lag, lol.

Ek het nog 'n pasiënt hier gehad wat ek gewys het hoe om die olie te maak en hy het ook
angs.Hy het ook gelag.Dit was wonderlik.

Ek eet 'n rysgrootte hoeveelheid 4 keer per dag die afgelope 2 dae, en ek moes die medisyne
minder gereeld inasem, en ek het minimale pyn.”

--  Dis hoe behandeling van ernstige siektes moet lyk, nie waar nie?Die pasiënt slaap, word
verfris wakker, lag baie oor homself en die dwaasheid van die hele situasie, ervaar nie stres,
angs of newe-effekte van chemiese medisyne ens.Ek persoonlik sal beslis baie hiervan hou.JB

“Ek is op die hennepolie vir verskeie toestande en ek het nog nooit so goed geslaap of so goed
gevoel nie....Dankie Rick Simpson & JB dat julle die boodskap uitgebring het dat hierdie plant
wondere doen vir alles denkbaar!!DOEN dit net mense en sien self!!Dit is die enigste manier
waarop jy salword 'n ware gelowige, glo my!!"Val

--  Dankie, Val.Dit  is waar dat  niks beter as persoonlike ervaring met wat  die olie kan doen
nie.Sodra jy dit probeer, byvoorbeeld op 'n brandwond of 'n muskietbyt en die jeuk en pyn sal
binne sekondes weggaan, kan almal vir jou sê wat hulle wil hê, maar die olie sal steeds die
beste medisyne wees wat daar is.En jy sal 'n emmer daarvan by die huis wil hê, net ingeval iets
gebeur.

Jy hoef nie 'n woord te vertrou wat ons sê nie, maak net die olie, kry iemand met 'n brandwond,
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velkanker,  diabetiese ulkus,  smeer  dit  dan plaaslik  aan en kyk wat  gebeur.Onthou dan dat
dieselfde binne-in jou liggaam sal gebeur wanneer jy die olie inneem, en dit is omtrent al wat jy
moet weet.JB

Vir diegene wat dink dat geen navorsing oor mediese cannabis gedoen is nie.Daar is meer as
genoeg inligting daar buite om cannabis vandag wettig te maak, dit is bloot 'n leuen dat dit geen
mediese waarde het nie en dat die uitwerking daarvan nie wetenskaplik bewys is nie.Cannabis
word nie in medisyne gebruik nie omdat dit ondoeltreffend is, die grootste probleem is dat dit so
effektief (en goedkoop) is.JB

“Ek is op die oomblik in 'n debat oor of dagga psigose/skisofrenie kan of veroorsaak.Omdat
hulle,  haal  aan,  "ken  te  veel  volwassenes  wat  baie  pot  gerook  het  en  nou  verskeie
geestesgesondheidskwessies het." Wat sal jy ook sê iemand wat dit vir jou gesê het?Die debat
is ontketen deurdat ek die like-knoppie op 'n spotprentfoto geklik het van ouers wat hul kind
vertel van die voordele van cannabis!!

--  Kathy,  ek  sou  vir  hulle  sê  om Rick  se boek  te  lees.Die  olie  genees  psigose/skisofrenie
wanneer dit geëet word, en wanneer dit genees, veroorsaak dit heel logies nie dit nie.Al wat 'n
mens moet doen is om die regte ras of stamme en olie of olies of hul kombinasies vir hierdie
toestand te vind.Dit is eintlik al wat daar is.JB

“Hoe meer kalmeermiddel hoe beter.Ek gebruik dit saans voor ek gaan slaap en dit werk.Ek
slaap nou 8 ure aaneen uit.Rus was die heel beste ding vir my.Die krag van 80% en hoër neem
'n rukkie vir jou om daaraan gewoond te raak, maar jy sal daar kom.Begin met 0,01 ml soos
aangedui en werk van daar af op.Ek het 'n 0.025 probeer om te begin ...volgende keer het ek
net die 0,01 ml geneem.Die 0,025 ml het my vir 10 uur op die rusbank gesit.Wees versigtig,
maar  onthou  om  dit  te  neem.Soos  ek  gesê  het  Nag  is  die  regte  tyd  vir  my.Kan  bedags
funksioneer en snags RUS.” John

"Ek het  MS en ek ly  voortdurend met  pyn,  oral,  insluitend uiters  erge hoofpyne.Ek kry die
trillings wat die bene gee so aan ensovoorts.Ek kan nog steeds niks kry wat sal help met die
pyn nie.Ek sal nie toelaat dat hulle my op iets sterks sit nie, want ek wil nie aan dwelms verslaaf
raak nie.So ek ly!!Miskien sal ek dit  probeer, ek het  vergeet hoe slaap is,  voortdurend op.”
Donna

-- Donna, probeer die olie, dit sal jou verseker laat slaap.JB

“Ek is op die hennepolie vir verskeie toestande en ek het nog nooit so goed geslaap of so goed
gevoel nie....dankie Rick Simpson & JB dat julle die boodskap uitgebring het dat hierdie plant
wondere doen vir alles denkbaar!!DOEN dit net mense en sien self!!Dit is die enigste manier
waarop jy 'n ware gelowige sal word, vertrou my!!” Val

“Ek gee die olie vir my verloofde en hy het nie veel geneem nie en dit maak hom so moeg.Hy
slaap meeste van die dag.Ek gaan hom vir 'n dag of twee daarvan afhaal net om te sien watter
veranderinge dit maak ...dan gee ons hom dalk 'n klein bietjie soos 'n halwe ryskorrel (dit was
ten minste wat  ons gelees het),  miskien het  ons dit  vinnig vir  hom gestamp.”  Glioblastoom
vegter

-- Jason, die slaperige gevoel is ok en jy wil hê die pasiënt moet soveel as moontlik slaap.Die
kalmerende  effek  sal  binne  'n  paar  weke  verdwyn,  maar  dit  is  niks  ongewens  nie,
inteendeel.Beste wense, JB

V: Om vandag 'n paar te maak vir 'n man wat volgens die wit jasse nog twee weke het om te
lewe en daar is niks meer wat hulle vir hom kan doen nie.Ek hoop om binnekort goeie nuus vir
almal te hê.Probeer om hom ook te kry om op te hou rook en om sy dieet en meer te verander
om sy immuunstelsel 'n kans te gee.Dankie Rick en JB vir julle kennis en gee ons 'n ware
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genesing.

A: Dave, laat hom rook, dit maak geen verskil of hy die olie eet nie.Hy gaan ook baie slaap, so
hy sal in elk geval nie so baie rook nie.Wat betref die verandering van die dieet nou, wel, hy
moet dit redelik verander maar nie drasties nie, laat hom eet wat hy voel.Nie noodwendig 'n
wors nie, maar iets redeliks.Verhoog sy liggaam se pH, laat hom elke dag sade van twee appels
eet.Die belangrikste ding is om so vinnig as moontlik soveel olie as moontlik in hom te kry.Daar
is nog 'n kans.Kombineer die eet van die olie, setpille, verdamping en aktuele gebruik vir die
beste resultate.Selfs as hy dit nie maak nie, sal hy 'n maksimum lewenskwaliteit tot die einde
toe leef, en dit is ook baie belangrik.Ek is seker dit sal meer as twee weke duur, maar ons sal
sien.Dokters is nie altyd reg met hul voorspellings wanneer die olie ter sprake kom nie.Beste
wense, JB

“Ek slaap baie lekker en langer as gewoonlik.Sodra ek op is, voel ek baie uitgerus, nie groggy
soos wanneer ek rook nie.” Terry

“Ek slaap goed en droom maar ek word moerig wakker.Dit neem ure om aan te kom en dan hou
dit lank, lank.Ek gebruik dit elke aand.Dit neem my artritispyn weg en laat my slaap.” Katherine

“Ek het kanker en slaapapnee.Ek kry nie net wonderlike slaap nie, ek word nie wakker van
warm gloede nie.Dit is ’n seën.” Stephanie

"Dit voel soos om gelukkig dood te wees!" Mal

“My gedagtes daarsonder is soos 'n verkeersknoop in New York.Daarmee - dit verlig dit in 'n
Zen-tuintoestand terwyl dit steeds op 'n normale vlak funksioneer. Andris

"Ek het 'n slaapversteuring vir 20 jaar, RSO-olie het my vir die eerste keer gehelp om te slaap
en ek is pynvry wanneer ek wakker word!Jaaa!” Bonnie

“Ek het 'n hernieerde skyf wat op my senuwee druk, wat veroorsaak dat erge pyn van my laerug
af by my linkerbeen af tot by my tone skiet.Ek het elke vier uur 3 ibuprofen gedrink net sodat ek
uit die bed kon opstaan en kon loop.Ek het amper twee weke gelede die olie begin drink vir die
pyn en ontsteking.Ek het nou geen ibuprofen nodig nie, ek slaap beter as wat ek dalk ooit
gehad het, my kollegas het kommentaar gelewer oor my beter buie en algehele geluk.EK VOEL
GOED!" Jennifer

“Gee nou al vir 4 weke vir my 14-jarige Pit die olie vir kanker.Sy raak soms 'n bietjie 'twitchy' en
dronk as ek haar te veel gee, maar as die gejaagdheid opraak, slaap sy soos 'n hondjie.Sy het
geweier om veeartsmedisyne te neem, so ons het eerder olie gekry.Nog vroeë dae, maar ek
teken haar vordering aan.Dit het haar omtrent ’n week geneem om aan die olie gewoond te raak
en weer  ’n  eetlus  te  ontwikkel.Ek  is  jaloers,  want  ons  kan op hierdie  stadium net  die  olie
bekostig vir haar Love almal se mooi stories!”

“Ek  het  sosiale  fobie  (beter  genoem  as  sosiale  angsversteuring),  depressie  en
slapeloosheid.Het nooit die olie geneem nie, want ek kan dit nie hier kry waar ek woon nie, kan
dit ook nie self bewerk en ontgin nie...maar ek het omtrent tien keer gerook, wat ek gevoel het,
was dat ek na die eerste keer nou kon slaap wanneer ek moeg gevoel het, ek het my "die hele
lewe-geen-depressiewe-maand" gehad, nog nooit so gelukkig gevoel nie (geen depressie) en
met  al  daardie  lewenskragtigheid  om  selfs  die  kragtigste  medisyne  (wat  my  tot  ander
gesondheidsprobleme lei) daarvoor te neem, het ook my sosiale angs (fobie) baie afgeneem en
het ek nie nodig gehad om "hoog" te wees om te voel dat, as Ek het 1 of selfs 2 dae tevore
gerook  en  moet  uitgaan  en  met  ander  mense  praat,  in  'n  openbare  plek  bly  (wat  hierdie
wanorde onmoontlik maak), NOU KON EK DIT DOEN, weer lewendig gevoel as 'n "normale
mens", geen medisyne het dit gedoen nie.Die probleem is, as gevolg van wette, voorrang van
die kruie, plus sosiale voorveronderstelling en onkunde oor die plant, ekkan dit nie eers meer
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rook  nie,  wil  nie  “high”  word  nie,  wil  net  weer  lewe  sonder  daardie  lewensbeperkende
kwessies.Daar is baie anonieme mense wat soos ek leef  met een of  ander fobie en ander
afwykings en ek dink die olie is dalk die oplossing.” Pablo

"Jy kan Rick en of JB vra, ons het gevind dat die gebruik van 'n produk wat 20-30% sativa is
een van die beste kombinasies vir angsverwante kwessies is." Brewster

-- Ons werk graag met indica-dominante sativa-kruisings met 20% THC of meer, presies om
hierdie  redes.Die  uitwerking  van  die  beste  olies  is  uiters  kragtig  en  kalmerend,  maar  tog
eufories en selfs beter afrodisiacum.Wanneer jy 'n pasiënt 'n medisyne met sulke effekte gee,
kan jy amper seker wees dat hulle dit sal geniet om dit te neem.Wie sou nie?Jy slaap goed, jy
word  uitgerus  wakker,  eufories  en  vol  begeerte  om  iemand  gelukkig  te  maak.Wie  sal  nie
daarvan hou nie?JB

“Baie geluk dis sulke goeie nuus!Dit is baie effektief vir baie dinge ...My oom het 'n gewas in sy
long gehad, so groot soos 'n pomelo.Hulle het hom 6 maande gegee om te lewe...Hy het dit
hoofsaaklik  op  die  bors  en  rug  gevryf,  want  toe  hy  dit  eet,  het  dit  hom  te  veel  laat
slaap...lol.Hierdie  behandeling  het  dit  gekrimp tot  die  grootte  van  'n  okkerneut...was amper
weg...en dit  was 'n jaar en 'n half...die dokter was verstom, maar het  steeds chemoterapie
bestel...Dieselfde  aand  het  my  oom  'n  hartaanval  gehad...hy  het  uiteindelik  verskeie
hartaanvalle  gehad  en  is  daaraan  dood,  nie  die  kanker  nie...chemoterapie  is  heeltemal  te
erg...Hou by die natuurlike medisyne en jy sal reg doen!” Doug

“INDICA is kalmeermiddel op 'n goeie manier!As jy baie suiwer nie-fluoried water drink (ek voeg
druk suurlemoen by) as gevolg van droog van oë en keel tydens slaap.Dit het my twee maande
van maksimum dosering geneem om dit uiteindelik reg te kry, so ek slaap die hele nag en word
verfris wakker!Geen siekte meer nie!Ek is ’n gelukkige gelowige wat my eie maak!” Linnea

“Klaarmiddel soos in sit  jou gat aan die slaap kalmeermiddel.Geen pyne, geen pyne, net ’n
aangename rit na gesondheid.” John

“Ek waardeer dit om elke dag van die RSO te leer en wat dit vir mense/diere gedoen het.As
hierdie olie doen wat hulle sê, moet dit van die hoogste berg af geskreeu word - nie stilgemaak
word nie.Ek het nie persoonlike ondervinding daarmee gehad nie, maar sou sekerlik as ek of
iemand  vir  wie  ek  omgee  vind  ons  het  dit  nodig.
Intussen lees ek soveel plasings as wat ek kan.Ek het nog nie 'n plasing gelees wat sê: "Dankie
Rick Simpson - ek het heeltemal gestenig geraak, dit was gaaf, ou." Debbie

-- Dankie vir jou ondersteuning, Debbie, ek is seker jy sal binnekort 'n plasing skryf wat presies
dit sal sê.Die gevoel in die liggaam wanneer 'n mens die regte dosis van die regte RSO vir hulle
inneem, kan net beskryf word as "baie cool." Of uiters cool.Of dalk ongelooflik cool.Dit is een
van die aangenaamste gevoelens wat 'n mens kan ervaar, dit is baie natuurlik, kalmerend en
strelend.

Soos ons sê, beste olies het 'n baie kalmerende, dog euforiese effek wanneer dit ingeneem
word.So jy slaap lekker en dan word jy wakker en giggel soos 'n kind.En wanneer jy goed slaap
en giggel wakker word, is jy meer geneig om goed en uitgerus te voel as wanneer jy nie lekker
slaap nie  en nie  giggelend wakker  word nie.En wanneer  jy  goed en uitgerus voel,  sal  jou
liggaam logieserwys  genees  en beter  presteer.Geen vuurpylwetenskap  nie,  soos  altyd  met
cannabismedisyne.JB

“Slaap??Was 'n week op die olie en het meeste daarvan geslaap.Ek het gelees dat Rick sê dis
hoe die liggaam genees, so is dit normaal?Bewys dit dat die olie wat ek gebruik goeie goed is?”
Sharon

“Geen  probleme  nie...  :)  Ek  kry  eintlik  'n  lekker  slaap  daaruit.Ek  het  dit  in  'n  stukkie  dun
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toiletpapier gesit en in 'n bal gerol en dit soos 'n pil gerol, of dit in brood gerol.Toe sê iemand tp
is gevaarlik so ek wou weet wat almal anders doen.;) Dankie ouens.@jb Ek is op die gram,
geen probleme nie, behalwe vir gooooood slaap en 'n bietjie stadige ma as ek wakker word.”
Christina

“As ’n militêre veteraan met PTSD, slaapversteuring, laerugpyn (as gevolg van ’n valskerm-
ongeluk), angs en ’n niersiekte, is RSO een van die enigste metodes/vorme wat ek dagga kan
neem.Uiteindelik slaap ek snags, het 20+ pond verloor as gevolg van kwaliteit slaap, en van
gister af het my tweejaarlikse nierlaboratoriums verbeter.My laboratoriums het so verbeter, ek
moet nou my medikasie dosis verminder omdat my bloeddruk te laag is.Alle positiewe tekens
hoe goed die neem van RSO in die nag my lewenskwaliteit verbeter.” Corwin

“My  broer  ly  aan  ernstige  woedeprobleme  en  is  met  borderline  persoonlikheidsversteuring
gediagnoseer.Hy kan op die nippertjie van 'n sent breek, soos gesê deur 'n daaglikse regime
van Cannabis-blomme sowel as uittreksels,  deur dit te doen, kan hy sy bui balanseer en 'n
normale gelukkige lewe lei en vry van alles behalwe 'n af en toe episode, niemand se perfek,
maar ek kan persoonlik sê sonder cannabis sou my broer waarskynlik op 'n heel ander plek
wees.

...Ek glo dat persone wat aan paranoia ly as gevolg van dagga-verbruik, daaronder ly as gevolg
van hul onvermoë om die natuurlike geesopeningsvermoëns en 'n gevoel van bewustheid van
jou  onderbewussyn  te  hanteer.Ek  voel  dat  baie  van  die  paranoia  wat  met  daggagebruik
geassosieer  word,  streng  placebo  is  en  spruit  uit  die  vroeë  cannabisverbod-era  Reefer
Madness-propaganda.” Corey

“Gemeng...Dit help sommige, maar ander het gelyk of dit erger gemaak het.Dit help vir seker
met  my angs!Ek het  'n  baie  stresvolle  werk gehad wat  trekkings veroorsaak het,  ek is  my
spiere ...Dit het alles weggegaan nadat jy olie geneem het.Dit het my genoeg ontspan om te
besef ek het nie meer daardie kak werk nodig nie en ek het opgehou.” Heather

"Ek is Bi-polêr en wanneer ek ook al 'n bietjie RSO-olie neem, om dit eenvoudig te stel, voel dit
asof ek nie meer Bi-polêr is nie, dit is 'n goeie gevoel." Josef

“Ek is 'n veteraan met PTSD en angs.Ek hoef nie meer xanax te neem om aanvalle te beheer
nie.Ek neem steeds 'n ssri wat dit onderdruk, maar as ek voel iets kom op 'n bietjie olie, sleep 'n
pyp of vape af en ek is goed.” JR

"Ja,  dit  doen  baie  as  'n  bui  stabiliseerder  vir  PTSD  en  ligte  maniese  gedrag  en
paniekversteuring as dit korrek geneem word." Jennifer

“Ja, baie baie so.Met beide Fabry se siekte en neurofibromatose is daar baie senuweeskade
wat ook angs veroorsaak.Ek het  'n heeltemal ander uitkyk op die lewe.Dagga het  my lewe
omgedraai en my gewys hoe mooi dit is om te lewe.” James

“Ek was nog nooit in my lewe geestelik beter nie.Ek gebruik RSO nou al twee jaar en ek is van
al my medisyne af en het net af en toe olie nodig.Ek sal 'n paar kolletjies neem en ek voel of ek
glad nie bi-polêr is nie ... en ek het so lank daaraan gely ...Ek glo dit het my lewe gered en het
ook gehelp met baie ander kwale...Ek voel geseënd om die kennis en vermoë te hê om te groei
en my eie REGTE medisyne te maak.

Ek het twee jaar gelede hierdie Junie begin en ek het net 65mg per dag geneem.Ek het 'n
Bloukaas-stam gebruik wat indica-oorheers is en hoog in CBD en laer in THC.Ek het ook 'n
sativa-vlek  probeer  wat  te  sterk  was  en  my  'n  bietjie  te  angstig  gemaak  het,  so  ek  het
teruggegaan na die indica-vlek en dit het wondere verrig...Ek het dit vir 30 dae elke dag geneem
en moet dit nou eers vat as ek bietjie af begin voel...Dit het ook uitstekend gewerk vir my man
se diabetes en my pa se aanvalle en my vriend se kankers is in remissie ... Dit het werklik groot
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dinge in my lewe gedoen.Sterkte en ek hoop jy vind 'n soort wat goed vir jou werk.” Sara

“Absoluut.Dit is die enigste ding wat my gehelp het met Angs en PTSV.Ek het myself gespeen
van 4 anti-depressante voorskrifmedisyne (na tien jaar van eksperimentering met elke mier-
depressant wat beskikbaar is en nie een kon kry sonder aftakelende newe-effekte nie) en nie
meer  selfmedikasie  met  alkohol  nie.Ek  het  jare  lank  aan  angs  en  PTSD gely  na  'n  slegte
motorongeluk.in  2007.Ek  het  vir  4  jaar  nooit  gery  nie.Nou  terug werk  toe  ry  vir  Homecare
Agencyweer en is my lewe aan hierdie plant verskuldig.” Donna

“Dit  help  geweldig  met  depressie  wat  gepaard  gaan  met  chroniese  siektes.Ek  kon  nie
konsentreer om op hoërskool te bly nie, maar met dagga kon ek binne 6 maande by kollege
'opgradeer' vanaf Gr.9-12.Het geen idee hoekom ek nie PTSD het van jare se gewelddadige
fisiese mishandeling nie, behalwe dat ek gereeld cannabis gebruik het, so miskien het dit iets
daarmee te doen.Tel hierdie dinge?” Laurie

“Ja.Ek het aan ADHD, PTSD, depressie gely.Ek is nou op geen medikasie nie weens die olie.”
Jerissa

“Angs, paniekaanvalle en depressie.Blomme meer as olie.Rook Indica-blomme het die neiging
om die angs te vererger as ek in die middel van 'n goeie aanval is.Medisyne wat met olie
toegedien  is,  het  dit  egter  nog  nooit  gedoen  nie.Maak  nie  saak  van  watter  soort  die  olie
afkomstig is nie.” Sarah

“My pa is veearts en ly aan PTSV.Olie en knop help hom baie!” Jenny

“Dit help my dogter se angsaanvalle.Verminder frekwensie en intensiteit.” Suzanne

“Ek  het  bipolêre  versteuring,  PTSD  (geveg  in  1991  Koeweit)  en  ly  aan  angs  en
slapeloosheid.Cannabis het gehelp met al hierdie simptome en alhoewel dokters vir my sê dit
maak die simptome erger (bul-hokkie) weet ek vir 'n feit dat dit my gehelp het om beheer oor
myself te behou en baie beserings aan ander voorkom in baie moeilike tye .Ek sweer daarby.”
Adrian

"Dit  help beslis  om bi-polêr  te stabiliseer,  die medisyne wat jy by die dokter kry,  sal  jou óf
doodmaak óf jou sekslewe benadeel." Andrew

“Ek gebruik indica vir pyn en sativa vir my PTSD en angskwessies.Ek vind 'n mengsel van die
twee stamme balanseer my probleme en vertraag my hiperaktiwiteit tot 'n vlak wat keer dat ek 'n
gevaar vir myself is." Stuart

“Op  hierdie  tydstip  werk  ons  stadig  daaraan  om  sy  psigotropiese  middels  vir  bipolêr  te
verminder.Sy dokters is doodgesond daarteen.Ek sien die voorgeskrewe dwelms maak "mush"
van sy gedagtes.Ons het reeds ongelooflike sukses met RSO gehad so ons kyk nou hierna.

My man is bi-polêr  met sterk klem op manie.Vir  baie jare het  hy selfmedikasie met alkohol
geneem, maar toe hy 4 jaar gelede nugter geword het, het hy sedertdien die manie beveg.Slegs
die ontstellende verskeidenheid dwelms hou die manie weg.Maar dit laat hom ook lyk asof hy
Alzheimer's het.Selfmedikasie met die alkohol het vir baie jare gehelp, maar alkoholisme is 'n
probleem wat  ook hanteer  moet  word.Nou is  ons  net  keelvol  vir  die medisyne.So ek gaan
weereens reg in eie hande neem.

Op die medisyne is  sy lewenskwaliteit  nogal  suig.Om net  een van sy baie pille  per dag te
verminder maak 'n verskil (het sopas begin verminder so dit moet geleidelik wees uit vrees vir
maniese  aanval).Hy  is  vir  ongeveer  2,5  maande  op  RSO  vir  ander  probleme  met  die
ongelooflikste resultate.So nou voel ek veilig om sy meds stadig te verminder.Dit het gehelp om
dit moontlik te maak om nou hierdie ander gesondheidskwessie aan te val!” Deborah
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“Ek het dit vir 12 maande gebruik om van 'n chemiese stofverslawing af te kom.Dit het my nie
net gehelp om te slaap nie en dit het gehelp met die "handboek"-onttrekkingsimptome wat ek
ervaar het soos PTSD, depressie, angs en talle ander geestesgesondheidskwessies.Nodeloos
om te sê ek het probeer om die feit te deel dat THC en medibles my gesonde verstand en
geestesgesondheid min of meer bymekaar gehou het terwyl ek in behandeling was.” Chantelle

“Alkoholisme/Dwelmmisbruikkwessies moet as “kwalifiserende toestande” beskou word in state
met sulke mediese wette.Mediese Dagga het die lewens van baie alkoholiste gered.” Jim

"'n Ryskorrel wat 'n dag werd was vir ongeveer vyf maande het my angs en depressie absoluut
genees ... Dit is amper 2 jaar sedert die olie geneem is en geen terugkeer van simptome nie."
Daniël

“Ek  was  binne  'n  week  nadat  ek  die  olie  geneem  het  van  my  anti-depressante  anti-angs
medisyne en opiate af.Ek was in ernstige gevaar om my albasters te verloor dink ek.Goddank
vir feniks-trane.” Edie

"Help my depressie, en omdat ek ernstig gestremd is, ly ek met heelwat depressie weens 'n
gebrek aan aktiwiteit en pyn." Rick

“Ek het 'n slegte tydperk gehad nadat my seun gebore is, depressie ná afskeid en ek het albei
my ouers verloor.Cannabis was 'n God stuur!!" Loren

“Dit het my stres en angs geen einde gehelp oor die laaste paar jaar nie, eintlik gaan dit letterlik
vir 'n goeie tydperk weg.Geen medisyne het op dieselfde manier gewerk nie...” Stuart

“Dit help teen slaapverlies as gevolg van angs en paniekaanvalle in die nag as dit 1 uur voor
slaaptyd geneem word.Dit  is  'n verligting, enigiemand wat maande lank deur 'n gebrek aan
slaap gaan, weet hoe dreinerend dit is.Dit hou jou ook 'n goeie deel van die dag in 'n goeie kalm
bui.” Kat

"Het  my  gehelp  met  migraine-hoofpyne,  obsessiewe-kompulsiewe  versteuring,  angs,
onsekerheid, minderwaardigheidskompleks, som dit alles op, en dit het 'n depressiewe wese in
3 weke genees." Riddhi

“Kroniese  streskwessies  wat  hoë  bp  skep.My  stresvlakke  word  dadelik  deur  dagga
gekalmeer.Vaping help deur die slegte oomblikke.Ek beweeg net na eetbare produkte en die
nadeel van daardie metode is om te wag vir my stelsel om te absorbeer.Ek het genoeg oefening
gehad dat ek geduldig die halfuur kan wag en as dit ’n besonder gespanne oomblik is gaan ek
terug na my verdamper toe.” Andie

"Ek het 'n gebreekte rug en senuweeskade en dagga is die enigste medikasie wat my help om
te slaap en my dag te hanteer!" Leslie

“Dit help my om snags uit te val sodat ek baie vroeg kan opstaan vir werk.” Matt

Skaars of Nie-So-Algemene Siektes en Siektes
“Rick Simpson-olie maak jou opgewonde om wakker te word en te sien wat nog genees het.Ek
is nogal 'n obsessie daaroor.” Natalia

V.Hallo Rick/JB, het jy al ooit gehoor van 'n seldsame siekte Porfirie?Indien wel, het jy iemand
met RSO behandel en wat was die resultate?

A.Nee ek het nie.Maar te oordeel na wat ek daaroor gelees het, sien ek nie 'n rede hoekom die
olie dit nie moet help genees of onder beheer bring nie.Dit sal beslis help met simptome van
hierdie seldsame en beslis baie onaangename toestand.

Ek sal die protokol op ons webwerf volg, ek sal die olie eet en dit in setpille gebruik (so sal dit
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reg in die bloedstroom gaan).Ek sal die olie plaaslik in 'n tinktuur of salf gebruik vir veltoestande
(dit sal alle jeuk en ander ongemak wegneem).

Ek sal ten minste 60g oor twee of drie maande eet, ek sal geen chemikalieë gebruik nie, ek sal
bloot Rick Simpson se instruksies volg.As 60g dit nie genees of onder beheer sal bring nie, sal
ek nog 120g eet.En as dit nie bevredigende resultate sou bring nie, dan sal ek eenvoudig die
olie in my begin stamp, een twee drie gram per dag of selfs meer as ek dit kan neem, en ek sal
eenvoudig soveel eet as wat ek kan so vinnig as moontlik .Hoekom?Want wanneer die olie jou
nie  help  nie,  is  dit  heel  onwaarskynlik  dat  jy  enigiets  anders  sal  vind  wat  sal.Ook  moet
aggressiewe siektes aggressief behandel word.Beste wense, JB

“Dit is dalk grof, maar ek moet dit in elk geval net sê en ek is nie baie vir diskresie nie.So ek het
nog nie alles wat ek nodig het vir die olie nie maar baba treetjies sal daar kom.Ek het egter
hierdie aambei gehad wat altyd terugkom.Ek het drie kinders van 5,3,1 gehad en my eerste
baba geen aambeie nie my tweede baba net een aambei my derde wel dit was een aambei en
dit gaan weg en kom terug gaan weg en kom terug.Ek het alles onder die son gekoop, niks het
gewerk nie.So ek het gesê wat de hel.Ek het so 1/8 teelepel kief 1/4 teelepel klapperolie 'n
knippie  gedroogde  laventel  en  'n  knippie  gedroogde  kamille  en  twee  blaartjies  kruisement
geneem.Ek het dit alles saam gemaal.Ek het dit gister een keer toegepas binne sekondes, ek
het nie meer pyn gehad nie teen vanoggend het dit soos 'n afgeblaasde ballon gevoel.Ek het dit
weer toegepas, ek is seker in die volgende dag of twee sal dit heeltemal weg wees.In elk geval,
my punt is dat ek geld gespaar het deur dit tuis te behandel met wat ek vinniger en gesonder
gehad het as die regering se weergawe en die bewys daarvan dat cannabis mal genesende
kragte het en dink net as ek olie gebruik sou dit reeds weg wees.Nog een van my driejarige het
uit die trok geval ek het geen salf gehad nie, niks peroksied op my terwyl ons op reis was nie.So
ek het my konkoksie uitgehaal en 'n bietjie op haar knie geklap en teen die oggend het dit gelyk
asof die skurfte van 'n maand gelede was.Sê totsiens Neosporin siek spaar my pennies!Vrede
Liefde en Cannabis.” Moni

"Geagte mnr.Rick Simpson, laat ek eers sê my familie dink jy is ongelooflik, en ons wens ons
was nader aan jou dat ons jou kan help met jou wonderlike werk.Ek gebruik al 14 jaar mediese
cannabis vir chroniese pyn as gevolg van Politeïstiese Ovariale Sindroom en artritis.As gevolg
van die 10 jaar van apteek gifstowwe, was ek meer siek, het 90 pond opgetel en was gruwelik
verslaaf aan Dr voorgeskrewe Fentynol.Ek het 7 weke gelede met die olie begin, en al wat ek
kan sê is dat wonderwerke gebeur!Oor ses weke is my bloedsuiker nou beheer tot die punt dat
geen pille nodig is nie, ek het sonder moeite 28 pond verloor.Ek het paniekerig begin raak dat
ek sieker word, al het ek beter gevoel as ooit!Na baie toetse wat die Dokters laat kopkrap het,
en gesê het dit is 'n wonderwerk!Daar is nou nie net geen nuwe fibroïede, gewasse of massas
nie,  maar die voorheen teenwoordige fibroïede ens.  is WEG!Geen teken dat  die siekte ooit
teenwoordig was nie!Ek het nog toetse om te sien of dit ook weg is van die niere ook, maar ek
weet in my hart sal hulle ook weg wees.Dankie Rick Simpson, jy doen die Here se werk, God
seën jou soos hy my het, deur jou bladsy te vind.” Annie

“So goeie nuus JB & RICK!!!Ek was vandag dokters toe vir my toetsuitslae!My skildklier wat vir
22 jaar onderaktief en medikasie was, is nou ooraktief!Ek neem self net vir 'n maand voltyds
RSO in, ek vryf ook 'n tinktuur tot in my keel en verdamp RSO ook!Ek is so in ekstase bly
hieroor!Hy is 'n baie gawe dokter wat daar was en my deur al hierdie dinge ondersteun het en
goed weet, EK GEBRUIK IN WERKLIKHEID RSO OIL!Omdat hy die dokter is wat hy is, wil hy
steeds 'n  ultraklank op my skildklier  doen om te kyk vir  enige nodules!Wat  dink jy  van die
ultraklank?Ek gaan altyd hierdie olie vir die res van my dae met trots neem, dit voel reg, dit is
die hele punt reg!Voorskrifmedisyne is BOOS!Ek het ook baie ander gesondheidsprobleme wat
ek tans met hierdie wonderlike olie behandel!

Chiari Misvorming tipe 1 van die breinstam ook ek het erge karpale tonnel en nog baie meer!Ek
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is vandag 45 jaar jonk, voel nie almal geslaan en seer soos ek vroeër gevoel het nie!Het ek
genoem ek het ook 7 maande gelede 'n breinoperasie gehad en ek het sedert my operasie
geen verdowingsmiddels gebruik nie as gevolg van lewerversaking van die dwelms!Ek is werklik
'n bewys dat hierdie olie van GOD af is!Dit is al wat ons as medisyne moet inneem!Dankie JB
en Rick vir  alles wat  julle uit  die diepte van my hart  doen!Nie meer skildkliermedisyne nie,
YAY!!!!!!!!" Margene

-- Baie geluk, Margene.Wat die ultraklank betref, wel, ek dink jy weet die antwoord.Hoe minder
skanderings hoe beter, dis al wat ek kan sê.Ek persoonlik sal nie naby iemand gaan wat vir 22
jaar nie vir my van die olie sal vertel nie maar as jy dink daardie mense het nog iets om jou te
vertel,  praat  gerus  met  hulle,  naamlik  as  jy  regtig  belangstel  in  wat  hulle  te  sê  het  oor
medisyne.Maar dit is omtrent al wat ek hulle sou laat doen, net praat, op dié manier kan hulle
jou nie soveel seermaak as wat hulle sou nie, as hulle suksesvol was om jou te oortuig om 'n
paar pille van hul keuse in te neem.Bestewens en hou weg van diegene wat 22 jaar spandeer
het om jou verkeerde raad te gee.Wees bly dat jy hul “behandelings” oorleef het, ander was nie
so gelukkig nie.JB

“Ek het ook hipotiroïed (Graves Disease).Ons het dit 17 jaar gelede ontdek toe ek swanger was
en  my  dogter  15  weke  premmie  verlos  het  as  gevolg  daarvan  (ek  was  op  altesaam  14
farmaseutiese middels insluitend 3 narkotiese pynmedikasie vir erg gevorderde Degeneratiewe
Skyfsiekte in my laerug & Skoliose in my boonste ruggraat / hipertiroïed (Graves Disease) /
Diabetes (Tipe II) / Blue Sclera / Psoriase & Ekseem / Hipertensie / Nierprobleme / Rustelose
Been-sindroom (Ek het hierdie een mooi opgedoen as 'n newe-effek van 'n ander medicijn) /
Hoë cholesterolvlakke / oorgewig (het oor verloor 100 pond sedert ek van die skemerkelkie van
medisyne afgekom het ~ verlede somer) **EK DIEET NIE ** en het nog altyd gesond geëet,
insluitend  geen  rooivleis  nie  ~  organiese  groente  ens...daaglikse  versap  ens...16  jaar  van
onophoudelike pille-pop-medisyne wat nou daagliks NUL pille beloop!!!!

Ek neem ongeveer een kwart tot  net minder as die helfte van 'n gram per dag van my eie
tuisgemaakte  Rick  Simpson-olie  volgens  Rick  se  spesifieke  instruksies  ~  **EK  MOET
OPMERKING maak...MOENIE, EK HERHAAL MOENIE, GOEDKOOP UIT OP DIE KWALITEIT
VAN JOU BEGINMATERIALE > JOU OLIE WAT JY INNEEM MOET DESIGNLIK EN AMBER
VAN KLEUR WEES >> ANDERS IS DIT NIE VAN MEDISINSIESE EETBARE KWALITEIT**”
Michele

"Kan cannabisolie gebruik word om hondsdolheid te behandel?" Aami

-- Aami, ja, maar dit sal waarskynlik vereis om die pasiënt vir 'n geruime tyd in koma te plaas,
met baie hoë dosisse van die olie, veral in gevorderde gevalle.JB

“Ek het  gister  'n  bietjie  olie  vir  'n  vriendin van my gegee wat  waterpokkies  gekry het  deur
hospitaal toe te gaan.Ek het aan hierdie persoon voorgestel om 'n bietjie olyfolie op te warm, dit
in die RSO te meng en dan in die room wat hierdie persoon gebruik het.Hierdie persoon het net
vir my 'n boodskap gestuur om te sê: "Peter, ek kan jou nie sê hoe dankbaar ek is vir daardie
wonderlike olie nie!HOLY SHIT.Geen woord van 'n leuen nie: die mees boosaardige "pock" wat
ek het, die "ground zero" eerste een wat verskyn het wat die grootste en vieslikste gebly het die
hele tyd wat ek siek was - net opgedroog en die skurfte het SKOON afgekom binne ongeveer
twee uur nadat die olie toegedien is.Ek is 'n bekeerling!Heilige hel!Ek het dit oral op my kopvel
en die ergste kolle op my lyf gebruik - my hare lyk 'n bietjie vetterig, maar ek voel al soveel
beter.Dit is regtig wonderlik.SJOE!Dit vat nie veel om iemand van die waarheid te oortuig nie.”
Petrus

-- Dankie, Peter, welgedaan.Hennepsaadolie en RSO werk ook uitstekend.Baie olyfolie op die
mark word nie van olywe geproduseer nie, daar is nie genoeg olywe in die wêreld vir al die
"olyfolie" wat wêreldwyd geproduseer en verkoop word nie, so jou kanse om bedrieg te word is
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kleiner wanneer jy hennep saadolie koop .Boonop dring dit die vel binne en gaan ongeveer 'n
duim en half diep in die weefsel in, wat ook wonderlik is vir genesing.En dit is nie so vetterig
soos olyfolie nie.JB

“As disleksie nie op die lys is nie, moet dit miskien wees.Ek het 'n vermoë opgemerk om 100x
beter te spel as wat ek ooit  gedoen het voordat ek myself  van ander dinge genees het.Die
verskriklike newe-effek om myself  van tipe 2-diabetes te genees:  nie meer  artritis,  sciatica,
vetsug of disleksie nie.Hahaha!!” Petrus

“Dit is nie 'n kankerkuur of iets nie, maar ek wou vir Rick laat weet dat ek nou al amper 'n jaar
mank op my regterhak sit.Nie seker wat fout is daarmee nie en weet die dr sal vir my meds gee
wat ek nie gemaklik voel om te neem nie, so ek het maar pyn hanteer.Ons is onlangs aan RSO
voorgestel deur 'n vriend, Charles, en ons het dit begin maak.Die afgelope twee dae het ek die
olie 'n paar keer per dag ingeneem en vanoggend het ek wakker geword en was nie mank
nie.My man het dit dadelik opgemerk.Hy het kennis geneem dat die olie sy towerkrag moet
uitwerk!Dankie Rick Simpson![:)] Ek voel wonderlik!" H

--  Beste H,  dankie vir  die goeie  nuus,  ons hoor  altyd graag van hulle.Ek sou die olie  met
hennepsaadolie of olyfolie meng en 'n tinktuur maak en die olie ook plaaslik gebruik.Natuurlik is
die eet van die olie die sleutel tot die ware genesing en alle instruksies oor hoe om die olie te
gebruik is op ons webwerf.Beste wense, JB

“Ses dae gelede het ek twee mans met lewerkanker en diabetes gehelp.Een vriend, die chemo,
het sy mond, gebrand, lippe gebrand.Was op 225 pond nou 139, kon nie eet nie, slaap, baie
moeg.Wel, hy het my al baie oor die RSO gevra.Ek is altyd besig om hom op te voed.Ek is nou
al 6 maande op hom.Maar nadat sy twee neefs 6 maande terug gesterf het, beide Kanker, 1
Lewer brein.En skildklierkanker.Ek praat met albei families, hulle wou RSO probeer maar hulle
was bang die Regering vat hulle huise of gooi hom in die tronk.Albei is oorlede.SKEURBroers.

Maar hierdie manne is nou al 6 dae op RSO, ek het hom gaan kyk, soos ek hom belowe het.Hy
was verbaas hy kan weer eet en hy het gesê hy kan nie ophou eet nie.Dis 'n goeie ding.Want
toe hy die olie begin het, was hy bene.Het siek gelyk.Maar net na 6 dae...die seer mond was
weg.Hy het gesê: "Jy was reg, ek voel soveel beter." Hy het weer energie, baie daarvan.Hy het
so  goed  gelyk,  en  baie  kleur.RSO.Weereens  dankie  Rick  Simpson.Nog  'n  paar  gelukkige
kankerpasiënte.Leef en voel fantasties.Vrede, Liefde en Cannabis genees” Ron

“My  versorger  het  'n  pasiënt  wat  met  Lupus  en  kwikvergiftiging  regdeur  haar  liggaam
gediagnoseer word.Na omtrent 'n jaar tot dusver met die gebruik van haar tuisgemaakte olie,
het kwikvergiftiging heeltemal verdwyn en die Lupus is verdomp amper weg.Haarfollikels is elke
2  weke  geneem  om  presies  te  sien  wat  en  hoeveel  gifstowwe  in  haar  liggaam  is  vir  die
opdatering van haar sukses.Dit is regtig ongelooflik wat natuurlik genees kan word.Dit kos 'n
bietjie, maar steeds gesonder en 'n lewe werd!” Jesse

“Ek is met primêre myeloïede fibrose gediagnoseer, het medikasie gekry wat gehelp het, maar
nie tevrede was nie weens toenemende pyne en geen eetlus en dalende bloedtelling, groter
miltgrootte, slapeloosheid.Nadat ek hierdie medikasie vir een jaar geneem het en geen werklike
fundamentele verandering gevoel het nie, het ek besluit om RSO te probeer, slegs 1 maand op
die olie, my pyn is nie-bestaande nie, eetlus het teruggekeer, bloedtelling is aan die toeneem,
slaap soos 'n rots. Aguae

“Ek gebruik dit om my mediese anomalie te behandel … Verskeie hospitale in my area sê dit
behoort nie moontlik te wees nie … maar die RSO is ongelooflik … Ek verwerp 'n VP-shunt in
my  liggaam,  ek  het  'n  bindweefselsiekte  en  verskeie  ander  seldsames  probleme…  4
breinoperasies in 36 dae en ek het geweier om die dwelmmiddels te vul……uitsluitlik mediese
dagga, RSO en asemhaling… Ek het nog nooit in my lewe so vinnig genees nie… Selfs al wys
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my laboratoriums my liggaam is so deurmekaar, is my pyn eintlik nie so erg nie...” Katie

“Die dagga-olie genees my PCOS (polisistiese ovariale sindroom).Die meeste van my simptome
word beheer.Ek is van al 7 medikasie af wat ek daarvoor gehad het.Die perifere neuropatie wat
ek  gehad  het  is  weg  en  die  gevoel  is  terug  in  my  voete.My  metaboliese  sindroom  word
beheer.Ek is tot 130lbs gewigsverlies.

Die  baie  simptome van PCOS en Metaboliese sindroom is  weg:  Hormone is  gebalanseerd
(testosteroon te hoog op 180, nou af na 40).My insulienweerstandigheid (bloedsuiker) is onder
beheer.Leptienweerstand  (hormoon  wat  vertel  wanneer  jy  versadig  is)  word  beheer.Kry
maandelikse menstruasie na 15 jaar van ammenorhea (gebrek aan menstruasie) en anovulasie
(gebrek aan ovulasie).Diabetiese senuwee pyn weg.

My eetlus word beheer.Die olie het gehelp om oor suikerverslawing te kom.Verloor 120 lb in een
jaar (10 lbs/maand) - simptome van PCOS sluit in vetsug, bolyf-vetsug en probleme om gewig
te verloor.Die siste onder my arms en in my pols is weg.Artritis  maak selde seer en as dit
gebeur, beteken dit dat dit tyd is vir meer olie.

Die  Hidradenitis  Suppurativa  (vervormde  follikels,  sistiese  aknee,  swartkoppies)  word
beheer/verminder.Die  Acanthosis  nigricans  (donker  kolle  vel,  growwe  vel,  veletikette)  is
weg.Viscerale vet verloor onmiddellik (gevaarlike vet rondom die orgaanhart en lewer).Minder
aknee, siste en ingegroeide hare.Beter gelaatskleur (kleiner porieë, donker kringe om oë weg.)
Hirsutisme (ongewenste hare op vroue op hul gesig, nek, bors, rug en maag.)verminder maar
nie weg nie.Slaap beter dieper en deur die nag.Geen pyn meer van Heels Spurs en Plantar
Fasciitis nie.Geen hoofpyne meer nie. Intrakraniale hipertensie verlig, spier- en senuweepyn,
druk  in  skouers,  nek  en  agterkop  het  dramaties  verminder.Vertigo-agtige  simptome  van
konstante  duiseligheid  en  lighoofdigheid  is  weg.Gemoedskommelings  word  beheer.Geen
aambeie meer nie.

Die  Chroniese  seer  keel  (herhalende  seer  keel  van  suur  refluks)  is  genees  en  weg.(suur
terugvloei bly egter, aangesien voedsel dit daagliks beïnvloed).Seisoenale allergieë het verdwyn
(loperige/ gevulde neus, oortollige slym in die oggend, en jeukerige oë).Voedselallergieë het
verminder  (het  per  ongeluk  garnale  geëet,  reaksie  was stadiger  as  gewoonlik,  maar  moes
steeds benadryl neem).Verligting van rugpyn.Snellervinger weg.Prikkelbare dermsindroom IBS
simptome is  onder  beheer.Bloeddruk verlaag.Die litteken van toe ek  karpale  tonneloperasie
gehad het, het heeltemal genees.

Ek het 'n paar brandwonde genees met 'n kombinasie van cannabisolie en klapperolie.My kêrel
het sy hand erg verbrand en daar was geen teken daarvan 'n dag nadat hy die olie gebruik het
nie.My cholesterol is steeds hoog.Ek het wel deur 'n tydperk van ontgifting/herxing gegaan waar
ek  van  die  olie  moes  terugkom of  ek  sou  erger  herx.Ek  werk  my  pad  terug  na  dieselfde
dosis.Swak lewers loop in my familie en PCOS is verwant aan candida albicans en baie mense
moet  'n  herxheimer  reaksie hanteer  as  die  gis  deur  die lewer  oorverwerk word.Ek het  ook
oorgeskakel na organiese kos, en opgehou om verfynde suiker te eet, sodat dit ook deel van die
detoks kan wees.Dit lyk nie of die olie my cholesterol beïnvloed nie, maar hoe meer navorsing
ek doen, hoe meer sien ek dat cholesterol nie so erg is as wat mense dink nie, en solank daar
inflammasie  is  sal  daar  cholesterol  wees.Dit  is  die  liggaam  se  verdedigingsmeganisme
daarteen.So ek is nie bekommerd nie.” via Aamann

“My  seun  het  'n  seldsame  niersiekte  genaamd FSGS en  hy  gebruik  die  medisyne  vir  die
afgelope 2 jaar.Sy bloedwerk het altyd lae albumien getoon (proteïen word in die urine gemors
wat albumienvlakke in die bloed verlaag).Sedert hy die medisyne begin het (1/4 ryskorrelgrootte
in die PM) het sy bloedwerk so verbeter dat sy nefroloog verbaas is.Die laaste resultate wat
teruggekom het, het albumienvlakke van 'n 'normale' persoon getoon.Die nefroloog het gesê:
"Ek weet nie wat  jy doen nie,  maar hou so aan."  Met hierdie tipe niersiekte kan 'n pasiënt
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gewoonlik  binne  8  jaar  na  diagnose  oorplanting  verwag.My  seun  is  op  2-jarige  ouderdom
gediagnoseer en is nou amper 25.Hy het steeds albei sy niere en albei funksioneer soos 'n
'gesonde'  persoon  wat  nie  niersiekte  het  nie.Die  nefroloog  krap  sy  kop.Ons  sien  ook  'n
natuurgeneeskundige en het dit  die afgelope 17 jaar gedoen.Hy was ook 'n geweldige hulp
maar ek WEET dat die medisyne is wat die albumien uitset reggestel het.Daar is baie siektes
daar buite wat hiermee genees kan word en ek glo en weet werklik dat hierdie medisyne my en
my seun gehelp het.Dankie!!"

“Ons seun het Niemann Pick tipe C en ons gebruik Rick se oliemetode sedert 1 Feb.Ons het
gegaan van 15+ gemiddelde aanvalle per dag terwyl hy wakker was en ontelbaar terwyl hy
geslaap het na slegs 2 grand mal in die afgelope 56 dae.Ons begin nou klein fokale aanvalle
ervaar.Sal jy voorstel dat jy dalk 'n nuwe olie maak en die rasse verander?” Kevin

-- Ja, Kevin.

"Val jy by 'n ander hoë THC-stam of is dit ok om 'n hoë CBD-stam soos Harlequin met 'n ander
hoë THC-stam soos Candy Kush te meng?"

-- Ek sal twee aparte olies maak, ek wil nie my RSO met CBD verdun nie.Hoe kragtiger en
kalmerend, hoe beter sal dit as medisyne werk.JB

"Aangesien  jy  dit  al  'n  rukkie  doen,  sou  jy  voorstel  om  by  die  hoër  THC-olies  te  hou  in
teenstelling met die hoër CBD-olies?Ek wil nie die roete van Charlotte's Web gaan nie, want ons
het goeie resultate gesien in die hoër THC-stam wat ons gebruik het.Maar ek is nuuskierig oor
Harlekyn.Of isis dit te soortgelyk aan CW?”

--  Weereens,  Kevin,  ek  sou die  RSO maak van die  kragtigste en mees kalmerende indica
dominante stam wat ek kon kry.Dan sal ek miskien 'n hoë CBD-olie apart maak en dan sal ek
die pasiënt laat kies wat die beste vir hulle werk.In 'n ideale geval sal pasiënte uit honderde
soorte olies kan kies.Net soos in 'n wynwinkel - almal hou waarvan hulle hou en daar is geen
manier om te sê van watter wyn hulle die beste sal hou nie.

Herstel van sig
“Ek het net 'n paar aande gelede 'n bondel 'hennep-olie' gemaak en 'n bondel botter.Ek het 'n
breingewas pasiënt die olie gegee, voordat sy die olie geneem het, was sy amper blind, na 'n
maand  van  die  olie  geneem  het,  is  haar  sig  amper  heeltemal  herstel.Jy  sal  nie  dieselfde
resultate van botter kry nie.Jy kry medisinale resultate van botter, maar die olie is 'n baie meer
gekonsentreerde vorm van medisyne, en dit werk vir byna enigiets, goed is net ongelooflik."
Dion

“Modelings  geneem  is  om my ma  se  sig  te  herstel.Sy  is  wettig  blind  in  haar  linkeroog.’n
Besering het haar sonder ’n lens gelaat en verskeie operasies het haar met gloukoom gelaat.Sy
is nou al 'n jaar en 'n half op die RSO - gebruik dit daagliks.Sy het nooit agtergekom hoeveel sig
teruggekeer het totdat sy ooggrimering aangesit het nie.Sy is al 40 jaar blind in daardie oog, so
sy het haarself opgelei hoe om ooggrimering aan te smeer met haar oë toe.Dit was die enigste
manier waarop sy dit op haar goeie oog kon toepas, was om haar goeie oog toe te maak en
haar heeltemal blind te laat.Wel, die laaste keer toe sy haar goeie oog toegemaak het, het sy
eintlik uit haar blinde oog begin sien en fokus.Sy dra net by geleenthede grimering so sy is nie
presies seker hoe lank dit was voordat haar sig begin terugkom het nie, maar nadat sy meer as
'n jaar op die olie was, kan sy nou beelde, kleure uitmaak en selfs sekere goed lees haar slegte
oog!Ek het 'n sak Lays Chips omhoog gehou, en van oorkant die tafel kon sy lê lees.Sy dink as
sy 'n nuwe lens gehad het, sou haar sig heeltemal herstel word.Om 'n nuwe lens te kry moet sy
op 'n orgaanskenkerlys geplaas word- ek is nie seker haar versekering sal so iets dek nie so vir

- 170 -



eers-  Hierdie  olie  het  haar  'n  wonderwerk  gegee-  'n  wonder  van  sig  waar  daar  eens  net
duisternis was !So ek sou sê GEEN DRUPPELS NODIG - Net 'n bestendige voorraad!Begin
nou om jou kuur te plant!O ja, sy het OOK GEEN BEWYSE van GLAUKOMA nie!” Lindsay

“Ek gebruik cannabotter vir my gloukoom en dit  begin binne 10 minute werk.Die gevoellose
eiergevoel  in  my  oog  gaan  weg  en  maak  my  mistige  dubbelvisie  op.Ek  het  nog  nooit
liggaamspyn gehad nie so ek weet nie of dit vir pyn werk nie, maar ek is positief dat dit sou.Ek
is  47 en geen pyne nie,  miskien  is  dit  omdat  ek  al  canna  botter  gebruik.Ek het  nie  meer
Wellbutrin of Adderall nodig nie, cannabis het my depressie en ADD/ADHD genees.Dit help ook
my angs, dokter wou my op Klonopin sit.Hahahaha sjoe.” Rebecca

“Vandag het my pa, wat aan makulêre degenerasie ly en amper heeltemal blind in albei oë was,
weer  na  die  dokter  gegaan  nadat  hy  my  Phoenix-trane  vir  die  laaste  6  maande  geneem
het.Vandag was die dokters verbaas omdat sy visie wat niks gedoen het nie, maar vererger het,
begin verbeter het.Die senuweepunte het weer begin koppel en hy het vandag getoets met
20/20 in sy REGTEROOG.KANNABIS GENEES.Ek het vir hom Phoenix Tears gegee wat ek by
Rick Simpson geleer het om te maak.Dit is 'n baie goeie dag.Dit bewys die krag van Cannabis.”
Gregg

“OK, so ek dink die meeste van ons lesers het gewoond geraak aan die feit dat hennepolie
kanker  genees,  veral  wanneer  dit  behoorlik  geproduseer  en  gebruik  word  en  wanneer  die
pasiënt  Rick  Simpson se instruksies  volg.Dan het  jy  gesien hoe ek aangaan oor  diabetes,
artritis, Crohn's, MS en allerhande ander siektes.Sommige het dit al oorgekom en weet dat die
olie waarskynlik regtig 'n kuur is, of dit lyk ten minste so, sommige het nie.Toe het ons vorendag
gekom met die behandeling van brandwonde en die verwydering van ou littekens -- maklik om
te bewys,  baie het  dit  gedoen.Toe sê ons die olie  laat  hare weer  op bles kolle  groei  – en
ditdoen.Toe het ons erektiele disfunksies genoem en baie het gedink dit was oor die top.Maar
wag totdat jy hierdie getuigskrif lees:

“Ek het 2 ouers wat hul getuienisse op band nodig het!My ma kry haar werf terug in haar blinde
oog, (nadat sy op die olie was) kan sy nou eintlik kleure en vorms sien selfs met haar goeie oog
toe en my Pa het sy diabetes genees.” Lindsay

-- Dankie, Lindsay Bunn Rogers, hierdie een het ons dag gemaak.Al wat ek kan sê is dat haar
sig waarskynlik nog beter gaan word, en ek sal ook aanbeveel dat sy die olie ook in setpille
gebruik.Setpille vir oogtoestande?Natuurlik.JB"

“Ek neem RSO al meer as 'n jaar vir kanker... dit krimp nie net my gewasse nie, maar my visie
het van 'n -650 tot -400 verbeter.My oogdokter kon nie glo hoeveel my visie verbeter het nie.Ek
moes nou al twee keer my bril vervang.” Debby

Diere - Getuigskrifte
“Het ons bul mastiff genees.Hy is amper 11 maande gelede 4 maande gegee om te lewe nadat
hy met hemangiosarkoom gediagnoseer is!So bly ons het Rick Simpson en dagga-olie gekry!”
Amanda

“Ek het geen idee gehad van medisinale cannabis nie.Ons 14-jarige hond is baie gehoorsaam
en jy kan 'n steak op die vloer sit, die kamer verlaat, en sy sal nie daaraan raak nie, tensy jy sê
ok.Wel, daar was 'n bietjie infusie botter wat vir 'n paar minute langs die vuur sag geword het,
en Dusty Dog moes geweet het dis goed, want sy het baie geëet!Dit was ongeveer 30 sterk
menslike dosisse in een sitting.Ek het nogal sleg gevoel, veral toe haar bene meegegee het en
sy in 'n semi-koma gegly het.Ek het by haar gebly en suikerwater in haar mond spuit vir die
volgende twee dae, toe word sy wakker, kots groen kots op, het 'n groot groen kak gedoen,
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geskud,  en is  sedertdien soos 'n  nuwe hond.Sy was soos 'n  hondjie.Aanvanklik  het  ek dit
neergelê  op  gelukkig  wees om te  lewe,  maar  dit  was meer  as  dit.Dit  was asof  iemand 'n
fabrieksinstelling op haar gedoen het.Dit is wat ons na medisinale eienskappe laat kyk het en
die Rick Simpson-verhaal ontdek het.” Adam

“Sommige kind se limfoom T-sel CLCT-1 kanker is WEG!

Ons sal slegs elke drie weke veearts toe gaan vir toetse vir CBC's om kalsiumvlakke te meet en
FNA om  rooi-wit  bloedtelling  vir  kanker  t-selle  te  monitor.Sy  het  nie  meer  voorgeskrewe
medisyne nodig nie, maar ons sal haar vir die res van haar lewe op die Rick Simpson Oil hou
wat die kanker genees het.Ons is ’n Dankbare Familie.” Een of ander kind

“My hond het osteosarkoom (beenkanker).Ek het sy been 'n week gelede geamputeer, en hy
moet oor 'n week met chemo begin.Met sy kanker versprei dit gewoonlik na die longe, 95% van
honde sterf binne 'n jaar aan longkanker.As dit jou hond was, sou jy die olie nou begin en nog
steeds die chemo doen, of geen chemo en reguit olie?Vir mense begin jy met 'n ryskorrel, met
'n hond van 70 lb, sal jy twee keer per dag met 'n 3de daarvan begin?Dankie dat jy dit gelees
het en ek wag gretig op jou antwoord.” Eda

“Eda, die olie het ons dierbare hond Sophie gered.Sy was besig om te sterf.Gee jou hond die
olie so gou moontlik ...Chemo sal haar doodmaak.Gebede saam met jou...” Brewster

“Ek het  my hond se gewas op sy oor  behandel  met  RSO...Dit  was GROOT en nou is  dit
WEG!!!!” Andrea

“My  hond  het  'n  gewas  gehad  wat  die  veearts  nie  wou  opereer  nie!!Dit  het  aanhoudend
oopgekloof en besmet geraak.Ek het my RSO-olie gemeng met kokosolie gebruik en daagliks
topies toegedien totdat die gewas verdwyn het.Geen groei binne of buite my seuntjie nie!!” Boris

“Ons het drie bontbabas, ouderdomme 10, 9 en 8 jaar oud, wat ek daagliks met RSO as 'n
voorkomende maatreël medikasie gee.Ek het ook hul verskeie sere & aktuele letsels met groot
sukses behandel.Dankie Rick!” Virginia

“Ek het sopas baie goeie nuus oor my vriende se hond gekry wat ek net moes deel!'n Paar
maande gelede het haar pitbull Maximus 'n gewas in een van sy agterpote gehad wat buite
beheer gegroei het.Die Veearts het vir my vriendin gesê sy moet meer as 3000000 betaal om sy
been te laat amputeer, anders sal dit versprei en hy sal binne 'n jaar sterf.Dit was so 4 maande
gelede.Destyds, toe ek haar status oor sy beplande operasie sien, het ek vir haar 'n boodskap
gestuur en voorgestel om hom eerder Cannabis-olie te voed.Sy het gedink sy sal die natuurlike
behandeling probeer voordat sy iets drasties en onomkeerbaar soos amputasie doen.Gelukkig
vir  haar  (en  Maximus)  het  sy  reeds  'n  Cannabis-kaart  gehad  aangesien  sy  in  Kalifornië
woon.So, sy het na 'n Cannabis dispensary gegaan en 'n paar opgetel.Sy het hom 1 druppel
olie omtrent so groot soos 'n ertjie gevoer, twee keer per dag saam met sy maaltye.Sy het
dadelik gesê sy het  agtergekom hy het  minder pyn en voel baie gemakliker.Boonop het  sy
eetgewoontes dadelik na normaal teruggekeer.Na 'n paar weke kon hy selfs hardloop sonder
om mank te loop, so sy het sy operasie gekanselleer en by die natuurlike behandeling gehou.Sy
het  net  vandag  by  die  huis  gekom  van  'n  veearts  ondersoek,  en  uitgevind  dat  sy  gewas
HEELTEMAL WEG  is.Geen  spoor  van  die  gewas  is  agtergelaat  nie.Die  veearts  was  baie
geskok toe sy hom vertel hoe sy hom genees het.

FYI: Dit is die 3de hond waarvan ek weet wat deur Cannabis-olie gered is.Ek ken ook baie
mense wat ook gered is.As jy NOG dink Cannabis genees nie kanker nie, dan het jy nie aandag
gegee nie.Ek ken nou al jare die waarheid, en ek het nog nooit iemand, dier of mens, gevind
wat Cannabis-olie nie daarin kon red nie.” Lara

“Ek het ’n buurman wat gewasse binne ’n maand suksesvol in sy hond verwyder het deur die
medisyne  vir  haar  te  voer.Gaan  voort  en  ja,  baie  klein  dosisse,  want  Rick  het  gesê  hul
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metabolisme is baie hoog, so hulle word baie vinniger beter as ons.” Covey

“Ja, dit sal jou hond help.My hond het aanvalle gehad, maar nie een nadat ek hom op die olie
begin het nie!” Shelagh

“Ons gebruik dit  om gloukoom van ons geliefde bassethonde te behandel.Sy is 12 en haar
oogdruklesing was tussen 60 en 70 en hulle het gesê hulle sal dalk die oog moet verwyder as
dit by 80 kom, so ons het die olie oor die laaste paar maande begin gebruik en haar jongste
oogdruktoets het SLEGS 8 gemeet! !!Dit is onder 'n normale oogdrukvlak en die oogdokter stem
saam dat dit goed gedokumenteer is in die behandeling van gloukoom.Ons gee haar net 'n baie
klein penkop hoeveelheid daagliks en enigiets groter word sy regtig gestenig maar slaap net
lekker en jy kan die oogverbetering sien wanneer sy wakker word.Die olie het my ook gehelp
om Warfarin bloedverdunningsmedisyne af te kry wat ek so gehaat het en dit ook daagliks te
neem en nooit beter gevoel nie en kombineer met GMO vrye dieet waar moontlik en algemene
goeie eet & bietjie oefening en ek is regtig 'n nuwe mens.Krag aan hierdie AMAZING Oil en
bedank Rick en almal wat hierdie wonderlike genesende plant bevorder.” Dekaan

“GOD SEËN JB en Rick Simpson vir  julle lojaliteit teenoor die mense wat julle die nodigste
het.Ek sal my eie maak wanneer ek kan om die mense wat ek ken, te help wat dit desperaat
nodig het.My dogter  het  'n  bietjie  gemaak van trim vir  'n  gewas op haar  hond.Vier  dae se
gebruik  het  sy  gesê  dit  lyk  of  dit  gaan  afval.Ek  wag  nog  vir  finale  uitslae.GOD  voor  'n
CHEMIKUS!” Greg

“Ongelooflike storie!Ek maak en neem RSO vir  gesondheidsonderhoud aangesien my gesin
baie kanker gehad het.Ek het dit vir my honde begin gee en hulle het albei klein gewasse en my
Shetland-skaaphond het Discoid Lupus, ’n vorm van hondelupus.Dit is ongelooflik!Oor 'n paar
weke het een van die hond se gewasse met 70% gekrimp en die ander hond met lupus doen
ongelooflik!Vir  die  eerste  keer  in  jare  is  haar  rooi,  geswelde  en  pynlike  neus  besig  om te
genees!Ek het al voorskrifte, steroïede, dieet probeer en niks het gehelp nie.Die RSO genees
my hond se lupus, ek weet dit kan mense ook help!♥♥♥ “Ashley

“Seën  IEMAND  wat  diere  genees!!Ek  het  BEIDE  my  honde  van  kanker
genees.Baarmoederkanker op een.Velkanker aan die ander kant.ALBEI is heeltemal genees.En
ek genees ook massiewe 3de graad brandwonde op my linkerarm met die RSO.SEËN RS &
JB!!!!!!” Kabouter

“Ek het my hond veearts toe geneem omdat hy mank geloop het.Die dokter het x-strale geneem
en dit vir my gewys (ek het die massa in sy skouer gesien) en vir my gesê hy het omtrent twee
weke.Hulle het hom op baie pynmedisyne gesit en dit het hom so siek gemaak en ek dink hy
het goed gesien en gehoor.

In elk geval maak 'n vriend van my lekkergoedsuiers met THC-olie, so ek het die pynmedisyne
gestop en elke 4 uur vir hom 'n 1/4 van die suier gegee en hy het uitstekend gevaar hy het selfs
weer begin eet.Lang storie kort, het hom 2 weke later teruggeneem en hulle het weer x-strale
geneem en dit was weg die dokter het gesê hy het nog nooit so iets gesien nie...Ek sal foto
post...DIE OLIE WERK REGTIG...GEEN BULLSH___” Tammy

“Sonder jou en jou kennis sou ek nie vriende en ander mense in desperate nood kon help
nie.Dit is so 'n goeie gevoel van binne as jy sien hoe jy hulle gehelp het.Hou aan om die inligting
te versprei, ek sal.Dit help selfs met my hond se artritis.Het hom binne 2 dae laat mank loop.”
Kristal

“Ek  het  'n  kankergewas  op  my  hond  Ellie  se  gesig  verwyder.Sy  is  toevallig  my  beste
vriendin.Drie woorde om Rick te beskryf...onselfsugtige progressiewe leier.”

“Soos Rick weet, het ons die RSO op ons honde en perde saam met onsself gebruik.Dit lyk vir
ons  asof  diere  baie  meer  respondente  as  mense is.Ons  skryf  dit  toe  aan  nie  net  hoeveel
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reseptore hulle het nie, hulle is werklik ’n onskuldige pasiënt.” Brewster

“Ek het my hond snags met omtrent die helfte van ’n grootte van ’n ryskorrel per dag begin
totdat sy daaraan gewoond geraak het.Wees bewus daarvan dit sal die hond slaperig maak en
dit kan hulle woelig maak, maar soos JB gesê het, reageer hulle vinnig daarop.Ek het haar
behandel  vir  'n  gewas  direk  op  die  gewas  self  sowel  as  om  dit  2  keer  daagliks  vir  haar
mondelings te gee en dit het in minder as 'n maand gewerk, gewas is weg.Sterkte!" Phoenix

"Die beste manier is om dit op hul tong af te vee - sommige honde hou van die smaak - dit kan
hulle kalmeer en dalk selfs urinêre inkontinensie veroorsaak, so moenie bekommerd wees dat
dit goed gaan met hulle nie.Vir die honde is 'n rou vleis & bene dieet ook ideaal en sal help teen
die kanker.Kry ook ’n homeopatiese veearts.” Whitney

“Albei my honde kry daagliks olie (onderhoud).As dit gevaarlik was vir honde, sou 'n hond wat
ongeveer 1,5 gram olie eet sonder enige vorige ondervinding, 'n paar ernstige newe-effekte
gehad het  behalwe om te slaap en die bed te piepie.Uit  die 5 honde wat  ek met  die olie
behandel  het,  het  elkeen  van  hulle  meer  energie  gehad  en  positief  op  die  behandeling
gereageer.Hulle het gewissel in ouderdom van 4 maande tot 10 jaar, en behandel enigiets van
snye tot kanker.Dit is die enigste medisyne wat my honde kry, ek gebruik 'n holistiese veearts en
sy is agter my om hulle daarmee te behandel.

Ek het elke hond (20 lbs tot 80 lbs) begin met ongeveer 'n 1/4 korrel rys per dosis.Net soos
mense, het hulle almal verskillende toleransies, maar ek het geen behoefte gesien om met 'n
laer  dosis  dan  dit  te  begin  nie.Die  ergste  wat  sal  gebeur  is  hulle  sal  hoog  word,  as  hulle
ongemaklik lyk, gaan lê net saam met hulle, hulle sal ontspan omdat jy ontspanne is en hulle sal
gaan  slaap.Wanneer  hulle  dan  wakker  word,  sal  hulle  vol  energie  wees,  dit  was  in
ooreenstemming met elke hond.Die dosisse kan redelik vinnig verhoog word, elke paar dae.

As die honde nie gehou het van wat hulle hieruit ervaar het nie, dan sou hulle nie die lekkernye
of  kos  neem  wat  ek  dit  opsit  nie.Dit  lyk  asof  hulle  geen  probleem  het  om  rondom  hul
druiwepitekstrak te eet nie, om dit in hul bakke te laat, maar die stukkie kos met die olie daarop
word nooit agtergelaat nie.” Jay

''n Paar jaar gelede het ek meer en meer verwysings na 'Rick Simpson Oil' begin sien en omdat
ek 'n jarelange Cannabis-gebruiker was, was ek meer as geïnteresseerd.Gedurende hierdie tyd
het ons ons Golden Retriever verloor aan 'n bloedgebore kanker genaamd Hemangiosarcoma
wat  bekend  is  dat  Goldens  kry.Dit  het  haar  3  weke  na  die  diagnose  deur  ons  veearts
doodgemaak.'n Nare vinnige kanker op sy beste.

Gedurende hierdie tyd het ek en my vrou RSO begin maak en gebruik, as 'n manier om beide
my veelvuldige sklerose en haar  spinale  senuweeskade te beheer.Een van ons vriende se
Golden Retrieverskielik redelik siek geword, en is gediagnoseer met Hemangiosarcoma, en 2
weke maksimum gegee om te lewe deur die Vet.Ek het met die eienaars geraadpleeg, en ons
het begin om die hond, Betty, met RSO ongeveer een "ryskorrel" grootte dosis per dag met kos
te doseer.

Binne 3 tot 5 dae was sy nie net OP en OOR nie, maar eintlik weer hardloop en speel.Sy jaag
heeldag haar meesters Bergfiets oor die plaaslike grondpaadjies, en lyk gesonder as wat sy nog
ooit  was.Met  haar  herbesoek aan die veearts  was hy aanvanklik  verward weens sy vorige
diagnose en  het  verwag dat  sy  vinnig  sou vrek,  soos al  die  ander  diere  wat  hy  behoorlik
gediagnoseer het.Hy het toe 'n onmiddellike on-gesig gemaak en verklaar dat hy NATUIGLIK
haar toestand verkeerd gediagnoseer het,  maar toe hy van haar behandeling met die RSO
vertel het, het hy die idee gepoep en gesê daar is geen mediese bewys van die doeltreffendheid
daarvan nie.Sy weiering om in 'n  werklike "Miracle of  Medicine"  te glo,  is 'n bewys van sy
lidmaatskap in die Society of Hardheaded Non-Believers [Dokters].

Die RSO het 'n dramatiese effek op my MS gehadsoos bewys deur voortdurende toetse wat ek
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doen  om  tred  te  hou  met  die  siektes  se  vordering  [rekenaarspeletjies,  dieselfde  speletjie,
dieselfde weergawe, verskillende jaar, doen dit eintlik vinniger en meer akkuraat].Ek het gewig
verloor,  en  is  gesonder  as  ooit,  nadat  ek  heeltemal  opgehou het  met  al  die  farmaseutiese
middels wat die mediese mense my al 15 jaar lank gebruik het.En, miskien nie 'n direkte gevolg
VAN, maar nietemin het ek krag gekry deur die gebruik VAN RSO, NA 50 JAAR se rooktabak
kon ek uiteindelik, 60 dae gelede, my laaste sigaret uitsteek, en al die asbakkies uitgooi.Ek is
BAIE TROTS op daardie feit, en dankbaar vir die krag wat RSO my gegee het om my daaglikse
demone te bestry.Die wêreld stink egter nou meer!!!!!Ook, die sowat $250 per maand wat aan
tabak bestee word, kan nou gebruik word vir voedsel van hoër gehalte, en 'n beter graad van
LEWE.Dankie Rick en JB.Jy het my gesin se lewe ten goede verander!!!!!Ek was mal oor jou
boek!!!” Merk

"My kat het 1/4 -1/3 korrelrys 2-3 keer per dag gekry om sy chroniese inflammatoriese UTI te
behandel wanneer verskeie rondtes vloeistowwe, antibiotika en medisyne nie kon nie, hom ook
op 'n rou dieet geplaas het en hy het nie gehad nie dit kom weer voor.Natuurlik vir kanker sal jy
'n hoër dosis gebruik.Oor die algemeen probeer ek die dosis vind wat hulle blykbaar nie te veel
drasties  beïnvloed nie  -  dit  sal  hulle  nooit  seermaak nie,  maar  'n  eienaar  sal  slaperigheid,
inkontinensie, moontlik 'n bietjie dronkenskap opmerk.In kanker gee jy natuurlik nie om nie -
werk hulle net so vinnig as wat jy kan op tot hoër dosisse progressief.

Dit is vir "instandhouding" - byvoorbeeld my hond wat 'n oog van gloukoom verwyder het (en dit
AWESOME doen)  het  'n  risiko dat  haar ander oog gloukoom gaan,  so ek doseer  haar  ten
minste twee keer per dag met 'n bietjie olie en het 'n goeie dosis wat nie die inkontinensie ens
veroorsaak nie maar sy kry steeds haar olie.Ek het haar meer geneem voor die oog enuc vir
pyn.Ek  voel  regtig  dat  die  olie  haar  meer  gehelp  het  as  konvensionele  pynmedikasie  na
operasie ook - die 1ste dag of 2 het sy 1-2 dosisse veearts rx'd pynmedikasie gehad, toe het ek
na slegs RSO gegaan, die dag na haar operasie het sy reeds wou weer bal speel en was & is 'n
gelukkige meisie.Chloe sal eintlik die RSO van my vinger af lek - anders as my kat wat dit
haat.LOL (…)

Ek vind nie  dat  RSO angs by  diere  veroorsaak nie  –  ligsensitiwiteit  kan met  hoër  dosisse
opgemerk word.

Ek het  selfs RSO op my fret  gebruik  -  hy was baie oud en het  eendag baie swak wakker
geword, miskien het hy 'n beroerte gehad.Ek het vir hom klein dosisse RSO deur die dag gegee
om hom net aan die slaap te hou - daardie aand het dit gelyk of hy wakker geword het - sy kop
geskud en opgetree soos my honde doen wanneer hulle cannabis eet,  ek het hom net laat
slaap en gedink wat sy liggaam ook al gaan doen doen ten minste hy het nie pyn of lyding nie -
ek  het  'n  halwe  idee  gehad  hy  sou  wakker  word  ok  -  ongelukkig  is  hy  oorlede  maar  sy
lewenskwaliteit tot daardie laaste dag was wonderlik so ek voel die RSO het hom die beste
laaste dag gegee moontlik.Ek weet hy het nie pyn gehad nie en hy het baie rustig geslaap en ek
weet dit was nie te veel RSO nie aangesien hy soggens en vroegmiddag gedoseer is toe niks
en ek het hom baie laat gekyk die aand hy het net geslaap - hy kon wakker word, maar hy wou
net slaap.” Whitney

--  Beste  lewenskwaliteit  tot  op  die  einde,  dit  is  wat  ook  baie  saak maak wanneer  die  olie
betrokke is.Dankie, JB

“Ek is seker jy  het  hierdie vraag al  voorheen beantwoord.Wat is die aanbevole dosis  vir  'n
Engelse Mastiff-hond wat ongeveer 135 pond weeg?Hy het 'n baie groot groei in sy liesarea.Dit
lyk soos 'n 3de balsak om eerlik te wees.Hy is omtrent 12 jaar oud en ek wil graag sien of RSO-
behandeling hierdie groei sal hanteer.Dankie!”

-- Janette, dit is basies altyd dieselfde, jy begin met klein dosisse ('n halwe ryskorrel of minder,
1-2-5 mg) drie keer per dag, kyk hoe die pasiënt reageer en dan verhoog jy die dosis elke vier
dae of elke keer as jy die hond/pasiënt die olie gee.Dan hou jy hulle op 'n gram per dag totdat
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hulle 100% genees is en dan maak jy seker dat hulle voortgaan om onderhoudsdosisse te
eet.JB

“Gister  Chloe,  my  8-jarige  gesteriliseerde  vroulike  Heeler  foksterriër  is  gediagnoseer  met
gloukoom in een oog.Die druk was baie hoog in haar 1 oog en sy kan permanent blind wees
daarin.Ons het noodbehandeling met IV-vloeistowwe en mannitol gedoen en sy is op 'n paar
medisyne.Die druk het ietwat afgeneem, maar nie baie nie, en sy geniet nie nou die aanpassing
by die lewe halfblind nie.Ek wil haar met die RSO behandel aangesien dit ongelooflik was vir my
bf en my eie pyn en ek glo regtig in die olie en die stories wat mense hier vertel is ongelooflik.Ek
wil nie hê Chloe moet uiteindelik gloukoom in die ander oog kry nie en ek wil enigiets wat ek kan
in die aangetaste oog genees.Ek verstaan baie troeteldiere is deur die olie gehelp en ek sal so
bly wees as Chloe haar visie of selfs 'n bietjie visie in die aangetaste oog kan herstel...Dankie
vir enige hulp of raad!” Whitney

-- Whitney, kry haar eenvoudig op die olie.Sommige olies is beter vir gloukoom as ander.Die
maklikste manier om uit te vind hoe effektief dit kan wees, is om 'n dosis te neem en haar oë
soggens dop te hou.As hulle skoon is, soek 'n ander ras of kombinasie van stamme.As jy baie
goed het  om skoon te maak,  is  dit  heel  waarskynlik  'n  goeie  druk om intraokulêre druk  te
verlaag.Beste wense, JB

“Dankie JB!Gister het ek gedink ons maak ongelooflike vordering, die oog was helder (ek het
heeldag goop uit hulle getrek) & die pupil was nie heeltemal verwyd nie en alhoewel dit nie by
die ander oog se pupil pas nie, het ek gedink dit reageer op lig, maar vanoggend lyk dit weer
alles bewolk.Miskien in die helder lig soos gister  sal  dit  beter  lyk...Hoeveel en hoe gereeld
beveel jy aan dat ek haar doseer?Tot dusver het ek 'n baie klein ertjiegrootte dosis gedoen, sy
is net 30# en dit lyk asof dit haar affekteer, hierdie honde het altyd daarvan gehou om stingels
en blare of kake te eet, die rook te kry, ens. sodat ek kan sê wanneer sy geraak word deur die
olie  ook  en  dit  lyk  of  dit  haar  'n  bietjie  affekteer  soos  wanneer  sy  stingels  geëet  het,  dit
bekommer my egter nie, ek voel nogal asof dit beteken dit 'werk'.” Whitney

-- Whitney, ek sal dit twee of drie keer per dag vir haar met iets goeds gee.Hoe meer jy in haar
kry en hoe vinniger, hoe beter.Al moet sy vir 'n dag of twee slaap, wie gee om.'n Bietjie hennep-
geïnduseerde koma kan nie seermaak nie.JB

"Klink vir  my goed!Ek sal dit  vandag doen.Sy was gister ook nogal gesonk.Dankie vir  so 'n
vinnige reaksie JB!" Whitney

“My vriende se 1/2 wolf 1/2 husky was mal daaroor om hasj te eet en wanneer hy 'n potplant in
sy sitkamer gehad het, het die poep dit opgepas.Hulle moes hom met lekkernye omkoop om
hom daarvan weg te kry.Ek voel  baie meer wilde diere was dagga-eters as wat  ons dink.”
Petrus

“My boston terrier/ mopshond steel myne as ek dit nie wegsteek nie!!LOL...lyk soos 'n bobble-
kop as sy daarmee wegkom.” Sarah

“My put is ook lief vir die onkruid!Ek knip, sy is net daar en bedel vir die blare...” Melody

“My husky steel my oliekolwyntjies enige kans wat sy kry...Ek is redelik seker sy weet watter
effekdit het haar ook...Miskien is dit omdat ek al my voorraad vir haar gegee het om aan te kou
toe sy ’n hondjie was.” Brian

"Diere weet wat hulle nodig het en sal gebruik wat hulle nodig het - slim!" Sheri

"Begin egter in klein dosisse, te veel en hulle kry lus en los spierbeheer." Zac

"My hond het gister 'n deel van 'n plant geëet, want hy het geweet dit sal sy maag help nadat hy
oorskiet hoender-etevet in gekry het en 'n klomp daarvan geëet het, het sy baie gepas en later
opgegooi en toe gemaklik gerus.Raai wat was in haar kots -- potblare.Slim hond.” Donna
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"Dink  dit  was  terug  in  die  70's  FDA het  die  eerste  keer  berig  dat  cannabis  kankerselle
doodmaak ...al wat ek weet is dit lyk of my kat se maagkanker weg is, sy eet nou lekker, sit
gewig aan en hardloop rond soos 'n nuwe katjie...” Tony

“Ek gee my 19-jarige kat gemaalde gedekarboksiliseerde cannabis sedert Desember 2011.Sy
was baie lusteloos, loperige agterstewe, tekens van katseniliteit ...'n kennis wat by 'n veearts
gewerk het, het voorgestel ek gee haar 1/4 aspirien, 1/4 t metamucil ...het dit vir 'n paar dae
gedoen en toe besluit om die cannabis te probeer ...Ek strooi elke paar dae 'n klein hoeveelheid
in haar nat kos...sy is steeds by ons!!!” Lori

“Ja, ek het my kat in Junie van kanker genees, toe die veearts gesê het om hom neer te sit.Het
hom net die Olie gevoer, en binne 10 dae was die noodlottige gewas weg!Die veearts het gesê
dit was ’n wonderwerk!” Charlie

"Ek het 'n kliënt gehad wat haar kat se gewas behandel het en dieselfde ding het gebeur - dit
het net dadelik uitgekom en niks anders as 'n blink nuwe vel agtergelaat nie." Sita

“Jy voer die olie vir 'n kat, net soos 'n mens dit ...>EET!Ek het my 14-jarige kat genees van 'n
gewas in sy mond deur hom vir 'n week en 'n half Cannabis-olie te voer ...toe POEF!...>WEG!
My veearts het gesê: "Wonderwerke gebeur wel."

-- Hy was reg, Charlie, wonderwerke gebeur onverwags dikwels in die teenwoordigheid van die
olie.Dankie en beste wense vir jou en jou kat.JB

"My 12-jarige laboratorium het dieselfde probleem gehad met knoppe wat groei en artritis, sy
neem die Simpson-olie vir 6+ maande en sy het amper 20 pond verloor (sy was oorgewig) en
voel soveel beter en kom soveel makliker oor die weg.Haar gewasse is ook weg!Ek is nie seker
hoeveel sy nou neem nie, maar dit is meer as 3 ryskorrels groot.” Andrea

“JB, ons het vir haar verskeie bondels gemaak aangesien ons elke 2 maande vir haar ’n nuwe
bondel maak, aangesien sy 1cc/dag neem.Ons het 2 verskillende stamme gebruik.Sy gebruik
tans dieselfde groep wat my kat se kanker genees het.” Charlie

“Rick,  ek  moet  jou  bedank.My  geliefde  kat  van  14  jaar  is  op  1  Junie  gediagnoseer  met
plaveiselkarsinoom.Ek het hom in EEN WEEK met die RSO genees!Die veearts sê dit  is 'n
wonderwerk.Ek  het  hom op  8  Junie  teruggeneem na  hom  toe  en  hy  het  my  gevra  of  dit
dieselfde kat is, want die gewas in sy mond was amper weg en hy het ten volle verwag dat ek
terug is vir hom om hom neer te sit.Nou is hy amper heeltemal herstel.Ek is baie lief vir hom en
moes jou bedank dat jy deel hoe om die medisyne GRATIS reg te maak!”

“My kat is verlede Junie gediagnoseer met 'n 'vinniggroeiende, aggressiewe, onbehandelbare,
onopereerbare' vorm van kanker, 'n plaveiselkarsinoom in sy septum, wat so lelik is soos dit
klink.Hy is maksimum 1-3 maande gegee, en my veearts het saggies voorgestel ek 'laat hom
nou gaan'.Ek het gehuil, daaroor gedink en besluit ek kan net nie sien hoe hy sterf nie.Ek het
aanlyn gegaan en ontdek dat  daar  baie  geneesmiddels  vir  kanker  is.Het  vir  hom 'n aantal
aanvullings begin gee, ens.Dit gaan goed met hom, maar die kanker het steeds gegroei en sy
asemhaling beïnvloed.Die gewas het uiteindelik na die ander kant van sy neus begin groei, en
in Desember het hy begin afdraand.Ek het gedink, goed, dit is nou tyd.

Toe ontdek ek cannabis en hoe dit kanker kan doodmaak.Lang storie kort, Ted neem die RSO
sedert Desember nou.Dit was 'n bietjie van 'n situasie in die begin om 'n korrekte piepklein dosis
te kry, want hy is 'n kat.En baie kleiner as 'n mens.Hy slaap BAIE beter, sy asemhaling is beter
as hy slaap, sy eetlus het teruggekom, alhoewel nie na wat dit was nie.Dit is alles 'n reis aan die
gang en ek weet nie hoe dit gaan eindig nie.

Dit lyk egter of die gewas plat raak, hoewel baie stadig.Ek dink as dit nie so 'n nare kanker was
nie, sou hy waarskynlik maande gelede genees gewees het.My veearts is verheug en beïndruk
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met hoe dit met hom gaan.So ek vat dit maar dag vir dag en is bly dat die meeste van daardie
dae na goeie dae lyk.Sy maksimum vervaldatum was verlede September so dit gaan goed met
hom.” Anne-Marie

“Jaaa!!!!Ek het ook 'n cannabiskatjie.Hoëgraadse dagga-olie het my gered om $4800 aan die
veeartse te betaal om te slag ...ek bedoel uh...doen 'n operasie op my kat se oor om 'n gewas te
verwyder.Hoera vir Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

“RSO-agtige stof het 'n hond van 40 lb se lewe gered -- 'n etiel-onttrekte olie wat andersins
identies is aan RSO wat gebruik word om my hond te red wat die 'buurman se anti-vriesmiddel
gedrink het nie.Die veearts het oor die telefoon gesê sy is klaar, te laat, en sal waarskynlik nie
die 40 minute se ry oorleef om genadedood te word nie, en ek is aangeraai om haar gemaklik te
maak.

My lojale metgesel het om die mond geskuim, het gereeld aanvalle gehad, was erg oorverhit, en
die keel was so opgeswel dat sy skaars kon asemhaal, en het in en uit sy bewussyn verval.
Beslis  sterwend,  geen  twyfel  nie.Ek  het  probeer  om  haar  deurgang  uit  hierdie  wêreld  te
vergemaklik, ek het 'n 1/2 gram olie in 'n teelepel botter verhit en dit letterlik met my vinger in
haar keel afgedruk en 'n opening in haar geswelde keel gedruk.Binne tien minute het sy nie
meer mondskuim nie, haar koors het gebreek, sy haal normaal asem, alle stuiptrekkings en
aanvalle het opgehou.

Sy het gretig water gedrink, toe vir 12 uur gaan slaap en in oënskynlik perfekte toestand wakker
geword, gehardloop en gespeel binne minute nadat sy wakker geword het.Ek het my veearts
vertel en haar gevra om die gebeurtenis in 'n gevallestudie te publiseer, en sy het geweier en
beweer dat cannabis giftig is vir honde! Alan

“Ek het ’n hond met wie dieselfde ding gebeur het.Sy het 'n Tumor so groot soos 'n sagtebal op
haar bors gehad met al die vel op haar bors ontsteek.3 veeartse het haar 6 weke gegee as ek
hier in pyn laat leef.Een het die kak in die naald laat optrek gereed om haar dood te maak.Ek
het haar huis toe gebring en 3 dae na die behandeling begin het dit gespring.Twee dae later
was sy terug na haarself en gelukkig.” Ryk

“Ons gebruik dit op ons 14-jarige chihuahua wat aanvalle kry.'n Paar maande gelede het ons
gedink sy gaan nie lank hou nie, so ek het gedink hoekom nie 'n bietjie olie probeer nie?Binne 'n
dag was sy soos 'n heel nuwe hond!Sy het beter geëet en het lus gevoel en wou speel!Hierdie
goed werk regtig vir baie dinge!” Mindy

“Ons  het  'n  hondjie  ontvang  wat  deur  'n  baie  groot  mens  vertrap  is.Sy  is  'n  speelgoed-
chihuahua, sy het 'n vier by vier duim-rand gehad wat haar hele onderste helfte bedek het.Sy
het baie sleg geword en begin koud word, so ek het besluit om die trane te probeer kan haar nie
te veel seermaak nie.

Toe ek haar die eerste keer gedoseer het, kon sy skaars haar kop beweeg.Ek is egter baie bly
om jou te vertel dat sy na 'n week van trane drie keer per dag 'n gelukkige, gesonde en yippy
klein boudjie is.Dankie Rick en JB dat hulle ons aan die waarheid blootgestel het.Ek en my vrou
glo die trane het haar gered.

Laat ons nie vergeet dat ek 'n speelgoed-chihuahua wat minder as 'n pond was, met 'n gram
RSO 3 keer per dag gedoseer het nie.Dit is 3 gram per dag vir 'n hondjie wat minder as 'n pond
geweeg het en by die dood se deur was omdat 'n seuntjie wat meer as 300 pond weeg, getrap
het.As dagga wel giftig was, sou kaimana nie steeds by ons wees nie, moerig hardloop en vir
onkruidrook spring.” Josua

“Ek gebruik dit op my honde.Maar heelwat minder as wat ons op onsself sou gebruik.Ek het 'n
12-jarigewat omgery is en haar heup moes verwyder word, nie vervang nie...verwyder!4 weke
in...Geen litteken van die operasie nie, loop, steeds slap, maar kom net goed oor die weg en ek
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het die olie gebruik in plaas van pynmedisyne...werk uitstekend!” Dolly

“Gee  dit  vir  ons  destydse  13-jarige  om  haar  te  help  met  artritis  in  haar  agterbene  en
heupe...verrassing,  ons  het  ook  nie  net  'n  veerkragtige  hond  gekry  nie  maar  ook  4
hondjies.Geen  manier  dat  sy  nog  'n  liter  moes  kon  hê  nie,  en  almal  is  gesond  en  doen
uitstekend!Hou van RSO!” Julie

"My hond het 'n velprobleem gehad ('n uitslag wat veroorsaak het dat hy sy pels uitskeur) en 'n
herhalende oorinfeksie.Ek het  nie RSO gehad nie, maar het  hom 'n tinktuur gegee wat my
vriend gemaak het.Sy pels het teruggegroei en die oorinfeksie het opgeklaar.As die tinktuur so
goed gewerk het, dink ek met die RSO kan ek hom heeltemal genees.So ek sou sê dat ja, RSO
sal op 'n hond se kanker werk so goed soos dit op mense doen.Seën jou Rick en jy ook, JB.”

-- Dankie, Bette.Jou denke is logies en korrek.Diere het 'n vinniger metabolisme, en dus genees
die olie hulle baie vinniger as wat dit mense genees.Dit is 'n plesier om diere met die olie te
genees, hulle neem dit graag.JB

“Ek is ook lief vir my boelies.Smokey is steeds met ons vir die van julle wat wonder.Fase 4
massasel kan nie 'n boelie keer nie.Veral as hy op die olie is.Vir die lewe nou.Baie respek.”
Bocaj

“Ek gebruik dit op my honde.Net heelwat minder as wat ons sou.Ek het 'n 12-jarige wat omgery
is en haar heup moes verwyder.Nie vervang nie...verwyder!4 weke in...Geen litteken van die
operasie nie, loop, steeds slap, maar kom goed oor die weg en ek het die olie gebruik in plaas
van pynmedisyne...Dit het puik gewerk!(...) Ek het 'n 9-jarige Rotty wat hartwurms, verskriklike
allergieë,  baie  lae  energie  het  en  sy  hare  op  sy  stert  verloor.Begin  hom  vandag
daarmee...Sopas 'n  10-jarige Chihuahua gered wat  3 gewasse het  en ek weet  dit  sal  haar
regmaak!!!" Dolly

“Ons hond het ingekom met 'n groot traan op haar neus.Ons bly op 'n plaas so onseker hoe dit
gebeur het.Skoongemaak uitgewonde en gevul sny met RSO.Sy het gaan slaap.Die wond het
heeltemal genees.En ja, baie water gedrink.Nog een vir Rick!!” By

“RSO OIL Hondebeskuitjies en met aktuele salf op die kankersere op haar been was dit ½ die
grootte van 'n dollarbiljet.Sy het begin huil om op te staan  en haar skudding was erg.Ek het
geweet RSO sou werk ...Die volgende dag het sy opgestaan sonder huil en skud en sy hardloop
'n  paar  dae  later  in  die  tuin  rond  met  haar  maatjie  Nugget,  rat  terrier.Dit  was  6  maande
gelede.Sy is nou soos 'n 6 jaar oue hond, nie 12 jaar nie.Dit is een van soveel stories wat ek die
afgelope 2 jaar gesien het.

My  storie  is  baie  langer...RSO het  my lewe gered.Geen opiate  meer  nie.En  baie  min  pyn
meeste kere.Dankie Rick Simpson...Vrede vir jou." Ron

“Ek het 'n ander vriend van my behandel, hy is 'n Jack Russell-terriër met 'n groot gewas op sy
agterkant. 'Dr Jay het gesê hy het dit al duisend keer gesien en dit is nie goed vir die reun as dit
eers opgemerk word nie..Wel ek het vir hom druppels RSO begin gee asook ek het RSO op die
gewas gesit.Ek het gedink hy sou oor 'n paar dae weg wees.Soos ek hierdie selfde gewas
voorheen op 'n vriend se hond gesien het.Hy is 'n paar dae later oorlede.

Wel, Nugget vaar goed, die gewas is plat op die vel en geen kleur daaraan nie.Dit het regtig
nare swart, persrooi en bloeiend gelyk.Binne een dag was die kraak op die gewas die helfte van
die grootte twee dae later heeltemal weg en opgehou bloeding is oorgekap.Dit was twee weke
gelede.Hy is op 1/2 ga dag en neem dit goed.Die eerste paar dae baie geslaap, nou kom hy
verby,  lek  dit  op,  en  dit  gaan  goed  met  hom.Geen  wankelrige  bene  nie,  Nugget  vaar
uitstekend.Ek glo ek het die Kanker betyds gevang.Die gewas krimp vinnig en hy is 'n nuwe
hond.Weereens baie speels.Weereens dankie Rick S.” Ron
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“Ek  dink  hoofstroommense  het  gebreinspoel  en  die  farmaseutiese  maatskappye  hetmeeste
mense  eet  uit  hul  hande,  gierige  mense.Hulle  sal  heel  waarskynlik  nooit  cannabis  in  die
hospitaal of deur enige Westerse medisynedokter gebruik nie.As dit nie gepatenteer kan word
nie, sal dit nie geld maak vir die farmaseutiese maatskappye nie.Gelukkig woon ek in Kalifornië
waar dit aanvaar en omhels word.

Ek het verlede maand my eerste groep RSO gemaak.Ek het dit aan albei my honde gegee
aangesien  hulle  albei  klein  gewasse  het,  asook  my  Shetland-skaaphond  het  'n  vorm  van
hondelupus.Nie net het een van die gewasse binne 'n paar weke met 50% gekrimp nie, maar dit
lyk of hulle albei meer energie het gedurende die dag en hulle slaap baie goed in die nag.En dit
blyk selfs dat dit my Shetland Sheepdog met haar lupus help.Ek gee hulle 'n klein ryskorrel
grootte RSO met 'n lekkerny.Ek sit ook die RSO direk op haar neus aangesien die lupus dit
wegvreet.Oor 'n week lyk haar neus die beste wat dit in ten minste 4 jaar gehad het!

Ek het onlangs 'n gesigroom met 'n paar RSO ook gemaak, ek onthou hoe Rick daaroor in sy
boek gepraat het.Ek is mal daaroor!My vel lyk elke dag gladder en gladder.Ek neem dit selfs
mondelings self as 'n voorkomende middel.

Ek het onlangs 'n goedaardige Giant Cell Tumor van die Tendon Sheath uit my dyspier laat
sny.Dit was die grootte van 'n lemoen en dit was om my sciatic gedraai.My dokter het gesê dit is
'n baie skaars gewas en nie seker hoekom dit opgedaag het nie.Ek het die olie vir ongeveer drie
weke geneem voor die operasie.Ek kan nie wag om die finale patologieverslag terug te kry met
die meting van die gewas nie.Ek dink regtig dit het gekrimp van die RSO!

Dankie  Rick  dat  jy  jou  lewe aan hierdie  saak gewy het,  ek  weet  saam kan ons 'n  verskil
maak.Mense wat besig is om hulself te "genees" moet al hul mediese rekords versamel en die
woord versprei.Ek dink dat as daar genoeg bewyse met goeie dokumentasie is dat ons 'n kans
kan staan om eendag die hoofstroom van die kankerdodende voordele van RSO te kan bewys
en oortuig.

Weereens dankie Rick.Dit is mense soos jy wat my geloof in die mensdom gee.Hou jou geloof
en vasberadenheid aan die gang, en weet dat jou passie baie genees het en gelowiges uit baie
mense gemaak het.Jy is pragtig." Ashley

“Nog 'n storie om by die boek te voeg!My ruin het gegly en geval (ek kan net aanneem, ek het
nie  gesien wat  gebeur  het  nie)  en altwee  sy  hakke  geskeur.'n  Hoek  op 'n  perd  is  nie  die
maklikste  ding  om toe  te  draai  en  skoon  te  hou  nie,  om die  waarheid  te  sê,  dit  is  eintlik
nutteloos!Jy kan die duurste wraps koop en hulle gly nog steeds aan die wond.Na so 4 dae van
sy hokkies toegedraai het, het ek moed opgegee.Dit het niks gehelp toe ek die verbande van sy
wonde moes aftrek terwyl ek met 'n waterslang geweek het om dit sag te maak nie.Hy was nie
gelukkig nie, ek ook nie, die arme ou nie!!Ek het gedraai na die enigste ding wat ek weet om
enigiets te genees ...RSO!Ons het 'n fles 'oorskiet' RSO wat ons plaaslik of in ons pyp gebruik
om ons te help slaap.Ek het daardie kruik gegryp en na die hakke gegaan!!Ek het sy hoessere
met die olie gesmeer.Het hulle toegedraai en vir die beste gehoop.Die oggend het gekom, die
wraps was op die stalletjievloer (geen verrassing nie) en my eerste gedagte was, wel, dit was 'n
mors van RSO!Maar by verdere inspeksie was die RSO steeds aan die hessere vasgegom en
het tot  'n teeragtige stof verhard, wat 'n versperring vir  vlieë geskep het en om die sere te
seël.Ek het dit gelos.Het nie probeer herwikkel of iets nie.Volgende dag ... dieselfde ding.

Dit was ten minste 4 dae voor ek enigiets aan sy hakke moes oordoen, want die olie het so 'n
wonderlike pleister gemaak!

Vandag is omtrent week 3 van sy besering, ek het sy hakke gespuit en dit het my 'n goeie 1/2
uur geneem om die ou RSO van die hakke af te kry, wat die nuut geneesde/gedebridede vel
daaronder ontbloot.Ek het die RSO weer toegepas en ons sal sien wat nog 4 dae vir ons kry.Ek
sal verseker foto's opgelaai en deel.
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Dankie  Rick  --  Het  jy  gedink  toe jy  jou  eerste  RSO-groep  gemaak het  dat  dit  selfs  in  die
perdewêreld sou oorloop?Jy is ongelooflik!!" Heather

-- Dankie, Heather.Die olie doen wonders vir perde, net soos dit wondere doen vir alle ander
diere.Elke perde-eienaar moet 'n emmer olie byderhand hê vir hul perde.Jy weet hoe dit met
hulle gaan – jy weet nooit hoe hulle jou gaan verras nie.JB

“My hond het beenkanker gehad.Ek het al die behandelings geweier wat die veearts vir my
gesê het om te doen, selfs sy skouer en been verwyder.Ek is meegedeel dat hy 2 weke het en
baie pynmedikasie gekry het.Hulle het hom so siek gemaak en hy het kak gesien.

Het 'n vriend gebel en suiers van die olie gekry.Ek het dit  vir hom gegee vir pyn en dit het
uitstekend gewerk.Hy kon nie voorheen loop nie.

Wel, 'n maand later kon die dokter nie glo hy is nog hier nie en het nog x-strale gedoen en DIE
KANKER IS WEG...As jy wil sal ek die voor en na x-strale gaan haal en dit vir jou plaas.Dit is
regte HEMP DOOR KANKER...” Tammy

“JB, verlede jaar is vir my gesê my perd het 3 maande om te lewe, cannabis het haar aan die
lewe gehou, maar ek het net vir haar blare gevoer aangesien ek hoendervleis is om RSO te
maak.Ek was van plan om dit te doen, toe het Jeannie Herer, wat my maat is sedert graad 8,
my laat belowe om dit NIE te doen voordat iemand hier by my is nie, want ek is 'n kluisenaar en
hou daarvan.In elk geval net die blare het al behalwe een gewas laat verdwyn en jy sal nooit
weet sy het melanoom nie.Sy was veronderstel om verlede Julie 2011 te sterf.Sy is gesond en
gelukkig maar word kwaad as ek geen pot het om haar elke oggend te voer nie.Dankie die
goeie heer ek ken 'n paar versorgers in my area wat produk vir haar skenk!Ek gaan 'n bietjie
spog en sê Jack Herer het my in sy laaste hersiene boek bedank dat ek 'n vryheidsvegter is, ek
skree nou al meer as 40 jaar oor die goeie van dagga!Ons sal die stryd wen, ek dink dit is dalk
in sig!Hoop hoop!” JoAnn

-- Mooi een, JoAnn.Moenie haar kwaad maak en die RSO vir haar maak nie, dit is nie so moeilik
of gevaarlik soos dit lyk nie en jy kan probeer om dit met sê 'n ons of twee te maak en jou
selfvertroue so op te bou.Beste wense, JB

“Dieselfde uitkoms vir my kat!!!Maar ek het steeds die gewas chirurgies laat verwyder.Dit was 3-
4  jaar  gelede.Geen  heropkoms  van  enige  gewasse  nie!Sy  het  haar  16steverjaar  volgende
maand!Ek het geweet daar is meer aan "onkruid" as om partytjie te hou! Ryan

"Het kanker in my 16-jarige kat se oog genees." Dan

V.Liewe vriende, hoop dit vind julle goed.Ek gee my 8-jarige, 40 lb. hond RSO vir die gewasse
wat aan die regterkant  van sy lyf  groei.Vandag is  sy eerste dag van behandeling en hy is
uitgeslaan en slaap.Ek het vir hom omtrent die hoeveelheid van 'n ryskorrel gegee.Is dit te veel?
Vir hoe lank en hoe gereeld sal jy aanbeveel dat ek vir hom die olie gee?Ek is self op die
olie.Soos  die  tyd  verbygaan  raak  ek  meer  en  meer  gewoond  aan  die  “hoogte”.  Ek  moet
volgende maand geopereer word en ek beplan om RSO te gebruik vir my pyn en herstel.As ek
dit kan doen, sal ek vir die res van my lewe daaraan wees.Seënwense en Baie Dankie

A.Katherine, ek sal die operasie uitstel indien enigsins moontlik totdat jy sê 180g van die olie eet
teen 'n gram per dag (of meer) in drie dosisse.Gee die hond die helfte daarvan as jy dink hy is
nie gemaklik met wat hy nou gekry het nie.Slaap is deel van die genesingsproses, dit is niks om
oor bekommerd te wees nie en dit is 'n teken dat die olie kalmeermiddel is, en dit is wat jy wil
hê.Hoe kragtiger en kalmerend, hoe beter.Beste wense, JB

“Hallo Jindrich!Ek het op 9 Julie met jou gepraat oor my seun se troeteldierrot (1,5 j/o) wat 'n
gewas wat uitsteek agter haar regtervoorbeen (ongeveer 1 duim in deursnee) gehad het.Ek het
RSO 3 keer per dag vir haar begin gee en 1 week later was die gewas skaars sigbaar.2 weke
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later was dit weg!Ek het aangehou om haar 3 keer per dag 'n dosis te gee en haar suster kry
ook 'n onderhoudsdosis.Hulle is albei baie gelukkig en ek wil namens hulle en my gesin baie
dankie sê aan Rick en jouself  vir  die verskaffing van die belangrikste inligting wat  daar is!
Cannabis genees kanker!”

“Stuur vir jou die opdatering van my hond wat met beenkanker gediagnoseer word.1 Junie is dit
sewe  maande,  laaste  x-strale  wys  geen  verspreiding  na  die  longe  nie.Hulle  het  wel  'n
ongeskonde breuk naby die gewasplek in die been gekry, hulle weet nie wat om daarvan te
maak nie.Normaalweg moet  hierdie  honde  wat  'n  breek  het,  hulle  neersit.Hulle  het  tot  die
gevolgtrekking  gekom  dat  die  maandelikse  infusies  van  die  middel  genaamd  Zometa  dit
ongeskonde hou, sodat hulle haar in die verhoor sal voortsit terwyl sy maandelikse infusies van
Zometa sal ontvang.Maar geen kanker het versprei nie en hulle kan nie die gewas optel wat 7
maande gelede daar was nie.Het net gedink jy sal graag wil weet.Hierdie aggressiewe kanker
neem gewoonlik die hond se lewe binne 4-6 maande na diagnose.Hier is sy, 7 maande, GEEN
kanker versprei nie.’n Ongeskonde fraktuur, maar loop steeds asof niks fout is nie.” Linda

“Na 9 weke het die velkankers op my hond HEELTEMAL verdwyn!!Onderhoudsdosis nou vir die
res van sy lewe.Wat ek voel nou nie net vir hom gemakliker sal wees nie, maar ook 'n langer
lewe.SEËN RS & JB!!>;-)” Groen

"My hond het goed gevaar in die begin met 'n speldkopgrootte om te begin, en toe vermeerder
totdat sy 1-2 rysgrootte stukke geneem het.Sy is 80lb pit.Ongelukkig is die olie wat ek kan kry
nie 'n hoog genoeg persentasie (82%) nie, so alhoewel dit haar eetlus verbeter het, haar artritis
gehelp het, haar pels en vel verbeter het, het dit nie haar snotneus gehelp nie, wat waarskynlik
neuskanker is.As iemand hier in WA is en 'n 90+% olie het, sal ek met graagte daarvoor skenk.”
Oorlewing

-- Probeer om die olie ook plaaslik op haar neus aan te smeer, en probeer dalk om 'n bietjie op
haar neus te kry met 'n Q-punt of iets soortgelyks, as sy jou nie daarvoor byt nie.Jy kan ook
probeer om die olie in 'n oond wat op 130°Celsius gestel is vir ongeveer 'n uur te sit en dit so
meer gekonsentreerd/kragtig probeer maak.Of wees geduldig en gee die olie meer tyd.” JB

“My hond het 3 weke gehad om te lewe.Massaselgewasse regoor sy rasegte pitbullliggaam...Na
3 weke krimp die gewasse op die ISO/RSO.Ek sweer.Hy het homself al 'n paar keer gepiepie en
dronk opgetree, maar ek het geweet dit was ten goede.Hy is nog steeds daarop.Selfs wanneer
hulle verdwyn, gaan ek hom steeds sy medies maak.Lief vir jou, JB en Rick.” Bocaj

“Gee nou al vir 4 weke vir my 14-jarige Pit die olie vir kanker.Sy word soms 'n bietjie 'twitchy' en
dronk as ek haar te veel gee,  maar as die effekte opraak,  slaap sy soos 'n hondjie.Sy het
geweier om veeartsmedisyne te neem, so ons het eerder olie gekry.Nog vroeë dae, maar ek
teken haar vordering aan.Dit het haar omtrent ’n week geneem om aan die olie gewoond te raak
en weer ’n eetlus te ontwikkel.Ek is jaloers, want ons kan op hierdie stadium net die olie vir haar
bekostig.Hou van almal se mooi stories!” Janine

“Het jou hond newe-effekte gehad?Wil my hond ook op hê.Hy is ’n brak.” Marie

“Geen newe-effekte nie.Sy het, soos honde doen wanneer hulle gras kou of enigiets om te help
met  kokhaling,  om  hulself  skoon  te  maak.Niemand  (troeteldiere  ingesluit)  selfmedikeer  op
enigiets wat negatiewe newe-effekte gee nie.Ons is eenvoudig nie gebou om so te werk nie.”
Tielman

“Het  my  hond  se  lewe  gered  van  'n  outo-immuun  siekte  waaraan  steroïede  ophou  werk
het.Geen newe-effekte!” John

"Ek het die uitwerking eerstehands gesien van 'n hond wat RSO neem ...Vir die eerste paar dae
was Ruby ('n  12-jarige  hond)  nog steeds siek  en het  'n  bietjie  gebewe,  kommerwekkende
simptome  as  jy  skepties  oor  die  onderwerp  is,  maar  ek  kan  jou  verseker  1  maand  in
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behandeling en die hond bons vol lewe rond hardloop trappe op spring op die bed en stoele vol
energie heeltyd weer baie speels.Oë was vroeër waterig en het 'n grys bedekking, nou is hulle
heeltemal terug na normaal.Ruby het 'n taamlike groot groeisel aan die binnekant van haar
been gehad wat al jare daar was en nou nadat hy olie geëet het, het dit amper afgeval!!!Danksy
Rick Simpson xxx seën hierdie olie, dit werk regtig, hoekom is daar GEEN getuigskrifte om te sê
dit doen nie ..?” Brett

“Vandag  is  dag  3  vir  ’n  behandeling  op  my  hond  met  RSO  (Rick  Simpson  Oil)  wat  ’n
daggakonsentraat is vir medisinale behandeling vir baie ernstige kwale.Sy is 13 jaar oud en
omtrent 7maande gelede het sy iets gekry wat haar uiters snotigheid, groot slym veroorsaak het
en sommige dae was sy lusteloos.Het dit aanlyn opgesoek, gesê "kennelhoes of hondeverkoue"
so ek het 'n bietjie antibiotika hier gehad en haar op 'n kursus begin.Het glad nie gehelp nie, so
ons het haar veearts toe geneem.

Natuurlik wou hulle bloedwerk, x-strale en slymsifting doen.Ongeveer 500 in veearts rekeninge,
ek het geweier, so ons het haar op 'n breë antibiotika begin wat ook nie in 'n maand daaraan
geraak  het  nie.Het  haar  teruggeneem  en  nog  twee  sterker  antibiotika  gekry,  'n  maand
godsdienstig daarop gegaan.Het ook nie daaraan geraak nie!

So  toe  probeer  die  veearts  'n  swamdodermedikasie...HET  NOG  NIE  AAN  HAAR  SIEKTE
AANRAAK NIE!!Dit  is  moeilik  om te bepaal wat geregverdig is om aan 'n 13-jarige hond te
bestee...So ek het alle medikasie so 'n maand gelede gestaak om haar liggaam te laat herstel
en het haar net 3 dae gelede op RSO begin, 'n totaal van 6 dosisse en sy is 'n totaal nuwe
hond!

Geen snot, geen hoes nie, sy het die munchies en oor die algemeen het ons 'n OPMERKENDE
verbetering  gesien.Ongelooflik  regtig.Uit  my  persoonlike  ervaring  kan  ek  getuig  dat  dit  'n
wonderlike surrealistiese medikasie is.Dankie uit die diepte van my hart!” Oorlewing

“My bokser soek my om die rook te vang.Sy is gevang waar sy oor ons wierook staan  en
probeer om die buzz ook te vang ...sy leer nie alle rook is vriendelik nie.Hoop jou hondjie kry
gou die olie ervaar!!” Augustus

“Ek het 'n 13 jaar oue goue Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) en sy het so erg
gehuil omdat haar heupe haar so seergemaak het omdat sy duidelik artritis gehad het (ou hond
+ hardehoutvloere) en my Pa en broer het geweier om haar veearts toe te neem, so ek het
eerder vir my hond 'n sak van 40$ gekoop en wanneer sy begin seer voel, het ek haar 'n bietjie
opgerook en sy het soos 'n hondjie opgetree.Geen gekerm, gekerm nie, sy het geen probleem
gehad om rond te loop of dinge te doen nie en sy sou rustig slaap.

Sy het ook in hierdie tyd 'n gewas gehad.Ek het uiteindelik my pa oortuig om haar veearts toe te
neem (ek het gesê as sy van kant gemaak moet word dan sal ons maar ek wil 'n VETS opinie
hê voor ons 'n afspraak maak) ons kom daar en sy ondersoek my hond.Aan die einde van die
afspraak het sy gesê dat sy die gesondste hond was wat sy nog op haar ouderdom gesien het!

Sy het MINOR artritis en het gesê sy het geen idee hoe dit nie veel erger is nie en haar gewas
wat die grootte van 'n baseball was?Ja, dit was nou die grootte van 'n kougombal!Sy het gesê
dat die artritis-medikasie wat sy opgesit is, moet help om haar inhoud te hou, dit was $150 vir 'n
30 dae voorskrif en dit het KAK gedoen.Ek het selfs opgehou om haar op te rook om te sien of
die medikasie die moeite werd is.Nope.Sy het baklei om hulle te vat, haar hardlywig gemaak, en
sy het die hele tyd pyn gehad!

Met die onkruid sou sy reguit na my toe kom sit en daar geweet het wat sy kry en was mal
daaroor!Het haar gewas gehelp om te verdwyn, het seker gemaak haar artritis is skaars iets tot
die punt dat ek haar skaars ooit hoef op te rook, want dit pla haar nie naastenby die helfte van
die hoeveelheid wat dit was voordat ek haar opgerook het nie.Dagga is 'n wonderplant en het
my honde se lewe langer en gesonder gemaak!Ek sal enigiets vir my dogtertjie doen!Sy is my
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trots en vreugde!” Bethany

"My hond  is  'n  13-jarige  Belgiese  Herder.'n  Paar  jaar  gelede  het  'n  klein  knop  aan  sy  sy
verskyn.Dit  het  'n  paar  maande  gelede  skielik  in  'n  kommerwekkende  tempo  begin
groei.Ongelukkig is kanker by hom gediagnoseer...en nie net die een knop nie.By ondersoek het
hy baie gehad.Hy het ook ander probleme gehad...Hoofsaaklik artritis en heupdisfasie.Chirurgie
was nie 'n opsie nie, want dit was te betwyfel dat hy die narkose sou oorleef.Ek kon dit nie
verdra om te sien hoe hy ly nie...hy kon skaars loop en het opgehou eet.Ek het besluit om vir
hom dagga-olie te probeer gee as 'n laaste poging om hom te help.Ek en my maat Pat het vir
hom 'n klein hoeveelheid (ongeveer die grootte van 'n ryskorrel) op 'n koekie gegee.Dit het hom
regtig geraak...hy was onvas op sy voete en het ure lank geslaap.

Ons het die dosis oor die volgende paar dae aangepas en opgemerk dat sy eetlus dadelik
verbeter  het.Hy  het  ook  baie  makliker  begin  rondbeweeg  en  sy  houding  was  baie
helderder.Soos die dae gevorder het,  het ons sy dosis stadig verhoog.Dis al  3 weke en ek
herken hom skaars as dieselfde hond.Hy is gelukkig!Sy stertswaai, speels, eet, en die beste
van alles die gewas is die helfte van die grootte wat dit was voor ons met die olie begin het!!!!Ek
sal voortgaan met sy behandeling (ons is gelukkig genoeg om ons eie olie te kan verskaf) en
hou julle op hoogte.Ek verwag om hierdie gewasse heeltemal te sien verdwyn!!!!!!!!” Josie

“Ek het my klein pommere op die olie begin omdat hy 'n ineengestorte tragea en aangebore
hartversaking het.Hy is sedert die somer nie meer op sy gereelde medisyne nie en hy het vir die
eerste keer sedert die somer glad nie gehoes nie (hy het aanhoudend gehoes en gekyk, selfs
op sy farmaseutiese middels wat deur die dokter gegee is).Hy het meer energie en vaar beter
as wat hy gedoen het toe hy op die medisyne was.” Karen

"My hond het ook knoppe en ek het hom olie gegee, maar ek dink 'n bietjie te veel hy was baie
bewerig  slaperig  slash  lyk  asof  hy  dronk  was  hy  is  'n  Rottweiler  135  lbs,  so  ek  moet  die
hoeveelheid wat ek hom gee aanpas. .Maar ek glo dit sal hom help.” Petrus

V.Hi  daar,  wonder  net  of  aktuele  RSO geskik  sal  wees  vir  'n  padda  wat  pas  een  van  sy
agterpote gebreek het en nou pas geamputeer is?Miskien sal 'n klein kladjie op die ontblote
been hierdie outjie help?Of dalk te sterk vir so 'n klein skepsel?Dankie en God seën dat jy die
boodskap uitgebring het!

A.Alhoewel ek wel moet erken dat ek nog nooit 'n padda met die olie behandel het nie, is hoe ek
daarna kyk hoe meer olie en hoe vinniger, hoe beter.Ek sal ook 'n bietjie in haar kos sit.Die
ergste scenario is dat die arme padda gestenig sal word.Groot storie.Beste wense, JB

"Ek het 'n vriend gehad wie se hond gloukoom gehad het en 'n "eksperiment" gedoen het, hy
het sy hond vir 'n week dagga gegee en haar oogdruk laat kyk...die veearts het gesê hy het nog
nooit gesien hoe druk so vinnig afneem nie ... toe het hy' Ek het haar nie vir 'n week gegee nie
en haar ingeneem...die veearts het toe gevra wtf hy doen want die druk was so hoog dat dit
eintlik haar visie beskadig het...toe hy die veearts antwoord oor sy “eksperiment” het sy veearts
hom aangemoedig om voort te gaan met die dagga-behandelings!!!!!” Garrett

“Ek het al baie keer dagga vir my ou hond gegee.Dit het geweldig gehelp met pyn en het haar
laaste dae verlig.Die dag toe ek haar laat neersit het, het ek vir haar steak gegee om haar uit te
laat om die son te geniet met 'n paar hondelekkernye met cannabis.Sy het haar laaste tyd saam
met my geniet en was rustig toe die tyd aangebreek het.” Samantha

“Ek  en  my  diere  het  al  met  'n  onbekende  gogga,  aaklige  sere,  dagga  gesukkel  tot  die
redding.Alhoewel my troeteldiere soos 'n rotsbeeld gestenig word, word hulle beter soos ek.Wat
dit ook al is, is aaklig, die veeartse of dokters kon dit nie uitpluis nie.” -- Dit is beter om gestenig
te word as 'n rotsbeeld as koud en dood.Dis al wat ek weet, JoAnn.lol, JB

“Ek het nooit regtig baie aandag aan olies gegee nie.Toe probeer ek 'n tinktuur ... heilige fokken
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moly ...Ek gee dit vir my hond sy is so 12 en dit help haar regtig sy eet sy speel en sy is soos
haar ou self.Het glukosamien probeer maar dit raak nie eers aan haar pyn nie...Ek het nooit
daaraan gedink om dit vir my hond te gee totdat ek gesien het dat ander hier dit gedoen het
nie ... maar ja olie is vrek goed ... dankie almal as my hond vir julle kan dankie sê ek is seker sy
sou ... vrede .. .” Kary

"Ek het ons fret genees van insulinoom wat pankreaskanker veroorsaak het.Kom op, jou 'bont
gesin' het jou nodig.Hier is Flower tydens haar behandeling, sy is 'n bietjie dwarsoog hier en
gereed vir 'n rustige slaap...!” Hempy

“Een van my twee honde het nie meer epilepsie nie weens dagga-olie.” Charles

“Ek het 'n Rottweiler en daar is op Kersfees gesê hy het kanker van die maag en daar is niks
niehulle kon doen en hy het maksimum 2 maande om te lewe.So ek het hom op olie probeer
wat ek self gemaak het.Het hom 2 weke gelede laat skandeer.Kanker alles weg.” Ian

“Ek gee dit vir my 13-jarige laboratorium.Dan jaag hy ’n bal asof hy 2 was.” Stephanie

"Het my pitbull se melanoom genees." Brandon

“Het sopas my Rottweiler by die veearts opgetel ná haar 2de operasie om “die res van die
kanker te kry wat ons nie die eerste keer kon kry nie.” Ek gee haar al vir 'n maand RSO, en vryf
daggabalsem op  die  snitplek.Raai  wat?Die  chirurg  het  "GEEN SIGBARE KANKER"  gesien
nie.Sal moet wag vir laboratoriumuitslae om seker te maak, maar ek sou sê ek het my eie 100
pond wonderwerk.” Joni

“My neef se kat het die katvorm van Parkinson's gehad.Weed was omtrent die enigste ding wat
hom streel en sy spasmas stop en beslis sy lewe verleng en verbeter het.Verre van die oorsaak
van sy dood of giftig vir hom!Terloops, my niggie het dit destyds gebruik om haar epilepsie in
toom te hou!Doeltreffende medikasie vir mens en dier!” Enñio

“Begin met 'n baie min hoeveelheid op kaas of vleis waarop hulle dit ook al sal eet!My rottie is
100 lbs en 'n halwe ryskorrel is genoeg!’n Heelgroen rysgrootte laat hom vir 4-6 uur sit en kwyl.”
Greg

"My hond het 'n maand se ruimtekoeke geëet sonder enige nadelige gevolge, behalwe 'n baie
lang slaap." Ned

"So waar.Een van ons geliefde viervoetige familielede het 'n velgewas vir 'n goeie vyf jaar net
onder haar elmboog gehad.Wat elke jaar groter geword het.Toe sy 11 jr. oud het sy tekens van
heupdiplacia begin toon.Eerder as om haar vol pynmedikasie te pomp wat haar lewer en nier
kan ruïneer.Ons het begin om re-vape knoppe in haar kos of as 'n bederf te sprinkel.Sy was mal
oor die geur van liggies geroosterde blomme.Sy het toe meer aktief begin wees.Na 'n paar jaar
van godsdienstige behandeling van haar met herverdampte dagga, het haar gewas op haar
elmboog begin verminder tot net 'n los vel.Sy het geleef tot 14 jaar oud.Sy het nooit nagelaat
om met liefdevolle oë na ons te kyk nie.Totdat sy nie meer ’n hond kon wees wat kon hardloop
en spring nie.Ons het dus die moeilikste besluit geneem om haar lyding te beëindig deur 'n
vriendelike en liefdevolle familieveearts met wie ons al meer as 'n dekade gewerk het.'n Paar
dae voor Kersfees het die veearts en sy vrou op pad huis toe na ons huis gekom om ons te help
met haar oorgang.*trane* Al met al is cannabis 'n kuur vir baie lyding.Sy het oud geword tot
haar  rype  ouderdom  as  gevolg  van  ons  liefde  en  ons  liefde  vir  'n  ware  sakrament....
CANNNABIS.

“Ja, ek weet dit, my hond is aan die einde van April dood, en die laaste ding wat ons saam
gedoen het, het ek 'n bietjie onkruid saam met hom gerook en hy was uiteindelik van pyn.Hy het
rustig gaan slaap.” Morganna
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"Goed om te weet.Dink jy dit sal ook vir menslike troeteldiere werk, op die ruggraat?” Brenda

"Het jy 'n menslike troeteldier?" Colin

“Waar kan ek een van hierdie menslike troeteldiere kry?Hulle klink intrigerend.Ek wil myne oplei
om die tuinwerk te doen.Is hulle slim genoeg om dit te doen, reken jy?” Sasha

"Ja, dit werk ook op menslike troeteldiere.Dankie hiervoor - dit het my laat lag.” JB

“Ek het  potknoppies (klein hoeveelhede)  op my haas gebruik  met 'n groeisel  oor  haar  een
oog.Die groei het weggegaan en sy het haar visie behou.Slegs 'n maand behandeling en sy
was skoon.(Veearts onder toesig).Nou het  ek 'n groot  Deen wat breinprobleme en aanvalle
het.Ek rook vir my lupus (geen dr scripts, net dagga en Dr. weet) en die great Dane slaap op die
rusbank langs my.Met haar aanvalmedikasie en dat sy in my huis is (ek het haar 6 weke gelede
aangeneem) langs my wanneer ek dit doen, het sy vir 5 1/2 weke nie 'n aanval gehad nie en sy
sit  gewig aan,  loop beter  en net  meer op haar  gemak .Ek het  ook klapperolie,  2  eetlepels
daagliks, by haar roetine gevoeg en sy toon uitsonderlike vordering in haar beweeglikheid en
siekte.” Misty

"My 9-jarige  bokser  het  'n  gewas  op  haar  rug gehad  omtrent  die  grootte  van  'n  "shooter"
albaster...nie heeltemal so groot soos 'n tafeltennisbal nie.Ek het haar 3xdag op mondelinge
RSO begin.Sy het die dosis goed verdra en die gewas het uiteindelik uit die vel gewerk en
basies  'n  gaatjie  gelaat.'n  Voortgesette  regime van RSO en antibiotika  totdat  dit  heeltemal
gesluit is.Sy is so goed soos nuut met geen gewas hoegenaamd en geen newe-effekte nie.My
Doberman verdra egter nie RSO baie goed nie en moet aansienlik kleiner dosisse neem.Maar
hy het ook daaruit genesing gekry.” Karen

“Ek het my ou hond gemedikeer deur rook in sy oor te blaas.Hy was mal daaroor en het soos ’n
hondjie opgetree eerder as die 21-jarige hond (mensjare) met slegte heupe en artritis.” Gina

"Hennepolie het my Duitse Herdershond gered toe sy met miltkanker gediagnoseer is, sy is nou
9 jaar oud en in remissie en doen goed." Paul

“My 6-jarige man het ernstige artritis ontwikkel.Dit het 3 weke geneem om hom weer aan die
gang  te  kry.Ek  gee  my  3  honde  'n  voorkomende  dosis  twee  keer  'n  week...Ek  het  geen
veeartsrekeninge  ooit  nie...Ek  sien  hulle  elke  dag  op  hul  hoogtepunt  ...Cannabis-olie  is  'n
noodsaaklike  deel  van  ons  dieet  wat  my  betref  ...Ek  is  in  verwondering  oor  daardie
plant...heeltyd...” Sparky

Afsluiting 

«Jindrich Bayer: JY KAN NIE 'N EKONOMIE RASIONEEL BESTUUR SONDER HENP NIE.

Rick Simpson: Dis reg!

JB:Dit kan eenvoudig nie gedoen word nie.

'n Eenvoudige voorbeeld... As ons by medisyne bly.Tsjeggiese Republiek bestee slegs sowat 'n
miljard dollar aan diabete.Daar is 800 000 van hulle!

[Nou spreek JB aan JAKA—musikant, dagga-aktivis, DIABETIC—wat links aan Rick en hom sit
…]

Jy weet self wat die olie vir diabetes doen.AS JY 4 GRAM PER DAG KAN EET SAL JY GLAD
NIE DIE INSULIEN BENODIG NIE.

En ons spandeer 'n miljard dollar elke jaar ...en die geld verlaat die Tsjeggiese Republiek en
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gaan iewers heen ...En kom nooit terug nie!

[Grigel in ongeloof...]

En  dit  is  net  diabetes!Voeg  dan  brandstof  by,  soos  Rick  gesê  het  ...  Ok  [Ek  gee
jou ...miskien ...], nie alle motors nie, nie alles nie ... Maar as 50% ... As [net] alle trekkers op
daardie [HENMPBRANDSTOF] gery het ... Hoekom nie???

Dan, die prys van kos daal, logies...Want wanneer jy nie €1, 2, 3 euro hoef te betaal vir 'n liter
petrol om 'n vragmotor/trekker brandstof te gee nie... Dan, logieserwys, kan die kos goedkoper
wees.
En mense het nie geld nie...

Die staat moet seker maak die mense eet en oorleef.Nie dat hulle uitsterf nie...

RS:En nie net dit nie, maar boere het die reg om hierdie gewas te verbou om hul bestaan te
help onderhou.Deur die geskiedenis was dit 'n bekende feit dat hierdie plant as 'n wonderlike
voer vir vee gebruik is, nadat hulle die hennep saadolie uit die sade gehaal het, word hierdie
saadkoeke vir die diere gevoer.Dit is van die beste dierevoer op die planeet!Dit sou hulle dus
nie net  van medisyne voorsien om hul vee te behandel nie,  maar dit  sou hulle  ook van 'n
voedselbron vir hul vee voorsien.

En dit is soos Jindrich gesê het...Vir enige land, om 'n ekonomie te probeer bestuur sonder die
gebruik van hennep ... Of vir enige boer om werklik daardie beroep te probeer beoefen, en nie
toegelaat word om hennep te kweek nie,sou net 'n oefening in futiliteit wees'!Die boere het die
reg nodig om hierdie plant te kweek.En almal moet dieselfde reg hê om in hul eie vereistes te
voorsien.Ons moet almal daardie vryheid hê...

JB:Sal jy eerder vleis eet van diere wat ongesonde kos gevoer is en met antibiotika ingespuit is,
of sal jy eerder vleis eet van diere wat met hennep gevoer is en glad nie antibiotika benodig
nie?

Sal jy eerder hoender eet wat met hennepsaad gevoer word en gesond is—nie aan al daardie
slegte toestande ly nie—of sal jy eerder die industriële produk eet?Sal jy eerder karp of [dws]
vis eet—wat ryk sal wees aan Omega-3, 6, 9 omdat dit van die hennep saad sal voed—of sal jy
eerder  vis  eet  wat  gemaalde  blaar  of  dooie  diere  voed?Dit  is  so  eenvoudig  soos  dit...
EKONOMIE... Jy betaal te veel en die geld verlaat die land.Jy wil die geld hier hê.EN WAT IS
DIE BESTE – WANNEER JY NIE DIE GELD HOEF OM TE BESTE NIE...[dan] HOEF JY NIE
DIE GELD TE MAAK NIE...” (vanCannabis-manifesdokumentêr,beskikbaar op Youtube)

“Laat ek die meeste van wat rondom die Rick Simpson Oil gebeur, opsom.Die instruksies vertel
mense aan A, B, C en D.Mense lees dit en vra – as ek nie A doen nie, sal B, C en D nog werk?
As ek nie B doen nie, sal A, C en D steeds werk?As ek nie C doen nie, sal A, B en D werk?Wat
as ek nie D doen nie, sal A, B en C steeds werk?En wat as ek A, B, C en D anders doen, sal dit
steeds die regte ding produseer?

Die algemene antwoord is: nee, dit sal nie.As jy die RSO wil produseer, volg die instruksiesin
die Cure for Cancer: Rick Simpson-protokole-boek tot die letter.As jy iets anders wil produseer,
volg dan ander instruksies.Maar moet ons asseblief nie verantwoordelik maak wanneer jy 'n
ander tipe olie produseer en die behandeling misluk en eindig met die onnodige dood van 'n
pasiënt nie.

As  jy  A,  B,  C  en  D  doen,  sal  die  olie  die  beste  moontlike  manier  werk,  dis  hoekom  die
instruksies daar is.As jy dit nie doen nie, sal dit dalk nie werk nie.Dit is so eenvoudig soos dit, is
dit nie?Wat sou jy persoonlik graag wou ontvang as jy die medisyne nodig gehad het?Iets wat
bewys het dat dit so goed werk, of iets anders wat onbekende mediese eienskappe het, net
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sodat wie ook al die olie gemaak het, sy hipotese of 'metode' kan bewys of weerlê?” JB
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